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Бардык укуктар корголгон.

Джиндрич Байер 1988-жылдагы Автордук укук, дизайн жана патенттер мыйзамына ылайык
автор  катары  идентификациялануу  укугун  ырастады.Бардык  укуктар  корголгон.Бул
басылманын эч бир бөлүгүн кайра чыгарууга, издөө тутумуна сактоого же киргизүүгө, же
кандайдыр  бир  түрдө  же  кандайдыр  бир  ыкма  менен  (электрондук,  механикалык,
фотокөчүрмө,  жаздыруу  же  башка  жол  менен)  автор  Жиндрич  Байердин  алдын  ала
уруксатысыз берүүгө болбойт.

Мен бул китепке кошкон салымымды апам менен атамдын элесине арнагым келет, эгер мен
азыр билгендеримди билсем, алар бүгүн да арабызда болушмак.Мен бул маалымат башка үй-
бүлөлөрдүн биздин башыбыздан өтүшүнө тоскоол болот деп үмүттөнөм.

Бул компиляциянын максаты - медицинада каннабис майларын/экстракттарын колдонуу
боюнча билимдин учурдагы абалын көрсөтүү.Бардык маалыматтар үчүн берилгенбилим
берүү максатында гана,  жана булэч кандай коркунучтуу көз карандылыкты пайда
кылуучу  баңги  заттарды  колдонууну  жайылтуу  ниети  менен  берилген  эмес,
Тескерисинче.Биз бул китепте камтылган маалыматтын туура эмес пайдаланылышы үчүн
эч кандай жоопкерчилик тартпайбыз.

Жиндрих Байер, Март 2022
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Девиз
«Канабис/кара куурайсыз экономиканы рационалдуу башкара албайсың, бул мүмкүн эмес
миссия.Ошол эле медицинага да тиешелүү – каннабиссиз дары-дармекти жакшы жана
рационалдуу кыла албайсыз, сиз жөн гана жумушту эң жакшы кылып жасай албайсыз.Мен
айтып жатканым үчүн эмес, ошондой болгондуктан». JB

Эмне үчүн ал RSO деп аталат?
"Джек  Херер  аны  Рик  Симпсон  майы  же  RSO  деп  атай  баштады.Рик  анын  ысымын
ушинтип  ыйгарууну  каалаган  эмес  жана  аны  бул  чындыгында  жакшы  идея  экенине
ынандыруу  үчүн  бир  аз  убакыт  талап  кылынган.Бул  жерде  көптөгөн  кара  куурай/кара
куурай  майлары  бар  жана  май  же  экстракты  өндүрүүнүн  көптөгөн  жолдору  бар  жана
көптөгөн пациенттер сапаты начар майларды же экстракттарды сатып алууга  алданып
калышты.

RSO белгилүү бир ыкманы колдонуу менен өндүрүлгөн, конкреттүү материалдардан, жана
белгилүү бир жол менен, ал эмне деп атоого тийиш - RSO.RSO BHO (бутан бал майы)
эмес, RSO декарбоксилденген жана абдан күчтүү жана тынчтандыруучу.Мыкты RSO 95-
98%  THC,  1-2%  CBD  жана  өтө  күчтүү  жана  тынчтандыруучу.Экстракциянын  башка
түрлөрүнүн көбү дарылык жактан күчтүү май чыгара албайт жана көп учурда алар туура
декарбоксилденген  эмес.Биз  көбүнчө  кара  куурайдын  чоң  көлөмүн  иштетебиз  жана
Риктин  ыкмасы  чоң  көлөмдө  иштетүү  үчүн  абдан  эффективдүү  жана  жөнөкөй.Сиз
дүйнөнүн көпчүлүк бөлүгүндө табууга оңой болгон жабдууларды колдонуп, бир фунт кара
куурайды иштетип, майды өтө кыска убакытта өндүрө аласыз.Кеп оорулуу күтпөшү үчүн
дарыларды мүмкүн болушунча тезирээк жасоодо.JB”

«Рик аны RSO деп атаган эмес, башкалар деп аташкан.Бул жакшы термин, анткени ал
адамдарды Риктин ыкмалары жана материалдары боюнча маалыматына алып барат.Рик
анын  ыкмалары  боюнча  жасалбаган  мунай  деп  атаган  адамдар  жөнүндө  туура
тынчсызданат жана Phoenix  Tears  же RSO өндүрүү үчүн баштапкы материалды сунуш
кылат.Ал бейтаптарды дарылоодо чоң тажрыйбасынын эмнеге жардам бергенин билет
жана ал ошол эле аталыштагы "жакшы болушу мүмкүн" болгон нерсени эмес, өтө оорулуу
адамдар билгендерин алышына ынангысы келет..." Мэтью

«Мен  Рик  Симпсон  менен  Джейбди  тапканыма  түбөлүк  ыраазымын...  Жашоомду
өзгөрттүЛори

«Рик жана анын видеосу болбосо, мен анын ракты айыктыра турганын билмек эмесмин...
27 жылдай колдонуучу жана өстүрүүчү болсом да, анда бул сапаттар бар экенин билчү
эмесмин...  азыр мен Рик  Симпсонго рахмат  айтам.  ..  жана анын тайманбастыгы жана
ачыктыгы болбосо, биз баарыбыз бул жөнүндө караңгылыкта жашай бермекпиз ...ошол
себептен мен RSO мунайдын жакшы аты деп ойлойм ...бирок RSO RS көрсөтмөлөрүнө
ылайык жасалышы керек ...  кээ бир башкаадамдын эң жакшы деген идеясы...  эгер ал
бузулбаса - аны оңдобо." Петир

«Мен диспансерде иштеп жүргөндө биз чоң көлөмдөгү кара куурайды кайра иштетчүбүз...
Биз бир экстракция үчүн жүздөгөн фунттан сүйлөшүп жатабыз!Канчалык CO2 же типтеги
бутанды басып өткөнүңүз таң калыштуу.Мен ойлонуп, баарын көбүкчө хэш кылып алгач,
анан чыгарып алдым.Бирок BHO чындыгында THCде RSOга караганда ТӨМӨНЭгер сиз
аны  тамеки  тартып  жатсаңыз,  өпкөңүз  үчүн  мүмкүн  болушунча  таза  болушун
каалайсыз.Эгер сиз аны жеп жатсаңыз, денеңиз бир аз өсүмдүк заты менен эч кандай
көйгөйсүз  күрөшө  алат.Нафта  ыкмасы,  эгерде  сиз  аны  үйдө  керектөө  үчүн  жасап
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жатсаңыз,  эң жакшы иштейт.BHO экстракциясын жана вакуумдук тазалоону жасоо үчүн
лабораторияга же медициналык бутанга көп адамдар кирбейт.Риктин ыкмасы мен үчүн
жана башка көптөгөн адамдар үчүн иштеди, мен кемчиликсиз иштеген нерсени оңдоонун
кереги жок деп эсептейм!» Ли

«Анын эмне деп аталганы мага баары бир!!!Сураныч, аны каалагандай атаңыз, бирок Рик
сыяктуу миңдеген адамдардын өмүрүн сактап калган жана сөздү таратуу үчүн бүт өмүрүн
берген адамды таштандыга таштабаңыз.Бул жөн эле туура эмес!!" Донна

«Мен аны ар дайым кара куурай майы деп атайм, анткени бул сөздүктө, кара куурай үчүн
башка  сөз.Бул  эски  мода  термини,  бирок  туура  термин.Анын  эмне  жөнүндө  айтып
жатканын баарыбыз билебиз». Дион

«Бутан экстракциялары декарбоксилденбейт.Ал өтө төмөн температурада чыгат.Мен ISO
99 колдоном жана айласыздан 91 пайыз ISO колдондум.Бул жакшы иштеген жана бул мен
гана.Мен муну 93-жылы денатурализацияланган спирт менен жасай баштагам, бирок бул
мен  элемин,  анткени  мен  көптөрдүн  биримин.Сиздин  эриткичиңиздин  баары  бышып
бүткөнчө,  мен көпчүлүк  адамдар түшкү тамакка жегенге караганда коопсуз деп айтаар
элем.

Өлүм төшөгүндө жатканда бул дары менин өмүрүмдү сактап калды.Мунай тартууланган
жана ал нафтадан да, ISOдан да жасалган жана бардык эриткичтер бышкандан кийин, сиз
эч качан айырмачылыкты айта албайсыз.Билим менен бөлүшүп жатканыңыз үчүн рахмат,
бул  баа  жеткис  жана  илим  кайра-кайра  кайталанган  изилдөөлөрдүн  сериясы.Мен
түшүнгөндөй, THC негизинен рак клеткаларын муунтуп, башка рак клеткаларынын өлүшүн
токтотот, бирок сиз THCа менен күчтүү майды THCге айландырганга чейин ысытсаңыз,
дени сак клеткаларга эч кандай зыян келтирбейт, демек THCди активдештирүү. жылуулук
менен.

Менин суроом, ал толугу менен декарбоксилденгенин кантип билсе болот.Боб менен Энн
Виллоу Крик Спрингс Кадагы менин Youtube видеом жана мага 3 жума жашоом бар деп
айткандан  кийин  көрсөтүп  турат.Эки  жылдан  кийин  мен  Пасха  майрамыныздар  менен
айтып  жатам  жана  менин  оюмча,  оорулуу  же  оорулуу  эмес,  баары  бул  дарыны
профилактика  катары  кабыл  алышы  керек.Рак  же  башка  ооруну  күтүүнүн  кереги
жок.Сүйүү.” Боб

-- Жакшы түшүндүрүлгөн жана жакшы айтылган, Боб, рахмат.Эң оңой жолу - майды дат
баспас болоттон жасалган чөйчөккө салып, аны 130°Cельсий боюнча ысытылган мешке
бир саатка же андан ашык убакытка коюу.Же мунайдын бетинде эч кандай активдүүлүк
болмоюнча.Сизге эң жакшы каалоолор жана куттуу Пасха.JB

"BHO жана RSO айыгууга келгенде эки башка дүйнө, жакшы RSO диспансерлерден табуу
мүмкүн эмес,  мен аларды кызыктырууга көп  жолу аракет кылдым -  айрымдары абдан
кызыкдар, башкалары жок.Өзүңдүн өзүңдү жасоо оңой, мен биринчи партиямдагы спиртти
жүк  ташуучу  унаамдын капотуна  күнөстүү  күнү  Pyrex  пирогундагы идишке  салып  ичип
койдум.Ошол биринчи кичинекей партия менин жашоомду өзгөрттү.

Мен  RSO  менен  BHO  экөөнү  тең  жасайм  АЛАР  САЛЫШТЫРБАЙТ  ЭГЕР  СЕН  ОРУП
ЖАТСАҢЫЗ ЖАНА ЖАКШЫ БОЛГУНУЗ КАЛАСЫЗ ---  СИЗ РИК  СИМПСОН ТИПИНИН
МАЙЫН  ИЧИШИҢИЗ  КЕРЕК  -  RSO  жөнөкөй,  аны  баары  бир  оңдоону  талап
кылбайт.Жакшы бүчүр  материалды колдонсоңуз,  жакшы дары аласыз.Менимче,  экөөнү
жасоо  үчүн  колдонулган  темптер  айырмачылыктын  негизги  себеби.Жылуулук  RSO
дарылык касиеттерин активдештирет. Майкл

«Сыйкыр  трихоманын  шар  башында.Заводдо  THC  башка  эч  жерде  жок.Өсүмдүк
репродуктивдүү  бөлүктөрүн  коргоо  үчүн  THC  чыгарат.Ошол  бөлүктөргө  канчалык
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жакындасаңыз,  бүчүрлөр,  трихомалар ошончолук  көбөйөт.Ошондуктан  бүчүрлөр  эң  көп
дарыга ээ.Бул спекуляция эмес, илим.Мага эң жакшы май жасоого дем бергени үчүн Рикке
дагы бир жолу рахмат.Керемет тунук янтарь майы». Toni

"Бул менин социалдык медиа өнөктүгүмдөн улам RSO катары белгилүү." JB

Жогорку THC же Жогорку CBD майы?
"Мен бир аз түшүнбөй жатам.Менин досум 4-стадиядагы бөйрөк рагы жана өпкөсүндө рак
бар.Жогорку CBD майын же THC майын берген жакшыбы?CBD майында THC изи гана
барбы?Мен ага он грамм түтүк бердим, анда 18% CBD жана 1% THC азыраак.Мен бул
туура эмес жолдо баратамбы?" Ричард

-- "Ооба, андай эмес, сиз чыныгы RSOну алышыңыз керек."Майкис

-- 95-98% THC 18% CBD эмес, туурабы?Аны сага ким берген болсо, муну токтотсун деп
айт.CBD  маркетингинин  жогорку  ызы-чуусу  көптөгөн  бейтаптарды  өлтүрүп  салат,  бул
өкүнүчтүү.Эмне  үчүн  алар  чындап  иштеген  көрсөтмөлөрдү  аткара  алышпайт?Жогорку
CBD  майларын  колдонуу  өтө  чектелген,  алар  тери  шарттарында  да  анчалык  жакшы
иштебейт,  мен  чындыгында  эмне  үчүн  баары  CBD  нонсенстигине  мынчалык  көңүл
бурарын түшүнбөйм.Ооба, бул да күчтүү дары, бирок аны колдонуу чыныгы RSO менен
салыштырганда гана чектелген.

95-98% THC, 1-2% CBD, өтө күчтүү жана тынчтандыруучу жана эйфориялык; бул сиздин
эң  жакшы  майыңыз  жана  бул  эң  жакшы  иштей  турган  нерсе.Адегенде  муну  байкап
көрүңүз.Муну  кылганда,  сиз  CBD жогорку  майына тийбейсиз  жана  ага  жакындабайсыз
жана айырманы билесиз жана сизди эч ким айрып салбайт.RSO биринчи.JB

"Эгер биз 20% THC камтыган белгилүү бир штаммдан май жасасак, андан кантип 98%
алууга болот?Муну түшүнгөн жоксуң”. Ascen

-- Эгер аны жакшылап чыпкалап, кайнатып койсоңуз, 95% га жакын майга оңой эле ээ
болосуз.98%  бир  аз  көбүрөөк  чеберчиликти  же  өзгөчө  жакшы  штаммды  талап
кылат.Сандарга  көп  көңүл  бурбаңыз,  майдын  мүмкүн  болушунча  күчтүү  жана
тынчтандыруучу экенине ынаныңыз.Аны күчтүүрөөк кылуу үчүн аны кайра бууласаңыз да
болот.Бул маалыматтын баары Рик Симпсон протоколундаэлектрондук китеп.JB

«Менин колумда чоң липома бар болчу, аны дарыгерим алып салгысы келген.Бир айга
жакын 2-3 жолу май сүйкөгөндөн кийин, ал азыр бир тыйындай болуп калды!Менде да
сколиоз  жана  дегенеративдик  диск  оорусу  бар  жана  мен  ооруган  сайын  актуалдуу
колдонуу менен дароо жеңилдейм!Бул мени жөн гана учурат!!" Джил

"Менин күйөөмдүн чекесинде кичинекей рак жарасы бар болчу, ал май сүйкөгөндөн бир ай
же андан көп убакыт өткөндөн кийин толугу менен жоголуп кетти." Gina

"Бул өсүмдүк чындап эле белек." Chelle

«Мага бул баракча жана андан үйрөнө ала турган маалымат абдан жагат.Бирок, THCден
башка  каннабиноиддердин  экинчи  даражадагы  катары  чыгарылганын  угуу  абдан
өкүнүчтүү.Бул  кыз  жана  анын  ата-энеси  КБРди  экинчи  даражада  көрүшпөйт.Бул  анын
өмүрүн  берди.Муну  жасаган  THC  эмес  беле,  CBD.Ушунун  баарын  шылдыңдаганды
токтоткула.Сиз адамдарды CBDдин жогорку штаммдарын сынап көрүүдөн үндөп жатасыз,
алар  чындап  эле  жардам  бере  алышат.Жогорку  THC  бардыгына  жооп  бербейт,
ошондуктан өсүмдүктүн ичинде бирден ашык каннабиноид бар. Тина Бэбкок

"JB  Дравет  синдрому  эмес,  өпкөнүн  рагы  жөнүндө  жооп  берди,  эч  ким  эч  нерсеге
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шылдыңдаган  жок.Рак  оорусуна  каршы  пациенттердин  отчеттору  жана  илимий
изилдөөлөр THC ракты өлтүрүүчү экенин көрсөтүп турат.CBD рактын кээ бир түрлөрү үчүн
пайдалуу  экенин  айткан  кээ  бир  изилдөөлөр  бар,  бирок  THC  менен  жүргүзүлгөн
изилдөөлөргө салыштырмалуу  аз.Азыр талма жана башка жогорку  CBD шарттары сиз
издеп жаткан нерсе. Келлин

--  Келлин менен Тина, биз колдонгон майлар талма оорусуна да жардам берет.Ал эми
бейтаптар  чыныгы  нерсени  колдонуп,  симптомдорду  эле  эмес,  себебин  айыктырууга
аракет кылышса, теңдешсиз жакшы натыйжаларга ээ болмок.

Мен CBDди түшүргөн жокмун, бул өзүнчө эле күчтүү дары, мисалы, балдар үчүн сагыз
чайноодо эң сонун деп ойлойм.Бирок, эгер сиз чыныгы күчтү кааласаңыз, сизге эң күчтүү
RSO жана көп THC керек.Жөн гана аны тери шарттарында байкап көрүңүз жана күйүк же
жараат чыныгы RSO менен же анын төмөн даражадагы жогорку CBD версиясы менен
тезирээк айыгарын көрүңүз.Мен муну өз көзүм менен көрдүм, мен өзүм үчүн жогорку CBD
майлары менен эксперимент кылуунун кереги жок.Мен өзүмө да,  бейтаптарыма да эң
жакшыны каалайм.Көпчүлүк жогорку CBD майлары 95-98% THC менен эң мыкты жана эң
күчтүү жана тынчтандыруучу RSO менен салыштырганда экинчи сапатка ээ.

Сиздин негизги көйгөйүңүз - Big Pharma алар каннабис дарыларынан пайда алыш үчүн
бир  каннабиноиддик  теорияны  сатып  алганыңыз.Сиз  чындап  эле  дарыларды
каалабайсызжалгыз каннабиноиддердин негизинде, сиз эң күчтүү жана тынчтандыруучу
майды эң жакшы натыйжага ээ болгуңуз келет.

Сиз өсүмдүктөрдү өзүңүз өстүрө аласыз жана майды өзүңүз да жасай аласыз, аны ири
фармацевтикалык компаниялардан сатып алуунун кереги жок, алар ач көздүктөн башка эч
кандай  себепсиз  декарбоксилденген  кара  куурай  чайырына  чоң  баа  коюуга  аракет
кылышат. .

Сизге  бир  күнү  майдын  килограммы  керек  болушу  мүмкүн,  балким,  өзүңүзгө  же  үй-
бүлөңүзгө керектелиши мүмкүн - бир граммына канча төлөгүңүз келет?Өсүмдүктөр ачык
жерде жана чоң масштабда өстүрүлгөн болсо, бир доллар өтө эле көп.Андыктан атайын
салыктар жок, ушуга окшогон эч нерсе жок.100% легалдаштыруу - бул баруунун жалгыз
жолу жана аны азыр жасаш керек, дүйнө жүзү боюнча жүз миллиондогон пациенттердин
жапа  чегишине  эч  кандай  себеп  жок.Бул  жөнүндө  талашып-тартышкандан  тартынба;
бирок баары бир сиз бул жөнүндө кыла аласыз.Жакшы каалоолор менен, JB

"Мен  бир  жылда  мынчалык  кара  куурайды  колдонууну  түшүнө  албайм,  бирок  аракет
кылып өлүүдөн тартынбайм." Сюзи

"Сураныч, сиз айткандай кылып түшүндүрүп бериңиз, мен сизден эмнеге пайдалуу жана
башкалар жөнүндө мүмкүн болушунча көп нерсени жазып жатам жана үйрөнүп жатам, мен
өзүм  үчүн  туура  билим  менен  даяр  жана  даяр  болгум  келет  жана  меники...Эгер  сиз
жогорку THC керектиги жөнүндө айтпасаңыз, мен баары жакшы деп ойломокмун, БАРДЫК
ИНФО үчүн ыраазычылык билдирем." Vicky

"Рик ар дайым жогорку THC деп эсептейт, бул сизге эң жакшы мүмкүнчүлүк берүү үчүн
абдан маанилүү, бул анын эң жакшы натыйжаларына ээ болгон.КБР жакшыраак болушу
мүмкүн болгон көптөгөн нерселер бар, ал адатта балдарда Дравет синдрому, ADHD жана
катуу  обсессивдүү  компульсивдүү  бузулуу  үчүн  колдонулат,  анткени  көптөгөн  адамдар
дагы  эле  балдарды  көтөрүүдөн  коркушат.THC  сизди  бийик  кылат.Мен  адамдардын
көпчүлүгүн  дарылоо  үчүн  жогорку  THC  майын  колдонгон  кээ  бир  адамдарды  таптым,
бирок пациент күткөндөй жооп бербесе, алар жогорку CBDге өтүштү жана бул жакшыраак
иштеди.

Менимче,  ар  бир  адам  ар  кандай жана  ар  бир  рак  ар  кандай.Бирок  бардык  керектүү
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изилдөөлөрдү жүргүзүүгө уруксат берилгенге чейин, балким, Риктин ыкмасын кармануу эң
жакшы.Жогорку  THC,  протоколго  ылайык  үстөмдүк  кылуучу  көрсөткүч.Эгерде  алар
кичинеден  баштап,  ар  бир  4  күн  сайын  дозасын  эки  эсеге  көбөйтсө,  оорулуу  тез
сабырдуулукка ээ болуп, майга бир аз убакыт өткөндөн кийин катуу уйкучулук басаңдайт
деп  айтылат.Риктин  майы  95-98%  THC,  бирок  психоактивдүү  эффекттер  сизге  зыян
келтирбейт.

Жана кимдин ыкмасын колдонууну чечүүгө аракет кылып жатканда, мен Рикке караганда
бул дары менен эч кимдин тажрыйбасы бар деп ишенбейм.Мен голландиялык ыкманы
көрдүм жана эгер кимдир бирөө өлүп жатса, эмне үчүн айыктырууну суюлттуңар керек деп
ойлодум? Ник

«Мен CBD майларынын жогорку талма оорусуна жардам берери жөнүндө уккандан бери,
мен ар дайым бул ата-энелер баласына гибрид, бирок басымдуу индикатор майын берсе,
бала айыгып кетет деп ойлочумун.Мен CBD майлары талмаларды көзөмөлдөй турганын
билем жана мен Шарлотта сыяктуу балдарга БИР НЕРСЕ жардам бере аларына абдан
кубанычтамын, бирок THC жана өсүмдүктөгү каннабиноиддердин башка спектри берилсе,
айыгууну элестетип жатам.Ошентип, балаңыз THCдин айынан көп уктайт, алардын денеси
дозага  ылайыкташат.Мен  жөн  гана  толук  өсүмдүк  эң  пайдалуу  деп  ойлойм,  бир  дагы
каннабиноид эмес. Сара

«ММКлар  каннабиноиддерди  бөлүүгө  көңүл  бурушат,  бирок  THC  да,  CBD  да  ракты
өлтүрүп,  шишиктерди  кичирейтет  экени  далилденген.Каннабис  Индикасынан  жасалган
Рик  Симпсон  майы  -  бул  Лендон  менен  Эр  жүрөк  Микайланы  жана  башка  көптөгөн
адамдарды айыктыруучу дары жана аны каалагандар жасай алышат.ЖМКлар сизди бул
айыктырууну күтүшүңүз керек деп ойлошуна жол бербеңиз же CBDди бөлүңүз!THC биздин
эндоканнабиноиддик системабыз менен да иштейт. Hanan

"Мен  интернеттен  THCсиз  CBD  майын  сатабыз  деп  ырастаган  бир  нече  сайттарды
таптым.Мен бактылуумун жана ден соолугум жакшы, бирок булар алдын алуу үчүн акчага
татыктуубу  деп  ойлоп  жатам.Алардын  бири  чыныгы  илимий  май.Алар  50гө  чейин
жеткиребиз дешет.Кимдир бирөө?» Майк

«Чыныгы  илимий  май  THC  мааниси  жок  өнөр  жай  кара  куурайынан  алынат.Менин
кадамымапам ALS үчүн CBD майын жана RSOну алып жатат.CBD майынын пайдалуу
жактары бар, бирок менимче, башка каннабиноиддерсиз, ал анчалык деле эффективдүү
эмес. Дженнифер

«Ар кандай штаммдарды жана май аралашмаларын жасоо жана колдонуу тажрыйбамда
мен  CBD  Жалаң  түрүн  натыйжасыз  же  азыраак  эффективдүү  деп  таптым.Бул  мени
CBDдин ден-соолукка байланыштуу ар кандай маселеде натыйжалуу болушу үчүн, жок
эле дегенде, бир аз THC калышы керек деген ойго алып келет. Rich

«Көбүнчө  бул  продуктылар  күтүүлөргө  жооп  бербейт,  айрыкча  ички  колдонууга
байланыштуу.Чыныгы RSO менен (б.а.  95% THC менен декарбоксилденген өтө  күчтүү
жана  седативдик  каннабис  чайыры)  салыштырганда,  КБР  продуктулары  көпчүлүк
учурларда кубарып кетет.Алар,  мисалы,  теринин абалына жана косметикада актуалдуу
колдонууга жакшы жардам берет.Ичинде колдонулганда, алар чыныгы RSOга караганда
кыйла азыраак эффективдүү болот, көпчүлүк учурда кайрадан.

CBD майлары жөн гана башка продукт  жана алар чыныгы RSO критерийлерине жооп
бербейт.Чыныгы RSO менен салыштырганда, CBD майлары көбүнчө ашыкча бааланган
жалган үмүт болуп калат.Тилекке каршы.

Ошентип, дагы, ар дайымкыдай, мүмкүн болушунча өз майыңызды чыгарыңыз, ар дайым
сиз таба алган эң күчтүү жана тынчтандыруучу бүчүр материалы менен иштеңиз.20% THC
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же андан көп болгон өтө күчтүү жана седативдик индикатордун басымдуу штаммдары эң
жакшы  иштейт  жана  эң  жакшы  түшүмдү  камсыз  кылат.Мыктылар  гана  мыкты
иштейт.Ушуну билип,  эч  кимдин  сени бузуп  алуусуна  жол бербе.Жашооңуз  коркунучта
болушу мүмкүн, чындап сак болуңуз.Көп учурда сизде бир гана мүмкүнчүлүк болот жана
экинчисин албайсыз, бул жөнүндө унутпаңыз.

Каннабис / кара куурай өсүмдүгүн өстүрүүнү жана кайра иштетүүнү мыйзамдаштыруу үчүн
мыйзам чыгаруучуларыңызды түртүңүз.Алар жүгөрү же чайды жөнгө салгандай, аны жөнгө
салууну сураныңыз.THC жана чайыр өсүмдүктөрдү коргойт.Менимче, мынчалык коопсуз
жана  эффективдүү  дары  чыгара  алган  өсүмдүктөр  эң  жакшы  коргоого  татыктуу.Сиз
макулсузбу?" JB

Терс таасирлери
«Мен  8-февраль  качан  болгонун  билиш  үчүн  телефонумдун  календарын  карадым.Ал
жума  күнү  түн  болчу,  ал  дүйшөмбү  күнү  таңга  чейин  уктаганын  айтты.Хаха,  жүрөгүнө
береке.Бир  граммды  түз  алып,  мен  муну  түшүнөм.Баракелде,  ага  береке  берсин».
Маранда

«Майды  биринчи  жолу  ичип  баштаганда  менде  «Ужас»  терс  таасирлери  болгон,  мен
жарым куту пончик жеген болсом керек!!!Ха Ха Ха!!!Мен дагы бир аз болсом экен, сонун
уктасам!Күн сайын уктайм деп түндү чыдамсыздык менен күтчүмүн.Саат 7:00 май ичип,
саат 9:30 чамасында уктап, 8:30га чейин уктачумун.Керемет!!!” Том

"Биз күн сайын каннабис концентраттарын кабыл алган адамдардын көптөгөн окуяларын
угуп жатканыбыз таң калыштуусу, эч кандай коркунучтуу окуяларсыз, көз карандылыксыз,
эч  кандай  терс  таасирлери  же  өлүмү  жок,  бирок  жергиликтүү  мыйзам  чыгаруучулар
марихуананы  өстүрүүгө,  колдонууга  жана  сатууга  каршы"  коомдук  кызыкчылык  үчүн
күрөшүшөт.  коопсуздук  маселелери,  бул  алардын  Big  Pharmaга  берилгендигин  жаап-
жашыруу жана АКШдагы кара куурай өнөр жайынын өсүшүн чектөө үчүн "Буз-Барондун
каржылык паракорлугу ..." Рафаэль

«Ушул жумада атама май бере баштадым.Сөөктөрдүн кээ бир тактарына жайылып кеткен
простата безинин рак оорусу.Азырынча ал көп уктап, табити ачылды.Тамагы радиациялык
оорудан улам эч нерсе жеген эмес.Ошондой эле, анын тынчсызданууларынын бир бөлүгү
анын башындагы көңүлдүү көрүнгөн окуяларга айланды!

Ал дагы эле ооруканада катуу  ооруга жардам берүүчү дарыларды алып жатат,  баары
көзөмөлгө  алынганга  чейин.Доктурлар  мунай  жөнүндө  билишпейт.Биз  майды  дарылар
менен  айкалыштыруу  идеясын  кыйытканбыз,  бирок  дарыгерлер  коркунучтуу  терс
таасирлерди ойлоп табышты.Алардан бизге окуусун көрсөтүүнү сурангым келди,  бирок
атамдын бошотулушуна коркунуч келтиргибиз келбейт.аны ого бетер начарлаткан ашыкча
дары-дармектердин зарылдыгына шек келтирүү үчүн "кыйын" деп белгиленген.

Мен  эң  жаман  душманыма  рактын  ооруканада  дарыланышын  каалабайт  элем.Мен
коркунучтуу окуяларды уккам, бирок кандайдыр бир деңгээлде атам үчүн баары башкача
болот деп ойлогом.Кеч эмес деп чын жүрөктөн үмүттөнөм». Эдмунд

--  Эдмунд,  алар  мүмкүн болгон терс  таасирлери жөнүндө туура  айтышты,  бирок  алар
майдан эмес, ага берген химиялык заттардан келип чыгышы мүмкүн.Канчалык тезирээк
аны  үйгө  алып  келип,  майга  толтурсаңыз,  ошончолук  жакшы  мүмкүнчүлүк  болот.Май
менен баштоо эч качан кеч эмес, бир гана суроо, ал оорунун алдын алуу үчүн али кеч
эмес.Бирок  бул  түздөн-түз  ага  канча  май  кире  турганыңызга  жана  канчалык  тезирээк
байланыштуу.
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Муну менен мен сиз протоколго баш ийбешиңиз керек же чоң дозалардан башташыңыз
керек  деп  айткан  жокмун.Аны  үйгө  алып  кел,  протоколду  аткарып,  жакшылыкка  үмүт
кылалы.JB

"Салам  Джиндрих,  мен  майдын  кээ  бир"  терс  таасирлери"  менен  бөлүшкүм
келет.Биринчиден,  мен бир аздан бери өзүм жасап жатам,  ошондой эле диспансерден
сатып алдым (өзүм жакшыраак!), Менин эч кандай өзгөчө абалым же оорусу жок, балким
2012-жылдан бери 30 млге жакын ичкенмин, ошондуктан…

– Мындан ары спирт ичимдиктерин иче албайм...  бир стакан шарап,  мен чыктым!Мен
ичүүнү  токтотууга  аракет  кылган  жокмун,  бирок  чындыгында  менин  денем  аны  толугу
менен четке кагып жатат жана бул чындап эле ачык-айкын болуп калды !!

-- Менин көзүмдүн ириси толугу менен жашыл... бул жерде жана бул жерде майда күрөң
чекиттер  жок  (эгер  иридологияны  билсеңиз,  ал  кичинекей  чекиттер  органдардын
иштешинин бузулушунун же ал тургай оорунун көрсөткүчү), андыктан көздүн ачык болушу
ден-соолуктун чың болушун билдирет!

--  Менин  10  жаштагы  койчу  итим  үчүн  да  ушундай  эффект,  көздөрү  тунук  жана  көп
энергия!(Ал болжол менен 6 дозасын алган).Май жана бардык күтүлбөгөн терс таасирлери
!!Бул дарыны дүйнө менен бөлүшүү үчүн жасаган аракеттериңиз үчүн сизге жана Рикке
рахмат.Чоң сүйүү, Эстелла"

С.Калифорнияда  же  Колорадодо  мен  мыйзамдуу  түрдө  резидент  болуп,  ракымды
айыктыруу үчүн май ала турган жатакана барбы?Рахмат.

А.Бул  жакшы  суроо,  Дэвид  Карпентер.Мага  айтылгандай,  сизге  мотелдин  дареги  гана
керек,  андан кийин дарыгер сизге кара куурай жазып бере алат.Ошон үчүн бир жерде
кошумча төлөм  талап  кылбайт  деп  ойлойм.Бирок  муну  бизнес  акылы бар  бирөө  окуп
жатса,  айтайын,  дүйнөнүн  булуң-бурчунан  келген  көптөгөн  адамдар  дарылануу  үчүн
Колорадо же Калифорнияга учуп барууга каршы эмес.Бул бардыгы үчүн чечим эмес жана
акчасы  жок  адамдарда  андай  мүмкүнчүлүк  болбойт,  бирок  бул,  албетте,  кийинчерээк
башкаларга  жардам  бере  турган  же  жардам  бере  турган  көптөгөн  башка  адамдарга
жардам берет.JB

Химиотерапиядан өткөн бейтаптар майды колдоно баштаганда, май эң биринчи денени
детоксикациялоо керек.Ошентип, кээде рактын өзүнө кол сала баштаганга чейин 120-150 г
май  керектелет.Химияны  кабыл  алуу  чындыгында  жакшы  идея  эмес,  айрыкча
медициналык  система каннабис  жөнүндө  ондогон  жылдар бою рактын  дабасы катары
билгендигин эске алганда, анын кереги жок болгондо.JB

«Мен өткөн жумада майга кусуу жөнүндө жаздым.Мен акыры токтоп калдым жана мен
дагы эле майдын бир партиясын колдонуп жатам.Мен азыр жакшы сезип жатам.Менин
оюмча,  мен  бардык  фармацевтикалык  дарыларды  системамдан  чыгарып  салдым.Бул
кайгылуу окуя болду, бирок детокс эч качан кызыктуу эмес. Робин

«Так  билбейм,  бирок  менин  оюмча,  сиз  өтө  эле  көп  нерсени  эрте  алып  кеттиңиз.Өтө
көтөрүлүп,  кээ  бирөөлөрдү  кустуруп  жиберет  деген  нерсе  бар.Мен  өз  тажрыйбасынан
билген.(Мен жаңы эле түшүндүм.Мен антип айткан эмесмин.)” Тина

— Тина, мен да ушуну ойлодум жана эмне үчүн мынчалык ооруп калдым деген суроолор
көп  болду.Мен  буга  чындап  ишенемӨткөн  декабрда  мен  менен  болгон  окуядан  улам
детокс болду.Мага онкологум «акыркы стадиямда» экенимди айтты, менде май түгөнүп
калды жана сөөктөрүмдү бекемдөөгө жардам берүү үчүн Zometa ичимдик ичтим.Көрсө,
май аллергиялык таблетка катары иштеп, мени Zometa таасиринен сактап калды.Майдан
чыгып,  мен  анорексиялык  болуп  калдым,  Zometa  сөөктөрүмө  кирип,  кусуп,  чыйрыгып,
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ооруканага жаткырылгандыктан аябай кыйналдым.

Ошол окуядан бери мен индиялык стилде отура да албай калдым, анткени муундарым
менен жамбаштарым катуу ооруп калды.Майга кайра киришкенде, башында жакшы элем,
бирок акырындап ооруп калдым.Андан кийин катуу ооруп, бир нече күн кусуп, кыйналып
жүргөндө кызыктай бир нерсе болуп, бардык муундарым тазаланып, 6 айдан кийин дагы
муундарым оорубай калды.Мен кайра ийкемдүүмүн.Муундарымдан май чыгып кеткенине
ишенем, ал бир жыл бою сени менен жүрө алат». Робин

«Терминалдык  бейтапка  мүмкүн  болушунча  тезирээк  кабыл  алуу  абдан
маанилүү.Терминалдык  бейтаптардын  көбү  химиотерапиядан/радиациядан,  ооруну
өлтүргүчтөн ж.б.Анын туура жасалганын текшериңиз  жана мүмкүн болушунча  эртерээк
иче баштаңыз, мен аны жок дегенде рак толугу менен жок болмоюнча токтотмок эмесмин!”
Bonny

"Дарыгерлериңиз сизге "сен акыркы абалдасың" десе, ал жактагылардын баарын сынап
көргүң  келбейт  беле?Ойлонуп  көр...Ушундай  диагноздон  кийин  эмне  жоготуш  керек?
Менин  бүгүн  тирүү  жээним  бар...ушул  майдын  аркасында...Дагы  айтышым  керекпи?»
Кэрол

«Бул мен анын жээнимин.Бул чындап иштеди». Джоанна

«Мен жарым марафон өткөрдүм, ракты изилдөө үчүн 5000 доллар чогулттум.Ансыз деле
шыпаа  бар  экенин  билбептирмин,  бирок  аны  мага  беришпейт....Алар  мага  эки  жолу
чындап  күчтүү  химиотерапия  беришти.Алар  менин  боорумду  талкалап  салышты;
бөйрөктөрүмдү  талкалап  салышты.Алар  мени  былтыр  апрель  айында  үйүмө  өлүмгө
жөнөтүшкөн.Алар  алты  жума  жашабайм  дешти.Мына  мен  бүгүн,  дагы  эле  тирүүмүн,
анткени мен PhoenixTears.ca сайтын таптым жана Рик  Симпсон мага  бүгүн  бул жерде
болушум үчүн өзүмдүн дарымды кантип жасоону көрсөттү.

Бул  дабаны  бардыгына  айтышыбыз  керек.Ар  бир  адам  билиши  керек:  чыныгы
медициналык  марихуана  продуктулары  бар,  алар  сизге  жашоого  жардам  берет  жана
досторуңузга рак оорусу менен жашоого жардам берет.Ар бир адам билиши керек: эч ким
рактан өлбөшү керек.Дары бар, ар дайым дары бар.Алар жөн гана ...Big Pharma бизге ага
уруксат  бербейт.Алар  кантип  батынышат?!Рак  изилдөө -  бул  көп  миллиард долларлык
тармак.Анан алар эмне кылып жатышат?Мага окшогондорду маңзаттары менен өлтүрүп
жатышат.Бул  боштук!Дары  бар!Phoenix  Tears  майы  иштейт!Баарына  айт.Өтүнөмүн!"
Джоанна

"Салам Рик Симпсон, мен майга ишенем жана аны учурда рак менен ооруган апам үчүн
колдонуп  жатам,  бирок  менин  суроом  бар,  сиз  муну  үч  айда  2  унция  ичүү  керек  деп
жатасыз, бирок апам абдан алсыз, анткени оору жана унция катары гана кабыл алынган
жана үч айга жолугууга аз калды, бирок дагы эле аны алып жатат, мен дагы эле ошол эле
эффект экенин билгим келет,  анткени сиз  үч  айдан кийин болушу керек  дедиңиз.Мага
жооп бериңизчи, анткени мен тынчсызданып жатам." Esmeralda

«Ушул убакка чейин анын канча алганы жөнүндө көп  кабатыр болбо.Аны дагы бир аз
жегенге аракет кыла бер.Ага мурда болуп көрбөгөндөй чоңураак тамак жесин деп айт, түнү
уктаганда  аз-аздан  көбүрөөк  жей  баштайт.Түнкүсүн  анын  көбүрөөк  дозасын  жегенине
ынаныңыз, ошондо ал тезирээк сабырдуулукка ээ болот.Биринчи үч айда атам да ушундай
кылды.Күнүнө жарым граммдан ашык тамак жегенге чейин көп убакыт өттү жана ал күнүнө
1/4  граммдан  араң  жеп  жатканда  да  рак  жоголуп  баратат-(шишик  кичирейип
бараткан).Азыр ал күнүнө бир граммга чейин жетип, 10 айдын ичинде жүз граммдан ашык
жеген.Жолуңуз ачык болсун!" Хосе

"Баарына салам,  менин  бир  досум бар,  ал  лайма оорусунун өнөкөт  оорусун таза  CO
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(болжол  менен  70-80%  THC  жана  органикалык  дан  спирти  менен  жасалган)  менен
айыктырууга  аракет  кылып  жатат,  аны абдан  абройлуу,  жеке  май өндүрүүчүдөн  сатып
алган.Болжол  менен  3,5  жума  мурун  ал  күнүнө  болжол  менен  3/4  граммга  жеткенде,
аппетиттин жоктугу, үзгүлтүксүз жүрөк айлануу жана өтө жумшак тезек (дээрлик диарея)
боло  баштады.күнүнө  жок  дегенде  3  жолу  -  бул  азыр  дагы  болуп  жатат  жана  такыр
жакшырган жок, бирок ошондой эле начарлаган жок, бул жакшы.

Бир айдан бери ар бир эртең менен анын денеси жоон ичегиге баарын төгүп салат жана
жытын үйдүн башка четинен билсе болот (TMI үчүн кечиресиз!) Кызык жери, анын тезеги
чындап  эле  уулуу  жыттанып  баштаган.  ..дээрлик  химиялык  зат  сыяктуу,  дозаны  1/2
граммдан  3/4  чейин  жогорулатуудан  бир  жума  өткөндөн  кийин.Жыты  абдан  кызык--
тезектин жыты да жок!!

Ал азыр күнүнө бир граммдан (акыркы 1,5 жумада) жана бир аз начарраак болбосо, дагы
эле ушундай.Башка  эч  кандай көйгөйлөр  же  көйгөйлөр  жок,  жана  ал  чындыгында  тез
айыгып  жатат  жана  акыркы  10+  жылдык  антибиотиктерге,  чөп  протоколдоруна  жана
башкаларга  караганда  алда  канча  жакшыраак.Буга  чейин,  анын  ден  соолугунун
жакшырышы  абдан  укмуштуу  болду...  жакшы  жакка!!Бул  уулуу  жыттуу  тезек  лайма
бактерияларынын өлүүсүнөн уламбы, детокспу же башка нерсеби?Мен чындыгында ал
жоон ичеги рагы же май кам көрүп жаткан башка рак менен ооруп калышы мүмкүнбү, бул
коркунучтуу жыт жана тез-тез жумшак тезекти алып келиши мүмкүн деп ойлогом.Кандай
кеңеш бар??Бул нормалдуубу?"

«Бул эмнени күтсө болот.Майдын үстүндө жүргөндө...(туура жасалган болсо) дене негизги
детокс  кылат.Аны  сүрөттөөнүн  эң  жөнөкөй  жолу...  организмиңизге  дары  жакпаган
нерселердин баары, ал калдыктарды чыгаруунун жолун табат.Бул сиздин провайдериңиз
эмне кылып жатканын билип жаткандай угулат, анткени сиз сурап жаткан бул белгилер
баарыбызга же биздин бейтаптарга тиешелүү.Мындай симптом аялым экөөбүзгө 3 айдан
ашык убакытка созулду.

Мени тынчсыздандырган бир гана нерсе - бул THC жана CBD продуктуну эсептейт.Биз
өндүргөндө, биз орточо 93-97% THC жана 1,34 жана 1,59% CBD ортосунда болобуз.Буга
эриткичти алмаштыруу же аталган продуктунун декарбоксилдешүүсүн өзгөртүү аркылуу
гана жетишүүгө болот.

--  Диетага  кара  куурайдын  уруктарын  кошсоңуз,  тезекти  тез  жөнгө  салат.Ал  өтө  агып
кеткенде,  катуу  бир  нерсе  кошуу  керек.А  бул  уруктар.Ал  эч  кандай  химиялык
таблеткаларды ичпегенин текшериңиз.Жыты детокс, тынчсыздана турган эч нерсе жок».
JB

"Терс таасирлери: дем алыш күндөрү мультфильмдерди көрүү." Мт

Кайсы штаммдар/сорттор?

"Мен  бул  боюнча  Ричард  менен  биргемин.Сизде  натыйжалуулугу  далилденген
штаммдардын тизмеси барбы?Кандай жакшы үрөн компанияларына заказ кылуу керек?
Мен жөн гана үрөнгө буйрук бердим.Жакшы штаммдан эмнелерди издешим керек?THC,
CBD, indica vs sativa?Мен буйрутма берген штаммдын THC деңгээли 18-23% жана CBD
0,7-1,0% түзөт. Cisco

-- Мен ушундай тизмени бере алгым келет, Cisco, бирок биз муну сизге айтуу үчүн бардык
керектүү изилдөөлөрдү жасамайынча, жакында бере албайм жана бербейм.Мен Ричардга
мындай деп жаздым: Мен штаммдын атын атай албайм, сиз аны дайыма сынап көрүп,
анын кандай ооруну басаңдатуучу таасири бар экенин көрүшүңүз керек.Бул оорулуу эмне
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колдонгонун  билбейм.Рик  өстүргөн  ак  жесир  эң  сонун  ооруну  басаңдатуучу  болгон,
европалык ак жесирлерде андай таасир анчалык деле жоктой.Ошентип, ар дайымкыдай,
эң  күчтүү  жана  тынчтандыруучу  жана  диванды  бекитүүчү  20%  THC  же  андан  көп
штаммдар,  эң  жакшы  натыйжа  үчүн  бир  нече  штаммдардын  майларын
аралаштырыңыз.Бир  нече  дем  алгандан  кийин  сизди  бекемдей  турган  чындап  эле
ырайымсыз күчтүү штаммдарды издеңиз.Жакшы каалоолор менен, JB

"Эркек өсүмдүктүн пайдалуу компоненттери барбы?" Билл

--  Жаш  эркек  өсүмдүктөр  байларга  жумшак  кийим  үчүн  була  үчүн  колдонулган.Мен
эркектерден дары жасабайт элем, кээ бир адамдардын чаңчага аллергиясы болот жана
бул ооруну алып келиши мүмкүн.Сиз шире аласызаларды же чай үчүн колдонуңуз (эгерде
алар дени сак жана органикалык өстүрүлгөн болсо).Бирок өсүмдүктөрдөн эң жакшы дары
ала албайсыз.JB

С.Афган  кушу май жасоого  ылайыктуу  нерсеби.Мен  көчөдөгү  буюмдардан  май  жасап,
акыркы  эки  жумадан  бери  колдонуп  жүрөм,  анткени  менде  уктабай  кыйналдым,  азыр
баладай  уктайм  жана  эртең  менен  жакшы  эс  алып  ойгоном.Маселе  Лондондо  жакшы
нерселерди  алуу  кыйын,  ошондуктан  мен  АКга  заказ  бердим,  азыр  сиздин  пикириңиз
керек.Чоң рахмат

А.Мен  чындыгында  штаммдын  атын  айта  албайм.Эгерде  ал  күчтүү  болуп,  уйкуңду
келтирсе, анда ал жакшы дары чыгарышы керек.Белгилүү болгондой, биз эң күчтүү жана
эң тынчтандыруучу штаммдарды сунуштайбыз (20% THC жана андан жогору)  жана эң
мыкты майлар бир нече абдан күчтүү жана тынчтандыруучу штаммдардын айкалышынан
өндүрүлгөн,  ошондуктан мен бир нече седативдик  штаммдарды заказ кылганга аракет
кылам. баары мүмкүн, бул идеалдуу болмок.Бирок бир штамм майлары да кереметтерди
жасай  алат,  мен  айтып  жатам,  эң  жакшы  майлар  адатта  бир  нече  штаммдардын
айкалышынан чыгарылат.Жакшы каалоолор менен, JB

"Рик  Симпсондун  Indica  компаниясынан  жогорку  деңгээлдеги  THCди  гана  колдонууну
сунуш кылганынын жакшы себеби бар. Indica айыктыруу үчүн зарыл болгон эс жана уйкуга
көмөктөшүүчү дары болуп саналат. Sativa энергия берип, кан басымыңызды көтөрөт. Кээ
бир учурларда бул кан басымы жогору же системалары бузулган адамдар үчүн кооптуу
болушу мүмкүн, андыктан кеңеш берүүдөн мурун, теманы билип алыңыз. Эч кимге зыян
келтиргиң келбейт. Көпчүлүк адамдар үчүн Стэндин кеңеши (эртең менен сатива, жатар
алдында индика) жакшы, эгерде сиз гибридди колдонсоңуз,  анын жок дегенде 80=90%
Индика экенине ынаныңыз. Ийгиликтер." Гари

"С:  Салам  Джиндрих.....Мен  Рик  Симпсондун  дарысы  менен  жаңымын  (менде  рак
бар)...Мен  бул  жерде  кара  куурай  сатып  алуучулар  клубуна  таандыкмын  ...  Ошентип,
менде сатып алуу  үчүн  бир  аз  штаммдар бар.Мен  жөн эле ойлонуп  жатам,  мен  үчүн
индикатордун  эң  жакшы  тандоосу  эмне  болот?Ар  кандай  сунуштар  абдан
бааланат.Рахмат.

JB:  Салам  C,  эң  күчтүү  эң  тынчтандыруучу  индикаторду,  эң  жакшысы  бир  нече
штаммдарды алыңыз.Эгер тандооңуз болсо,  мен эң оор штаммдардын/бүчүрлөрдүн ар
биринен 3-4 унция сатып алып, анын бир фунтунан май жасамакмын.

С: Макул, рахмат...эң оор деген эмнени түшүнөсүң?

JB: Эң тынчтандыруучу, супер уйкучу, нокаут таасири менен

C: Кечиресиз, бирок мунун баары мен үчүн жаңылык.

JB: Проблема жок.Абдан, дээрлик наркотикалык тынчтандыруучу, абдан оор.

- 13 -



C: Макул

Ж.Б.: Бул сөздөрдү колдонуңуз жана өстүрүүчүлөргө айтыңыз, алар менин эмне жөнүндө
айтып  жатканымды  билишет  деп  үмүттөнөм.
C: Мен билем, аларда куш, хаш өрөөнү бар.Башка ысымдарды эстей албайм.

Ж.Б.: Дагы бир жолу, сиз менен тажрыйбалуу бирөөнү алып, сиз үчүн аны сынап көрсүн.

C: Макул

JB: Жана алардагы эң күчтүү седативдик штаммдарды сатып алыңыз, 20% THC же андан
көп.

C: Макул.... кылган иштериң үчүн чоң рахмат

JB: Кош келиңиз, C.

C: Рикке да рахмат...Силер менин жашоомду ушул убакка чейин сактап калдыңар.

JB:  Мен ага  сен жөнүндө айтып берем.Сураныч,  эң  жакшы натыйжаларга  жетиш үчүн
биздин  сайттагы  бардык  нускамаларды  аткарыңыз.Майды  сунушталгандай  алыңыз,
денеңиздин  рН (лимон  ширеси,  дарбыз  ж.б.)  жогорулатыңыз,  күн  сайын  эки  алманын
уруктарын  жеңиз,  жашагыңыз  келсе,  дарыгерлерден  жана  КТ  жана  рентгенден  алыс
болуңуз.Алар сиздин өлүмгө дуушар болгон "бекитилген"  дарылоо ыкмаларын айтууда
устат жана биздин бейтаптар алардын кеңешин алып, майды колдонууну токтотуп, өлүп
калышты.

C: кылам .... дагы бир жолу рахмат.

(төрт сааттан кийин)

C: Эй Джиндрих.Сиздин жардамыңыз үчүн рахмат.Мен Indica OG Kush жана Hash Truffle
аралашмасын  алдым.Клубдун  адамдары  ушуну  дары  жасоо  үчүн  эң  жакшысы  деп
ойлошкон окшойт.

JB: Макул.Жакшы угулат.

С: Жакшы :-)...Демек, бул дары жасоо үчүн жакшы болот деп ойлойсузбу?

Ж.Б.: Материалды өзүм көрүп, аракет кылмайынча, мен эч нерсе ойлобойм.Аттар жакшы
жана тааныш угулат, бирок мен чындыгында бүчүрлөр канчалык күчтүү жана сизде эмне
бар  экенин  билбейм.
C:  Аа,  макул.Дарыны  жасап  жатканыма  6  жумадай  болду...мендеги  өзгөрүүлөр
укмуш...Мени  тааныгандардын  баары  таң  калышат.Макул,  дагы  бир  жолу.Билесизби,
Джиндрих,  мен  3  күндөн  кийин  мендей  эле  рак  диагнозу  коюлган  аял  менен
тааныштым.Экөөбүз тең курактабыз, рактын стадиясында болгонбуз, баары окшош.Мага
ал сыяктуу радиацияны сунушташты.Мен эч кандай жол жок дедим, мен Рик Симпсондун
дарысын  жасап  жатам.Ал  радиацияны  тандап  алган.Джиндрих,  ал  4  күн  мурун
радиациядан, коркунучтуу күйүктөн каза болгон.Ал болгону 55 жашта, күчтүү болчу, бирок
"дарылоо" аны өлтүрдү.Мен өзүмдүн тандоом менен туура иш кылып жатканыма көбүрөөк
ишенем.

Ж.Б.:  Мен мындай окуяларды билем.Алардын бейтаптарга жасаган иштери чындап эле
ызалуу.Жакшы каалоолор менен, C.Эмне кыларыңды билесиң” деп.

"Мен майлардын сапаты ортосундагы айырманы түшүндүрүүнүн жакшы жолу болот деп
ойлойм:
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95-98% THC 95-98% толук айыгууга жана аман калууга барабар.

80% THC 80% толук айыгууга жана аман калууга барабар

70% THC 70% толук айыктыруу жана аман калуу мүмкүнчүлүгүн түзөт

60% THC 60% толук айыктыруу жана аман калуу мүмкүнчүлүгүн түзөт.Жана башкалар.

Бирок,  100% THC 100% толук  айыгууга  жана  аман  калууга барабар эмес,  анткени ал
мунайга караганда башка зат.

Оорулуу  май  менен  бирге  химиотерапия  жана  нурланууну  колдонгондо  же  бул
процедуралардан мурда өткөн болсо, пайыздарды экиге же үчкө, балким төрткө же бешке
бөлүңүз,  мындай  учурларда  майдын  аны  кесип  салууга  күчү  жетээрин  эч  качан  биле
албайсыз.  .Мындай бейтаптар майды 2-3 эсе көп жеш керек (алты айдын ичинде 120-
180г).

Бул түшүндүрүү максатында гана айтылган,Ошентип, адамдар мунайдын сапатынын жана
THC мазмунунун маанилүүлүгүн жакшыраак түшүнүшөт. Негизги критерий - бул майлар
жутканда абдан күчтүү жана тынчтандыруучу таасир бериши керек.Эң жакшы майлар өтө
тынчтандыруучу, бирок эйфориялуу (ошондуктан аларды жейсиң, уктап каласың жана бир
нече сааттан кийин баладай күлүп ойгоносуң).

Майыңызды  кудуктан  чыпкалап,  кайнатуу  процессинин  аягында  бир  нече  тамчы  суу
кошсоңуз  (демек,  анда  эч  кандай керексиз  өсүмдүк  материалдары жок),  ошондой эле
майыңыздын майын чыпкалоо үчүн жакшы мүмкүнчүлүк бар.чындыгында майдын даамы
жагат.Ошентип, кайра-кайра -- дарылоонун эң жакшы натыйжасы үчүн майыңыз ар дайым
күчтүү  жана  мүмкүн  болушунча  тынчтандыруучу  экенин  текшериңиз.Майды  өндүрүүдө
жана колдонууда  нускамаларды аткарыңыз,  ошентип  сиз  пациент  үчүн  мүмкүн  болгон
максималдуу иш-аракеттерди жасаганыңызга ишене аласыз.Жакшы каалоолор менен, JB"

"Мен 95 пайыз болушу керек дегенге ишенбейм." Rich

-- Ал 95% THC, Rich болбошу керек, бирок болжол менен 95% THC бар майлар эң күчтүү
майлар  жана  май  канчалык  күчтүү  жана  тынчтандыруучу  болсо,  ал  дары  катары
ошончолук жакшы иштейт.Сиз ар дайым күчтүү майды азыраак ичсеңиз болот жана ал
төмөнкү  сорттогу  майга  караганда  жакшыраак  иштейт.Бул  чынында  эле  ушунчалык
жөнөкөй.JB

«Стандарттар жана сапатты көзөмөлдөө -  ооба.Бирок  эгер Рик  аталган стандарттарды
жана  qcти  жактырса  гана."  Sue
-- Биз эч качан сапатты көзөмөлдөөгө каршы эмеспиз, Сью.Бирок чындык, кара куурай
мыйзамсыз  жана  лабораториялар  аны  текшере  албагандыктан,  дүйнөнүн  көпчүлүк
бөлүктөрүндө сапатты көзөмөлдөө мүмкүн эмес.Биз чынында эле АКШдан эмес, дүйнөнүн
бардык  булуң-бурчунан  келген  адамдар  менен  иштешебиз.Учурда  тестирлөө  бир  нече
өлкөлөрдө  жеткиликтүү,  ага  өтө  аз  адамдар  жете  алышат.Биздин  бейтаптардын  көбү
эриткичти жана күрүч бышыруучуну алуу үчүн жетиштүү акча таба албай кыйналышат,
ошондуктан босого канчалык төмөн болсо, ошончолук жакшы.

Албетте, мунун баарын татаалдаштырсак болот, бирок биз муну каалабайбыз.Биз жөнөкөй
болгонду  жакшы  көрөбүз.Эгерде  сиз  жөнөкөй  көрсөтмөлөрдү  аткарсаңыз,  сиз  абдан
сапаттуу  май чыгарасыз.Сиз эмнени киргизсеңиз,  акыркы продуктта эмне болот.Демек,
эгер сиз аны дени сак өсүмдүктөрдөн жасасаңыз, анда сиз май чыгарасыз, ал пестицид,
гербицид жана дагы эмне бекер болот.JB
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Сырткы жана ички

"Джефф, кеп, популярдуу ишенимге каршы, THC сизди тынчтандырат.КБР анандамидди
кабыл  алууну  бөгөттөп,  толкундантат.Биз  тажрыйбабыздан  билебиз,  95-98%  THC  бар
майлар  өндүрүлүшү  мүмкүн  жана  алар  абдан  тынчтандыруучу  касиетке  ээ.Бирок,  мен
аларды  ушунчалык  тынчтандыруучу  кылып  жаткан  нерсени  так  айта  алгыдай
натыйжаларга ээ эмесмин; плюс ар бир партия ар башка жана биз аны баары бир кайра
чыгара  албайбыз,  андыктан  учурда  биз  жашап  жаткан  шарттарга  байланыштуу
тестирлөөгө көп көңүл бурбайбыз.

Биз  майлар  мүмкүн  болушунча  күчтүү  жана  тынчтандыруучу/couchlocking  болушун
каалайбыз.Канчалык  наркотикалык  седативдүү  болсо,  ошончолук  жакшы.Биз  көргөн
жогорку CBD штаммдарынын көбү биз иштөөнү жакшы көргөн нерсенин потенциалына
жакындаган жок, ошондуктан биз аларды көп сунуштабайбыз, ушуну менен. JB

«35 жашында рак оорусунан жубайымдан айрылып, иним акыркы беш жылдан бери рак
оорусунан улам боордун трансплантациясын күтүп жаткандыктан,  мен диспансерлерде
РСО издеп жүрдүм.Анын баасы Вашингтон штатында 100 $/гдан 30 г чейин өзгөрөт.RSO
деп аталган жерлердин биринде мунай 7% THCде, андан жогору CBD менен болгон, бул
ага татыктуубу?Бул 30 г май болчу.Жүз доллар грамм мунай 90дон жогору болгон, мен
92% деп  ойлойм.Бардык  үч  психоактивдүү  химиялык  заттардын  кемчиликсиз  балансы
кандай?Рахмат." Хит

-- Хит, эң жакшы RSO болжол менен 95-98% THC, адатта 1% CBD жана өтө күчтүү жана
тынчтандыруучу,  күчтүү  жана  тынчтандыруучу  сөздөргө  басым  жасоо  менен  (диванды
кулпулоо, ал жутканда сизди абдан уйкулуу жана эс алдыртышы керек) .Болбосо, башка
партияны аракет кылып көрүңүз жана актуалдуу колдонуу үчүн энергия берүүчү майды
сактаңыз).

7% THC менен "жогорку CBD" майларына келсек, жок дегенде азыр биз эмне үчүн мындай
майларга каршы экенибизди билесиз - учурда берилген жогорку CBD майларынын көбү
биз  таштанды  деп  атаган  нерсенин  синонимдери,  анткени  биз  жогорку  сорттун
ортосундагы айырманы билебиз.  мунай жана башка  бардык  нерсе.Бул чындап  эле  эң
жакшыжөн  гана  мүмкүн  болушунча  өз  майын  жаса.Бүчүрдү  диспансерлерден  алгыла,
аларда бар эң жакшысын сатып алгыла, анан май жасагыла, чындыгында ага эч нерсе
жок.Майды  өзүм  эч  кимден  сатып  алмак  эмесмин,  ар  дайым  өзүм  жасачумун.Сиз
өзүңүздүн  сапатыңызды  көзөмөлдөөнү  каалайсыз,  эч  кимге  көз  каранды  болгуңуз
келбейт.Эгер сиз бир чыны кофе же мохито жасай алсаңыз, майды да жасай аласыз.JB

"Мен  5  лабораторияны  билем,  алар  бириккен"96%  THC"  майын  ЭЧ  КАЧАН  көргөн
эмесмин...  Эч ким.Акыркы 5 жылда миңдеген сыноолор.Анын жанында эч нерсе жок –
лаборатория адистери үлгүнү салыштыруу үчүн болгон күчү менен аракет кылышса да…
Алар ала турган эң таза 88%+.Жана булар алардын карамагында толук ресурстары бар
профессионалдар. Фил

-- Бул алар өндүрө турган эң күчтүү майларды сынабаганын далилдейт, башка эч нерсе
жок.JB

"Ом, ушунчалык көп карама-каршы комментарийлер, мен ушунчалык чаташып кеттим?!?!"
Диана

--  Эмне кылып, эмне айтып жатканын билгендерди угат элем.Ал ким экенин тандоо өз
эркиңде.JB
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"Бул сиз JB деп айтканыңыз жакшы.Мен сиздин жазгандарыңызга жана кеңештериңизге
таянат  элем.Мен  Нафта  эң  артыкчылыктуу  (алкоголдук  ичимдиктерден  айырмаланып)
экенин  ачык  билем.Менин  оюмча,  чаташкан  жери,  Риктин  веб-сайтында  жана  анын
китебинде индиканы колдонуу сунушталган, бирок индикада CBD мазмуну жогору экени
белгилүү  жана  сиз  жогоруда  экөөнүн  ортосундагы  чек  ара  жоголуп  кетти  деп  айтып
жатасыз.Мага окшогон жөнөкөй адам үчүн бул түшүнүксүз.Indica Sativa каршы.THC менен
CBD ж.б.у.с.Демек, кеминде 20% THC тандоо керек болсо, анда Sativa тандабаш керекпи?
Же Indica тандоо идеясы, бирок жогорку THC деңгээли жок дегенде 20% THC (анын CBD
мазмунуна  карабастан)  барбы?Мага  окшогон  башталгыч  үй-бүлө  мүчөлөрүнө  жардам
бериши үчүн кеңеш бере аласызбы? Джиоти

-- Ооба, ооба, бирок мүмкүн болсо эң күчтүү жана тынчтандыруучу дарылар.Жогорку CD-
пропаганда  төмөнкү  сорттогу  майларды  түртүү  үчүн  колдонула  баштады.Мындан
тышкары, биздин идеалдуу майлар 95-98% THC болот.Ошентип, дагы бир жолу, ал жерде
CBD үчүн анчалык көп орун жок.Биз үчүн "күчтүү жана тынчтандыруучу" сөздөр "жогорку
CBDге" караганда маанилүү. JB

"Макул,  биз  күлкүсүз  штамм  чыгара  алабызбы?Күйөөсүнүн  түнкү  3тө  күлгөнү  карып
баратат.Күлкүнүчтүү." Thistle

«Мен  таза  THC  зыяндуу  клеткаларга  in  vitro  сайылган  жана  алар  апоптизделген
изилдөөлөрдү  окудум.Мен  CBD  үчүн  мындай  изилдөөнү  көргөн  жокмун.Менин  оюмча,
CBD  мамилеси  адамдардын  THCден  негизсиз  коркуу  сезими  менен  ойноп,
каннабиноиддик дары-дармектерди капиталдаштыруу жолу менен гана эмес, каннабистин
пайдасын  "коркунучтуу,  көз  карандылыкты  жаратуучу,  THC"сиз  жайылтуу.  Кара  куурай
майынын ИШЕНИЛГЕН ишмердүүлүгүнө акча табуу же шылуундук кылуу, CBDди керемет
катары  илгерилетүү,  кудайга  шүгүр,  коркунучтуу  THCге  карама-каршы  келет,  бул
шылуундуктун  жана  алдамчылыктын  жытынан  пайда  көрүү.Мен,  мисалы,  CBDдин
пайдасы жок деп айтпайм, бирок изилдөөлөрдөн THC эң дары экени көрүнүп турат.Тыюу
салуучуларга кайрылуу жана CBDге көңүл буруу - чоң зыян.Төмөнкү кошулмага изилдөө
жүргүзүүнү кантип түшүндүрөсүз?Бул болбогон нерсе». Кори

«Ооба, CBD метастаздуу рак менен күрөшө алат.Айрыкча, ал THC 95-98% камтышы керек
болгон  Рик  Симпсон  майынын  бир  бөлүгү  болгондо.Бул  сизге  CBDдин  маанилүүлүгү,
балким,  ал сунушталгандай чоң  эмес  экенин көрсөтүп  турат.Бирок  бир  күнү  медицина
илимпоздору  RSOну  сынап  башташат  деп  үмүт  кылалы.Эгерде  алар  майды  кантип
өндүрүү  жана  пайдалануу  боюнча биздин  көрсөтмөлөрүбүздү  аткарышса,  алар  да  биз
сыяктуу  сонун  натыйжаларга  ээ  болушат.Эгерде  алар  жок  болсо,  анда  алар
болбойт.Ушунчалык жөнөкөй». JB

Рик Симпсон протоколу
«Адамдарды  аз  дозалар  менен  баштаңыз,  жарым  дан  кургак  күрүчтүн  өлчөмү.Май
зыянсыз  болсо  да,  дарылоону  баштагандар  үчүн  азыраак  караганда  көбүрөөк
жакшы.Башында бул укмуштуудай заттын бир аз гана бөлүгүн ар бир сегиз саат сайын
алыңыз, андан кийин ар бир төрт күн сайын үзгүлтүксүз түрдө дозасын көбөйтүңүз жана
жакында сиздин сабырдуулугуңуз жогорулайт.Эгерде адам анын кесепеттерин сезген жок
же  бир  аз  гана  сезди  десе,  мен  муну  жаңыдан  баштагандар  үчүн  жакшы  доза  деп
эсептейм.Сиз  жөн гана алар көнүп  башташы үчүн алардын системасына бир аз  дары
алгыңыз келет.

Сиз адам кандай жооп кайтарарын эч качан так билбейсиз, ошондуктан акырындык менен
улантып,  алардын  дозасын  ар  төрт  күн  сайын  көбөйтүңүз.Оорулуу  майды  колдонууга
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көнүп калгандан кийин,  муну ишке ашыруунун эң жакшы жолу -  аны колдонууга көнүп
калгандан кийин, ар бир сегиз саат сайын граммдын үчтөн бирине барабар дозаларды
алуу.Ошентсе да, мен кыйынчылыктарга дуушар болгондорго алардын дозасын жайыраак
жогорулатууга болорун эскертип кетким келет, бирок жакшы натыйжаларга жетишүү үчүн
аны мүмкүн болушунча тез ичүү керек.

Бул Рик  сунуш кылган дозалап көрсөтмөлөр,  эгерде пациент сабырдуулукту тез  арада
түзө алса.Бул протокол сакталса, көптөгөн бейтаптар үч жуманын ичинде 8 саат сайын
бир граммдын үчтөн бирин жей турган деңгээлге чейин иштей алышат.Бирок орточо эсеп
менен алганда, бейтаптардын көбүнө төрт-беш жума талап кылынат, алар бир дозага бул
сумманы жута алышат, андан кийин алар айыгмайынча же абалы көзөмөлгө алынганга
чейин күнүнө бир граммдан иче беришет.

Рик бул дарыны ийнеси жок пластикалык шприцтерде бергенди жакшы көрөт, анын ордуна
майда тешиги бар, ал жерден май сыгып алса болот.Анын айтымында, майды ушундай
жол менен берүү пациентке алардын дозасын өлчөөнү жеңилдетет жана дары-дармекти
чоочун заттардын булганышын токтотот.

Көпчүлүк адамдар иче турган сумманы түшүнүүнүн эң оңой жолу - аны кыска бүртүкчөлүү
кургак  күрүч  менен  салыштыруу.Баштоочунун  дозасы  бул  күрүч  дандарынын  биринин
өлчөмүнүн жарымы же узундугу дюймдун сегизден бири болушу керек,  бул сумма бир
тамчынын төрттөн бирине барабар болот.Кээ бир учурларда, өтө төмөн толеранттуулукка
ээ болгондор, ал тургай, башында ыңгайлуу мамиле кылуу үчүн бул өтө эле көп болуп
калышы мүмкүн, ошондуктан, керек болсо, алар андан да азыраак башташат.

Мындай өлчөмдөгү дозаларды күнүнө үч жолу, эртең менен, түштөн кийин жана бейтап
уктаардан  бир  саат  мурун  ичүү  керек.Жаңы  башталгыч  пластикалык  шприцтен  кургак
күрүчтүн жарым данына барабар сыгып алуу гана керек жана бул алардын дозасы.Кеп өтө
аз  өлчөмдө  болсо  да  жана  ал  бейтапка  эч  кандай  зыяны  жок  болсо  да,  анын
потенциясына байланыштуу бул затты урматтоо менен колдонуу керек.

Бул дозада төрт күндөн кийин, ал күрүч данынын өлчөмүнө барабар болгон дозаларга же
шприцтен сыгылганда узундугу төрттөн бир дюймга барабар болгон дозаларга эки эсеге
көбөйтүлөт.Андан кийин,  төрт күндөн кийин,  доза дагы эки эсеге көбөйтүлөт жана бул
пациент бир дозада он алты күрүчтүн эквивалентине барабар болгонго чейин төрт күн
сайын  уланат.Бул  сумма  бир  дозада  майдын  сегизден  тогуз  тамчысына  барабар,  бул
граммдын үчтөн бир бөлүгүн түзөт.

Бир мл салмагы боюнча бир граммдан бир аз көбүрөөк, ошондуктан бейтаптар кааласа,
бул  өлчөөнү  алардын дозасын аныктоо  үчүн  колдонсо  болот.Ошол учурда,  бейтаптар,
адатта,  алардын медициналык абалы менен каалаган натыйжага жеткенге чейин ушул
дозада  уланта  беришет.Алардын  дозасын  ушунчалык  тез  көбөйтө  албаган  бейтаптар
болот, бирок Рик аларды мүмкүн болушунча тезирээк кабыл алууга үндөйт, андыктан май
алардын азабын жеңилдетет.Мындан тышкары, бул дарыны тезирээк кабыл ала тургандар
болот  жана  Риктин  эч  кандай  көйгөйү  жок,  эгер  пациент  аны  тезирээк  кабыл  алууга
ыңгайлуу болсо, бул алар тезирээк айыгат дегенди билдирет.

Чындыгында,  Рик  бул  дарыны  колдонууга  келгенде  бейтаптар  өздөрүнүн  ыңгайлуу
зонасында калышы керек деп эсептейт.Бирок ал дагы эле оор дартка чалдыккан адам бул
зат менен оюн ойнобошу керек деп эсептейт, анткени ал туура эмес кабыл алынса, ал
дарыланууга багытталган абалын жеңе албай калышы мүмкүн.

Бул  дары колдонуу  үчүн  абдан  коопсуз  болгондуктан,  биз,  адатта,  дозасын  так  өлчөй
бербейт,  бирок  так  өлчөөлөрдү  жана  жетиштүү  тактыкка  ээ  болгон  таразаларды
жактыргандар үчүн алгачкы төрт күн бою күнүнө үч маал 0,01 г менен баштаңыз.Андан
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кийин, эгер мүмкүн болсо, аны төрт күнгө 0,02 г, төрт күнгө 0,04 г, төрт күнгө 0,08 г, 0,16 г,
анан 0,32 граммга чейин.Бул затты тез жутуп алгандар үчүн идеалдуу дозалоо графиги
болмок.

Сиз индика бүчүрүнүн жогорку сортторун ала турган болсоңуз, анда өндүрүлгөн май абдан
тынчтандыруучу болот.Эгер сиз чыныгы "Рик Симпсон майын" чыгарган болсоңуз, анда
майдын эффектиси ушундай болот жана тынчсыздана турган нерсе жок.Бейтаптар жөн
эле  уктап,  акыры  ойгонот.Кээ  бирөөлөр  башында  бир  аз  таш  бараңга  алынгандай
сезилиши  мүмкүн,  бирок  алар  эч  кандай  зыян  тартпай  калышат  жана  адатта  алар
тургандан  кийин  бир  сааттын  ичинде  бул  уйку  сезими  жок  болот.Эгерде  май  кара
куурайдын  sativa  сортторунан  өндүрүлгөн  болсо,  анда  кыйынчылыкты  жана  узакка
созулган  энергия  берүүчү  сативаны  күтүңүз.Сиз  рак  сыяктуу  олуттуу  оорулары  бар
адамдардын  бул  эффекттер  менен  май  алууга  аракет  кылышын  каалабайсыз  жана
пациент жакшы көрсөткүч бере турган дарылык пайданы албайт.Баары эле бийик болууну
жактыра бербейт жана бул затка ашыкча таш бараңга алуу медициналык жактан маанилүү
эмес.Бирок кээ бир учурларда бейтаптардын өмүрү коркунучта болгондо, аларга көбүрөөк
дозаларды берүү алардын өмүрүн сактап кала турган жалгыз нерсе болушу мүмкүн.

Кеп дарыны бейтапка күнүнө үч жолу киргизүүдө.Оорулуу аны жөн гана манжасына коюп,
анан тишине кырып салса болот.Андан кийин, муздак суу же чай ичип, алар жутуп алуу
абдан жеңил болушу керек.Кээ бир штаммдар жагымдуу даамы жок экстракт чыгарышат,
бирок аны менен күрөшүү оңой.Жөн гана бейтаптардын дозасын кичинекей кесим нанга
салып, бүктөп, анан оозуна салып, аларга суу ичиңиз.Ошол эле банан же жемиштердин
башка  түрлөрүн  колдонуу  менен  да  жасалышы  мүмкүн.Мүмкүн  болушунча  тезирээк
оорулууга  майды  алуу  идеясы,  бирок  Рик  дагы  эле  алардын  ыңгайлуу  зонасында
калганын көргөндү жакшы көрөт.

Ар бир адам ар кандай жана биздин бул дарыга болгон толеранттуулугубуз ар бир адамга
ар  кандай  болот,  андыктан  пациент  алар  жутуп  жаткан  суммага  ыңгайлуу  экенине
ынаныңыз.Көптөгөн олуттуу шарттарда, бейтаптар бул дарыны тез ичүү үчүн маанилүү,
ошондуктан  алар  аман  калууга  жакшы  мүмкүнчүлүк  алышат.Мен  буга  чейин  айтып
өткөндөй, май зыянсыз болсо да, өтө көп кабыл алынган болсо, көп учурда бейтаптарга
тажрыйбасы  жакпайт.Ошентип,  акырындык  менен  алардын  дозасын  иштеп  чыгуу;
Ошентип, алар аны колдонууда ыңгайлуу болушат.

Ошентсе да, биз айта тургандай, агрессивдүү ооруларга агрессивдүү мамиле кылуу керек,
ошондуктан менде өмүргө коркунуч туудурган бир нерсе болсо, мүмкүн болушунча кыска
убакыттын  ичинде  экстракттарды  ичип  алмакмын.Менин  оюмча,  даярдануу  пайдалуу,
андыктан майдын таасирине тезирээк көнүп башташы керек, анткени алар качандыр бир
убакта чоңураак дозаларды алуу керек болсо, эмнени күтөөрүн билишет.

Денеңизди  жакшы  абалга  келтирүү  үчүн  стандарттуу  дарылоо  үч  айлык  мөөнөттө  60
грамм жогорку сапаттагы май болуп саналат.Химиялык жана радиация алгандар үчүн 120-
180 грамм майды мүмкүн болушунча тезирээк  ичүү  жакшы.Адатта,  60 г  олуттуу ракты
айыктыра  алат,  бирок  медициналык  системадан  жабыркагандар  үчүн  рактын  кайра
кайталанышына жол бербөө жана бул дарылоо артта калган зыянды жоюу үчүн көбүрөөк
талап кылынат.

Оорулуунун ден соолугу жакшы болгондон кийин, сиз дозаны айына бир же эки граммга
чейин төмөндөтсөңүз болот же оорулуунун ичкенин жакшы көрөт; биздин көз карашыбыз
боюнча, канчалык көп болсо, ошончолук жакшы.Сактоо дозаларын өткөрүп жибербеңиз,
анткени алар ден соолукту сактоо үчүн маанилүү.Кечинде жумуштан кийин айына бир
грамм же күнүнө бир тамчы көп угулбайт, бирок Риктин айтымында, бул керек.денени дени
сак сактоо үчүн жетиштүү болот.
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Мындан тышкары, ал май дарылоо менен бирге алма уруктары жана буудай чөп сыяктуу
башка  табигый нерселерди пайдалануу  бейтаптарды жакшы көрөт.Тажрыйбам боюнча,
мен бейтаптарга кара куурайдын уруктарын (жана ладан, мирра жана құлмакты) жегенди
каалайт элем, анткени алардагы май абдан аш болумдуу жана организм үчүн пайдалуу.

Рик ошондой эле бейтаптар дарбыз же лимон ширеси ж.Анын айтымында, бул эң чоң
мааниге ээ жана мындай кылуу бейтапка аман калууга бир топ жакшы мүмкүнчүлүк берет.

Бейтаптар ошондой эле чийки мөмө-жемиштерди жана жашылчаларды көбүрөөк жеп, этти
азыраак жеш керек, айрыкча, токсиндер көп болгон кайра иштетилген сорттор.Рик шире
чыгаруучу машиналарды колдонууга бекем ишенет жана С витамининин чоң дозалары да
чоң пайда алып келерин сезет.

Бул Рик  Симпсон  протоколу жана  анын ысымы түбөлүккө белгилүү  болушунун себеби
болуп  саналат.Бул,  балким,  бардык  мезгилдердин  эң  маанилүү  ачылышы  жана  бул
адамдын бизге  берген  пайдалуу  таасири менен баалоого болбойт.Заманбап  медицина
менен технология иштебей турганда эмне пайда?Натыйжаларды көргүңүз келсе, Риктин
айыктыруу ыкмасын колдонуп көрүңүз.

Бул майды бардыгына даба деп атаганыбыз үчүн сынга кабылдык, бирок мынчалык көп
медициналык көйгөйлөрдү дарылоо үчүн ийгиликтүү колдонула турган затты дагы эмне
деп атай аласыз?Кээ бирөөлөр «баарын даба» деген сөз бул май түбөлүк өмүр берет
дегенди билдирет деп ойлошот окшойт, бирок бул Риктин максаты эмес болчу.Албетте,
бул дары сиздин өмүрүңүздү узартышы мүмкүн жана аны колдонуу менен сиз дагы көп
жашашыңыз мүмкүн,  буга эч  кандай шек жок.Ошентсе да,  бул түбөлүк  өмүрдү камсыз
кылат дегенди билдирбейт.

Бул мунай дагы эле көпчүлүк үчүн мыйзамдуу жеткиликтүү эмес, ошондуктан ал канча
кошумча жыл бере аларын аныктоо үчүн абдан көп убакыт талап кылынат.Азырынча биз
бул дарыны өлбөстүктүн эликсири катары карабайбыз жана ал сизди ок өткөрбөйт деп
ишенебиз.Ошентсе  да,  Рик  айткандай,  эгер  биз  өлбөстүктүн  ачкычын  тапсак,  ал  кара
куурай негизги ингредиент болоруна ишенет.

Сураныч, сиз аны колдонууда вирус жуктуруп алам деп ойлобоңуз.Сиз дагы деле сасык
тумоо  сыяктуу  нерселерди  кармай  аласыз,  бирок  анын  таасири  бир  топ  басаңдап,
тезирээк сакайып кетесиз.Пандемия же ушуга окшогон бир нерсе болгон учурда, эгерде
сиз бул өсүмдүк бере турган кереметтүү майды жутуп алсаңыз же жутуп жатсаңыз, сиздин
аман калуу мүмкүнчүлүгүңүз сөзсүз көбөйөт. Жиндрих Байер,Phoenix Tears: Рик Симпсон
окуясы,биринчи эки басылышынын эпилогу

«Ж.Б., менин бир суроом бар, иним рак менен ооруп жатат, алар (медициналык мекеме)
анын ашказанын алып салышты, андан кийин ага химиотерапия беришти, ракты көбөйтүп,
ал эч нерсе жей албайт, ал тургай суюктуктарды да жей албайт, аларды кустурат.Анан мен
акыры ага чайыр алдым; менин жаңым аны жасады, бирок консистенциясы бир аз коюу
(сүрөттү караңыз).Бирок ал берип да, алып да жатат.Тоскоолдук жогорку ичегиде, рактын
өсүшү.Анын  оозу  өтө  кургак,  анткени  ал  катуу  ооругандыктан  морфин  да  ичип
жатат.Акыры бир аз суюктук ичти, бирок суюктуктарды эки жолу кустуруп, үчүнчү жолу кан
болгон  жок.Дарыгерлер  ага  2  жума  убакыт  берип,  үйүнө  жөнөтүп  жатышат.Мен  эмне
кылсам  болот???Жардам  бериңизчи,  анын  бир  жарым  фунт  ак  жесир  штаммынан  11
грамм чайыр бар.Сураныч,  мага анын бардык талаптарга  жооп берген чыныгы RSOну
кайдан алсам болорун табууга жардам бере аласызбы.Ал Калифорнияда,  LAжана мен
Сальвадордомун.Бул  абдан  оор  кырдаал жана мен  бул жерден  көп  нерсе  кыла алган
жокмун.Сураныч,  кээ  бир  кеңештер."  Рикардо
--  Ооба,  ал  майды  канчалык  эрте  иче  баштаса,  анын  жашоо  сапаты  ошончолук  тез
жакшырат  деп  үмүттөнөбүз.Ага  ошол  чайырды  130°C  (266°F)  ысытылган  мешке  бир
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сааттай салып, андан кийин жей баштоосун айт.Кичинекей дозалардан баштоо жакшы,
бирок бейтаптар морфин ичкенде, аларга көбүрөөк май жана азыраак морфин берсеңиз
болот.Алгачкы  бир  нече  күн  өз  ара  мамилелерге  байланыштуу  татаал  болушу
мүмкүн.Жакшы каалоолор менен, JB

«Мен бардыгына апам үчүн майдын биринчи партиясы ийгиликтүү болгонун жана жогорку
сорттогу бүчүрдүн бир унциясынан 4/5 грамм жакшы кайтарып алганын билдиргим келет!
Биринчи аракетим менен айдын үстүнөн.Мага ишенгиле, балдар, бул чындыгында кофе
даярдоо сыяктуу оңой!Биз сени сүйөбүз Рик......” Марк

Ладан жана Мирра
«Ладан - кара куурай майын дарылоого эң сонун кошумча.ички жана актуалдуу да.Эгер
сиз кара куурай майы жок жерде жашасаңыз, ладанды карап көрүңүз, ал да кереметтерди
жасай алат.Сиз таба турган эң күчтүү жана тынчтандыруучу түрлөрүн издеңиз».JB

«Мен ладанды сынап көрдүм, оорудан арылууга жардам берет.:)” Кэрол

«Мен Rick Simpson's Phoenix Tears менен Young Living эфир майларынан ладан майын
колдондум.Атам 10 саат оорубай жүрө алат... Ал 4-стадиядагы рак менен ооруп, эч нерсе
болбогондой басып жүрдү». Шелли

"Ладан көп нерселер үчүн сонун.Теримдеги кундун тактарына колдоном, кун сайын эфир
майлары  менен  жуугандан  кийин  тоник  учун  бадыраң  менен  аралаштырып  бетиме
колдоном.Ошон  үчүн  мен  65ке  жаш  көрүнөм.КҮЛКҮНҮЧТҮҮ!Тамаша.Мен  кырк
экидемин.Бирок мен эч кандай парабендерди же химиялык заттарды колдонбогондуктан
жакшы терим бар. Дания

"Чөп  дүкөндөрүндө  аны  Boswellia  деген  башка  аталыш  менен  издешет.Ал  негизинен
Адвилге окшош, бирок жакшыраак. Шарон

«Ладан, мирра, зайтун майы жана кара куурай талап кылынган эски дары бар.Миррага
нур!!Кант диабети менен ооругандар үчүн кереметтерди жаратат!" Брайан

«Жаратылышта өскөн бардык нерселер бизге кам көрө алат.Бул нерселердин бардыгынын
синтетикалык  версиялары  зыяндуу  экенин  далилдеп  жатат.Бул  өсүмдүктөрдүн  баары
(ладан,  мирра,  лаванда,  гвоздика,  жалбыз ж.б.у.с.),  өзгөчө жергиликтүү зоналарындагы
байыркы өсүмдүктөр жырткычтардан жана экологиялык көйгөйлөрдөн коргоочу агенттерин
өркүндөтүүгө көп жылдар сарпташкан. жөн эле дарыла, бирок айыкты!” Wendy

"Ал  дагы  он  жылдан  кийин  медициналык  кара  куурайды  бардык  шарттарда  колдонуу
борбордук болот деп болжолдогон, анткени дары-дармектер THC сыяктуу иштеген, бирок
пациенттерге "жогорку"  таасирин тийгизген  активдүү ингредиентсиз даярдалат.Мечулам
өзүнүн  кызыгуусун  кара  куурай  менен  гана  чектеген  жок.Ал  Иерусалимдеги  Ыйык
ийбадатканада жыпар жыттуу зат катары колдонулган левона, ладан же Boswellia sacra
деген еврей сөзү боюнча изилдөө жүргүзгөн.Еврей университетинин химиги, анын ошол
кездеги  докторанты  Арие  Муссаифф  менен  бирге,  Жакынкы  Чыгыш  жыпар  жыттуу
затынын  негизги  ингредиенти  тынчсызданууну  басаңдатарын  жана  чычкандарга
антидепрессант сыяктуу таасир тийгизерин көрсөтүштү.

"Талмуд Босвелли чайырын өлүм жазасына өкүм кылынган [адамдар] тынчсызданбашы
үчүн" сезимдерди басаңдатуу үчүн шарапка куюлган дары катары эскерет ...Бул [алардын
тыянактары] терең тамырлашкан маданий жана диний салттар үчүн биологиялык негизди
түзөт».http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
--  Каннабис  майы  менен  ладан  дарылык  таасири  жагынан  абдан  окшош.Жөн  гана
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рационуңузга жогорку сапаттагы ладан (boswellia sacra) кошуңуз же аны күнүнө үч маал
жеңиз  (анча  оор  эмес  шарттарда  күнүнө  3  жолу  150  мг  жана  олуттуу  оорулар  жана
ооруулар үчүн 300 мг же андан көп ж.б.) Же ошол эле протоколду жана RSO колдонуп
жаткандай  эле  дозаларды  колдонуңуз.Ладан  денеңизди  ДНК  деңгээлинен  өйдө  оңдой
алат, ошондой эле ракты жана башка көптөгөн "айыккыс" ооруларды айыктыра алат.Муну
билүү да жакшы, мен ойлойм.JB

«Кечээ Ахиллес тарамышымды бузуп алганыма аябай капа болдум.5 миңге чейин диван
жокэптеп басуу.Кимде тез сакайып кетүү үчүн кеңеш барбы? ” Дженна

-- Көптөгөн май жергиликтүү, ошондой эле ички.Ладан жана гвоздика майын күчтүү кара
куурай  салфеткасына  же  ши  майы/кокос/кара  куурай  уругу  майы  менен
аралаштырыңыз.Адаттагыдай эле 20-30% THC майлары эң жакшы иштейт.Дарылануудан
ырахат алыңыз.JB

«Мен өпкө менен сөөктөргө метастаз берген IV стадиядагы өт каналынын рак оорусуна
каршы  таза  boswellia  freana  эфир  майын  ичип  жүрдүм  жана  2  айдан  кийин  боорум
нормалдуу иштейт, эч кандай бөгөт жок жана мен 9 ай жашоо үчүн диагнозумду өзгөрткөм.
, ал эми боорумдун шишиктери кичирейип, бири өлүп баратат!!Мен дагы эле кара куурай
майына абдан кызыгам, бирок мен дагы таралышын токтотуу үчүн химиотерапия менен
алектенип  келем  жана  химиотерапия  кийинки  айда  аяктагандан  кийин  мен  денемди
колумдан келгендин бардыгы менен катуу ургум келет.Мен китепти сатып алдым, азыр ага
май жасаганды билиш керек, мага жардам бериш үчүн бирөө керек». Сара

"Салам айтуу менен барат. Дагы эле баратам, 17-июль күнү мен күнүнө 1-2мл ичкениме 1
жыл  болду,  менин  жашоом  толугу  менен  өзгөрдү  жана  мен  дээрлик  200  килограммга
арыктап калдым, 9 фунт бар, менин диспансердик дарыканам мени 179 мг CBDден 179 мг
THC майына чейин бар.  Күнүнө .5мл жана 87% THC жана 4% CBD 1мл. Жана ладан,
мирра жана шире. БУЛ СИЗ БИЛГЕНДЕЙ ИШТЕП ЖАТАТ, ЖБ, мен дагы эле бараарымды
сизге билдиргим келди!» Билл

«Мен Ладанды Хашимото үчүн мирра менен колдоном жана ал иштейт! Өкүнүчтүүсү, мен
жашаган жерден мунай ала албайм, анткени бул мыйзамсыз». Синтия

"Мен муну 3 күн мурун бир кыздын мээсинин шишигин эки саат сайын тилине бир тамчы
тамчылап койгонун уккандан кийин баштадым." Линдси

«Мен бир нече жылдан бери ладанды капсулага салып келем.  Мен каннабис майына
коопсуз жетүү мүмкүнчүлүгүм жок болгон маалда рак оорусун (химиялык же радиациясыз)
дарылоо үчүн Ладанды өз алдынча кабыл алчумун. Менде RSO жок болгондо жана тактар
пайда боло баштаганын байкаганымда, мен жөн эле териме бир нече тамчы Скретный
ладан  тамызып,  бир  нече  күндүн  ичинде  тактар  жоголуп  баратканын  көрдүм.  Мен
таптакыр таң калдым! Жылдан бери элге айтып келем.Мен дагы деле колоноскопиядан
өтүшүм  керек  (мен  CO  менен  камсыздандырууну  алганда)  негизги  шишик  жок  болуп
кеткенби же жокпу. Рак болобу, жокпу, мен онкологум (өмүр бою) сунуштагандай кылып
жатканымды кыла берем. Ал таң калды!» Лиза

"Мен итимдин тамагына ладан чайырын эки ай бою күнүнө эки жолу салып койдум жана
грейпфрут өлчөмүндөгү шишик жоголуп кетти." Карен

«ЛЫДАН – шишиктерди кичирейтет жана рактын өрчүшүн токтотпосо,  жайлатат дешет.
Мен  анын  шишиктерди  кичирейтээрин  билем,  мен  анын  гольф  тобунун  чоңдугундагы
шишиктерди эч нерсеге алып келгенин көрдүм!” Тамара

"Мен  муну  методологиямдын  ажырагыс  бөлүгүнө  бир  нече  жыл  мурун  копайба  жана
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лимонграс майлары менен бирге киргизгенмин, натыйжалар укмуштуудай болду. JB менен
бөлүшкөнүңүз үчүн рахмат." Марк

"Жок  дегенде  бир  себеби,  видеолордо  жана  блог  постторунда  ладан  мунайынын
курамында  boswellic  кислотасы  -  ладан  чайырынын  антитуморалдык  активдүү
ингредиенти  бар  экени  айтылат.  Бирок  андай  эмес,  жана  жөнөкөй  себеби  -  boswellic
кислотасы  көп.  өтө  оор  молекула  учуучу  боло  албайт.  Ладан  чайырында  бир  нече
босвеллик кислоталар бар жана алардын молекулалык салмагы 450 – 500 диапазондо
болот.  Бирок,  учуучу  молекулалардын  –  бууланууга  жөндөмдүү  болгондордун  –
бардыгынын молекулярдык салмагы 300дөн төмөн.
-- Ошондуктан мен ладан жана мирра чайырын чайнап, ладан жана миррадан алынган
эфир майларын жутпоону сунуштайм. JB

"Ладан майы мага бир  жумада Беллдин шал оорусунан арылууга жардам берди!  Мен
көргөн эң жакшы дарылоо "мыйзамдуу" болду." Джейсон

"Мен Ладан, Иланг Иланг жана кээде Клари Сейджди Джастинге талма үчүн төрт айдан
бери колдонуп келе жатам жана жакшырганын байкадым. Мен баштаганда ал күнүнө үч
жолу талма кармап,  ал күнүнө бир жолуга чейин төмөндөп кетти.  Кээде эки-үч  күндүк
талма кармабайт.Мен Анжеликанын талмасы менен кайдан жардам бергенин окудум.Анын
невропатологу  баары  бир,бирок  чыныгы  билими  же  протоколдун  түрү
жок.Ароматерапевттер  колдонууну  жакшы  билишпейт  окшойт.  эпидемияны  контролдоо
үчүн эфир майлары да. Ингаляция жана суюлтулган актуалдуу колдонуу жакшы окшойт,
бирок бир аз көрсөтмө алсам жакшы болмок. Мен камфора кошулмаларынан (розмарин,
эвкалипт,  спик)  эч  нерседен качуу  үчүн  кээ  бир майлар бар экенин кыйын жол менен
билдим. лаванда, испан шалфей) же тужон, ошондой эле бир нече башка." Жуди

"Биздин куткаруучу медицинанын тандоосу ачык. Мен аны текчеде сактайм жана аны MCT
майы менен суюлтууда колдоном. Ошол эле ташуучу май Рэй CO менен оозеки колдонот.
Бир  же  эки  мурундун  астына,  анан  кулактын  артына,  ийбадатканага,  моюнга,  билекке
жана буттун түбүнө жыттоо. Бул бүгүнкү күнгө чейин эң мыкты куткаруучу дары. Тез жана
натыйжалуу, бирок ачыкка чыгаруу менен; ар дайым эмес." Марк

«Ладан  майы  Boswellia  serrata  дарактарынын  чайырынан  алынат.  Кээ  бир
ароматерапиялык  майлар,  атырлар  жана  жыпар  жыттуу  заттын  кээ  бир  түрлөрү  бул
майды камтыйт. Ayurvedic дары, Индиянын салттуу саламаттык сактоо, ошондой эле бир
нече  шарттарды  дарылоо  үчүн  ладан  майын  колдонот.  Мемориал  Слоан-Кеттеринг
онкология  борборунун  маалыматы  боюнча,  Батыш  медицинасында  ладан  майы  анын
сезгенүүгө  каршы касиеттери  үчүн  кызыгуу  жаратат.  Кээ  бир  терс  таасирлери  болушу
мүмкүн,  бирок  MSKCC  ладан  стероиддер  жана  стероиддик  эмес  сезгенүүгө  каршы
дарылар сыяктуу сезгенүүнү дарылоочу дарыларга караганда терс таасирлери азыраак
экенин белгилейт.

Ладан  майын  кабыл  алууда  ичеги-карындын  терс  таасирлери  болушу  мүмкүн,  деп
айтылат Врачтардын иш тактасынын маалыматында. Алар ичтин оорушу, жүрөк айлануу,
ичтин оорушу, күйүү сезими же жагымсыз толуктоо сезимин камтышы мүмкүн. Ладан майы
ошондой эле ашказандын же ашказандын ооруусун күчөтүшү мүмкүн.

Ладан майы канды суюлтуучу таасирге ээ жана Мэриленд университетинин медициналык
борбору  белгилегендей,  анормалдуу  кан  кетүү  коркунучун  жогорулатат.  Бул  биринчи
кезекте кан агуусу бар адамдар үчүн же варфарин, гепарин, ибупрофен, аспирин же гинкго
билоба  сыяктуу  антикоагулянттык  таасири  бар  дары-дармектерди  же  башка  чөптөрдү
кабыл  алгандарды  тынчсыздандырат.  Хирургиялык  же  стоматологиялык  процедурага
дайындалган адам ладан майын ичүүнү алдын ала токтотушу керек." Шелли
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Ладан жана Мирра чайырларын иштетүү
Ладанды  тоңдуруп,  муз  сыяктуу  миксерде  эзип  (бир  нече  секунд  өтө  жогорку
ылдамдыкта), анан порошоктун үстүнө өтө ысык (100°С) зайтун майын куябыз. Коктейль
сыяктуу 3 мүнөткө чейин аралаштырыңыз. Май аралашмасын бөтөлкөгө куюп, бир нече
күн отура туруңуз,  катмарларды бөлүп,  ладан экстрактыңызды алдыңыз.  Эгерде сизде
болсо  мирра  кошуңуз  –  аны  дагы  ушундай  жол  менен  иштетиңиз  –  тоңдуруңуз,
майдалаңыз, ысык майды кошуп, отура туруңуз, бөлүп алыңыз.

Андан  кийин  ладан,  мирра  жана  зайтун  майынын  аралашмасына  кара  куурай  майын
кошуңуз. Аны да күнүнө үч маал жесе болот. Ага кара куурайдын майын да өзүнчө кошуп,
бутума массаж жасачумун. JB

Каннабис тамеки тартуу
«Менин 28 жаштагы досума бүгүн эмчек  рагына операция жасалды,  алар рак  алынып
салынганын айтышты, бирок дагы эле ага химиотерапия жасаткысы келет.Биз буга чейин
сүйлөшкөнбүз,  мен  ага  химиодон  баш  тартууну  жана  жөн  эле  айттымRSO  алуу.Бул
тууралуу мен туурабы?Мен Phoenix Tears боюнча окугандарымдан бул туура деп ойлойт
элем, бирок буга жооп берүү үчүн сиздин жардамыңызды каалайм.Рахмат." Джастин

--  Молодец,  Жастин.Химия  же  сканерлөө  жок.Операциянын  кереги  жок  болчу.Кийинки
алты айдын ичинде ага 120-180г май жеп, биздин сайттагы көрсөтмөлөрдү аткарыңыз.JB

Элестеткиле, адамдарга шым кийүүнү үйрөтүү аракети...Бул оңой көрүнөт.Эгер адамдар
күн сайын шымдарын кантип кийиш керек деп SMS жазышсачы?(Кыйратып)  Бул чочко
күнү  сыяктуу!Эгерде  мен  шымымды кийсем  жана  ал  туура  жасалса,  анда  мен  башка
бирөөгө ушундай жолду көрсөтөм.Мен шымдарын артка кийүүнү каалагандарга күлүшүм
мүмкүн:  “Эй,  алар  жакшы  эле  жарашыптыр,  бирок  бул  алардын  артка  кийилгендигин
өзгөртпөйт!(Бул Крис Кросс үчүн  иштеген).  JB бизге  эмне иштээрин айтып жатат жана
башка жолду айтпайт, анткени башка жолдордун кереги жок.Көрсөтмөлөрдү аткарыңыз же
шымыңызды артка кийип басып жүрүңүз, бирок ал сизге туура жолду көрсөтүп жатканын
түшүнгөндө, ага ачууланбаңыз!Биз китептеги текстти өзгөртүүгө аракет кылбайбыз,  жөн
гана башка китептерди изилдейбиз!” Чад

--  Рахмат,  Чад,  бул  эң  сонун  түшүндүрмө  болду  жана  ооба,  туура  айттыңыз.RSO
медицинасынын  бул  бүтүндөй  маселеси  абдан  жөнөкөй  болгондуктан,  аны
татаалдатат.Адамдарга ишенүү өтө жөнөкөй, тагыраак айтканда, алар дары-дармекти өз
алдынча сынай албай, ал жөнүндө окууга туура келгенде.

Анан баары элдин өмүрү коркунучта.Мен алар менен көзмө-көз сүйлөшөм, жүздөрүнөн
ооруну көрүп турам, ушунча жылдан кийин мага эмне кылып жатканын сураба.Мен үчүн
бул жерде импровизацияга көп орун жок,  long bebop солосуна же эркин джазга убакыт
жок.Бул катуу эски таймер он эки тилкелүү блюз жана ал он эки тилкеден турат.Рик бизге
ээрчишибиз керек болгон багыттарды берди, бирок ар бир адам кандайдыр бир напсинин
көйгөйлөрүнөн  же  адамдын  башка  алсыздыгынан  дөңгөлөктү  кайра  ойлоп  табууну
каалайт.

Бул  тууралуу  мен  айтаарым,  адегенде  күрүч  бышыруучу  жана  желдеткичти
өздөштүрүү.Адегенде RSO, андан кийин кара куурай дарысынын бардык башка (азыраак
күчтүү) түрлөрү.Анткени потенция маанилүү.Май канчалык күчтүү жана тынчтандыруучу
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болсо,  оорулууга  ошончолук  жакшы.Сиз  ички  шарттарды  сынап  көрүүнүн  кажети  жок,
адегенде теринин абалында сынап көрүңүз жана 95-98% THC менен чыныгы абдан күчтүү
жана тынчтандыруучу RSO менен тезирээк айыгып кетээрин байкаңыз, бул сиз үчүн жооп
бериши  керек.Анда  билиңиз,  бул  дарыны ичкениңизде  териңизде  болуп  жаткан  нерсе
денеңизде да болуп жатат.

Муну  кылгандан  кийин,  сиз  каннабис  дарысынын  анча  күчтүү  эмес  түрлөрүнө
кызыгууңузду жоготосуз.Кээ бир учурларда жардам бере албагандыктан эмес, ошол эле
акчага биринчи класста учуп, ошол эле учурда өз өмүрүңүздү тез жана ишенимдүү сактап
кала турган болсоңуз, эмне үчүн экинчи же үчүнчү класста учуп жатасыз?

RSO -  бул премиум медицина,  жана мен ага  караган жолум -  бул премиум медицина
эмес.Жана  мен  премиум-дармекти  каалайм,  эмне  үчүн  мен  чыныгы  нерсенин  ордуна
суюлтулган дарыларды каалашым керек?Канчалык күчтүү  седативдик  жана күчтүү  май
ошончолук дары катары жакшы иштейт - жана бул эч качан өзгөрбөйт." JB

"Мыкты RSO 95-98% THC жана өтө күчтүү  жана тынчтандыруучу.Андан  башка бардык
нерсе  (чийки  кара  куурай,  ширелер,  жегичтер,  жогорку  КБР  майлары,
декарбоксилденбеген  BHO,  тундурмалар,  бальзамдар,  аралашмалар,  мацераттар,  сиз
атайсыз)  кара куурайга каршы дарынын анча күчтүү  эмес түрү.Албетте,  кара куурайга
каршы  дары-дармектин  бардык  түрлөрү  кандайдыр  бир  деңгээлде  пайдалуу,  бирок
өзүңүздүн  жашооңузду  кара  куурайга  каршы  дары-дармектердин  анча  күчтүү  эмес
түрлөрүнө курбаңыз». JB

Тери шарттары, күйүк, экзема, ж.б.

«Жекшемби  күнү  эртең  менен  манжаларым 3-даражадагы  кайнак  май  күйүк  алды.Чоң
ыйлаакчалар жана абдан оорутуу.Мен RSO окуу күйүк айыктыруу үчүн керемет экенин
эстедим, ошондуктан мен аны аракет кылып көрдүм.OMG Folks, күйүк 40 сааттын ичинде
толугу менен жок болот.Анын такыр белгиси жок.Мен жакшы сумманы тапшырдымRSO
ыйлаакчаларга, жаңы Алоэ Веранын филеси жана бинт.12 сааттан кийин кайталанды.3-
тиркеменин кереги жок.СЕН РОК РИК СИМПСОН». Бобби

«Биринчи жолу мен майды (кокос майына куюлган) кары кошунамдын белин жергиликтүү
дарылоо  үчүн  жасагам.Анын  бардык  жеринде  жаралар  бар  экен,  катуу
кычыштырган.Төшөк мүчүлүштүктөрү, котурлар, бүргөлөр, скейтерлер жана башка ушул
сыяктуулар жок, анткени ал белинен башка жерде жабыркаган эмес жана анын төшөгүндө
жандыктардын  кыймылынын  белгилери  жок.Баласынын  эмне  кылганын  билесинби???
Болбогон мүчүлүштүктөрдөн арылуу үчүн анын матрасын химиялык заттар менен катуу
чачкан.Мен ага  жаңы матрац бердим,  анда аны чачууга болбойт,  ал меники,  ал керек
болсо, ага карызга берилет.Ал жарасы кансырап ооруканага жатууга аргасыз болуп, ошол
жерде  жүргөндө  далысынын  маселесин  айтты,  билесизби,  дарыгерлер  ага  эмне
кылышты?Чачын  жана  денесин  бит  үчүн  жуу.Анын  биттери  жок.Анда  мен  ага  жардам
бериш үчүн  кимди  угам  деп  ойлойсуң?Доктурлар?ЖОК.Мен  май жасадым,  аны  менен
кайра дарыладым, жакшырып, айыгып жатат». Мишель

«Келиним чочконун котлеттерин кууруп, манжаларын кайнап жаткан ысык майга биринчи
муунуна чейин малып, бышырылган тооктой агарып кетти.Биз аларга RSO койдук жана
оору бир мүнөттө жок болду, ал аларга күнүнө 2 жолу РСО менен каптады.Алар бир нече
күндүн ичинде абдан тез айыгып кетишти жана терисинин түшүүсү же тырыктары такыр
болгон жок.Биз азыр ашканадагы муздаткычта бир аз кармаганыбыз таң калыштуу, эгер
кимдир-бирөө күйүп калса (айрыкча балдар) биз дароо RSO колдонобуз, бизде табигый
өсүмдүк болгондон кийин мындай ооруну сезүүнүн кереги жок. .” Дебра
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«Күнгө  катуу  күйгөндө  колдондум.Мыкты  иштеген,  мен  анын  бычактын  жараатын  бир
жумага жетпеген убакытта айыктырганын көрдүм.Галитозду да айыктырат.Мен аны алты
ай  же  андан  ашык  убакыттан  бери  колдонуп  келем  жана  талма  дарыларынан  толугу
менен чыгып калдым.Чуркап чыкканда кичине талма болуп калдым.Мен ушундай дарыны
ала алганым үчүн бактылуумун, мен аны нерв оорусуна да колдонууну сунуштайм». Джек

«Мен  отун  мешин  жылытуу  үчүн  колдоном,  ошондуктан  билегимдеги  күйүк  көп  суук
айларда мени коштоп жүрдү.Өткөн күздө катуу күйүп, али ойгоно элек.Мага алдын ала
RSO майын беришкен, ошондуктан бир тамчы сүйкөп, күйүктү жаап, эки күндүн ичинде ал
жер кызгылт, таза так болуп калды, ыйлаакча же күйүк такыр жок!Мен 100% сатылдым!»
Janine

«Бир  нече  жыл  мурун  чачымды кырккандан  кийин  эле  күнгө  күйүп  калдым.Эртеси  14
сааттай  Колорадо күн  астында болдум.Буга  чейин башыма катуу  күйгөн элем.Биринчи
жолу айыгууга бир нече ай талап кылынган жана ал агып,  бүт  убакытты ооруткан.Бул
акыркы жолу мен эпикалык күнгө күйгөн башыма кара куурай кошулган лосьон койдум.3
күндөн кийин бир жолу сыйрылып, кийин толук айыгып кетти.Күнгө күйгөн адамдар үчүн
кара куурай!» Нейт

"Менде  бир  суроо  бар.Сиз  кимдир-бирөөнү  билдиңиз  беле,  муну  шишкебек  үчүн
колдонгон?Мен аларды тез-тез алам, өзгөчө стресс болгондо жана мен жөн эле кызыгып
кетем.Рахмат." Трина

-  Майды ооруган  жерлерге  чийки  түрүндө  же  тундурма түрүндө  сүйкөңүз  жана жакшы
натыйжа алуу үчүн пациентке майды жегенге уруксат бериңиз.JB

«Менин  муундарым  манжаларымдын  үстү  менен  чыйралып,  май  сүйкөп,  ооруп
кеттим.Өткөн аптада өзүмдү күйгөн бочкага күйгүздүм, билегимдин ички жагында 3 дюйм
кара,  көбүктүү  тери.Май аз  өлчөмдө,  бинт,  эки  күндөн  кийин,  укмуш кызгылт  тери.Эки
күндөн кийин кайра эле кайрылдым, айыгып кетти...Рахмат!!!" Janine

"Эртең  менен  Шотландия,  кечээ  кечинде  эжем  менен  сүйлөштүм,  ал  баары  айыгып
кеткенин  айтты!!!!Дары  анын  шишигин  айыктырды.:)  Ал  өзүн  сонун  сезип  жатканын
айтат.Мен сага жазганга чейин 100% ишенгим келди.Жардамыңыз үчүн чоң рахмат”.

«Менин уулум да, мен сыяктуу эле, шишик пайда болгон алгачкы учурдан тартып эле аны
актуалдуу  түрдө  колдончумун.  Жаңы эмесшишик  пайда болгон жана  башка  белгилери
аныкталган эмес. Керемет». Матижа

«Мен RSO  стилиндеги  майды бетимдеги  бакшы сөөлгө  колдондум.Эки  тиркеме  лента
менен капталган жана ал дээрлик жок болуп калды!» Лесли

«Мен  аны  менен  2  сөөлдү  да  кетирдим.Аларды  өмүр  бою  бутумда  кармап  жүрдүм».
Мишель

«Мен кара куурайдын куюлган зайтун майын күйүккө жана кесилген жерлерге колдондум,
алар бир нече күндүн ичинде айыгат.Мындайды эч качан көргөн эмесмин.Мен RSO дагы
жакшыраак  болорун  билем.Каннабис  биздин  өкмөт  ачкөз  боло  электе  эле  баарын
дарылачу». Давид

«Мен  майды  ысытып,  бетиме  крем  салып  аралаштырдым.Мен  аны  күнүнө  2  жолу
колдоном жана 2 айга жакын болду.Мурда мен пайда болгон терең терең безеткилер (сиз
түрүн  билесиз,  алар  бетине  чыгуу  үчүн  бир  жума  талап  кылынат  жана  ЗОР!)  азыр
жок.Ошол безеткилердин  тырыктары да  өчүп  баратат.Мен  ал  тургай  теринин  чыңалып
баштаганын көрүп жатам!Кызык, бул пост бул жерде, анткени мен бүгүн жыйынтыктарды
байкадым!Бул  май  кереметтүү  жана  бет  креми  көптөгөн  колдонуулардын  бири
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гана.Рахмат Рик." Дженнифер

"Мен өзүмдү соргуч түтүккө жакшы күйгүздүм жана жүзүмдүн данынын экстракты менен
куюлган кара куурай майын куйдум, ал бир жумага жетпеген убакытта айыгып кетти, эч
кандай оору, кыжырдануу жана тыртык жок!" Даниел

«Мен  аны  күйүккө  колдонгом,  кайда  күйгөнүмдү  айта  албайм.Эч  кандай  коркуу  жана
белгилери  жок.Керемет.Мен  бир  жума  бою  күйүк  алдым,  айыккан  жок.Мен  майды
колдондум, төрт күндүн ичинде менде жаңы тери пайда болду.Бир жумадан кийин кайда
күйгөнүмдү айта албайм.Укмуш нерсе." Клиффорд

«Ооба, ооба, мен РСО менен күйүктөн айыктым.Жана тырык жок!” Эрин

"Оору түзмө-түз дароо жоголот жана бир күндүн ичинде сезгенүү кетет.Мен бир нече ай
мурун  бир  күйүктү  дарылаганмын,  азыр дагы башкасын дарылап жатам.Ал айыктыруу
убактысын жумалар жана жумалар менен тездетет.Күйүк канчалык оор жана мен күйгөн
жеримде КОРКУНУЧТУУ жана сезгичтик жок.Мен бардык нерсеге май колдоном жана мен
баарын билдирет.Мен жакында эле мен эч качан жеген сапаты жок партияны жасадым,
ошондуктан  аны  актуалдуу  түрдө  колдонууда.Мен  бетке,  OMGosh,  укмуштуудай
натыйжаларды жасадым.Мен RSOну ойлогон ар бир оору үчүн колдоном."

«Мен 6 айга жакын убакыт бою катуу дарыларды бергендиктен тери оорусунан коркуп
жатам.О,  сюрприз!Дарылоодон  бир  нече  жума  өткөндөн  кийин  менин  терим  кайра
начарлай баштады.Муну билүү жакшы.Мен алардын дарыларынан аябай жаман болдум,
маанайым  начар,  терим  кургак,  тердеп  кеттим,  кудайым  коркунучтуу.Доктурга  кайра
көрүнбөйм”. Nikki

«Мен  майды  тери  инфекцияларына,  баш  ооруга,  чиркей  чаккандарга,  кычыткыларга,
уйкуга  жана  жөн  эле  релаксацияга  колдондум.1  боюнча  абдан  пайдалуустжардам
комплекти." Sylvia

«Урматтуу  мырза,  мен  60-жылдардагы  кары  хиппимин  жана  Түндүк  Калифорнияда
жашайм.8-9 жылдан бери эң сонун натыйжалар менен ар кандай поезд кырсыгын жана ак
жесирди гибертизациялоодо.Мен Риктин  Ак  жесирди да  колдонгонун көрдүм.Мен  азыр
Реддингдеги  Джейсон  аттуу  хоспис  пациентине  жардам  берип  жатам,  Калифорния.
айыгууда,  ким  болгон/болгон?  менин  эски  дарыгерим  доктор  Рональд  Санддын
көрсөтмөсү  боюнча  MRSAнын  акыркы  стадияларында  өлүү...Мен  аны  төрт  ай  мурун
даярдап  келген  тундурмалар  менен  баштадым  жана  кукилерди  суудан  бүчүр
экстракциясына жана жөн эле сары май экстракцияларына бердим.

Бирдиктүү чиркөөгө катышкан дагы бир өстүрүүчү бир тууган досум, үч жума мурун мени
сиздин  веб-сайтыңызга  киргизди.Джейсонду  "JOY  GREASE"  менен  баштады  жана  ал
өзүнүн биринчи түтүкчөсүнөн өтүп,  экинчисинде.Бир  айдан бир аз  ашык убакыт мурун
анын топтору софтболдон да чоңураак коондун чоңдугунда болчу...Менин бышырылган
тамактарымды  жеп,  түз  эле  "Сыйкырдуу  майларды"  ичкенден  бери,  ал  күндөн-күнгө
жакшырып  баратат  жана  жыныс  бездери  дээрлик  кадимки  өлчөмүнө  кайтып
келди...MRSAга даба жок дешет???

Жейсон  капталына  же  курсагына  жата  албагандыктан,  анын  аркасында  чоң  төшөк
жаралары бар.Ал азыр мага алардын басаңдап жатканын айтты жана биздин дарыгер
шаардагы башка команда менен келгенде, анын эмне үчүн өлбөгөнүн же эмне үчүн жакшы
болуп  жатканын  түшүнө  алышкан  жок.Мен  доктурга  менин  /  биздин  Hemp  Oil  менен
мамилем жөнүндө айта элекмин, бирок жакында каалаган күнү ...Мен чындап эле врачтан
уруксат алгым келет, азыр анын жараларын май менен дарылатуу үчүн, макулсузбу???
Эгерде биз бир нече ай жашаган бейтапта MRSAны токтото алсак, анда бул медициналык
коомчулукка  эмне  дешибиз  керек  же  эмнени  айтышым  керектиги  жөнүндө  ойлонуп
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көрүңүз.Тынчтык жана урматтоо, Крейг"

«Менин күйөөмдүн күйүктөн 30 жыл тырыгы бар болчу.Ошентип,  мен ойлодум, аа, бул
укмуштуудай продукт менен эксперимент жүргүзүү үчүн дагы бир жер.Ал эч нерсе кыла
албайт деген ишеними жок эле...Бир нече колдонуудан кийин ал өзгөрүп баратат, азыр
анын пигменттери жок болуп калды.Чачтын өсүшү 30 жылдан бери өспөгөн. Ребекка

«Үйдө чыккан өрттөн менин бетим жана колум экинчи даражадагы күйүк алды.Мен бир ай
бою какао майы менен аралаштырып РСО койдум, мен эч качан күйгөнүмдү араң эле
айтасың.Анын канчалык тез иштегени таң калыштуу жана бул менде болгон эң жакшы
ооруну басуучу». Americanisch

«Башымда мең бар болчу, ал жакында кычырай баштады.Мен бир нече күн бою күнүнө
бир  жолу  тамчылатып  жаттым  жана  мең  кичирейе  баштады!укмуштуудай  жөнүндө
сүйлөшкүлө." Аманда

"Менин каннабальзам кокос майынын курамында да токтотулган жана алопеция болгондо
абдан жардам берди." Мэтти

«Менин сүйлөшкөн кызым 2+ жылдан ашык MRSA инфекциясы менен ооруган жана бир
нече  антибиотиктерди,  анын  ичинде  эң  күчтүү  антибиотиктерди  колдонгондон  майнап
чыккан  жок.Биз  бууланткычтын  шлангынан  конденсацияланган  майдын  бир  азын  ачык
абадагы  лейкопластинкага  колдондук,  оору  дароо  басылды.Анын  жашоо  сапаты  алда
канча жакшыраак.

Менин  белимде  2  жыл  бою  шектүү  бүдүрчөлөр  бар  болчу,  анын  жыйынтыгында  өңү
өзгөрүп,  катуу  ооруп,  анын  эмне  экенине  абдан  шектендим.Мен  RSOну  таңгычка
колдондум, ал жок болуп кетти.Биз муну аракет кылдык, анткени биз Риктин Run from the
Cure видеосун көргөнбүз.Мен бул билдирүүнү жайылтуу монументалдуу мааниге ээ деп
эсептейм жана сиздерге кабарды жеткирүүгө жардам берүү үчүн активдүүлүк жана биздин
социалдык медиа жана уктуруулар аркылуу толук кандуу жүрүүгө даярмын. Роберт

«Менде фибромиалгия  бар  жана  дарылар  оорумду  басаңдатпайт.Бирок  мунай берет».
Донна

"Мен  ыймандуумун...подаграны  оңдойт...ал  инь  менен  янды  тең  салмактуулукка  алып
келиши керек, анткени мен мурда бактылуумун деп ойлочумун, бирок акыркы убакта мен
терең бакыт сезимин сезип жатам...Рахмат Рик Симпсон." Ирвинг

«Салам Корри, мен 3 жумадан бери бутунун подаграсы үчүн ***** дары берип жатам, ал
майыптар коляскасынан тепкич менен өйдө-ылдый чуркап, 2 сааттык жөө жүрүшкө чыкты.
дем алыш күндөрү.Бул Рак үчүн гана эмес ...ал жөн эле айыктырат.Сүрөткө тартышым
керек  эле...Чоң  айырма.Кадимки  дарылар  ага  тийген  жок.Дарыларга  чейин  3  жума
майыптар коляскасында."

«Мен  аны  күйүккө  колдонгом,  кайда  күйгөнүмдү  айта  албайм.Эч  кандай  коркуу  жана
белгилери  жок.Керемет.Мен  бир  жума  бою  күйүк  алдым,  айыккан  жок.Мен  майды
колдондум, төрт күндүн ичинде менде жаңы тери пайда болду.Бир жумадан кийин кайда
күйгөнүмдү айта албайм.Укмуш нерсе." Клиффорд

"Ооба, ооба мен күйүктөрдү РСО менен айыктым, тырыктары жок!" Эрин

"Оору түзмө-түз дароо жоголот жана бир күндүн ичинде сезгенүү кетет.Мен бир нече ай
мурун бир күйүктү дарылагам, азыр дагы башкасын дарылап жатам.Күйүктүн канчалык
оор  экенин  күтүү  жана  менин  күйгөн  жеримде  тыртык  жана  сезгичтик  жок,  айыгуу
убактысын жумалар жана жумалар менен тездетет.Мен бардык нерсеге  май колдоном
жана  мен  баарын  билдирет.
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**жакында  мен  эч  качан  жеген  сапаты  жок  партия  жасадым,  ошондуктан  ал  катуу
колдонулуп  жататактуалдуу  &  бетке  жасалган.OMGosh,  укмуштуудай  натыйжалар.Мен
RSOну ар бир элестете турган оору үчүн колдоном**” Мишель

«Жасадым, 18 жаштагы уулума бердим.Азыр эч кандай рактын белгиси жок.Мен сага чоң
рахмат айтам Рик Симпсон." Аманда

«Мен аны ачык жараларды айыктыруу үчүн колдондум.Мен жакында эле кант диабети
менен ооруган жарага колдондум.Мен күткөндөн да жакшыраак айыгып кетти.Ошондой
эле түн ичинде мышык тырмаларын айыктырды.Түн ичинде башка чийилген.Жартысына
майды сүйкөп,  лента менен жаап,  кийинки күнү инфекциянын тазаланган ачык жерине
жабыңыз.Бул дары ар бир аптечкада болушу керек." Джаред

«11 жашымдан бери (мен азыр дээрлик 30 жаштамын) менин теримде кычыткы пайда
болуп жатат, көбүнчө көкүрөктүн мойнунда жана белимде.Бул кызыл тегерек тактар  жыл
сайын менин теримде пайда болот жана мен теримдин абалын дарылоо үчүн бардык
нерсени алчумун.Дерматологдор жазып берген дарылар бул тактарды кетириш үчүн 5-6
күн, ал эми толугу менен жок кылуу үчүн дагы 5 күн талап кылынат.

Өткөн күнү мен бул тактар  дагы бир жолу байкала баштаганын байкадым, БИРОК бул
жолу  мен  ага  кара  куурай  майын  сүйкөп  алууну  чечтим  ...жана  бул,  чынында  эле,
сыйкырдуу болгон !!!Мен аны 2 жолу гана сүйкөм,  тактар  БААРЫ кетип  калды.Мен өз
көзүмө ишенген жокмун!Мен үчүн таблеткалар, кремдер жана атайын шампуньдар жок!
Эми мен кокос майын каннабис майы менен куюп жасадым жана тактар  кайра пайда
болуп калбашы үчүн,  аны дагы бир жумага чейин сүйкөй берем.Бардык жардам жана
маалымат үчүн RS & JB чоң рахмат, мен түбөлүккө ыраазы болом. Иоанна

"Май папилломаларга же көздүн жанындагы териге таасир этеби?" Шон

-- Ооба, Шон, бирок абайла, көзүңө май тийбесин, болбосо бир-эки сааттай катуу күйүп
кетет.Бул көзгө зыян келтирбейт, бирок жагымсыз.JB

«2002-жылы коркунучтуу кырсыкка кабылдым.Бүт жерим жараланып, колумдагы сөөктөн
ажырап  калдым.Тери  менен  сөөктү  алмаштыруудан  кийин  дээрлик  айыгып,  колума
инфекция кирип кетти.Сөөк инфекциясы болуп чыкты жана баарын башынан баштоого
туура келди.Ошондон улам,  мен кесилген/күйүк  алган сайын (мен ширетүүчүмүн)  алар
дайыма инфекцияга чалдыгышат.Өткөн жылы менин курсагымдагы буу линиясынан катуу
күйүк алдым.Аны таза сактоо жана май колдонуу менен бир жуманын ичинде эле айыгып
кетти!Менин кичинекей ширетүүчү күйүк 4-6 жумага созулушу мүмкүн.Эми менин майым
менен эмес.Неоспоринди бургула, мен МАЙ колдоном!» Крис

«Мен  майды  ысытып,  бетиме  крем  салып  аралаштырдым.Мен  аны  күнүнө  2  жолу
колдоном жана 2 айга жакын болду.Мурда мен пайда болгон терең терең безеткилер (сиз
түрүн  билесиз,  алар  бетине  чыгуу  үчүн  бир  жума  талап  кылынат  жана  ЗОР!)  азыр
жок.Ошол безеткилердин  тырыктары да  өчүп  баратат.Мен  ал  тургай  теринин  чыңалып
баштаганын көрүп жатам!Бул май кереметтүү жана бет креми көптөгөн колдонуунун бири
гана!“ Дженнифер

«Мен начальнигим үчүн токойдо иштеп бүттүм, ал жерде үйүлгөн бир тутам уулуу эмен
бар  болчу,  аны  жылдырып,  өрттөш  керек  болчу,  мен  анын  ал  жерде  экенин  билген
эмесмин.Ошентип,  албетте,  уулуу  эменди  кармадым.Жетекчим  анын  целлюлиттин
босогосунда экенин көрүп, мени Рик Симпсон майы менен дарылоого кайра жөнөттү.Бир
нече  күндүн  ичинде  колум  бир  токтой  баштады,  ал  дагы  артка  кете  баштады.БУЛ
ӨСҮМДҮК ЭЧ НЕРСЕНИ ДАРЫЛАЙ АЛБАЙТ АЙТА АЛБАЙСЫЗ!” Гарри

«Колумдагы уу чырмоок… 5 мүнөттүн ичинде исиркектер жана күйүктөр жок... бүдүрчөлөр,
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исиркектер, оорутуулар жок... Мен бир аз кокос майы кошулган РСО күрүчүнүн бир данын
колдоном... 5 мүнөттө КЕТТИ!!!Мен майымды жакшы көрөм!!!“ Эстел

«Мен бул майды 3 жыл мурун простата безинин рагынын 4-стадиясын жок кылуу үчүн
колдонгом.Мен баштоо үчүн гормон терапиясын колдондум, андан кийин RSO жөнүндө
билдим.Ал иштейт.Мен аны күн сайын көптөгөн ооруларга колдонгон ондогон адамдарды
билем.Бул онкологиялык оорулуулар үчүн чоң жардам, бирок мен эң таң калыштуу деп
ойлоймАян  кимдир  бирөөнүн  денесинин  90%  дан  ашыгы  болгон  катуу  псориазын
айыктырган.6 жума бою күнүнө 1/4-1/2 грамм майды жутуу менен бул адам бала кезинен
бери кыйналып келген оорусунан айыгып кеткен.Мен бул майды көргөн нерселерди бир
нече саат бою уланта алмакмын.Көрөсүң,  акылыңды ачык кармап,  Рик айткандай кыл,
өкүнбөйсүң». Дан

"Бир айга жетпеген убакытта артриттик псориаз..." Джуллиана

«Мен майды жеп баштагандан кийин менин псориазым жоголуп кетти...  Майды сыртка
колдонуу  меники  анчалык  деле  жардам  берген  жок  –  мен  аны  оозеки  түрдө  колдоно
баштамайынча толугу менен жок болгон жок.Азырынча кайтып келе элек.Мен азыр тейлөө
дозасын  колдонуп  жатам,  ошондуктан  псориаздан  сактануу  үчүн  бул  жетиштүү  деп
үмүттөнөм.Мен  дээрлик  4  ай  бою  анын  эч  кандай  белгилерин  байкаган
жокмун.Дарыгерлер мага ал эч качан толугу менен жок болбой турганын жана мен чындап
ооруп калганда жана иммундук системам менен күрөшө турган башка нерселер болгондо
гана “таза болоорун” айтышты.Мейли...Мен ооруган жокмун, ал эми жамандык КЕТТИ!”
Линдси

«Ошондой  эле  бир  нече  күндүн  ичинде  тенденитти  айыкты.Ал  тургай,  7  айлык
жаракат.Күнүнө  бир  жолу  ооруган  жерге  бир  аз  идиш  майын  же  RSO  сүртүп  коюу
керек.Укмуш  бок.Мен  өткөн  жекшемби-шейшемби  күндөрү  3-даражадагы  күйүккө  РСО
колдондум, 40 сааттык дарылоодон кийин күйүктүн белгиси жок.Албетте, мен аны экинчи
жолу колдонгум келет.Бул мени бир  нече  саат бою катуу  оорудан  жана музду кармап
калуудан куткармак». Бобби

«Досум эки жарым жыл мурун мени «Рун from the Cure» тасмасын көрүү үчүн отургузду,
бул менин псориазыма жардам берет деп ойлоду.Биз майды чогуу жасадык - экөөбүз үчүн
биринчи  жолу  -  үч  жуманын  ичинде  менин  псориазым  жок  болду.Ошондон  бери  май
жасап, жутуп келем.Эгерде мен күн сайын жутуп алсам жана майды түнү туш келди пайда
болгон  жеке  тактарга  сүйкөп  турсам,  псориаз  абдан  көзөмөлдөнөт  жана  дээрлик
көрүнбөйт.Бул  тажрыйбадан  улам  мен  эки  бутум  менен  секирип  кирдим  жана  азыр
Колорадо  штатындагы  биринчи  мамлекеттик  лицензияланган  медициналык  марихуана
бизнесине  ээмин.Менин  бизнесиме  бир  жыл  болуп  калганда,  атама  IV  стадиядагы
меланома деген диагноз коюшту - ал өпкөсүнө жана боорго жайылып кеткен.Онкологу ага
3 айдан 12 айга чейин убакыт берип, хосписке кам көрүүгө даяр болушун айтты.Мен аны
дароо  эле  RSO  режиминде  баштадым  жана  беш  айдан  кийин  анын  рак  оорусу  жок
болду.Gone.Дүйнөдөгү  эң  оңой  нерсе!Бул  укмуштуудай  дарыны  дүйнөгө  кайра
киргизгениңиз үчүн рахмат Рик!” Эрика

«Эмне  жардам  бере  албайт?Менин  окуум  аркылуу  мүмкүнчүлүктөр  чексиз.Бетимде
жаакымдын  оң  жагында  киста  бар.Майды  беш  күн  ичкенде  (ичкенде)  киста  бат  эле
кичирейип  кетти.Май  аяздуу  жалбырактардан  жана  дайыма  тунук  чыланган  кичинекей
бүчүрдөн  жасалган.аралашма  2  жума  отурду.Майдын  биринчи  түнү  менин  кистам
кычышып кетти.Беш күндөн кийин кетти.Май иштейт.Өтө көп далилдер бар жана мунун
артында илим укмуштуудай.Нерв системасындагы бардык рецепторлорубузга жооп берген
химиялык  кошулмалар  бар,  бул  табияттын  иши.Таң  калыштуусу,  анын  баары  бир
өсүмдүктө  кездешет.КАНАБИС.Адамдар  канчалык  алыска  бара  аларын  көрүүгө  убакыт
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келди.Эволюцияга убакыт келди». Джереми

«Биринчи жолу мен майды (кокос майына куюлган) кары кошунамдын белин жергиликтүү
дарылоо  үчүн  жасагам.Анын  бардык  жеринде  жаралар  бар  экен,  катуу
кычыштырган.Төшөк мүчүлүштүктөрү жокко чыгарылды, котур,  качкан,  скейтерлер жана
ушул  сыяктуулар,  анткени  ал  белинен  башка  жерде  жабыркаган  эмес  жана  анын
төшөгүндө  жандыктардын  активдүүлүгүнүн  белгилери  жок.Баласынын  эмне  кылганын
билесинби???Болбогон мүчүлүштүктөрдөн арылуу үчүн матраска химиялык затты катуу
чачкан.Мен ага жаңы матрац бердим, анда аны чачууга болбойт деген так көрсөтмөсү
бар.Ал  жарасы  кансырап  ооруканага  жатууга  аргасыз  болуп,  ошол  жерде  жүргөндө
далысынын маселесин айтты, билесизби, дарыгерлер ага эмне кылышты?Чачын, денесин
бит  үчүн  жуу,  анын  биттери  жок.Анда  мен  ага  жардам  бериш  үчүн  кимди  угам  деп
ойлойсуң?Доктурлар?ЖОК.Мен май жасадым, аны менен кайра дарыладым, жакшырып,
айыгып жатат». Michele

«Мен  дээрлик  20  жыл  мурун  герпес  вирусун  жуктуруп  алгам.Мен  ушул  күнгө  чейин
жылына 5-6  жолу  ооругандардын биримин.Сиз  ойлогондой,  бул мен  үчүн  оңой болгон
жок.Мага кызыгып жатам, эгер сизкандайдыр бир сунуштар барбы же кара куурай менен
дарылоодо ийгиликтүү болгон башкаларды билесизби?Убактыңыз үчүн рахмат”.

-- Жөн эле майды (же тундурманы же май кошулган лосьонду) герпес чыккан жерлерге
сүйкөңүз.Керектүү  түрдө  кайталаңыз.Ошондой  эле,  жок  эле  дегенде,  60  г  дарылоону
жеген жакшы идея,  кээде герпес вирусу толугу менен жок  болот.Майды дарылоо үчүн
колдонсоңуз,  эпидемиялар  анчалык  көп  болбойт  жана  сизде  эч  кандай  оору  ж.б.
болбойт.Май герпестин бардык түрлөрү үчүн иштейт жана сиз майга караганда герпеске
жакшыраак эч нерсе таба албайсыз.Жакшы каалоолор менен, JB

"Менин мурунку аялым мен аны дозалап алгандан кийин вирус жок!!!Анын доктуру таң
калып  жатат.Ал  DARE  бүтүрүүчүсү  болчу,  азыр  ал  өзүнө  бир  нече  өсүмдүк  сактайт...”
Томас

"Эртең  менен  Шотландия,  кечээ  кечинде  эжем  менен  сүйлөштү,  ал  баары  айыгып
кеткенин  айтты!!!Дары  анын  шишигин  айыктырды.  :)  Ал  өзүн  сонун  сезип  жатканын
айтат.Мен сага жазганга чейин 100% ишенгим келди.Жардамыңыз үчүн чоң рахмат”.

«Шимылдуу кыздын башына дагы бир нерсе болгон жана ал үй-бүлөсүнө эмне болгонун
айткан эмес.Мына, ал мага жөнөттү:  “Дагы салам, кечээ жакында эле эжемдин калкан
бези чоңоюп кеткенин бир жыл мурун билдим, бирок үй-бүлөбүзгө айткан жок.Доктур ага
көз салып турабыз, эгер чоңосо операция жасайбыз деп айткан окшойт.Анын биопсиясын
алуу үчүн чоң эмес болчу.Эмнеси болсо да, өткөн жумада ал дарыгерге жолугуп, шишик
өспөй калганын билди.Ал дары өсүүнү токтотту деп эсептейт.Бул сонун жаңылык эмеспи?
Ал кийинки дайындоо май шишиктерди өлтүрөрүн далилдейт деген үмүт менен кабыл
алууну улантууда.Бул болгондо сизге көбүрөөк маалымат берем». Scot

«Былтыр жазда ээгимдин сол тарабында кызыл такты байкадым.Мен муну жөн гана жара
катары четке кагып, ал жакында жок болот.Ооба, андай болгон жок, анан мен билгенге
чейин  экинчиси  пайда  болду;  тиркелген  эмес,  бирок  биринчи  белгиден  бир  аз  түз
сызыкта.Мен дары шкафынан тапкан полиспорин жана башка кремдерди сүйкөм, бирок
анын түсүн же көрүнүшүн эч нерсе өзгөрткөн жок.Мен байланышып, менин докторумдун
кеңсесине киргенде көп нерсе бар болчу, бирок кээ бир аймактарда башкача көрүнүшкө ээ
боло баштады.Бул көбүрөөк тактар  көрүндү.Докторум мени текшергенде анын бети таң
калгандай көрүндү.Кийинки эки айдын ичинде ал ар кандай антибиотик кремдерди жана
таблеткаларды жазып берди.

Ошондон бери ал  рак  эмес  деп  ойлойм.Бул рак  деп  ойлобойм.Ал мага  мындан  аркы
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жолугушууларды өткөрүү үчүн кабатыр болбо, жөн гана жума сайын өзүнүн офисине өзү
айткандай кел, мени ошол замат көрүп турам деп айтканы кызыктай көрүндү. убакыт.Мен
бир  аз  коркуп  кеттим  десем,  бул  эч  нерсеге  жетпейт.Бир  нече  жолу  мен  андан
дерматологго  көрүнүү  жөнүндө  сурадым,  ал  мындай  деп  жооп  берди:  "Биз  биопсия
жасайбыз, андан кийин сизди дерматологго көрсөтөбүз, эгер Галифакска машина менен
барууга каршы болбосоңуз"... "Мен барам. жүрөгүмдүн кагышы менен», — дедим мен ага
менин  бетимдеги  бул  белгилер  эмне  экенин  билүүгө.Убакыттын  өтүшү  менен  мен
Галифакстан дерматолог менен жолугушуу тууралуу уккан жокмун.Мен докторумдан дагы
сурадым... Анан Галифакста бир дерматолог каза болгонун жана ал жердеги абдан бош
эмес  экенин  айтты,  демек,  мен  аны көрүү  үчүн  бир  нече  ай  керек.Убакыт  акырындап
бараткандай... эч нерсе болгон жок...

Мен доктор  берген дарыларды колдонуп  көргөндөн  кийин  маселени өз  колума алууну
чечтим.Мен бир нече сурамжылоо жүргүзүп, RSO алууга жетиштим(Рик Симпсон майы) же
жөн эле айтканда, жакшы жасалган Hemp майы.Майды кантип колдонуу керектиги боюнча
көрсөтмөлөрдү аткардым.Мен лентага салып, түнү бетимдеги тактарды жаап койдум.Мен
да күн сайын кечинде ичтим.

Мен окугандардын бардыгынан бул нерсе сизге зыян келтире албайт, бирок башында өтө
көп ичсеңиз, бутуңуздан жыгылышы мүмкүн.Бир-эки жолу бир аз ашыкча алып, бир-эки
күн жумушка чыга албай калдым.Эмне кылсам да, түнү менен мендей эле майды сүйкөп
жаттымтекке кетирбестен болот.Мен анын өзгөрүп жатканын көрдүм.Менин кыймылдаткыч
функциясына эч кандай терс реакциялар болбошу үчүн, ичимден алып жаткан көлөмдү
тууралоого убакыт бөлсөм, ал тезирээк иштемек деп ишенем.күлкүнүчтүү

Мунун баары иштейт жана менин докторума акыркы жолу барганымда ал мындай деди:
"Бул мурдагыдай агрессивдүү эмес." Бул мени бир топ жакшы сезип калды, ошондой эле
биопсия отчету  кайра  келгенде,  кыртыштын үлгүсү  зыяндуу  эмес экенин  айтты!Чынын
айтсам, май ээгимде эмне болсо, ошону тазалап койду окшойт.

Көпчүлүк  учурда  эч  кандай  өсүп  жаткан  кызыл  белгилер  жок,  жөн  гана  мурда  болгон
нерсенин "көлөкөлөрү".Мен бир жумадан кийин дерматологго барам.Ал менде эмне бар
же  эмне  болгонуна  бир  аз  жарык  чачат  деп  үмүттөнөм.Тынчтык  үчүн  так  билгим
келет.Көбүрөөк  маалымат  болгондо,  мен  сөзсүз  түрдө  жаңыртамын.Азырынча...  Мен
айыгып кетишиме жардам бергендерге чоң рахмат айткым келет! Билл

С.РСО апамдын радиациядан күйгөнүнө жардам береби деп ойлоп жүрдүм.Ал "кадимки"
дарылоону улантууну чечти, эми анын көкүрөгү башка сөздөрдүн жетишсиздигинен былк
этти.Аны карап эле ооруйт.Эсимде, сиз же Рик бир жолу күйүп кеткениңизди, менимче,
РСО  даярдап  жатып,  күйүккө  майдын  кандай  таасир  эткенин  көрсөткөн  сүрөттөрдү
көрсөткөн.Демек, бул ага кандайдыр бир жакшылык кыла алабы?

А.Анын  көкүрөгүнө  жана  артына  май  же  кара  куурайдын  майын  сүртүңүз.Албетте,  ал
майды  жеп,  доктурлардан  жана  керексиз  зыяндын  башка  түрлөрүнөн  алыс  болушу
керек.JB

«Апамдын (72)  манжаларынын көбүндө 2 жылдан бери ооруп,  жарака кеткен.Дарыгер:
"Ооба,  бул  жаш  курак  менен  келет"  дейт.  Дуфус!!!Майды  аз  өлчөмдө  аквафор  менен
аралаштырдык...Бир дарылоо, түн ичинде... кетти!Анын ооруган жаракалары айыгып, бир
жумадан ашык убакыттан бери жакшы бойдон калууда!УКМУШ!» Долли

«Мен майды жаңы ачылган операциядагы жарага колдондум.2012-жылы сентябрда менин
бетимден 2 базалдык клеткалык карцинома шишигин алып салгам.Бири чоң болгон жана
аны  жайып  жаткан  азыктандыруучу  шишик  болгон.Ошондой  эле,  жаагымдагы  ички
шишигин биопсия үчүн кырып салышты.Үйгө келип, жараатымды ачсам, бетимде кратер
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пайда болду.

Алгачкы 4 күн ши майы менен майын аралаштырып сүйкөм.Андан кийин түз майга өтүп,
токтогон жокмун.Мен операциядан кийинки жолугушууга барганда, пластикалык операция
жасатам деп ойлогон дарыгер менин айыгып жатканыма таң калды.Мен ага чындыкты
айтууну чечтим, мен рецептти колдонбогом, аны каннабис майы менен айыктырганмын.Ал
Рик Симпсон жана Феникс Тирс жөнүндө уккан, ал мени соттогон эмес жана мындан ары
да  жакшы иштегиле  деп  айткан.Бир  айдан  кийин  мен  экинчи  операцияма  барам,  бул
жараны  айыктыруу  боюнча  иш-аракеттердин  планы...  Каннабис  майы.Бул  хирургга
айтамбы?Менин посттук жолугушуумда!Сүйүүдө жана жарыкта." Патти-Джо

-- Патти, эгер май менен уланта берсең, эч кандай операция талап кылынбайт.Же зарыл
болсо, дагы 60 граммга кийинкиге калтырыңыз, бирок мүмкүн болсо, хирургиядан жана
дарыгерлерден алыс болуңуз.Бул көптөгөн учурларда дарылоонун ийгилиги үчүн кайгылуу
өбөлгө болуп саналат.JB

«RSO менин псориазымды дээрлик жокко чыгарды.Мен үч жылдан бери тейлөөчү дозаны
ичип келем жана менин терим таза, акыл-эсим таза жана мен эч качан ден соолугум чың
болгон эмес. Эрика

«Менин жакын адамым Риктин майын катуу күйүккө колдонгонун көрдүм, ал жагымсыз
тырык  калтырып,  майды  колдонгондон  кийин  бир  жуманын  ичинде  ал  жок  болуп,
тырыгынын же күйүп калганынын белгиси жок. Дженис

«Учурда кызым май куюп жатат.Анын эки чыканагында, билегинде жана бир тизесинде
псориаз  бар.Башында  сүрөткө  түшкөн.Азырынча  кургак  кабырчыктуу  жерлер  жок.Тери
кызыл, бирок жылмакайордуна көтөрүлгөн жана сезгенген.Сырттагы майда жерлер толугу
менен  тазаланды.Бул  ишке  ашарына  биз  ишенебиз.Биз  күн  сайын  же  байкалаарлык
жакшыруу  болгондо  сүрөткө  тартып  жатабыз.Мунун  баары  майды  жергиликтүү
колдонуудан бир жумага жетпеген убакытта.Рик менен Ж.Б. элдерди айыктыра турган бул
дары жөнүндө маалымдаганыңыз үчүн чоң рахмат.Мен күн сайын посттор менен бөлүшүп,
ким укса, ошону айтып жатам.Ал чөгө баштады». Рон

С.Бул аралашмалар безеткиге жардам береби?

А.Дженнифер,  май  "ар  кандай  тери  ооруларына"  иштейт.  Бул  безетки,  анын  ичинде
дегенди билдирет.Жакшы каалоолор менен, JB

«(Мен май жөнүндө билдим)  3  ай мурун интернеттен безетки  менен розацеадан даба
издедим.Бул ошол замат тазаланды!Кокос майына изо майын кошом, күнүнө бир жолу
бетиме  жана  моюнума  сүйкөйм.Жолдошум  мен  15  жашка  кичүү  көрүнөм  дейт!Бул
маалыматты  бөлүшүү  үчүн  чоң  рахмат.Баарыңарды  Кудай  колдосун.Ишиңизди  уланта
бериңиз”. Toni

«Ант  берем,  ушундан  улам  мен  бир  туугандарымдан  алда  канча  жаш көрүнөм.Мен  4
үйдүн  эң  улуусумун.Көпчүлүгү  мени  эжемден  кеминде  20  жаш  кичүү  көрүнөм  деп
айтышат». Мэри

«Бул  беттеги  түкчөлөргө  да  жардам берет.Мен  аны  23  жаштагы  уулума  колдондум,  2
колдонмодо ийгиликтүү болду.БИР СҮЙҮҮ." Патти-Джо

"Ж.Б.,  сизде  илимий  далилдер  барбы же  марихуанага  аллергиясы  бар  экенин  айткан
адамдар  барбы?Бул  мүмкүнбү?Адамды  кычыштырган  бул  трихомалар  деп  ойлойм,
анткени кыркып жатканда колуңузга изоляцияга тийгендей кычышып каласыз.Бирок мага
эки  киши  айтышты,  алар  марихуанага  аллергиясы  бар  деп  ишенишет  жана  анын
айланасында болгондо же алардын жанында түтүн чыкканда уюк пайда болот.Бирок мен
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экөө  тең  менин  изилдөөмдүн  бир  бөлүгү  болушун  каалайт  элем,  ошондуктан  кимдир
бирөө  марихуанага  аллергиясы  бар  экенине  күбө  болгонбу  же  аны  өзү  башынан
өткөргөнбү деп кызыктым?

-- Карачы, кара куурай - бул өсүмдүк, андыктан, ооба, кээ бир адамдар, албетте, анын кээ
бир  компоненттерине  аллергиясы  болушу  мүмкүн.Бирок  биз  майга  аллергияны  көрө
элекпиз жана эгер ал болуп калса, адамдар анын курамындагы башка терпендер менен
башка штаммды сынап көрүш керек деп ойлойбуз.Май бардык түрдөгү аллергияларды
дарылоо үчүн колдонулат.Бирок биз жети миллиардбыз жана ар бирибиз уникалдуубуз,
ошондуктан мен айтат элем, ооба, кээ бир адамдар майдын кээ бир түрлөрүнө аллергия
болушу мүмкүн.JB

"Чарли  басып  баратат.Ооруткан  дары  жок.Ал  бийик  турат.Анын  кадамдары  түз  жана
кең.Ал чуркап секирип ойной алат.Анын моюну дээрлик  90 пайызга айыгып калды.Эки
жылдан бери мындай көрүнүш болгон эмес.Ал кечээ бир банан, пицца, жарым сэндвич,
куурулган күрүч, йогурт жана башкаларды жеди.Ал эч качан мынчалык көп жеген эмес.(…)

Чарлинин оң тизеси эң начар болгон.Бул болжол менен 50 пайызга жакшыраак.Сол жагы
бир түнү кычышып, кайра ыйлактап алганы болбосо, дээрлик айыгып калды.Бирок олуттуу
эч нерсе жок...Эң чоң өзгөрүү - мойнундагы жана колтугунун астындагы жараат.Мойну да,
колтугу да толук айыгып калды.

Ваннага чейин анын г-түтүкчөсүнө бир аз тамчы май колдоном.Ал ошондой эле тизе оору
менен жардам берди.Эгер анын тизеси ооруса, ал тамчы алат.Мен эч кандай тиленол же
ибупрофен кошпойм.Бул трюк кылат.Мен дагы өзүм май жасайм.Менде сууну чыпкалап,
щелочтуу  сууну  кислотадан  бөлүүчү  суу  машинам  бар.Кычкылтектүү  кычкылтектүү  суу
териге абдан жакшы жана антибактериалдык да болгондуктан, кычкыл сууну алып, аны
метоцеллюлоза менен аралаштырып, мазь жасайм.

Мен  концентратты  вазелиндин  консистенциясына  окшош  крем  жасоо  үчүн  кошом.Мен
муну менен анын таңгычтарын майлап, жараатына колдоном.БУЛ жалгыз оору, кычышуу
жана айыктыруу менен укмуштуудай айырмачылыктарды жаратууда.Мен сизге жакында
сүрөттөрдү жөнөтөм.Мен аларды ар бир өзгөртүүнү алып келем.Менин оюмча, май дагы
бир айга созулат, бирок мен муну биринчи жолу кылып жаткандыктан, ментак эмес.Мен
толкунданып  жатам.Анын  аппетити  эч  качан  мынчалык  жакшы  болгон  эмес.Ал  кечээ
жылдагыдан көбүрөөк тамак жеди». Trisha

"Эй  Рик  жана  досторум,  менин  досум  ушундай  жара  менен  ооруган  (болжол
менен.Диаметри 2 дюймдан 4 дюймга чейин) анын сол далысында 4 жылдан бери уланып
жатат, инфекциясы жок, жеринде котур жок, жөн гана таза чийки тешик, бетинин астына
тийгенге сезгич катуу бейсбол өлчөмүндөгү кесек сезе аласыз. .

Ал  майды 7  айдын  ичинде  8  жолу,  ошондой  эле  ички  колдонуу  боюнча  2  дем алыш
күндөрү  жергиликтүү  түрдө  колдонгон.
Кабырган жана тырык баскан шишик жоголуп, ачык жара тырык болуп калды жана досум
майды колдонууга мүмкүнчүлүк алганы үчүн өзүн бактылуу сезип жатат». Ребекка

«Мойнумда эки так бар, бири эмчегимде жана бир курсагымда... акыркы үч жумада менин
боюм  кичирейип  кетти...  мойнум  менен  ашказандын  арткы  бөлүгү  дээрлик  жок  болуп
калды... кулактын артындагы жарым өлчөм...КАНАБИС МАЙЫН АЛЫҢЫЗ!!!!!!” Шарон

"Менин  кичинекей  окуямды айтып  берейин...менин  бир  досум  көп  жылдар  бою  терең
тамыр тромбозунан жабыркайт.2 жылдан бери бутунда төрттөн бирлик жараат бар...Рик
Симпсон окуясын көргөндөн кийин, мен май сунуштадым, ал баарын сынап көрөрүн айтты
...Ошентип,  тамеки  тарткандыктан,  майдын  бир  бөлүгүн  алдым.Күнүнө  эки  жолу  ичүү
керектигин айтты.2 дан күрүч өлчөмү ...Арадан 2 апта өттү...ал жылмайып, көптөн бери
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көрө элек болчу ...Жараат кичирейип калыптыр??????...Жаңы тери башталдыбы???Бул
болушу мүмкүн  эмес  ???...Же  болушу мүмкүн???...Ал  дагы эки  жума улантты  ...  анан
чоңураак жылмайып көрсөттү ...жарасы кеттиби???...Бардык жаңы тери жана эч кандай
оору жок...WOWWW...Биз эми ишенгенбиз, көрүү ишенүү...Үмүттү сакта!” Джейсон

-- Ооба, ошондой болушу мүмкүн, Джейсон Хилдебрандт, сен муну көрдүң жана эми өзүңө
же  досторуңа  кандай  мамиле  кыларыңды  билесиң.Жөн  эле  май  сүйкөп  жеп  коюңуз,
чындыгында бул ушунчалык жөнөкөй.Рахмат жана жакшы каалоолор менен, JB

«Кечээ  жумушта  блендер  менен  сөөмөйүмдү  кестим.Түнкү  саат  3тө  мен  сөөмөйүмдүн
кагышы менен ойгонуп, муз, пероксид, неоспорин ичкен.Эч нерсе иштеген жок.Дагы эле
согуп  жатты.Ошондо  мен  угуу  майы  клеткалардын  регенерациясына  жардам  берерин
эстеп, ооруну токтотуп, тырыктарды жана тери көйгөйлөрүн айыктырды.Ошентип, мен бир
тамчы  алып,  аны  манжамдын  учуна  жайдым.1  мүнөттүн  ичинде  оору  80%  кетти.30
мүнөттүн  ичинде.Мен  манжамды  бир  аз  сыздап,  бирок  чындап  ооруган  жокмун.мен
сатылдым.12 сааттан кийин кайра тапшырдым, ошондон бери ооруган жокмун». Ребекка

"Чыгуу белгилери?" Эмбер

-- Ооба.JB

«Ой Рик, эгер сиз муну (буга каршы эмесмин) жазып калсаңыз, мен өзүмдүн аты-жөнүмдү
жашыргым келет.Менин сүйлөшкөн кызым чындап эле орой тарбияланып,  депрессияга
кабылганда билектерин кесип салган, бул маселе артта калды, бирок анын билегинде кээ
бир абдан жагымсыз тырыктар дагы деле сакталып турат.Бул жерде абдан көрүнүп турат
жана  көбүкчөлөрү  бир  аз  чыгат,  бул  көптөгөн  адамдар  аны  биринчи  жолу  көргөндө
байкаган биринчи нерсе, ал алардан арылуудан башка эч нерсе каалабайт.

Менин суроом май тырыктарды кетирүүгө жардам береби?Же, жок эле дегенде, аларды
азыраак көрүнүүгө жардам берет?Мен сенин жасап жатканыңды жакшы көрөм жана чоң
атам рак менен ооруп калганда май жөнүндө билсем кана, сен өмүрүңдү сактап калган
баатырсың!”

-- Майды тырыктарга жергиликтүү түрдө сүйкөй баштаңыз, алар жума же ай ичинде жок
болуп кетиши мүмкүн.Мен аны майга да алмакмын, бул анын башынан өткөргөн бардык
эстеринен  PTSD  менен  жардам  берет.Ошондой  эле  анын  уйкунун  сапатын
жакшыртат.Эгер каршы болбосоңуз, сүрөткө жана видеого тартыңыз, тырык чындап эле
кетет  -  же  толугу  менен  же  алар  дээрлик  көрүнбөй  калат.Жакшы  каалоолор  менен,
Джиндрих

«Менин бутумдун жаралары менен бир эле көйгөй бар.Биринчиден,  мен кант диабети
менен ооругам.Бирок мен мүчүлүштүктөр жана чиркей чаккандарга өтө сезгич экенимди
билдим.Аларга май сүйкөп, таңгычты түнгө коюп койсом, тиштери айыгат». Мишель

--  Чиркей  же  кене  чакканда  май  эмне  кыла  алат?Аракет  кылып  көрүңүз,  эмне  үчүн
үйүңүздө май жок болсо, эч ким үйдөн чыкпасын деп айтканыбызды көрөсүз.Мунайдын
көптөгөн түрлөрү бар, ансыз жашоого аракет кылуу жоопкерчиликсиздик.JB

«Май жегиле...Мен эки айдан бери май ичем, псориазым дээрлик 80% таза, эч кандай
дары колдонбойм...Менин артритимди да алып салды...» Джулиана

«Мен  кара  куурайдын  зайтун  майынын  аралашмасын  колдондум,  бир  жумадан  кийин
псориазым тазара баштады.Тилекке каршы, менде бир аз эле болгон жана аны ички да,
сырткы да кабыл алганга жетишпей калдым.БАЙКАЛЫҢЫЗ, менде чыныгы RSO да жок
болчу, бирок зайтун майынан жасалган кара куурай майы бар болчу. Teemu

-- Жакында дагы май аласың деп үмүт кылалы, Тему.Бул симптомдорду көзөмөлдөө үчүн
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аны жергиликтүү  колдонуу жакшы,  ошондой эле майды жеп,  сиз  да көйгөйдүн негизги
себебин жок кылууну каалайсыз.Жакшы каалоолор менен, JB

«Бул чиркей чакканда жана тиш ооруганда да жакшы иштейт.Кызымды тамаша эмес, 15
мүнөттүн  ичинде 50  жолу чиркей чаккан.  Deep Woods спрейи.Мен банандын кабыгын,
дезодорант, алоэ вера, дермапласт жана гидрокортизонду колдонуп көрдүм.Алардын бири
да шишикти басаңдаткан эмес (ал чиркей  чагыганга аллергиясы бар жана алар  катуу
шишип  кеткен)  же  анын  жеңилдигин  камсыз  кылган  эмес.Айласы  кеткенде  мен
бууланткычтан  чайырды  кырып,  аны  бир  аз  кокос  майы  менен  аралаштырдым,
ошондуктан  ал  жайылып,  буттарын  ылдый "майладым".Болжол  менен  жарым сааттын
ичинде шишиктин баары басаңдап, тиштеген жеринде дагы эле кызыл чекиттер бар эле,
алар аны тынчсыздандырган жок жана мен ага Бенедрилди берүүдөн качтым.

Менин  оозумда  ириң  пайда  болду  жана  мен  вейптеги  чайырды  жабыркаган  тиштин
тегерегине  таңып  койдум  жана  жарым  сааттай  кайра  шишип  кетти  жана  мен  аны
айыктыра  алдым,  ошондон  бери  эч  кандай  көйгөй  болгон  жок.Ишениш  үчүн  эки  күн
жыйнадым.Эми мен чайыр пакеттөө деп айта алам (сиз экран өзгөргөн конус ичинде Vapir
No2  бар  болсо,  дээрлик  таза  таштанды  чогултат  да,  топтолгон.)  Менин  тишим
айланасында  мен  укмуштуудай  бийик,  балким,  менин  жашоомдо  болуп  көрбөгөндөй
жогору алды. .

Жадакалса  күйөөмө  уктоочу  бөлмөгө  барууга  жардам  сурап  конок  бөлмөсүнөн  смс
жаздым.Сублингвалдык дары-дармектер жакшыраак иштейт, ошондуктан ER инфаркттан
шек санаса,  тилиңиздин астына нитро чачат.Азыр баары жакшы,  мен ашыкча дозадан
өлгөн жокмун, ачкачылыктан ойгонгон жокмун, эң жакшысы...Мен Tylenol же Адвилди көп
өлчөмдө ичүүнүн жана ашказаныма жана боорго көбүрөөк зыян келтирүүнүн кереги жок
болчу.

Мен  чайыр  эң  эффективдүү  жол  эмес  экенин  билем  жана  анын  иштей  турганына да
ишенчү эмесмин, бирок мен мыйзамсыз мамлекетте жашагандыктан, бул менен иштешим
керек  болчу.Бирок  мен  мунун  зыяны  тийбейт  деп  ойлодум.Мен  өзүмдүн  эң  жогорку
сапаттагы органикалык баштапкы материалымды эркин өстүрө турган, өз майымды жасап,
өзүмдү  жана  бүт  үй-бүлөмдү  айыктыра  ала  турган  мамлекетте  жашоону  күтө
албайм...анын  ичинде  менин  дээрлик  2  жашар  кызым  өткөн  жылы  тозокту  башынан
өткөрдү, анткени анын эмне болуп жатканын эч ким түшүнө албайт.

Алар азыр анын протеин оорусу бар деп ойлошот, бирок бул дагы бир нерсе, анткени алар
чындыгында эмне туура эмес экенин билишпейт.Аны майга түшүрүү анын өмүрүн сактап
калышы  мүмкүн.Мен  так  диагноз  коюуну  каалайт  элем,  ошондуктан  эмне  менен
дарыланып  жатканымды билем,  бирок  эң  негизгиси  мен  баламдын жакшы сезилишин
каалайм жана бул кадимки коомду бузуп салууну билдирсе, анда мен ошону кылам ».
Сара

«Мунай  жандуу  болуп  калды  окшойт.Колдонгондо  жаркырап  турат.Колумду  күйгүздү
(кандай экенин айтпайм) бирок май менен айыктырды.2 гана колдонууга жетиштүү таза
май калды,  андан  кийин  куюлган  май  колдонулатКокос  майы.Такыр  ооруган  жок.Жана
аягында тырык  жок.Эч  кандай парафиндүү даки,  инфекция жок,  ооруткан таблеткалар
жок.Муну дүйнө менен бөлүшкөнүңүз үчүн Рикке дагы бир жолу рахмат." Кэрол

«Кылган  иштериң  үчүн  рахмат  жетишсиз.Мен  бул  жерде  уулуу  эменге  май  куюп
отурам.Мен сенсиз эч  качан аракет кылмак  эмесмин.Өткөн жылы кимдир бирөө күйүп
жаткандыктан,  денемдин  дээрлик  100%  тийип,  2  айдан  ашык  убакытка  созулду,
ошондуктан мен аны бардык жерде алам, андан да жаманы, алар айтышат, анткени биз
буга каршы иммунитет түзбөйбүз.
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Бир күн мурун ал чыкты.Ошентип, кечээ кечинде май, кычыштырганды такыр токтоткон
жок.Бирок мен анын жараларды айыктырганын күн сайын көрүп турам, ошондуктан менде
ишеним бар.Бүгүн эртең менен, 1-колдонгондон 24 саат өткөндөн кийин, анын иштегенин
жана жараланган терини тырмоодон айыктырганын көрдүм.Ошентип,  майымдын үстүнө
цинк оксиди пастасы менен, мен уулуу эмен үчүн 1# жардамды таптым деп ойлойм.Мен
чындыгында келерки сезонго чейин күтө албайм, балким, май бул маселени өмүр бою
оңдоо  үчүн  айыктырат.Мен  сага  кабарлайм.Бул  сонун  болбойт  беле?Дагы  бир  жолу,
бардык кылганыңыз үчүн рахмат." Ребекка

-- Май да муну оңдой алат.Бул бардык медициналык көйгөйлөрдү дарылоо же контролдоо
болуп саналат.Канчалык тезирээк  колдонулса,  ошончолук  тезирээк  оңдоо керек  болгон
нерсени оңдойт, мунун баары ушунда.JB

«Колума уулуу чырмоок...исиркектер жана күйүктөр  5  мүнөттүн  ичинде жок  болот ...эч
кандай бүдүрлөр, эч кандай исиркектер, эч кандай оору ...Мен бир аз кокос майы менен
RSO күрүчүнүн бир данын колдоном ...5 мүнөттө КЕТТИ!!!Менин майым!!!” Эстелла

«Менин  бетиме  уулуу  эмен  бар,  экинчи  күндөн  кийин  чекемден  мойнума  чейин
кычыштырган  чоң  тактар,  чийки  жана  тырмалуу  кан  кетти.Кокос  майына  бир  аз  май
аралаштырдым,  жайылып  кетиши  үчүн.Мен  аны  кийдим  жана  кычыштыргандан  жана
ооруудан  дароо  жеңилдеп  калдым,  бир  сааттын  ичинде  чийкилик  жана  сезгенүү  жок
болду,  эртең  менен  чындап  карабасаң  көрүнбөй  калды.Бул,  албетте,  бир  нече  кашты
көтөрүп,  акыры,  кээ  бир  скептиктер  мен  ар  дайым  айтып  жатканымды  көрүштү.Кара
куурайдын дарылык күчү!» Синди-ли

«Мен элдердин билишин каалайт элем, РСО менин күйөөм көпкө чейин төшөктө жатып
таманындагы чоң ыйлаакчаны тазалаган.Майды койдум, бир жумада жок болуп кетти.Мен
андан  да  олуттуураак  нерсеге  айланып  кетеби  деп  корктум.Бул  анын  согончогун  бүт
каптады.Бардык кылганыңыз үчүн Рик Симпсонго рахмат." Сюзан

«Мен  бал  момун,  зайтун  майы,  кокос  майы  жана  нем  майынан  25+  жылдан  ашык
убакыттан бери ээ болгон бутумдун жытын айыктырган крем жасадым...Неемдин жытын
кетирүү  үчүн  лаванда  жана  цитрус  майларын  коштум.Жана  ал  мен  сатып  алган  тери
креминен жакшыраак иштейт.Ал эми аялы эч качан мынчалык бактылуу болгон эмес».
Роберт

-- Мен аралашмага бир аз май кошуп коймокмун, Роберт.Кээ бир кошуунун эч качан зыяны
жок, плюс, албетте, андан да жакшыраак иштейт.Мисалы, кара куурайдын майы менен
аралашкан майдын өзү эле ошондой кыла алат жана күчтүү кара куурай майы менен бут
массажы бул дүйнөдө башынан өткөрө турган эң жагымдуу нерселердин бири.Эгерде сиз
аларды 10 мүнөттөй жылуу суюлтулган майга салып койсоңуз, бутуңуз үчүн кандай сонун
болорун элестете аласызбы?Бул күйүк, диабет жарасы, тери рагы ж.б. бар адамдар үчүн
канчалык эффективдүү болорун элестете аласызбы?Жасай алам.JB

«Эгерде  аялдар  карыган  терини  кайтарып,  бузулган  терини  калыбына  келтирерин
билишсе  (бул  адамдын  окуясындай)  кара  куурайды легалдаштырууга  колдоо  көрсөтүү
чатырдан  өтмөк!Бул  укмуштуудай  табигый  дары  басылгандыктан  бүтүндөй  экономика
өнүгүп кетти жана биз бардыгыбыз анын кулашын көрөбүз, анткени барган сайын көбүрөөк
адамдар маалыматка ээ болуп, жөн гана өздөрүн дарылай башташат. Гил

«Мен бырыштарды окудум беле?Бырыштарга жардам берет?" Марги

С.Бырышты  дарылоо  үчүн  бетиңизге  сүйкөйсүзбү  же  оозеки  ичесизби  же  экөөнү  тең
колдоносузбу?” Toni

А.Экөө тең эң жакшы натыйжалар үчүн, бирок актуалдуу колдонуу гана көп нерсе кыла
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алат.JB

«Мага  чачтын  рецепти  керек.Кара  куурай  майынын  бир  бөлүгү  кара  куурай  урукунун
майыбы?Сураныч, жардам бериңиз!Менин күйөөмдүн чачы түшүп жатат, мен аны таштап
кетким келбейт... Биздин эгиз балдарыбыз бар, ошондуктан мага анын жанында болушу
керек, ха ха». Дженна

--  Бул иштеши мүмкүн.Биз кара куурай урукунун майына, 96% спиртке же башка алып
жүрүүчүлөргө 20-30% май кошконду жакшы көрөбүз, бирок андан азыраак жер бетинде
колдонулганда  кереметтерди  жасай  алат.Идеалында,  албетте,  ал  бир  чака  майга  ээ
болмок жана аны түз колдонот.Анткени суюлтулган дарыга караганда суюлтулган дары
жакшыраак иштейт.Жакшы каалоолор менен, JB

"Механик болгондуктан, мен майды бир нече жаман кесилген жерлерге колдондум, сиз
100% туура  айттыңыз  ...ал  терини  башка  нерселерге  караганда  тезирээк  айыктырат».
Кори

«Жыныс  органымдагы  сөөлүмдү  2  жумада  3  жолу  гана  айыктым.Ооруканадагы  GUM
клиникасында  мен  бир  нече  жолу  өтө  оор  дарылоодон  өткөм,  бул  аларды  ого  бетер
начарлатты.Мен ар бир сөөлгө болжол менен 10 мг колдондум (менде 5 болгон) үч күн
сайын.Мен жууп, бирок май сиңгенче 3 күн самын колдонуудан алыс болуп, анан жуунуп,
кайра сүйкөп жаттым.Сөөлдөр өлүк териге айланып, эч кандай оорутпай сүрүлүп, жаңы
дени  сак  терини  калтырып  кетишти.Мен  бул  тууралуу  дарыгериме  айттым,  ал  мени
жалганчы  деп  атады?Мага  көлөкөдөн  май  жасап  берген  досум  бар  болгондуктан,
бактысыз  болдум,  ал  кадимки  таштанды  материал  болуп  кала  турган  бүчүр
жалбырагынан». Miles

«Учурда мен карарып кеткен  жаман меңди дарылоо процессиндемин.Күн сайын эртең
менен мен мольге көп өлчөмдө сүйкөп,  анан лента менен жаап коём.3 жумадан кийин
меңдин кичирейгенин визуалдык түрдө көрө алам.Ал иштейт.Мен да күн сайын бир аз
жейм...энергия  деңгээлинде  кандай  айырма  бар.КАНАБИС  МЕНЕН  ДАРЫЛЫК
БАКЫТ!!!!!!!” Beau

"Эркектердин таздыгы үчүн башыма сынап көргүм келгени үчүн өзүмдү күнөөлүү сезем."
Роберт

-- Болбо, ал иштейт жана баары бир аз өлчөмдө май керек болот.Албетте, сиз аны көп
койсоңуз болот жана бул жакшы болмок,  бирок  эгер сиз  100 мл кара куурай урукунун
майында бир грамм же андан көп эритип алсаңыз, анын эмне кыларын көргүңүз келет деп
ойлойм,  Роберт.Шампунуңузга  жана  башка  косметикалык  продуктуларыңызга  бир  нече
миль  май  аралашмасын  кошуңуз,  анын  айырмасы  сизге  жагат.Сүрөткө  тартыңыз,  сиз
башкаларга жардам бере аласыз.Бизде ошонун бир нече гана сүрөттөрү бар,  ага анча
деле  маани  берген  жокпуз,  түшүнүктүү.Бирок  бул  чындап  эле  иштейт,  аракет  кылып
көрүңүз жана андан бир секундага уялбаңыз.JB

"Мен мойнума алам ...мен олдоксонмун...Мен айрынын тиштерин бутума жабыштырган
жаман адатым бар.РСО түздөн-түз жеринде, лента менен жаап, оору секунданын ичинде
өтүп, 3 күндө айыгып кетти. Хизер

«Мен майдын азыраак күчтүү бальзам версиясын көрдүм, псориазды бир нече күндө жок
кылып,  энелик  бездердин  шишигин  20  мүнөттүн  ичинде  этекзинин  1-күнүндө  азайтып,
кичинекей күйүккө дароо колдонгондо тырык жана ооруну алдын алат.Чынында эле мени
май эмне кыла алат деп таң калтырат...» Берес

«Мен  10  жашымда  буттун  эң  начар  учурларынын  бири  болгонмун,  менде  май  болсо
экен.Бирок менде азыр бар.47 жылдан кийин баары жакшы.Баарынын көбүн айыктырат».
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Дональд

«Келиним чочконун котлеттерин кууруп, манжаларын кайнап жаткан ысык майга биринчи
муунуна чейин малып, бышырылган тооктой агарып кетти.Биз аларга RSO койдук жана
оору бир мүнөттө жок болду, ал аларга күнүнө 2 жолу РСО менен каптады.Алар бир нече
күндүн ичинде абдан тез айыгып кетишти жана терисинин түшүүсү же тырыктары такыр
болгон жок.

Биз  азыр  ашканадагы  муздаткычта  бир  аз  кармаганыбыз  таң  калыштуу,  эгер  кимдир-
бирөө күйүп калса (айрыкча балдар) биз дароо RSO колдонобуз, бизде табигый өсүмдүк
болгондон кийин мындай ооруну сезүүнүн кереги жок. .” Дебра

"Менин чыканагымда кичинекей шишик бар болчу, аларды май менен дарыладым ...Бир
жумадан  кийин  чыканагым жылмакай болуп,  бүдүрчөлөр жок...Менимче,  алар  сөөлдөр
болгон, бирок мен доктурларга ишенбегендиктен, так айта алган жокмун». Карла

--  Териңизде  эмне болгонуна  карабастан,  жөн  гана  майды сүйкөп,  лента  менен  жаап,
майды  күн  сайын  же  эки  жолу  же  лента  түшүп  калганда  кайра  сүйкөңүз.Күйүк,  сөөл,
экзема, псориаз…Тал май эмне экенине маани бербейт жана аны оңдойт, ага убакыт жана
май бер.JB

«Мен өзүм жасаган майдан «»жуу» жасап, башынан бутуна чейин ООР псориаз менен
ооруган жана 4 жылдан ашык сүрөткө түшпөгөн досума аны менен жуунууну сурандым.1
ЖОЛУ - ал денесин жууп жатканда, мен БАРДЫК кызарган, такталган теринин ПУФ болуп
кеткенин жана денесинин бир бөлүгүн аарчыган сайын УКМУШТУУ дени сак терини көрүп
ШОК болдум.Мен  аны  ошол  түнү  сүрөткө  тартып,  аларды жайгаштыргам.Ал  АЗЫР өз
сүрөтүн тарткандан ырахат алат...КҮНҮН!

Бир нече башкалары мен аны кантип аралаштырганымды сурашты, мен кубандым жана
таң  калдым,  MS  бейтаптары  жана  башка  оорулардан  жапа  чеккендер  ваннада
колдонушкан, ал эми бири өмүрүндө биринчи жолу БАЛАдай уктаганын айтты». Traci

«Досумдун бетинде киста бар экен, бир нече күн май ичкенден кийин ал чыгып кетти.Ал
аны жергиликтүү колдонбостон, жутуп алган." Жонатан

«Мен күрүчтүн дан өлчөмүнөн бир аз көбүрөөк алып жатам.Мен чындыгында мурдумду
бир аз көтөрдүм жана аллергиям дээрлик жок болду.Мен эки ит менен моторлуу үйдө
жашайм  жана  бизди  кошуна  дөңсөөдөгү  дарактардын  чаңчалары  каптап  жатат.Өткөн
жылы мен күн сайын бенедрил ичип жаттым.Бул сезондо эч кандай ичкеним жок, мен бир
топ жакшы уктап жатам». Жуди

«Рак менен ооруган эмесмин, бирок менин таманымда инфекция бар болчу, ал дарылоого
жооп  бербейт.Атүгүл  менде  жараатты  багуу  боюнча  техникалык  иш  бар  болчу...  ал
инфекциянын жайылышын токтотту, бирок ал дагы эле айыккан жок.Майын сүйкөп, БИР
күндө кызарып калды.Экинчи күнү кызарып  кетти.Үчүнчү  күн  жана  инфекция кайрадан
териге окшош!Кереметтүү айыктыруучу май!» Тамми

«Мен үйдөн чыкпай турган абалда калдым.Дарыгер периоралдык дерматит деп айткан
исиркектерим пайда болду жана алар бергендердин баары же иштебей калды, же мени
оорутуп койду.Алар мунун эмнеден келип чыкканын жана андан кантип биротоло арылууга
болорун билишпейт дешти.Ванкуверге баргандан кийин мен исиркектерге RSO коюп, эмне
болорун  көрүүнү  чечтим.Кийинки  күнү  ал  дээрлик  жок  болуп  кетти.Мен  азыр  майды
ичимден  ичип  алам,  ошондон  бери  менде  мындай  катуу  исиркектер  болгон  эмес.Бул
нерсе укмуш.Мен азыр бир айымдын көкүрөк жана ашказан рагын бизге Кудайдан башка
эч ким берген кереметтүү нерсе менен айыктырганын көрүп жатам!!!” Чай
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«Мен бассейн жана курорттук компанияда иштечүмүн... Мен таза терилүү, эртеден кечке
сыртта жүрөм.Менин бетимде, башымда жана колумда дайыма айдоочунун терезесинен
чыгып турган жинди тактар  пайда болду.Май бул  тактарды бир  нече  жуманын ичинде
тазалады!Мен азыр ар кандай оору менен күрөшүү жана иммундук системамды бекем
сактоо үчүн күн сайын .5 грамм таза THC ичем.BTW эч качан гриппке каршы эмдөө жок!
Бала кезимден бери сасык тумоо болгон эмес». Джей

«Бул  күйүккө  жана  күнгө  күйгөн  жерлерге  укмуштуудай  иштейт.зайтун  майы  менен
суюлтулган." Rachael

«18  ай  мурун  операциядан  улам  бутума  инфекция  жуккан.Дарыгер  бардык
антибиотиктерди  жана  процедураларды  сынап  көргөндөн  кийин,  алар  негизинен  баш
тартышты жана мени жабууну күтүү үчүн үйгө жөнөтүштү.Кара куурайдын жогорку дозасы
менен дарылана баштагандан кийин гана мен регенерация башталганын байкадым! Ariel

«Аны муздак жараларга жана эриндердеги ыйлаакчаларга колдондум, мен ойлогондон да
жакшыраак  иштеди.Мен  мунун  иштей  турганын  билчүмүн,  бирок  айыгууга  убакыт  24
саатка чейин эле.6 саат эмес, 1-2 күн деп ойлогом». Кевин

«Апам  бетиндеги  дээрлик  2  жыл  болгон  такты  4  күндө  май  менен  кетирди!!Анан  биз
айттык:  эгерде ал рактын сыртындагы тактарга ушундай кыла ала турган болсо,  анын
ичинде эмне кылып жатканын ойлонуп көр!” Эмбер

«Менин сол тарабымда чоңоюп бара жаткан кичинекей күрөң так бар болчу. Мен жигитиме
көрсөттүм, ал бир аз май сепкен. Эч нерсе кылат деп ойлогон эмесмин. Төрт күндөн кийин
мен текшерип көрсөм (унутуп калыптырмын) так ошол жеринде кичинекей кызыл чекиттен
башка такыр жок экен. Эч нерсемайор, бирок бул мени ыймандуу кылды». Кэрол

"Салам  JB.Кечээ  кызым  мешке  колун  күйгүздү.Ал  сыртка  чыгып  мага  колунун  ыйлаак
болуп күйүп кеткен жерин көрсөттү.Ал ооруп жатканын айтты.Мен ага үйгө кирип май алып
келип, аптечка сүйкөп, күйүктү жапкыла дедим.Мен ага тырыгы жок айыгат дедим.Ал беш
мүнөттөн кийин чыкты.Ал атам ооруп кетти деди.Мен ооба май эмне кылыш керек дедим.

Эжем  майдын  эмне  кыла  алаарынан  күмөн  санап,  мен  аны  дары  катары  колдонуп
жатканыма  макул  эмес.Майга  келгенде  ал  мага  ок  чыгарган  жок.Бирок  баары  жакшы!
Баарыбыз  эле  көптөн  бери  калп  айткандыктан,  алардын  жалгандарына  ишенип
калдык.Менин эжем врачтар катуу оору менен ооруйт.узун окуя кыска кылып.Ал май иче
баштады жана акыркы алты айдын ичинде 60 килограммга арыктады.Ал азыр мунайга
чыныгы ишенген адам.Жана муну бардыгы менен ачык бөлүшөт.Бул үчүн кылган бардык
аракеттериңиз үчүн рахмат». Рон

«Мен бул жердеги балдар ар дайым таза RSO колдонгула деп айтышарын билем жана
мен бул нерсенин чоң күйөрманымын.Бирок, мен адамдарга канттын жалбырактарынан
жасалган  кокос  майынын  инфузиясы  неоспоринди  толугу  менен  алмаштырганын
билдиргим келет,  мен 2  жылдан бери ал нерсени сатып алган жокмун.Бул жакшыраак
жана  тезирээк  иштейт,  мен  аны  адамдардын  колуна  жана  бетине  сүйкөй  алам  жана
кокусунан жеп коюшса, алар ооруп калат деп коркпойм. Тина

-- Тина, эч нерсе таза RSOдан жакшыраак жана тез иштебейт, бирок мен эмне айткыңыз
келгенин билем.Албетте, каннабис дарысынын анча күчтүү эмес түрлөрү да кереметтерди
жасай алат.Көйгөй, ийгилик суюлбаган эң күчтүү RSO сыяктуу ишенимдүү эмес.

Каннабис  косметикасы  жакында  жеткиликтүү  косметикалардын  көбүн  алмаштырат,
тагыраак  айтканда,  аялдар  май  алардын  сулуулук  үчүн  эмне кыла  аларын  билгенден
кийин.Кара  куурай  урукунун  майы,  кокос  майы  жана  ши  майы  менин  сүйүктүү
ташыгычтарым, бирок алар жашаган жерде жергиликтүү популярдуу нерселердин баарын
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колдонуп,  ага май кошуп койсо болот.Кремдердеги 20-30% RSO кереметтерди жаратат,
бирок 0,01-1% дагы анча оор эмес шарттарда жана күнүмдүк тейлөө үчүн чоң пайда алып
келиши мүмкүн.JB

Өндүрүш боюнча кеңештер
"Эч качан күйөрмансыз болбойт!!!Бул эч качан дегенди билдирет». JB

«Кээ бир желдеткичтер өтө кооптуу болушу мүмкүн, ошондуктан кимдир бирөө айырмасын
билбесе,  (мен  электр  кыймылдаткычын  кайра  орогучмун)  алар  эриткичти  күйгүзүшү
мүмкүн  жана  балким,  тутандырышы  мүмкүн.Кээ  бир  күйөрмандарды  гана  колдонсо
болот.Көпчүлүк адамдар бир күн бою желдеткичти караса, айырманы билбегендиктен, бул
жакшы  кеңеш.Көңүл  бура  турган  нерсе,  эгерде  желдеткичтеги  электр  кыймылдаткычы
кыймылдаткычтын сыртынан көрүнбөгөн ички учкунду жаратса, ал эриткичти күйгүзөт.Үйдө
дары жасоо өтө кооптуу жер, анткени көпчүлүгүңүздөр билесиздер!Мунун себебин баары
билиши  керек...Электр  мештери,  жарыктар,  өчүргүчтөр,  мештер,  суу  жылыткычтар,
лампалар жана үйүңүздөгү дээрлик бардык электр шаймандары, сиз көрүп турсаңыз да,
көрбөсөңүз да, эриткичтерди күйгүзүүчү учкун жаратат.Бул учкундардын көбү автоматтык
түрдө пайда болот жана сиз муну эч качан биле албайсыз!Эгер сиз аны мурда үйүңүздө
ийгиликтүү жасаган болсоңуз да,  ал көп жолу тутанбай турган сааттуу бомбага окшош,
бирок качандыр бир убакта сиз андан качып кутулуу мүмкүн эмес болгон жарылуу менен
аяктайсыз, бул ушунчалык тез болот!Сиздин үйүңүздөгүлөрдүн баары коркунучта болот!
Сураныч, эч качан бул эскертүүгө көңүл бурбаңыз.Джиндрих Байер бул жерде сизге кеңеш
берди,  эгер  сиз  аны  кармансаңыз,  балким  сиздин  өмүрүңүздү  сактап  калат.Рахмат
Джиндрих». Энтони

«Мен  сизге  100  пайыз  кошулам,  анткени  мен  да  өткөн  дем  алыш  күндөрү  ушундай
жыйынтыкка келдим.Кофе фильтрин колдонуу менен нафтаны/мунайды чыпкалоо да эң
жакшы  жол  экенин  кошумчалай  кетким  келет...Сыр  кездемесин  же  кофе  фильтринен
башка нерсени колдонуу сизге көбүрөөк май берет, бирок алсызыраак май болот, балким
жашыл  түстө  болушу  мүмкүн.анын  курамында  өсүмдүк  материалы  көп.Жыйынтык  -
Нафтаны жана кофе чыпкасын колдонуңуз жана Рик айткандай материалды мындан ары
майдалабаңыз.Менин  оюмча,  Рик  ракты  айыктыруучу  таза  май  жасоо  процессин
өркүндөттү жана аны ал айткандай башка жол менен жасоого убакытты жана материалды
бекер коротту. Мари

"Салам  JB.Шашылыш  керек  болсо,  бүчүрдү  канча  убакыт  кургатууга  болот?Рахмат."
Присцилла
-- Сөөк кургаганга чейин.Бирок мен 5-7 г бүчүрдү тез кургатуу үчүн гана айтаар элем, бул
сизге бир грамм май берет, баштоо үчүн жетиштүү, анан аны туура кургаткандан кийин,
бир жуманын ичинде бүтүрсөңүз болот.Кайра иштетүүдөн мурун баштапкы материалды
канчалык  аз  иштетсеңиз,  ошончолук  азыраак  чайыр  коротасыз.Демек,  баштапкы
материалды  декарбоксилдештирбегениңиз  жакшы  (GW  сыяктуу  эч  кандай  себепсиз,
майды ысытуу менен азыраак көйгөйлөр менен декарбоксилдештире аласыз, ансыз деле
эриткичтин  калдыктарын  жок  кылуу  үчүн  эмне  кылышыңыз  керек).Эң  жакшы  нерсе,
бүчүрдү мүмкүн болушунча кошумча иштетпестен, түз кургаткыч бөлмөдө кайра иштетүү
үчүн чакага салуу.Бүчүргө канчалык аз тийсеңиз, ошончолук жакшы.JB

«Брайан, мен шарттар идеалдуу эмес экенин билем, бирок баары бир ошол эле ырды
ырдай берем.Дагы эмне кылсам болот жана эмне үчүн обонун өзгөртүшүм керек жана
стандарттарыбызды  төмөндөтүүнүн  кереги  жок  болгондон  кийин  төмөндөшүм  керек?
Албетте,  майдын  ар  кандай  сорттору  болот,  кээ  бирлери  актуалдуу  колдонууга  (60%
чейин), кээ бирлери эс алуу үчүн (60-90) жана кээ бирлери дарылоо үчүн (90 жана андан
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жогору),  ал  эми  эң  жакшы  майлар  95-98%  болот.  THC  жана  өтө  күчтүү  жана
тынчтандыруучу,  мунун баары ушул.Бирок  азыр биз адамдарга 95-98% THC майы бар
экенин үйрөтүшүбүз керек жана алар иштеши мүмкүн,  бирок иштебей калышы мүмкүн
болгон орточо продуктыларды эмес, эң жакшы сапатты көздөшү керек.

Жеке  мен  кээде  жана  кээ  бир  учурларда  биздин  карамагыбызда  дээрлик  бардык
учурларда  иштей  турган  дары  болгондо  гана  эффективдүү  боло  турган  дарыларды
изилдөөгө анча кызыкпайм.

Бул ширенин баары жакшы жана жагымдуу, бирок сиз адамдардын 10-20-30%ы өсүмдүк
материалдарына аллергия болуп калаарын же даамын жактырбай,  дары катары туура
колдонбой турганын көрөсүз.Каннабис ал өскөн топуракты ууландырат, сиз чындыгында
ал  өсүмдүк  материалдарын  жутуп  алгыңыз  келбейт.Кээде  ооба,  тактап  айтканда,
өсүмдүктүн  кайда  жана  кантип  өстүрүлгөнүн  билгенде,  бирок  мен  өзүм  мындай
ширелерди ичүүдө өтө этият болом, анда эмне бар экенин эч качан биле албайсың, мен
кара куурай өстүрүүдө  кандай химиялык  заттар  колдонулуп  жатканын билем.Ошентип,
мен өзүм ширесин сунуштоодо этият болмокмун.

Май туура иштеши үчүн декарбоксилдештирүү керек, аны кайнатыш керек же ал туура
иштебейт  жана  ал  кан-мээ  тосмосунан  өтпөйт,  ошондуктан  логикалык  жактан
“психоактивдүү  эмес  шире”  эч  качан  ошондой  иштей  албайт.  95-98%  THC  менен
декарбоксилденген  майлар  катары.Дагы,  аны  тери  шарттарына  аракет  кылып  көрүңүз
жана айырманы көрүңүз.

Негизинен  ушундай  эле  нерсе  CBDге  да  тиешелүү  -  дагы,  ооба,  ал  иштейт,  тактап
айтканда, кээде жана кээ бир учурларда, ошондой эле сонун дары, мисалы, ал балдар
үчүн сагызга ингредиент катары кошулганда, бирок андан башка мен ар дайым биринчи
кезекте кара куурай дарысынын эң күчтүү түрүн колдонгусу келет.Жок белеңиз?JB”

«Өзүмдүн жеке тажрыйбам боюнча, мен шире албайм, бул мени аябай ыйлатты.Менде
дагы  кандын  уюшунун  бузулушу  бар  жана  оор  хлорофилл  К  витамини  жогору
болгондуктан, канды суюлтуу үчүн дары-дармектерди колдонгондор үчүн жок. Dena

«Виржиния, сен түшүнүшүң керек, биз көптөгөн майларды көрдүк жана көпчүлүк майлар
бейтаптардын өз шарттарына колдонушун каалай турган нерсеге жакындашпайт."Өзүңдү
өзүң жаса"  стратегиясы -  бул чындыгында акылга сыярлык жалгыз стратегия,  сиз  май
жасоо үчүн эч кимге көз каранды болгуңуз келбейт, сиз өзүңүздүн сапатты көзөмөлдөөнү
каалайсыз  жана  анын  ичинде  эмне  бар  экенин  билгиңиз  келет.  ал  жана  кантип
жасалган.Ал жерде өтө көп шылуундар бар жана алардын көпчүлүгү тийиштүү сапатты
камсыз кылбайт жана бул өкүнүчтүү факт,  жана анын алдын алуунун бирден-бир жолу
адамдарды кантип жасоону үйрөтүү.айырмасын билиши үчүн, өз алдынча жаса.Ал эми
кээде мунайдын сапатынын бир аз айырмасы бирөөнүн жашоосунда чоң өзгөрүүлөрдү
жаратышы мүмкүн.Ошондуктан биз майдын сапатын жана потенциалын дайыма көтөрүүгө
аракет кылабыз.

Биз карай тургандай, эгер кимдир бирөө бир чыны кофе жасай алса,  алар май жасай
алышат, чындыгында ага эч нерсе жок.Ал эми өзүнө май жасай албагандар, адатта, баары
бир жардамга муктаж, ошондуктан кимдир бирөө керек болсо, аны дайыма жасап бере
алат, ошондой эле мындай адамдар дарыканадан 95-98% THC RSO ала алышы керек.Же
жок дегенде мен жашагым келген дүйнөдө.JB

«1.)  Сөөк-кургак  бүчүрлөрдү  колум  менен  гана  майдаладым,  эч  кандай  жаргылчак
колдонулбайт.Баштапкы материал болжол менен абдан кичинекей бүчүрлөргө окшош.5 10
мм  диаметри,  ошондуктан,  негизинен,  порошок  жок.Мен  азыр  өзүмдүн  «ашпозчулук»
тажрыйбам бар  болгондуктан,  С  пунктунан башка  бардык  пункттарда сиз  менен  толук
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кошулам.Мен спирт менен жасалган майларды көрдүм, алар көбүнчө караңгыраак болот,
анткени спирттеги суу хлорофиллдерди эритет.Мен майымды лабораториялык таза мунай
эфиринен  жасадым.Бул  майдын  түсү  алда  канча  ачык  (алтын-күрөң)  жана  мен  сынап
көргөн алкоголдук майга салыштырмалуу эң сонун, даамдуу ачуу даамы бар.Бул жерде
менин айтайын дегеним, Нафта алкогол сыяктуу көп терпендерди жана хлорофиллдерди
ажыратпайт  деп  ишенем.Ал  ошондой  эле  алкоголдук  ичимдиктерге  окшоп  бир  топ
көзөмөлдөнүүчү  жана  башкарылуучу  кайнатат.Демек,  менин  суроом,  Нафта  менен
айкалыштыруу жакшы сапаттагы май үчүн Спирт менен майдалоо/жууу сыяктуу зыяндуу
эмес деп ойлойсузбу?

-- Адегенде материалды майдалабаңыз.Кургак бүчүр материалы менен иштөө сизде THC
жана  башка  каннабиноиддерди  жоготууга  алып  келет  (столдун  үстүндөгү  майда  чаң
чакада  калышы  керек  болчу).Ооба,  майдалоо  жана  нафта  майдалоо  менен  спиртке
караганда "жакшы" болмок - бул айкалыштыруу дээрлик кепилденген ийгиликсиздик, сиз
жөн гана ушундай жол менен жакшы май жасай албайсыз.

Бүчүрдү чакага салып, аны нафта менен нымдап, эки-үч мүнөт таяк менен эзип, чакага
май-эриткич  аралашмасын  куюңуз.Эгерде  сиз  сапаттуу  материал  менен  иштесеңиз,
экинчи жууп, экинчи аралашманы биринчи жууган менен чакага куюңуз.Эгерде сиз жогорку
сорттогу  материалды  колдонбосоңуз,  биринчи  жуугучту  ички  максаттар  үчүн  гана
колдонуңуз (жана иштөө үчүн жакшыраак материалды издеңиз).

Этер  сонун  майларды  чыгарат  (бизге  кара  майларга  караганда  янтарь  майлары
жакшыраак  жагат,  бирок  кээ  бир  штаммдар  башкаларга  караганда  күңүрт  майларды
чыгарарын унутпаңыз).Биз ошондой эле янтарь майларын практикалык себептерден улам
жакшы  көрөбүз  -  ким  кара  хлорофилл  тиштерин  каалайт?Бирок  биз  аны  көп
сунуштабайбыз,  анткени эфир менен иштөө өтө кооптуу,  дүйнөнүн көпчүлүк  бөлүгүндө
аны  алуу  кыйын  жана  биз  мунай  өндүрүүчүлөрдүн  коопсуздугуна  абдан
тынчсызданабыз.Бул салыштырмалуу төмөн температурада өтө оңой бум болот.Ошентип,
көпчүлүк  адамдар үчүн  нафта  жакшы иштейт.Биз  көбүнчө  нафтаны колдонобуз,  бирок
эфир биздин тандообуз боюнча эриткич болот.

Биз жеке колдоно турган эриткичтердин учурдагы тизмеси: 1.эфир, 2.таза жарык нафта,
3.99% изопропил спирти,  4.тамак-ашка тиешелүү спирт -  99% жакшы,  бирок  аны алуу
кыйын жана абдан кымбат.96% спирт менен иштегенде, калган 4% адатта суу болот.10
литрдин 4% 4dcl, дээрлик бир литр сууну кайнатып алышыңыз керек - жана сиз жемиштүү
коротуу үчүн убакыт талап кылынат.

2.)  Мен  ошондой  эле  бардык  эриткичтин  калдыктарын  толугу  менен  жок  кылуу  үчүн
акыркы 60°C жылуу майды 1,5 саатка вакуумга койдум.Мен сизге жазгандай, майды 35
грамм  кийин  жегенден  кийин  декарбоксилдештирип  койдум...  Декарбоксилденгенге
чейинки майдын даамы бир топ ачуу болчу,  мен андан да жаман айтпайм, бирок өңүү
жөнүндө туура айттыңыз.

-- Өткөндө айткандай, көгөрүп калган суудан чыккан.Ал эми суу сиз колдонгон "илимий"
төмөн температурадан улам ошол жерде болгон.Майды баары бир декарбоксилдештирүү
керек,  андыктан  110°Cде  өчүрүлө  турган  күрүч  бышыруучу  меш  жакшы  иштейт.Же,
албетте, колдонуу үчүн эң жакшы нерсе болотдагы - бирок дагы бир жолу, көп адамдар
аларга ээ эмес жана аларды кантип иштетүүнү билишпейт жана жарылуу коркунучу ар
дайым  бар.  Эгерде  кимдир-бирөө  эриткичти  кайнатуу  үчүн  туура  эмес  жасалган
кыймылдаткычты колдонсо, ал жарылып, олуттуу жаракат алып, бүт үйдү бузуп салышы
мүмкүн. Бирок күрүч бышыруучунун ичиндегилер кандайдыр бир жол менен күйүп кетсе
жана процесс сыртта же жакшы желдетилген ачык жерде аткарылса.Андан кийин, ким май
өндүрүп  жаткан  болсо,  паника  жок  болсо,  алар  өрттү  көзөмөлгө  алууда  көп
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кыйынчылыктарга  дуушар  болбошу  керек  жана  ооба,  өрт  өчүргүчтүн  колдо  болушу
дайыма жакшы идея.

Вакуумга келсек - албетте, эмне үчүн болбосун.Эгерде сизде жабдык бар болсо жана аны
кантип туура колдонууну билсеңиз, анда майды ушинтип бүтүрүү жаман идея эмес, эгер
сиз  анда  эриткичтин  калдыктары  жок  экенине  100%  ишенгиңиз  келсе  же  жабууну
кааласаңыз.  нефтехимиялык  эриткичтерге  каршы болгондордун  оозу.Кээ  бирөөлөр  чоң
ийгилик менен колдонушат, мен каршы эмесмин.Бирок, өзүңүздөр билгендей, адамдардын
көбү бул жабдыкка ээ эмес жана биздин көптөгөн пациенттерибиз күрүч бышыруучу жана
желдеткич  сатып  ала  алышпайт  же  сатып  ала  алышпайт,  ошондуктан  биз  вакуумду
зарылчылык катары сунуштабайбыз.

Караңызчы, Риктин ыкмасы канчалык оңой жана жөнөкөй жана биз дагы канча суроолорго
жооп беришибиз керек.Эми элестетип көргүлөчү, биз мунай өндүрүүнүн башка ыкмалары
боюнча  маалымат  кошкондо  эмне  болот.Бул  ого  бетер  баш  аламандыктарды  жаратат
жана  мен  "чаташкан"  адамдардын  суроолоруна  жооп  берүү  үчүн  күндөрдү  жана
жумаларды коротууга туура келет, мен баары бир дагы көп кылбайм.

3.)  Сураныч,  түшүндүрүп  бериңизчи,  эмне  үчүн  майды  түтүкчөдөн,  түздөн-түз  оозго,
капсуласыз ичүүнү сунуштап жатасыз?Кээ бир сиңирүү маселеси?Майдын көбүн тамеки
кагазында жейм, бирок үйдөн бир нече саатка чыгууга туура келсе, капсулаларды сейрек
колдоном.Анын үстүнө, мен аны тиштериме бүтүргөндү жактырбайм, анткени түшүү абдан
кыйын…

-- Бир нече себептерден улам.Эң негизгиси, бул жутуу ыкмасы өзүн эң натыйжалуу жана
бейтаптар үчүн пайдалуу деп далилдеди.Бул ооздун гигиенасын жакшыртат, анткени ал
ошондой  эле  оозду  дезинфекциялайт,  андан  кийин  тамак  сиңирүү  трактындагы  же
тамактагы ар кандай шарттарда жардам берет.Негизи тамагым ооруганда майды оозумдун
артына сыйпап, анан чыдаганча оозумда кармай берем.Көпчүлүк учурларда, сасык тумоо
же ангина (же анын белгилери) түн ичинде кам көрүлөт.

Сиз айткандай, майдын бир бөлүгү тишиңизде жана тилиңиздин астында калат, андыктан
бул жутуу ыкмасы чындыгында майды тил астындагы иштетүүнү (ала Sativex жана башка
адамдар колдонгон тил астына спрейлер жана тундурмалар) жана ашказанда жана кайра
иштетүүнү  айкалыштырат.  ичегилер.Эң  негизгиси  майыңыз  ашказандыңызга
кирсин.Андыктан, даамы анча деле жакшы эмес майыңыз болсо, анда бир кесим нан же
банан  ж.б.  салып  койсоңуз  болот  (же  тамеки  кагазы,  эгерде  сиз  андагы  химиялык
заттарды жегиңиз келсе), аны бүктөп, бүктөп, жутуңуз. таблетка жана аны суу же чай же
каалаган нерсеңиз менен чайкаңыз.Он мүнөттөн кийин тишиңизди май менен жуусаңыз,
бул  ооз  гигиенасына  да  жардам  берет.Көптөгөн  майлар  даамдуу  даамга  ээ  (өзгөчө
баштапкы  материал  майдаланбаганда  жана  май  өндүрүү  үчүн  спирт
колдонулбаганда).Хлорофилл адатта жагымсыз даамга ээ жана жергиликтүү колдонууда
да бир топ ыңгайсыздыктарды жаратышы мүмкүн - кара майлар кийимиңизди боёйт, сиз
муну каалабайсыз же кереги жок.)

Капсулалар - а) аларды Big Pharmaдан сатып алышыңыз керек, аны сиз өз акчаңыз менен
колдоп жатасыз,  б)  кээ бир адамдарда аллергия бар,  в)  кээ бирлери ашказанда эмес,
ичегиде эрийт, г) дилерлер көбүнчө капсулада май болушу керек болгондон азыраак, д)
алар мынчалык көп шарттарда жакшы иштебейт, f) өпкөнүн шартында мунай жасагыңыз
келгенде же майды буулантуу үчүн алардан майды алуу кыйын же сиз майды жергиликтүү
колдонууну кааласаңыз.Мен капсулаларды колдонууга болбойт деп айткан жокмун, майды
түз эле түтүкчөдөн колдонууну үйрөнүү дегеним.Көбүрөөк машыгуудан кийин, майды эч
кандай ыңгайсыздыксыз колдонууну үйрөнөсүз.Мен жеке өзүм күрүч бышыруучу майды
туура жегенди жакшы көрөм, ага сөөмөйүмдү малып, каалаганча алып кетем.Көңүлүңүзгө
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алыңыз,  бул  абдан  «майды  керектөө»  жана  сиз  адатта  шприцтен  көбүрөөк  кабыл
аласыз.Май  жакшы  болгондо,  "дозадан  ашыкча  доза"  сизди  уктатат,  чоң  нерсе.Бирок,
албетте, мен муну өзүмдүн тажрыйбамдын жана сабырдуулуктун аркасында жасай алам,
мен  кылмак  эмесмин  жанаүйрөнчүктөргө  же  көп  тажрыйбасы  жокторго  муну
сунуштабаңыз.Сага дагы, Стефан.Жиндрих

«Эгерде сиз баасына кабатыр болсоңуз,  анда рак оорусуна каршы дары-дармектердин
көбүнө кошумча төлөмдөн алда канча арзан болот жана рак оорусуна каршы үйдө ичкен
кээ бир дарылар камсыздандырууда камтылбайт.Эгерде менин үй-бүлөмдө кимдир бирөө
рак оорусуна бул май керек болсо, мен бир жолун табат элем.Ийгиликтер!!!!" Лиза

-- Мен макулмун, Лиза, башка бардык чыгымдарды жана чыгашаларды эске алганда май
бир  топ  арзан  дары.Мындан  тышкары,  ал  медициналык  система  менен  камсыз  кыла
турган  эч  нерсеге  караганда  теңдешсиз  коопсуз,  ал  алда  канча  натыйжалуу  жана
ишенимдүү иштейт жана ууланууга же радиацияга караганда аны алуу кызыктуураак.JB

С.Эмне үчүн кургак материалды майдалоо THC жоготууга алып келет?Бул үчүн кандайдыр
бир  түшүндүрмө  барбы?
А.Сиз чындап эле күчтүү бүчүрдү жерип көрдүңүз беле?Эгер ошондой болсо, анда эмне
үчүн билиши керек.Сиз майдалагандан кийин үстөлдүн айланасында турган ак порошок
THC  (же  трихомалар)  жана  бул  майда  калышы  керек  болчу.Мындан  тышкары,  ал
майдаланганда, ал өтө майда болот жана сиз майыңызга чындап эле сызгыңыз келбеген
нерселердин көбүн алып каласыз.

Сөөктү  бүтүндөй  кургатылган  бүчүрлөрдү  нафтага  же  сиз  тандаган  эриткичке  нымдап
койгондон кийин иштетиңиз, бирок иштетүүдөн мурун ага көп тийбеңиз, анткени ага тийген
сайын  бир  азын  жоготуп  аласыз.Жерден  алынган  майлар  нымдалгандан  кийин
майдаланган бүчүрлөрдөн алынган майга караганда бир кыйла азыраак күчкө ээ.

Биринчи тез жуу эң күчтүү жана THC 70%га жакынын, экинчиси 20%га жакынын, үчүнчүсү
5%ке  жакынын  тазалайт.Сиз  аны  майдалаганыңызда,  майыңызга  үч  жууганды  тең
(чындыгында төртүн) аласыз жана сиз муну каалабайсыз.Санга караганда сапат.JB

С.Мен RSOну өзүңүз жасоону сунуштайсыз деп билем, бирок диспансерде жергиликтүү
бар жана мен анын баасы кандай болушу керек деп ойлоп жаткам?

А.Бир грамм май алуу үчүн 4-7 г жогорку сапаттагы бүчүр керек, бул "туура баа" болушу
керек.Кара  куурайдын  күлкүлүү  баасын  талкуулабайлы,  мен  үчүн  60  г  дозанын  туура
баасы 50-100 АКШ доллары (же андан аз, эгерде ал мыйзамдуу түрдө ачык жерде чоң
масштабда өстүрүлгөн болсо).Мен азыр ошол баада кайдан алсам болорун билем деп
айтпайм.Сиз жашаган жерде жогорку сорттогу майдын баасы канча турат.JB

"Жаңылап, мен дагы деле тирүү экенимди кабарлашым керек болчу!Мага 3 ай калды деп
айтышкандан  кийин  дээрлик  эки  жыл  өткөндөн  кийин  эң  сонун  кылып,  дагы  эле
тирүү.Дарыгерлериңизге ишенбеңиз!Менин өмүрүмдү сактап калууга жардам бергениңиз
үчүн дагы бир жолу рахмат!” Ли

Декарбоксилденүү

"Учурда  мен  бүт  өсүмдүктү  декарбоксилдейм,  ошондой  эле  RSO  жана  май/майларды
жасайм." Шерил
-- Өсүмдүктүн бүтүн декарбоксилдештирбеңиз.Майды өтө кургак бүчүрдөн жасаңыз (кесип
албаңыз, ага өтө көп тийбеңиз, сиз каалаган THCди ар дайым жоготосуз).Майды жасап,
андан  кийин  майды  декарбоксилден  чыгарыңыз  (аны  130°  Цельсий  боюнча  коюлган
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электр  мешине  бир  сааттай  коюңуз).Өсүмдүктөрдү  майга  иштетүүдөн  мурун  эч  нерсе
кылбаңыз.Аларга канчалык аз тийсең, ошончолук жакшы.JB

"Декарбды 266  градус Фаренгейтте  (130  °C)  мешке  бир  саатка салып койсоңуз,  күрүч
бышыруучу же идиштеги бардык эриткичти күйгүзгөндөн кийин, жалпы декарбды аласыз."
Райан
-- Бирок мен идиш колдонбойм.Бир күнү майыңды күйгүзөсүң.Күрүч меши өчүп калат, бул
чындыгында жакшыраак вариант, мен айтаар элем.JB

"Туура  Decarboxylation  чийки  өсүмдүк,  анткени  кемчиликсиз  мунай  даярдоо  абдан
маанилүү  бөлүгү  болуп  саналатDelta9-THC  анча  деле  таза  эмес,  анын  ордуна  CBD
кислоталары  THCA  жана  CBDA  дегенди  билдирет.Карбоксил  тобун  жок  кылуу  үчүн,
жылытуу процедурасы болуп саналат.Баалуу молекулаларыңызды өрттөп жибербөө үчүн
муну  өтө  кылдаттык  менен  жасаңыз.Мен  Хроматография  журналында  жакшы  белгини
таптым,  ал  майды  жылытуу  үчүн  керектүү  температура  жана  убакыт  болушу  керек,
анткени  күрүч  бышыруучуга  жараша  темптер  жетишсиз  болушу  мүмкүн.Андыктан
майыңызды минимумда 27 мүнөт ысытканыңыз жакшы. 122 градус Цельсий.Майыңызды
ысып  албаш  үчүн  ар  дайым  жылытуу  плитаңыздын  температурасын  санарип  өлчөөчү
аспап менен текшериңиз.Төмөнкү таблицада сиз эч качан жетүүгө тийиш эмес негизги
каннабиноиддердин кайноо чекиттерин көрөсүз, антпесе аларды бышырасыз.Кошумчалай
кетейин,  Рик  анын видеолорунда майды ашыкча  ысытпайт,  бирок  айыктыруучу  майды
жасоо үчүн жылуулук керек деп айтканы туура.Диаграммада бир саатка жакын убакыттын
ичинде  туура  декарбоксилденүү  процесси  үчүн  минималдуу  106,2  градус  Цельсий
температурасы керек.Эгерде сиздин майыңызда THCA жана CBDA кислотасы гана болсо,
анда  ал  анчалык  деле  эффективдүү  эмес,  анткени  кислоталар  CB1  жана  CB2
рецепторлоруна жакшы туура келбейт.Андыктан муну туура жол менен жасаганыңызга кам
көрүңүз, анткени Риктин айтканы туура, жашоо көз каранды болгондо эң жакшы жасалган
май гана ишти аткара алат.(…)

Ооба, каннабиноиддердин эриткич суюктук аралашмасын күрүч идиште ысыткан сайын
декарбоксилдөө процесси жүрүп жатканын түшүнүү үчүн бул илимий диаграмманы карап,
чечмелеп  бериңиз.Ошентип,  графиктер  максималдуу  декарбоксилдештирүү  үчүн
температураны 130 градус Цельсийге чейин жеткирүү чоң иш экенин көрсөтүп турат.Эң
жакшы деңгээлге жетүү үчүн температура жана убакыт маселеси.

Эгерде сиз санариптик температураны өлчөөчү аспапты колдонсоңуз жана аны эриткичти
буулантуу процессинде күрүч бышыруучу идиштин түбүнө койсоңуз, процесстин акыркы
фазасында  гана  суунун  тамчыларынын  тамчыларынын  акырында  келерин  көрөсүз.
мешке,  температура  болжол менен  100-110  °  C  болот.Бирок  бул  диапазондогу  убакыт
негизинен  бүт  декарбоксилдөө  процесси  үчүн  жетиштүү  эмес.Андан  кийин  майды
кичинекей болот идишке салып, ысытуу табакчасында узак убакытка ысытасыз.Ошентип,
эч  кандай  иш-аракет  (мындан  ары  газ  көбүкчөлөрү)  сиз  жылытып,  күтө
аласыз.Температураны көзөмөлдөп, жарым саатка жакын Цельсий боюнча 130 градустан
жогору чыкпаңыз.Эсиңизде болсун, THC кайноо температурасы 157 градус C., андыктан
ашыкча  ысып  кетүү  менен  тобокелчиликке  барбаңыз,  антпесе  сиз  каалаган
каннабиноиддер бууланып, шамал болуп кетет...

Негизги  декарбоксилдештирүүнүн  эң  жогорку  көлөмүн  алуу  маанилүү  эмес,  андыктан
денеңизде  май  жетиштүү  болот.Кызыктуусу,  күнүнө  БИР  грамм  же  андан  көп  ичүү
керек.Албетте, сизге канча мунай керек экендиги мунайда канча delta9THC бар экенине
жараша  болот  -  декарбоксилдөө  канчалык  эффективдүү  болгонун  билдирет.Эгер  сиз
Риктин  сунушун  аткарып,  майды  130  градуска  чейин  ысытсаңыз,  баары  жакшы
болот.Кайсы эриткичти колдонушуңуз көз карандысыз». Стефан
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Эриткичтер
"Мен кээ бир кеңири таралган өсүмдүк майлары (канола же рапс) абдан окшош жол менен
өндүрүлөөрүн билгенге чейин эриткичке (нафтага) асылдым." Грейм

"Нафта  -  бул  мунай  эфиринин  соода  аталышы,  андыктан  издеп  көрүңүз,  үй
жаныбарларынын эфиринин көптөгөн өнөр жайлык максаттары бар, суюлтуучу заттарды
боёо үчүн майсыздандыргыч." Ал

"THC  жана  CBD  полярдуу  эмес  экенин  унутпаңыз  ...жана  хлорофилл  жана  H2O
полярдуу...Демек,  эң  жакшы  май  полярдуу  эмес  эриткичтен  жасалган...  ал  таза...
хлорофиллсиз». Майкл

"Менин  химик  досум  мен  үчүн  окуянын  баарын  жөнөкөйлөштүрүп  берди  жана  мага
нафтанын эмне үчүн жакшыраак болушу мүмкүн экенин түшүндүрдү (бирок ал анча деле
ойлобойт): нафта полярдуу эмес эриткич, андыктан полярдуу эмес молекулаларды оңой
жана эффективдүү бөлүп алат (THC жана CBD негизинен полярдуу эмес молекулалар)
жана полярдуу молекулаларды калтырат.

Изопропил спирти (жана эфир) алсыз полярдык эриткич, андыктан бул максат үчүн абдан
жакшы, бирок нафтадан бир аз азыраак болушу мүмкүн, анткени JB экөөнү тең сынашкан
жана алар күчтүүрөөк болгон.EDIT: Ооба, ооба, мен дээрлик унутуп калдым: ал ошондой
эле Рик  Симпсон берген рецепт боюнча иштесеңиз,  акыркы продуктта нафта (же изо)
калат деп коркуу жок экенин айтты (менин досум пластик челек колдонбоңуз деди, бирок,
бирок  айнек  же дат баспас болоттон жасалган)  жана эгер ишенбесеңиз,  JB ар дайым
айткандай  кылыңыз  -  бир  аз  суу  кошуп,  аны  мешке  салып  коюңуз,  ал  толугу  менен
бууланып кетет.Бирок ал изопропил спиртин колдонмок, анткени ал кандай болушу керек
экенине ишенесиң...” Сандра

-- Сандра, Рик дүйнөгө көрсөткөн ыкма эң жөнөкөй, жөнөкөй жана жеткиликтүү ыкма.Т-га
көрсөтмөлөрдү  аткарганда,  бул  дээрлик  акылсыз.Айнек  жакшы,  бирок  ал  сынат  жана
мындай болушун каалабайсың,  эч  качан.Дат баспас,  албетте,  жакшы.99,9% iso  жакшы
иштейт,  бирок  мүмкүн  болушунча  жеңил  алифаттык  нафтаны  өзүбүз  колдонобуз.Же
эфир.JB

«Ошондой  эле,  мен  экстракция  алдында  баарын  мүмкүн  болушунча  муздатып  алууну
сунуштайм.Көпчүлүгү  алкоголду,  кара  куурайды,  идиштерди,  экстракцияга  тиешелүү
нерселердин баарын 24-48 саатка тоңдургучка коюшат.Ушундай жол менен сиз бир топ
таза продуктуга ээ болосуз.Түшүмдүүлүгүңүз азыраак болот, бирок сизге анчалык керек
эмес.Кандайдыр бир каталар же жетишпеген сөздөр үчүн кечирим сурайм, MS начар жана
менде эч кандай дары жок, lol.Баракелде.” Чак

--  Чак,  тоңдуруунун  баары  жакшы,  бирок  сапаттуу  полярдуу  эмес  эриткичтер  жана
баштапкы материал менен иштегенде мунун кереги жок.Мындан тышкары, биз колубузду
муздатканды жактырбайбыз, бөлмө температурасы биз үчүн жакшы иштейт жана бүчүрдү
тоңдурган бир нече ай же жылдардан кийин артрит менен оорубайбыз.Мындан тышкары,
май  көп  учурда  муздаткычтар  жок  жерлерде  жасалат.Демек,  ооба,  кааласаңыз
тоңдурсаңыз болот, бирок биз муну өзүбүз кылбайбыз.

Мен өзүм тоңдурулган жашылчаларды жактырбайм, мүмкүн болушунча аларды жегенден
качам, андыктан эмне үчүн өзгөчөлөнүп,  эң жакшы көргөн жашылчаны тоңдуруш керек
экенин түшүнбөйм.Бирок,  ооба,  май алуу үчүн  спирт колдонуу керек  болгондо жардам
берет, андыктан мен ага таптакыр каршы эмесмин.

Болгону  биз  спиртти  өзүбүз  эриткич  катары  колдонбойбуз  (же  жакшысы:  бул  биздин
биринчи  тандообуздагы  эриткич  эмес),  мен  мамлекетке  эмне  үчүн  кошумча  салык
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төлөшүмдүн бир да себебин көргөн жокмун. баары бир бууланып кетет (эгер сиз мүмкүн
болсо, биз эмне кылмакпыз)Мен бир литр жеңил нафтаны болжол менен 3-4 долларга
сатып алам,  99% спирттин  литри алда канча кымбатка турат жана ал азыраак  мунай
өндүрөт жана бул мунай жеңил нафта же 99,9% изо менен өндүрүлгөн майлардай жакшы
болбойт. .

Демек,  спиртти эриткич катары колдонуунун артыкчылыгы кайда?Мунайдын курамында
эриткичтин калдыктары жок  деп  эсептегенде,  май туура  өндүрүлгөндө  тынчсызданууга
туура  келе  турган  таза  кайноо  температурасы  төмөн  алифаттык  нафтага  караганда
спиртке артыкчылык берүүнүн бир дагы рационалдуу себебин көрө албайм.Ал туура эмес
өндүрүлгөндө,  майда эриткичтин калдыктары бар же болушу мүмкүн.Бирок туура эмес
өндүрүлгөн майлар үчүн бизди күнөөлөбөңүз, чындап эле башкалар берген майлардын
сапатсыздыгы үчүн жооп бере албайбыз.Бул ушунчалык жөнөкөй.JB

"RSO  туура  жасалганда,  сиз  колдонуп  жаткан  эриткичтин  басымдуу  бөлүгүн  кармай
албайт.Ошондой  эле  RSO  ракты  айыктырат  жана  сиз  жеген/дем  алган  нерселердин
бардыгы рак оорусун пайда кылат.Калган ашыкча калдыктар, эгерде бар болсо, мен өтө
тынчсызданбайм.RSO  өз  кезегинде  айтылган  клеткаларды/ДНКны  оңдой  алат,  алар
баштапкы жутуу учурунда өзгөргөн болушу мүмкүн.Эгерде эриткич кандайдыр бир зыян
келтире  алса,  майдын  ичиндеги  чыныгы  THC  эриткичтин  калдыктары  тарабынан
келтирилген бардык зыяндарды оңдойт. Аманда

--  Аманда  туура  түшүндү.Майда  калышы  мүмкүн  болгон  эриткичтин  бир  нече
промиллесинин калдыктарына мажбур болгондор майды вакуум менен тазалаш керек.Бул
такыр кыйын эмес.Аны жасабагандар дагы деле көп тынчсыздануунун кереги жок.

Майда 0,1% эриткич калдыктары бар болсо да (бул баары бир өтө көп болмок,Адатта, бир
нече жүз промилле болот, балким, май 80-100°С кайноо температурасы менен таза жеңил
нафтаны колдонуу  менен  туура  өндүрүлгөндө,  майдын  60  г  дозасында  0,06  г  калдык
калат, ал жеп кетет. эки же үч айдын ичинде.

Жеке  мени көп  деле тынчсыздандырбайт,  бул албетте,  бул тамак-аш чегинен бир  топ
төмөн жана ансыз деле тамак-ашыңызда жеген эриткичтин калдыктарынын көлөмүнөн
бир  топ  төмөн.Өсүмдүк  майларынын  көбү  эмне  менен  өндүрүлөт  деп  ойлойсуз?
Эриткичтер менен, биз эриткич катары колдонгон ошол эле же окшош углеводороддор.

Мен сизден сурайын --  сиз чындап эле машинаңызга бензин куюп жатканда колуңузду
жууйсузбу?Эгер андай кылсаңыз, туура өндүрүлгөн мунайдагы мүмкүн болгон эриткичтин
калдыктары жөнүндө тынчсыздана бериңиз.Эгер андай болбосо, же жок дегенде бир жолу
жуубаганыңызды  эстесеңиз,  анда  башка  кыла  турган  иш  табыңыз,  чындап  эле
тынчсыздана турган дагы көптөгөн олуттуу маселелер бар.

Сиз  ичкен  ар  бир  таблеткада  андан  да  көп  уу  бар,  бул  анык.Ал  эми  мунай
продуктыларына  келсек,  мисалы,  витаминдерди  ичесизби?Алардын  көбү  мунай
туундуларынан жасалганын билесизби?

Эгерде сиз эч качан мунай затынан жасалган нерсени оозуңузга салбайм деп ойлосоңуз,
анда  мен  сизден  сурайын  -  тишиңизди  эмне  менен  жууйсуз?Жыгач  же  тиш  щетка
мененби?Ал  эми  мунайдын  негизинде  жасалган  пластмассадан  жасалган  башка
стоматологиялык буюмдар жана аксессуарлар жөнүндө эмне айтууга болот?Сиз алардын
бирин да колдонбойсузбу же колдоно элексизби?Эгерде сизде бар болсо же бар болсо,
анда  дагы  бир  жолу,  туура  өндүрүлгөн  RSOдагы  эриткичтин  калдыктары  жөнүндө
тынчсыздануудан башка нерселер бар.JB

"Эч качан бүтпөгөн суроого абдан жөнөкөй түшүндүрмө ...Мен жеке өзүм мунай өндүрүү
үчүн нафта, изо, спирт жана бутан колдондум...Жана эң мыкты... эң таза...эң күчтүү...жана
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эң  сонун  даамдуу  май  нафтадан  болгон...Элге  эмне  жакпайт  түшүнбөйм...  Туура
иштегенде  такыр  күйүүчү  май  калбайт...жана  нафта  да  өсүмдүктөрдү  көбүрөөк  кырып
салат окшойт ...Ал муну тезирээк кылат ...Ошентип, таза май ...(алтын)...» Петр

«Бул адамдар менин артымдан өздөрүнүн веб-сайтына киришти.Эрин тобу Рик  баскан
жерди жек көрүшөт.Жана алар Рикти айткандардын бардыгын бандит кылышат.Мен үчүн
табыптар ушуну жакташ керек эмес.

Мен үчүн Нафтанын баары Рикти жазалоо үчүн шылтоо болуп саналат.Анткени акырында
кара  куурай  майы  нафтадагы  токсиндерди  жок  кыларын  баары  билет.Рик  нафтаны
жактайт, анткени аны көпчүлүк адамдар оңой таба алышат.Рик анын артыкчылыгы эфир
экенин  ачык  айтат  жана  дистилляторду  жакшы көрөт.Нафта  күчтүү  май чыгарат  -  бул
негизги - күчтүү май - каршы чыккандар четке кагышат.Дан спирти күчтүү май чыгарбайт -
жана  Рикти  таштандыга  салгандар  муну  билишет.Нафта  адамдарды  чаташтыруу  үчүн
шылтоо  болуп  саналат  -  ошондуктан  алар  өздөрүнүн  мунай  жакшыраак  деп  айта
алышат.Бул адамдар Рикке чейин кайда болушкан - сен кайда элең? Том

"Жеңил нафта - 30 °C жана 90 °C ортосунда кайноочу фракция жана 5-6 көмүртек атому
бар молекулалардан турат.Оор нафта 90 °C жана 200 °C ортосунда кайнайт жана 6–12
көмүртектүү  молекулалардан  турат.Нафта  биринчи  кезекте  жогорку  октандуу  бензинди
өндүрүү  үчүн  чийки  зат  катары  колдонулат  (катализдик  реформалоо  процесси
аркылуу).Ошондой эле битум казып алуу өнөр жайында эритүүчү катары, нефтехимиялык
өнөр жайда буу крекеринде олефиндерди алуу үчүн жана химиялык өнөр жайда эриткич
(тазалоо)  үчүн  колдонулат.Аны  менен  жасалган  кеңири  таралган  буюмдарга  жеңил
суюктук, лагерь мештери үчүн күйүүчү май жана кээ бир тазалоочу эриткичтер кирет.

«Эриткичтер,  напта,  мунай  дистилляты...Мет  лабораториясы  сыяктуу  уулуу
угулат.Сураныч, суу менен иштетүү ыкмасын иштеп чыгуу.Мүмкүнбү?» Христиан

--  Сиз  биздегидей  эле  затты  чыгарбайсыз  жана  ал  үчүн  ашыкча  ашыкча  эмгек  талап
кылынат, натыйжада бир топ начарыраак болот.JB

"Бул  абдан  жаман.Бир  жолу  болсо  дейм.Эриткичтер  жана  алардын  калдыктары уулуу
жана коркунучтуу».Христиан

-- Мунай туура өндүрүлгөндө тынчсыздана турган эч кандай калдык жок.Муну факт катары
кабыл аласызбы?Өсүмдүк майларынын көбү эмне менен өндүрүлөт деп ойлойсуз?JB

«Нафтанын химиялык формуласы CnH2n+2.Жеңил нафтада 5 жана/же 6 көмүртек атому
бар,  алар  C5H12  жана  C6H14  чейин  түшүп,  ошондой  эле  Пентан  жана  Гексан  деп
аталат.Демек, сиз издеп жаткан нерсе - бул пентан менен гександын аралашмасы болгон
нафта». Воутер

«Мен  жөн  гана  эриткичтер  жөнүндө  бир  нерсе  жазгым  келди.Мен  бир  нече  химия
илимдеринин кандидаты жана магистрлери бар досума барып, мунайдагы нафтаны толугу
менен алып салуу үчүн эмне кыла аларымды сурадым.Ал мындай деди: «5 мл изопропил
спиртин алып, акыркы жолу көбүккөнүн токтоткондон кийин аралаштырыңыз.Ал бууланып,
нафтаны өзү менен кошо алып кетет.Андан кийин уулуу эриткич уулуу эмес эриткичке
айланат.Бул менин чыныгы атым эмес, жумуштан бошотулуп же медайым болуп жумушка
орношуп калуудан коркуп, чыныгы аккаунтумду колдоно албаганым өкүнүчтүү». Бобби

«Нафтаны Улуу Британиядан табуу үчүн, «панельди тазалоо» же «панельди тез тазалоо»
деп  издеңиз.Бул  машинанын  кузовун  оңдоодо,  металлды  тазалоодо  жана  эч  кандай
калдык калтырбоо үчүн колдонулган продукт.Так ингредиенттердин толук тизмесин табуу
кыйынчылык болуп саналат, анткени алар ар кандай болушу мүмкүн.99,9% изопропанолду
табуу оңой болушу керек». Em
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«Биз сиздин процессиңизди VM&P Naphtha аркылуу аткардык жана биз күткөндөн бир аз
суюктукка  чыккан  шприцтин  биринчи  жуптарын  кошпогондо,  баары  план  боюнча
жүрдү.Мен  бир-эки  тамчы  суу  кошуп,  дагы  бир  жолу  аракет  кылдым,  жакшы  болду
окшойт.Менин бир гана тынчсыздануу/суроом - даамы.Ал дагы эле эриткичке окшош.Бул
жакшыбы же мен дагы бир нерсе кылышым керекпи?Муну алуучу май алган сайын 12
сааттай уктап жатат.Ал сабырдуулукка ээ болмоюнча туурабы?Ар кандай жардам абдан
бааланат." Памела

--  VM&P жакшы  эриткич  эмес  окшойт  (бирок  кээ  бир  MSDS  баракчаларында  ал  биз
колдонгубуз келген зат менен бирдей болушу керек деп айтышат).Бул оор нафта окшойт
жана ал толугу менен кайнап кетпейт жана кошумча кам көрүүнү талап кылат окшойт.

Мен бир аз суу кошуп, 130° Цельсий боюнча орнотулган электр мешине бир нече саатка,
балким  бир  түнгө  же  эриткич  толугу  менен  жок  болмоюнча  коёт  элем,  кээ  бирөөлөр
эриткичтин  калдыктарын  кетирүү  үчүн  төрт  күнгө  чейин  убакыт  талап  кылынат
дешет.Эгерде  май  туура  өндүрүлгөн  болсо  жана  май  агып  кетпесе,  анда  эриткичтин
даамы  болбошу  керек,  ал  майга  окшош  болушу  керек.Майдын  чындап  эле  туура
чыпкаланганын  текшериңиз,  анткени  эриткичтин  калдыктары  өсүмдүк  материалдарына
жабышып калат.

Жөн гана колдонгуңуз келген эриткич менен манжа сынагын жасаңыз.Манжаңызды ага
малып, 30 секунданын ичинде же андан да тезирээк бууланарын көрүңүз.Канчалык тез
бууланып, пленка калтырбаса, ошончолук жакшы.

Эгер сиз таза жарык алифаттык нафтаны ала албасаңыз (Европада бензин деп да аталат,
CAS номерин 64742-49-0 сураңыз, ал унааларда күйүүчү май катары колдонулган түрү
эмес, эриткич катары колдонулган түрү менен сатылат. же боёк ичкертүүчү), мен 99% же
андан  да  жакшыраак  99,9%  изопропил  спиртине  бармакмын  --  бул  дүйнөнүн  дээрлик
бардык жеринен табууга болот окшойт.

Учурда биз жеңил алифаттык (төмөн кайноочу, гидрогенделген) нафтаны артык көрөбүз,
анткени ал  учурда колдонулуп  жаткан башка  эриткичтерге  караганда жакшыраак  жана
күчтүүрөөк майларды чыгарат.Майда өсүмдүк материалдары жана хлорофилл канчалык
аз  болсо,  ал  дары  катары  жакшы  иштейт,  даамы  ошончолук  жакшы  жана  күчтүү
болот.Мунун  баары майдын канчалык  күчтүү  жана  тынчтандыруучу  экенинде.Канчалык
күчтүү жана тынчтандыруучу болсо, ошончолук жакшы.JB

«Туура нафта АКШда сатылбайтТрактордук камсыздоодо же Home Depot же Лоуста, жада
калса Шервин Уильямста эмес.Ал дагы деле Канадада сатылат.Менин бир досум бар, ал
аны 100 ° F чейин дистилденет жана мунай өндүрүү үчүн эриткичти сактап калат. Steve

«Эгер сиз АКШда жашасаңыз, анда сиз туура Нафтаны ала албайсыз, АКШда жасалган
бардык нафталарга ишенүүгө болбойт, анткени эриткичтин бул түрүндөгү ингредиенттер
боюнча эркин жоболор бар.АКШда сиз эч качан таза нафтаны албайсыз, атүгүл VM&P бир
бөтөлкөдөн экинчисине толугу менен карама-каршы келиши мүмкүн жана ал тургай таза
деп жарыяланбайт.Канадада алар таза нафтаны жасашат жана ал ISO же Дан спиртине
салыштырмалуу эң жакшы эриткич болуп саналат, чоң ката кетирбеңиз жана дарыларды
ысырап кылбаңыз же андан да жаманы, туура эмес эриткичти колдонуу менен өзүңүздү
же башка бирөөнү ого бетер оорутуп алыңыз.Эскертүү керек, АКШда бар нафта толугу
менен  керек  болгондой  көрүнгөн  мунай  чыгарат,  бирок  ал  сени  катуу  оорутуп  коюшу
мүмкүн. Chase

-- Таза алифаттык нафтанын АКШда бардык жерде сатыла бербегени CAS номери 64742-
49-0 жана кайноо температурасы 60-80°C болгон таза алифаттык нафтанын жок экенин
же  жок  экенин  билдирбейт.  туура  колдонулганда,  башка  эриткичтерге  караганда
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жакшыраак май чыгара албайт.Эгерде сиз таза жеңил нафтаны ала албасаңыз, 99% же
андан да жакшыраак 99,9% изопропил спирти биздин экинчи тандообуз болот.

Бирок мен дагы эле багынбайт элем – өсүмдүктөрдөн май алуу үчүн жеңил нафта же ушул
сыяктуу  эриткичтер  колдонулат,  ошондуктан  мен  өсүмдүк  майын  өндүрүүчүлөр  менен
текшерип, алар эмнени колдонорун көрмөкмүн.Мен Европада жашаган жерде эриткичти
дээрлик ар бир аппаратурадан же боёк дүкөнүнөн сатып алам, бул менин балалыгымдан
бери  эсимде  калган  эң  кеңири  таралган  техникалык  суюктуктардын  бири,  биз  аны
велосипеддердин  чынжырларын  майсыздандыруу  үчүн  колдонгонбуз  жана  дээрлик
бардыгында  бөтөлкө  бар  болчу.  анын  үйүндө.Ошентип,  эриткичтер  жөнүндө  бүткүл
бүтпөгөн  талаш-тартыштар  мен  үчүн  бир  аз  күлкүлүү  көрүнөт.Туура  жарык  нафтаны
колдонгонуңузда,  биз  сунуш  кылгандай  дээрлик  дал  ошол  эриткич  менен  өндүрүлгөн
арзан өсүмдүк майларындай эле, эч кандай эриткичтин калдыктары жок, балким, бир нече
промилледен.JB

«Күрүч  бышыруучулар  соргуч.Электрдик  тор  жана  9x13  пирекс  бышыруучу  табак
жакшыраак  иштейт.Майды  пирекстен  алуу  алда  канча  оңой  жана  тефлон
жок.Температураны модуляциялоо дагы бир топ башкара алат.Сиз JB өз эгоңузга терең
кирип жатасыз.Сизден акылдуураак адамдарга жолугасыз.Бул жөн эле ушундай.Алардын
билимин мээңизден чыгарбай, алардан үйрөнүңүз.Ар бир адамда JB пазлынын кичинекей
бөлүгү бар." Джоди

--  Жоди, албетте,  пирекс сонун,  өзгөчө ал сынып,  майыңдын баарын жоготмоюнча.Бул
мүмкүн болушунча аз жабдуулар менен бүткүл дүйнө жүзү боюнча колдонууга арналган
негизги  көрсөтмөлөр  экенин  түшүнүшүңүз  керек.Кээ  бир  өлкөлөрдө  көптөгөн  адамдар
күрүч бышыруучуну сатып ала алышпайт, атүгүл таба алышпайт, бул баары ойлогондой
жөнөкөй эмес.

Албетте,  биз  сизге  мунай өндүрүүнүн өтө  татаал жана кымбат жолун көрсөтө  алабыз,
бирок сиз мага бир жыл бою бул жерде күн сайын отуруп, ал боюнча суроолорго жооп
бересиз  деп  убада  беришиңиз  керек.Көпчүлүк  адамдар  күрүч  бышыруучуну  али
өздөштүрө элек  жана алар экстракциянын башка түрлөрү менен иштешүүнү каалашат,
көбүнчө ишенимине жараша же бир нерсени башкача жасоо керек деп “ойлошот”.

RSO ушундай жол менен өндүрүлгөн, ал адамдарда сыналган жана иштейт.Ал эми башка
ыкмаларга келсек, менимче, биз аларды көп жылдар бою сынап көрдүк, андай эмес деп
ойлобоңуз.Бирок  мен  билем,  эч  кандай  башка  ыкма  мынчалык  ийгиликке  жеткен  көп
адамдарда  колдонула  элек.Жана  эсиңизде  болсун,  биз  башкалар  токтогон  жерден
баштайбыз, биздин терминалдык бейтаптар алар ала турган эң жакшы майга муктаж - бул
RSO.Каалайсыңбы же жокпу.JB

«Жеңил алифаттык нафта сонун иштеди, даамы сонун, менин майымда эриткичтин жыты
калган  жок.Эгер  сиз  Риктин  көрсөтмөлөрүн  катка  аткарсаңыз,  сизде  эч  кандай  көйгөй
болбойт." Рик

«Нафтанын эки негизги категориясы бар -- жеңил жана оор.Жеңил нафтанын курамында
бензол ЖОК, бул Райна (гексан эмес) дегенди билдирет.Каннабис экстракты нафтанын
калдыктары үчүн сыналышы мүмкүн болбосо, мен жеңил нафтаны сунуш кылбайм, бирок
аны эриткич үчүн ала турган болсоңуз, колдонсо болот.Негизгиси - экстракты кайнатып
алуукоюу  май  абалына  чейин  --  ошол  учурда  нафтанын  көбү  жок  болушу
керек.Дистилляциялык жабдууларды колдонуу – бул эң таза,  эриткичсиз май жасоонун
жолу, бирок көпчүлүк орточо адамдардын мүмкүнчүлүгүнөн жогору.Бул жардам берет деп
үмүттөнөм." Марк

-Райна, мен сени менен урушпайм.Википедиядан: "Нефть эфирин бензиндин синонимине
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карабастан, бензол же бензин менен чаташтырбоо керек, ошондой эле аны бензин менен
чаташтырбоо керек, бирок көптөгөн тилдерде аны бензинден алынган ат менен аташат,
мисалы, "Benzin" (немецче), " бензол» (голландча) же «бензина» (италия).Нефть эфири
алкандардын аралашмасы, мисалы, пентан, гексан жана гептан, ал эми бензол циклдүү,
ароматтык  углеводород,  C6H6.Ошо  сыяктуу  эле,  мунай  эфирин  RO-R'  функционалдуу
тобун  камтыган  эфирлер  деп  аталган  органикалык  кошулмалардын  классы  менен
чаташтырбоо керек. Менин билимим микробиология -- анда мен органикалык химияны,
кээ бир биохимияны / кээ бир органикалык эмес химияны окудум...  Мен мунун баарын
билбейм,  бирок  бир  аз  билем.Жеңил нафтанын курамында бензол  ЖОК -  мезгил.Мен
сиздин  комментарийиңизге  көңүл  бурбайм.Илимий  маалыматтардан  тышкаркы
дооматтарды айтпасаңыз, бардыгынын кызыкчылыгы үчүн болмок». Марк

«Туура  эмес,  калдык  эриткичтер  көбүнчө  уу!THC  уудан  жүрөк  жетишсиздигин  оңдой
албайт.Негизги фармацевтикалык компаниялар бул продуктуну ким чыгарышы керек же
коопсуздук  боюнча  сертификация  курсунан  өткөн  адамдар,  короодогу  кара  куурайдын
ышкыбоздору ЭМЕС. Дерек

--  Алар  майды  өздөрү  эркин  жасай  алышат,  менде  бул  маселе  жок.Мунай  туура
өндүрүлгөн болсо, анда сиз тынчсыздана турган эриткичтин калдыктары жок.JB

«Ж.Б.,  сен күн сайын жүздөгөн кызыктай даттанууларга жана суроолорго чыдай берген
ыйык  адамсың.Мен  сизге  бул  жерде  болуп,  бул  ишке  зыян  келтирүүгө  аракет  кылып
жаткан пропаганданын толкунуна каршы айыктырууну колдоодо активдүү болгонуңуз үчүн
ыраазычылык билдиргим келет.Аларга уят, САГА!» Мэрилин

«Атаңа эмне бергим келет?Мыктынын эң жакшысыбы же окшош көрүнгөн, бирок жөн эле
туура  эффекттерге  ээ  болбогон  нерсеби?Дарыны  Риктин  көрсөтмөсүнө  ылайык
жасаганда,  дарылоо  учурунда  ийгиликсиз  болуу  ыктымалдыгы  өтө  төмөн.Майды
«эксперттердин жана окумуштуулардын» көрсөтмөлөрүнө ылайык жасасаңыз, сиз башка
продуктуну жасап жатасыз.Жана биздин тажрыйбабызга таянсак, ал биз сунуш кылгандай
ишти аткарбашы мүмкүн.

Анда менин унчукпай, азыраак сорттогу таштандыларды алып беришимди каалайсызбы?
Же менден/бизден үйрөнүп, аны кантип туура кылууну билгиңиз келсе, биздин пациенттер
айткан жыйынтыктарга ээ болосузбу?» JB

"Мен  JB  макулмун.Кээде  алар  менен  бирдей  интеллектуалдык  деңгээлге  түшүп,  сиз
жетүүгө аракет кылып жаткан адамдарыңыздай тактиканы колдонушуңуз керек.Талаш же
драма болобу.Кээ бир адамдар драмага жана урушууга гана жооп беришет.Кандай гана
өкүнүчтүү.Көпчүлүк адамдар дагы эле ушундай жетиле элек». Mitzi

«Мен 99% изопропил спиртин колдоном, бул мага эң оңой болгон.Мен 100% органикалык
жана  эч  кандай  пестициддер  жок  өстүрүлгөн,  жакшы  маникюрленген  жана  сөөк
кургатылган бүчүрүмдүн кремин колдоном.Ианы бир нече индикатор штаммдары менен
аралаштырыңыз.Мен Ходжкиндин лимфомасы менен ооруган бейтапты дарыладым, ал 4-
стадияда болчу жана майды айтылгандай кабыл алгандан кийин 6 айдын ичинде, ал азыр
рактан  таза!Бул  маалыматты  баарына  жеткиликтүү  кылуу  үчүн  жасаган
курмандыктарыңыз  үчүн  Рик  Симпсонго  рахмат!Жакында  эле  дагы  4-стадиядагы  рак
менен ооруган бейтап мага жардам сурап кайрылды, анын бир бөйрөгүндө шишик бар, ал
иштебей  турат.Катары  менен  эки  тастыкталган  айыктыруу  үчүн  сыйынуу.Кудай  сага
батасын берсин Рик Симпсон жана Ж.Б., бул кереметтүү айыктыруучу кара куурай майы
жөнүндө элге кабар таратууну жана үйрөтүүнү уланта бер. GrowGoddess

--  Бир  нече  штаммдарды  аралаштыруу  дайыма  жакшы  идея.Жөнөкөй  караңыз,  сиз
белгилүү бир штамм эмнеге жакшы экенин билбейсиз, андыктан бир нече штаммдарды
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аралаштырганда, сиз алда канча жакшыраак жууркан аласыз.эффект.Мындан тышкары,
мындай  майлар  сизди  алда  канча  жогорулатат  -  казанды  "көңүл  ачуучу"  тамеки
тарткандар  мен  эмне  жөнүндө  айтып  жатканымды  билишет.Элестетиңиз,  досторуңуз
менен  отуруп,  алардын ар  бири өздөрүнүн  эң  жакшы бүчүрлөрүн тартуулашат.Бир-эки
сааттан  кийин  көп  нерсе  кыла  албай  каласыз.Жана  бул  эффект  сизге  эң  жакшы
натыйжаларга  керек,  ошондуктан  дагы  бир  жолу  айта  кетейин,  штаммдарды
аралаштыруу.Эң  жакшы  каалоолор  жана  рахмат,  GrowGoddess,  мен  жөн  гана
көрсөтмөлөрдү аткарып, биз сүйлөшкөн натыйжаларды алган адамдар жөнүндө укканыма
ар дайым кубанычтамын.JB

«Мен изопропил спиртин Фаренгейттин нөл градусунда колдоном. Дат баспас болоттон
жасалган  идиштерде  жана  экстракция  үчүн  экранга  орнотулган  колландер.  Анан  мен
экинчи көмөч казанга экрандагы коландерлердеги үч чоң кофе чыпкасынан чыпкалайм.
Акыркы жыйынтыктар чыпкадагы трихомалар гана. Бул рецепт мен геп С оорусун жеңүү
үчүн кабыл алдым. Майкл

"Салам JB, менде электр күрүч бышыруучу маселе бар, мен көргөндөрдүн баары 100ºC
чейин  түшүп  кеткен,  мен  базардагы  бардык  бренддерди  карадым  жана  алардын
бардыгында  термостат  бар,  ал  температурага  жеткенде  өчөт.Эмне  сунуштайсыз?"
Кристина

--  Кристина,  көйгөй эмнеде?Майды ар дайым 130°C (266°F) температурада орнотулган
электр  мешине  салып,  аны  бир  саатка  калтырып,  ошентип  декарбоксилдештире
аласыз.JB

«Температура 100°Сге жеткенде, электр күрүч бышыруучу меш иштебей калат!Эриткич
110°Сге жетпейт». Кристина

--  Эриткич  чындап  эле  ал  температурага  жете  албайт,  анткени  ал  кайнайт,  мен
ойлойм.Меш  биринчи  жолу  өчүп  калганга  чейин  эриткичти  кайнатып  туруңуз  (акыркы
партияга  бир  нече  тамчы суу  кошуңуз).Андан  кийин  муздатып,  кайра  күйгүзүңүз.Мына
ошонун баары биз жасайбыз.JB

"Кайра  күйөт  жана  кайра  кайтканга  чейин  кайнатасынбы?Анан  өчүп,  майы  бүтүп
калдыбы?» Кристина

--  Күрүч  бышыруучу  мешти  күйгүзүп,  биринчи  жолу  токтогонго  чейин  кайнатып,  андан
кийин ал муздаганга чейин беш мүнөт күтүп,  кайра күйгүзүңүз жана экинчи жолу өчүп
калганча күтүңүз.Андан кийин майды дат баспас болоттон жасалган чөйчөккө куюп, 130°C
(266°F) ысытылган духовкага бир саатка коюңуз жана майыңыз даяр.JB

-- Рахмат Дж.Б, сен менин өмүрүмдү сактап калдың.Кристина

«Силер майды жасап жатканда Нафта менен дем алып жатасыңар.Ушундай кылганда
УУЛУ менен дем алып жатасың.Эгер анын жытын сезе турган болсоңуз, анда сиз өлүп
калгансыз.Мен  жашоомдо  жарым-жартылай  тазалоодо  жана  өнөр  жайлык  колдонууда
колдонулган  Колеман  лагеринин  күйүүчү  майын,  зиппо  отунун  жана  нафтанын  жытын
жүздөгөн  жолу  сездим...Өлгөн  жок.Күлкүнүчтүү.Олуттуу...Эгерде  сиз  таза  эриткичти
(кошумчаларсыз) колдонсоңуз жана эриткичти кайноо температурасы жогору болгон суу
менен туура кайнатып алсаңыз, мейли ал изо, спирт же нафта болсо, анда баарын алып
чыгасыз.Автоунааңызга өзүңүздүн газыңызды сордурганда, сиз өмүр бою туура жасалган
мунай колдонуудан алганга караганда бир топ көп нафтаны жутасыз». Матай

«Бир молекулалуу Big Pharm дарыларды иштеп чыгууга болгон мамилеси ден-соолукка,
натыйжалар илимине негизделген ЭМЕС... Ал патенттен түшкөн пайдага негизделген жана
биздин өсүмдүк дарыларына болгон көз карашыбызды таптакыр өзгөрттү.Алардын көбү
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табигый  буферлер  менен  кездешет  жана  бир  кошулманы  бөлүп  алуу,  аларды  пайда
болгон  формаларда  колдонуу  сыяктуу  ден  соолукка  пайдалуу  болушу
күмөн.Этноботаниктер  эң  жакшы  өсүмдүктөрдүн  уруктарын  жана  чаңчаларын  жайган
жаныбарлардын  жегичтери  тарабынан  гана  пайда  болгон  өсүмдүктүн  формасы  деп
айтышса,  100%  туура.Медицинада  колдонулган  өсүмдүктөр  медициналык  жактан
химиялык компоненттердин табигый катышында колдонулганда эң натыйжалуу болот -
кара  куурай  уруктарынын  EFA катышын  карагыла  -  алар  адамдын  ден  соолугу  үчүн
оптималдуу.Эмне  үчүн  сиз  EFAнын  3  түрүнүн  бирин  чыгарып,  аны  жакшыртып,  аны
укмуштуудай  кошумча  деп  атайсыз  (качан  дагы  2  түрүнө  көңүл  бурулбайт,  алардын
айкалышы ЭҢ ден-соолукка пайдалуу түрү)?Бул акылсыздык». Алан

С.Салам JB, мен бул Нафтаны өз аймагымдан таптым...(шилтеме) Анда Light Naphtha деп
айтылбайт... бул дагы эле иштейби?Бардык жардамыңыз жана супер маалыматыңыз үчүн
дагы бир жолу рахмат!

А.Ал  жеңил  алифаттык  нафта  болушу  керек  --  MSDSти  текшериңиз,  ал  эч  кандай
кошумчалары жок таза жеңил нафта, Австралияда шеллит, Европада (техникалык же өнөр
жай) бензин (бензин, жокбензол, жана унааларда күйүүчү май катары колдонулган түрү
эмес).Бул  ар  кандай  аталыштар  менен  сатылат.Ал  боёк  суюлтуучу,  эриткич,
майсыздандыргыч  катары  колдонулат,  ал  абдан  кеңири  таралган  турмуш-тиричилик
эриткич  же  текстилдик  майсыздандыргыч  болгон,  ошондой  эле  жеңил  суюктук  катары
колдонулушу мүмкүн.Кайноо температурасы 60-80°С, канчалык төмөн болсо, ошончолук
жакшы.

Таза Петри табакчасына бир аз сыйпыз же манжаңызды ага малып коюңуз жана ал отуз
секунданын  ичинде  бууланып,  майлуу  калдыктарды  калтырбаса,  колдонууга
жарайт.Көптөгөн жеткирүүчүлөр бар, мен сизге кайсынысы эң жакшы экенин же учурда
эмнени  сунуштай  турганын  айта  албайм,  андыктан  биз  жалпы  көрсөтмөлөрдү  гана
беребиз.

CAS номери 64742-49-0, таза, мунай дистилляты, мүмкүн болсо, кошумчалары жок жана
кайноо температурасы мүмкүн болушунча төмөн болушу керек.Көпчүлүк мунай иштетүүчү
заводдор  аны  чыгарышат,  жөн  гана  алардан  чөптөрдүн  экстракты  үчүн  эмнени
сунуштаарын сураңыз.

Экинчи  вариант  -  99%  же  99,99%  изопропил  спирти  же  өтө  кымбат  99%  тамак-аш
спирти.Изопропил  спирти  жана  тамак-ашка  жарактуу  спирт  нафта  сыяктуу  эриткичтей
эффективдүү  эмес  жана  алар  майдын  курамында  өсүмдүк  материалдарын  жана
хлорофиллди  көбүрөөк  бөлүп,  аны  күчтүүрөөк  жана  даамдуу  кылат,  ошондуктан  биз
нафтаны мүмкүн/болгон учурда колдонууну сунуштайбыз.Жакшы каалоолор менен, JB

С.Рик,  Мексикада  "нафта"  бир  нече  нафта түрүндөгү  продуктулардын аталыштарынын
бири.Өчүрүүчү катаны болтурбоо үчүн, сиз колдонгон "нафтанын" илимий аталышы болот
беле?

А.Кошумча  ингредиенттери  жок  таза  жеңил  нафтаны  издеңиз.Бул  негизинен  Колеман
күйүүчү майына окшош, аны сиз төмөндөгү сүрөттө көрө аласыз, бирок Коулман күйүүчү
майына кошулган датга каршы кошумчалары жок нафтаны издеңиз.

Эгер  сиз  өлкөңүздө  жеңил  алифаттык  нафтага  тыюу  салынганын  билсеңиз  (мисалы,
Гондураста болгон),  99% же жакшыраак 99,9% изопропил спиртин  издеңиз,  аны табуу
оңой болушу керек.99% спирт биз колдоно турган үчүнчү эриткич болуп саналат, бирок биз
аны  колдонбош  үчүн  колдон  келгендин  баарын  кылмакпыз,  анткени  ал  өтө  көп
хлорофиллди  жана  башка  керексиз  өсүмдүк  материалдарын  ажыратат.Кээ  бирлери
изопропил  спиртин  же  спиртти  эриткич  катары колдонгондо  эриткичти  жана  баштапкы
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материалды тоңдурууну жакшы көрүшөт.Биз жеке өзүбүз ал эриткичтерди колдонбойбуз
жана  колубузду  тоңдуруп  алганды  жактырбайбыз,  ошондуктан  биз  аны  тоңдурууну
колдобойбуз,  бирок  кээ  бирөөлөр  бул  майдын  сапатын  жакшыртууга  жардам  берет
дешет.Кайноо температурасы төмөн полярдуу эмес таза жарык нафтаны колдонгонуңузда,
сиз  эч  нерсени  тоңдуруунун  кажети  жок  жана  көрсөтмөлөрдү  аткарсаңыз дагы  жакшы
продуктуну аласыз.JB

"Мен жөн гана адамдар аны жасоонун жаңы жолдорун изилдеп жатканына кубанычтамын,
демек, жаңылыктар ал жакка чыгып жатат." Alicia

--  Майды  сынай  турган  сен  эмессиң  деп  үмүт  кылалы.Мен  буга  чейин  иштегени
далилденген  нерселерди  колдонгум  келет,  айрыкча,  менин  бейтаптарыбыздай  болуп,
айыккыс оору болсо.Бардык экспериментаторлорго эң жакшы каалоолор.JB

«Биринчиден,  Рик  Симпсон  NAPTHA  колдонууну  сунуштайт.Бул  жалпысынан  жакшы
тандоо  эмес  деп  таанылат  жана  көпчүлүк  адамдар  эриткич  катары  Everclear  сыяктуу
жогорку деңгээлдеги спиртти колдонушат.

Экинчиден, уулум эки жашта, 15 айлык кезинде баш мээнин жана жүлүндүн рак оорусуна
чалдыкты.Ал  8  ай  бою  жогорку  THC  каннабис  майын  ичип  жүрөт,  химиотерапия  же
радиация  жок  жана  анын  шишиктери  жок  болуп  баратат!Чындыгында  алардын  көбү
таптакыр жок, бирөө гана калды!!Каннабис майы иштейт!” Suzetta

“Фантастикалык!!!Мен анын толук сакайып кетишин тилейм жана ал жакшы окшойт.Эмне
үчүн адамдар аны дары эмес, дары катары карай алышпайт?Бул медицина жана Өкмөт
биздин жакшы болушубузду каалабайт, алар биздин өлүп калганыбызды көрүшөт.Мен да
рак менен ооруп, көптөгөн медициналык көйгөйлөргө кабылдым.Бул учурда, 2013-жылдын
август  айынан  бери  рак  кайра  келе  элек.Мен  чындап  эле  бул  рактын  дабасына
ишенем.Эмнеге ар ким чындыкка көзүн ача албайт!!!” Линда

-- Жеңил алифаттык нафта менен өндүрүлгөн майлар, адатта, Everclear менен өндүрүлгөн
майларга  караганда  күчтүүрөөк.Май  канчалык  күчтүү  жана  тынчтандыруучу  болсо,
ошончолук ал дары катары жакшы иштейт.Ошентип, мен сиздин ордуңузда болсом, сиз
колдонуп жаткан эриткичти кайра карап чыгып,  анын ордуна полярдуу эмес эриткичти
колдонмокмун.Сизге жана уулуңузга эң жакшы каалоолор, Ж.Б

“Everclear  колдонуу  майга  жашыл  түс  берет.Азыр  биз  99,9%  ISO  үчүн  аңчылык
кылуудабыз, анткени бул жерде Light Alifatic Naphtha таза түрүндө ала албайбыз. Сара

"Эриткичиңизди тоңдуруңуз - Everclear 190 proof, 95% жана ISO 99% тоңдургучка түнү бою
коюлушу  керек  жана  аны  тоңдургучтан  чыгаргандан  кийин  дароо  колдонулушу
керек.Ошондой  эле,  бүчүрлөрдү  муздатуу  жакшы  идея.Эгерде  спирт  муздаткычта
муздатылган болсо жана спирт чындап муздак болуп турганда 3-5 мүнөттө эки жолу тез
жууп турсаңыз, анда ал жашыл түскө ээ болбошу керек...” Хосе

--  Андагы  жашыл  азыраак.Майда  өсүмдүк  материалдары  канчалык  аз  болсо,  ал
ошончолук  күчтүү  болот.Мындай  мааниси  бар.Эгерде  сиз  бүчүрдү  жана  эриткичти
тоңдурууну тандасаңыз, мен колкапта иштемекмин.Жакшы полярдуу эмес эриткичти жана
жакшы бүчүрдү колдонсоңуз, эч нерсени тоңдуруунун кажети жок жана сиз дагы эле чоң
май чыгарасыз.JB

«Хаштан жакшы май жасай аламбы?Ал эми нафтаны азыраак колдоносузбу?» Жон

-- Сенден жакшы май чыкпайт.JB

«Кызыктуу.Албетте, мен тескерисинче ойлодум.Сураныч, жардам керекпи?» Tielman
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-- Кандай жардам?Андай эмес, сиз биз айткан нерселерди хэштен чыгарбайсыз.Сиз аны
жеңил  нафтада  эритип,  чыпкалап  алсаңыз  болот  жана  ал  таштандыга  караганда
күчтүүрөөк болот, бирок ал дагы деле болбойт жана андан баары бир 95-98% THC майын
чыгара албайсыз.JB

«Джиндрич Байер,  феникстин көз жашы менен нан бышыруу боюнча оюң кандай?Мен
аны арахис майы чыныга сала турган болсом, кандайдыр бир нерсе? LinZy

-- Линзи, мен көбүнчө адамдарга майды эмне кылгысы келсе, ошонун үстүнө койгула деп
айтам.Ушундай жол менен ал  жерде мунайдын кандай экенин көрө аласыз.Биз сунуш
кылган  нерсе  ушунчалык  күчтүү  болгондуктан,  сиз  баары  бир  порцияны  микрограмм
менен эсептешиңиз керек, андыктан чындап керек болсо, арахис майы чөйчөгүнүн үстүнө
бир тамчы май тамызыңыз.Билесизби, биз майды шприцтен эле жегенди жакшы көрөбүз,
анын жакшы жактары бар.Аны тамакка аралаштыруу дайыма дарыны суюлтат.JB

"Бирок  өзүңүздүн  фан-клубуңузду  айыптабаңыз,  анткени  нан  бышыруу  жана  май
экстракциясы айыктыруучу жана азыраак качуучу экени далилденген ...Биз баарыбыз бул
күрөштө биргебиз, сураныч, башкалардын аракетин айыптабаңыз». Памела

«Памела,  нан  бышыруу  жана  май  экстракциясы  каннабис  майы  PERIOD  сыяктуу
айыктыруучу  жана  калыбына  келтирүүчү  касиеттерди  бербейт.Бул  ракты  айыктырат,
Крондун  симптомдорун  жок  кылат,  кант  диабетин,  лайма  оорусун  айыктырат!Май  же
жегичтер  таптакыр  салыштырылбайт,  эгерде  сиз  жегенге  феникстин  көз  жашын
колдонбосоңуз.Тынчтык жана сүйүү." LinZy

"Памела, мен анча натыйжалуу эмес ыкманы сунуштай албайм.Эң жакшы натыйжа үчүн
түз май, ага көнүп, андан кийин дозаңызды жогорулатыңыз.Тамак-аш азыктары көбүнчө
күтүүсүз болот, адатта аларда канча май бар экенин билбейсиң." JB

«Менде күрүч бышыруучу же идиш барбы, билбейм.Температура жөндөөлөрү төмөн мед
салам деп гана айтат, температураны текшере турган жол барбы? Джереми

«Бул  идиш  болмок.Күрүч  бышыруучунун  адатта  2  жөндөөлөрү  бар.Бышыруу  жана
жылытуу."  Деб
«Эт термометрин же лазердик чекиттүү термометрди алып, температураны суу же май
сыяктуу башка чөйрө менен текшериңиз.Сизде идиш бар окшойт, аны колдонууга болот,
бирок  сиз  дайыма  температураны  карап  турушуңуз  керек,  күрүч  бышыруучу  идиш
алганыңыз жакшы болот. Лука

-Арак ичсек болобу? Моника

-- Коктейлдер үчүнбү?Ооба.JB

"Тамак-аш классы"  жөн гана FDA тарабынан коопсуз дегенди билдирет.Ал жерде анча
деле жогорку стандарт жок.Ошентип, жөн эле "азык-түлүк спирти" деп айтуу, айталы, ар
кандай  жалпы  спирттен  жакшыраак  болбойт.Жана  эгер  сиз  бир  эриткичке  паранойя
болсоңуз, анда алардын бардыгына паранойя болушуңуз керек». Бен

«Мен өз өлкөмдө изопропил спиртин же нафтаны ала албайм!Анда мен эмне кылам?Бул
майды өзүм жасай албагандыктан кантип алам?” Айша

-- Майды колуңдан келгени менен жасап, анан кайра буула, Айша, мындай учурларда эң
жакшы жол болмок.JB

«Шырын алуу үчүн ORGANIC суу менен өстүрүлгөн кара куурайдан башка эч нерсени
колдонуу - бул баруунун жалгыз КООПСУЗ жолу, анткени Джиндрич Байер өсүмдүктө эмне
болуп  жаткандыгы  жөнүндө  туура  айтат.Баарыбызда  корккон  жана  көңүл  бурган  ысык
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темаларыбыз бар, бирок эгер биз коопсуз практикаларды колдонсок, чогултулган илимий
маалыматтарды  окусак  (ТҮШҮНҮП)  жана  сактыктын  ички  үнүнө  ИШЕНсек,  акыл-эстин
чегинде дарыларды түзө алабыз.

RSO  туура  жасалганда,  лабораториялык  жыйынтыктар  майда  эриткичтин  ЖОК  ЖОК
экенин  көрсөтөт.Жөнөкөй  жана  жөнөкөй  бул  туура  эриткич  менен  туура  жасоо  үчүн
жасалган кайнатуу.Мен RSO үчүн эриткичтен, идиштен/көмөчтөн, конфоркадан/барооктон
керектелүүчү БАРДЫГЫ бар комплектти онлайн режиминде көргүм келет, андыктан сиз
каннабисиңизди  кошсоңуз  болот.Менимче,  бул  рак  менен  ооруган  бейтаптарды өздөрү
жасоого түрткү берет.

Мен азыркы ден соолугум үчүн Кудайга шүгүр кылам, MRSA күчөп кетсе дагы, бирок эгер
эң  жаманы келип  калса,  мен  Рик  Симпсон  менен  Джиндрих  Байердин  көрсөтмөлөрүн
аткарууга кайраттуу болом, анткени мен жашоого өтө көп нерсем бар (Мээримдүү күйөөм)
жана биз сүйгөн наристе бала) коркуп кулап калуу.

Кудай Рик менен Жиндричке күч-кубат берсин.Ошондой эле бул жолду басып өткөндөрдүн
баарына Кудайдан батасын тилейм, анткени бул оңой жол эмес, бирок шыпаа үчүн туура
жол». PlatypusMom

--  Чоң  рахмат,  PlatyPusMom.Ушул  сыяктуу  билдирүүлөр  мага  ушул  узак,  бирок  өтө
маңыздуу, ар бир адамдын бул дарыны эркин колдонуу укугу үчүн күрөшүүнү улантууга күч
берет.Мен бул завод бүткүл  дүйнө жүзү  боюнча  мыйзамдаштырылмайынча токтобойм,
мен сага убада бере алам.JB

«Эриткичтерди тазалоого болот.Кээде химиялык өндүрүүчүлөр шектүү себептерден улам
башка булгоочу заттарды кошот.Алар эриткичке караганда алда канча коркунучтуу болушу
мүмкүн  жана  алардын  эриткичтерге  кантип  кошулаарында  бирдейлик  жок.Жалгыз
эриткичтер  жөнүндө  эмес,  мунай  өндүрүүнүн  татаалдыгын  түшүнгөндөр  бул  талаш-
тартыштарды күлкүлүү деп табышат.Химиялык пестициддер жөнүндө канча комментарий
окудуңуз?Тазаланбаган эриткичтерге салыштырмалуу булардын пайызы канча?Бул талаш
кайда?Көптөгөн адамдар бул талкууну эриткичтерди тандоого азайтышты.Бул күлкүлүү!
Өзүңүздүн изилдөөңүздү жүргүзүңүз, шектениңиз, цинтик болуңуз жана сиз факты катары
кабыл алган далилдериңизди жогорку стандарттуу мырзага карманыңыз." Пабыл

«Бул жерде эч ким менен талашып-тартышууга да көңүл бурбаңыз, эгер мунай-химиялык
эриткичтерди  колдонсоңуз,  вакуумдук  камераны  колдонуңуз  жана  калдыктарды  алып
салсаңыз, мен бул кызматтан кеттим.Каннабис майы ракты айыктырат, ал эми нафтаны
алып салууга болот, тамак-аш данынын спирти мунай химиялык эриткичтердегидей күчтүү
эмес.Мен  жөн  гана  мунай  химиялык  эриткичтин  (таза  жарык  алифаттык  нафта)  жана
тамак-аш дан спиртинин (95%, 190proof) партияларын жасап, эки майды тең бейтаптар
менен сынап көрдүм, жананатыйжалары бир эле жолу болгон, таза жеңил нафта менен
жасалган май чындыгында дан спирти майынан күчтүүрөөк  жана тынчтандыруучу.Эгер
мунай-химиялык эриткичти (нафта, бутан, гексан, ацетон) колдонгуңуз келсе, муну мындай
койгула,  ПРОЦЕССтин  АЯГЫНДА  ВАКУМДУК  КАМЕРА  МЕНЕН  СИЗДЕГИ  ЭН  ТАЗА
МАЙГА ИШЕНҮҮ ҮЧҮН!!!Мен тамак-аштын сортун да чаң сордум, нафтанын майын толук
тазалаш үчүн (вакуум камерасында булочкалоо жана көбүктүү) андан да көп убакыт талап
кылынды,  андыктан  мунай  химиялык  эриткичке  ээ  болдуңуз  жана  калдыктар  үчүн
тынчсызданып  жатасыз,  алар  эмне  кылат  өнөр  жай  жана  35  PSI  боюнча  вакуумдук
камерага  салып,  жана калдыктары сорулуп  жатканын карап !!Чыр-чатактын аягы жана
чыныгы ТАЖРЫЙБА!!!!!” Райан

«Эгер  нафтаны  туура  колдонсоңуз,  анда  мунайда  эч  кандай  калдык  калбайт.  Мен
лабораторияда сынап көрдүм. Макул, бул бир аз калдык болчу, бирок шаардын тынымсыз
абасынан же май куюучу станциядан май куюп жатканда же бакчаңызда бир нерсени боёп
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жатканда алганыңыздан азыраак...” Шляпа

«Биз  бир  нече  жылдан  бери  май  жасап  келебиз  жана  көпчүлүк  сыяктуу  эле  биз  дан
спиртинен  баштаганбыз,  бирок  убакыт  өткөндөн  кийин  тажрыйба  суусуз  эриткичтерди
колдонууга үйрөттү. Туура иштетилгенде, RSO эриткичтин калдыктарынын деңгээли 100
ppm төмөн болот жана аны дан спирти менен жасоого болот, анткени бул жөн гана спирт
өлчөнүп жатат, бирок көңүл бурулбай калган нерсе - дан спирти сууну, суунун жашоону
алып келет. Биз ISO менен жасалган RSOну көрдүк жана микроскоп менен карасак, жан
жок,  бирок  диспансерлерден чыккан майлар данды талап кылып,  тирүү бактерияларга
толгон!

Мен  лабораторияларда  көп  убактымды  жана  акчамды  коротуп,  лабораторияга  дан
спиртинин  майын  алып,  аны  эриткичтин  калдыктары  менен  суунун  калдыктарынын
деңгээлин текшерген жалгыз адаммын. Чынында, мен ишенем, анткени майдагы суунун
көлөмүн өлчөөчү курал жок. Канчалык "эркин байланган" жана "бекем байланган" суунун
канча калганын аныктоо үчүн мен дарыгерге ар кандай шаймандар менен иштөөгө туура
келди жана  ал  так  санды айта  албаса  да,  ал пайыздар менен эмес,  пайыздар менен
ченелерин айтты. миллионго бөлүктөр. Ошентип, бул лаборатория жана илимпоз мени эч
качан суусу бар майды колдонбошума ынандырды. Бул эриткич сууга окшош эмес, бирок
эсепти жасай турганы таң калыштуу. 100 промилледе сиз ооруну жеңгенге чейин эки же үч
ай ичинде 0,06 грамм эриткичти керектейсиз. Бул 0,06 грамм, же болжол менен 1,2 тамчы,

Мен да дарылоо планым боюнча GI менен иштештим. Биз сандарды чуркап көрдүк жана
ISO 100 ppm ылдамдыгында ал чындап тынчсызданган жок жана 10 эселенгенде анын
тынчсыздануусу ичеги-карындын боштугуна жана  жаман демге чейин  жогорулады.  Бул
мен өзүмдүн өмүрүмдү сактап  калуу үчүн  колдонгон май жана мен бүгүн тейлөө үчүн
колдоном, бирок азыр диспансерлер биздин майыбызды каалашат, биз дагы этил спиртин
колдонушубуз  керек  жана  азыр  тесттин  сандары  бир  аз  төмөндөйт,  ал  эми  кайтаруу
көлөмү  абдан  чоң.  көбөйдү.  Дагы  бир  жолу,  биз  биринчи  жолу  баштаганда,  мен  Ever
Clearди кайра алуу жакшы идея экенин сездим, ошондой эле мен аны эриткичте жакшы
тандоо  экенин  сездим.  Илим  жана  мыйзам  менин  «сезимдерим»  туура  эмес  экенин
далилдеди;  Илим  мага  суунун  зыяндуу  болушу  мүмкүн  экенин  көрсөттү  жана  TTB
мамлекеттери Ever Clearди кайтарып алуу кылмыш болуп саналат. Шон

"Менин оюмча, Рик менен Ж.Б. Риктин мунай ыкмасы көптөгөн адамдарды жакшы кабыл
алды жана бизде башка экстракция ыкмасы дагы эффективдүү экендигин далилдегенге
чейин, эмнени айткысы келип жатат деп ойлойм." Ребекка

РакЖана Далил

«22/4/13 күнү биз күйөөмдүн акыркы кан анализинин жыйынтыгын алдык жана ал акыркы
эки аптада ангина вирусу менен күрөшүп жатканына карабастан,  ал абдан жакшы.Бул
Indica каннабис майынын экстракты анын лейкемиясын айыктыруу үчүн сонун иш кылып
жатат!

Анын  лимфоциттеринин  саны  тынымсыз  төмөндөп  баратат  жана  тромбоциттери
нормалдуу  диапазондо,  андыктан  кабатыр  болбоңузбиз  мунайдын  кийинки  партиясын
иштеп жатканыбызда, бул Blackberry Kush, Granddaddy Purple жана Washington Redдин
Индика аралашмасы.Рак  оорусун айыктыруучу бул дарынын ар бир тамчысына кирген
жакшы термелүүлөр жана айыктыруучу ойлор менен батасын алган.Рахмат Каннабис."
Дебра

"Мен үчүн иштеген.Жашоо кайрадан укмуштуудай болуп жатат." Zed
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"Мыктыраак айта алмак эмесмин!" Петир

"Илимий  адабияттарды  окууга  убара  болсоңуз,  Рик  Симпсон  майы  толук  илимий
ишенимге ээ" Роберт Меламед, ака доктор Боб

"Клетканын  жашоо  жолун  бөгөт  коюу  Баддын  дефосфоризациясына  жана  бул  Bcl-2
протеининин  митохондрияга  көчүрүлүшүнө,  андан  кийин  апоптозго  алып  келет."  Ммм,
Лэймандын шарттары сураныч???” Шанс

-- Бул которгондо: "Кара куурай рак клеткаларын өлтүрөт" Шанс.JB

"Кара куурай майы боюнча көргөн көптөгөн комментарийлерден жана видеолордон мен
кара  куурай  өсүмдүгү  адамдын  денеси  үчүн  "демейки"  же  "оптималдуу"  параметрди
камтыйт деп айтышым керек." Remi

«Омурткасы бар бардык нерседе эндоканнабиноиддик система бар.Калктын жарымы дагы
эле  билбегени  кандай  уят.Эндоканнабиноиддик  система  ар  бир  илимий  жана
медициналык  китепте  болушу  керек.Мектептер  биздин  келечектеги  дарыгерлерди
үйрөтүшү  керек.Кантип  адамдар  аны  олуттуу  түрдө  этибар  албай  коюшу  мүмкүн,  бул
дененин иштешинин бир бөлүгү.Бул кандай "чыныгы"  илимди басып чыгарууну тандоо
жана тандоо коррупция.Бул жалган практика.lol” Хлоя

«Бул иштейт,  анткени ал бузулган иммундук системаны бекемдөөчү же оңдогон күчтүү
иммуномодулятор.Ал  ошондой  эле  кайра  транскриптаза  ингибиторлору  жана  протеаза
ингибиторлору сыяктуу ДНКны жок кылуучу ДНК же митохондриялык зыянды калыбына
келтирет.Организмиңизди  туура  эмес  жашоо  образынан  же  башка  себептерден  келип
чыккан зыяндан айыктыруу  жана  arv  дарылары келтирген зыянды калыбына келтирүү
менен, ооба, сиз аны "жардамды" айыктырат деп айта аласыз."Джон

«Кандай оору болбосун, бул май менен толук айыкпаса, жардам берет.Кандай гана оору
боюнча кандай сурооңуз болсо, жооп дайыма "Ооба" деп жооп берет." Кэти

"Ал менин досумдун омурткадагы дегенеративдик дисктерин, шишиктерин жана нервинин
бузулушун айыктырды жана менин итимдеги рак шишигин айыктырды." Сара

«Мен  медицина  факультетинин  студентимин,  медициналык  физика  тармагында  билим
алам, ал биринчи кезекте рак менен ооруган бейтаптарды медициналык сүрөттөө жана
радиотерапия менен алектенет.Болгону мени өтө жаман түштөн ойготконуңуз үчүн абдан
чоң РАХМАТ айта алам.Мен мүмкүн болгон ар бир бурчтан чексиз көлөмдөгү маалыматты
изилдеп келем жана бул дары жөнүндө менин оюмда эч кандай шек жок.Мен курсума
кошулдум,  анткени  мен  чындап  эле  рак  жана  башка  түрдөгү  оору  менен  ооруган
адамдарга жардам бергим келген, бирок баары бир коррупциялык медициналык система
үстөмдүк  кылууда.Кыязы,  бир  гана  кызыкчылык  (ИРЛАНДИЯДА)  өлүм алдында жаткан
адамдарды химиотерапиядан жана раддан акыркы тыйынынан кургатып, акча тапкандан
кийин аларды тешикке ыргытуудан мурун кан чыгаруу болуп саналат.Мен адамдардын
өлгөнүн  көрдүм.Алардын  ооруларынын  баары  акырындык  менен  жок  болот,  ал  эми
таблетка жана башка коктейлдерди жеп, мен аны менен ичим ооруйт.Кантип мен муну
жасаган  системанын  бир  бөлүгү  болгум  келет?Мындан  ары  жок.Сиз  шыктандыруучу
адамсыз жана сиз (РИК) менин жашоомо мен ээрчишим керек болгон жол менен тийдиңиз
жана мага ишениңиз, мен Ирландияда адамдар сиздин атыңызды билиши үчүн бардыгын
жасап жатам.Бул дары-дармектин укмуштуудай жөндөмдүүлүктөрүн комментарийлөөнүн
да  кереги  жок,  анткени  фактылар  өздөрү  үчүн,  аларды  изилдөөнү  каалагандар  үчүн
сүйлөйт.

Билесиңби,  өткөн  күнү  бир  нерсе  окуп  калып,  же  күлүп  жибереримди  билбей
калдым.Ирландиянын алдыңкы саясатчысы (Мишель Мартин) кара куурайды MS же Рак
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же кандайдыр бир ооруну дарылоо үчүн колдонуу колдоого алынган эмес деп айтты (аны
карап  көрүңүз),  анткени  "БАРЭМНЕ  ДЕГЕН  ЭМНЕ  МЕДИЦИНАЛЫК  ДАЛИЛДЕР  ЖЕ
ИЗИЛДӨӨ ЖОК. Мен аны чөгүп кеткенге чейин бир нече жолу окууга туура келди.Бул
жерде эмне күнөө?Медициналык далил жок???Кечиресиз, бирок ачууланбай муну кантип
улантаарымды билбейм...” Брендан

--  Урматтуу  Брендан,  сиздин  мунайдын  эмне  экенин  көрүп,  кабарды  таратып
жатканыңызга  абдан  кубанычтамын.Майкл  Мартинге  келсек,  ал  мен  жолуккан  башка
саясий  типтер  сыяктуу  угулат.Эмне  үчүн  биз  ушундай  бузулган  келесоолорго
системабызды башкарууга жол берип жатабыз?Качан мырза деп үмүттөнөм.Мартин рак
оорусуна чалдыгып, насаатын аткарып, химиотерапияны өзү алат.Колдооңуз үчүн рахмат
Брендан жана жакшы ишти уланта бериңиз.Бул биз жеңе турган бир согуш.Эң жакшы
каалоолор, Рик Симпсон

"Канабиноиддер лабораториялык жаныбарларда шишиктин өсүшүнө тоскоол болот.Алар
муну клетканын сигнал берүүчү негизги жолдорун модуляциялоо аркылуу, ошону менен
шишик клеткаларынын түздөн-түз өсүшүн токтотуп, өлүмгө дуушар кылуу менен, ошондой
эле шишиктин ангиогенезин жана метастазын бөгөт коюу менен жасашат.

Каннабиноиддер  шишик  клеткаларын  өзгөртпөгөн  кесиптештерине  таасир  этпестен
өлтүрө  алгандыктан,  тандалып  алынган  шишикке  каршы  кошулмалар.Каннабиноиддик
рецепторлор  шишик  жана  шишик  эмес  клеткаларда  клетканын  жашоосу  жана  өлүмү
жолдорун башкача жөнгө салышы ыктымал.

Каннабиноиддер дары-дармектин коопсуз профилине ээ жана кадимки химиотерапиянын
жалпыланган уулуу таасирин бербейт.Каннабиноиддерди медицинада колдонуу алардын
психоактивдүү  таасири  менен  чектелет,  ошондуктан  каннабиноиддерге  негизделген,
каалабаган  терс  таасирлери  жок  терапиялар  иштелип  чыгууда.  Мануэль  Гузман  --
Башкача  айтканда,  кара  куурайдын  экстракттары  ракты  айыктырат.Болгону  адамдык
изилдөөлөр  жетишпейт.Неге?Бийликиңерден  жана  аларды  көзөмөлдөгөндөрдөн
сурагыла.JB

"Бул мени рактан айыктырды... 4-этап мээ... Ооба." Кристалл

«Таня, ал иштейт, мен аны жеп койдум.Токто, кара жана ук.Сизде нөл оору болсо да май
ичүүнү сунуштайм.Бул сизди мурункуга караганда бир топ жакшы сезип,  аларды бирге
алуудан  коргойт  жана  денеңиз  сизге  ыраазычылык  билдирет.Америка  өкмөтүндөгүдөй
жабык акылдар химиотерапия жана нурлануу сыяктуу терс дарылоодон көптөгөн керексиз
өлүмгө  алып  келүүдө.Эгерде  апам  мындай  "практика"  үчүн  дарыгерлердин  айтканын
аткарбай,  майын колдонуп көргүсү  келсе,  мен аны бүгүн биз менен бирге болмок деп
ойлойм.Антпесе, ал мынчалык азап-тозокту, азапты баштан кечирип, акырында ошол эле
дарыгерлер 100,000.00 долларлык дарылоодон  кийин сүлгү  ыргыткандан кийин өзүнүн
көптүк  суюктугуна  чөгүп  кетпейт  эле.Химиологиялык  жана  радиациялык  клиникалар
бейтаптын үнөмдөөсүнө жана жайлуулугуна эмес,  алардын акчалай кирешеси жөнүндө
гана тынчсызданышат.Айлануучу эшик менталитети бар, ийне үчүн кезегин күтүп турган
кыйроого учураган жана негизинен таз адамдардан турган күтүү бөлмөлөрү гана.Менде
сиздин да, рецепт жазган дарыгердин да ой-санаасы менен көйгөй бар.Дарылоо акчалай
пайда  болбошу  керек.Бул  өкүнүчтүү  абал,  ал  тез  өзгөрүп,  өзгөрүшү  керек.Жеке  мен
кандайдыр бир дарыгердин “практикасы” үчүн сынактын субъектиси болуудан алысмын.
Өзүң каалагандай кыл, Таня, бирок мен сага эң жакшылыктарды каалайм.Рик Симпсонго
бардык кылганыңыз жана кылганыңыз үчүн рахмат.Биз жакшы күрөшөбүз; мыйзамдар же
мыйзамдар жок". Льюис

"Бул ракты айыктырат деп айтуу -  бул өтө кооптуу жана көбүрөөк  изилдөөгө татыктуу
болгон  башка  негиздүү  ойду  ашыкча  баалоо.Бирок  жок,  жок,  жок.Каннабис  ракты
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айыктыра албайт.Учурда рактын так жана реалдуу айыгышы жок жана бир катар текебер
медициналык, алиментардык жана психологиялык аракеттер гана рактан өлүм коркунучун
азайтууга жардам берет.Каннабис ракты айыктыра албайт жана бейтаптар муну билиши
керек». Davide

"RSO ракты өлтүрөт, досум ...Тамеки тартуу, жок, бирок RSO ооба. Кевин

"Бул жерде мага жардам бериңизчи, сураныч, жуптаңыз..." Джефф

«Биринчиден, «рак» бул кистадан нейробластомага чейинки бардык нерсе,  ошондуктан
«ракты  айыктырат»  жалпы,  элестүү,  спецификалык  эмес.Андан  кийин,  кара  куурай
клетканын  кайталанышына  абдан  жакшы  таасир  этетсөзсүз  жардам  берет,  бирок
системалуу түрдө шишиктерди айыктыра албайт.Дагы бир жолу, рактын ар бир түрү ар
кандай жана кара куурай кадимки медицина тарабынан кеңири жана абдан натыйжалуу
дарыланган  карцинома  түрү  болгон  эмчек  рагына  кандайдыр  бир  деңгээлде  оң  жооп
берди.Айтылгандай, мен кара куурайды мыйзамдаштыруу үчүн ТОЛУГУ МЕНЕН, бирок
мен  альтернативдик  терапияга  абдан  ачык  болсом  да,  мен  бул  мактанчаак  дооматка
макул эмесмин. Davide

"Джиндрич Байер, жардам бер, сураныч!!!" Кевин

"Кара куурай шишиктердин кээ бир түрлөрү менен күрөшүүдө оң жооп берет деп айтуу
мен кабыл ала турган доомат." Davide

-- Давиде, эмне кааласаң ошону кабыл ал, мага макул.Ооба, Рик Симпсон майы жөнүндө
өтө  аз  катуу  маалыматтар бар,  бирок  бул медициналык  системанын бузулушуна жана
алардын  акча  кожоюндарына  гана  байланыштуу.Бул  Колорадо  жана  Вашингтон  өз
маалыматтарын  бере  баштаганда  жакында  өзгөрөт.Мындан  тышкары,  Израил  менен
Нидерландия азыр мунай сынап башташты, Чехия жакында кошулат.

Биздин  билишибизче  жана  миңдеген  бейтаптар  менен  болгон  практикалык
тажрыйбабыздан караганда, мунай рактын бардык түрлөрүнө азыркы учурда медициналык
система  тарабынан  берилген  нерселерге  караганда  алда  канча  жакшыраак  иштейт
окшойт.Эгер далилди кааласаңыз, май жасап, тери рагы менен ооруган адамды табыңыз
жана ага май колдонулганда эмне болорун байкаңыз.Жакшы каалоолор менен, JB

«Эгерде сиз кээ бир чоң кайрымдуулук фонддорунун артында байлар тууралуу чындыкты
билсеңиз, акчаңыз кайда кетип жатканын түшүнө баштайсыз.Ошондой эле 1960-жылдары
полиомиелитке каршы вакцина 230 миллион америкалыктарга тийип жатканда, алар бул
вакциналарда  маймыл  вирусу  sv40  бар  экенин  билишпеген  сыяктуу  тарыхый
маалыматтарды карап чыгышыңыз керек.Андан кийин 1963-жылы президент Никсон рак
эпидемиясы келерин  билгендиктен рак  оорусуна  каршы согуш жарыялаган.Караңызчы,
SV40  маймылдарда  болгон,  алар  ошол  вакцина  үчүн  антителолорду  компаниянын
кесилиши менен жыйнашкан.Рак катары көрүнүшү 30 жылга чейин созулушу мүмкүн.Эми
ошол эле мезгилде Американын саламаттыкты сактоо тармагын менчиктештирүү жүрүп
жаткан жана Никсон жеке саламаттыкты сактоо провайдеринин артына келип, муну пайда
үчүн жасаган.Чындыгында, алар рак деп аталган тармакты түзүшкөн жана жалпы калктын
РСО жөнүндө билишин каалашпайт». Матай

«Өзүң жаса,  биз Риктен аны ала алабызбы деп сурап жатканбыз жана бир аз убакыт
өткөндөн  кийин  түшүндүк,  биз  Америкадан  алыс  жашагандыктан  жана  каржылык
чектөөлөрдөн улам аны алуу үчүн бир жакка бара албайбыз, биз видеону 100 жолу көрдүк.
,  иш жүзүндө аны жаттап,  жергиликтүү провайдерден кара куурай таап,  температурага
ишенүү үчүн күрүч бышыруучу, спирт, жада калса термометр сатып алды.Биз ойлогондон
да оңой болду.БИЗ ӨЗҮБҮЗ ЖАСАГАНБЫЗ.Менин жигитим 4 кундон бери алып жатат...Биз
күтөбүз  жана  көрөбүз.Биз  медициналык  журналдарды  окудук  жана  көптөгөн  даректүү
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тасмаларды  көрдүк,  алардын  жыйынтыктары  бирдей  (UCLA,  Гарвардда  жүргүзүлгөн
клиникалык  сыноолор...)  --  май  рак  клеткаларын  өлтүрөт!Ошентип,  биз  аны  жасоону
чечтик, анткени сиз аны сынамайынча эч качан кыла албайсыз!” Иоанна

«Жаным,  кошунаңдан  сура...  сага  жакын  бирөөңдө  бардыр.Аспирин  сурагандай  эле
сураңызбы?Жыйырмага толку». Sandy

«Плацебо  кээ  бир  адамдарды  айыктырат  дегендин  өзү  дарыларды  биротоло  таштап,
плацебо искусствосун изилдөөгө негиз болуп саналат.Натыйжалуу айыгууга ээ болгондо,
сиз эч качан плацебо изилдөөсүн жасабайм деп айтканыңыз менен, сиз туура айтасыз,
бул оорулуу жана ырайымсыз бейтаптарыңыздын жарымын өлтүрөт ». Кристофер

--  Бул  чындап  эле  оорулуу  жана  таш  боор  болмок,  Кристофер,  ошондуктан  мен  аны
кылбайм.Башкалар  кааласа  алат,  мен  каалабайм.Мен  медициналык  система  майды
плацебо катары колдоно башташын каалайм - эгер алар колдонгусу келген нерсе майга
караганда  коопсуз  жана  эффективдүү  (жана  бейтап  үчүн  кызыктуу/жагымдуу)  экенин
далилдешсе, анда алар аны сата алышат. .Эгерде жок болсо, анда жок.Бул абдан жөнөкөй
жана  абдан  рационалдуу,  менимче.Келечекте  баары  бир  ушундай  болот,  анда  эмнеге
күтүш керек?JB

"Бир  дагы  далил  барбы?Каннабис  кимдир-бирөө  үчүн  рак  оорусуна  каршы  эч  нерсе
кылаарын  далилдей  турган  иш  жүзүндө  далилдер  барбы?Анекдоттук  окуялар  илимий
жактан  эч  нерсе  билдирбейт.Кечириңиз.Мен  жарыяланып  жаткан  далилдердин
жетишсиздигин таптым жана анын чын болушун каалайм.Бирок ар кандай текшерилүүчү
далилдер  барбы?Клиникалык  изилдөөлөр?Дегеле  бир  нерсе  жаза  аласызбы?Жөн  эле
кызык.Мен жек көрүүчү эмесмин.Мен сен тараптамын бирок...баары бир...” Sí

"Рак менен ооруган жана кара куурай майын өздөрүн же жакындарын айыктыруу үчүн
колдонгон  адамдардын  көптөгөн  көрсөтмөлөрү  бар  ...бир  аз  изилдөө,  Си.Эгер  сиз
"клиникалык" изилдөөлөрдү талап кылсаңыз, анда сиз аларды албайсыз, анткени изилдөө
жүргүзгөн компаниялар THCтин натыйжалуулугун табигый түрдө ачып берүүдөн акча таба
алышпайт.Адегенде  аны  "химиялык"  формулага  айлантып,  ушундай  жол  менен  сатуу
керек.Мунун  баары  же  өзүңүздүн  интуицияңызды  жана  акыл-эсиңизди  колдонуп,
өзүңүздүн тыянакыңызга келиңиз же күбөлүктөргө көңүл бурбаңыз.Мен аларга ишенүүнү
чечтим!” Чер

"Эй Ким, мен сени каннабис уулуу эмес, өмүрдү сактап калуучу дары катары "риторика"
экенин далилдөөгө чакырам.Бул менен ийгилик.МЕН ДА сендей үнүн укчумун.Анан мен
бул  "риторика"  аркылуу  тешиктерди  ачайын  деп  чечтим,  анткени  бул  БУЛ  БОЛУШУ
КЕРЕК... бала, мен жаңылыптырмын.Мен ӨЛҮМ ЖАҢЫЛЫМ дегеним.Сиз илимий 100%
ТЕМИР  КАПТАГАН  ФАКТЫЛАРДЫ  тана  албайсыз.Мен  кыла  албадым,  сен  да
кылбайсың.ФАКТЫЛАР  ФАКТ  жана  бул  ФАКТ,  Ким.AMA  &  Big  Pharma  -  бул
кылмышкерлер.Алар билип туруп, Кудайдын бул кереметтүү белегин ТАЗА ПАЙДА үчүн
жинденип,  жалган айтууга жол беришкен!Алар сенин үй-бүлө мүчөлөрүңдүн азап чегип
өлүшүнө жол беришти, Ким.Эгер сиз бул Петрохимиялык заттарды дары деп ойлосоңуз,
анда  дагы  бир  жолу  ойлонуп  көрүңүз.Сиз  кээ  бир  "риторикаларды"  ачкыңыз  келет,
докторуңуз  менен  сүйлөшүңүз,  Американын  Рак  оорусуна  каршы  коому  менен
сүйлөшүңүз,  уулуу таблеткаларды өндүрүүчүлөрүңүз менен сүйлөшүңүз.Сураныч,  көңүл
буруңуз, Ким, АЛАР "КООПСУЗ" ДЕП АЙТКАН АР БИР ТАПКАР ЭМЕС!Мага УУЛУ эмес,
бирөөнү тап!Бирок бул жерде бизде ООРУну айыктыруучу жер бетиндеги эң күчтүү дары-
дармекти  чыгарган  УУЛУ  ЭМЕС  ЖАШЫЛЧА  бар  жана  биздин  “саламаттык  сактоо
адистери”  жана  Өкмөт  бул  жашоону  сактап  калуучу  жашылчадан  баш  тартууну  туура
көрүп,  азап  чегип,  өлүшүбүзгө  жана  өлүмгө  дуушар  болушубузга  мүмкүндүк  берет.
коомдогу  нерселерди  дагы  коопсуз  кылуу  үчүн  түрмөдө..."РЕТОРИКА"  жөнүндө
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сүйлөшкүңүз келеби???Бул пост  ЧЫНДЫКка көзүңүздү  ачат  деп  ишенем.Эгерде андай
болбосо, RIP Ким, сиз жана сиздин түрүңүз үчүн эч кандай үмүт жок, сизде "Клиникалык
эндоканнабиноиддик жетишсиздиктер" бар. Карагылачы, бул чындык”. Дан

"Рик  жана  Джейб  чоң  рахмат...  Силердин  аркаңарда  мен  азыр  чындыкты  билем.Ден
соолук, тынчтык жана бакыт." Тина

"Рик Симпсон, сен абдан бокко толгонсуң.Ракты айыктыруу мүмкүн эмес!” Джейсон

«Джейсон  өкмөт  үчүн  иштеши  керек.Мен  муну  өз  көзүм  менен  көрдүм».  Матай
"Крис, эгер сиз RSOдагы Youtube видеосун көрсөңүз, процесс ошол жерде.Мен нафтанын
ордуна Everclearды колдонмокмун,  бирок жеке нерсе.Мэтью, Джейсон,  балким, өкмөттө
иштейт  ЖЕ  ал  абдан  жаш  жана  ааламдагы  маалыматтардын  баарын  үйрөндүм  деп
ойлойт.Ошондон кийин гана ал бир нерсе жасоого болот деп ачык билдирүү жасай алат.Ал
бардык маалыматтарды билиши керек болчу." Жуди

"Сиз марихуананы ээрчиген пропаганда сыяктуу жамансың ...Сиздин адамдар үчүн жасап
жаткан ишиңиз эң сонун, бирок ракты айыктыруу ЖОК!Симптомдорду жеңилдетүү жана
ооруган адамдарга жардам берүү ооба.Бирок сенин үзүндүлөрү чийки жана таза эмес.Мен
өкмөттө  иштебейм.Мен  аны  көргөндө  эле  шылдың  экенин  билем».  Джейсон  "Мен  20
жылдан бери уйкунун бузулушунан жабыркадым, RSO майы мага биринчи жолу уктоого
жардам берди жана ойгонгондо оорубаймын!Яй!Джейсон, сен эмнеге бул жердесиң?Эгер
муну билгиң келбесе, жөн эле кетип кал!” Bonnie

“@ Джейсон!!!Анын ракты же STFUну айыктыра албастыгын далилдеңиз!!!” Жон

«Мага  далилди  көрсөтчү?Ал  эми  Жон  күлкүлүү,  сиз  "STFU"  сыяктуу  вульгардык  тилге
кантип  кайрылышыңыз  керек.Чындыгында  канчалык  деңгээлде  акылыңыз  бар  экенин
көрсөтөт!Сен Техастан экениң таң калыштуу эмес...” Джейсон

«Джейсон,  эгер  ушинтип  улантууну  кааласаң,  мен  сага  бул  сайттан  тыюу  салышым
керек.Көбүрөөк изилдөө жасаңызөзүңдүн өкүмүңдү чыгара электе». JB

«Мага тыюу сал, блять!Сиз калпычысыз жана эч нерсеге эч кандай далилиңиз жок!Сен
бир аз изилдеп, бул байкуштарга жалган айтканыңды токтот!Сиздин майыңыз бышкан кир
таштандынын үстүнөн чийки!Сиз  кандайдыр бир  жол менен акча  үчүн  болуп  жатасыз!
Ошондуктан мага тыюу салыңыз, анткени мен чындыкты билем жана THC, CBD ж.РАКТЫ
АЙЫБА, сен медициналык марихуана коомчулугу үчүн раксың!” Джейсон

"Кош бол, Джейсон." JB

«Жолдошум  туура  айтат.Менде  муну  далилдеген  4  PET  сканери  бар.Майга  оор
болгонумда шишиктерим жинди болуп кетип жатты.Мен дозамды азайтуу керек болгондо,
алар  азайганга  караганда  туруктуураак.Менде  буюмдардын  иштегенине  көрүнгөн
далилдер бар." Мария

«Акча табуу үчүн алдамчылык сыяктуу угулат.Сиз чындап эле мыйзам мага кара куурай
өстүрүп,  май  жасоого  уруксат  берет  деп  ойлойсузбу?Чыныгы  жигитти  ал.Мен  лейкоз
менен  ооруп  калдым,  сенин  айткандарыңа  ишенбейм.Ооругандарга  сыйынган  шылуун
шылуунду камаш керек.Эгер бул иштээрин абдан ишенсеңиз,  анда чыныгы клиникалык
сыноолорду жасаңыз.Көптөгөн өлкөлөр сизге аларды жасоого уруксат берет,  Lame Ass
FDA шылтоосун колдонбоңуз!” Steven

-- Стивен, майга канчалык эрте түшсөң, сен үчүн ошончолук жакшы.Чынында эле, мунай
жөнүндө  илимий  изилдөөлөрдүн  жетишсиздиги  үчүн  мени  күнөөлөбөңүз.Эгерде
медициналык  система  чындап  эле  эмне  кылышы  керек  болсо,  анда  бул  сексен
күбөлөндүрүү  гана  алар  жүргүзүлүшү керек  болгон он  же  жүз  миңдеген  изилдөөлөрдү
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жүргүзүү үчүн көрүш керек болчу.

Рик  экөөбүздүн бул изилдөөлөрдүн бардыгын жүргүзүүгө  чындыгында мүмкүнчүлүгүбүз
жок, бул биздин бюджетибизден алда канча көп, плюс биз аларды мыйзамдуу жана биз
каалагандай  өткөрө  албайбыз,  андыктан  азыр  алардын  ишин  башкалар  аткарышы
керек.Менин билишимче, медициналык марихуанага уруксат берилген штаттар бар, эмне
үчүн алар азырынча изилдөө жүргүзө электигин билбейм.Мисалы, тери рагы боюнча, бул
бир нече айдан кийин, майдын актуалдуу колдонулушу менен гана жасалат.Бирок андай
болбойт окшойт, же андай изилдөөлөрдү билбейм.

Бирок биз айтып жаткан нерселердин бардыгын тастыктай турган илимий далилдер бар:
бул изилдөө 2006-жылы басылып чыкканhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594жана
бул жакында эле жарыяланганhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Бул  сиздин  илимий  керектөөлөрүңүздү  канааттандырат  деп  үмүттөнөм  жана
дарыгерлериңиз  силердин  химиялык  уулары  менен  өлтүрүү  мүмкүнчүлүгүнө  ээ  боло
электе  майга  түшөсүңөр  деп  үмүттөнөм,  эгер  ал  туура  жана  этикалык  медициналык
изилдөөдө сыналган болсо, буга эч качан жол берилмек эмес.JB

"Рахмат, Рик Симпсон, кара куурай майы жөнүндө менин ишенимимди тастыктаганыңыз
үчүн  ...Менде  PTSD  бар  жана  мен  кара  куурай  колдонгонум  үчүн  мындан  ары  дары
ичпейм ...Чыныгы нерсе...Мен көптөрдөн каршы чыгам, бирок эмне иштээрин билем жана
аны башкаларга  жайылтам...Бул  жерде МО дагы эле  мыйзамсыз...Бирок,  балким,  мен
сиздин бардык көрсөтмөлөрүңүз менен бөлүшүү менен адамдарды тарбиялоого жардам
бере алам...балким жакында мыйзамдуу болуп калаар...» Але

"Мен  кошулам,  12  жаштагы  ардагер  катары  жакында  эле  PTSD  үчүн  бөлүнгөн,  мен
укмуштуудай иштей турган  жегичтерди таптым жана  ушул оруп-жыюу мезгилинде май
жасоону чыдамсыздык менен күтүп жатам." Жон

«Жаңы  жумушка  орношконго  4  күн  жок.Эч  кандай  терс  таасирлери,  чегинүүлөр  жана
элдин башын тиштеп салбоо!Сиздин изилдөөңүз бар, lol.Сөздү тарат!Бизге бул керек.Биз
дүйнөнү жакшыраак жер кылуу үчүн адамзатка милдеттүүбүз.Бул башталышы.:)” Кристина

"Изилдөөчүлөр мындай жыйынтыкка келишти: "Бул жерде билдирилген маалыматтар CB1
(каннабиноид)  рецепторлорунун  жана  эндоканнабиноиддердин  адамдардагы  PTSD
этиологиясындагы маанилүү ролун көрсөтүү үчүн биринчи болуп саналат.Ошентип, алар
PTSD  аялуулугунун  маалыматтык  биомаркерлерин  иштеп  чыгууга  жана  тастыктоого,
ошондой эле рационалдуу башкарууга негиз  түзүшөт.PTSD үчүн далилдүү дарылоонун
кийинки муунун иштеп чыгуу.

Бирок федералдык аткаминерлер бул процессти алдыга жылдырууга жардам берет деп
күтпөңүз.2011-жылы  федералдык  администраторлор  Феникстеги  Аризона
университетинин  тергөөчүлөрүнө  PTSD  менен  ооруган  50  бейтапта  кара  куурайды
колдонууну баалоо үчүн FDA тарабынан бекитилген, плацебо көзөмөлүндөгү клиникалык
сыноо өткөрүүсүнө бөгөт коюшкан.

Илимий бүтүндүгү?Марихуанага келгенде эмес.Узак атуу менен эмес».

--  Кара  куурай  майы  боюнча  медициналык  изилдөөлөрдүн  жоктугу  үчүн  бизди
күнөөлөбөңүз.Ооба, бул дүйнөнү чындап көзөмөлдөгөн адамдардын тобу бар экенин жана
алар  кара  куурайдын  кайтып  келишин  кечеңдетүү  үчүн  бардыгын  жасай  турганын
канчалык  тезирээк  түшүнөсүз,  сиз  үчүн  ошончолук  жакшы.Бул  биз  кара  куурайдын
дарысын түртпөйбүз дегенди билдирбейт, ал зарыл болгондон же күтүлгөндөн көбүрөөк
убакыт талап кылынат дегенди билдирет.JB

- 64 -



«Мен биринчи жолу 15 жашымда кара куурайды чеккенде, мээм күтүлбөгөн жерден мага
ошол  убакка  чейин  керек  болгон  жок  химиялык  затка  ээ  болуп  калгандай  сезилди.
Тынчсыздануу жана депрессиям ушунчалык башкара тургандыктан, мага жашоого бир аз
убакыт берди. Мен ар дайым эмне үчүн биз үчүн абдан жакшы нерсе мыйзамсыз экенине
кызыкчумун, бирок бул менин жообум. Мыкты иш кылганыңыз үчүн рахмат, сизге Рик жана
Ж.Б. Майлзга урмат

«Менин бир досум бар, ал мурда деңиз жана Ирак согушунун ветеринары.Ал PTSD оор
абалдан жабыркайт.Кара куурай ага бир аз нормалдуу жашоого жардам берген жалгыз
нерсе.VA эч  качан  жасаган  же  ага  берген  эч  нерсе  эч  качан  чындап  жардам  берген
эмес.Жубайым экөөбүз олуттуу медициналык көйгөйлөрдөн жапа чегип жатабыз.Каннабис
бизге жардам берген жалгыз нерсе.Дал ушул себептен улам, биз бул укмуштуудай чөптү
Айова штатында мыйзамдаштыруу үчүн колдон келгендин баарын жасап жатабыз.Биздин
көптөгөн ветеринарлар сапаттуу кара куурайга ырааттуу мыйзамдуу мүмкүнчүлүк алуудан
чоң пайда көрүшөт.Мен толук мыйзамдаштыруу жалгыз жол деп эсептейм». Джастин

«Мен бир  нече  шартта  кара  куурай майын ичип  жатам жана  мен  эч  качан  мынчалык
жакшы уктап көргөн эмесмин.Рик Симпсон жана Дж.Б бул өсүмдүктүн укмуштуудай экенин
билдиргени үчүн рахмат!!Жөн эле кылгыла элдер жана өзүңөр көргүлө!!Мына ушундай
жол менен сиз чыныгы ыймандуу боло аласыз, мага ишениңиз!!” Val

-- Рахмат, Вал.Бул май эмне кыла алат менен жеке тажрыйбасын эч нерседен кем эмес
экени  чындык.Бир  жолу,  мисалы,  күйүк  же  чиркей  чакканда,  кычышуу  жана  оору
секунданын ичинде басылат, ар бир адам сизге эмне кааларын айта алат жана сиз алар
сизге эмне кааларын айта аларын билесиз, бирок май баары бир мыкты дары бар.Анан
бир нерсе болуп калса, үйдө бир чака алгың келет.

Биз айткан сөзгө ишенбеш керек, жөн эле май жасап, күйүк, тери рагы, диабет жарасы
менен  ооруган  адамды  табыңыз,  андан  кийин  аны  сыртка  сүйкөп,  эмне  болорун
байкаңыз.Андан кийин майды жутканыңызда денеңиздин ичинде да ушундай болоорун
унутпаңыз, чындыгында сиз билишиңиз керек болгон бардык нерсе ушул.JB

«Өткөн жылдын апрель айында эмчек рагы менен ооруганыма 5 жыл болгондон кийин,
мага  кайрадан  диагноз  коюлду.Бул  жолу  4-этап,  омурткага,  кабыргага,  лимфа
түйүндөрүнө,  көкүрөккө  жана  көкүрөккө  чейин  жеткен  терминал.Мага  негизинен
паллиативдик жардам сунушталды жана алар мени өтө көп оорудан сакташ үчүн аракет
кылышарын айтышты ...Үйгө  барып,  иштеримди жөнгө  салайын.Мен аябай кыйналдым
жана  алар  абдан  жагымсыз  терс  таасирлери  бар  (Перкоцет,  гидроморфон  жана
дексиметазон) барган сайын уулуу ооруну басаңдатуучу дарыларды жазып беришти.Мен
буларда иштей албадым.

Күйөөм бул нерселерди интернеттен окуй баштады жана мен, жок дегенде, ишенбедим,
бирок  аны  сынап  көрүү  менен  эч  нерсе  жогото  элекмин  деп  ойлодум.Ак  жесирди  аз
өлчөмдө  чайнап,  күнүнө  3  жолу.Өткөн  жумада  менин  сөөктөрүм  толугу  менен  жок
болгондугу  тууралуу  кабар  алдым.Бүгүн  мага  айтыштыMRI  жумшак  ткандардын
шишиктеринин олуттуу кыскарышын көрсөтөт.Азыр анчалык ишенбейм жана өзүн жакшы
сезип жатам, оорубайт." Юлия

«3  1/2  жыл  мурун  мага  эмчек  рагы  деген  диагноз  коюшкан,  3-стадия,
агрессивдүү.Мастэктомия, химиотерапия жана радиация болгон жана анализдер дагы рак
үчүн терс болуп чыкты.Тилекке каршы, менин рагы метастаз болуп, аны эмчек рагы үчүн
агрессивдүү 4-стадияга койду.Мен азыр сөөк рагы менен ооруп калдым жана фантомдук
сынык болдум, ал жерде рак сол жамбашымдагы сөөктү жеп, сол бутум ракка толгон.RSO
үчүн  туура  багытты  көрсөтүп,  мен  көкүрөктү,  курсакты  жана  жамбаш  аймагын
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сканерлөөдөн  сонун  кабар  алдым  -  ал  жерде  рак  жок.Менин  мурунку  сканерлерим  8
рактын тактарын көрсөттү, 1 сол бутта, 5 омурткада жана 2 ылдыйкы белде, мен жакында
ал жерди сканерден/рентгенден тартам жана дагы жакшы жаңылыктарды айта алам деп
үмүттөнөм.Бул  менин  өмүрүмдү  сактап  калды!Бул  доктурдун  "Сиз  айыкпай  калдыңыз,
ишиңизди иретке келтириңиз, биз сизге 4 ай жашашыңызга берип жатабыз" деген сөздөрү
16 ай мурун болгон.(Кошумчалай кетейин, ал азыр сейилдөөчүнүн жардамы менен басып,
төшөктө  уктап  жатат,  бул  3  жылдан  бери  жасай  албаган  нерсе.Анын  кийинки
максаттарынын  бири  -  мени  менен  музыка  тыгынына  катышуу  үчүн  жакшы/мобилдүү
болуу.)"

"Салам Джиндрих, кечээ мен Риктин китебин окуп бүттүм.сонун нерселер!Чынын айтсам,
мунайдын чыныгы сыйкырдуу күчү жөнүндө дагы бир далилдин кереги жок!Мен дагы бир
нече эксперименттерди жасадым жана күн сайын мен бул дары жасай ала турган жаңы
нерсени таптым!Укмуш!Өкүнүчтүүсү,  мен ишенсем да, сүйлөшкөн кызым ынанган күндө
дагы анын апасы кандайдыр бир жол менен "коё албайт" ...жана дагы деле ал химиону
таштаарын билбейт... Мен дайыма жакшы аргументтерди келтирүүгө аракет кылам, бирок
анын ордун чече албайм!Ал рак менен ооруган жана анын жашоосун эмне кылууну жалгыз
өзү чече алат.Мен анын акыры айыгып кетерин билем, анткени биз ага май куюп салабыз,
анын өлүшү мүмкүн эмес.Бирок,  мен дагы эле бул химиялык заттар  менен ойноо өтө
акылсыз жана коркунучтуу деп эсептейм, өзгөчө ракты айыктыра турган табигый дарыга
ээ  болгондо!Рак  жана  медициналык  система  менен  болгон  тажрыйбаңыз  тууралуу
окудум...Жоголгонуңуз  үчүн  чындап  өкүнөм...  эми  мен  сиздин  салттуу  “медицинага”
мамилеңизди жакшыраак түшүндүм!” Луиджи

--  Салам Луиджи, китеп жөнүндө айткан жакшы сөздөрүңүз үчүн рахмат жана сиз өтүп
кеткениңиз өкүнүчтүү.Ал кайсы дарылоону тандайт, бул анын тандоосу, бирок мен химиого
жакын барбайт элем - апамдын окуясын ал үчүн окуп чыгыңыз, балким ал уу ичүү эч качан
жакшы  идея  эмес  экенин  түшүнөт,  айрыкча,  ал  далилденбеген  жана  зарыл  болгон
эмес.Эгерде  ал  май  ичсе,  анын  химиотерапиядан  аман  калуу  мүмкүнчүлүгү  бир  топ
жакшырат,  бирок  дагы,  эмне  үчүн  анын  оорулуу  денесине  андан  да  көбүрөөк  зыян
келтирет?Бул такыр мааниси жок. Жакшы каалоолор менен, Джиндрих

"Бул  көптөгөн  жакшы  адамдар  күрөшүшү  керек  болгон  күрөш,  кара  куурай,  анын
каннабиноиддери  жана  ракты  бейтапка  зыян  келтирбестен  өлтүрүү  жөндөмдүүлүгү
жөнүндө  жаңы  өнүгүп  жаткан  жана  бар  болгон  маалыматтарды  эч  качан  алдыга
жылдырбай туруп, мен көбүрөөк билем деп ойлогон наадан доктор.Биздин көз карашыбыз
боюнча, алар мынчалык коопсуз нерсе үчүн уу талап кылышы кандай жинди, эмне үчүн?
Бул сабатсыздыкпы же коркконбу?

Менин IBS үчүн бул майды билгенден бери мен 5 жылда бир жолу доктурга көрүндүм
жана бул мен өзүм кыла албаган нерсе үчүн болду.Чыгып кеткен кызгылт экөөбүз май
менен эч качан ооруп  калбадык,  тигиштерди эч кыйналбастан алып салдык жана аны
колдонгон  сайын,  сезгенүүнү  алып  салышкандыктан,  оору  заматта  жоголуп
кетти.Физиотерапиянын ордуна 2 1/2 3 айга жана айыгууга болжол менен 9 айдан бир
жылга  чейин  толук  айыгып  кетти.Мен  өз  көзүм  менен  кайра-кайра  көрдүм  жана  муну
менден эч ким ала албайт». Кови

«Дарыгерлер илимпоз ЭМЕС, алар илим менен алектенишпейт.Эгер андай болсо, алар
өкмөттөн  марихуанага  уруксат  берүүнү  талап  кылышмак.Себеби,  дененин  азыр
далилденген  бөлүгү,  эндоканнабиноиддик  система,  америкалык  медициналык  коом
тарабынан таптакыр этибарга алынбай калган.Башка өлкөлөр марихуана жана өзгөчө рак
боюнча көбүрөөк изилдөө жүргүзүп жатышатдарылоо, америкалык медициналык мекеме
Big Pharma тарабынан башкарылат, чоң камсыздандыруу жана чоң акча.Дарыгерлер өз
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өнөрлөрүн  дарыгер  эместерге  жана  коркуу  сезимине  негизделген  саясатчыларга
көзөмөлгө алышкан.Алар патенттик юристтердин көзөмөлү астында альтернативаларды
табууга  көп  жылдар  бою  аракет  кылышат,  ошол  эле  учурда  потенциалдуу  айыктыруу
коркунучу бар.

Эгерде марихуана кандайдыр бир сабатсыз уруу тарабынан башкарылуучу терең токойдо
катылган  болсо,  Big  Pharma биринчилерден  болуп  анын өндүрүшүн  көзөмөлдөп,  анын
көптөгөн ар кандай каннабиноиддик кошулмаларын патенттеп, андан кийин дарыгерлерге
кайрылып, аны "дайындоо" үчүн кайрылмак.Бирок АКШдагы эң чоң уруу чындыкты айтып
чыга баштады.Big Pharma үчүн бул уруу сатылбаганы өкүнүчтүү." Брайан

«Бул  далил  бизде.Жана  биз  бөлүшүп  жатабыз.Дем  алуу  үчүн  иштеген  баңги  затын
түрткөндөрдүн  медициналык  тобу  [мындан  ары  урмат-сый  менен  мамиле
кылынбайт].Алар  капчыгында  кыбырап  жатышат.Алар  эмне  болуп  жатканын  билишет
жана алардын оюнчусу FDA алар менен бирге баратат.Бул жолу ичкиликти кабыл алганга
чейин биз кезиккен тираниянын эч кандай түрүнөн эч айырмасы жок.Биз муну өзүбүзгө
жасап  жатабыз.Рак  оорусунун  дабасы  бар,  чөнтөгүбүз  жана  бюллетендерибиз  менен
добуш бербесек,  азыркы учурда  бизди ДАРЫ-ДАРМАНЫН мажбурлап жатканына даба
жок!” Thielman

«Мен туугандарымдын жана досторумдун дароо Жер энеден дары чыкканда, акырындык
менен өлтүрүлүшү үчүн он миңдеген доллар коротууга аргасыз болгондон кийин бат эле
азайып, тез өлүп жатканын көрдүм.Кел эми, ойгонуп, боктун жытын жытта.Стереотиптерге
секирбеңиз жана ЧЫНЫГЫ изилдөөлөрдү жүргүзүңүз». Эми

«Менин Альцгеймер оорусу менен ооруган улгайган айым бар эле.Ал 24/7 камкордукка
муктаж.Ал тамак жасаганга аракет кылып ашканасын өрттөп жиберди.Биз май куюп, бир
айдын ичинде неберелерин таанып, эс тутумун калыбына келтире баштады. Жанет

"Мен  химиотерапия/радиацияга  караганда  RSOну  артык  көрөрүмдү  билем...  Калган
нерселердин  терс  таасирлери  сизди  жашоонун  сапатынын  өтө  төмөн  болушуна  алып
келсе, кээ бир адамдар RSOну четке кагышы кызык." Керри

«Аны оңой эле алуу керек.Ал жеткиликтүү болушу КЕРЕК» Канчалык көп окуган сайын,
ошончолук кызыгуум артат». Шелли

"Кийинки жолу кимдир-бирөөнүн""Караланган изилдөөлөр кайда?" деп айтканын укканда:
"Марихуана"  терминин  колдонуп,  бардык  рецензияланган  илимий  макалалардын
репозиторийи болгон PubMedде издөө өсүмдүк жана/же шилтеме берген 20 000ге жакын
илимий  макалаларды берет.  анын  жарымына  жакыны акыркы  он  жылдын  ичинде  эле
басылып  чыккан.Салыштыруу  үчүн,  "Tylenol"  терминин  колдонуу  менен  ачкыч  издөө
17,370  жарыяланган  макалаларды  берет.Ачкычтуу  сүйлөм  боюнча  издөө  "ибупрофен"
деген терминди колдонуу менен 10 500 жарыяланган кагазды берет."Риталин" терминин
колдонгон ачкыч сөздү издөө 7 012 жарыяланган макаланы берет, ал эми "гидрокодон"
терминин колдонгон ачкыч сөздү издөө 630 гана жарыяланган макаланы берет." Линн

"Өкмөт тарабынан каржыланган кара куурай / рак боюнча жаңы изилдөө ШОКТАР илимий
коомчулугу  ...THC,  каннабистин  негизги  психоактивдүү  ингредиенти  рак  жана  сезгенүү
ооруларын  алдын  алуу  үчүн  адамдын  генетикалык  кодун  өзгөртө  алат.Эмне?!!!!Эмне
эмне!!!????

Рик  Симпсон  жана анын башкы перьфи,  чехиялык  активист  Жиндрич  Байер  муну көп
айдан бери айтып келишет,  мен сылык,  бирок бул түшүнүктү тымызын шылдыңдадым,
анткени  бул  мага  бир  топ  хокус-покус  сыяктуу  угулду  (жана  башка  майда  техникалык
себептерден  улам)  Мен  алардын  көз  карашы  менен  болгон  пикир
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келишпестиктер)....Дары-дармектер ДНКны өзгөртө албайт, туурабы?КАЧАН, сыягы!ЫЙЫК
[БЛЕП]!!!!!!” Алан

"Макул,  бул эмнени билдирбесин,  бул менин адистик  чөйрөмдөн тышкары.Бул,  сыягы,
каннабиноиддер ракты айыктыра алат деп айтылат жана алар муну кандайдыр бир жол
менен генди өзгөртүү аркылуу жасашат.Жана бул дагы изилдөө керек, ар дайым.

Мен  айтайын  дегеним,  заттын  эң  кичинекей  бөлүкчөсү  жана  май  да  ойлорду  оңдой
алат.Гендер  дагы  эле  өтө  чоң.Изилдөөдө  каннабиноиддер  денебиздин  эң  кичинекей
бөлүкчөлөрү,  атомдор,  кварктар,  жиптер  ж.Көйгөйлөр  дал  ушул  жерден  башталат,  эң
кичинекей бөлүкчөлөр, эгер сиз көйгөйлөрдү чындап чечүүнү кааласаңыз,  ушуну оңдоо
керек.JB

Эндоканнабиноиддик система
"Эндоканнабиноиддик  системасы  бар  ар  бир  организм  (ака:  ECS)  ошол  организмдин
ичинде гомеостазды (гармония) түзүп, каннабиноиддерден пайда көрө алат.Бул планетада
ECS жок үч организм бар: губкалар, желе балыктары жана саясатчылар.Макул, балким,
балким, акыркысын көбүртүп-жабыртып коюшу мүмкүн, бир аз эле». Steve

"Мен шишик басуучу гендердин жоголушу рак оорусунда чечүүчү ролду ойнойт жана бул
эндогендик каннабиноиддик жетишсиздиктен келип чыгат деп ишенем." Мэтти

--  Гендер өтө чоң,  сиз эң кичинекей бөлүкчөлөргө барышыңыз керек,  маселе ушундан
келип чыгат жана ошол жерден чечилиши керек.Ал тургай ДНК өтө чоң. JB

«Мен илимди өзүм эмес илимпоздорго тапшырам, мен көргөн жана сезген нерселеримден
маалымат чогултам.Мен өзүмдүн жакшыраак экенимди билем жана мен өзүмдүн билимим
менен  бөлүшкөндөр  жакшыраак  же  айыгып  бара  жатышат,  жана  баарынан  да  алар
оорудан же оорусунан коркпойт, бул стресссиз айыгууну жакшыртат." Kelee

«Бул  менин  чабуулдарымды  көп  жылдар  бою  басаңдатып  келет.19-кылымдан  бери
медициналык  кесип  мигренди  жеңилдеткени  белгилүү  жана  Руссо  2003-жылы  негизги
клиникалык эндоканнабиноиддик жетишсиздик күнөөлүү деп божомолдогон." Том.

"PubMedде IB, мигрень жана фибро эндоканнабиноиддердин клиникалык жетишсиздиги
болушу мүмкүн деген макала бар." Эрик

--  Албетте.Биз  карап  көрсөк,  көпчүлүк  оорулар  каннабиноиддердин  жетишсиздигинин
белгилери  болуп  саналат  жана  адамдар  төрөлгөндөн  бери  аз  өлчөмдө  май  ичсе,
оорулардын көбү такыр болбойт.JB

С.Эмне үчүн мен доктурлардан кара куурай ракты айыктырат деген ырастоону күтүшүм
керек?
А.Ооба, анткени ал ракты айыктырат жана мунун баары ушунда.THC апоптозду пайда
кылат, ошондуктан таң калыштуусу бардык рак ооруларында апоптозду пайда кылат.Неге?
Ооба,  анткени декарбоксилденген май керектүү  өлчөмдө жутулса,  кандайдыр бир жол
менен  дененин  бардык  клеткаларына  кирет.Эндоканнабиноиддик  система  иммундук
системаны жөнгө салат, ошондуктан сиз иммундук системаны туура иштетсеңиз, ал рак
менен да күрөшө алат.Бул анча деле эмес, чындыгында, бул абдан жөнөкөй.

Туура  өндүрүлгөн  жогорку  сорттогу  май  -  бул  пациенттин  баары  бир  эң  жакшы
мүмкүнчүлүк  (балким,  өмүрүнө коркунуч туудурган бир  нече учурларда хирургия  талап
кылынат).Жана  эгер  сиз  пациент  үчүн  майга  караганда  коопсуз,  эффективдүү  жана
кызыктуураак дарылоо вариантын билсеңиз, бизге айтыңыз.Эч нерсе жок.
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Мечулам  менен  Пачер  эмне  деп  айтканын  карагыла:  «Сезгенүү/ткандын  жаракаты
жергиликтүү  эндоканнабиноиддердин деңгээлинин тез  көтөрүлүшүнө алып келет,  ал өз
кезегинде  иммундук  жана  башка  клеткалардагы  сигналдык  жоопторду  жөнгө  салат,
алардын  критикалык  функцияларын  модуляциялайт.Эндоканнабиноиддердин
деңгээлинин жана/же CB2 рецепторунун экспрессияларынын өзгөрүшү жүрөк-кан тамыр,
ичеги-карын,  боор,  бөйрөк,  нейродегенеративдик,  психиатриялык,  сөөк,  тери,
аутоиммундук, өпкө ооруларынан тартып ооруга жана ракка чейин адамдарга таасир эткен
дээрлик  бардык  ооруларда  кабарланган.  Бул  патологияларда  рецепторлордун
активдүүлүгү зор терапиялык потенциалга ээ.

Анан мунун баарын кантип кыласың?Мейли, май менен.Деңгээлдерди теңдештирип же
аларды  коюңуззарыл  болгон  учурда  ашыкча.Майды  жеп,  сүйкөп,  бууланып,
суппозиторийлерге  салып,  ушул  төрт  ыкманын  ортосунда  бул  планетадагы  ар  бир
бейтапка жардам берүүнүн жолун таба аласыз.Кийинчерээк дарыгерлер шишиктерге май
сайып, рекорддук мөөнөттө кичирейтүшөт (үй шартында сунушталбайт).

Эмне үчүн мен тери рагын (же диабеттик жараларды же күйүктөрдү) сунуштадым?Ооба,
анткени  сиз  ал  жерде  эмне  болуп  жатканын  көрө  аласыз  жана  аларды  май  менен
айыктыруу көп убакытты талап кылбайт, көпчүлүк учурда бир нече жума макс.Андан кийин
жөн гана териңизге жергиликтүү колдонуудан кийин болгон нерсе, майды жутканыңызда
денеңиздин ичинде болоорун түшүнүңүз.Дагы, адепсиздик менен жөнөкөй, бирок аягында
бул  абдан  так  түшүндүрмө.Анан  Мечулам  жазганына  кайтып  барыңыз:
"Эндоканнабиноиддердин  деңгээлинин  жана/же  CB2  рецепторунун  экспрессияларынын
өзгөрүшү  жүрөк-кан  тамыр,  ичеги-карын,  боор,  бөйрөк,  нейродегенеративдик,
психиатриялык, сөөк, тери, аутоиммундук, өпкөнүн ооруу жана рак оорулары, ошондой эле
CB2  рецептордук  активдүүлүгүн  модуляциялоо  бул  патологияларда  зор  терапиялык
потенциалга ээ.

–  Мунун  баарын  билип  туруп,  мен  дароо  CB2  рецепторумдун  активдүүлүгүн
модуляциялоого бара жатам.JB

«Ким  күмөн  санаса.Мен  сизден  СУРАДЫМ,  Google'да  Endocannabinoid  System  деген
сөздөрдү сурасам болобу.Ал ар бир адамда бар.Адамдар каннабиноиддик заттарды эмчек
сүтүндө түзүшөт,  бул медициналык далилденген факт.Биздин денебизде бир нече жыл
мурун ачылган, кара куурай кошулмаларын кабылдагычтары бар чоң система бар.Бул да
далилденген  факт.Илим  THC  CB1  кабылдагычына,  ГАНА  бузулган,  ден-соолукка  зыян
келтирбеген же рак клеткаларына кулпуланып, аларды Апоптоз, программаланган клетка
өлүмү аркылуу өлүүгө МҮБҮТ КЫЛаарын далилдеди.Рак клеткалары керамидди чыгарат,
THC аны таап, көйгөйдү чечет.Дагы бир жолу, бул аккредиттелген университеттер жана
башка  изилдөө  борборлору  тарабынан  онлайн  каалаган  жерден  таба  аласыз
медициналык  далилденген  чындык.Бул  чыныгы  илим.Кээ  бир  букачарлар  бийиктикке
жетиш үчүн ЭМЕС.

Мен  бир  нече  балдардын  кара  куурайдын  жардамы  менен  ракты  айыктырганын  же
айыктырганын  билем.Алардын  бири  менин  уулум.Менин  эки  жаштагы  балам  бийик
болгусу  келет  деп  ойлойсузбу?Баламдын  бийиктигин  каалайм  деп  ойлойсуңбу?Мм,
ЖОК.БИРОК,  мен  ага  химиотерапия  бербейм,  дарыгерлер  аны  айыктырбайбыз
дешти.Анан мен анын өлүшүн каалабайм.Ошентип...ооба,  мен аны ага колдоном жана
мен билген чындыкты баарына айтам.Ал эми кээ бир шектенүүчүлөр менен тил табыша
алам деп үмүттөнөм...Балким, бир күнү бул сүйлөшүү алардын өмүрүн сактап калат, же
алар тааныган бирөө...» Сузетта

«Липиддердин метаболизминдеги өзгөрүүлөр рак менен тыгыз байланышта.Биоактивдүү
липиддердин  бир  нече  класстары  неопластикалык  трансформацияга  жана  шишиктин
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өсүшүнө  жана  прогрессине  катышкан  сигналдык  жолдорду  жөнгө  салууда  роль
ойнойт.Липиддерден  алынган  эндоканнабиноиддерди,  алардын  G-белок  менен
байланышкан  рецепторлорун  (GPCR)  жана  алардын  метаболизми  үчүн  ферменттерди
камтыган  эндоканнабиноиддик  система  рак  оорусунда  келечектүү  терапиялык  максат
катары пайда болууда.

-- Эндоканнабиноиддик система иммундук системаны түздөн-түз жөнгө салат, андыктан
ооба, ал ракты дарылоодо чоң роль ойнойт.Муну түшүнүү үчүн университеттин диплому
талап кылынбайт.

Анан  кантип  эндоканнабиноиддик  системанын  функциясын  жөнгө  саласыз?
Каннабиноиддер  менен,  балким?
Жана  каннабистин  кайсы  түрү  эң  күчтүү?Мейли,  май.Жана  бейтаптар  аны  кантип
колдонушу  керек?Көпчүлүк  башка  дарылар  сыяктуу  эле,  алар  аны  жөн  эле  жей
алышат.Бир күндө үч жолу.Бинго.JB”

Рак жөнүндө күбөлүк
Девиз: Рактын стихиялуу ремиссиясы каннабис майынын катышуусунда таң 
калыштуу түрдө көп кездешет.
«Досум сөөк рагы менен ооруйт.Өткөн аптада эле май баштады, оору кетти, ал жакшы
сезет.ОнкологияДарыгерлер таң калышты». Джо

«Мен  жакшы  досумдун  4-стадиядагы  эмчек  рагы  менен  өлүп  жатканын  көрдүм,  ал
интенсивдүү химиотерапиядан кийин акыркы буттарында.Мен ага атайын печенье бердим,
андан кийин ар бир 4 саат сайын Феникс көзүнө жаш алды.Ал айыгып, гүлдөп жатат!Ал эч
качан өзүн жакшы сезбегенин айтты! ” Шарлин

"Сиз көптөгөн адамдардын өмүрүн сактап калдыңыз ...Менин досторумдун бири анын сөөк
рагынан 45 күндүн ичинде кара куурай майы менен дарыланып айыкты. Gyan

"Кечээ бир аз сонун жаңылык.Дарыгерине май куюп койгонбуз, бир нече жумадан кийин
анын  өпкөсүндөгү  шишиги  да,  боорундагы  шишик  да  жок  болуп,  бир  жерине  чейин
кичирейип кеткени аныкталган.Бир кичинекей түтүк!Бизде бир канчасы бар жана алардын
баары жакшы.Мен баары жакшы болот деп үмүттөнөм.Phoenix Tears тирүү жана жакшы ».
Крис

"Хосе: Жаңыртуу - Менин 81 жаштагы досум бетинен (тери рагы) сквамо клеткалуу рактан
3  шишиктен  өтүп  кетти.Алар  дүйнөдөгү  эң  мыкты  медицинага  каршы  мүмкүнчүлүк
алышкан  эмес.5  жума  май  жана  ал  15  жылдан  бери  караганда  жакшы  сезет.Анын
аппетити кайтып келди!Ал согушта жеңип жатат!!!Биз согушта жеңип жатабыз!

Стив: Ал майды жутуп алып, аны жергиликтүү колдонуудабы?

Хосе: Экөө тең

Стив: Фантастикалык.Кимдир бирөөнүн жашоосун ушинтип өзгөртө аларыбызды билүү таң
калыштуу эмеспи.

Хосе: Зайтун майы жана кокос майы аралаштырылган 68% THC майы бетине чыкканга
чейин 2 жума бою жаагына сүртө баштады.Жаагынын ичине сүйкөгөндөн кийин зайтун
майын кошпостон да ичет.

Хосе: Анын доктору кечээ мага чалып, анын да тери рагы менен ооруп жатканын жана май
майын өзү колдонуп көргүсү келерин айтты.
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Стив:  Эми  бул  дарыгердин  жардам  сурап  жатканы  тууралуу  укмуштуудай
жаңылык.Молодец досум!!!!81 жаштагы досуңуздун кайрадан жашоодон ырахат алганына
кубанычтамын.

Хосе: Ооба, чынында эле укмуш!Биз аны доктор П деп атайбыз, ал бир нече китептин
белгилүү  автору  жана  улуу  натуропаттык  дарыгер  жана  медицина  илимдеринин
доктору.Ал акыркы 2 жумада 5 бейтапты мага жөнөттү.Бардык терминалдык рак менен
ооругандар."

«Эки жума мурун мен тери/тамак рагы менен ооруган дагы бир бейтапка/досума бир аз
кокос майы менен бирге ичүү жана колдонуу үчүн дарылык май бердим.Шейшембиде ал
мага жаагынын териси ачылып,  шишиги ачыкка чыгып калганын айтты.Мен ага майды
колдонууну улантышын айттым, бирок кокос майы жок, таза дарылык май.Айыктыруучу
майды түз эле ачыкка чыккан шишикке сүйкөп, “Чыккан бүдүрчө эртеси күнү жок болуп
кетти.Ал сүйкөгөндөн кийин бир нече мүнөттүн ичинде агып кете баштады.Ал агып чыкты
– май ракты балдырдай алып чыкты». Рак шишиги бар болчу, азыр жок...Эки жума!!!" Хосе

"Салам Рик Симпсон жана Джиндрих Байер, мен абдан БАКТЫЛУУ жаңылыктар менен
бөлүшкүм  келди.Апамдын  скандоолору  боордогу  жана  уйку  безиндеги  БАРДЫК
шишиктердин  көлөмүнүн  "өлчөмдүү"  азайгандыгын  көрсөткөн.Ошондой  эле,  анын
өпкөсүндөгү шишик азыр ТОЛУГУ МЕНЕН, 100% КЕТТИ!!!Айлана-чөйрөгө ыраазычылык
билдирем, бирок эң сүйүүгө татыктуу болгон биринчи адам бул маалыматты дүйнө менен
ачык бөлүшүү үчүн Рик.

Колдоочу  боорукердигиңиз  жана  көрсөтмөлөрүңүз  үчүн  Джиндричке  рахмат.Мен  анын
диагнозу/прогнозу  менен  биз  дагы  эле  жумуртканын  кабыгында  жүрүп  жатканыбызды
билем,  бирок  баары  жакшыра  берсе  (шишиктер  кичирейип  же  "чечилип",  алар  аны
метастазсыз деп аташат).Акыры мен аны медициналык корутундуларга чейин жана кийин
сизге  жөнөтөм,  ошондо  сиз  укмуштуудай,  мээримдүү,  жигердүү,  кайрымдуу  аялдын
өмүрүн сактап калууга жардам бергениңизди көрөсүз.мен жазгандай.Чоң сүйүү, Барбара"

--  Салам  Барбара,  рахмат,  сиз  биздин  күндү  электрондук  почтаңыз  менен
өткөрдүңүз.Апаңызга биз үчүн салам айтыңыз жана ал башка сканерлерге, рентгенге же
башка  канцерогендик  тантыктарга  барбасын  текшериңиз.Ал  өзүн  кандай  сезсе,  ошого
жараша болсун, ал алты ай же андан аз убакыт ичинде 120-180 г май жеши керек.Эгерде
мен анын ордунда болсом, анда мен өмүрүмдүн аягына чейин күн сайын май жемекмин,
организмде май бар болгондо рак оорусунун мүмкүнчүлүгү өтө аз.Тейлөө дозалары бул
ыкманын өтө маанилүү бөлүгү болуп саналат.Жакшы каалоолор менен, Джиндрих

«Досумдун күйөөсү рак оорусунан айыгып, онкологдор ага 3 ай болгонун айтышкан.Бул
эскертүү: алар анын кереметинен айыгып калгандыктан, аны контрасттык боёк менен 6 ай
сайын  MRIга  жаздырып  коюшкан.Акыркы  МРТда  анын  денеси  боёкко  реакция  кылып,
MRIда  жүрөгү  токтоп,  өлүп  кала  жаздады.Мен JB менен макулмун.Сыноолор алардын
"дарылары" сыяктуу уулуу.Абайла."Колет

"Апам  өпкөнүн  3-стадиясындагы  майда  клеткалуу  ракты  май  менен  айыктырды!!
Диагноздон  төрт  ай  өткөндөн  кийин  анын  рак  оорусу  жок  экенин  айттымбы?Мейли,
ушундай болду» деп. Таң

«Атамдын да уйку безинин рагы бар, ал химиотерапия учурунда бооруна жана өпкөсүнө
жайылып,  кайра жайылып,  ал абдан начарлап,  тез начарлап кетти.Ал 3 ай мурун май
баштаган.Дүйшөмбү  күнкү  акыркы сканерлөө 7  тактын  баары жок  болуп,  уйку  безинин
рагы кыскарганын көрсөтөт.Ал  өзүн  100% жакшы сезип,  жашоонун  сапатына ээ.Мунай
чындап эле укмуштуу». Лиза

«Атам дагы жети такка жайылып кеткен уйку безинин рагы үчүн май ичип жатат.Ал 5 айдан
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бери май куюп жатат.Химиотерапияда пайда болгон жети тактын баары май башталгандан
бери жок болуп, уйку безинин рагы азайган.Май анын өмүрүн сактап калды!» Лиза

"Салам, мен жөн гана сени жаңырткым келди.Атам уйку безинин рагына 5 ай мурун май
баштагандан  бери дагы  бир  сканерден  өттү.Акыркы  сканерлөө уйку  безиндеги  рактын
кичирейгенин жана ал химиотерапияда жүргөндө пайда болгон калган 7 тактын майын
баштагандан  бери  жок  болгонун  көрсөттү.Жаңы  жыйынтыктар  уйку  безиндеги  рактын
кайра  кичирейгенин  жана  башка  эч  кандай  укмуштуудай  тактар  жок  экенин  көрсөттү,
анткени уйку безинин рагы жайылуу ылдамдыгынан улам өлүмгө алып келет.Ошентип, 8
ай 5 айда май атаны колдонуу сонун кылып жатат.Чынында, ал биринчи диагноз коюлган
учурга караганда азыр өзүн жакшы сезип жатат.Ошентип, дагы бир жолу рахмат Рик, JB
жана бул маалыматты алууга жардам берген бардык.Май болбосо, атам болмок эмес!!”
Лиза

«2013-жылдын  октябрында  атама  өпкө,  лимфоиддик  жана  уйку  безинин  рагы  деген
диагноз коюлган.Уйку безинин рагы 95 пайызды түзөт.Алар ага 2-4 ай өмүр беришкен.Биз
бул  нерсе  жөнүндө  укканыбыз  менен  дароо  аны  майга  баштадык.2014-жылдын  26-
мартында атамдын рак  оорусу жок  экени  аныкталган.Укмуш!!Бул  май атамдын өмүрүн
сактап калды.Ал жакшы уктап, жакшы тамактанып жатат». Мелисса

«Атам дагы 4-стадиядагы уйку безинин рагы менен ооруган.Анын да боорунда 10 тактары
бар... 2012-жылдын ноябрь айынын аягында болгон.Азыр анын боорунда 1 так (.08) жана
уйку  безинде 1  так  (8  мм).Биз  муну  сабап  жатабыз.Анын дарыгерлери шок.Ал салмак
кошуп жатат жана жалпысынан өзүн сонун сезет.Кара куурайдын майы да жакшы». Angie

-- Суюлтулган дары менен ойнобо, Энжи.Бул актуалдуу колдонуу үчүн жакшы, бирок сиз
рак менен ооруган бейтаптарга жалгыз дарылоо катары кара куурай куюлган майларды
бергиңиз келбейт.Толук кубаттуу толук спектр чабуулу эң жакшы иштейт.

Айрыкча,  сканерден  өтүү  үчүн,  анын  кантип  айыгып  жатканын  "көрүү  керек"  дегендер
үчүн.Мындай адамдар автоматтык түрдө протоколго дагы 60 г майды кошуп коюшу керек,
анткени  алар  кандай  сезимде  экенин  көрүү  үчүн  өтө  канцерогендик  процедурадан
өтүшкөн.Кызыгуу  акча  талап  кылат,  кечиресиз.Куттуктоолор  жана  жакшы
каалоолор.Башкача ой жүгүрткөн адамдардын ийгилигини көрүү абдан сонун.JB

«Ушул  майдын  аркасында  мен  4-стадиядагы  уйку  безинин  рак  оорусунан  аман
калдым.Мен 2013-жылдын декабрь айында химиялык терапияны баштадым,  изилдөөгө
катышкандардын  бардыгы  (200дөн  ашык)  каза  болду.Майды  мен  гана  алып,  врачтан
жашырууга туура келди.Эми мен май жөнүндө чыгып, ал мени 5-июнга карата раксыз деп
жарыялагандан  кийин,  ал  дагы эле  мени химиону улантууга  көндүрүүгө  аракет  кылып
жатат.Мен баш тартам!Бул дарыгердин кылгандарынын баары туура эмес болуп чыкты,
бирок  Рик  Симпсондун  айткандарынын  баары  чын  болуп  чыкты.Менин  медициналык
документтерим  дарыгерлердин  айтканын  көрсөтүп  турат,  мен  январь  айында  өлүшүм
керек болчу, бирок мен июнь айынын аягындамын.Рахмат Рик!Май мени рактан сактап
калды, ал мени химиодон куткарат деп үмүттөнөм». Buddy

«Мен  RSO  MPNST  жана  NF1ге  түздөн-түз  таасирин  тийгизгендигинин  фактылык
далилимин.Медициналык жазуулар, MRI, PET, CAT сканерлери шишиктин көлөмүн жана
авиддүүлүктүн олуттуу кыскаргандыгын далилдейт. Кристин

«Менин  уругумда  3,7  сантиметрлик  шишик  бар  болчу.Мен  башка  эч  кандай  дары-
дармексиз күнүнө бир грамм РСО жасадым, кайра келгенде доктур таң калды.Ал шишик
жоголуп  кеткенин  айтып,  аны  түшүндүрө  албайт.Ошондуктан  мен  ага  РСО  алып
жатканымды айттым.Ал мындай деди: "Мен бул темада өтө билимдүү эмесмин, бирок бул
анын жок болушунун бирден-бир себеби болушу керек деп айтам." Жакында эле менде
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дагы бир калкыма терезе пайда болду жана мен аны тейлөө дозасын жасабаганым үчүн
деп  ойлойм.Ошентип,  мен  30  күн  бою  күнүнө  дагы  бир  грамм  жасап,  ал  мурункудай
жоголуп кетпейби, көрөм.Андан кийин мен сактайм." Брандт

"Макул  менин  Пиптерим.Бүгүн  мен  күткөн  күнүм  качан  ишке  ашат  деп  ойлогон
элем.Биопсиянын жыйынтыгы чыкты.Корри Йелланд ОЗУНУН РАК 100% ТОЛУГУ МЕНЕН
АЙЫП  КЕТТИ  ДЕГЕН  ЫРАКТАМА  АЛДЫ!!!!МЕН  РАК  менен  оорубаймын!!!!!Эч  кандай
дисплазия эмес, чоң С.

Дары-дармек  сатып  алышыма  жамааттык  жооптуу  болгон  укмуштуудай,  укмуштуудай
досторума  =  ар  бириңиздерге  канчалык  ыраазы  экенимди  сүрөттөөгө  эч  кандай  сөз
жок.Баарыңар укмушсуңар!

Мени биринчи жолу жиберген Хизерге -- Бул видео менин жашоомду түп-тамыры менен
өзгөрттү.Ага ким ыраазы болмок, эй?Мен сени сүйөм!Рик Симпсонго, Джиндрич Байерге
чын жүрөгүмдөн...Билимиңиз жана колдооңуз үчүн РАХМАТ.Баарыңардын аркаңарда мен
бүгүн тирүүмүн!

Ушундай укмуштуудай үй-бүлөм жана досторум бар экенине чындап бактылуумун». Корри

"Салам Джиндрих, бүгүн дарыгеримди көргөнүмдү кабарлоо үчүн кыска жазуу.Отчетто рак
(аналдык  каналдын  рагы)  мындан  ары  аныкталбай  калганы  айтылат.Былтыр  күздө
радиация кылбасам 2-4 ай деп айтышкан.Мен эч кандай нурланууну чечтим жана анын
ордуна RSO сынап көрүүнү чечтим.Албетте, бул иштеди!Чын жүрөгүмдөн рахмат, рахмат,
РИКке жана өзүңө РАХМАТ!!!!“ Корри

-- Корри, btw, бул кандай рак болчу?Майды тыртыкка сүйкөңүз, балким ал да кетет.Эмнеси
болсо  да,  доктурлардан  алыс  болуңуз,  мындан  ары  сканерлөө  ж.б.у.с.  жана  мүмкүн
болушунча тейлөөчү дозалардай май жегениңизди текшериңиз.JB

"Мен Рик менен 2 ай мурун бир радиодо сүйлөшүүгө мүмкүнчүлүк алдым ...Мен ага rso
мага ушунчалык көп жардам бергенин айтып жаттым ...Менде Фарра Фосетттикиндей рак
болгон...Анал каналынын рагы...  бул  өтө  сейрек  кездешет...Колоректалдык  рагы менен
чаташтырбоо керек ... жана мен майды эч качан токтото турган NOOOOOOOOO ниетим
бар. Корри

-- Мен да май колдонууну эч качан токтотоюн деген оюм жок болчу, бул түшүнүктүү.JB

"Менин  акыркы  ийгилигим.Бул  3-стадия  деген  диагноз  коюлган,  бирок  өпкөнүн  4-
стадиясына өтө жакын болгон 50дөн ашкан аял.Бүгүн мен муну алдым: "Ооба, менин апам
бир ай мурун КТ үчүн барып,  бир нече күн мурун анын жыйынтыгын алган.Бул толугу
менен жок!Анын дарыгери аларды окуп чыгып, чоңураак масса ачык экенин жана эч нерсе
калбагандыгын айтты ...

Анын  дагы  деле  COPD  бар,  бирок  биз  мунун  үстүнөн  иштейбиз  жана  анын  тамеки
чегүүсү  ...Баарыңар  үчүн  чоң  рахматбиз  билбеген  нерселердин  кеңеши  жана
билими.Баары бир себеп менен чогулду жана биз абдан бактылуубуз.Кудай сени жана үй-
бүлөңдү колдосун». Корри

-- Өпкө рагынын стихиялуу ремиссиясы каннабис майынын катышуусунда таң калыштуу
көп кездешет.JB

"4 граммдан кийин биз табарсык рагы менен ооруган атамдын бөйрөгүнүн анализинде
жана кандын көрсөткүчтөрүндө кескин өзгөрүү болгонун көрдүк,  ал жакшы уктап жатат,
күлүп жатат, мен ал Рик Симпсондун абалына кайтып келет деп үмүттөнөм. Берилгендик
жана  ишеним  менен  бардык  дарыгерлерге  каршы  чыктым  жана  атамдын
химиотерапиядан  өтүшүнө  жол берген  жокмун,  ушул  күнгө  чейин  чечимиме  өкүнбөйм.
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Рахмат, Рик Симпсон». Arpit

"Жаңы эле КЕРЕМЕТ жаңылыктарды алдым, баарыңар менен бөлүшкүм келет.Мен BC бул
жерде  бир  аял  бар,  мен  эмчек  рагы  менен  туура  багытты  көрсөткөн.Анын  өпкөсүнө,
ашказанына  жана  мээсине  метастаз  берген.Ал  бир  ай  дарыланып,  кечээ  онкологго
көрүндү.Бардык шишиктер азайып, анын шишик маркердик тести НОРМАЛДУУ.Дагы бир
жолу Peeps - КАНАБИС МАЙЫ РАКТЫ ЖОК!" Корри

"Макул, менин эң сонун Пиптерим, бул көпкө окулат, бирок мен кечээ PAYDIRTти чаптым
деп ойлойм.Өткөн жылдын сентябрынан бери тиш доктурумду көргөн жокмун.Ал кезде
мен өзүмдүн жашоом үчүн күрөшүп жаткан кезим.Ошол учурда менин тиш доктурум рак
менен  ооруп  калганымды  айтышты.Экөөбүз  кадимкидей  сүйлөштүк,  анда  мен  ага
радиация жасабайм жана “альтернативдик  дарылоо”  кылып жатканымды айттым.Ошол
учурда эмне кылып жатканымды сураган болчу.Мен ага айтуудан тартындым, анткени ал
өзүнүн “катуулугу” менен таанымал эле, бирок ага карап тур дедимДарыдан качып.Аны
көргөндөн кийин мага чалды.Ал медициналык кесипкөй катары кутучага ыктаганын, анын
бир тууганы (дарыгер) жана дагы бир иниси (фармаколог) бар экенин жана кээде аларда
"бардык жооптор жок" экенин айтты.

Кечээкиге  тез  алдыга.Ал  менин  канчалык  жакшы  экенимди  көрүп  таң  калып,  мен  ага
каннабис майы иштегенин айтканда бир аз унчукпай калды.Ал ар кандай суроолорду бере
баштады.Алардын  көбү  мен  жооп  бере  албаган  “илимий  суроолор”.Ал  клиникалык
сыноолор,  каннабис  менен  дарыланган  оорулардын  ар  кандай  шарттары  жөнүндө
сурады.Ал агасы менен өзүм жөнүндө, ошондой эле каннабис рактын "дарысы" катары
сүйлөшкүсү келет, ошондой эле агасынын каннабисти дары катары изилдөөсүн каалайт.Ал
менин уюлдук номеримди жана электрондук дарегимди алса жакшы болот беле?

Бул жерде чоң болуп калат.Анын бир тууганы, доктор Джейк Тейсен мурда декан болгон
жана Ватерлоо университетинде фармакология программасынын пионери болгон.Ал азыр
дары-дармек  компанияларынын  кеңешчиси  жана  "Ракты  дарылоодогу  жаңы  ыкмалар"
боюнча адистешкен. Ал Канаданын рак коому менен тыгыз байланышта.(Ошондой эле ал
химиялык чатак боюнча иликтөө жүргүзүүнү өкмөттөн суранган адам.)  Джон,  анын бир
тууганы ракты дарылоо үчүн жакшыраак  нерсе  болушу керек  деп  көп  айтчу.Химиялык
эмес,  табигый  нерсе.Мен  ага  "мындан  ары  караба"  дедим.  Каннабис  -  бул  "табигый
нерсе". Корри

«Жолдошум  6  жыл  мурун  простата  безинин  рагы  менен  ооруган.Биз  медициналык
коомчулукка  ишенип,  4,5  жыл  өткөндөн  кийин  рак  кайтып  келгенде  "катастрофиялык
ийгиликсиздик" деп айтыш үчүн гана салттуу дарылоо жолуна түштүк.Мен 2 айга жакын
убакыт бою бардык альтернативдик дарылоо ыкмаларын, анын ичинде кара куурай майын
изилдедим жана 3  айдын ичинде күйөөмдүн рак  оорусу эки эсеге кыскарды.Он айдан
кийин жана анын PSA .11ге чейин төмөндөдү - аныктоо мүмкүн эмес.

Биздин өкмөт ар кандай альтернативдик медицинаны, анын ичинде кара куурай майын
ооруну  дарылоодо  четке  кагып  жатканын  угуу  абдан  өкүнүчтүү,  бирок  сиздей
“адистердин”, ал тургай кээ бир үй-бүлө мүчөлөрүнүн шылдыңынан башка эч нерсе алган
жокпуз.Бардык  "коомдор"  чоң  фармаконтролдук  топтору  бар,  бирок  мен  бул  тармакта
иштеген миллиондогон адамдардын тутумун жок кылууга "түшүнүп жатам",  жылына 20
миллиард долларга чейин коррупциялангандыктан, эч качан айыгууга болбойт.Атайылап!!

Бул процесс мага коёндун тешиги канчалык тереңдеп баратканын көрсөттү жана учурда
мен  өзүмдүн  табылгаларым  жөнүндө  "чекиттерди  бириктир"  деп  аталган  китеп  жазуу
процессиндемин.Бул ГМОнун, өнөр жай чарбачылыгынын жана чоң фармасынын тарыхый
көз карашы жана анын ар бир адамдын ден соолугуна тийгизген таасири.Мен сизди бул
веб-сайтта мындан ары да ээрчийм жана сизге бардык жакшылыктарды жана чың ден
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соолук каалайм.Бардык кылганыңыз үчүн рахмат.Урматтоо менен, К.

"Досум,  рактын акыркы стадиясында,  химиотерапия жана лейкемия үчүн радиациянын
кыйноо  программасынан  жабыркап,  жүзүм  сабагы  аркылуу  "Дарыдан  качуу"  жөнүндө
үйрөнүп,  анын  баарын  айыктыра  албагандан  кийин,  майды  сынап  көрүүнү  чечти.
оору.Тилекке каршы, ал өзүн сактап калуу үчүн өтө кеч кетти, бирок анын билими жана
камкордугу мени сактап калды.Анын колдонууга мүмкүнчүлүгү жок мунай мени калыбына
келтирүү жолуна баштады». Стефан

«Бүгүн  эртең  менен  менин  кайын  атам  анын  онколог  докторун  текшерүү  үчүн
көргөн.Доктор  унчукпай  калды.Кайын  атам  15  жылдан  бери  лейкоз  менен  ооруйт.Ал
мунайдын  үстүндө  болгон.Бүгүнкү  күндө  анын  ак  кан  клеткалары  нормалдуу  чегине
кайтып келди.Кандай рак??КАНАБИС МАЙЫ РАК АДАМДАРЫН АЙЫЙТ!” Карен

-- Унчукпай калган доктордон артык эч нерсе жок!hehe Love it!Менин күнүмдү жаратты!"
Джеки

"Кайрадан салам Рик!Бул электрондук почта сизди жакшы табат деп үмүттөнөм.Мен бүгүн
жазып жатам, оорулуунун майында канча убакыт болушу керек?Бизде чоң шишиги бар
бейтап бар.Ал 15-мартта башталып, ушул убакка чейин 40 граммдан өткөн.Ал 2 күндөн
бери 1,5 грамм же андан көп/күн.Сиз 60 граммдык терапевттик дозада токтойсузбу?Бул
оорулуу үчүн акча фактор болуп саналат.Дарысына ушул убакка чейин эч нерсе төлөгөн
эмес.Алардын камкорчусу алгачкы 60 грамм майды берди, бирок түбөлүккө бекер дары
бере албайт.Киргизгениңиз үчүн рахмат.Мен сиздин түшүнүктү баалайм.Урматтоо менен,
Жанет»

«Урматтуу Жанет,  сен ал экинчи күндөн бери күнүнө 1,5 грамм же андан көп ичкенин
айтып жатасың.Мен чыгарган май ушунчалык күчтүү болгондуктан, орточо адам күнүнө 1
граммдан жей турган  деңгээлге жетүү  үчүн  5  жумадай талап кылынат.Бул  мунай кара
куурай штаммдарын өндүрүү үчүн колдонулган штаммда көйгөй болушу мүмкүн, алардын
айыктыруу  жөндөмдүүлүктөрүндө  бир  топ  айырмаланышы  мүмкүн,  андыктан  көйгөй
штамм болушу мүмкүн.Көбүнчө оорулуу 60 грамм май ичкенде рак жоголот.Эгерде андай
болбосо, мен аларга май бергенче бере бермекмин.Убакыт жана талап кылынган майдын
көлөмү адамдан адамга ар кандай болушу мүмкүн.Биз баарыбыз ар кандайбыз жана кээ
бир  адамдар  башкаларга  караганда  тезирээк  айыгат.Адатта  химиотерапиядан  жана
радиациядан  катуу  жабыркаган  адамдар  узак  дарылоону  жана  көбүрөөк  май  талап
кылат.Май  артта  калган  бул  дарылоо  деп  аталган  бардык  зыянды  жокко  чыгарышы
керек.Менин кеңешим - башка күчтүү индикатор штаммынан май өндүрүүгө аракет кылуу,
бирок аны май менен кармаңыз, бул анын өмүрүн сактап кала турган жалгыз нерсе.Эң
жакшы каалоолор менен, Рик Симпсон"

«Кара  куурай  майы  сизди  өлүмгө  алып  келген  химиотерапиядан  куткара  албайт.Эгер
пациент химиотерапиядан баш тартса, май көбүрөөк жардам берет ». Steve

"Мен бул ийгилик экенине ишенбейм,  бирок мен аны ийгиликтүү деп эсептейм!Кимдир
бирөө менин үнүм эмне үчүн эркектик экенине таң калса, бул мен тамеки чеккенимден же
башка нерседен эмес, мен эч качан тамеки тартпаганымдан эмес, калкан безимди алып
салганымдан.Мен 51 жаштамын (бир жарымда!) Жана 20 жаштан бери май колдоном.Мен
дайыма бууланууну жагымдуу сездим.Бир нече жыл мурун –  мен жута албай кыйнала
баштадым, дарыгерлерим калкан сымал безимде түйүндөрдү табышты.Рак текшерүүсүнө
барышым керек болгон калкан безимдеги бездер.Алар муну кылганда, алар жөн гана чоң
эшек ийнесин тамагына сайып, текшерүү үчүн түйүндөргө киришет.Алар сизге эч нерсе
беришпейт -  анестезиясыз -  жайгашкандыктан.Ошентип,  муну бир нече жолу кылыңыз
жана тынч отура аларыңызды көрүңүз.Эмнеси болсо да- 6x бычактан кийин- жана менин
калкан безим ушунчалык чоңоюп кеткенден кийин, мен жутуп, дем ала албай кыйналдым -
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калкан  безимди  алып  салышты.Менин  үй-бүлөмдөгү  бардык  рак  менен  мен  оюндан
алдыда болом деп ойлогом.Рак жок.Жок.Мен үй-бүлөмдө ушул убакка чейин рактан аман
калган жалгыз адаммын.20 жаштан бери май менен алектенем.Менде дээрлик бардыгы
болгонүй-бүлөлүк тарыхына байланыштуу ал жерде рак сыноо- жана nada ушул убакка
чейин Кудайга шүгүр!Сиз математиканы жасайсыз :-) "Жанет

«Мен Рик Симпсондун Феникс көз жашын Фейсбуктагы дубалыма көп жолу бөлүштүм...
анан бир күнү менин бир досум лимфома менен өлүм төшөгүндө жаткан.Ал май боюнча
менин  билдирүүлөрүмдү  көргөндө,  ал  дароо  майды  ала  баштады  жана  азыр  РАК
БОЛБОЙТ!Анын дарыгерлери таң калышат.Алар ага үч ай жашашы керек деп айтышты...
КАТЫШТЫ». Джейми

"Мен TERMINAL рагы менен ооруган аялды RS кара куурай майы менен дарылоодо жана
ал акыры жакшы болуп баратат.АЛ ИШТЕЙТ!" voodootattoo

«Азыр ошол эле нерсени кылып жатышат.25% THC SKYWALKER OG, акыркы OG майым
менин PSA 160 болчу.100 граммдан кийин бүгүн 7 болду. Джимми

"Салам Крис, Жаңыртуу...рак кетип баратат...ал кечээ эртең менен чаташкан онкологдон
телефон  чалды.Көбүнчө  биз  бетме-бет  сүйлөшөбүз,  бирок  ал  бул  жолу  ага  телефон
чалып,  бир  нече  жума  мурун  жасалган  бардык  сканерлердин  натыйжалары  жөнүндө
кеңеш берди.Боор - рак мындан ары көрүнбөйт.Өпкө рагы, бир өпкө рагы кетип, экинчи
өпкө рагы кыйла кыскарган.Ал көкүрөк жөнүндө айткан жок ...Ошентип, апам ага бир нече
суроо үчүн кайра чалып, аны менен сүйлөшүп, мурунку жана акыркы скандоолорду көрүү
үчүн жолугушууну дайындап жатат.Мен доктор анын боору жана өпкө рагы жөнүндө айта
баштаганда, ал бир аз шок болду деп корком, ал эмчеги жөнүндө сураганды унутуп калды.

Бардык  сканирлөөлөр  жаңы  гормоналдык  терапияны  сынап  көрүү  үчүн  болгон...бирок
доктор ал мындан ары гормон изилдөөгө талапкер эмес экенин айтат, анткени пациент
болушу керекөсүшрак аймактарында жана анын бардык аймактарында ЭМЕС, бирок өлүп
жатат.Мунайдын жыйынтыгы менен ай өттүк!!!Мен бир ай мурун Рик менен апам жөнүндө
сүйлөшкөндө, ал экинчи 90 күндүк дарыланууну сунуштады, ошондуктан биз сентябрдын
башында пландаштырып жатабыз.Ал ортодо биз аны сактоочу дозага киргизебиз. Wow!Ал
май  шишиктерге  иштеп  жатканын  дарылоонун  башынан  эле  билген,  ал  алардын
кичирейип,  кетип  баратканын  сезген.Мага  документалдык  идеяңыз  менен
тааныштырганыңызга  жана  бул  мамилени  бөлүшкөнүңүзгө  баарыбыз  абдан
ыраазыбыз.Түбөлүк ыраазымын, Синди"

"Салам кымбаттуу Корри...Мен апамдан алган майды досумдун эмчек рагы менен ооруган
досуна  бергенимди  айткым  келди...Ал  бир  айга  созулду,  ал  ремиссияда...Кээ  бир  рак
клеткалары шишикте өлүп калган...Ал эми дарыгер таң калып,  позитивдүү болду жана
эгер ал кийинки жолу жакшыраак натыйжаларга ээ болсо, алар май жөнүндө бир нерсе
кыла  башташат.Мен  абдан  бактылуумун  жана  бул  аялга  кара  куурай  майы  жөнүндө
маалымат бергени үчүн Кудайга ыраазычылык билдирем.:)) Апам күндө май ичип турса
экен деп...”

"Салам  Рик,  мен  жакшы  кабар  алдым.Апам  көкүрөгүндө  рак  бар  экенине  психикалык
жактан туруштук бере албай, ага операция жасалды.Бирок ал 30 г дозасын жеп, ар кандай
дары  чөптөрү  бар  бир  жигиттин  чөп  чайларын  ичип  жатыптыр  жана  бул  чөптөрдүн
бинттерин  да  салды.Эмнеси  болсо  да,  дарыгерлер  ошол  ракты  алып  чыкканда,  анын
көлөмү 7 ммден ашпаган жана 100% кыртыштан турган, 1% гана активдүү, зыяндуу жана
өлүп жаткан фазада болгон.Муну 3 дарыгер карап жатышты, алар мындайды эч качан
көрүшпөгөнүн айтышты ...Ошентип,  операциясыз 1-2  жумадан ашык жүрсө,  баары жок
болмок.Азыр  ал  күн  сайын  1  жарым  граммдан  май  ичип  жатат  жана  операциянын
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таптакыр кереги жок экенин түшүндү.

Бирок,  ал азыр мурункусуна караганда бир топ тынчыраак,  анткени анын жини келип,
операциядан  чыгара  албадык...бирок  азыр  баары  жакшы,  чөптөр  менен  май  да  өз
милдетин  аткарды.Эмнеси  болсо  да  келесоо  доктурлар  ага  23  жолу  радиотерапия
беришкен,  бирок ал андай кылбайм деп,  дарыгер эки саптын ортосунда анын айтканы
туура экенин айткан.Бул доктурлардын канчалык алыска барганы акылга сыйбайт.Баары
салам айтышат, Рик.Сунушуңуз үчүн чоң рахмат жана бериңизДжиндрихке дагы бир жолу
чоң рахмат. Sasa

«Рик... бир досум башындагы мээнин шишигин алып салышты... өпкөсүндө тактар  бар...
алар химиотерапия жана нурланууну каалашат...химиотерапия жана радиация учурунда
май алуу ысырап болобу?Мээнин шишигин алып салгандан кийин анын абалын көрүү таң
калыштуу, ал башынан өткөн жумадагыдан 80% жакшыраак...Мен ага химиотерапия жана
радиация жасаба жана май жасаба деп айткым келет, бирок бул менин тандоом эмес...”
Шарон

--  Шарон,  бул  анын  аман  калуу  мүмкүнчүлүгүн  жогорулатат.Бирок,  чындыгында,  ал
химиотерапия  алса,  зыянды  жоюу  үчүн  120-180  г  май  ичиши  керек  болот.Албетте,
уулануудан аман калса.Жакшы каалоолор менен, JB

"Рик Симпсонду алдамчы деп ойлогон күлкүчтөрдүн баары үчүн, Мишель Олдрих өзүнүн
3-стадиядагы  өпкө  рагын  Валери  Коррал  жана  WAMM  берген  каннабис  майы  менен
айыктырганын билишиңиз керек!Эмне үчүн ММКлар, дарыгерлер бир жолу чындыкты айта
алышпайт?!Каннабис ракты айыктырат,  кудай жалгап!!!Мен жана Томми сыяктуу  дүйнө
кара  куурай  жана  рак  жөнүндөгү  чындыкты  билишин  каалаган  адамдар  эмес,
жоопкерчиликсиз  адамдар  бул  чындыкты  жаап-жашырууга  аракет  кылышат.  Стивен
Хейгер

«Мен жөн гана Рик Симпсонго,  Ж.Б.  жана Риктин жылдар бою жасаган иштери менен
байланышы  бар  башка  адамдарга  чоң  рахмат  айткым  келди.Жубайыма  18  ай  мурун
мээнин шишиги деген диагноз коюлган жана онкологдор дароо баш тартышкан, анткени ал
4-этаптын  3-курсунда  болчу.Биз  2014-жылдын  башында  майды  баштадык  жана  бизде
шишиктердин көлөмү азайып, анын жашоо сапаты жогорулады.Мээнин шишиги диагнозу
коюлганына  18  айга  жакын  убакыт  өтсө  да,  жубайым  күн  сайын  унаа  айдайт  жана
жумасына 3 күн иштей алат.Анын энергия деңгээли да акырындык менен кайтып келет
жана  ал  чачынын  кайра  өсүп  жатканын  жакшы  көрөт!LOL -  Эгер  сиздей  адамдардын
мээнети жана өжөрлүгү болбосо, булардын бири да мүмкүн болмок эмес.Сизге чоң рахмат
жана мындан ары да жакшы ишиңизди уланта бериңиз». Барри

«5 жума мурун менин оң өпкөмдүн астыңкы бөлүгүндө 12 мм өлчөмүндөгү шишик деген
диагноз  коюлган.Мен  өзүм  жасаган  алтын  түстөгү  1/3  г  РСОну  кичинекей  желатин
капсуласына салып, суппозиторий катары күнүнө 2 жолу ургаачыдан табылган түтүкчөлүү
"шприц  сымал"  куралдын  жардамы  менен  салдым.  менин  шкафымда  болгон  ачыткы
инфекция кремин дарылоо.Бул суппозиторий капсуласын киргизүүнүн абдан эффективдүү
жана оңой жолу болгон...Кийинки 4 жуманын ичинде бир нече сканерлөөдөн кийин шишик
1 мм кичирейип, жигердүү эмес... бул ӨЛҮМ дегенди билдирет!!!Бул 4 жумага созулду, ал
эми  азыр  рак  оорусуна  чалдыккан  Dr.Кеңешиңиз  үчүн  рахмат  JB...  Бул  таптакыр
эйфориялык эмес эле.Мындан тышкары, мен бир эле майдын 1 граммдан күнүнө 3 жолу
ичтим.1 АЙ жана бул менин ракымды өлтүрдү!!” Gabriella

"Рахмат Рик Симпсон !!Каннабис майы менин 15 жаштагы кызымдын 8,8 жаштагы мээ
рагын айларда айыктырды!!!!Ак чүч!!!!!!" Карен

"Баарынарга  салам,  мен  сонун  жаңылык  алдым.Аялы  дүйшөмбү  күнү  ПЭТ  сканерлөө
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жыйынтыгын  алды.Ал  6  раунд  химиотерапиядан  жана  бир  сөңгөк  клетканы
трансплантациялоодон кийин 5 жыл бою рак менен ооруган, андан кийин дагы эле кайтып
келген.6 ай мурун ал дагы бир трансплантация жасашы керек болчу, бирок донор таппай
койгондуктан  ал  токтотулган.Ошентип,  ал  май  менен  баштады.Дүйшөмбү  күнү  доктур
рактын жок болгонун айтты.Май үчүн рахмат, Рик.Сен эркексиң, рахмат». Luc

--  Рахмат,  Люк.Медициналык  документация  дагы  жакшы  болмок.Ал  тейлөөчү  дозада
калышы  керек.Мүмкүн  болушунча  май  жейт  элем.Мүмкүн  болсо,  ага  көбүрөөк
сканерлөөдөн  алыс  болуңуз.Youtube  видео  күбөлүгү  сонун  болмок.Жакшы  каалоолор
менен, JB

"Мен (ххх)  рак  оорусуна  берилген май үчүн  ыраазычылык  билдиргим келет!!Азырынча
менин денемде эч кандай рак табылган жок!!Бул чындап эле иштейт элдер, мунун баары
менин медициналык документтеримде!Баарыңарга чоң рахмат жана Көз жаш үчүн чоң
реквизиттер!!!” Бекки

«Джиндричке баш бармак,  ал таңуучуга эмес,  териге түздөн-түз колдонулган актуалдуу
колдонуу  жөнүндө абдан  туура  болгон.Айырмасы түн  менен күндөй эле».  Ронни Смит
-- Албетте.20-30-50% майы бар тундурмалар да жакшы иштейт, анткени алар жер астына
оңой эле кирип кетет.Кээ бир учурларда, кара куурай уругу майы (же ши майы) жана кара
куурай  майы  аралашмасы  да  абдан  пайдалуу.Бирок  логикага  караганда,  жараатка
канчалык көп май тийсе, ошончолук жакшы болот.JB

«Мурда эмчек рагын дарылоодо ийгиликке жетиштик деп жазган элем.Азыр дарыгерлер
бейтапка анын жыйынтыгы абдан жакшы болгондуктан, жумушка барышы керек экенин
айтышты.Оорулуу КУДАЙГА ШҮКҮР деди, ал эми дарыгер ага Кудайга эмес, ага рахмат
айтышы керек  деди,  мен  эмне үчүн  ал  эч  нерсе  кылган  жок  деп  сурап  жатам,  бирок
химиотерапия жана радиация алуу керек деп айта берет ... жинди док ...

Бирок биз аны кийинки деңгээлге көтөрдүк, бирөөнүн бетин айыктырып жатабыз, анткени
5 жыл мурун таблеткалар менен талкаланган.Бул кишинин ичегиси чоң көйгөйү бар экен,
адегенде  бул  рак  экен  деп  ойлошуп,  ага  күчтүү  таблеткаларды  беришет,  анын  бети
бакадай болгон.Анан алар Крон оорусу болушу мүмкүн деп айтышты.

Менин айтайын дегеним, бул адам 5 жыл бою анын бетин айыктырууга аракет кылган, эч
кандай майнап чыкпаган.Ал бетине 5 жолу кара куурай майын сүйкөп, анын терисинин
азыр кандай экенине ишене албай жатабыз.OMG ал абдан бактылуу, азыр кайра өзү боло
алат.

Мен бир аз  сүрөт тартканга аракет кылам,  бирок  ар бир 3  күндө тери ушунчалык тез
айыгып,  анын  мурун  кандай  болгонун  көрсөтө  албайм,  бирок  анын  уруксаты  менен
кийинки күндөрү анын эски сүрөттөрүн көрсөтөбүз (бетинин териси гана) жана жаңысы,
адамдар айырманы көрө аласыңар...” Жасмин

«Мен 2  жашар 39 жаштагы аялмын,  эмчек  рагына чалдыктым.Бул май менин даарым
жана дабам.Бул адамдар ушунчалык  ач көздүккө  толгон.Алар биздин жана биздин үй-
бүлөбүздүн башыбыздан өткөн азап жана азап жөнүндө эч кандай түшүнүгү жок.Жөн эле
өзүмчүл ач көздүк.Карма». Салли

"Эки жума...Дарыгер табарсыгымда 2-3 см шишик бар экенин айтты.Мени түз эле ООРго
алып  баргым  келди.Аны  14  күнгө  жетпеген  убакытта  жок  кылды.КТ  менен
тастыкталган.Диагноз 15-жылдын 2-июнунда, 29-жылдын 2-де КТ жасалган. Герш

«Бул  компьютердик  томография  менин  табарсыгымда  2-3  см  чоңдуктагы  шишик
байкалгандан 14 күндөн кийин жасалды.Болгону 14 күндө эфирдик кара куурай майын
колдонуу менен табарсыкта шишик байкалбайт.Каннабис гана ... 14 күн ...кетти.Депутаттар
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муну туура түшүнгүлө.Дарыны алып кетпе.Бул мас болуунун дагы бир жолу эмес.Бул дары
менин өмүрүмдү сактап калат». Герш

"Макул...Мен патология боюнча отчет алдым.Табарсыгымдагы шишик алар чыгара электе
кичирейип  кетиптир.Дарыгер  акыркы  жолу  көргөндө  2,5  смдей  болгон.Аны  алып
салышканда 0,5 см кичирейип кеткен.Кызык, бул дарыгер бул тууралуу эмне дейт”. Герш

«8 ай мурун алар менин табарсыгымда кичинекей тикенек кирпилерге окшош шишиктерди
табышты.Патология  баяндамасында  айтылгандай,  алар  жогорку  класстагы,  өтө
агрессивдүү  залалдуу,  карцинома.Аларды  кесип  салса  болот.Мен  бир  нече
локализацияланган  дарылоону  көрдүм,  бирок  бул  мени  катуу  оорутуп  койгондуктан
токтотууга  туура  келди.Декабрь  айында  менин  экинчи  операциямда  алар  дагы  көп
шишиктерди  жана  дубалдын  үстүндө  жалпак  жаткан  жаңы  өтө  агрессивдүү  залалдуу
ракты  табышты,  ошондуктан  алар  аны  кесип  сала  алышкан  жок.Бул  түрү  башка
органдарга тез тарайт.

Эмне үчүн кечээги операцияда РАК ЖОК, менин дарыгерим менин табарсыгым баладай
таза экенин айтканда, мен бул кереметтей сезилдим!Эми, эгер сизди кызыктырсаңыз, мен
эмне кылдым.Коркпоңуз, жөн гана колуңуздан келгенди колдонуңуз жана дагы эле ченеми
менен сизге жаккан нерседен ырахат алыңыз...” Мишель

«Иним  4-стадиядагы  басым  жарасы/жарасы  болгон.4  этаптын  ичинен  бул  этап
айыкпас.Батыш медицинасы боюнча, 3-стадияга жеткенде, терини трансплантациялоосуз
айыктыра албайсың.Сөөк жана ткандар көрүнүп турду, бирок 3 күн бою актуалдуу RSO
теринин жаңы өсүшүнө алып келди!Хоспис медайымдары муну «керемет» деп аташкан.
Бул жөн гана кара куурай болчу!

Ал кунуне .2 граммдан 1 толук граммга чейин иштеген.5 чындап эле мени алаксытмак,
бирок ал уктап калуу үчүн сөөк рагынан ооруну басаңдатуу үчүн көбүрөөк керек болчу.Сиз
майды индика менен жасашыңыз керек, ошондуктан ар кандай жогорку доза колдонуучуну
1 сааттан 1,5 саатка чейин тээп баштаганда эле уктап калышы керек.Бул сизди терең
уйкуга киргизет жана сиз жакшы терең, REM уйкусун алганыңызда айыктырасыз.

Канчалык  көп  алсаңыз,  ыңгайсыз  сезим  болбойт.Бул  жөн  гана  сизди  тезирээк  жана
тереңирээк  уктап  калат.Эгер  сиз  уйкудан  эрте  ойгонсоңуз,  башыңыз  айлангандай
сезилиши мүмкүн, бирок ыңгайсыз абалда эмес.күлкүнүчтүү

РСО иниме ооруканада жаткандан кийин бир нече айдан кийин биринчи жолу тынч уктоого
уруксат  берди.Чөптү  буулантуу  ага  80+  мг  Оксиконтинге  жана  башка  pk  коктейлине
караганда көбүрөөк жеңилдик берди.Ал fentanyl IV да болгон, бирок эч нерсе аны RSO
сыяктуу тынчтандырган эмес.Мен аны эч качан унутпайм!” Мишель

«Мен  азыр  RSO  окуям  менен  жашап  жатам.сейрек  кездешүүчү  рактын  түрү  менен
күрөшүү.Хирургиялык жана химиотерапиядан өтүп, сергек жашоо образын, органикалык
бүт  тамактарды,  кошумчаларды  ж.б.  кабыл  алды,  бирок  рак  кайтып  келди.Анан  мен
дабадан  качып  таптым!Жаңы  Зеландияда  кара  куурай  мыйзамсыз  болгондуктан,
нерселерди уюштурууга бир аз убакыт кетти.Бирок майдын кичине партиясын жасап, аны
колдоно  баштадым.2  жумадан  кийин  менин  шишик  маркерлерим  200дөн  140ка  чейин
барды, бул бир жылдын ичинде биринчи тамчы!!5 жумадан кийин майым түгөнүп калды,
дагы бир аз колумду алуу үчүн 2 ай болду.Шишик маркерлери кайра көтөрүлдү (акыркы
анализде  262...),  бирок  биз  3  жумадан  кийинбиз  жана  манжалар  кайчылашкан,  алар
кийинки кан анализи менен кайра төмөндөйт...

Мен RSOга ишенем жана биз аны муктаж болгондордун баарына жеткиликтүү кылышыбыз
керек деп ойлойм!Менин ракымды RSO айыктырбаса да (бирок мен ишенем!) бул мага
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көп  жакшылыктарды  жасады.Бул  мага  сонун,  тынч  уйку  берет!Ал  менин  ичегимдин
кыймылын жөнгө  салды ...Мен Рик  Симпсондун  адамзат  үчүн  кылган  иштерине  абдан
суктандым.Ал мыкты медициналык кайра ачылыш үчүн Нобель сыйлыгына татыктуу!Жана
сиз жана сиздин уюм эмне үчүн!Мен жөнөкөй эле мыйзамга баш ийген жаранмын жана
өзүмдү  айыктырыш  үчүн  мыйзамсыз  иштерди  жасоого  туура  келет  деп  коркуп
жатам.Андыктан  уланта  бер!Энергиямды  кайра  алгандан  кийин  кыймылга  кошулам!”
Диний

«Риктин  аркасында  мен  RSOнун  натыйжаларын  түзмө-түз  көрдүм.Мен  бир  аз  убакыт
клиникада  иштедим.Мен  ал  жерден  баштаганда  тамактын  рак  оорусунун  төртүнчү
стадиясында бир киши келди.Аны РСОго коюшту.90 күндөн кийин ал толугу менен айыгып
кетти». Карл

«Жаңы эле атамдын табарсык рагы менен ооруганын дарыладым.Шишиктер 5 жумалык
дарылоодон  кийин  өлүп  калышкан.Рик  Симпсонго  билимиңиз,  илхамыңыз,
чечкиндүүлүгүңүз жана элге болгон сүйүүңүз үчүн рахмат”. Кристин

«Мен  RSOну  эки  кишиге  жасадым,  эки  жолу  тең  сонун  жыйынтыктар  менен!Биринде
MRSA бар болчу,  ал майды бир жума бою жергиликтүү түрдө колдонду ...  АЙЫГЫП !!
Экинчисинде  базалдык  клеткалуу  теринин  рагы  бар  болчу,  аны  2  жума  бою  сыртка
колдонгон  ...АЙЫГАТ!О,  менин  бетимде  так  бар  болчу,  мен  бул  теринин  рагы  болушу
мүмкүн деп ойлоп, 6 күн бою жер үстүндөгү сүрткөм... КЕТТИ!!!” Мэрайя

“Фантастикалык!Апам  2011-жылдын  февраль  айынан  бери  эмчек  рагы  менен  күрөшүп
келет жана рак денеге акырындык менен метастазданды, анын ичинде өпкөсү бир нече ай
бою дээрлик жума сайын дренаждалып турушу керек болчу - 11 мл рак суюктугу ал кирген
сайын дээрлик  төгүлүп  турган.Акыркы убакка  чейин.РСОну кабыл  алгандан  кийин  бир
жуманын  ичинде  анын  бетиндеги  жана  мойнундагы  шишик  жоголуп,  розацея  да  жок
болду.Жадакалса 20 жылдан бери ичкен кан басымын дарылабай, өпкөсүндөгү суюктук
6млге  чейин  азайып  кетти!!!Бул  даба  деп  ишенем!Акыры  ушундай  коркунучтуу  ооруга
чалдыккан күмүш сырды көрүү абдан сонун». Angel

"Андыктан муну текшерип көр!

-  2012-жылдын 14-декабрында  жубайына  жатын  моюнчасынын  рагы  III-б  стадиясында
деген диагноз коюлган.

- Аялы кара куурай майын андан кийин бир айга жетпей баштады.

-  Жубайым  химия  жана  радиацияны  2013-жылдын  февраль  айынын  алдында  эле
баштаган.(Техаста тандоо көп эмес)

- 2013-жылдын 6-майында рак оорусунун белгиси бар болсо, аялына айтышкан.

5 айга жетпеген убакытта жана менин аялым рактын III стадиясын жеңди, мунун баары
майдын айынан!” Колт

«Урматтуу Рик, Кудай сени колдосун!Мен апамдан, чоң энемден, сүйүктүү таежелеримден,
агаларымдан, досторумдан рак оорусунан айрылдым.Бирок мага эң катуу тийгени менин
сулуу, акылдуу, эң сонун эжем Ким болду.Ага 2010-жылы июлда 42 жашында өпкөнүн 4-
стадиясынын рагы диагнозу  коюлуп,  2011-жылдын февралында  каза  болгон.Мен  анын
кандай  дарыларды  колдонгонун  билбейм,  анткени  ал  кечке  чейин  өлүп  жатканын  үй-
бүлөсүнө эч кимге айткан эмес жана анын күйөөсү анын камкордугуна кирип, үй-бүлөнү
камап салган.Мен акыркы айга чейин май тууралуу билген эмесмин, ошондон бери катуу
изилдеп келем.Башында мен аны жыландын майы деп ойлогом, бирок ушул убакка чейин
мен  аны  менен  ракты  айыктырган  же  олуттуу  түрдө  азайткан  27  адамды  тизмектеп
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чыктым.27 адам!!!Бул жөн гана YouTube жана онлайн блогдордо!Бул тууралуу 1997-жылы
апама диагноз коюлганда, 2000-жылы чоң энем ремиссиядан чыкканда, же 2010-жылы
эжемди үйгө барып өл деп айтканда, же өткөн жылы иним ооруп калганда билгим келет. -
Лавга ооз жана тамактын рагы диагнозу коюлуп, бетинин жарымын алып, кайра калыбына
келтирүүгө  туура  келген.Бирок  азыр  мен  сага  рахмат.Кудай  Сизге  жана  бардык
сүйүктүүлөрүңүзгө  батасын  берсин  жана  бул  керемет  дарыны  бардыгына  жеткиликтүү
кылуу үчүн талыкпай эмгектенгениңиз үчүн рахмат». Дениз

--  Урматтуу  Дениз,  мен эмне деп  айтайын?Алар апамды өпкөнүн кичинекей  клеткалуу
рагына  байланыштуу  химиотерапия  менен  өлтүрүштү,  ошондуктан  мен  сиздин  кандай
сезимде  экениңизди  жакшы  билем.Жагымдуу  эч  нерсе  жок.Ар  дайым,  дары-дармек
жеткиликтүү болушу керек жана кимдир бирөө акча тапкысы келгендиктен гана эмес.C'est
la  vie,  бирок  баары  эле  мендей  тынч  жута  бербейт.Бардык  мунай  эмнени  айыктыра
алаарын же башкара аларын жана анын ордуна эмне колдонулганын билгениңизде бул
абдан травмалык тажрыйба.

Сураныч,  мага  ошол  онлайн  күбөлүктөрдүн  тизмесин  жөнөтүңүз,  бул  мен  Рик  менен
таанышканга  чейин  жана  "кадимки  медицина"  тармагындагы  иштердин  чыныгы  абалы
жөнүндө  билгенге  чейин  эле  мээси  чайкалып  калган  башкалар  үчүн  кызыктуу  жана
пайдалуу  болушу  мүмкүн.  Колдооңуз  үчүн  жана  бул  дары  жөнүндө  сөздү  жайылтууга
жардам бергениңиз үчүн рахмат.Рик менен эки жарым жыл иштегенден кийин мен айта
алам: туура өндүрүлгөн жана колдонулган мунай ал айткандай кылат.JB

"Салам Корри!Дагы бир жолу УКМУШ кабар.Менин досум ***** ***** сиз Лос-Анжелестеги
*** менен сүйлөшүп, жөнөткөнсүз, ал каннабис майына болжол менен 2 же андан көп ай
бою ичип жүргөн жана ал бүгүн медициналык сканерден өтүүгө кетти. анын денесинде
РАК  ЖОК!!!!!!!БААРЫ  айкын!!!!!!Ал  мага  сен  жөнүндө  айтканың  үчүн  жана  сен  ага  ****
жөнүндө  айтканың  үчүн  ыраазымын!!!дагы  түбөлүккө  РАХМАТ.Сиз  ушунчалык  жакшы
адамсыз, сиз тааныбаган адамдарга жардам берип, бүткүл дүйнө жүзүндөгү адамдардын
өмүрүн сактап каласыз!Мен Лос-Анжелеске машина менен **** менен иштөө үчүн бара
жатам  жана  диареямды  токтотуп,  күнүгө  60-80  жолудан  туалетке  түшүрүүгө  аракет
кылам.Бул  дагы  бир  укмуштуудай отчет  жөнүндө  эмне айтууга  болот?Биз  муну  абдан
жакшы көрөбүз!!”

"Мен  бүгүн  дарыгеримдин  комментарийи  менен  бөлүшкүм  келет.Мен  көптөн  бери
табарсык инфекциясы менен ооругам! убакыт жана доктор инфекцияны дарылоодо.Бүгүн
ал  камера  менен  биринчи  колун  карап  алды (көңүлдүү  эмес)  ЖАНА!!Менде  табарсык
массасынын (шишиктин) калдыктары бар окшойт, ал ордунда өлүп калган (меники эмес,
анын сөздөрү) жана инфекциянын созулуп кетишине себепкер болуп жатат.

КАЙРА!МЕНИН  ЭМЕС,  АНЫН  СӨЗҮ;  Доктор  "Мен  40  жылдан  ашык  убакыттан  бери
медицина менен алектенип келем жана сырттан кандайдыр бир кийлигишүүсүз бир шишик
өз ордунда өлүп калганын көргөн эмесмин" деди. ИМарт айынан бери май алып, кайра
алып  келем,  бирок  түшүмүм  келгенден  бери  мен  6  жумадай  эки  эселенген  май
тамыздым.8-октябрда бир аз тазалоо операциясына барып, масса жок болуп кеткенине
ынануу үчүн (ага чейин өтпөй калсам).

Мен  майга  бир  аз  шектенчү  элем,  бирок  АДАМДАР  менде  мындан  ары  күмөнүм
жок.Менде 5  же 6  унция май жасоо үчүн жетиштүү бүчүр материалы бар.Колдонулган
материал -  Sativa  Blend  Pineapple  Kush,  25% THC.Азырынча жыйынтыктарга канчалык
кубанганымды айта албайм.Мен докторума азырынча эч нерсе айткан жокмун, анткени
ФЛАда кээ бир докторлор сени дарылоодон баш тартат.Андыктан ал азырынча эч нерсе
билбейт». Жон

--  Бирок,  сен  жетиштүү  билесиң,  Жон.Куттуктайбыз.Май  ичүүнү  улантып,  операцияны
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кийинкиге калтырчумун.Мүмкүн болсо, мындан ары сканерлөө болбойт.Жана ошондой эле
майды суппозиторий түрүндө алмакмын, сиз дайыма майды мүмкүн болушунча ооруган
жерге жакын алгыңыз келет.Ошондой эле, мүмкүн болсо, жакшы натыйжаларга жетишүү
үчүн бир нече штаммдан май жасоого аракет кылыңыз.Сизге эң жакшы каалоолор, JB

«Толук  макулмун,  Ж.Б.Ал  эми  операциянын  кечигип  жаткандыгын  баса
белгиле.Кандайдыр бир инвазивдик дененин иштеши сиздин системаңызга инфекциянын
киришине  жол  берет.Жалкоо  адаттар  жана  өздөрүнүн  укмуштуудай  дары-дармектерин
таптакыр  сыйлабоо  менен  бизде  антибиотиктерге  туруктуу  эт  жеген  бактериялар  көп
ооруканаларда кеңири жайылган.RSO муну оңдойт,  бирок  хирургиялык "жаман жумуш"
жөнүндө эмне айтууга болот?Дарыдан качыпбаарын айтат». Tielman

«3 күн мурун бир досубуздун базалдык клеткалык рагын РСО менен дарылаганбыз.Бүгүн
текшерип  көрдүк,  дээрлик  жок  болуп  калды.РСОну  кайра  салып,  бинт  менен  жаап
койдук.Биз  аны  дагы  3  күндөн  кийин  текшеребиз  жана  мурунку  3  күндүн  жыйынтыгы
боюнча ал жок болот деп күтөбүз.Бул анын оң жагында.Мурда биз айыктырган рактары
сол колунда болчу.Ура, ал иштейт." Марк

-- Ооба.Антпесе биз жасап жаткан ишибизди кылмак эмеспиз.JB

«Менин апама жакында эле 4-стадиядагы мээ рагы диагнозу коюлуп, анын радиациясын
жаңы эле бүтүргөн.Документтер анын жакшы иштеп жатканына таң калышты!Ал башында
абдан  жаман  болуп,  сүйлөй  албай  калган.Биз  ага  май  берип  баштагандан  бери  ал
жакшырып баратат, ал азыр бир же эки сөздүн ордуна фразаларды айтуу сыяктуу мурда
жасабаган  иштерин  жасап,  кадимкидей  басып  калды.Биз  анын  түшүнүгү  алда  канча
жакшыраак  деп  айта  алабыз.Ошондой  эле  ал  агрессивдүү  радиация  жана
химиотерапиядан эч качан ооруган эмес.Жүрөк  айлануу же кусуу  бир күн эмес!Демек,
кимдир  бирөө  бул  иштебейт  деп  айтуу  -  кемсинтүү!Өзүңүздүн  фактыларыңызды  түз
алыңыз!Аны жасоо да АЯБАЙ оңой!Ар бир адам сиз үчүн марихуана ала турган адамды
билет!Менде дарылоону кантип жүргүзүү керектиги боюнча көрсөтмөлөр бар, эгер кимдир
бирөө кызыкса, мен аны комментарийге жазам!” Диана

--  Диана,  ал химиотерапиядан жана радиациядан алыс бол.Дарыгерлер жана алардын
ыкмалары тоскоол болбосо, май ишти бир топ жеңил кылмак.120-180 г жогорку сорттогу
май, мүмкүн болушунча тезирээк, канцерогендик сканерлөө жок.Жакшы каалоолор менен,
JB

«Менин атым Джордж, мен сага өзүмдүн күбөлүгүмдү айткым келет.82 жашымда, 2010-
жылдын 22-декабрында мага кызыл өңгөчтүн рагы деген диагноз коюлган.Мага 6 айдан 2
жылга  чейин  жашай  турганымды  айтышты,  балким,  радиациялык  дарылоодон  кийин
кандайдыр бир убакта тамакты жутууга жардам берүү үчүн тамагыма стент коюуну талап
кылышы мүмкүн.

Диагноз  коюлганга  чейин  дем  алуу  жана  тамак-ашты  жутуу  кыйын  болуп,  эки  бутум
шишип, жеңил кыймыл-аракеттен чарчадым.Мен 2011-жылдын башында нурлануу менен
дарылангам.2011-жылдын  сентябрына  чейин  мен  катуу  тамакты  жутуп,  чайнабай
кыйналдым.Мен  тумчугуп  жаткандай  сезилдим.Тамагым  майда  бөлүктөргө  кесилиши
керек болчу.Мен анын ордуна былжырлуу тамактарды жана Boost коктейлдерин жегенди
жактырдым.Мен дагы ичимде катуу газды сезип жаттым.Газ күн күркүрөгөн чагылгандай
ичимди жарып өттү.Менде баш айлануу эпизоддору, дем алуу кыйындап, дем алуу жана
тердөө пайда боло баштады.Тең салмактуулугум начар болуп, жакшы кыймылдай албай
калдым.Дем албай, тердебей бөлмөмө азык-түлүк алып баруу кыйынга турду.

Кийинчерээк баш айлануунун катуу эпизоду мени ооруканага жөнөттү жана доктур мага
экинчи кан басымы таблеткасын берди.Ооруканада жатканымдан көп өтпөй, бейтааныш
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бир  адам  мага  келип,  ракымды  дарылоо  үчүн  кара  куурай  майын  сунуштады  жана
көбүрөөк маалымат алуу үчүн мени Феникс Tears веб-сайтына багыттады.Мен башында
ыңгайсыз болуп, кара куурай майын ичүүдөн коркчумун, мен ар дайым кара куурай көз
карандылыкты жаратып, мени башка катуу баңгизаттарга алып баруучу шлюз дары деп
ойлочумун.Рик  Симпсондун  кара  куурай  майын  изилдегенден  кийин  мен  дарыланууну
чечтим.Мен дарылоо учурунда жана андан кийин кара куурай /  кара куурай майы ден
соолукту чыңдоо үчүн "дарбаза" экенин түшүндүм.

Кара куурай майынын биринчи дозасын -1/2 күрүч данынан кийин,  мен анын денемде
иштеп  жатканын  байкадым.
-  Денем  аркылуу  манжаларымдан  бутума  чейин  агып  жатканын  сездим.Мен  эс  алуу
сезимин,  бакытты  жана  юморумду  жогорулатууну  сездим.Менин  буттарым  резинадай
болуп, 6 сааттан кийин өчүп калды.Дем алуу эс алууда да, уктап жатканда да тынчыраак.

Күндөр/жумалардан  кийин:  Менин  дөбөм/геморройум  жоголуп  кетти.Ийиндеги  оору
азайды.Дем алуусу азайды.Экинчи күндөн тартып газдын топтолушу жана ашказандагы
дискомфорт басаңдап, үзгүлтүксүз болуп, дарылоону уланта баштады.Кан басымым өтө
төмөн көрсөткүчкө түшүп калгандыктан, кан басымымды азайтып, таблеткаларды ичүүнү
токтоттум.Кан  басымы  таблеткаларын  таштагандан  кийин  кан  басымым  нормалдашып
калды.Эки  бутунун  жана  томугунун  шишиги  бир  топ  азайды.Аппетитимди  басып,
салмагымды жөнгө салдым – ушул убакка чейин 26 килограммга арыктадым.Теринин түсү
жакшырды.Баш  айлануу  жоголду.Жүрөктүн  согушу  кадимкидей  сезилет  жана  анчалык
деле  тынчсыздандырбайт,  анткени  менин  төрөлгөндөн  бери  жүрөгүмдүн  согушу  так
эмес.Ичегилердин кыймылы үзгүлтүксүз болуп калды.Тажрыйбалуураак, тынч уйку.Баланс
жана  Координация  жакшырды.Дем  алуусу  жок  жакшыраак  айланып  кете
алат.Сүйлөшүүлөрдө  айкыныраак  болуп  калды.нерселерге  болгон  көз  карашымды
өзгөртүп, маанайымды көтөрдү.Марихуанага болгон көз карашымды өзгөрттү.

Жалпысынан  алганда,  мен  кара  куурай  майы менен  дарылоону  кабыл  алганга  чейин
болгон  бардык  симптомдор  жоголуп  кетти.
Дарыланууну бүтүрүү үчүн мага 3 1/2 ай кетти.Бул тажрыйба анчалык жагымсыз болгон
жок.Мен  дозаны  көбөйткөндө  бул  тууралоо  болду,  бирок  бир-эки  күндөн  кийин  баары
жөнгө  салынды.Мен  аздыр-көптүр  Рик  Симпсон  сунуш  кылган  дозанын  жогорулашын
аткардым.

2 ай дарылангандан кийин онкологго барганым таң калыштуу болду.Ал менин теримдин
өңү жакшы көрүнгөнүн, кан басымым жана жүрөгүмдүн согушу нормалдуу экенин, ал эми
менин жутуу кыйынчылыгым болбогондуктан, стенттин кереги жок экенин айтты.Ошондой
эле,  ал  алдын  ала  жолугушуудан  алынган  рентген  жакшы  көрүнгөнүн  жана  мен  жок
дегенде 6 айга кайтып келүүнүн кереги жок экенин айтты.Көбүнчө мен онкологго 3 айда
бир көрүнүп турчумун...

Мен кара куурай майы менин Ракымды өлтүрдү деп ишенем.Кара куурай майынан алган
ден соолуктун бардык жакшырышы мени жаңы адамдай сезет.Мен кара куурай майынын
кереметине таң калдым.Мен кара куурай майын алууну чечкениме абдан ыраазымын.

Кара  куурай майы ден  соолугумду жаңыртып,  өмүрүмдү узартты.Мен  сага рахмат  Рик
Симпсон,  Кудай сени колдосун!Жакшы иштерин уланта бергиле!Мен кара куурай майы
өмүрдү сактап кала аларына толук ишенем.Рахмат." Джордж

"Джордж үчүн мини-жаңыртуу....Бүгүнкү күнгө чейин ал +31 килограммга арыктады, азыр,
бир  аз  убакыт  мурун  ал  арыктап  кеткендиктен  (мурда  280  килограммдай  болчу)
стоматологуна  кайрылууга  туура  келди.Ал  азыр  кааласа,  салмагын  оңой  эле  кайтара
аларын билди, бирок ал ден-соолукка азыраак салмакты жана жашоо образын тандап
жатат),  протездерин  кайра  отургузуш  керек  болчу.Анын  стоматологу  анын  сырткы
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көрүнүшү жана түсү дагы жакшыраак экенин белгиледи.

Белгилей кетүүчү нерсе, Жорж дагы деле жакшы дем алып жатканын жана азырга чейин
тумчугуусу менен эч кандай көйгөйү жок экенин, ушул жуманын башында кечки тамакка
стейк, картошка жана жашылча жегенин жана анын тамак-ашы мурункуга караганда алда
канча  жеңилирээк  экенин  айтты.  анын  "дарылоосуна"  чейин  көнүп  калган.  Анын
айтымында,  ал  өзүнүн  дарыгерине  барган(кадимки  документ)  ушул  жуманын
башында...Анын  дарыгери  мындай  деп  кыйкырып:  "ВАЙ!AreСиз  мен  көргөн  Жорж
экениңизге  ишенесизби?  Ошондой  эле  анын  дарыгери  анын  түсү  жакшырганын
айтты.Джордж  мага  кийинчерээк  ал  доктуруна  эки  бутунан  дагы  канча  суюктук
жоготкондугун  көрсөткөнүн  айтып,  ал  дээрлик  жок  болуп  калды деп  ойлойт  ...Ошондо
дарыгер: "Джордж, сенде шишик жок" деди.

Ал бир нече эски медициналык маалымат кагаздарын сатып алды жана ага (азыр) кийинки
жолугушууда (июнь)  онкологунан эски рентген жана КТ сүрөтүн (дискте)  алууга аракет
кылышы  керектиги  айтылды.Ал  азыр  онкологго  эртерээк  кирүүгө  аракет  кылып
жатат...азыр  анын  GP жардамы  менен.Ошол  сапарда  ал  MRI  сурайт.Ал  азыр  бир  топ
жолду  басып өттү...бирок  азыркы учурда  анын бирден-бир  көйгөйү  (болбосо  ал  абдан
жакшы болмок дейт!!) анын төрөлгөндөн бери жүрөктүн кагышы бир калыпта эмес, акыркы
убакта  ал  кадимкиден  бир  аз  катуулап  жатат.Анын  салмагын  жоготуу  анын жүрөгүнүн
ыргактуу согушун же бул жашоону өзгөрткөн окуянын толкундануусун пайда кылабы, же
муну  эмне  кылып  жатканын  так  билбейм.Азыр  анын  жүрөгүнүн  согушу  ж.б.  боюнча
кардиологго  кайрылуусу  бар.Ошондой  эле  жакында  анын  түсү  ого  бетер  жакшырып,
кызыл/кызгылт бетке ээ болду, анын кан айлануусу дагы жакшырды.Азырынча ушуну гана
ала алам... Тынчтык 1♥”Эркиндик

“Рик/Дж.Бга кечээ менин суроолорума жооп бергениңиз үчүн рахмат.Мен апасында бар
бир  кишини  билем.Мен  ага  карап  жибере  турган  бир  нерсе  алгым  келди.Силер
улуусуңар.Мен көбүрөөк жардам бере алмакмын.Бул маалымат азыр көпчүлүккө жетип
жатат.Сиз  бул  жөнүндө  дүйнөгө  айтып  абдан  жакшы  иш  кылып  жатасыз,  Рик.Сизди
заманбап  олуя  деп  эсептесе  болот.Тамашасыз.Керемет  адам.Ушунун  баарында  сизди
жактырып калган Рик жана Джейб жөнүндө жакшы нерселерди айта албайм.Рикке жардам
берүү  үчүн  ай  сайын  5  китеп  сатып  алам  деп  ойлойм.Мыкты  маалыматты  сактаңыз,
балдар.Сен  эң  мыктысың.Баарына  тынчтык  жана  ден  соолук.RSO.Кудайдын  дарысы».
Петир

«Ооба, Рик жана Джиндрих,  менин талыкпаган эмгегим жана RSO үчүн берилгендигим
акыры актады.Мен  2004-жылдан  бери Рик  менен  Феникстин  көз  жашын ээрчип  келем
жана мен майдын айыктыруучу мүмкүнчүлүктөрүнө дароо ишенчүмүн.Эл мени жинди деп
күлсө да 100% таркатып, артында турдум.Мен азыр 3 адамды терминалдык рак менен
айыктырдым жана менин эң  акыркы пациентим чындыгында медициналык системадан
өтүп, бардык дарылоодон баш тартканым үчүн жана анын рак оорусун айыктыруу үчүн
RSO  колдонуп  жатканын  документтештирүү  үчүн  көп  карыздармын...анын  эки  өпкөсү
ракка толгон жана ага биринчи диагноз коюлганда 3 ай өмүр беришкен...5 ай мурун.

Бүгүнкү күндө ал расмий түрдө рактан арыла элек жана ал чындыгында 27 килограмм
салмакка ээ болгон.Рак дарыгерлери анын 5 ай ичинде гана керемет жолу менен айыгып
кетишине таң калышты жана алардын эч кандай жардамы жок жана чындыгында анын
азыркыга  караганда  дени  сак  экенин  айтышууда.Күлкүнүчтүү.Ал  ооруканада
дарыгерлердин  көзүнчө  май  жеп,  Феникстин  көз  жашы  деген  макаласы  бар  Weed
дүйнөлүк журналын көтөрүп, аны башка бардык бейтаптарга көрсөтүп, РСО жөнүндө сөздү
таратып  жүргөн.Жакында  менде  РСО  анын  рагын  айыктырган  оорукананын  бардык
документтеринин көчүрмөлөрү болот...Дарылоо үчүн кара куурай майын колдонгону анын
кагазында так жазылган.
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Колумдан келишинче сөздү таратууга жардам берүү үчүн мен ага тез арада бир окуяны
чогултам.Мен ошондой эле RSO кереметинин көптөгөн ар кандай ооруларга иштегенин
көргөн  25ке  жакын  адамдарды билем жана алар  азыр да  өзүн  айыктыруунун  үстүндө
иштеп  жатышат...  сөз  жок!!!!:)  Айыккандардын  жана  жакында  менин  аймагымда  дагы
көптөгөн  адамдардын  атынан  мен  сиздерге  тынымсыз  талыкпаган  эмгегиңиздер  жана
панацеяны кайра ачууга берилгендигиңиздер үчүн РАХМАТ айткым келет...Сиздер өмүр
куткаруучуларсыздар...Сөзмө-сөз!!ПАдан ТЫНЧТЫК ЖАНА СҮЙҮҮ” Стив

«Мен кимдир бирөө анын тери рагына (бетине) кичинекей жерине май сүйкөп койгон элем,
бир күндөн кийин ал андан да жаман көрүнөт.Анын реакциясы барбы же май чындыгында
теринин  бетине  нерселерди  тартып  алып  жатабы?Бул  оору  жуккан  сыяктуу  жашыл
көрүнөт.Бул нормалдуубу?Кээде?» Мигель

"Ооба, бул нормалдуу көрүнүш!Бул жакшы жышаан, эгерде сиз кычышып, майдын иштеп
жатканын көрсөңүз,  анда  койуңузандан да көп  май.Жашыл түс  майдан  келип чыгышы
мүмкүн.Май туура жасалганбы?» Анна

«Ооба, бул майдан жашыл эмес, бул мен жасаган алтын май, бул үйдө жасап жатканда эң
тазасы.Бул чындап эле инфекцияга окшош жашыл аппак.Мен бул май өз ишин аткарып
жатканына  ишенчүмүн,  жөн  гана  башка  бирөөнүн  ырастоосун  талап  кылды.Рахмат."
Мигель

«Салам, мен сага кечээ болгон бир керемет тууралуу айтып беришим керек.Менин досум
бар жана анын аты Шэннон О'Брайен.Ал 17 жашында мээ рагы менен ооруган.Ал бир
жылдан бери операцияга болбой турган шишик менен ооруп жатат.Бул анын мээсинин
дээрлик бардык көлөмүнө чейин чоңойгон.Мен аны менен RSO бөлүштүм, кечээ анын MRI
натыйжалары шишик дээрлик жарымга кыскарганын көрсөттү.Ал февраль айынан бери
алып  келе  жатат.14.Бул  Салам  Мэри  экенин  түшүнүшүңүз  керек.Менин  рухум  сиздин
окуяңызды тапканына жана аны башкага бере алганыма абдан ыраазымын." Надин

«Жубайым  11  айдан  бери  РСОну колдонот.Ал  IV  стадиядагы  метастаздык  эмчек  рагы
менен  ооруйт  жана  MD  Андерсон  онкология  борборунун  онкологдору  химиотерапия,
нурлануу же хирургия үчүн өтө эле алдыга жылганын айтышкан.Аны алуу үчүн ал биздин
үйдөн 26 саат бою мыйзамсыз мамлекетке жөнөдү.Анын шишиктери азайып баратат.Эгер
ал керектүү мүмкүнчүлүккө ээ болсо (учурда ал күнүнө 2 грамм гана ичет), биз ал азыр
рактан арылмак деп ишенебиз.РСО жубайымды тирүү кармап турат, биздин дагы майып
балабыз бар.Анын бул жердеги иши бүтө электигин Кудай билет!!” Фредерик

«Ооба, Рик, мен өзүмдү жакшы сезип жатам.Мээ шишиги жана кант диабети үчүн 30 күнгө
жакын RSOда болгон.Кандагы кантым түшүп  жатат.Мен  2  күн  мурун  кандагы кант  өтө
төмөн түшүп кеткендиктен инсулинди токтоттум». Jeff

«Ошондой эле башка досунун эмчек  рагы 1-стадиясын тазалады.Эки жуманын ичинде
гольф тобунун өлчөмүндөгү шишиктен буурчактан кичирээк болуп кетти.Күнүнө эки жолу
0,4 г, чийки май.Тери рагы менен ооруган дагы бир досу аны териге түздөн-түз сүртүүчү
жергиликтүү эритме менен алып салды.

Мен  өзүмчө  инфекциядан  жана  жаман  тиштин  шишигинен  арылдым,  астма  менен
ооругандан кийин өпкөмдү тазаладым жана теримден рак болгон же рак болушу мүмкүн
болгон эки кызыктуу тактарды алып салдым...  эч качан текшерилген эмесмин жана ал
кетти...  ой.Эч  кандай  химиотерапия,  радиация,  эч  кандай терс  таасирлери,  эч  кандай
көйгөйү жок». Брюс

«Мен JBге  бардык  жардамы үчүн  ыраазычылык  билдиргим келет!Кээ  бирөөлөр  билет,
менин  аялым  4-стадиядагы  эмчек  рагы  менен  ооруп,  сөөктөрүнө  жайылып
баратат.Доктордун айтымында, анын шишиги абдан көп болгондуктан, аны санабай коюуга
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туура  келген  жана  алар  ага  6  ай  өмүр  беришкен!Алар  аны  акыркы  5  айда
химиотерапиядан  башташты,  мен ага  1  жарым айга  5  күрүч  дан  РСО майын бердим!
Жашоонун кереметине жаңы эле күбө болдум!Ал жаңы эле MRI алып, кайра сканерледи
жана алар рактын эч кандай белгилерин таба алышкан жок!

Мен мунайдын ага эч кандай тиешеси бар экенин далилдей албайм, бирок мен 99% бул
анын өркөчүнөн чыгууга  жардам бергенине ишенем!Химия протоколун да бүтүрө элек,
дарылоого  4  ай  калды!2012-жылы  4-стадиядагы  ракты  айыктырууга  болбойт  деп
айтышкан,  ошондуктан  мен  айткандай,  май  иштесе  керек!Рак  менен  ооругандардын
баарына  бул  RSO  майын  тез  арада  алууну  сунуштайм.Бул  эч  нерсеге  зыян  келтире
албайт!Мен айткандай, бардык жардам үчүн JB рахмат! ”

"Ага канча Райс өлчөмүндөгү тамчыларды тейлөө баскычында беришим керек??" Jeff

-- Айына 1-2 г кыла алат, Джефф, түн ичинде бир тамчы, бейтаптардын көпчүлүгүн тейлөө
дозасы  катары  талап  кылат.Бирок  ал  химиотерапияны  алды,  ошондуктан  мен  анын
химиянын  калган  зыянын  жок  кылуу  үчүн,  жок  эле  дегенде,  60  г  жегенин  көргүм
келет.Рахмат, JB

«Мен майды Риктин видео нускамалары боюнча өзүм жасаганмын жана 58 күндө эле
«айыккыс»  фолликулярдык  рактын  4-стадиядагы  диффузиялык  чоң  В  клеткалуу
лимфомасын айыктым!!

Ошондон  бери  мен  өзүм  жана  башкалар  үчүн  май  жасоону  улантып,  өпкө,  эмчек,
простата,  мээ,  жоон ичеги,  лейкоз,  уйку  безинин  10дон ашык  тастыкталган учурларын
көрдүм.кочкул  жашыл  майларды  колдонуу!!Мен  жашыл  жалбырактардын  ичинде  гана
кездешүүчү өзгөчө сезгенүүгө каршы кошулмалардан улам жалбырактарды да, гүлдөрдү
да колдонуп май жасайм!

1992-жылы жоон  ичегим толугу  менен ажырап  калды.Менин  ичке  ичегимден жасалган
"капка"  бар,  ал 20 жылдан бери кадимки сантехникадай иштейт,  ал 7 жыл мурун курт
чыгып  кетиши  керек  болчу!ПАМФдагы  менин  гастроэнтерологумдун  айтымында;  Ал
каннабиноиддердин  оор  колдонулушун  дени  сак  баштыкка  "20  жыл  мурунку  биринчи
салынган  күнгө  караганда  жакшыраак  абалда"  деп  эсептейт.  Ал  каннабиноиддерди
колдонгон башка көптөгөн пациенттерден ушундай эле натыйжаларды уккан жана азыр
аны пациенттерине сунуштап жатат! Крейг

"Мен  силерге  ыраазымын.5  жыл  бою  «Сергек  күтүүдөн»  кийин,  менин  күйөөмдүн
фолликулярдык  лимфомасы  чиркин  башын  көтөрүп  жатат.Ал  майга  3  жума  болуп,
жумасына  4  күн  гольф  ойногонду  жакшы  сезет.Улантканыбызда  мен  сизге  жаңыртып
турам». Джойс

«Мен  2  жылдык  сканерден  өткөм,  алар  РАК  ЖАНА  АКЫРКЫ  ЖОЛУ  КӨРГӨН
РАДИАЦИЯЛЫК ЗЫЯНДАН ТОЛУГУ МЕНЕН АЧКАНДЫ.МЕН ООРУДАН ТОЛУГУ МЕНЕН
ЭРКИМДИН,  RSO  OIL.РИК  СИМПСОНДУН  МАЙЫ  КУДАЙ  ЖИБЕРГЕН  КАНДАЙ
БОЛГОН...Баардык маалыматыңызды өткөрүп бергениңиз үчүн РАХМАТ". Линда

«Досумдун жубайы жоон ичеги рагы кеч стадиясында.Дарыгерлер аны үйүнө жөнөтүп, ага
эч  нерсе  кыла  албай  турганын  айтышты.Ал  анын  өпкөсүнө  жана  мээсине  жайылып
кеткен.Ал  кандай  дозада  ичүү  керек?Ага  толеранттуулукту  орнотуу  үчүн  канча  убакыт
керек болот?Ал күнүнө күрүчтүн дан өлчөмүнөн 3 тамчы алуу үчүн курушу керекпи?Алар
ага  берген  химиотерапия  аны  өтө  алсыз  кылып  койду...  мындан  ары  химиотерапия
беришпейт...Мен  май  кеч  болуп  кала  электе  келтирилген  зыянды  оңдой  алат  деп
үмүттөнөм.Алар ага 4-6 ай калды...» Симон

-- Саймон, башка протоколдордогудай эле.Дарыга көнүп калгандан кийин, канчалык көп
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жана тез жесе, ошончолук жакшы.JB

«Мен төрт ай мурун бир тууганым үчүн кара куурай майын жасап баштагам, ал 2014-
жылга  чейин  даарылоодон  баш  тарткан,  дарыгер  бир  жылдын  ичинде  4  жолу,
табарсыгынын ичиндеги көптөгөн ракты хирургиялык жол менен алып салгандан кийин,
ага бир нече химиотерапиядан өткөн жана айткан. анын кийинки кадамы табарсыгын алып
салуу болгон.Ал майды январь айында иче баштаган жана эки жума мурун раксыз экенин
билген.Ал азыр майын өзү жасап, күн сайын тейлөө дозасын алат». Чарльз

“Саламатсызбы, мен жөн гана сиз менен жакшы кабар бөлүшөйүн деп ойлогом.Мен сизге
мурда  айткан  рак  менен  ооруган  бейтап  жакында  эле  CAT сканерден  өттү.Эч  кандай
шишик жок!!!Анын көкүрөгүндө бейсболдун чоңдугундай шишик бар экен.Бул жана башка
шишиктер толугу менен жок!Бир гана тырык тканы калды.Ал да,  мен да ушул керемет
дары үчүн Кудайга  даңк  айтабыз.Каннабис,  кереметтүү  өсүмдүк,  баарыбызга  Кудайдан
берилген  белек.Биз  баарыбыз  Рик  Симпсонго  жана  анын  адамдарга  Кудайдын
өсүмдүкүнүн эмне кыла аларын билиши үчүн жасаган курмандыктарына ыраазычылык
билдиришибиз керек.Оорулуу арыктаган 40 килограммын кайра алды.Ал мен көргөндөн
дени  сак  жана  жакшы  көрүнөт.Мен  100%  ишенем  жана  Рик  Симпсон  майы  туура
жасалганда жана туура колдонулганда ракты айыктырат деп ишенем.Азыр бул оору менен
12 жыл күрөшүп, бул бейтап рак оорусунан таза.Бул үчүн биз Кудайга гана даңкыбызды
бере алабыз.

Дагы  бир  жолу  рахмат,  Рик,  эл  үчүн  абдан  чоң  курмандыктарды  кылган  стенд-план
үчүн.Бир жылдан бери мен РСО эмне кыла аларын айтып келе жатам.Эми мен сиздин
видеоңузда  айтылгандардын  баары  чыныгы  көк  экенине  100%  ишенем.Мен  дагы  4-
стадиядагы рак менен ооруп жатам жана ал бир жылга жетпеген убакытта рактан арыла
турганына  абдан  ишенем.Колумдан  келишинче  элге  жеткире  берем.Мен  дагы  колдон
келишинче  көп  адамдарга  жардам  берем.Чындык  жеңет.Кылган  жана  азыр  да  кылып
жаткандардын баары үчүн рахмат.Терең урматтоо менен, өсүү кудайы"

«Доктор.  Рондо мага Рождествонун алдында менин белимдеги бул кара так меланома
экенин айткан.Кансырап баштагандан кийин ага бардым.Үйгө келип, белиме бүчүр майын
сүйкөп баштадым, мен да май туруктуу жей баштадым.2 жумага жетпеген убакыт өттү,
аркамдагы так тазаланып, 2 унция май жей бердим.Артымда бир гана белги жана мен
өзүмдү фантастикалык сезем.

Филипп дагы бир жыл текшерүүдөн өткөн жана ал бир жылдан ашык убакыттан бери
рактан арыла элек.Ошентип, алар раксыз деп аташат.Ал жок дегенде 3 жыл дарыгерге
көрүнбөйт.Ал эч кандай химиотерапия жана радиация колдонгон эмес, ал болжол менен 4
унция кара куурай майын ичкен жана дагы деле дээрлик күн сайын бир аз жейт.Ичеги
рагын жеңгендер көп эмес.Рик биздин каарманыбыз». Флейта жыгачы

«Кара  куурай  майынын  дарылык  касиети  боюнча  билим  алууга  мүмкүнчүлүгү  жок
адамдарга ишенүү кыйын... Мен Рик Симпсон жашаган аймакта жашайм, биз 10 жылдан
бери дарылык күчүн көрүп келебиз.Рак, кант диабети, булчуң оорулары, тиш ооруларын
айыктырат, өзгөчө күйүккө каршы керемет даба (ишенүү үчүн көрүш керек).

Азырынча туура жана үзгүлтүксүз кабыл алынса, иштебей турган эч нерсе жок.Айрыкча
тери  рагына,  жүрөк  айланууга,  ашказандагы  карышууларга  жана  эмне  керек  болсо
жакшы.Жакшы уйку.Кара куурай майындай стресстен арыла турган эч  нерсе жок,  ички
көйгөйлөрүбүздүн  көбү  стресстен  келип  чыгат.Ошентип,  барасың.Баарына  ийгилик.Бул
чындап иштейт, ага ишениш керек.Кудайга жана Рик Симпсонго таян. Терри

«Мен барууга даяр болчумун, мындан ары чыдай албадым, окуямды бул жерге койдум,
менин периштем көтөрүлүп, мени RSO майына байлады.Мен тамактанбай калдым, бир аз
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эле күрүчтүн дан өлчөмүндөгү май менен ичимдеги өзгөрүүнү сездим.Ага чейин менин
жашоом жылыткыч төшөлгөн диванда, суусундуктарды сактаган.Бирок, экинчи күнү, мен
туруп, муз кутусунда, жегенге бир нерсе издеп, душка кабылдым.Кээ бирөөлөр үчүн бул
анча деле  маанилүү  эмес,  анткени сиз  душка  көпкө туруштук  бере албай турган убак
келгенге  чейин.Мен  ошол  бойдон  калдым,  салмак  коштум,  кайра  жашай  баштадым,
чындап эле жашоомду калыбына келтирдим.Бир гана өкүнөм, операция болгонго чейин
билбегениме.56, ак аял эмчек рагынын курмандыгы Кэтлин"

«Атам  азыр  75  жашта,  мындан  18  жыл  мурун  атама  ашказан  рагы  диагнозу  коюлуп,
ашказанын алып салышкан, 15 жыл бою кантип жашоону үйрөнүшкөн.3 жыл мурун ага рак
оорусунан  улам  астыңкы  ичегисин  жана  жоон  ичегисинин  бир  бөлүгүн  алып  салуу
керектигин  айтышкан.2  жыл  мурун  ага  жаңы рак  операцияга  болбой  турган  жерлерде
экенин айтышкан...

Бул тууралуу укканда мен майдын 24 сааттык партиясын жасадым (1/2 галлон Everclear
менен 350 грамм үстүнкү бүчүр).Бир жылдан кийин ал текшерүүгө барганда, доктор рак
оорусун  таба  албады,  сыягы,  май  ракты  көрүнбөйт  жана  өлүмгө  чейин  натыйжасыз
кылат...Ал азыр өзүнүн эң жакын досу Эллини, анын шишиги бар лабрадор итин дарылап
жатат ... жана ал майга абдан жакшы жооп берип жатат... Мен АКШдагы сиздин эң чоң
күйөрманыңызмын.Менин жашоом ушул май.Рахмат Рик Симпсон». Ребекка

"Мен  бул  сонун  жаңылыкты  сиз  жана  сиздин  төмөнкү  адамдар  менен  бөлүшүшүм
керек ...Жубайымдын жумушчу досу бир нече ай мурун ага күйөөсүнүн уйку безинин рагы
экинчи жолу кайтканын айтты, менин аялым экөөбүз сиздин РСОңузду билгендиктен, бул
тууралуу  көбүрөөк  билүү  үчүн  аларды сиздин  сайтка  киргиздик  жана  башкалар.  ошол
замат жана кечээ анын акыркы анализдеринин жыйынтыгы үчүн ооруканага кайтып барды,
оорукана ага кайрадан химиотерапия керек экенин айтышты, бирок натыйжаларды карап
жатканда чындыгында эмне болду,  рак  сөзсүз  болуп  калды.  алар  биринчи жолу  анын
кайтып келгенин байкашкандагыдан алда канча кичине, чындыгында дээрлик жок болуп
кетти.Алар  анын  кантип  азайганына  таң  калышты  (алар  дары-дармектин  уулуу
дарыларды эле  эмес,  бардык  түрлөрүн  үйрөнүшү  керек).Алар  калганын алып  салууну
каалашканын  айтышты,  бирок  мен  ага  мурдагыдай  эле  дозаларды  колдонууну  кеңеш
кылдым, анткени бул жакшы натыйжа бергени анык жана касапчыларды жанына жолотпоо
керек.Мен бул кабарды укканда абдан сүйүндүм жана сизге  айтууну күтө албадым.  :)”
Марк

--  Молодец,  Марк,  бейтаптын  өзүн  кандай  сезип  жатканына  карап  көрүңүз,  көпчүлүк
учурда сканерлөөнүн кереги жок.Алты ай ичинде 120-180гр жесе, көп деле тынчсыздана
бербейт окшойт.JB

«Дарыгерлер менен эч кандай байланышы жок, май менен мамиле кылуудан баш тарткан
адамдарда  чындап  эле  ракты  айыктырат  деген  миңдеген  документалдуу  далилдер
бар.Мен рактын 4-стадиясында болчумун.Менин 3 ай гана жашоом бар болчу, бул 14 ай
мурун болгон». Том

«Сизге билдирүү үчүн, бул жерде менин таякем Том жөнүндө жаңыртуу.Анын жаңы PSA
деңгээли 0,1 жана туруктуу.Анын өмүрүн сактап калуу үчүн бизге билим бергениңиз үчүн
рахмат.Ал простата рагынын 4-стадиясында болчу.Биз күбөлөндүрүүнү издеп жатабыз.Ак
чүч." Шерри

"Том,  мен  бул  майды  3  жыл  мурун  4-стадиядагы  простата  рагын  жок  кылуу  үчүн
колдонгом.Мен баштоо үчүн гормон терапиясын колдондум, андан кийин RSO жөнүндө
билдим.Ал иштейт.Мен аны күн сайын көптөгөн ооруларга колдонгон ондогон адамдарды
билем.Бул  онкологиялык  оорулуулар  үчүн  чоң  жардам,  бирок  менимче,  менин  эң  таң
калыштуу  ачылышым  кимдир  бирөөнүн  денесинин  90%  дан  ашыгы  болгон  катуу
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псориазын айыктырган.6 жума бою күнүнө 1/4-1/2 грамм майды жутуу менен бул адам
бала  кезинен  бери  кыйналып  келген  оорусунан  айыгып  кеткен.Мен  бул  майды  көргөн
нерселер жөнүндө бир нече саат бою уланта алмакмын.Көрөсүң, акылыңды ачык кармап,
Рик айткандай кыл, өкүнбөйсүң». Дан

"Мен жаралуу колиттен жана рактан айыгып кеткенден бери менин гастроэнтерологум
азыр бардык пациенттери каннабис продуктуларын колдонушат, анткени алар ал билген
эң күчтүү сезгенүүгө каршы каражаттар...жана алар АЛ АЙТКАН БАРДЫК ДАРЫЛАРДАН
ЖАКШЫ иштейт!!!” Крейг

"Мен билем, ал ракты айыктырат ...Мен апамды 3 жолу айыктым, азыр ал рактан таза
эмес». Мак Джей

«Мен  майды  5  жумадан  бери  колдонуп  келе  жатам  жана  кечээки  үй  жаныбарларын
сканерлөө  сөөк  шишигинин  кескин  азайгандыгын  жана  гипер  метаболизмдик  боордун
шишигинин эч кандай далилдерин көрсөттү.Мен алгач 3 ай мурун 4-стадиядагы сөөк жана
тирүү рак менен кайрылдым ...Мен муну айтаар элем.Жана бул биринчи эле 8cc болду,
кийинки 52 кубатты өчүрүү убактысы келди!! Лаура

-- Сонун, Лаура, муну укканым жакшы, бирок мүмкүн болсо дагы сканерден же рентгенден
алыс бол.Сиз шишикти нурлантууну каалабайсыз, онкологуңуз сизге эмне үчүн аны жасоо
туура эмес экенин түшүндүрүшү керек.Жакшы каалоолор менен, JB

«Уккула, мен муну айлап изилдегем.Бул Гарвард тарабынан колдоого алынган.Алар аны
Испанияда колдонуп жатышат.Мыйзамсыз болгондуктан, тилекке каршы, мындан башка
эч нерсе айта албайм.Жолдошумдун 4-стадиядагы рак оорусу бар деп айта алам.РС ден
соолугуң  үчүн  эч  кимге  ишенбе  дейт.Ошентип,  мен  кылган  жокмун.Мен  мындайча
айтканда  "айдан  секирип"  кеттим.Мен  бутума  бекем  кондум,  жолдошум  жакшы  болуп
жатат.:)” Лиза

"Урматтуу CureYourOwnCancer.com, бир аз мурун мен Рик Симпсон майы жөнүндө окуп,
бир аз жасап көрүүнү чечтим.Мен көптөн бери марихуана өстүрүп келем.Мен эң жакшы
бүчүрлөрүмдү  колдонуп,  бир  нече  премиум  кара  куурай  майын  жасадым.Мен  аракет
кылып, ишене албадым.Ал ушунчалык күчтүү болгондуктан, менде эч нерсе болбогондой
болду.

Аны сынап көргөндөн кийин, мен 11 жылдай рак (Ходжкиндин лимфомасы) менен күрөшүп
келген  пациентти  билдим.Мен  анын  медициналык  марихуана  багуучусу  болууну
сунуштадым жана ага майды эч кандай чыгымы жок,  ал сунушталгандай майды алып
турса,  аны  менен  камсыз  кылууну  сунуштадым.Ошол  убакта  ал  мага  чоочун  адам
болчу.Мен аны менен бир жылдай мурун боорукердик клубунун жыйынында жолугуп, анын
рак  менен  ооруганын  билдим.Рик  Симпсондун  китебинде  айтылгандай,  май  ракты
айыктыра алабы же жокпу, көргүм келдиДарыдан качып.

Ошентип, бул бейтап менен байланышып, ага сунушун айткандан кийин мамлекетибизге
тиешелүү  документтерин  тапшырып,  дарыланууга  кириштик.Биз  аны  өсүмдүктөргө  ээ
боло  турган  жерге  орноттук,  акыры,  ал  өзүн  май  менен  камсыз  кыла  алат.Бул  да
келишимдин бир бөлүгү болгон, ал өзүнө кантип жардам берүүнү үйрөнөт.Биз дарылоону
баштадык.Башында ага кыйын болду, анткени май абдан күчтүү болгондуктан, аны күнүнө
үч  жолу  ичүү  бир  топ  кыйын  болушу  мүмкүн.
Үч айдан кийин төшүнүн үстүнкү бөлүгүндөгү шишик кичирейе баштаган.Беш айдан кийин
шишик толугу менен жок болгон.Андан кийин ал CAT сканерлөө үчүн кирди.Натыйжалар
анын раксыз экени белгилүү болду!Дарыгерлер анын рак оорусун айыктырууга 11 жылдан
бери аракет кылып келишет.Химиотерапия, жилик чучугун алмаштыруу ж.б.Болгону бир
фунт премиум бүчүрүнө айландырылганкара куурай майы.Анын дискте CAT сканерден
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мурун  жана  андан  кийинки  жыйынтыктары  бар  (жакында бизге  берилет).Ал  чыгып,  эл
алдында сүйлөп жатат.Чынында,  ал азыр башка бейтаптарга кара куурай майы менен
жардам берип жаткан камкорчу!»Grow Goddess"

«Бир жыл мурун менин онкологум бизге тез арада хоспис менен байланышкыла деди,
жоон  ичеги  рагы  кайра  өпкөмдө  жана  жоон  ичегимде,  09-жылы жоон  ичегиден,  11-де
боордон алынган.Күйөөм дагы бир жолу химиотерапиядан көрүүнү талап кылды.Ошол эле
учурда  мен  каннабис  майын  таптым,  майды  химиотерапия  менен  эле  алып
баштадым.Менин шишик маркерим 17,6 болчу.БИР дарылоодон кийин (жана 2 жума май)
менин шишик маркерим 10,6 болду.Өткөн жума күнү 2 дарылоо жана 5 жума май кийин,
менин шишик маркер 4,8 болуп саналат.Менин медайым мага эмне кылып жатканымды
билбей турганын айтты, бирок бул химиотерапия мындай жыйынтыктарды бербеши керек
болчу.Мен өзүмдү узак убакыттан бери жакшы сезип жатам». Дайан

"Салам Джиндрих, кечээ мен Риктин китебин окуп бүттүм.сонун нерселер!Чынын айтсам,
мунайдын чыныгы сыйкырдуу күчү жөнүндө дагы бир далилдин кереги жок!

Мен дагы бир нече эксперименттерди жасадым жана күн сайын мен бул дары жасай ала
турган  жаңы  нерсени  таптым!Укмуш!Өкүнүчтүүсү,  мен  ишенсем  да,  менин  сүйлөшкөн
кызым ишенсе дагы, апасы кандайдыр бир жол менен толугу менен "коё албайт" ...жана
дагы  деле  ал  химиону  таштаарын  билбейт  ...
Мен дайыма жакшы аргументтерди келтирүүгө аракет кылам, бирок мен анын ордун чече
албайм!Ал рак менен ооруган жана анын жашоосун эмне кылууну жалгыз өзү чече алат.

Мен анын акыры айыгып кетерин билем, анткени биз ага май куюп салабыз, анын өлүшү
мүмкүн эмес.Бирок, мен дагы эле бул химиялык заттар менен ойноо абдан акылсыз жана
коркунучтуу деп эсептейм, өзгөчө ракты айыктыра турган табигый дарыга ээ болгондо!Рак
жана медициналык система менен болгон тажрыйбаңыз тууралуу окудум...Жоголгонуңуз
үчүн  чындап  өкүнөм...  эми  мен  сиздин  салттуу  “медицинага”  мамилеңизди  жакшыраак
түшүндүм!” Луиджи

--  Салам  Луиджи,  китеп  тууралуу  айткан  жакшы  сөздөрүңүз  үчүн  рахмат  жана  сизди
башынан өткөргөнүңүз өкүнүчтүү.Ал кайсы дарылоону тандайт, бул анын тандоосу, бирок
мен химиого жакын барбайт элем - апамдын окуясын ал үчүн окуп чыгыңыз, балким ал уу
ичүү эч качан жакшы идея эмес экенин түшүнөт, айрыкча, ал далилденбеген жана зарыл
болгон эмес.Эгерде ал май ичсе, анын химиотерапиядан аман калуу мүмкүнчүлүгү бир
топ жакшырат,  бирок дагы, эмне үчүн анын оорулуу денесине андан да көбүрөөк зыян
келтирет?Бул такыр мааниси жок.Жакшы каалоолор менен, Джиндрих

«Бир досум мени карап отурдуДарыдан качыпболжол менен эки жарым жыл мурун бул
менин псориазыма жардам берет деп ойлогом.Биз майды чогуу жасадык - экөөбүз үчүн
биринчи  жолу  -  үч  жуманын  ичинде  менин  псориазым  жок  болду.Ошондон  бери  май
жасап, жутуп келем.Эгерде мен күн сайын жутуп алсам жана майды түнү туш келди пайда
болгон  жеке  тактарга  сүйкөп  турсам,  псориаз  абдан  көзөмөлдөнөт  жана  дээрлик
көрүнбөйт.Бул  тажрыйбадан  улам  мен  эки  бутум  менен  секирип  кирдим  жана  азыр
Колорадо  штатындагы  биринчи  мамлекеттик  лицензияланган  медициналык  марихуана
бизнесине  ээмин.Менин  бизнесиме  бир  жыл  болуп  калганда,  атама  IV  стадиядагы
меланома деген диагноз коюшту - ал өпкөсүнө жана боорго жайылып кеткен.Онкологу ага
3 айдан 12 айга чейин убакыт берип, хосписке кам көрүүгө даяр болушун айтты.Мен аны
дароо  эле  RSO  режиминде  баштадым  жана  беш  айдан  кийин  анын  рак  оорусу  жок
болду.Gone.Дүйнөдөгү  эң  оңой  нерсе!Бул  укмуштуудай  дарыны  дүйнөгө  кайра
киргизгениңиз үчүн рахмат Рик!:-)” Эрика

"Мен 2 жумалык май курсун жасадым ...Мен аны эки күн же андан көп күндө гана бере
алчумун,  бирок  денемдеги  псориаз  дээрлик  жок  болуп  кетти.Мен  берип  жатам7Менин
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картамды  быйыл  сыртта  өстүрүүчүгө  тапшырдым,  ошондуктан  мен  бир  эле  учурда
жетиштүү чийки затты ала алам, бул жамандыкты биротоло айыктыруу үчүн 60 күндүк
партияны жасоо үчүн!!!” Софи

«Кара  куурай  майы  ракты  айыктырат.Мен  3-стадиядагы  эмчек  рагы  менен  ооруган
бейтапмын жана майды өзүмдү дарылоо үчүн колдоном. Adele

"Химиотерапия жок, нурлануу жок... RSO жана диетаны өзгөртүү... RSO менин ашказан
рагын айыктырды..." Дейл

"Салам Рик, мен сиз менен бир нече ай мурун сүйлөшкөнмүн, ошондон бери депрессиям
үчүн майды сынап көрдүм.Ал эффективдүү болдубу же жокпу, айтуу кыйын, анткени бир
унция  (28  г)  10  күнгө  гана  жетет.10  күндүн  аягында  мен  бир  нече  күн  депрессияга
кабылдым.Жашоомдо  стресс  болгон,  бирок  мен  депрессиялык  сезим  менен  иштей
алдым.Демек, ким билет, балким, майсыз дагы жаман болгондур.

Эмнеси  болсо  да,  мен  да  досумдун  (76  жашта)  теринин  рак  оорусуна  май  сынап
көрдүм.Бул  чындап  эле  жийиркеничтүү  көрүнгөн  рак  болчу,  диаметри  75  ммге  жеткен
кызарып кеткен 8 мм өтө сары борбор.Ал кычышуусу жана жыты өтө көп болгондуктан,
аны  2,5  күн  гана  калтырды.Бирок  жабууну  чечкенде  (ал  суу  өткөрбөйт),  рак  дээрлик
жоголуп кеткен.Тилекке каршы, ал көптөгөн тери рактары менен ооруп, аларды дарылоого
акча каражаты жетпейт.Ошентип, ал аларды катуу азап менен өрттөп жиберди.Ал скептик
мүнөзгө ээ жана ал үчүн майды мактоо абдан маанилүү.

ЖАКШЫ  ЖАНЫЛЫКТАР.Менин  уулум  университеттин  химия  адистигинин  акыркы
курсунда  окуп  жатат  жана  анын  натыйжалары  жөнүндө  өзүнүн  органикалык  химия
профессоруна (австралиялык төрөлгөн кытай мырзасына)  айтып берди жана ал абдан
кызыгып,  тери  рагы  менен  ооруган  ар  кандай  адамдарга  май  менен  изилдөө  жана
эксперимент жүргүзмөкчү.Бул канча убакытка созуларын билбейм, бирок сизге кабарлап
турам.Профессордун ишенимдүүлүгү менен биз бюрократиянын эшигине бутубуз менен
кирип калышыбыз мүмкүн.Урматтоо менен, Уорвик, Австралия»

«Жасадым, 18 жаштагы уулума бердим... Азыр эч кандай рактын белгиси жок.Мен сизге
чоң  рахмат  Рик  Симпсон.Октябрда  менин  уулума  биопсиядан  мурун  шишигин  алып
салгандан кийин синовиалдык саркома деген диагноз коюлган...Рак дагы эле болоорун
жана  рактын  агрессивдүү  түрүнөн  улам  өпкөсүнө  жайылып  кетиши  мүмкүн  деп
айтышкан...Эң  акыркы  тесттин  жыйынтыгы,  алар  таң  калыштуу  эч  кандай  из  таба
алышпайт  ...Каннабис  майы диагноз  койгондон  кийин  мен  аны дароо  эле  баштадым."
Аманда

«Менин  жакын  досума  мээнин  шишиги  ооруп,  морфин  беришчү.Морфиндин  өзү  көз
карандылыкты,  абстиненцияны пайда кылды жана аны колдонуу учурунда абалды ого
бетер начарлатты.Кара куурайдын өзү абстиненция симптомдорун, депрессияны, ооруну
жана  рактын  өзүн  жеңилдеткен  бир  дары  болгон.Сиздин  билдирүүңүз  менин  досумду
сактап калды». Жаспер

«Мен мунай үчүн абдан толкунданып жатам.Бул өткөн айда мен бул тууралуу биринчи
жолу окуп же уккан элем.Мен суктандым...Мистер Симпсон, бүткүл адамзат үчүн жасаган
жан  аябас  жана  мээримдүү  эмгегиңиз  үчүн  биздин  көбүбүз  сизге  ыраазычылык
билдиребиз.Сен менин Гуманитардык аныктамасың!!!Мен 1998-жылдан бери Хосписте өз
ыктыярым  менен  иштейм,  көптөгөн  азаптарды  көрдүм  жана  менин  колумда  да  өтүп
кетти.Бул азаптын көбүн жеңилдетүү мүмкүн деп ойлошубуз, чындап эле акылга сыйбай
турган нерсе...” Синди

--  Айрыкча,  Рик  Симпсон  майынын  "кереметтүү  айыктыруучу  күчү"  жөнүндөгү
маалыматтын  баары  чындык  деп  эсептегенде,  бул,  албетте.Туура  өндүрүлгөн  жана
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колдонулган май рак, диабет жана башка миңдеген ооруларды айыктыра алат.Ал чындап
эле  морфин  тийбей  турган  ооруга  жардам  берет.Ал  чынында  эле  денени  жашартып,
булчуңдарды  кайра  өстүрөт.Менимче,  акылга  сыйбаган  сөздөр  аны  толук  сүрөттөй
албайт.JB

"OMG.Мен жаңы эле Феникстин көз жашын берип жаткан бирөөдөн кабар алдым, кимде
бөйрөктүн рак оорусу бар экен.Майды 90 күн ичкенден кийин эң жаңы PET сканерлөө
шишиктердин  жок  болгонун  көрсөтөт..Бул  укмуш.Мен  Phoenix  Tears  менен  иштегенден
бери  көптөгөн  адамдарды  айыктырганын  көрдүм.Башкаларды  айыктырууга  жардам
бергениңиз үчүн рахмат». Грегг

--  Куттуктайм  жана  башкаларга  жардам  бергениңиз  үчүн  рахмат,  Грег.Мындан  ары
сканерлөө жок, жөн гана май.Сканер канцерогендүү, ал рактын кайтып келишине алып
келиши мүмкүн жана муну ким каалайт?JB

"Саламатсызбы, кымбаттуу Рик Симпсон жана Джиндрих Байер, мен сизди жакшы жана
бактылуу деп үмүттөнөм.Сиз алышыңыз керек болгон электрондук почтанын көлөмүн эске
алып,  сиз  мени бир  нече ай  мурун эстей  элексиз  деп  ишенем,  андыктан  мурунку  кат
алышууларыбызды киргиздим.Апам аман, ден-соолукта!Биз абдан ыраазыбыз деп айтуу -
бул азыраак.

2012-жылдын февраль айында диагноз коюлганда (боорго жана өпкөгө метастаз берген
панкреатиттик аденокарциноманын 4-стадиясында) анын болжолу 3 айдан 6 айга чейин
болгон, бул убакыт аралыгында ден соолугунун кескин төмөндөшү күтүлгөн.Анын ордуна
ал тирүү,  бактылуу жана 10 айдан кийин жакшы болот.Мен билем,  силер экөөңөр тең
химияга  каршыбыз,  биз  да…  Бирок  алар  3  ай  дегенде  биз  бардыгын,  анын  ичинде
химиотерапияны  жана  РСОну  дароо  баштадык.Бизге  эч  ким  апамдай  көп  Гемзар
химиотерапиясын алганча ден-соолукта калбайт деп айтышкан.РСО анын ден соолугун
ошол убакта сакташ керек болчу.Химия 6 жума мурун химиялык зыяндын башталышын
сезе алам деп чечкенде токтоп калды.Ал 6 жумадан бери химиотерапиядан чыгып, өзүн
жакшы сезип жатат.

Анын диагнозу 2012-жылдын февраль айында коюлгандан бери,  алгачкы топтолгондон
кийин, ал күнүнө бир грамм RSO кабыл алды (азыркыга чейин жалпысынан болжол менен
300 грамм).Дүйшөмбү күнү 12-17-12-де жасалган акыркы скандоо шишиктердин көбүрөөк
кичирейгенин көрсөттү,  анын ичинде кээ бир шишиктердин КТ аркылуу көрүүгө мүмкүн
болбогону жөнүндө документтер бар.Бул укмуштуудай жаңылык болду!Анан шейшемби
күнү  биз  анын лабораториялык  ишинин  жыйынтыгын  алдык.Мындай жакшы скандоочу
кабарды  алгандан  кийин,  анын  шишик  маркер  тести  (CA19-9)  285тен  2100гө  чейин
көбөйгөнүн угуп таң калдык.Буга чейин мындай болгонун көрдүңүз беле?Маркерлер эмне
үчүн  же  кантип  көбөйгөндүгү  тууралуу  түшүндүрмөңүз  барбы?Дегеле  кандайдыр  бир
идеялар барбы?Сунуштар барбы?Бул суроо бир нече RSO жаратуучуларына берилген,
бирок азырынча так жооп жок.

Бул жерде анын бүгүнкү күнгө чейин CA19-9 жыйынтыктары.Нормалдуу деңгээл 37ден АЗ.
Февраль  айында  алгачкы  диагноздо  шишик  маркерине  тест  жасалган  эмес.  4-30-
12...23,568;  5-30-12...5,240;  6-18-12...4,458;  8-8-12...538;  10-8-12...285 (Акыркы химия 10-
29-12  болгон);  12-17-12...2100.Сиздин  ар  бир  салымыңыз  менин  үй-бүлөм  тарабынан
баалуу болот!Чоң сүйүү, B"

«Урматтуу  Б,  КТ  нурлануунун чоң  дозасын берет жана бул ага  себеп болушу мүмкүн,
ошондой  эле  химиотерапия  таптакыр  кереги  жок  болчу.Мен  ага  мүмкүн  болушунча
тезирээк 180 г эң жакшы сапаттагы майды жеп алмакмын.Мындан ары КТ сканерлөө же
башка канцерогендик маанисиз нерселер жок, жөн гана май жана ал мүмкүн болушунча
көп.Адегенде химиотерапиядан жана радиациядан келтирилген зыянды жоюшуңуз керек,
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бул бир аз убакытты талап кылат, бул жөн гана майдын ишин кыйындатат.Анын тамырына
ууну  айдап  жатканда  антидот  бергендей,  мен  үчүн  эч  кандай  мааниси  жок.Жакшы
каалоолор менен, Жиндрих Байер”

«Мага 4 жумадай мурун эмчек рагы менен ооруган аял кайрылып, аны туура багытка бура
алдым.Анын олуттуу шишиги бар (менимче, ал бирден көп болушу мүмкүн) жана аны сезе
алат.Ал май баштаганына 3 гана жума болду жана шишик сөзсүз жумшарып баратат.3
жума жаман эмес!Мен ал үчүн абдан кубаттанып жатам жана бул айым дагы бир ийгилик
тарыхы болорун БИЛЕМ.Бир СҮЙҮҮ." Корри

«Атам 89  жашта,  бетинде тери  рагы бар.Мен  аны үч жолу  ооруканага  кескилеп  алып
бардым, бул аны инфекцияларга жол ачат, аны карылар үйүнөн алып кетүү жана артка
кайтаруу  ага  кыйын.Мен  бир  нече  жума  мурун  кара  куурай  майы  менен
баштадым.Булардын  кээ  бирлери  менин  баламдын  манжасынан  баш  бармагыма
чейин.Мен  дарылаган  11  болчумун,  азыр  4  бармактын  чоңдугу  баланын
манжасындай.Алар жөн эле өлүп, айыгып кеткен териден түшөт.Мен бардык медайымдар
менен врачтардай таң калдым».Steve

«Жөн эле  айткым келет,  менин кайын атамдын рак  оорусуна  скрининги  биринчи жолу
өпкөсүндө  тактар  пайда  болгондон  кийин  экинчи  жолу  толугу  менен  таза  чыкканын
жарыялоого  абдан  кубанычтамын.Биринчиси  тактар  көрүнгөндөн  кийин  биз  аны  майга
баштадык.Каннабис  анын  өпкөсүн  алып,  тазалап  койду!Ага  химиотерапия  керек  экени
айтылды.Биз  каршы  болуп,  анын  ордуна  майга  койдук.Каннабис  ракты  айыктырат!!!”
Карен

«Бул  жатын  моюнчасынын  рагын  да  айыктырат!Дарыланууга  акчам  жок  (бир  да  жолу
эмес...) жана эч кандай дары-дармексиз бир жыл жүрдүм...бирок мен дээрлик күн сайын
тамеки  чегем...анан  бир  жылдан  кийин  менин  жылдык  экзаменимде  дарыгер  менен
медайымдарды таң калтырышты...рак болгон жерде кичине тырыктан башка эч нерсе таба
алышкан жок...Мен азыр 100% раксызмын...марихуанага  рахмат...врачтар  эмес..."дары"
эмес...дарылоо  эмес...бирок  таза,  чөптүү,  ТАБИГИЙ өсүмдүктүн  себебинен...Мен  тирүү
далилмин...Дарыгерлер  эч  кандай  дарыланбай  жүрүп  5-деңгээлде  рак  болушум  керек
дешти...бирок  баары  бир  КЕТТИ...алардын  жардамысыз...алар  ушунчалык  таң
калгандыктан,  мени  дагы  текшерүү  үчүн  LITTLE  ROCK  (UAMS)  шаарындагы
МАМЛЕКЕТТИК Ооруканага  жөнөтүштү  ...жана  UAMS дагы бир  аз  тырыктан  башка эч
нерсе тапкан жок ...алар бул керемет деп айтышты ...Менимче, бул жөн гана марихуана
болчу...Уже мыйзамдаштырып...адамдарга  жардам...Адамзат  ушуну колдонуу үчүн  эмес
беле?» Моника

«Мен каннабис майын баш мойнума жана бетимдеги базалдык клеткалык карциноманы
дарылоо үчүн колдондум.ИЙГИЛИКТУУ.Бул изилдөө жүргүзүү  үчүн идеалдуу рак  болуп
саналат.Ал жөнөкөй көзгө даана көрүнүп, болуп жаткан өзгөрүүлөр оңой байкалат.Мен бул
жерде АКШда буга кызыгуу жаратууга аракет кылдым, бирок федерацияда кимдир бирөө
бар жана баары тийип өлгүдөй жараат окшойт.Эмне кыла аларыңды көргүлө». Жусуп

"Менин  санымда  шишик  бар,  мурун  катуу  болчу,  дээрлик  2  см,  азыр  ал  жарымынан
азыраак жана жумшарууда (4 жума)." Катри

"Жана мен  5  ай  үзгүлтүксүз  май  ичип  жүргөндөн  кийин  рак  оорусунан  таза  экенимди
билдим!!" Мими

С.JB, сизде гемангиобластома деп аталган шишиктин айрым түрлөрүн айыктыруу боюнча
бир нерсе барбы?Мен сиздин билдирүүлөрүңүздү, ошондой эле башкалар сыяктуу.Мен
шишиктин  мындай  түрүн  кесүүдөн  башка  дарылоону  эч  качан  көргөн  эмесмин.Менде
алардын бир тобу бар». Грейм
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А.Эмес, жеке, биз, албетте, болгон эмес дарылоого бардык диагноздорго белгилүү адам
жеке, бирок сот, бул жөнүндө мен азыр окуп, мен көргөн жокмун, эмне үчүн май жардам
бербеши керек.Менин билишимче,  алар КТ аркылуу гана диагноз коюшу мүмкүн,  жана
менин көз карашымда, КТ тапшырган ар бир адам андан кийин кеминде 60 г май жеши
керек.Эгерде  алар  операцияга  чейин  ошол  60  граммды  жешсе,  көпчүлүк  учурда
операциянын кереги жок деп ишенем, анткени шишик жок болот.Ошондуктан мен сөзсүз
түрдө майды өзүм сынап көрмөкмүн.Бардык жакшы каалоолор, JB

«Плацебо  кээ  бир  адамдарды  айыктырат  дегендин  өзү  дарыларды  биротоло  таштап,
плацебо искусствосун изилдөөгө негиз болуп саналат.Натыйжалуу айыгууга ээ болгондо,
сиз эч качан плацебо изилдөөсүн жасабайм деп айтканыңыз менен, сиз туура айтасыз,
бул оорулуу жана ырайымсыз бейтаптарыңыздын жарымын өлтүрөт ». Кристофер

--  Бул  чындап  эле  оорулуу  жана  ырайымсыздык  болмок,  ошондуктан  жеке  мен  муну
кылбайм.Башкалар  кааласа  алат,  мен  каалабайм.Мен  медициналык  система  майды
плацебо катары колдоно башташын каалайм - эгер алар колдонгусу келген нерсе майга
караганда  коопсуз  жана  эффективдүү  (жана  бейтап  үчүн  кызыктуу/жагымдуу)  экенин
далилдешсе, анда алар аны сата алышат. .Эгерде жок болсо, анда эмне үчүн.Бул абдан
жөнөкөй жана абдан рационалдуу,  менимче.Келечекте баары бир ушундай болот,  анда
эмнеге күтүш керек?JB

«Кара куурай жөн эле дары экенин кабыл алуу эч качан кеч эмес.Ошол эле учурда, майды
дары катары колдонууга эч качан кеч эмес, сиздин абалыңыз кандай болсо да, канчалык
оор  болсо  да.Майды  колдонуу  менен,  адатта,  бейтаптын  айыгып  кетишине  жакшы
мүмкүнчүлүк бар, же мунай аларды аягына чейин жашоонун максималдуу сапатын камсыз
кылат.Жана бул да маанилүү.JB”

«Химиотерапиядан  өткөн  бейтаптар  майды колдоно  баштаганда,  май  биринчи  кезекте
денесин  зыянсыздандыруу  керек.Ошентип,  кээ  бир  учурларда,  оорулуу  рактын  өзүнө
чабуул баштаардан мурун бир аз май ичиши керек болушу мүмкүн.Химияны кабыл алуу
чындыгында жакшы идея эмес, айрыкча медициналык система каннабис жөнүндө ондогон
жылдар  бою  рактын  дабасы  катары  билгендигин  эске  алганда,  анын  кереги  жок
болгондо.JB”

С."Терминалдык"  рак  бейтаптары:  Сиз  аларды  агрессивдүү  түрдө  күнүнө  1  граммдан
баштайсызбы же иштейсизбиалар бир жумадан ашык убакытка чейин?Тажрыйбалардан
кеңеш?

А.Жок,  биз  ар  дайым  кичинекей  дозалардан  баштайбыз  жана  көрсөтмөлөрдү
аткарабыз.Албетте, эгерде алар каннабис менен мурда тажрыйбага ээ болсо жана корко
турган эч нерсе жок экенин билишсе, кээде сиз жогорку дозадан баштасаңыз болот.Бирок
сиз пациенттин майга кандай жооп кайтарарын эч качан биле албайсыз,  ошондой эле
алар  көбүнчө  ар  кандай  дары-дармектердин  аралашмасында  болушат,  андыктан  сак
болууну жана пациенттин кан басымын ж.б.Жалпы сунуш - бул көрсөтмөлөрдү аткаруу,
формалдуу эмес - инстинктиңизге жана пикириңизге баш ийиңиз жана пациенттин "жогото
турган  эч  нерсеси  жок"  болгондо,  мен  аларга  зарыл  болгон  учурда  жогорку  дозаны
берүүдөн тартынбайм (белдин катуу оорушу ж. .Чынында эле жогорку сорттогу майдын
бир граммы тажрыйбасыз колдонуучуга өтө жогору болушу мүмкүн, бирок дагы деле эч
кандай зыяны жок.Кээде кара куурайдан пайда болгон кома да пайдалуу болушу мүмкүн
жана мен аны операцияга чейин анестезия үчүн колдонушат деп ишенем, бирок азыр биз
бейтаптардын  мүмкүн  болушунча  ыңгайлуу  зонасында  болушун  каалайбыз.Мен  аны
жакшы түшүндүрдүм деп үмүттөнөм.Жакшы каалоолор менен, JB"

«Корри, досум, сен мага *** менен жардам бердиң.Мен ага нейроэндокриндик шишиктерге
каршы дары берип  жүрдүм.Ал  1  айдан  бери  дарыланып  жатат,  кичирейе  баштады.Ал
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ушунчалык  чоң  болгондуктан,  анын  курсагын  түртүп  жатты,  бирок  азыр  ал  кайра  жей
турган  даражага  жетти  жана  анын  дарыгери  мындай  шишиктин  мынчалык  ТЕЗ
кичирейгенин  эч качан көрбөгөнүн айтты.Бул аны дүрбөлөңгө салды жана бардык кан
иштери нормалдуу болуп калды, ошондуктан дагы бир жолу айыгып кетүү жолунда жана
бул КЕРЕМЕТ.Жана сен УКМУШсуң жана Кудай улуу».

«Менин мээ рагы менен ооруган досум бар жана менде Cml бар.Май экөөбүзгө тең иштеп
жатат!!!Менин  досум  менин  көз  алдымда  бул  майдын  керемет  экенине  биринчи  жолу
далил ...Мурда күмөнүм бар болчу, бирок азыр эмес!Майды алгыла, ИШТЕЙТ!” Тайлер

"Кара куурай майын бир жыл колдонуудан кийин гана кара куурай майын колдонуу менен
ракты  жөргөмүштүн  желе  түрүнөн  шишикке  айландырды,  эми  алар  химиотерапиянын
белгилүү  бир  формасы  менен  бутага  алгандан  кийин,  ал  майдын  дозасын  күнүнө  3
граммга  чейин  көбөйттү.18  ай  мурун  ата-энесине  анын  мээсинин  рагы  терминалдуу
экенин жана анын 18 айга жакын жашоосу бар экенин жана химиотерапия аны бир нече
айга гана сатып аларын айтышкан,  андыктан сиздин сурооңузга жооп катары экөө тең
ремиссияга өбөлгө түздү, бул сурооңузга жооп берет деп үмүттөнөм. Мичиган каннабис
каннабис долбоору

«Өткөн жылы менден апамдын досу анын апасына эң жогорку сорттогу кара куурайдан 6
айлык  кара  куурай  майын  жасап  бере  алабы  деп  сурады.Ал  моюндун  рагы  менен
ооруган.Мен  аны  Youtube  кеңешине  ылайык  май  кылып  жасап,  анан  Орусияга
жарыяладым.Ал биринчи 6 айлык курсту укмуштуудай жыйынтык менен колдонуп, дагы 6
айлык дозасын сурады, мен ага дагы бир жүк жөнөттүм, азыр 14 айдан кийин анын ден
соолугу жакшы.Сиз укмуштуудай иштерди жасап жатасыз, Рик.Рахмат." Гарет

«Саламатсызбы,  менин  атым  Алиса,  мен  16  жаштамын.2011-жылы мага  3-стадиядагы
анапластикалык астроцитома деген диагноз коюлган.Биз (үй-бүлөм жана мен) кара куурай
концентратын  колдонууну  чечтик.Мичиган  университети  мага  бир  нече  жылдан  ашык
жашай  албасымды  жана  рактын  өзү  иштебей  турганын  айтты,  анткени  ал  жөргөмүш
формасында  болгон.Өткөн  жылдын  январь  айында  мен  Мичиган  университетине
кезектеги MRIга бардым.Бардык шишиктер жок болуп кетти”.

«Апам өпкөнүн 4-стадиясында рак оорусуна чалдыгып, мээсине кирип кеткен, бирок ал
RSO кара куурай майын жасагандан бери ал жакшы иштеп жатат.Анын канынын иштеши
жакшы болду жана мен сизге абдан ыраазымын, анткени мен RSO апама бул рак менен
күрөшүүгө мүмкүнчүлүк бергенин сезем...” Шеннон

«Мен 68 жаштагы эркекмин,  мен эч кандай олуттуу көйгөйлөрү жок кадимки дени сак
жашоодо  жашап,  жыл  сайын  сасык  тумоого  каршы  эмдөө  жана  текшерүүдөн  өтүп
турчумун.Бир  күнү  эртең  менен  ашказаным  катуу  ооруп  ойгонгуча,  денемдин  иштеши
жакшы  болчу.Сокур  ичеги  же  грыжа  деп  ойлоп,  аялым  тез  жардамга  кайрылды.2012-
жылдын 15-августунда 2 сааттан кийин шашылыш операция болдум жана жоон ичегимде
чоң шишик бар болчу, аны 14 лимфа менен бирге алып салышты.түйүндөр.Бир жумадан
кийин ичим жарылып, ууланып, экинчи операцияга алып келди.

4  күндөн  кийин  өзүмдү  жакшы  сезе  баштадым,  бутума  туруп,  акырындык  менен
кыймылдуу болуп, каным чыга баштады.№3 операцияга кайтып, бир күндөн кийин жеңил
инфаркт болгон.Андан көп өтпөй -33 күн реанимацияда - мен ооруканадан чыгарылып,
OSTOMY  BAG  алып  жүрдүм.Сумка  мени  менен  8  ай  болгон  жана  эч  кандай
кыйынчылыксыз  реверсация  операциясы  жасалган.Хирург  рак  түйүндөрүнөн  ары
жайылып кетпегенин айтты.

Ошого карабастан алар мени Рак клиникасына алып барышты да, химиотерапия менен
радиацияны  “кийинки”  катары  талкуулай  башташты.  Стандарттык  протокол  деп
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айтышты.БУЛШИТ мен айттым!Менин денемди эч кандай нурлантуу же химиотерапия же
радиация менен уулантуу болбойт.Рак клиникасынын онкологу талашкан жок жана бир
жыл  бою  ар  бир  3  ай  сайын  КТ  жана  кан  тапшырууну  талап  кылган  байкоолорду
белгиледи.

Мен  материалды  Рик  Симпсон  белгилегендей  алып,  RSO  даярдадым.Экстракция
процессинин  бардык  көрсөтмөлөрүн  аткарып,  Нафтаны эриткич  катары  колдонуп,  мен
даяр  майды  шприцтерге  салып,  аны  күнүнө  эки  жолу,  ар  бир  жолу  аз  өлчөмдө  иче
баштадым.Мен  онкологиялык  клиникада  төртүнчү  байкоомду  аяктадым  жана  алар  КТ
рактын бар экенин көрсөткөн эч нерсе көрсөтпөй турганын айтышты.Кан анализи CEA
деңгээлин 1,4 деп көрсөттү, бирок баары бир же экиден рак клеткасы бар.Алар 5+ нерсени
тынчсыздандырат  деп  эсептешет.Мен  азыр  дагы  бир  партияны  даярдап  жатам  жана
алдын алуу  чарасы катары күн  сайын ичем.Азыр рак  оорусунан жапа чеккен АР БИР
АДАМга мен сизге да ушундай кылууну сунуштайм.Биздин жогото турган эч нерсебиз жок
жана ээ боло турган бардык нерсебиз жок». Gerry

"4-стадияга ээ болгон,  тери менен сөөктөрү бар жана күч жоготуудан араң баса албай
калган адамды сактап калуу өтө кечпи?" Жыгыл

"Эч качан кеч эмес.Бул майды колдонуу менен көптөгөн кереметтер көрүлгөн.Эгерде ал
аларды  куткара  албаса,  эң  азы  фармацевтикалык  каражаттардын  катаал  терс
таасирлерисиз  алардын  азабын  жеңилдетет.Эскертүү,  эгерде  алар  жогорку  дозадан
баштаса,  алардын  толеранттуулугу  бекемделгенге  чейин  көп  уйку  болот.Бул  абдан
күчтүү». Ник

«Биздин шаардагы аксакалдардын бирине боордун рагынын 3-стадиясында жашоого 3
жума убакыт берилген.Анын үй-бүлөсү чогулган ага жандуу ойгонду.Ал бул майды сынап
көрдү.Эки жыл болду, ал жакшы.Рак оорусу жок, дарыгерлер аны жолдо текшеришти.Алар
бул  тууралуу  айтышпайт  да.Даба  тапканга  акча  жок.Мен  бул  иштейт  деп  ишенем......"
Бобби

"Мен да калкан безинин рагы жок !!" Мишель

"Мен жөнүндө эмнени кааласаң ошону айт, досумдан ажырат, мени сотто...Аргументиңиз
жараксыз!Бул апам ала турган акыркы сканер !!!КАНАБИС РАКТЫ ӨЛТҮРТ!» Таң

Стейси: Апаңыз кайсы этапта болгон?Мурда бир жолу жазганыңызды билем, бирок унутуп
калдым.Бул дароо эле укмуштуудай отчет !!

Таң:  Стейси,  бул өпкөнүн 3-стадиядагы майда клеткалуу карциномасы болчу.5  үстүнкү
лимфа системасына кичинекей меттары бар шишик.

Дебби: Бул абдан керемет!Мен эч качан кичинекей клетканы айыктырган эч кимди уккан
эмесмин,  атүгүл  бардык  кадимки  протоколдор  менен.Бул  укмуш!Сиз  апаңыздын  гана
өмүрүн  сактап  калбастан,  бул  башкалардын  өмүрүн  сактап  калат,  анткени  бул  кара
куурайдын  иштээрин  далилдейт.Муну  бөлүшкөнүңүз  үчүн  чоң  рахмат!
Таң:  Дебби,  ал баарын жасады,  кара куурай майы -  химиотерапия -  радиация БИРОК
химиотерапия  жана  нурлануу  процедуралары  бүтө  электе  айыккандыктан,  ал  калган
дарылоодон баш тартып,  май менен жабышып калды...Муну ал  дагы деле алат  жана
өмүрүнүн аягына чейин КҮН КУНУ алат!

Стив:  "бул  радиациядан  кийинки  өзгөрүүлөргө  эң  туура  келет"  дейт.Ал  радиация
болгонбутерапия?

Таң: Стив, ооба, бирок бүтүргөн эмес...Dr кабат!

Пациент: Линда В., Кызмат датасы: 11/16/2013, Процедура: КОНТРАСТТУУ КӨКҮРҮКТҮН
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КТ.Көкүрөк клеткасынын томографиясы жасалган...Салыштыруу 7/8/13 чейинки көкүрөк КТ
менен жүргүзүлөт.КӨРСӨТҮҮ: Бул өпкө рагы менен ооруган 64 жаштагы аял ...

ЖЫЙЫНТЫКТАР: Интерстициалдык өзгөрүүнүн күчөшү жана интерлобулярдык септалдык
калыңдоо  бар  ...бул  мурунку  сынакка  салыштырмалуу  жакшырган....Эч  кандай  так
ортостондук жумшак ткандардын түйүндөрүнүн же ортостолдун аденопатиясы көрсөтүлгөн
эмес.Аксиллярдык  лимфаденопатия  же  дөбө  лимфаденопатиясынын  так  далилдери
жок.Оң  жак  үстүңкү  бөлүгүндө  радиациядан  кийинки  өзгөрүүлөрдөн  тышкары,  өпкөнүн
кошумча паренхимдик туңгуюктары же шектүү  өпкө түйүндөрү байкалбайт.Трахея жана
негизги  бронхтор  патент  болуп  саналат.Плевралык  эффузия  жок.Жүрөктүн  көлөмү
нормалдуу.Перикардиалдык  эффузия  жок.Ичтин  үстүңкү  бөлүгүнүн  көрүнгөн  бөлүктөрү
өзгөчө.Эч кандай фокалдык агрессивдүү люсенттик же склероздук сөөктүк жаралар жок.

ТАСИР: оң дөңсөөдөгү жана оң жак үстүңкү бөлүгүнүн ортоңку жагындагы радиациядан
кийинки өзгөрүүлөрдү жакшыртуу.Кайталануучу же калдык оорунун так далилдери жок."

«Менин  операцияга  болбой  турган  сулу  рагы  бар  болчу,  бул  сол  өпкөмдүн  астыңкы
бөлүгүндөгү кичинекей клеткалык рагы. Мен абдан кымбат кара куурай майларын алдым
жана клеткалар кичирейип жатат.  Мен Терминал болчумун жана 2013-жылы Рождество
майрамына  чейин  өлүп  калам  деп  айттым.  Ооба,  THCнин  аркасында  дагы  эле  бул
жердемин. Джон-Майкл

"Мунай  бардык  радиациялык  зыянды  жокко  чыгарды  жана  ишенимден  тышкары
айыкты  ...Медициналык  марихуана  мени  куткарды  жана  мени  5  дарыдан  сактайт.Мен
химиотерапиядан оң бөйрөгүмдөн ажырап калдым, терим болгон үчүн ооруп жаткан жери
кармап  баштады...ал  эми тундурмадагы майларды ичкенден  кийин бир  нече  мүнөттүн
ичинде талмаларды токтотуп, айлап алыстайм...

Укмуштуудай  жана  бул  бир  гана  майлар  менин  көзүмдүн  химиялык  таасиринен  улам
нервдин  бузулушун  калыбына келтирип,  глаукома диагнозу  коюлган  жерде,  жана  6  ай
мурун  акыркы  жолу  барганымда  глаукоманын  эч  кандай  белгиси  жок  жана  мен
дарылаганда менин көрүүм жакшырып калды. ..” Тереза

«Мен жиндидей жайылып жаткан 4-этапка ээ болгон адамды билем.Ага жыл бою жашоого
10% мүмкүнчүлүк берилип, иштерин иретке келтирүүнү айтышкан.Мен ага карап тур деп
айттымДарыдан качыпжана дарыны сынап көрүү.Бир жылдын ичинде ал  100% рактан
таза деген диагноз коюлган жана азыр бир нече бейтаптарга кам көрүү жана мунун баары
кара  куурайдын  сонун  айыктыруучу  күчү  жана  Рик  Симпсондун  жетекчилиги  менен
шартталган.Ошентип, рахмат Рик." Джеймс

«Менин  таежем  4-стадиядагы  глиобластома  бар,  үч  эле  дозадан  кийин  майыптар
коляскасынан басууга өттү!Анын сол жагы бир айдан ашык убакыттан бери шал болуп
калган.Бирок азыр толук иштей баштады !!Аябай толкундандым!» Nicolette

«Менде  глиобластома  бар  болчу,  ал  өлүмдүн  деңгээли  жогору.6  айдан  кийин
химиотерапия  жана  нурлануу,  ооруп,  кусуу,  бөйрөктөрү  ооруп,  баары  уулангандай
сезилди.Эч  нерсе  кыла  албайбыз  деп  акыры  үйгө  жөнөтүлгөндөн  кийин,  бакчамдагы
органикалык өстүрүлгөн азыктарды жегенге диетамды өзгөрттүм.Жашыл смузилерди ичүү,
С витаминин  алуу.Андан  кийин кычкыл жемиш кошуп  койдум.Ошондо бир  досум мага
Риктин  майынан  алып  берди.Өткөн  жума  күнү  менин  онкологум  телефон  чалып,  мен
РАКсыз экенимди айтты.Менин жүрөгүмдөн сени сүйөм.Бул өмүрдү сактап калган». Таня

«Таежем 6 жумадан бери май алып жатат.Анын терминалдык шишиктери азыр 50% га
кыскарды.Ал иштейт». Boosboys

"Мен муну 4 ай мурун бир досума айттым, анткени анын атасы химиотерапиядан өтүп,
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начарлап кеткен, азыр ал дээрлик рактан арыла элек ... жана өзүн жакшы сезип жатат."
Рут

«Бул иштейт - бул менин аялымдын рак оорусун айыктырды, качан химиотерапия/радио
таратып жиберди -  алар карап көр дештиальтернативалар үчүн ...  биз  мунай жөнүндө
билдик - рак 3 ай / 90 күн ичинде жок - аны азыр төлөйбүз. Крис

«Мээнин глиома шишигинин кайра өсүп кетүүсүнүн алдын алуу үчүн майды бир жылдай
колдонуп  жатам.Сураныч,  Рикке  ыраазычылык  билдириңиз,  дарылоо  жалпы  ден
соолугума жардам берип жатат жана эч кандай өсүш болгон жок.Кимдир бирөө ДСУнун 2-
даражадагы  мээ  шишигинин  кайталанышын  алдын  алууга  аракет  кылган  адам  үчүн
кандай жакшы доза болорун билет?"Стандарттык" кеңеш - ал кайра өсүп, химиотерапияны
талап кылат.Менин дарыгерим 50% 3 жылдын ичинде кайра өсүүнү сунуштады, мен аны
бир нече айга жеңдим.Азырынча абдан жакшы». Төрт жыйырма

«Досунан жаңы эле анын досу өпкө рагына IV стадиядан айыгып кеткенин кабарладым.9
доктур  анын  бир  нече  жума  өмүрү  калганын,  сөөктөрүнө  жана  мээсине  жайылып
кеткендигине макул болушкан.Майга 4-5 жума болду, азыр доктурлар туура эмес диагноз
коюшту деп жатышат, өпкөнүн кичине инфекциясы болгон.Анын канында шишиктер же рак
маркерлери  жок.Мен  аны  Phoenix  Tears-ка  буруп,  азыраак,  арзаныраак  өлчөмдөгү
чөптөрдү  кантип  жасоону  көрсөттүм.Муну  колдонуудан  тартынбаңыз,  мени  анонимдүү
кылып коюңуз.Рахмат жана Кудай колдосун».

«Мен көп жыл коллективде иштедим, унаа айдап баратып терезеге илип койгондуктан сол
колумдун  терисинин  рагы бар  болчу.Эми  мага  эч  ким  ишенбеши керек  экенин  билем,
бирок мен ага күн сайын RSO майын сүйкөй баштадым жана ал жок деп ант берем.Бул
бир нече айга созулду, бирок ал чындап эле көп жылдар бою болгон жеринен жок болуп
кетти ». Рэнди

«Мен  өмүрүнө  коркунуч  туудурган  химия  жана  радиациянын  ордуна  май  колдонууну
тандап алган аман калган адамды көрдүм... ага бир жылдан аз убакыт берилген... ал 5
жылдан бери рак оорусунан арыла элек жана бир да жолу чачы түшпөгөн же алсыз болгон
жана дарылоодон ооруп...табигый химиялык эмес дары!!Алдамчылык эмес!!” Гвендолин

"Мен жаңы эле Пиптеримдин бирине кат жаздым.Ал Нон-Ходжкиндин лимфомасынын 4-
стадиясында  жана  үч  эселенген  соккудан  (анын  3  айдоочусу  бар  экенин  түшүндүрүп,
рактын  бири  экинчисин  химиотерапиядан  чындап  коргойт  деп  айтышкан),  ошондуктан
анын  жалгыз  медициналык  варианты  -  жилик  чучугун  трансплантациялоо.Анын  бүгүн
көргөн онкологу трансплантациядан баш тарткандыктан, анын "рак эми кайтып келет" деп
айткан.Бул анын билдирүүсү:  “Менин онкологумду көрдүм.Менин кандарым жакшы.Мен
туура кылып жатам.Хоора,  жакшы жыйынтыктар,  жакшы жаңылыктар,  рак  оорусу жок”.
Кара куурай рак менен ооругандарды өлтүрөт!" Корри

«Рик  мага  табарсыгымдагы  рактын  4  түрү  менен  күрөшүп,  3  жыл  бою  кантип  тирүү
калууну көрсөттү.  Мен азыр 2ге түшүп калдым жана RSO аркылуу күн сайын күрөшүп
жатам.  Муну  жеңер-жетпесимди  билбейм,  бирок  бул  жакшы күрөш болду  жана  мен  3
жылдан бери оруп-жыюучудан 3 жыл өттү жана дагы эле күрөшүп жатам.... Рахмат Рик
жана экипаж... Кудай колдосун...» Григорий

«Биз күйөөм үчүн РСО жасайбыз.Ал ревматоиддик артрит менен ооруйт.Ал ошондой эле
Ходжкинс лимфомасын жеңген.Биз 99,9% изопропил колдонобуз.Биз аны эриткичте 3-5
мүнөттөн ашык калтырбайбыз.Бул жол менен хлорофилл менен жашыл эмес.Жолдошум
РА  үчүн  эч  кандай  дары-дармек  ичкенге  туура  келген  эмес.Ал  шишип  кетпейт,
оорубайт.Бул  укмуштуудай  дары  менен  бөлүшкөнүңүз  үчүн  Кудай  сизге  Рик  жана
досторуңузга батасын берсин!” Дженис
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«Мен өзүм анын тери рагынын эки түрүн да айыктырганына күбө болдум жана менин бир
таякемде простата рагынын төртүнчү баскычы бар. Мен анын лимфома менен ийгиликтүү
күрөшүп  жатканын  көрдүм.  Итибиздеги  шишиктерди  да  жакшы  ийгилик  менен
дарылоодобуз. Шишик эки айга жакын тамак-аш менен ичкенден кийин болжол менен 85%
жоголот. Аны биздин 9 жаштагы немис овчаркабызга артриттен бериңиз. Ал аны жакшы
көрөт  жана  бул  анын жашоо сапатын  кайра  алып  келди,  өзгөчө  бир  нече  жыл мурун
ветеринар жазып берген Римадилге караганда! Джейсон

«Мен  4-стадиядагы  сөөк  жана  боор  рагымды  айыктым,  колумдагы  жагымсыз  күйүктү
айыктым,  кан  басымымды жөнгө салдым,  варикоздук  веналарымдын жоголуп  кеткенин
көрдүм,  90 кг арыктадым,  ооруткан дарыларды ичпей калдым, жергиликтүү май менен
күнгө  күйүүнү  басаңдаттым,  досторумдун  итин  айыктым.  сөөк  рагы...  ммм,  дагы
эмне...манжаларымдагы артрит, мен аны унутуп калдым. Бул өсүмдүктүн сыйкырчылыгы
мыйзамсыз экени ЖИНДИК. Баргыла." Лаура

"Бул дээрлик бир жыл мурун CML (өнөкөт миелолейкоз) диагнозу коюлгандан кийин менин
жашоомду  өзгөрттү  жана  мен  видеону  көрдүм.Дарыдан  качыпканнабис  майы  рактын
терминалдык  бейтаптарын  кантип  айыктырганы  жөнүндө.Ооба,  мен  мунун  тирүү
далилимин.Бул менин рактын деңгээлин өзгөрттү.Азырынча айыккан жок, бирок бир күнү
мен аман калдым деп айта алам деп үмүттөнөм, андыктан рак менен ооруган бейтаптын
бут кийимин кийип бир миль басып өтпөсөңүз, эч нерсе билбеген нерсеңизди шылдыңдап
баштабаңыз». Дениз

"Мен ишенем.Менин досум рактын 3 түрү менен ооруган.Ага 3 жума жашоо берилди.Эми
2 жылдан кийин ал 1 түргө түшүп, жакшылык кылып жатат». Сандра

«Силер апамдын өмүрүн сактап калууга жардам бердиңер.Бир жыл раксыз!" Керемет

«Апамдын окуясы: «2010-жылдын сентябрь айында апама энелик бездин 4-стадиясында
рак деген диагноз коюлуп,  ага 6 ай дарыланбай, бир жарым жыл дарыланып жашоого
убакыт берилген. Ал дароо химиотерапияга өттү жана рак жакшы жооп берди, бирок ал
анын 70 жаштагы денесин кыйратты,  ал Гилейн Барре синдромунан 85% гана айыгып
кеткен.

Ал дагы химиотерапияны улантып, 2011-жылы декабрда шашылыш операция жасатууга
туура  келген,  анткени  анын  GI  жана  гинекологиялык  системалары  бири-бирине
чырмалышып,  натыйжада  катуу  инфекция  пайда  болгон.Канча  рак  болсо,  ошончолук
алынып салынды;  ал  өлүмдүн  эшигине  абдан  жакын  болчу  жана  кандайдыр  бир  жол
менен операциядан өтүп,  айыгып кетти жана рактан арыла элек болсо да,  үйүнө кете
алды.

Ошол эле учурда бир досум марихуана/каннабис майы жана анын рак оорусуна каршы
колдонулушу  тууралуу  маалымат  бере  баштады.Акырындык  менен  угуп,  өзүмдүн
изилдөөмдү  кыла  баштадым;  Мен  эмне  таба  баштаганыма  таң  калып,  изилдөөнү
уланттым ...

Кийинки жылы апам дагы химиотерапиядан өттү; ал оору үчүн морфин жана оксикодон
ичип  жаткан.Анын  жашоо  сапаты,  ошондой  эле  "эч  качан  багынба,  Кудай  алдында
чынчыл, Маскогиден келген Оки, мамилеси" начарлап бара жатты.

2013-жылдын январында ал химиотерапиянын бешинчи раундунан өткөн.Анын мурунку
жылы күрөш менен өткөргөн; ал чарчап,  ур-токмокко алынып, ооруп, химиотерапиянын
мындан ары айыктыруучу таасири болбой калды.

Бизге рак анын табарсыгына жана бооруна жайылып кеткенин, ал эми боордун рагы анын
ичине  кирген  нерсе  болорун  айтышты;  алар  аны  токтото  алышпады,  бирок  алар  аны
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жайлап,  ага бир аз убакыт сатып аларына үмүттөнүштү.Алгачкы диагноз боюнча бизге
берилген убакыт графигинен өтүп кеттик, бирок дагы деле көп нерсени жасоо керек деп
ойлодук.

Ал бүттү жана баш тартууга даяр; ал химиотерапия менен бүттү; "жетишет!" ал айтты.Мен
аны көргөнү барып, өткөн жылдагы үйрөнгөнүмдү, ошондой эле кара куурай майы жана
анын  рак  оорусуна  каршы  колдонулушу  жөнүндө  сүйлөшө  баштадым.1950-жылдары
жакыр,  динчил,  Техастагы  айыл  чарба  жерлеринде  жана  мал  чарбачылыгында  катуу
тарбияланганына карабастан,  ал мунай жөнүндө бир же эки даректүү тасманы онлайн
көрүүгө  жана  ийгиликтүү  окуялар  жөнүндө  көбүрөөк  угууга  ачык  болгон.Көптөгөн
талкуулардан  кийин,  жана  өлүм  алдында  жаткан  эненин  уулу  гана  бере  турган  сатуу
мейкиндигин берип, мен аны майды сынап көрүүгө макул болдум.

Бош витамин капсуласында жутулган күрүч данынын жарымынан аз өлчөмдөгү дозасын
баштаганда, ал эки күндүн ичинде анын баңги затын колдонуу 50% га төмөндөгөнүн көрдү
жана бул кыскартуу бул дарыны колдонуу учурунда сакталды.

Апам  өмүрүндө  THC  продуктуну  эч  качан  алган  эмес  жана  бул  ал  үчүн  чоң  өзгөрүү
болду.Кээде  таасирлери  абдан  оң  болгон,  бирок,  негизинен,  жөн  гана  абдан
тынчтандыруучу.Кээде thc бир аз өтө эле күчтүү болчу,  бирок ашыкча дозадан сага эч
кандай зыян келтирилбейт, ошондуктан ал өтүп кеткенге чейин жатып, намаз окучу.Уйку
айыктыруу  процессинин  бир  бөлүгү,  ошондуктан  тынчтандыруучу  табияты  долбоор
боюнча.

Көп өтпөй апамдын КТ шишигинин саны 455ке чейин көтөрүлө баштады жана ал майдын
дозасын  тез  арада  көтөрө  баштады.Дарыгеринин  сунушу  боюнча  ал  гинекологиялык
хирургга көрүнүп, ал кирип, ракты мүмкүн болушунча алып салууга макул болду.Операция
июнь айынын аягында болчу жана ал келгенде шишиктердин саны 405ке чейин азайып,
апам 100 граммдан ашык май ичкен.

Хирург  атам  менен  сүйлөшүү  үчүн  операциядан  чыкканда,  анын  так  сөзү:  "Мындай
жакшыраак болмок эмес!" Алар бар экенин билген чоң ракты алып салышты, бирок алар
көрө турган кичинекей рак шишиктери жок болчу.Апам операциядан айыгып, 2013-жылдын
июлунан  бери шишиктердин  саны 20дан  (нормалдуу  34)  төмөн  бойдон  калууда;  анын
декабрь айындагы акыркы катасы ал 2014-жылдын июлуна карата дагы эле раксыз экенин
тастыктайт. Керемет

«Иним лимфома, ашказан, омурткасына метастаз болуп калган.Алар берген дарылар аны
күнү-түнү түнү бою уктатпай, бир нече жума бою уктабай, тамак жебей койгон.Бир грамм
таблетка май жана ал 18 саат уктап, курсагы тойгончо жейт.Бир жумадан кийин ал рактан
78% таза.Врач таң калды.Биз ага айткан жокпуз, анткени ал медициналык эмес абалда
болчу, бирок кара куурай анын жана биздин өмүрүбүздү сактап калды.Эми бир жылдан
кийин ИНИМ ЛИМФОМАНЫ САБАП КЕТТИ!Муну эч ким кылбайт...кара куурайсыз». Errl

«Бир аз мурда менде чоң жамандык болгон.Мен күнүнө бир тамчы алмакмын.Аны мага
берген  адам  кайра  сурады.Ал  рак  оорусунан  арыла  баштаган  аялга  берип  бүттү.Ал
жашамак турсун, жей да, иче да албайт.Анын салмагы 70 килограммга жетпеген.Менин
досум  ага  май  берди  ...  voila!Ал  жеп,  иче  баштады  жана  күрөшүн  улантты...
ийгиликтүү.Кара куурайдын дарылык касиетине бекем ишенебиз». Тара

«Мен сиз жазгандардын баарын абдан ишенимдүү окуп жатам.Атам рак оорусунан каза
болду.Алар  жалаң  радиация  кыла  турган  болушкан.Анын  бир  жолу  дарыланып,  алар
такты өткөрүп жиберишкендиктен,  аны кууруп коюшту.Ал 2 күндүн ичинде көз жумду».
Анита

«Бүгүн  мен  чоң  суммадагы  кайрымдуулук  кылган  адамдан  кабар  алдым.Анын
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кекиртегинде рак шишиги бар экен.Ал 2013-жылдын апрелинин башынан бери түтүк менен
тамактандырылган.Оорулуу  адамдын  аялы  ыйлап  баарын  чакырат.4  жумадан  кийин
күнүнө 2 маал май ичсе, ал жок болот.Толугу менен кетти...Ал катуу тамак жеген ...Жаңы
дарылоо  же  жаңы  дарылар  жок,  жөн  гана  RSO.Билим  менен  бөлүш,  өмүрдү  сакта”.
Джаред

«Мен рактын 4-стадиясынан аман калганмын,  ал химиотерапиядан өткөндө (кайра ЭЧ
КАЧАН), жүрөк айлануу, уйкуга жардам берүү жана башкалар үчүн жазылган бардык дары-
дармектерди айтып бере алам.Медициналык THCге өткөндө гана мен тамактанып, уктап,
эс  алып,  чыдай  алдым!!Кудайга  шүгүр,  мен  мыйзамдуу  болгон  CAда  жашайм,  колум
жокторго жүрөгүм ооруйт!” Хайнц

«Башкалар  биздей  ката  кетирбеши  үчүн  бөлүшүңүз.Диета  абдан  маанилүү!!!!Анан  кээ
бирөөлөр үчүн, 4 жыл мурун 4-стадиядагы кичинекей клеткалуу рак деген диагноз коюлган
жана 2-3 ай жашоого берилген Сент-Джондогу айым сыяктуу, мен аны менен телефондон
жаңы эле сүйлөштүм, ал жакшы!!  !!!!!Ал эми 73 жашта!!!2 эжем өпкөнүн рак оорусунан
айрылган.Жана...Бул тууралуу бизге анын уулу айтты, СЕБЕБИ, ага бирөө айтып берди!!!!”
Бронвен

«Мен ракты RSO менен 6 жолу айыктым, анын ичинде мээ рагын, мен бирөөнүн рагын эң
тез айыктырдым 13 күн!!!Лол,  мени кытыгылайт.Ошондой эле кант диабети,  катаракта,
IBS,  артрит,  ак  чачтар  жана  кан  басымы  жогору.Бул  нерседен  канчалык  күмөн
санаганымды ойлоп жинди болдум!!!Эми мен бардыгына ишенем». Нефрит

«Ооба, ак чачты айыктыра алат.Буга чейин бальзамга айлантып, чачыма, бетиме сүйкөп
койгом.Wow, нерселер кереметтерди жаратат." Бритни

«Мен үч адамдын май менен айыгып кеткенин көрдүм.Бири анын буту кант диабети менен
ооруп,  анын  дарыгери  буту  ампутацияланышы  керек  дегенден  кийин.Бири  боордун
"терминалдык" рагы.Жана бирденВьетнамда Agent Orange менен дарылангандан кийин
өнүккөн гиперсезгичтик пневмонит.Анын VA дарыгери ага абалы "башкаруу мүмкүн" экенин
айтты,  бирок  акыры аны өлтүрөт.Бир  нече  ай  өткөндөн  кийин,  бул  адам сасык  тумоо
менен  ооруканага  жаткырылды  жана  анын  дарыгери  CAT  сканерлөө  буйрук
берди.Биринчиси башка бейтап менен аралашып кеткен деп ойлогондон кийин, ал экинчи
сканерден  өтүүнү  буйруду.Анан  ал  менин  досумдан  "эмне  болуп  жатат"  деп  сурады  -
өпкөсүндөгү  тырык  ткандары  айыгып,  "негизинен  кадимки  адамдын  өпкөсү"  бар  --
калыбына келбей турган абалда. Бут

«Жолдошум рак оорусуна каршы май ичүүдөн эч кандай айырмасы жок экенин айтат.Ал 3
ай  иштеп  жатат,  эми  техникалык  тейлөө  деңгээлине  жетти  жана  баары  сонун!Кандай
керемет чөп!» Дебора

"Уйку  безинин  башындагы  нейроэндокриндик  IV  этап.Диагноз  коюлган  датасы  2012-
жылдын  майы.Май  2013-жылы  декабрда  башталган.Шишик  20%  кыскарган.Шишик
маркерлери 73төн 23кө чейин төмөндөйт (нормалдуу диапазон 0-30). Джоанна

«Мен  кара  куурай  майынан  улам  ТЕРМИНАЛДЫК  рактан  аман  калганмын.2008-жылы
мага жумшак ткандардын саркомасы деген диагноз коюшту.Мен 5 жума нурлангам, 8,5
сааттык операция.жана 8 жумадан кийин мага рак өпкөмдө тез жайылып кеткендиктен,
мен айыккыс экенимди айтышты.25-40 метр аралык болгондуктан иштебей калган.Химия
тандоо эмес болчу.Мага 3 айдан 1 жылга чейин берилди.1 айдан кийин май баштадым, 1
жылдан  кийин  томографияда  өпкөмдө  рактын  белгилери  жок.Бул  нерсе  иштейт!Рик
Симпсон менин өмүрүмдү сактап калды!» Салобрена

«Мен  2012-жылдын  ноябрында  4-стадиядагы  колоректалдык  рагы  деген  диагноз
коюлгандыктан,  мен  2013-жылдын  23-декабрынан  бери  РСО  алып  жатам.Менин
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шишиктерим акыркы 3 айда чоңойгон жок.Мен май иштеп жатканына ишенем». Сюзан

«Майды бир ай колдонгондон кийин мен ремиссиядамын.Рахмат!Сезимимди сөз менен
түшүндүрүп  бере  албайм.Мен  дагы  саякаттай  алам.Жана  алда  канча  жакшыраак
жегиле.Куткаруучу  -  сен  эмнесиң....дагы  бир  жолу  рахмат.Атам  Рак  оорусунан  өтүп
кеткендиктен, мен бул тууралуу ошондо билсем деп ойлогом.

Ошондой эле, жөн гана сөз.Мен эки жолу рак оорусунан аман калганмын.Дээрлик жеткен
жок.Мен дагы ал жөнүндө ошондо билсем деп ойлочумун.Эч качан кадимки жолго бармак
эмесмин,  бул  мени  өлтүрө  жаздады.Химия,  нурлануу,  3  операция  жана  илиостомия
реверсалдуу операция менен.Көптөн бери тамак иче албай, үйдөн чыга албайм.Рахмат!
Рахмат!Жана.дагы бир жолу рахмат.Мен кайра тирүүмүн». Карин

«Мен жеке өзүм каннабис чайырын колдонуп, лейкоз, рак, Лаймс оорусу, тамак рагы, тери
рагы, ар кандай ооруларды айыктырдым.Мен ар дайым каннабис чайырын колдоном жана
аны ким билет мага баары бир.Ооба, полиция, эгер сиз угуп жатсаңыз, мен ар дайым кара
куурайдын чайырын колдоном жана сиздин бул тууралуу ойлогонуңуз мага баары бир».
Макс Иган

«Мен жеке өзүм 4-стадиядагы лупусту жана бир нече иштебей турган шишик менен ракты
көрдүм; эки айга жетпеген убакыт берип, айыгып, 3 жылдан кийин дагы ушул жерде.Талма
оорулары кетти.Кант диабети айыгып, Крон оорусу жана башка бир нече ичеги оорулары
айыкты.Hep  C.Боор  жетишсиздиги,  бөйрөк  жетишсиздиги.Бардык  оору  оорулары,  анын
ичинде фибро жана нейропатия.YouTube'да миңдеген күбөлүктөр жок.Бирок мен тааныган
адамдар сактап калышты.Айыгып, кайра жашоонун сапатына ээ.

Мен  ар  кандай  оорулар  үчүн  медициналык  марихуананы  колдонгон  бейтаптарды
дарылаган  уюмдун  мүчөсүмүн.Баарыбыз  Рик  Симпсондун  кара  куурай  майын  таап,
колдондук.Марихуана  алуу.Бул  дарылаган  жана  айыктырган  сансыз  шарттар  бар.Бул
бардык  мыйзамдуу  мамлекеттерде  сиздин  кыркыңыздан  жана  бүчүрүңүздөн  алынуучу
нерсе.Жана процесстер.Мен жеке диспансерлерди колдонбойм жана аларга кам көрбөйм,
бирок  алардын  ар  бири  өзүнчө.Мен  жөн  гана  бул  жашоону  калыбына  келтирүүчү
медицина аркылуу өзүмө жана башкаларга кам көрө алганды жакшы көрөм.

Бул өсүмдүк Ыйык Китепте бар.Биздин өлкө бир нерсеге негизделет.Бирок, аны жок кылат
жана биздин планетанын ресурстарын жок кылат, анын баарын алмаштыруу үчүн жана
биринчи  кезекте  жакшы.Findсенин  үнүң.Толук  мыйзамдуу  болмоюнча  сүйлө  жана
токтобо.Кара  куурай  талаалары  бардык  медициналык  эмес  максаттар  үчүн  калыбына
келтирилип, адамдарга кайрадан адамдардай мамиле жасалат.Баарына батасын бер.Бул
биринчи протокол болсо дейм.Мен башында дарыланып жаткандан да көп ден соолук
маселелерин жараткан химиотерапия же чоң фарма эмес.Бактылуу болгула.Эмне үчүн
аракет кылбайт?» Bristy

«Менин  бир  досум  химиотерапияны  токтотуп,  май  иче  баштады,  ал  жакшы  болуп
калды.Врачтар айыккыс дешти бирок азыр таза деп жатышат!!!!” Кэти

«Кимдир бирөө мага Рик Симпсон майын белек кылганга чейин 18 ай химиотерапиядан
өттүм.Айыкпас  өлүмгө  алып  келген  оору  жок  болуп  кетти.Мен  дагы  деле  май  менен
химиялык  зыяндарды  дарылап  жатам.Үч  жыл  мурун  химиотерапияны  токтоткон.Химия
менин ден соолугумду текке кетирди». Энох

"Рахмат сизге рахмат, Рик, мен аны өз убагында алдым жана мен бүгүн рактан арылдым
жана мен да болуп көрбөгөндөй жакшы көрүнөм." Randa

"Уу,  Рик  Симпсон  майы  УКМУШ!Баарына  бул  керемет  дабаны  кантип  жасоону  дүйнө
менен бөлүшкөнүңүз үчүн рахмат.Мен досум Карменге Ходжкиндин лимфомасынын рагы
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диагнозу коюлганда май ичүүгө мажбур кылдым.Ал бир жылдан бери РАК БОЛБОЙТ!!!
Жана менин Аддисон оорусунун изи да жок ӨТКӨН, жана дарыгерлер кантип жана эмне
үчүн  мындай  болгонун  түшүндүрө  алышпайт,  анткени  бул  мурда  эч  качан  болгон
эмес.БИРОК мен алам жана кылам!!!Каннабис АЙЫГАТ!!!” Эми

«1 жыл мурун бүгүн мага абдан жакын адам анын рак оорусуна чалдыкканын айтты.Анын
8 ай жашоосу бар экенин айтышты.5 күндүн ичинде мен ага кара куурай майын бердим,
майдын жарымы күрүчтүн дан өлчөмүндө жеп койдум.6 жуманын ичинде анын шишигинин
көлөмү кичирейген жана алар айткандай жайылып кеткенинин белгиси болгон эмес.

Мен шишик чоң грейпфруттун көлөмүндө болгонун айтууга кубанычтамын, ал эми бүгүнкү
күндө  ал  аккорндун  өлчөмүндө.Каннабис  майы  анын  өмүрүн  сактап  калды.Майы  жок
болгуча жей берет.Бул анын рак оорусун айыктыруу менен гана чектелбестен, анын ден
соолугуна да укмуштуудай таасирин тийгизген.Ал кант диабети менен ооруганга чейин
жана  семирип  кеткен  жана  азыр  идеалдуу  салмакка  жетти  жана  болуп  көрбөгөндөй
бактылуу!Мен бардыгын кара куурай майы менен дарылоого чакырам.Please watch РИК
СИМПСОН "ДАБАДАН КАЧУУ" Video on Youtube...Бул жөн гана сиздин же сиз тааныган
бирөөнүн өмүрүн сактап калышы мүмкүн.Аларга өмүр белегин бер!” Хосе

«Ооба....Рахмат мырза Симпсон, сиздин улуу ойлоп табууңуз мага ракты жеңүүгө жардам
берди.7/2007 диагнозу 20% же андан азыраак аман калуу мүмкүнчүлүгү бар, андан кийин
мен  Рик  менен  иш-чарада  жолуккандан  кийин  дарылоону  баштадым.Майды  колдонуу
менин өмүрүмдү сактап калды.Менин лейкозум ремиссияда, мен дагы кун сайын жакшы
болуп баратам, майдын аркасында сиздер менен чындыкты айта алам.....Тынчтык жана
сүйүү." Майкл

«Кечээ  Жениске  (байбиче)  өмүрдү  сактап  калуучу  дары  даярдоо  үчүн  эң  сонун  күн
болду.Ал  6  айга  жакын  убакыттан  бери  РСО  алып  жатат.Анын  шишиги  жок,  көзүнүн
артындагы  шишик  кеткен,  106  кг  арыктаган,  бөйрөктөгү  таштар  кеткен,  кан  басымы
нормалдуу.Бирок  анын  ден  соолугунун  өзгөрүшү  кереметтен  башка  эч  нерсе  болгон
жок.Ал 6 ай мурун менин үйүмө келгенде тепкичтен араң чыкчу, азыр тепкич менен өйдө-
ылдый чуркап, мени тегеректеп жүрөт!Эгер сиз Pseudo Tmor Cerebri-ни каннабис майы
менен кантип дарылоо керектиги жөнүндө көбүрөөк билгиңиз келсе, Джанис же мен бул
жөнүндө  сиз  менен  сүйлөшүүгө  абдан  кубанычтамын!Бир  СҮЙҮҮ.тынчтык  сүйүүсү
CURE.Мен сени сүйөм чоң апа!!” Дебра

«Дарыгерлер химиотерапиядан өтпөсөм, 6 ай жашоом керек деп айтышты.........  11 жыл
мурун болгон...Майы болбосо, чаңды тиштеп алмакмын.Мен азыр өгүздөй ден соолугум
жакшы, чачым түшпөй калды!!Муну дүйнөгө алып келгениңиз үчүн рахмат». Крейг

"Күзгө  дагы  6  ай  калган  менин  эң  жакын  досум  азыр  рак  оорусунан  дээрлик  айыгып
калды!!!Анын боорунда жоон ичеги рагынан 40 метастаз болгон.Бардык изилдөөңүз жана
тажрыйбаңыз үчүн  жана  аны бөлүшүү  үчүн  Рикке  рахмат!Сиз  Голландияда да өмүрдү
сактап калууга жардам бердиңиз!Сизден шыктанган натуропат сүйүү." Marloes

«Менин досума 3 жыл мурун өпкөнүн рак оорусунун 4-стадиясында диагноз коюлган жана
жакшы иштеп жатат.Ал бул нерсе менен ант берет». Ричард

«RSO иштейт.Мен анекдот эмесмин”. Tielman

"Рик Симпсон, сага чоң рахмат. Мен билимдин аркасында жашап жатам. Боордун, сөөктүн
жана простата рагын жеңет.Май майы менен башталгандан кийин бир нече ай бою боор
жана сөөк рагы ремиссияда болчу, сканерден көрө алган жок.Луис

«Рак  боюнча  изилдөөлөр  эшигиме  келип  түшкөндө,  мен  аларга  акчадан  да  көбүрөөк
берем дедим, мен Рик Симпсондун атын жазып, Google'га айттым. Ак чүч." Джейн

- 103 -



"Адамдар  гана  акылсыз  болушу  мүмкүн,  башка  бирөө  алардын  табигый  жол  менен
айыктыруусуна жол бербейт ...Айтайын дегеним бул канчалык күлкүлүү?Билимсиздик –
адамдын эң коркунучтуу душманы». Сол

Өпкө рагы менен ооруган бейтаптар үчүн кошумча 
кеңештер
С.Бул  бир  нече  убакыт  майдын  үстүндө  болгон  жана  дагы  эле  ооруну  басаңдатуучу
дарыларды колдонууга туура келген, ошондуктан биз пациентке кантип жардам берүүнүн
көбүрөөк жолдорун издеп жаттык.

А.1) Майдын дагы бир партиясын жасап, аны сизде бар май менен аралаштырууга аракет
кылыңыз, мүмкүн болушунча тынчтандыруучу майды издеңиз, пациентке энергия бергиңиз
келбейт.

2) Бир эле учурда бир нече штаммдан май өндүрүүгө аракет кылыңыз, ал адатта ушундай
жол менен жакшыраак жууркан эффектке ээ жана көптөгөн шарттарды натыйжалуураак
дарылоого  болот.  Дагы  бир  жолу,  мүмкүн  болгон  эң  эффективдүү  дары-дармектерди
чыгаруу үчүн, индикаторлордун ар кандай штаммдарынан 20% THC же андан көп болгон
эң күчтүү седативдик Indica бүчүр материалын издеңиз.

3) Капсуладагы майды колдонбой койсо жакшы болмок.Кошумча сублингвалдык сиңирүү
үчүн анын бир бөлүгүн анын оозуна салгыңыз келет (бул жакшыраак ооруну басаңдатуучу
таасирге ээ болушу мүмкүн)

4) Какао майы менен 0,3-0,5 г суппозиторийлерди жасап, аларды күнүнө эки жолудан кем
эмес колдонуңуз, ал аны оозу менен да, анальный да колдонсо болот.

5) Майды күнүнө бир нече жолу бууландырыңыз - жөтөлүү керек, анын өпкөсүнө кирбеген
нерселердин  баарын,  анын ичинде ошол шишиктерди чыгарышы керек  (алар  жөн эле
кичирейип, анан ажырап, жөтөлөт).

6)  Спирт  менен май тундурмасын жасап (20-30-50% майдын көлөмүнө  жараша;  1-2мл
майды 4мл 96-99% спиртте) жана операция болгон жерге сүйкөңүз. тамчылаткыч менен,
адатта, бир же эки тамчы кылат, жана бул жол менен көп май үнөмдөй аласыз.Албетте,
майды түз жерден сүйкөп, бинт менен жаап, үч күндө бир жолу же бинт түшүп калганда
кайталасаңыз болот.

7)  Ши  майы  менен  май  жасап  же  жылуу  кара  куурай  урукунун  майына  же  жогорку
сапаттагы  таза  зайтун  майына  бир  аз  майды  эритип,  аны  күнүнө  бир  нече  жолу
сүртүңүз.Бул анын кабыргаларындагы ооруну жок кылууга жардам бериши керек жана аны
төшөк жаралары жана анын терисинин бардык нерселери үчүн да колдонсоңуз болот.

8)  Анын  диетасына  кара  куурайдын  үрөнүн,  кара  куурайдын  жүрөктөрүн  жана  кара
куурайдын майын кошуңуз - жок дегенде бир ууч урук/жүрөк же 1-3 аш кашык кара куурай
майы.

9)  Мумкун  болушунча  тезирээк  ооруну  басаңдатуучу  жана  патчтарды  май  менен
алмаштырууга  аракет  кылыңыз.Эгерде  сиз  майды  жергиликтүү  түрдө  колдоно
баштасаңыз,  анда ал чоң жардам бериши керек.Суппозиторийлер өпкө ооруларына да
кереметтерди жасайт.Канчалык көп май жутуп алса, ошончолук жакшы.Ал ооруну жеңгенге
чейин күнүнө бир грамм же андан көп болушу керек, андан кийин айына 1-2 г дозасын
кармашы керек. JB
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Артрит, оору, булчуңдар

«Досум кырсыктан колунун манжаларына алып баруучу бир нече тарамыштарын кесип
алды.Ал майын операциядан кийин дароо колдонду, анын айыгышына жардам берүү үчүн
жана ал ушунчалык тез айыгып кетти, алар тигилген тигиштерди эрте алып салууга туура
келди, бул чындыгында ал үчүн азаптуу болду,  анткени алар анын терисине жабышып
калган, алар эрибей турган тигиш эмес.Анын хирургу жана физиотерапевти бул нерсеге
аябай таң калышты, бирок ал акыркы жолугушуусуна чейин ага эмне кылганын айткан
эмес.Алар  ага  ишеништиби  же  ишеништиби  билбейм,  бирок  мен  өз  көзүм  менен
көргөндөрдү билем, ал башынан өткөргөндөрдү билет». Тина

"Сизге  кандайдыр  бир  далил  керекпи?Эжемди  бир-эки  ай  жашоосу  менен  үйүнө
жөнөтүштү.Өпкөсү менен төшөгүнөн чыга албады.5 жума мурун май менен баштаган.3
жума мурун жана ушул жумада жана өткөн жумада ал азыр машинасын айдап, бакчасын
кылып, кайра кайтып келди жана ал биздин башка 4 бир тууганыбызга караганда семирип
кетти.Бул Рик үчүн чыныгы рахмат.сени сүйөм." Энди

«Жаңылануу:  Өткөн  аптада  мен  бир  бир  тууган  агасынын  алсыраган  ревматоиддик
артритин дарылоо үчүн Рик Симпсон майын жасоо үчүн керектүү материалды алып берип
жатканын айттым.Ал бүгүн түнү мага телефон чалып, агасы 2 күндүк кар бороонунан жана
Супербоулдан кийин уктап, достору жана үй-бүлөсү менен тамактанып, күлүп, телефон
аркылуу сүйлөшүп жатканын айтты.Ал, балким, ал эч качан мындай иш-аракет кылбайт,
анткени ага ашыкча бердиби, билгиси келди.ДОСУМ!(күлүп) Мага ал Super Bowl оюнун
эске албаганда, мыкты иштеп жаткандай угулат, ал узакка дем алып: "Рахмат, агамдын
кайтып келгени жакшы болду, ал дагы күлүп жатат" дейт. (Бул мунун бардыгын пайдалуу
кылат, адамдар)

Бул үч күндөн кийин эле, БИЗ АБСОЛУТТУ БОЛГОН КИМДЕРГЕ ЧЫНДЫГЫНДА ЖАРДАМ
БЕРГЕНИБИЗДИ билүү абдан жакшы сезилет.ЭҮМҮТ ЖОК.Бул Рик Симпсон майы жардам
берген  ревматоиддик  артрит  менен  ооруган  экинчи  адам.Биз  үйрөтүлгөн  дарыгерлер
эмеспиз - биз май жөнүндө уккан, аны сынап көргөн жана анын натыйжалуу экенин билген
балдарбыз, биз сиздей жакын адамыбызга жардам берүү үчүн иш-аракет кылган жөнөкөй
адамдарбыз - башка эч нерсе эмес. Майкл

"Азыр 78 күн май менен жана кээ бир оң натыйжаларды көрүп жатабыз !!!Менде РА бар
жана бул кара куурай майын дарылоону баштагандан бери эч кандай күчөгөн эмес.Астма
оорусу жок, уруктар, даттануулар жок!!!” Беверли

«Мен  көп  жылдар  бою  РА  менен  ооруйм.Мен  аны  кара  куурай  майы  менен
дарылагандыктан, менде тутанган жокмун жана муундардагы зыяндын бир бөлүгү жоголуп
кетти.Мен ооруп жатам,  бирок  мен оорулууларды ачканга чейинкидей эч нерсе болгон
жок.Мен көптөн бери токер болчумун, бирок тамеки чегүү өнөкөт ооруларга жана катуу
ооруга жетишсиз." Марк

«Адамга  балык  бер,  ал  бир  күн  жейт  (эгер  бул  чындап  балык  болбосо,  балык  майы
кошулган  соя  пирожки).Адамга  балык  кармаганды  үйрөт,  ал  өмүр  бою  курсагы  ток
болот.Бизге эң көп төлөй турган нерсени бергениңиз үчүн рахмат.Учурда мен каржылык
себептерден улам RSOну колдонбойм, бирок ал менин нерв оорумду (RSD) толугу менен
башкара  алды.Айыктыра  алган  жокмун,  бирок  симптомдорду  көзөмөлдөөгө
кубанычтамын.Ал күнүнө 9 таблетка ичүүнү алмаштырды.Рахмат." Коопсуз

"Салам Рик жана Дж.Б.,  мен майды жеке кабыл алуунун дагы бир жакшы натыйжасын
билдиргим келди:  бул майдын 8-күнүнө жакын.Мен аны күнүнө эки жолудан кем эмес,
күнүнө  1/4cc  1/2cc  жөнүндө  алып  турам.Мен  согончогу/бут/бутун  оорусунан  өзгөчө
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ийгиликке жетиштим – күн өткөн сайын ал жакшырып баратат!Ийкемдүүлүк менин жаракат
алган  ийиниме  кайтып  келүүдө  жана  кечээ  кечинде  –  мен  массаж  учурунда  сол
ийиндеримдеги/моюнумдагы  ЗОР  түйүн  чындыгында  эле  мистенин  өлчөмүнө  чейин
азайып кеткенин байкадым. жаңгактын чоңдугунда.Бул менин ийиндин оорушу мынчалык
тез басаңдаганынын себеби болушу мүмкүн.Мен түйүн эмне экенин билбейм, бирок анын
кетип  калганына  кубанычтамын.Тесттер  каннабиноиддер  ткандардын  сезгенүүсүн
азайтып,  муундардын кыймылдуулугун  жана  булчуңдардын  ийкемдүүлүгүн  жогорулатат
деген тыянакка келдиби?Тесттер эмне деп айтканы мага баары бир -- мен сатылып кеттим
жана өзүмдү мынчалык жакшы сезе элекминжылдар!!!

Мен толугу менен менде энергия жок болот деп тынчсызданып жаттым жана аны алып
жатканда уктап, уктап, уктагым келет.Бирок --- бул мен үчүн тескерисинче - менде энергия
көбөйдү жана күндүз эч кандай летаргия жок.Мен сени ЧОҢ кучактап алгым келет!!!” Хизер

«Мен ревматоиддик артрит үчүн колдонгон химиотерапияны таштоого жетиштим.Кантип
бул жакка келгеним узак жол болду.1997-жылы мен олуттуу MVA болдум,  мени майып
кылып, фармацевтикага көз каранды болуп калдым.14 жылдын ичинде эки бутума 10дон
ашык операция жасалды, депрессия, ачуулануу, фибромиалгия (мен аны дарыгерлердин
салттуу  дарылары  жок  эле  айыктым),  көп  жылдык  физиотерапия,  медитациянын
альтернативалуу ыкмалары, акупунктура, Рейки ж.б.Мени физикалык жактан ушунчалык
деңгээлге  жеткирдим,  мен  дагы  кыска  жөө  жүрүштөргө,  бассейнде  сүзүүгө  жана
физикалык жактан аткара турган кадимки көнүгүү программасына кайра чыга алдым.Он
жылдан  ашык  убакыттан  бери  мен  стероиддерди,  ар  кандай  ооруну  басаңдатуучу
дарыларды, сезгенүүгө каршы дарыларды жана башкаларды ичип жүрдүм.Эки жыл мурун
оору  күчөп,  денемдин,  моюнумдун,  көкүрөгүмдүн  жана  белимдин,  ошондой  эле
буттарымдын жана тизелеримдин бир нече жеринен жаракат алгандыктан остеоартрит
менен ооруп жатканымдан айырмаланып турду.Менин колум жана буттарым ушунчалык
ооруп, шишип, колдорум ревматоиддик артриттен жабыркагандыктан деформацияланып
калды жана  көптөгөн  анализдерден  жана  ревматологго  баргандан  кийин  мага  диагноз
коюлуп,  дары-дармектердин  сыноолорун  жана  протоколдорун  толтурдум,  алар  дароо
башталган. Метотрексат боюнча РАны дарылоо үчүн химиотерапия, андан 6 ай өткөндөн
кийин,  алар мени химиотерапия менен бирге башка дарынын ичип коюшту,  анын терс
таасирлери  бар,  бирок  мен  башка  жакшыраак  жана  кымбатыраак  дарыга  өтүү  үчүн
протоколдон  өтүшүм  керек  болчу.  (Big  Pharma  акылында)  дагы  эле  химиотерапияда,
ошондуктан  бир  жарым  жыл  химиотерапиядан  жана  кошумча  РА  дарыларынан  кийин
менин досум бар болчу, ал мени RSO жөнүндө окуя болгон "Дарыдан кач" деген видео
менен тааныштырды. .Ооба, мен үчүн бул видеону биринчи жолу көргөндөн бери жана
андан  бери  көптөгөн,  дагы  көптөгөн  нерселер  жашоомду  толугу  менен  өзгөрттү.Мен
акыркы  жуманы  2012-жылдын  ноябрында  баштадым  жана  көп  өтпөй  мен  өзүмдүн
жыргалчылыгымда кандайдыр бир өзгөрүүлөрдү байкай баштадым, мен майдан көп уктап
жаттым, бирок бул жөн эле айыгып жатканымды билдирет, аппетитим кайра келиши үчүн
бир аз  убакыт өттү.  бирок  акыры ушундай болду,  чачым жакшырды,  кайра жылтырап,
суюлбай, түшпөй калды». Wendy

«Май подаграмды 5 саатта айыктырды.Кеп мына ушунда!АЗЫРЫ ЖОК!” Майкл

«Мен аны мээ жаракатынын терс таасирин жана денемдеги өнөкөт ооруну дарылоо үчүн
колдоном.Стресс  менин  белгилеримди  начарлатат,  бирок  марихуана  стресс  менен
күрөшүүгө жардам берет.Бул менин акылымды да, денемди да тынчтандырууга жардам
берет, бул мага тапшырмаларды аткарууга жакшыраак көңүл бурууга жана кыжырданбай,
ачууланбоо, ачуулануу, депрессия ж.б.Менимче, бул менин маанайымды жакшыртат жана
менин  тышкы  стимулдарга  болгон  жоопторум  импульсивдүү  иш  эмес,  өлчөнгөн  жана
чектелген.Бул маалымат сизге кандайдыр бир жардам берет деп үмүттөнөм.Лицензиям
жок,  мени баңги  катары чакырып,  жамандап жатышат.Мунун өзү  менин  депрессиямды
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азыктандырат жана айыгып, жумушка кайтууга мүмкүн эмес». Fred

«Жалпысынан  мен  үчүн  хэш  майы  эмне  кылды.Төрт  жылдын  ичинде  мен  ар  бир
тынчсыздандыргыч таблетканы жана ооруну басуучу каражаттарды (героинди камтыган)
ичкенден  1/8  гана  ичкенге  жетиштим.thкүнүнө  эки  жолу  оору  таблетка.Менин
булчуңдарымдын спазмы бычак сайылгандай сезилип, майым түгөнүп калганда жакында
кармай баштадым.Мен дагы шакый баш оорумун жана бир катар психиатриялык оорулар
менен  ооруйм.Доктур  канча  синтетикалык  дары  жазып  берерин  билбейм.Бирок  мунун
баарын май чечет.Ошондой эле мен IQ тесттерин таштанды майынын таасири менен жана
таасирисиз тапшырганымды белгилей кетүүм керек.148 упай менен, 122 упай жок.Бул аны
акылдуураак кылды дегенди билдиреби… дээрлик гений деңгээлине?Балким, мен ADHD
менен  дээрлик  гениймин  жана  таштанды  майы  абалды  дарылайт?Мен,  албетте,  мен
колледжде онлайн сабактарды окуганда жакшыраак окудум, ошондуктан сабак учурунда
дарылануу үчүн.Кандай болбосун, таштанды мунай дүйнөдөгү көйгөйлөрдүн көбүнө жооп
болуп саналат. Джими

"Тамандын / буттун / тамандын оорусу үчүн май алуу боюнча дагы бир жаңыртуу.4 күн
майды оозеки 3 жолу күноорумдан арылтып, оң бутум/согончогум/бутум менен кайрадан
кыймылдын толук спектрин берди.Кечээ эртең менен жана түштөн кийин ичкенди унутуп
калыпмын, акырында араң басып, муундарым кайра катып, кыйналдым.Мен үйгө келдим,
май жедим жана 15 мүнөттүн ичинде бул ийкемдүүлүк калыбына келе баштады жана оору
басаңдап,  аксап  калды.Таң  калыштуусу,  20  жыл  мурун  автокырсыктан  алган  эски
жаракаттан  улам  ийиндеги  бардык  катуулугумду  алып  салат  жана  ийиндеги  ооруну
басаңдатат,  андан  кийин  далымдагы  булчуңдардын  кысылышынан  жана  омурткамды
түздөөдөн  тартып  алгандыктан,  бардык  мойнума  ооруну  кетирет.  .Менин  да  ийиндин
катуулугунан башым оорубайт.Бул мен үчүн майдын көптөгөн башка сыйкырлар менен
бирге ооруну басаңдатуу үчүн иштээрин толук ырастады.

"Бул ракты айыктыруучу же башка нерсе эмес,  бирок  мен Рикке бир жылдан бери оң
согончогумда аксап жатканымды билдиргим келди, эмне болуп жатканын билбейм жана
доктор  мага  дары  берерин  билгим  келди"  кабыл  алууда  өзүмдү  ыңгайсыз  сезем,
ошондуктан мен жөн гана оору менен күрөшүп жаттым.

Биз жакында эле RSO менен Чарльз аттуу досубуз аркылуу тааныштык жана биз аны
жасай баштадык.Акыркы эки күндөн бери мен майды бир нече жолу/күн ичтим, бүгүн эртең
менен  ойгонуп,  аксап  жаткан  жокмун.Жолдошум  аны  дароо  байкады.Ал  мунай  өзүнүн
сыйкырдуу болушу керек экенин белгиледи!Рахмат Рик Симпсон![:)] Мен өзүмдү жакшы
сезип жатам!" Х

-- Урматтуу Н, жакшы кабарыңыз үчүн рахмат, биз алар жөнүндө укканды ар дайым жакшы
көрөбүз.Мен майды кара куурайдын майы же зайтун майы менен аралаштырып, тундурма
жасап, майды жер бетине да колдончумун.Албетте, майды жеп алуу чыныгы айыктыруу
ачкычы  жана  майды  кантип  колдонуу  керектиги  боюнча  бардык  көрсөтмөлөр  биздин
сайтта.Жакшы каалоолор менен, JB (FB билдирүүсүнөн)

"Мен эки жума мурун бутумду сындырып алдым жана Big  Pharma мен үчүн нада деп
айтып, дөңсөөдөгү апийимдердин майынан жана кара куурайдан көбүрөөк жеңилдедим."
Майкл

«1987-жылы  белимди  эки  жерден  сындырып  салгам.1994-жылга  чейин  алкоголдук
ичимдиктерди  жана  таблеткаларды  ичкен.Лотту  таштап,  НА  жана  АА  иштерин  жасап,
баңги жана алкоголь боюнча кеңешчи болуп калды.Өнөкөт белдин оорушу мени ооруткан
дарыларды кайра карап чыгууга мажбур кылды.Мен ЛА, морф жана героинге көз каранды
болуп  калдым.Жаман  эмфизема  үчүн  казан  тамеки  тарта  баштады  жана  бардык
апийимдерди  токтотту.Изилдөөлөр  көрсөткөндөй,  кара  куурай  апийимге  болгон  көз
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карандылыктан арылууну азайтат жана кара куурай менен колдонулса, талап кылынган
миллиграммдарды жарымынан ашык азайтат.Баарына керемет даба.:)" Джон

«20  жашымда  белимди  кокустатып  алдым.Мен  дээрлик  2  он  жыл  бою  sciatica  менен
кыйналдым.Акыркы жолу мен аны 5 жыл мурун катуулаттым жана бул эң жаман болду.4
айдын ичинде ал мени эки эсеге көбөйттү,  ошондуктан мен дааратканага кайра-кайра
бара  албай  калдым.Мен  2  айдан  ашык  убакыттан  бери  10-деңгээлде  оорудум  жана
жаздыктарга  таянып  диванда  калууга  туура  келди.Төшөккө  жаткыдай  боюмду  түздөй
албадым.

Балдарым  менен  дос  болгон  жаш  айым  мага  медициналык  марихуананы  колдонуп
көрүшүм керектигин айтты, анткени бул анын апасына MS менен жардам берген.Мен ат
аны күлүп,  бул  рак  менен  ооруган  жана  менден  да  начар  адамдар  үчүн  экенин,  мен
талапка жооп бере албасымды айттым.Мен аны билбептирмин, бирок бул жаш айым бул
тема жөнүндө бир топ жакшы билет жана бир нече жумадан кийин начарлап кеткенден
кийин, ал менин жөнү жок кыйналганымды көргөндөн тажаган окшойт, ошондуктан апасын
мени  менен  сүйлөшүү  үчүн  алып  келди.Апасы  мага  оңой  эле  квалификациядан
өтөөрүмдү, кийинчерээк бул жардам берерин айтты.Ал мага бир аз майга бышырылган
бүчүрдү  төмөн  температурада  тостко  жешимди  айтты.Мен  айласы  кетип,  аны
жасадым.Үйдөгүлөр кара куурай жегенден кийин 15 мүнөттөн кийин уктап калыптырмын
деп айтышты... lol.

Эртеси  эртең  менен  ойгондум,  бул  бир  аз  кызыктай  болду,  анткени  2  айдан  ашык
убакыттан бери эстен кеткис уйку жок болчу, мен байкаган биринчи нерсе оорунун бир
кыйла  азайышы  болду,  болжол  менен  20%  га  дейм,  жана  ошол  эле  нерсе.  кыймыл
диапазонун жакшыртуу.Мен толкундандым жана абдан таң калдым.Мен кара куурай жей
бердим  жана  кийинки  айда  кайра  тик  туруп  калдым.Мен  Рик  Симпсонду  ушинтип
таптым.Мен жөн гана Google'да кара куурайдын сезгенүүгө каршы дарысын издедим жана
Run from the dava бул тема боюнча жасаган биринчи изилдөөмдө болду.5 жыл өткөндөн
кийин,  менин  белим  ошондой  сезилеткерек.Мен  каннабисти  дайыма  жейм  жана  ал
сезгенүүнү эч нерсеге жеткирбейт.Жараат дагы эле бар.Мен тешикке же кандайдыр бир
нерсеге кирип кетсем, ал ооруйт, бирок калыбына келүү үчүн көп убакыт талап кылынбайт
жана акылсыздык кылмайынча белим эч качан оорубайт». Джоди

"Артритимди жана кандагы кантты, тынчсыздануу, депрессия жана уйкусуздукту оңдодум.
Мен артрит деп айтам, бирок анын катуу дегенеративдик диск оорусу. Мен майсыз баса
албайм (эми 2 жыл ичип жатам). Мен ар бир 14 күн сайын 120 наркотиктен өтөм. Мен бир
жылдан ашык убакыттан бери бир да ооруткан таблетка ичкен жокмун. Мен аны алгач
артрит жана терс таасирлери үчүн гана кабыл алдым (чоң уйку жана бырыш жок). Мен
жашоомдогу эң сонун формадамын. 45 жаштагы чоң апа. 3 баланын энеси." Everglade

«3 жыл бою оксикодондон баштап, фентанил патчтарын колдонууга чейин, андан кийин
дагы эки жыл бою күнүнө 160 мг морфин ичип, анан мага ооруну насосту имплантациялоо
керек деп айтышкандан кийин, мен жетиштүү деп чечтим.Муздак үндүктү токтотту (мен
муну  эч  качан  сунуш  кылбайм)  жана  кара  куурай  менен  баштады.Оору  дагы  эле
көзөмөлдөнбөй, азыраак болгон күндөр да менин оюм ага көңүл бурбайт». Майкл

«1981-жылы мен МВАда окугам.Оң ийинимди чыгарып салдым.Оң колум нервден улам
керилип  турган  омурткага  чейин  шал  болуп  калды.Мен  кыйналып  жаткан  коркунучтуу
оорудан  эч  кандай  жеңилдей  албадым.Түн  жарымында  кыйналып  ыйлап
ойгончумун.Тырмагымдын  астына  ийнелер  сайылгандай  сезилип,  колума  түз  чуркап
кетти.Мен камсыздандыруучу мага берген 1-$ 400.00 алып, тууганым досун ооруканага MJ
менен алып келүүнү буйруду.MJ тамеки тарткандан кийин оору толугу менен жок болуп,
кайра уктай алам.Бул айтылып жатат.Мен Риктин майын жутуу жолу тамеки тартууга же
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буулантууга караганда жакшыраак иштейт деп ойлойм, бирок мен экөөнү тең кылганды
жакшы көрөм.Ура." Рон

"Мен RSO менен 3 күндүк дарылоодон кийин, мен чуркай аларымды билем ... оорутпай!15
жылдан бери биринчи жолу омуртка биригүүсүнөн улам туруктуу нерв бузулуп, тынымсыз
ооруйт.Кокос  майы  кошулган  капсулалар  да  сонун  иштейт.Май  капсула  режимин
баштагандан бери мен Перкоцетти ичкен жокмун.Ал тургай,  капсулаларды алуу менен
марихуананы тамеки тартууга болгон каалоону азайтты ». Терри

“Жаңылангыла, омгош!Мен уулум менен күрөштүм!Балдарым менен, өзгөчө кичүү уулум
менен дайыма күрөшкөм.Мен аны менен канча жылдан бери күрөшө албадым!Ал азыр
22де, мен 52демин.Артриттен улам дененин бүт жери ооругандыктан, аны кыймылдатуу
өтө кыйын болду, андан да азыраак күрөш!Бирок мен бүгүн кылдым!А менде да дээрлик
бар болчу,  бирок  күлүп  баштады,  лол.Бул канчалык толкундандырарын айтып жеткире
албайм!!Андан кийин деле ооруган жокмун, өзүмдү жакшы сезем!!!” Кейси

«Менде грыжа бар,  ал  нервимди басып,  белимден  сол бутумдун манжаларыма чейин
катуу ооруйт.Мен төшөктөн туруп, баса алгыдай болсун деп төрт саат сайын 3 ибупрофен
ичип  жаттым.Мен  оору  жана  сезгенүү  үчүн  дээрлик  эки  жума  мурун  май  алып
баштады.Мага  азыр  ибупрофендин  кереги  жок,  мен  мурда  болуп  көрбөгөндөй  жакшы
уктайм,  менин  кесиптештерим  менин  жакшы  маанайым  жана  жалпы  бактылуулугум
тууралуу пикирлерин айтышты.МЕН ЖАКШЫ СЕЗИП!" Дженнифер

«Сизде  рак  оорусу  жок  болсо  да,  денеңизди  алдын  алуу  жөнүндө  ойлонуңуз.RSO  аз
өлчөмдө  күн  сайын  колдонулат.Сиз  денеңизге  ар  кандай  жаман  вирустар  жана
мүчүлүштүктөр менен күрөшүүгө мүмкүнчүлүк берип жатасыз.Мен каннабистин жана анын
бардык дарылык касиеттеринен улам 15 жылдан бери "биринчи медициналык дарыгерди"
көрө элекмин.Мага эмнеси туура келбесин, RSO мен эң биринчи керектүү нерселердин
бири.

Баса,  3  жолу  белимди  сындырдым.Омурткалары  жана  дисктери  L-4төн  S-2ге  чейин
алмаштырылган.Омуртканын жамбаш аймагына кайра бекитилиши керек болчу...  менин
AC муунумду алып салыш керек болчу.Боор рагы жана геп С менен күрөшүү.Мен өзүмдү
100% кара куурай менен дарылайм.RSO менин арсеналымдагы курал гана». Рик

«Ишиңиз  үчүн  чоң  рахмат.Мен  25  жылдан  бери  омурткадан  жабыркап  келемменин
буттарымдагы  жарааттар  жана  шишиги  менен  көйгөй.Мен  бутумдун  үстүндөгү  жаман
жарага  бир  аз  өлчөмдө  аракет  кылдым  жана  бир-эки  күндүн  ичинде  ал  олуттуу
жакшырды.Шишик  да  жаман  эмес  окшойт.Менин  суроом  партия  даярдалган  баштапкы
материал жөнүндө.Ал чайырдын курамында жогору болгон жана жетишээрлик жетилген,
бирок туура айыктырылган эмес жана бир аз кычыраган жыты бар (алар күчтүү штаммдар
болсо да) Бул мунайдын жалпы сапатына таасир этет деп ойлойсузбу?Ошондой эле, мен
калган майды кофе кружка жылыткычына бир нече саатка караганда бир топ убакытка
калтырдым.  Мен  аны  7  саатка  калтырдым.Бул  сапатка  да  таасирин  тийгизет  деп
ойлойсузбу?Даяр  продукт  сиз  айткандай  көрүнөт.Кара  алтын  янтарь  калдыктары  бар
октун майы сыяктуу.BTW, мен аны катуу ооруп, ары-бери өтүүдө кыйналып жаткан эски
итме  бере  баштадым.Ал  ошондой  эле  олуттуу  жакшыртууну  көрсөттү.Бөлүшкөн  жана
кылган бардык нерселериңиз үчүн дагы бир жолу рахмат.Башында бир аз  ишенчүмүн,
бирок азыр таң калдым!” ХХХ

-- Алган нерсеңиз менен иштеңиз жана жакшыраак материал издеңиз.JB

«Мен  каннабис  майын  РАны  дарылоо  үчүн  колдоно  баштаганыма  бир  жылдай  болуп
калды жана мен оң натыйжаларды көрүп жатам жана чынчылдык менен айта алам, менин
оюмча  менин  РА  ремиссияда.Мындан  тышкары  дагы  бир  нече  оң  терс  таасирлерди
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көрдүм, мисалы, арыктоо, кан басымынын нормалдуу деңгээли (кан басымы 30 баллга
төмөндөдү),  пульстун  ылдамдыгы  50  жана  60  BPM  ортосунда,  депрессия  жана  эң
жакшысы, рецепт боюнча жазылган уулуу дарылар жок. Том

«Учурда өзүмдү 90го чыккандай сезгендин ордуна ойгонгондон кийин дароо төшөктөн тура
алам.Муундар  бир  топ  жеңил  кыймылдайт,  мындан  ары  оорубайт.Кээ  бир  дарыларды
жакшылыкка  алып  сал!ЖАМАН  деп  айыпталганды  токтотушу  керек  болгон  чыныгы
укмуштуудай өсүмдүк. Кэрол-Энн

«Менин оюмча, бул биздин денебизди калыбына келтирүү жана айыктыруу үчүн керек деп
эсептейм,  мен  артриттен  жапа  чектим,  ал  ооруну  басаңдатты  жана  бир  жыл  мурун
колумдун  ийкемдүүлүгүн  жаңыртты,  мен  катуу  оорубасам  да  тере  алчу  эмесмин.Эми
колум  кадимкидей  ийкемдүү  болуп  калды,  кайра  жазып,  тиге  алам.Көз  доктурум  мен
барган сайын көзүм жакшырып калганына таң калды». Kelee

«Мен операция болдум жана белимдин бир жерине сансыз омуртка чаптым.Мунун баары
сезилип турган калың тырыкты пайда кылып, омуртка сезгенип, чындап оорутат.Мен аябай
кыйналдым, кутулууну каалап кеттим.Ошентип, Гейл ошол жерге бир аз (1 тамчы) RSO
(кара  куурай  майы)  сүйкөп,  сиңишим  үчүн  жаткырып  койду.Макул,  май  бир  аз
кычырагандай  сезилди,  бирок  андан  башкасы,  мен  аны  көп  нерсе  кылып  жатат  деп
ойлогон эмесмин.Ооба,  20 мүнөттөн кийин,  оору кетип,  таңга чейин эсиман чыкты!Мен
фантастикалык уктап, ойгонгонумда белим жакшырып, тырык ткандары калың эмес.Бул
мен үчүн жапайы, бирок май эски тырык кыртышын талкалап жаткандай сезилет.Каннабис
майы укмуштуудай, эгер мен ушул сыяктуу башка окуяларды окубаган болсом, мен жинди
болдум деп ойломокмун!” Микки

«Менин сүйлөшкөн кызымдын чоң энеси артрити менен ооруп, колун ача албайт.Биз Рик
Симпсондун  майы  менен  бир  аз  эксперимент  жасап  көрдүк  жана  ага  аны  колдоруна
сүртүүнү  айттык.Колдонуудан  бир  нече  мүнөт  өткөндөн  кийин  анын  колдору  бошой
баштады  жана  дагы  бир  аздан  кийин  ал  манжаларын  оорутпай  кайра  кыймылдай
баштады.Мындай нерсени көрүү чындап эле таң калыштуу болду». Дуэн

«Менин  оюмча,  анын  иштешине  эч  кандай  шек  жок.Мен  дароо  натыйжаларды
байкадым.Мен буга  чейин  А планын аткаргам.Нефтини тазалоо  планы В.Биринчи май
сынап көрмөкмүн.Мен көп жылдар бою кыйналдым.Мен ооруткан таблеткаларды ар бир 4
саат сайын ичип жаттым.Бул май менен дарылоо эки жума гана болду, бирок мен өзүмдү
абдан жакшы сезип жатам.Ошондой эле щелочтуу сууну колдонуу.Укмуш!!!” Джеймс

"Рик  Симпсон  майы  өзгөчө.Мен  Каннабисти  оорунун  белгилерин  башкаруу  үчүн  көп
жылдар бою колдонуп жүрдүм, бирок симптомдорумду эптеп эле жаап жаттым.Жаратым
толук  айыга  электигин  билдим.Мен  Рик  Симпсон  майын  ичип  баштаганда,  мен
каннабистен  жасалган  ар  кандай  экстракттарды  жегенге  аракет  кылып  көргөм  жана
алардын бардыгы кыска мөөнөттүү эффекттерге ээ болду, бирок кийин мени же бийик же
күйүп калгандай сезип калчумун.ал жөн эле көпкө созулмак эмес.Мен эч качан идеалдуу
сезген эмесмин.Атүгүл мен мага Рик Симпсон майы катары сатылган продуктуну сынап
көргөм,  ал  жагымсыз  жана  натыйжасыз  болгон  -  сапаты  төмөн  экстракттардан  сак
болуңуз, эч нерсе кылбайт жана андан көңүлүңүздү чөгөрбөңүз, анткени чыныгы келишим
жөн  эле  айтылган,  керемет.Мен  апийимдерди  тез  көбөйүп  жаткан  өлчөмдө  ичип
жаттым.Рик Симпсон майы апийимдерди сиңирүүгө жардам берет, бирок ал өзүнчө абдан
күчтүү ооруну басаңдатуучу.Бул күн бою уланат жана мен кабыл алган дозадан эч кандай
жогорку же терс таасирлерди байкабайм.Мен оорубаган адам катары көп нерсени кыла
алам  жана  кыймыл  диапазонумдун  кеңейгенин  сезем  жана  айыгып  жатканымды
билем.Чынында,  менин  жалпы ден  соолугум  укмуштуудай болду  –  мен  ар  дайым көп
ооруларды же инфекцияларды баштан өткөрдүм жана бул майды баштагандан бери ден-
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соолуктун  таза  эсебине  ээ  болдум.Мен  азыр  өзүмдү  жакшы сезип,  апийимдик  ооруну
басуучу  дарыларды  кайра  ичип  жатам.Бул  аралыкта  мен  кээде  таштанды  майы  же
жегичтер  сыяктуу  башка  ар  кандай  экстрактыларды  сынап  көрдүм.Мен  Рик  Симпсон
майынан алынган ооруну басаңдатуучу жеген же ышталган башка каннабиске караганда
күчтүүрөөк  экенин  түшүнөм.Бул  эң  күчтүү  кара  куурай  момунун  экстрактыларына
салыштырмалуу симптомдорду жеңилдетүү боюнча өзүнүн лигасында.Мен азыр бир күнү
апийимдерден толугу менен баш тартууну көздөп жатам ». Майк

«Мен бул майды колдоном.Менде булчуңдардын дистрофиясы бар жана менде Стивенс
Джонсон  синдромунан/  TENден  улам  ден-соолукка  байланыштуу  көйгөйлөр  бар.Бул
иштейт.Бул  базардагы  КАНДАЙ  фармацевтикага  караганда  жакшыраак  иштейт.Бул
коопсуз жана натыйжалуу.Ансыз мен иштей алмак эмесмин.Бул мага жемиштүү болууга
мүмкүндүк берет.Мен толук убакыт иштейм.Майды ичерден мурун мен оор дарыларды
ичип жүрдүм, алар мени көптөгөн терс таасирлери бар зомбиге айлантты.

Сөзүмдү  бүтүрүү  үчүн  мындай  деп  айтайын:  Ыйман  келтиргендер  үчүн  эч  кандай
түшүндүрмөнүн  кереги  жок.Антпегендерге  эч  кандай  түшүндүрүү  жетиштүү  эмес.Мен
мунун эффективдүүлүгүнүн тирүү далилимин.Ал мыйзамдуу жана бардыгына жеткиликтүү
болушу керек». Laurie

Кант диабети
«Май уйку  безин  жашартат  жана  ишенесизби,  көп  жылдар бою кыймылсыз болгондон
кийин  да  инсулин  чыгара  баштайт.Көптөгөн  бейтаптар  майга  бир  нече  жума  өткөндөн
кийин инсулин атууну токтотушу мүмкүн.Май ошондой эле денедеги кант диабети менен
байланышкан бардык башка көйгөйлөрдү айыктырууга же көзөмөлдөөгө жардам берет.

Мен майды жеп,/же суппозиторийде колдонот элем.Тамеки чегүү же буулантуу да кандагы
канттын  деңгээлин  төмөндөтүүгө  жардам  берет,  бирок  майды  жутуу  менен
салыштырганда таасири өтө чектелген.Майды кант диабети менен жаралар үчүн колдонот
элем,  жөн гана  майды сүйкөп,  бинт  менен  жаап,  жара  айыкканга чейин  үч  күндө бир
кайталап  турам.Мен  кара  куурайдын  майын  экстракты  менен  аралаштырып,  кан
айланууну жакшыртып, шишик жана башка ыңгайсыздыктарды алдын алган массаж үчүн
колдончумун.Мен ошондой эле рационумда кара куурайдын үрөнүн жана кара куурайдын
майын кошмокмун.JB”

"Экинчи түрү дээрлик жок, дээрлик бардык дары-дармектер жок, саркоидоз менен күрөшүп
жатат, ал иштеп жатат." Jeff

"Кокос майы ошондой эле кант диабетинде кандагы канттын деңгээлин турукташтырат!
Менин жергиликтүү дүкөнчүм аны сынап көрдү жана ал сүйкүмдүү сыяктуу иштейт !!Ал
ошондой эле өзүн бир топ жакшы сезет [көбүрөөк энергия] жана арыктап жатат !!Баары
жакшы!!" Робин

«Менин кандагы канттын деңгээли кескин төмөндөп кетти (айлар бою 400+-ге чейин - өтө
коркунучтуу)  жана  бул  мени  такыр  жыгылтты.Мен  рулда  башымды  ийкеп  жаттым  -
ошондуктан мен айдоону токтоттум -  чындап эле жаман нерсе!Документтер мага Нью-
Йоркко учууга да тыюу салыштыРождестводо апамды көрүү үчүн.

Ооба  -  доктурлар  бир  инсулинди  сынап  көрүштү,  андан  кийин  эки  -  эч  нерсе  кылган
жок.Ошентип, мен акыры аларга айттым - жетиштүү !!Мен май ичип жатам (мен доктурга
буга чейин мындай кылганымды айткан эмесмин) жана мен дозамды ар 2 саатка чейин
жогорулаттым.Сиз ойлодуңуз - менин канттарым кадимки диапазонго кайтып келди.Менин
доктурум Гарварддын намыскөй жигиттеринин бири жана ал таң калды.Барбарлар үчүн
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бир упай!!!!Ошентип - азыр бизде кант диабети боюнча толук документтештирилген учур
бар, анда бир адамдын өмүрү сакталды - Мен!!!!!!-- :)” Джанет

"Кара өзгөрүү, мен дээрлик бардык инсулинди өчүрдүм.Кээде мен Lantus, узак мөөнөттүү
колдонууга  туура  келетиштеп  жаткан  инсулин,  бирок  көп  эмес.Мен  RSOну  көптөгөн
себептерден улам колдоно  баштадым,  бирок  алардын бири инсулинден чыгып,  акыры
кандагы канттын туруктуу деңгээлин көрө алам деп үмүттөндүм.Мен күнүнө 300 бирдик
Novolog,  кыска  мөөнөттүү  инсулин  жана  200  бирдик  Лантус  жана  4  метформин
таблеткасын колдонуп жаткам.Мен дагы эле таблеткаларды ичип жатам, бирок инсулинди
колдонбойм, анткени мен муну менен жашай алам.Күнүнө 6-8 жолу ийне менен курсагыма
жабышпайм!Менин канттын деңгээлин көзөмөлдөө оңой жана мен мындан ары 2ден 5
жүзгө чейинки көрсөткүчтөрдү көрбөй калдым.Мен дагы 30-жылдардагы канттын кескин
төмөн  деңгээлин  көрбөй  калдым.Бул  Кудайдын  жибергени  жана  менин  кантымдын
деңгээлин сактаган биринчи нерсе." Dena

«Менин кант диабети менен ооруганга чейин кандагы канттын деңгээли 140тан жогору
болчу, азыр мен 100гө жеттим.Май жасаардан мурун каныңызды текшериңиз, ага 10 мүнөт
убакыт  берип,  кайра  текшериңиз,  ал  абдан  түшүп  кетет.Меники  ушунчалык  көп  нерсе
жасадым, бир жолу мен артка кетүү үчүн Gatorade ичиш керек болчу. Мишель

"Мен инсулинге көз каранды диабетикмин жана 60 грамм майдын бир айлампасы менен
мен күнүнө 100 бирдик инсулинден 50 бирдикке чейин кеттим." Лесли

«Бул  менин  деңгээлимди  толугу  менен  тең  салмактады.Мага  оозеки  кабыл  алуу  үчүн
"METFORM"  берилди  жана  биринчи  таблеткадан  бери  бир  да  жолу  таблетка  ичкен
эмесмин жана кайра ойгонуп: "Жок, эми мага II типтеги диабет диагнозу коюлгандыктан,
майды  көбөйтүңүз"  деп  ойлодум.  Менин  деңгээлим  3,4  жана  7,2  ортосунда  секирип
турат.Эксперимент катары бир мүшөк момпосуй, анын ичинде шоколад батин жегенден
кийин  мен  канттын  деңгээлин  көтөрө  алган  абсолюттук  эң  жогорку  көрсөткүч  8,1
болду.Мен аны 8.1ге түрткөндө өтө кичинекей бир тамчы май жасадым жана алардын
төмөндөшүнө  жетишүү  үчүн  ар  бир  10  мүнөт  сайын  деңгээлимди  текшерип
баштадым.Майдан  кийин 10  мүнөттөн  кийин  мен 7,3кө  түштүм жана майдан кийин  20
мүнөттө сынап көргөндө мен 4,8ге түштүм. Мишель

«Мен  майдын  кичинекей  дозасын  гана  колдоно  алам.Бул  мени  толук  күч  менен
гипогликемияга алып келет.Бирок бул жакшы нерсе, анткени мен сегиз жыл мурун 45/10
узак жана кыска таасирдүү инсулин менен баштагам.Мен жаңы дартымды изилдеп көрдүм
жана  марихуана  дайыма  корица  сыяктуу  башка  жыпар  жыттуу  заттар  менен  бирге
табигый  дары  катары  пайда  болуп  турду,  ошондуктан  "чыныгы"  май  чыкканга  чейин
таштанды капкактарын колдоно баштадым.Алар ушунчалык күчтүү  болчу,  мен биринчи
жолу хэш капкак жегенде өлүп калам деп ойлогом.RSOнун жүктөө дозасын айтпай эле
коёлу.(Бирок RSO ал кезде мен үчүн вариант эмес эле) Бирок бир жолу май колдонуу
(күнүнө дан)  менин денемде күнүнө эки жолу инсулин сайганга өтө сезгичтик  жаратты
жана  мен  тандоо  үчүн  жолдун  айрыгына  тыгылып  калдым.  RSO  же  кадрлар.Мен
атууларды токтотуп, майды уланттым.

Диетаны өзгөртүү жана күнүмдүк активдүүлүктү жогорулатуу (көнүгүү) менен бирге менде
азыр 5,7 A1C бар, 60 килограммга арыктадым жана фантомдук күйгүзүү оорусу (диабеттик
нейропатия)  жок.Бир  нече  ай  дарылоодон  кийин  мен  глицерин  жана  спирт
тундурмаларына  өтүп,  жыл  сайын  май  менен  дарылоону  гана  жасоого  туура
келди.Анткени кантым өтө азайып баштады.

Ал  диабетти  айыктыруучу  керемет  касиетке  ээ.Каннабис  организмдин  эндокриндик
системасында кандай иштээрин белгилеп, кеңири изилдеп чыгуу керек.Мен гендик жактан
өзгөртүлгөн  чочко  ДНКсын 730  атуудан  көрө,  жылына  бир  ай  май менен  дарылоодон
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өткөндү  жакшы  көрөм.Майларымды  бөлүп  алуу  жана  тундурмаларымды  жасоо  үчүн
сатива  өсүмдүктөрүнүн  сортторун  колдоном.Бул  менин  белгилерим  үчүн  эң  жакшы
иштейт.Мен индиканы сынап көрдүм жана  мен жөн эле  иштей албай,  көбүрөөк  жегим
келип,  дайыма  муздак  сезилгенимди  байкадым.Сатива  менин  зат  алмашууну  жана
жүрөктүн кагышын тездетти,  табитимди басып, күлкүмдү истерикалык карматты (менин
сүйүктүү терс таасирим).

Сиздин кант жогору  болсо,  төмөнкү  ырааттуу  дозалары менен башталат.Сиз дагы эле
денеңизде  эмне  болуп  жатканын  сезгиңиз  келет.(Менде  болгон  бир  көйгөй  -  май  же
канттын  аздыгынан  башым айланып  кеттиби,  билбей калдым,  андыктан  эмнени  сезип
жатканыңызды билгиче, биринчи айда бир нече тесттик тилкелерден өтөсүз).А сен абдан
суусаган  адам  болосуң.Суу  бул  процедуралар  менен  сиздин  досуңуз.Жогорку  кант  ар
дайым суусатууга себеп болот жана май дагы, ошондуктан муну да эске алыңыз.

Башында  кантыңыз түшүп  калат  деп  көп  кабатыр болбоңуз.Бул  инсулинди мажбурлап
түшүрүү сыяктуу эмес.Май жөн эле кирип, мен каалаган нерсени жасайт, анткени сиздин
бардык органдарыңызды секирип баштайт жана бул өз кезегинде аларга канды тазалоого
жардам  берет,  ошондой  эле  ал  нерв  системасы  менен  жакшы  байланышы  бар  жана
сиздин мээңиз денеңизди жакшыраак сезет деп ишенем. бул каналдар аркылуу жана анын
бардык табигый айыктыруу жөндөмдүүлүгүн стресске дуушар болгон жерлерге жөнөтүүнү
билет.(Менин  учурда  уйку  бези,  бөйрөктөрүм жана  каным.)  Эми  эсиңизде  болсун,  бул
менин теориям жана мен илимпоз эмесмин, мен жөн гана анын мен үчүн кандай иштээрин
жана анын эффекттерин эң жакшы рационализациялоонун жолун айтып жатам.Күндөлүк
алып, өзүңүздүн ийгиликтериңизди белгилөө үчүн үзгүлтүксүз ден соолукту текшерип, кан
тапшырып  турганыңыз  жакшы.Сиздин  A1C  текшерүүдөн  өтүп,  бөйрөгүңүздүн  иштеши
жакшыргандан кийин, сиз туура жолдо экениңизди билесиз, андан кийин ал жөн гана сиз
иштей турган деңгээлде кармалып, ал жакка жетүү сыяктуу күчтүү болбойт.Бул,  кыязы,
кант  диабети  менен  ооруган  бейтаптар  үчүн  аз  гана  туруктуу  дозаларды жана  жашоо
образын өзгөртүүнү талап кылат.(А1С 11ден 7ге чейин төмөндөш үчүн алты айга жакын
убакыт кетти  жана аны 5  диапазонго көтөрүү үчүн  диета  жана көнүгүүлөрдү бир  нече
өзгөртүү керек.(Сууда көнүгүү аз таасир этет жана мен үчүн сонун иштеди). Энтони

"Мен оор дегенеративдик перифериялык нейропатия үчүн күнүнө 1 грамм май колдоном
жана жеңилдик укмуш!" Laurie

«Менин жолдошум каннабисти көп жылдардан бери жана жакында эле кант диабети үчүн
RSO майын ичет.Бул анын кандагы кантты турукташтырып гана тим болбостон,  өнөкөт
бөйрөк оорусун да КАЙТАРДЫ.Ага 3-стадиядагы CKD деген диагноз коюлган жана алар
аны бөйрөк  донорлорунун  тизмесине  киргизүүнү  белгилешкен.Ал тундурмаларды жана
РСО  майын  жутуп  баштаган  жана  азыр  КБКнын  1-стадиясында.Дарыгерлер  ага  бул
мүмкүн  эмес  экенин  айтышты.Ошол  врачтардан  кутулуп,  жаңысын  алдык!RSO  майы
ошондой  эле  анын  кан  басымын  төмөндөтүп,  аз  кандуулукту  жана  диабеттик
ретинопатияны турукташтырды (ал азыр такыр сокур болушу керек болчу,  дейт Батыш
медицинасы).Кереметтүү каннабис өсүмдүгү жана ал камсыз кылган нерселер үчүн Улуу
Рухка рахмат!!Рик Симпсонго каннабистен эфир майын кантип жасоо керектиги жөнүндө
маалымат жана жасагандардын көрсөтмөлөрү үчүн рахмат! Джули

«Менин  өнөктөшүм  1-типке  ээ  жана  бир  аз  май  жеш  анын  канттын  деңгээлин
турукташтырат.Бул чындап эле белек…” Spaceleaf

«Мен күнүнө 4 метформин жана 4 диамикрон ичип жүрдүм, 12 сааттык тез кандагы кантты
текшерүүдөн кийин кандагы кантымдын деңгээли 12% болду.Дарыгерим бир аз көңүлү
калып: "Менин оюмча, сизге кант диабети үчүн башка таблеткалардын кереги жок окшойт"
деди.  Дарылангандан  кийин  9  ай.Менин  бардык  симптомдорум,  бөйрөктөрүм,
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артриттерим, холестеролумдун, кан басымымдын баары таблеткаларга караганда майга
караганда жакшыраак.Бул керемет.

Менин кан шекерим айыккандын 6-жумасында таштай түшүп кетти.Бир күнү түнү ойгонуп
кеттим,  менин  кандагы  канттын  деңгээли  4%  белгиден,  3,2%дан  төмөн  болду.Мен  2-
типтеги  кант  диабети  үчүн  күнүнө  8  таблетка  ичүүнү  токтоттум.Бул  17  ай  мурун
болгон.Жалпысынан мен күнүнө 15 таблеткадан ичип жүрдүм, азыр жок.Ошентип, Майкл,
айыктыруу деңгээлинде дарыланыңыз.3 ай, 60 грамм [Риктин сайтындагы көрсөтмөлөрдү
аткарыңыз], сиздин диабетиңиз жок болот. Петир

«Кара  куурай  майы  менин  невропатиянын  азабын  токтото  турган  жалгыз  нерсе.Жада
калса Оксиконтин да каймакка аралашкан кара куурай майындагы CBD сыяктуу оорунун
баарын кетире алган жок.Бул ар кандай медициналык максатта колдонулуучу эң сонун
өсүмдүк жана акыры аны адамдар таанып калышты». Ftter

«Жүрөк адистери менен болгон окуядан кийин Рик мени өлүмдөн да жаман тагдырдан
кыйыр түрдө сактап калды.14 ай, 4 ооруканада жана медициналык борбордо 22 түрдүү
тесттер."Сиз эң жаман сценарийсиз, жүрөгүңүздүн бир тарабы өлүп калган, сизге жүрөктү
алмаштыруу  керек  болушу  мүмкүн."  Анан  14  айдан  кийин  дагы  анализ  жасай  албай,
айланып өтүштү.

2 жылдан кийин мен жаңы кардиологдон текшерүүгө бардым, ал айтты: “Жүрөгүңдө такыр
жабыркаган жок, сага ким айтты, зыян болду, инфаркт болдуң деп?Бул туура эмес». Мени
соргуч үчүн ойношту.Ошентип, доктур мени кант диабети боюнча адиске жөнөткөндө, ал
мени  бөйрөк  боюнча  адиске  жөнөттү,  мен  кар  жээгинде  уктап,  андан  кийин  өтүп
кетмекмин.дагы  бир  нерсе  саламаттыкты  сактоо  адистери  сыяктуу.Андан  кийин  май
келет.Азыр мен 20 жылдан берки ден соолугумдан да жакшымын». Петир

«Мен 79 жаштагы айыммын жана Францияда жашайм.Мен сиз менен кара куурай майы
менен болгон жеке тажрыйбамды бөлүшкүм келет.Жолдошум Жером бир нече ай мурун
жыгылып калгандыктан куйругу жана жамбаш сөөгү сынган.Ошол учурдан тартып баары
ойдогудай болбой, катуу азап чегип, азап чегип, аны катуу каптады.Менин неберем мага
бул азаптуу абалда сизге жардам бере турган абдан эффективдүү табигый дары биле
турганын айтты.Биз  анын жарааттарына кара  куурай майын колдонобуз  жана  айыгып,
бирок шишип, күн сайын аз өлчөмдө оозеки ичебиз.

Айтып коюшум керек, айыгып кетүү укмуштуудай болду, бирок дагы бир нерсени билиш
керек, менин күйөөм илгертен эле эректильный импотенциалдан жапа чеккен, ошондуктан
мен майдан тышкары берейин деп чечтим, анын пенисине сүйкөп, натыйжасы эң керемет
болду.  Мен  өмүр  бою көрдүм,  азыр менин  күйөөм күнүнө бир  нече  жолу интенсивдүү
жыныстык катнашта болууга эң сонун жөндөмдүү, плюс анын пенисинин көлөмү мен жаш
кезимде  күйөөмдүн  өлчөмүнө  чейин  чоңойгон.Мен  курактуу  адам  үчүн  мындай
күбөлөндүрүү  адаттан  тыш көрүнүшү мүмкүн,  бирок  менимче,  ден  соолук  жакшы секс
жашоосу сыяктуу эле маанилүү.Рахмат Рик." Рошель

--  Рахмат, Рошель.Ооба, ден соолук жакшы сексуалдык жашоо сыяктуу маанилүү жана
ооба, май сиз сүрөттөгөн нерсени кылат.JB

"Кайсы  штаммдар  эркектердин  импотенциясына  жардам  берет,  Ж.Б?Муну  эркектер
билиши керек...» Томаш

--  Бул  жакшы  суроо,  Томас.Жөн  гана  штаммдарды  карап  чыгуу  сайтына  барып,
афродизиак таасири бар штаммдарды издеңиз.Андан кийин бир аз сатып алып, тамеки
чегүү  менен  сынап  көрүңүз,  эгер  сизге  эффект  жакса,  май  жасап,  колдонуңуз.Мунун
бардыгы жөнүндө.Кээ бир штаммдар сизди башкаларга караганда мүйүздүү кылат, ал эми
штаммдардын  кээ  бир  айкалыштары  штаммдардын  же  майлардын  башка
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комбинацияларына  караганда  натыйжалуураак  болот.Мен  азыр  айта  алам  дегендин
баары ушул.Майды колдонуп көрүңүз,  эгер ал сиз издеп жаткан эффектке ээ болбосо,
туурасын тапканга чейин башка партияны жасаңыз же алыңыз.Ушундай болуш керек.JB

"Менин буттарым нейропатиядан улам акыркы он жылдагыдан жакшыраак сезилет." Леон

«Мен айтаар элем,  каннабис колдонууга чейин психикалык ден-соолукка байланыштуу
көйгөйлөр  бар;  психикалык  оорунун  ыңгайсыздыгы  аларды өзүн-өзү  дарылоого  аракет
кылууга түрткөн.Менде C-PTSD бар жана 33 жашымда таза болгонго чейин (жок дегенде)
12ден  активдүү  көз  карандылыкта  болгон.Бул  5,5  жыл  мурун.Мен  дээрлик  бардык
дарыларды  колдонуп  көрдүм,  анткени  өзүмдү  "туура"  сездим.  Мен  үчүн  таза  болуу
психиатриялык дарыларды, реабилитацияны жана бир нече жылдык терапияны билдирет.

Бир жыл мурун (кайрадан) кара куурайды таап, аны диск көйгөйлөрү үчүн колдонгондон
кийин, мен жок дегенде 3 жыл ичип жүргөн бир нече психиатриялык дары-дармектердин
кереги жок экенин билип, таң калдым.Медициналык кара куурайды тапканга чейин эле
мага 2-типтеги диабет диагнозу коюлган.Бул кээ бир психикалык дарылардын түздөн-түз
натыйжасы болгон!Азыр менде кандагы канттын  нормасы бар  жана 2  жылдын ичинде
акыркы 2 дарыны (антидепрессанттарды акырындык менен алып салыш керек) жок кылуу
үчүн иштеп жатам. Дженн

«Мен дагы 2-тип кант диабети менен ооругам.Кара куурайды күн сайын колдонуу мага бир
нече рецепт боюнча жазылган дарыларды колдонууну токтотууга мүмкүндүк берди, алар
мени  ичимден  өлтүрүп  жатты.Бул  өзгөрүү  мага  энергия  жана  көптөн  бери  болбогон
айкындык  сезимин  берди.Энергиянын  көбөйүшү,  мен  сейилдеп  чыккым  келди.Мен
аквафит боюнча сабактарга бара баштадым.

Диетага бир нече жеңил өзгөртүүлөрдү киргизди.Бир өзгөрүү, мен көбүрөөк кара куурай
жей баштадым.Эреже катары, кара куурай куюлган кокос майы менен жасалган шоколад
түрүндө (супер дени сак май,  боорду зыянсыздандыруу жана арыктоого жардам берүү
үчүн абдан пайдалуу).

Кара куурайды күн сайын колдонуунун биринчи жылында мен 40 килограммдан бир аз
арыктым.Мен бир аз артка кайттым, бирок менБул эч кандай тынчсызданган жок, анткени
мен  акыркы убакта  бир  аз  көбүрөөк  стресске  кабылып жатканымды билем жана кара
куурайды  күн  сайын  колдонуу  менен  (айрыкча  жеген!)  менин  денем  өзү  иштелип
чыккандай өзүнө кам көрөт. Дженн

«Сиз муну билдиңизби,  билбейм,  бирок  2011-жылы менин кант диабетим начар болчу,
бөйрөгүм күнүнө 12 грамм протеин агып кетип, тизем катуу ооруп, баса албай калдым.85-
жылы жамбашымды айрып алган тарамыштарым дээрлик  чыдагыс оору менен кайтып
келди.Мен 220 фунт болдум.Дарыгер мени кант диабети боюнча адиске жөнөттү, ал мени
бөйрөк боюнча адиске жөнөттү.Мен мындан ары гитара да ойной албай калдым.Мен кам
көрүүнү токтоттум.

Бул билдирүүдө Майк мага Рик Симпсон аттуу жигит казан майы менен рак оорусунан бир
топ адамдарды айыктырганын айткандан кийин мен бир аз изилдөө жүргүздүм.Мен бс деп
ойлогомбирок мен аны карап чыктым.Ал эми 2-типтеги кант диабетинде да иштегенин
билдим - менде болгон.

Мен Рик Симпсондун анын сайтында аны кантип жасоо жана канча алуу керектиги ж.б.у.с.
көрсөтмөлөрүн аткардым.бул мени оорутуп койду,  мен сасык тумоо болуп калдым деп
ойлодум, мен аны кыла бердим жана 6-жумада кандагы канттын деңгээли төмөндөп кетти,
мен күнүнө 8 таблеткадан ичкенимди токтотуп, кандагы кант максаттуу бойдон калды.

30 кг арыктадым, белим анчалык ооруган жок.Мен 3 айлык текшерүүгө кирдим, врачым
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жаагы ачык туруптур.Менин бардык жашоом нормалдуу болчу.Бул 2 жыл мурун, менин
салмагым 173 фунт, кандагы кантым дагы эле нормалдуу таблеткалар жок Мен дагы 24
саат  бою  бөйрөгүм  кандай  иштеп  жатканын  билүү  үчүн  заара  анализин  тапшырдым.
бөйрөктөрү абдан жакшырды ». Ашыкча ашырбасам, тизем же белим оорубайт, бирок бир
нече күндөн кийин кайра калыбына келет.Мен чөптү дээрлик тартпайм, чылым чеккенди
жакшы көрбөйм.Мага май ушундай кылды». Петир

«Мени эстеп жүргөнүңөрдү билбейм, оор идиопатиялык нейропатиядан күнүнө 1 г алып
жатам.Бир күнү High Noon телефонуна чалып, Рик менен Жанет мага сизди жаңыртып
турушум керектигин айтышты...3 ай өттү,  мен бүгүн түнү таң калдым...диванда отуруп,
капысынан  итим  астымда  экенин  түшүндүм,  мен  аны  канчадан  бери  эркелетип
жүргөнүмдү  билбейм,  торпокторумдун  аркасы  менен.ЖАНА  АЛ  ЖУМшак  СЕЗДИ!!!Мен
акыркы  10  жылдын  ичинде  эч  кандай  наркозсуз  ҮЧ  жолу  тиземден  ылдый  операция
жасадым, анткени мен аны сезе албадым.Ошол операциялардын бири СУРАЛДЫК НЕРВ
БИОПСИЯСЫ!Бул шок жана үрөй учурарлык адамдар !!" Laurie

«РСО майы мен үчүн укмуш болду, мен кайра жей баштадым, оорум азыр басаңдады,
баңгизаты жок, менде бир нече көйгөйлөр бар, аты-жөнүм өтө көп, баңги заттар менин
адгезияларымды  чарчатып  жатат.  менин  ичегим  жабышып  калды,  врачтар  тоскоол
болбосом эч нерсе кылышпайт, мен эки күн мурун суюктуктан башка эч нерсе жей алган
жокмун,  РСОдо  4  күн,  гриль  сыр  сэндвич  жана  кечээ  жарым  тунец  жедим  сэндвич,
доктурлар  мен  үчүн  эч  нерсе  кыла  алышпайт,  ошондуктан  мен  жалгызмын,  мен  110
килограмм салмактамын, бул менин нормалдуу эмес, мен үчүн дени сак салмак эмес, мен
98ге түшүп калдым, алардын дарылары менен, алар жасашты. мени бир чай кашык тамак
менен  тарбияла,  24/7,  сүйкүмдүү,  биз  ойлогондой  тамактарды  жегенди  жакшы
көрөм...Кудай бизге берген өсүмдүктү бошоткула...» Джойс

«Чындык.Менин кандагы канттын деңгээли азыр нормалдуу диапазондо жана мен күнүнө
2000 мг метформинден чыгып, азыр нөлгө жакын глютенди жеп, диетамды карап жатам.Эч
кандай майсыз тамак, же диеталык же тоңдурулган Weight Watcher тамактары да.Ошол
тоңдурулган тамактардагы натрийди көрдүңүз беле?Уят!» Чешир

-- Майга татып көргөндө ошол тамактардын даамы жактыбы?JB

«Мен аларды мурда жактырчу  эмесмин,  бирок  май же  жашымдан  бери  мен  глютенге
сезгич  болуп  калдым.Менде  көбүрөөк  шакыйлар,  фиброздор,  безеткилер,  ашказандын
карышуулары бар.Мындан тышкары натрий мени шар сыяктуу  шишип  кетет.Негизинен
кара  куурай  колдонуучу  болуп  калгандыктан  жана  май  менен,  мен  азыр  кара  куурай,
мөмө-жемиш  жана  жашылчаларды,  азыраак  май,  азыраак  чөп  жеп  жатам.МЕН  АНЫ
СҮЙӨМ!Бирок,Макарон  жана  нан  сыяктуу  глютенге  байланыштуу  тамак-аштар,  мен
майдын үстүндөбү же жокпу, СҮЙӨМ.Натыйжасы менин денемди жактырбай жатат жана
мен муну менен жакшымын». Чешир

«Саламатсызбы  Грег,  менин  табарсыгымда  ден  соолугум  тууралуу  таза  эсеп
бар.Ошентип, доктор химиого рахмат дейт.Ал мен азыр толук ремиссиядамын дейт.Бирок
иштин чындыгы, мен 2012-жылдын 13-октябрынан баштап, 2012-жылдын 19-декабрында
бейшемби күнү жалпысынан 19 граммга жакын RSO алып кеттим.Мен простата аркылуу
жана  менин  табарсыгымдын  ичине  пенистин  аймагын  алуу  үчүн  бардым  жана  азыр
табарсыгымдын рагынын толук ремиссиясы бар.Бардык ден-соолукта кызгылт жана рак
белгилери жок.Дарыгердин айтымында, мен мурда рак менен ооруган эмесмин.Ал менин
сулуу экениме таң калды.Мен дагы эле бул баңги заттары менен күрөшүп жатам жана
RSO  мени  бул  таблеткалардан  алардан  мурун  алып  салууга  жардам  бере  аларын
билем.Дагы эле менин ар бир бөйрөгүмдүн кисталарын азайтам деп үмүттөнөм, оң жана
сол.
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Акыркы бир нече айда менин уктоочу дарыларым аябай кыскарды, мен дагы Cymbalta-ны
ТОЛУГУ  МЕНЕН  токтоттум,  ошондой  эле  өзүмдүн  Baclifin,  Lyrica  жана  OXYCOTINди
кыскарттым жана дагы эле аларды толугу менен алып салууга аракет кылып жатам, бул
менин дарыгерлеримди таң калтырды. кыскартып жатам жана бул мага кандайдыр бир
НОРМАЛДЫК ЖАШООГО ээ болуу мүмкүнчүлүгүн берет.

Өмүрүмдүн  ушул  наркотикалык  бөлүгүндө  мени  тирүү  калтырганы  үчүн  дарылык
марихуананы тамеки тартууга ишенем.Дарыгерлер мени көптөн бери жазып коюшкан.Бул
RSO мага өткөн жылдын октябрында 6 фут бийиктикте болуп көрбөгөндөй эң төмөнкү
чекти  135ке  жеткенден  кийин  салмак  кошууга  мүмкүндүк  берди  жана  мен  азыр  149
салмактамын -- бул мен RSO алып жүргөндө эле 14 фунт ОПЕК.Менин белим катуу ооруп,
акыркы бир нече айдын ичинде көбүрөөк кыймылдадым жана менин мойнума ОПЕРАЦИЯ
дагы ушул күздө, ошондой эле RSO ичкенимден бери токтоп калды.

Менин буттарымдагы псориаздык артрит да басаңдады жана мен мындан ары бутума
стероиддик  ок  тийбеш  үчүн  тиленип,  аркам  үчүн  да  ошондой  сыйынамын,  менин
омурткама акыркы жолу тийген эпидуралдык стероиддик ок өткөн жылдын күзүндө болгон
жана менин оорумду үмүттөнөм. мындан ары болбошу үчүн деңгээлдер төмөндөйт.

Дарыгеримдин  айтымында,  менин  денем  мындан  ары  көтөрө  албайт  (ЭГЕР  МЕН
ЖАШАГЫМ  КЕЛСЕ)  жашоонун  сапаты  үчүн  дарыларды  жана  таблеткаларды
алмаштырат.БУЛ,  АЙТАМ.Бардык  ооруларыңызга  жардам  берүү  жана  ооруну
басаңдатуучу дарыларды азайтуу жана ракты түбөлүккө жок кылуу үчүн RSO алыңыз.Мен
көп нерсе алган жокмун жана көп убакытка чейин эмес, эгер ал мен үчүн ушундай кыска
убакыттын  ичинде  муну  жасай  алса,  бүт  дүйнө  бул  жөнүндө  биле  алат  бекен  деп
ойло.Кудай шыпаасын берсин!!!” Тони

«Атама 6  ай  мурун  уйку  безинин  рагы деген  диагноз  коюлган.Химиотерапия  учурунда
бөйрөккө жана өпкөгө тарайт.Анын бардык жерде тактар  чыгып, ал абдан тез начарлап
кеткен.Мен мунай жөнүндө окуп, анын жогото турган эч нерсеси жок деп чечтим.Биз бир аз
жасадык, ал үч айдан бери күн сайын иштеп жатат.Скандоолордун натыйжалары кечээ
келди.Доктур  таң  калды.Уйку  безинин  рагы  азайып,  башка  тактар  толугу  менен  жок
болду.Менин атам абдан жакшы.Жүрөгү айнбайт, ашыкча салмак кошуп, бир күнү кечке
уктабай, кайра-кайра сыртта жүрөт.Чынында эле укмуш.Айдан ашып калдык». Лиза

-- Жакшы, Лиза, бирок мындан ары сканерлебеңиз, май гана.Анын жакшы иштеп жатканын
көрүү үчүн канцерогендик сканердин кереги жок.Сиз айткандай, жогото турган эч нерсеңиз
жок болчу, андыктан аны оңой эле начарлатышы мүмкүн болгон керексиз сканерлөө менен
бул оюнду жоготуп албаңыз.

Радиациянын  таасири  организмде  топтолот.Рак  менен  ооруган  бейтапты  канчалык  аз
сканерлесе, ошончолук жакшы болот.Бул жөн гана акыл-эс, башка эч нерсе эмес.Негизи
100% ден соолукка ишенбегенде дагы 60г май жеген жакшы.

Ошондой эле, бардык бул текшерүүлөр жана дарыгерлерге баруу, адатта, бейтаптарды
абдан  толкундантат  жана  аларды  катуу  стресске  дуушар  кылат.Оору  менен  күрөшүп
жатканда стресстен  жана  тынчсыздануудан  качуу  кыйын,  андыктан  мүмкүн  болушунча
стресстен жана тынчсыздануудан алыс болуңуз -- жана май мен билген башка заттарга
караганда стресс жана тынчсыздануу менен жакшыраак жардам берет.JB

«Мен  каннабисти  кант  диабети  үчүн  көп  жылдар  бою  колдонуп  келем.Мен  ар  дайым
жинди сездим.Менин үй-бүлөмдө апам тараптан кант диабети начар болуп, буту, буту, көзү
көрбөй калып, анан өлүмгө дуушар болгон.Менин таежем, таякелерим, чоң апам.Ал эми
энелердин баары кант диабетинен өтүп  кетишкен.Апам 55 жашта болчу.Менин бүгүнкү
жашым.Менин жаш эжем бул жерде күнүнө 570 баллдан ашат, күнүнө 3 жолу укол, бирок
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өзүмө келсек, кант диабети жок, көп жылдар бою.Менин ден соолугум жакшы.

Жакшы  дос,  жашы  70те.Жети  ай  мурун  мага  келген.Анын  упайлары  500-жылдардын
ортосунда болчу, ал чындап ооруп калган.Ооба, ал RSO колдонгондон кийин, кырккандан
баштап, анын 180-жылдарга чейин төмөндөгөн.Бир нече айдын ичинде.Кара куурай майы
менен тундурулуп, күнүнө эки капсул алынат.Азыр кайра аңчылык кылып, балык уулап,
отун  жарып  жүрөт.76  жашта,  ал  15  жашка  кичүү  көрүнөт.Мен  бүгүн  ок  чыгарбай
жатканымдын себеби кара куурай экенин билем.Мен дагы деле кант диабети жокмун.Мен
үй-бүлөмдө жалгызмын.Эжем өзүн тарбияласа, өзүн абдан жакшы сезип калса экен.Күн
сайын эртең менен Гриззли менен жүргөндөй. Рон

«Мен сизге чындап айта алам, менин жагдайымда каннабис майынын айкалышы жана
балга  таттуу  берүүчү  катары  өтүү  канттын  деңгээлин  алгылыктуу  (нормалдуу  окуу)
деңгээлине түшүрдү.Мен узун дан күрүчүнүн өлчөмүнө барабар сумманы гана колдонушум
керек.Мен  перифериялык  нейропатиядан,  уйкусуздуктан,  моюндун  жана  муундардын
өнөкөт  оорусунан,  боордун  начарлоосунан  (медициналык  термин  болсо  керек),
тромбоциттердин аздыгы,  өнөкөт EBV жана нан кутучасынан чоңураак көк боор менен
ооруйм.Мага операция жасата албайм (мени өлтүрүп коюшу мүмкүн эмес).

Эми  мен  муну  башка  эч  кимге  сунуштабайт  элем,  бирок  мен  он  жылдан  бери  ооруп
жатам.Алар мага канчалык көп дары-дармек жана процедураларды көрсөтүшкөн сайын,
ал  ого  бетер  начарлады.Мен  акыры  "ЖЕТИШТИ"  дедим.Эч  кандай  OTCs,  эч  кандай
коммерциялык дары, бардык чөп же тамак-ашка негизделген.Мен өзүмдүн НДМди мага
тест тапшыруу үчүн колдоном, андан кийин аны менен бирге барам жана сунушталган
ыкмаларды  сурашым  мүмкүн.Бирок!Мен  акыркы  сөздү  айтам.Ошондо  мен  жакшыраак
иштеп жатам." Hoody

"1-типтеги  кант  диабети  же  жокпу,  кандагы  канттын  деңгээли  ар  дайым  тез
көтөрүлөт.Майларды  колдонгондон  бери  канттарым  нормалдуу  бойдон  калууда.20
жашымда алгандан бери биринчи жолу менин a1c тестим азыр 6,8 болду. Евгений

«Менин  бир  досум  бар,  бирок  анын  канттары  20+  болчу.35+  жыл  тамеки  чегип,  май
алдык.Доктур эч нерсе кылган жок.Анын канттары азыр 10го жетти.Дагы эле бийик, бирок
ал Пепсини жакшы көрөт». Дональд

"Май менин сөөк тиштери жана алсыз өпкөлөрүмдүн оорусун толугу менен жок кылды,
алар күн сайын күчөп бараткандай сезилет!Жана мен жакында эле май баштадым!Мен
экөөбүз тең таң калдым жана ыраазымын!” Дайыма жашыл

«Укмуштуудай.Бул  керемет  өсүмдүк.Кандай  гана  ката  болбосун,  системаңызды
нормалдаштырууга аракет кылып жаткандай сезилет. Zed

«Жубайымдын буттарында невропатия жок.Эки ай мурун майсыз калдык жана ошол 20
күндүн ичинде невропатия акыркы бир нече күндө кайта баштады.Майга кайра төрт күн
жана  мындан  ары  төөнөгүчтөр  жана  ийнелер.Анын  кан  басымы  көтөрүлбөйт  жана
күнүмдүк режимине кара куурай майын кошуп, дээрлик 30 килограммга арыктады.Ал дагы
дүлөйчөлөрдүн фибрилляциясы бар.Май баштагандан бери аритмия болгон эмес». Buddy

«Менин канттарым көзөмөлдөн чыгып кетти.Мен максималдуу инсулин өлчөмүндө жана
оозеки дары эч кандай майнап чыккан жок.Мен бул дары-дармектер менен бир тонна
салмакка  ээ  болуп,  кыйналдым.Мен  май  колдоно  баштадым,  тамчылатып,  канымды
күнүнө 8 жолу текшерип, жакшы экениме ынандым.Ал иштеген!Жеңил дозада канттарым
нормалдуу болуп  калды.Эки жылдан кийин мен тирүүмүн,  67 килограммга арыктадым,
диетаны өзгөртпөй,  Рикке жардам бердим.Эгерде менин сандарым көбөйсө (мен кээде
жаман болом) майымды көбөйтөм». Жанет
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«Салам Мистер Симпсон, мен Ааронмун, мен 17 жаштамын.Мен сиздин рецепттин майын
1-типтеги  кант  диабетиме  жардам  берүү  үчүн  колдонуп  жатам.Мен  күнүнө  төрт  жолу
инсулин инъекциясын жогорку дозада ичишим керек, бирок мен сиздин май рецептиңизди
колдонуп жүргөндүктөн, түн ичинде бир гана инъекцияны ичишим керек жана мен сизге
ыраазычылык билдиргим келет.Бул планетада сиздей адамдар көп эмес, эми сизде бирөө
барартыңызда көбүрөөк колдоочу.Урматтоо менен, Аарон”

"Бул баяндын максаттары үчүн, менин атым Алексис.Мен 1994-жылдан бери кант диабети
менен  ооруйм.2010-жылы  күзүндө  сол  бутум  кадимкидей  үзүлүп  калгандай
сезилгендиктен, дарыланууга мүмкүн болгон жок жана анча-мынча дарыланганым аз эле
болду.Мага Шаркоттун буту бар болушу мүмкүн экенин айтышты, ал көбүнчө таанылбай
калат, өзгөчө курч фазада, оор кыйынчылыктар пайда болгонго чейин.Эрте аныктоо жана
диагностикалоо,  токтоосуз иммобилизациялоо жана профилактикалык жардам көрсөтүү
программасы диабеттик нейропатиянын бул кыйратуучу татаалдашы менен байланышкан
оорулардын  санын  азайтат.Эгерде  туура  эмес  башкарылса,  Шаркоттун  буту  оор
кесепеттерге алып келиши мүмкүн, анын ичинде ампутация.

Декабрга чейин менин бутумдун түбүндө жара бар болчу.Тез арада ортопедиялык жардам
сурап кайрылган дарыгер дароо эле "Остеомиелит менен өнөкөт Шарко" деген диагноз
койгон. Менин бутумда аба чөнтөктөрү жана сөөктө олуттуу инфекция бар болчу.Ал мага
дароо бутту ампутациялоо гана пайдалуу экенин айтты.Мен физикалык, эмоционалдык
жана  рухий  жактан  катуу  кыйналдым.Врач  мага  психологиялык  жактан  күрөшүүгө  бир
жума убакыт берди.Мага бутума толугу менен жүк көтөрбөй турган инструкциялары бар
коляска берилди.

Биз баарыбыз Кудайдын сырдуу жана кереметтүү жолдор менен иштээрин билебиз.Ал
мага  эки  адамдык  «шыпаа  берүүчү  периштелерин»  эбак  берген  дары  менен  алып
келди.Бутумдан  башка  эч  нерсе  жоготпостон,  мен  дарыларды  ичтим,  алар  мага
мээримдүүлүк  менен  алып  келишти,  экөө  тең  тил  астына  жана  түз  ачык  жарага
колдонушту.Аптанын  аягында  мен  жана  мага  кам  көргөндөр  жарааттын  сыртынан  эле
жакшырганын көрдүк.Мен дагы бир жолу доктурду көргөндө, ал мага дагы бир жума бою
эмнеге көңүл буруу керектиги боюнча бир нече сунуштарды берди, ал "OMG ..." учуру деп
атады.Мен ишенимдүү түрдө сунушталган дары дозасын башкарууну улантты.Мен өзүмдү
жакшы  сезе  баштадым,  эң  негизгиси,  жарасы  айыгып  баштады.Апрель  айына  чейин
күнүнө 10 мүнөт бутум менен басууга уруксат алдым.Кичинекей хирургиялык жол-жобосу
пайда болгон кээ бир начарлаган сөөк массасын алып салуу керек болчу.

Мен дары-дармек менен улантып жатам, жана менин доктурум бутумду сактап калышым
үчүн этияттык менен оптимист.Сөөгүмдөгү инфекция абдан олуттуу болчу, аны тазалоо
үчүн бир аз убакыт талап кылынат, бирок ал айыгып жатат.Учурда доктур менин бутума
бир  жылдын  ичинде  конструктивдүү  операция  жасатууну  карап  жатат,  эгер  абалы
жакшыра берсе. Alexis

"Мен "Алексис"  айткан достордун биримин.Мен ага  бул посттун шилтемесин жөнөттүм
жана ал аны көргөндө өзүн ачыкка чыгаргысы келиши мүмкүн, мен муну ага калтырам.Мен
көптөн бери эс алуу максатында марихуананы легалдаштырууну жактап келгем жана ал
ооруну жана тынчсызданууну натыйжалуу жеңилдете аларын билчүмүн.Бирок акыркы 8-9
айдын ичинде гана кара куурайдын айыктыруучу күчүн түшүндүм.Февраль айында мен
Алексис  менен  сүйлөшкөндө,  ал  мага  сунушталган  ампутация  жөнүндө  айтканда,  мен
Риктин "Дарыдан качып” видеосу, бирок чындап эле шектенген.Мен шериктешибиз менен
кара куурай майын жасап,  аны даба  катары сынап көрүү  мүмкүнчүлүгүн  талкууладык,
жана биздин орток досубуз Алексис башкы талапкер болуп көрүндү.Ал макул болуп, ошол
түнү  майдын  бир  партиясын  жасап,  эртеси  аны  бере  баштадык.Алгачкы  натыйжалар
үмүттөндүрдү, бирок мен дагы эле шектендим.Бирок мен Алексиске айткандай, “Сенин
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эмне  жоготуш  керек?сенин  бутуң?дарыгер  буга  чейин  эле  алгысы  келет!  Ал  менин
бөлмөмө кирген күндөн эч качан сыймыктанган эмесмин.Ал эми операциядан улам ал
кайрадан бир аз убакыт коляскада отурат.Анын дарыгери Алексистин келерки жылдын
май айындагы үйлөнүү тоюнда бийлөө “биринчи кезектеги милдет” экенин айтты.Бул төрт
ай мурун анын бутун кесип салгысы келген кишиден. Бут

«Рахмат Рик, мен майдын айыктыруу жөндөмүн билбеген адамдарга жардам берүү үчүн
жасадым.Биринчи учур - диализдеги диабетик, жумасына 5 күн, бир убакта 6 саат.13%
бөйрөктүн иштеши жана катуу оору.Оорусу биринчи күнү кетти.Үч айга чейин дарылоо
жумасына 2 жолу диализге, 3 саатка чейин.Ал эми 54% бөйрөктүн иштешин калыбына
келтирет.Дарылангандан беш ай өткөндөн кийин диализ болбой, бөйрөктүн 98% иштеши
калыбына келтирилбейт,  ошондой эле рецепт боюнча дары-дармек берилбейт жана 25
жаштан кийин анын жашоосу калыбына келет.тозок жылдары.О, оо, май үчүн эч кандай
акы жок жана мен ага жардам берген ар бир мүнөттү жакшы көрөм.Биз дарылап жаткан
башка  адамдар  да  ушундай  ийгиликтерге  жетишти,  андыктан  мага  мунун  бир  бөлүгү
болууга уруксат бергениңиз үчүн рахмат». Дан

«Менин жолдошум кант диабетинин 2-типи менен ооруп, кара куурай ичип жүргөндүктөн,
ал күнүгө 3 жолудан, түнкүсүн 5 бирдиктен түндө 5 бирдикке чейин кыскарган, ошондуктан
жардам берет.Ал бир жарым ай гана алып жатат». Глэдис

«Мен дагы 5 адамды айыктырдым.Менин досторум.2-тип кант диабети.Жумуртка безинин
рагы.Семирүү.Тери рагы.Жана бул менин HGG катуу эртең менен ооруну айыктырат.Мен
өзүм  жасайм.Менин  короомдо.Мен  4  жашар  баламды  үйрөтөм.Мен  анын  канчалык
маанилүү экенин түшүнөм». HempGirl

Тамак сиңирүү жана Крон оорусу
«Мунай  Крон  оорусуна  жардам  берет.Ичегиңиздеги  сезгенүүнү  токтотот.Менде  шишик
пайда  болуп,  боорумдун  жана  өтүмдүн  1/3  бөлүгүн  майын  билгенге  чейин  алып
салышты.Азыр мунай менин геп С жана операцияларым үчүн химиодон кийинки бардык
жаман нерселерди айыктырды.Мен 18 килограммга арыктадым жана өзүмдү жакшы сезип
жатам». Мишель

«Мага сынап көрүү үчүн бир аз сумма берилди.Wow.Мен көп жылдан бери жебегендей
жедим!Менин аппетитим кайтып келди!Азыр мен бул арзан эмес экенин билем, бирок ал
бардык көйгөйлөрдү чечет.Рахмат!" Дэнни

"Мен дагы бир нерсени таптым!60 фунт 205 бир жыл мурун бир аз көбүрөөк.Азыр мен
180ге кайтып келдим жана туруктуумун.Мен ачка болом, жөн эле мучкалар эмес.Мен азыр
бир  күндө  бир  жолу  толук  тамактанам.Мурдабы?2  тиштеп,  мен  кааладым  ...Келгиле,
ашыкча графикага барбайлы." Hoody

"Албетте,  диетанын  өзгөрүшүнө  РСО  да  себеп  болгон  ...Мен  азыр  эч  качан  болуп
көрбөгөндөй  ден-соолукка  пайдалуу  тамактарды  эңсейм...Менде  шоколад  проблемасы
бар  болчу...азыр  1  даана  жетиштүү,  мага  көбүнчө  ал  керек  эмес!!!Мен  ден-соолукта
тамактангым келет, дени сак жашагым келет!!!” Laurie

"Крон  оорусу  форумунда  мен  бул  "RSO"  деген  эмне  экенин  билүү  үчүн  өзүмдү
"коркунучтуу"  сездим.Ошондон  эки  кыска  жума  өткөндөн  кийин,  бул  менин  өмүрүмдү
сактап калды жана күн сайын ушундай кылат.29.12.12 ачылган.Өмүр сакталды 11.1.13."
Сара

«Сен  жабылган  жоксуң  деп  үмүттөнөм,  мен  сени  жаңы  эле  таптым!Мен  өткөн  айда
төшөккө жаттым, буга чейин денемди өлүмгө дуушар кылгандай сездим.Мындан 2 гана
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жума  мурун  мен  сиздин  атыңызды  көрүп,  Крон  форумунда  иштегем.Бул  жигит  сенин
атыңды  көп  жолу  кайталады,  мен  сенин  атыңды  түшүрүп  алуу  үчүн  “кордогондой”
сезилдим.Бир аздан кийин атыңды, майыңды издедим.Көптөгөн маалымат пайда болду,
ошондуктан мен "Кызыл муз радиосу" деп аталган интернет радио ток-шоусу жана мунай
темасында Рик менен болгон маекти жаздыруу менен баштадым.Бүткөндө ыйладым.Үйгө
барып жолдошума баарын айтып бердим.

FF  январга  чейин.11  Мен  өлүшүм  керек  болгон  күнү.Күйөөм  10-күнү  май  жасоо  үчүн
керектүү нерселерди жаңы эле сатып алып, бир күндө май жасайм деген пландары бар
болчу.11де мен эртең менен ооруп калдым... көпчүлүк эртең мененкидей эле.Оору мени
тез жана күчтүү жууп кетти.Өлөйүн деп төшөккө жаттым...Жумушта күйөөмө чалууга чыдай
албай, жаман экенин билдим.Үйгө келгенде дароо май куюп баштады.Мен сулу чоңойгон
топ жеп, денем бир сааттын ичинде кайра бурулганын сезип турдум, ошондуктан дагы бир
топ жеп,  андан кийин 2 сааттан кийин ваннага өзүм басып кете алчумун.Эртеси эртең
менен мен мурунку күндөгү симптомдорду араң сезип, жумушка кеттим!(жума аягындагы
жумуш-жай жана  жеңил)  15-де  мен жабылдым жана кошумча күн  жана  акыркы мүнөт
жуманын калган бөлүгүн камтуу үчүн суралды.РСО ЖОНУНДО ДҮЙНӨГӨ АЙТЫП БЕРЕМ!

Мен Крон оорусу, колит жана өпкөмдөн биохимиялык күйүк (аппендистин агып кетиши) бар
экенин  айтууну  унутуп  калдым.Менин  сокур  ичегим  5  1/2  айга  кеч  декабрда  агып
кетти.2008-жылдан 2009-жылдын 19-майына чейин.1 галлон инфекциялык калдыктарды
алып салуу.

Мен бул майды күн сайын 39 күн бою сулу данынын өлчөмүндө күнүнө 3 жолудан ичип
жатам.Мага эч кандай дары-дармектин кереги жок,  араң тамеки тартам.Мен дагы 95%
Алоэ  Веранын  ширесин  ичем.Бул  майдын  иштешин  дагы  жакшыртат.Мен  баарын
каттайм.Мен эч качан башка адам жасаган затты албайм». Сара

"Пот  менин  оор  Крон  оорусун  ремиссияга  түрткөн  жалгыз  дары.Каннабис  айыктырат».
Alicia

«Мен кара куурай Крон оорусун айыктырат десем, мен муну айткым келет.Мен бул оору
менен 30 жыл жашадым, мага белгисиз, жана марихуананы эс алуудан баш тарткандан
кийин гана билдим.Бул узакка созулган тыныгуу болду, жана мен кара куурай колдонууну
кайра баштаганга чейин менин Кронум көзөмөлдөнүүчү деңгээлге жеткен жок.Башында
мен  жүрөгүмдүн  айланышымды жөн  эле  өлтүрүп  жаткам,  бирок  андан  кийин  Крондун
жардам бергенин көрдүм.Артына карабай!" Шон

"Мыкты иш!Мен диспансерде иштеп жүргөндө Крон оорусуна чалдыккан жаш жигитти (18)
жолуктурдум.Ал  учурда  RSO  колдонгон  эмес,  биз  көтөрүп  жүргөн  кээ  бир  дары-
дармектерди  эле.Ал  чалгындоо  операциясына  барып,  кара  куурайын  колдоно  алган
эмес.Ал ооруканада катуу ооруп, дене табы көтөрүлүп, инфекция болуп, өтө арык болгон
рамкадан тез арыктап кетти.Анын дарыгери акыры ага бир күндүк уруксат берүүгө макул
болду, ал бизге келип, дары-дармек алып келиши үчүн.

Эртеси эртең менен аны текшергени барганда дарыгери таң калганынан ашкан эмес, ал
төшөгүндө көзү  ачык,  куйруктуу,  мурунку  түнү жакшы тамактанып,  таңкы тамагын ичип
жаткан эле.Акыркы жолу мен бейтап менен сүйлөшкөнүмдө, ал RSO жөнүндө жаңы эле
уккан.Мен анын Крондун бардык көйгөйлөрүнөн кыска убакыттын ичинде толугу менен
айыгып кетерине эч кандай күмөнүм жок. Дженн

«Менде Крон бар.Рик Симпсонго рахмат, мен жашоомду кайтарып алдым!” Кэтлин

«Бул  Кронду  айыктырат,  мен  өзүмдүн  билем.Сиз  аны  жутуп  алышыңыз  керек.Ооруну
басаңдаш үчүн көп жылдар бою тамеки чегем...  Майды жутканга чейин айыгып кеткен
жок.Аракет кылып көр, чыдагыс оорудан башка жогото турган эч нерсең жок”. Сара

- 121 -



"Каннабис майы менин Крон оорусун айыктырды, ошондуктан мен аны башкара алам!Эми
мен Рик Симпсон майынын жана Шона Банда майынын аркасында кайрадан жашоомдун
сапатына ээ болдум.Өткөн жылдын ушул маалында мен ЭЧ КАЧАН мындай кыла алмак
эмесмин...  Мен  дааратканага  жакын  болуу  керек  деп  коркпой,  араң  эле  дүкөнгө
барчумун.Крон  оорусунан  улам  арт-шоулардан  жана  жандуу  живопистен  баш  тартууга
туура  келди.Бактыга  жараша,  мен  кара  куурай  майы  менен  таанышып,  акыры  мага
ылайыктуу май таптым.Мен кайрадан жашап, жашоону сүйөм...Өткөн жылы бул убакта
мен дыйкан базарына да бара албадым...жашоо сорду!КАНАБИС АЙЫГАТ!!!!

Шона  Банданын  ~  Free  Live  or  Die  китебин  окуу  мага  ЭРкин  жашоого  жана  айыгууга
кайраттуу  болууга  күч  берди.Рик  Симпсон  китебин  оку!Бул  билүү  үчүн  баалуу
маалыматтарга толгон сонун автобиография.Эки китеп тең акылыңызды ойготууга жардам
берет,  андыктан  сиз  мындан  ары  койлордун  бир  бөлүгү  болбошуңуз  керек.Чындыкты
үйрөн.Google аны." Линзи

"Мен  көптөн  бери  сезе  элек  эң  чоң  сезимдердин  бири  -  бул  фунда  срирача  менен
жалапенону  жегенден  ТАҢ  ЖЫЛУУСУ....Ичим  оорубай!КАНАБИС  МАЙЫ  үчүн  Кудайга
шүгүр!Мен  өзүмдү  фольк  менен  даарылоо  үчүн  эле  ооручумун….менин  сүйүктүү
тамагым…..Азыр мен аны жей алам жана ООРУНУ СЕЗБЕЙМ, анткени кара куурай майы
менин Крон оорусу менен күрөшүүгө жардам берип жатат!!!Ох, фонун даамын жана ысык
татымалдардын  жылуу  күйүгүн  сагындым!Майымды  эч  качан  токтотпойм.Ммм  ммм
болбойт!” Линзи

"Менде  Крон  бар  жана  ал  кереметтерди  жаратат!!!Алар  мага  берген  бардык
таблеткалардан жакшыраак иштейт ». Эндрю

«Учурда менин бөлмөмдө колитти RSO менен дарылап жатам.Ал мотоциклин талкалап,
катуу сынып, бир ай ооруканада жаткан.Ооруканада жатканыбызда анын жоон ичегинде
масса бар экенин жана бул рак болушу мүмкүн экенин айтышты.Ал жашынан бери колит
менен ооруйт17 жашта, азыр 29да.

Өлгөндөй коркуп, эмне болуп жатканын билбегенден кийин, мен досум менен RSO сынап
көрүү жөнүндө сүйлөштүм.Ал менин досума Рик Симпсон майын жасап, октябрь айынан
бери ичип келе жатат.Дарыгерлер масса өзүн-өзү жөнгө салып, кадимки түсү кайтып, рак
экенине  ишенбей  калганын  айтышат.Октябрдан  бери  анын  ичегисине  кан  агууну
эффективдүү  токтоттук!Сезгенүү  минималдуу.Биздин  үй-бүлөмдө  RSO  колдонууну  ЭЧ
КАЧАН токтотпойбуз!!!” Крис

«Мен  колитке  май  колдоном.Бул  иштеп  жатат.Бир  гана  көйгөй,  менде  талаптагыдай
оорчулук жок, андыктан башым айланат.Бирок кимге баары бир,  мен аны жакшы сезип
жатам ». Игорь

«Менин  колит  менен  ооруган  досум  бар  жана  ал  укмуштуудай  жардам  берип
жатат.Менимче,  алар  аны ар  бир  генетикалык  дары-дармек  менен кармашкан,  ал  бир
баштыкка абдан жакын болчу.Бир нече доктурларды көргөн, Ал маселеге абдан ачык, чоо-
жайы ж.б.Мен дагы бир аз маалымат алууга аракет кылсам болот." Джастин

"Менде  нурлануу  менен  колит  бар  ...наркотикалык  заттар  пайдасыз.Кара  куурай  мага
ооруну жеңилдеткен ГАНА нерсе». Ли

"Колит менен иштеген штаммдарды караган адамдар үчүн сыр жана Chemdogg таянган
кресттердин көбү мен аны колдонгондор үчүн эң жакшы иштейт окшойт." Крис

«Мен  жаралык  колиттин  өрчүшүнүн  алдын  алуу  үчүн  20  жаштан  бери  RSO
колдондум.Менде 41 жашта толугу менен нормалдуу тамак сиңирүү системасы бар.Менин
атам бир нече жолу Крон оорусунан жапа чеккен жана менин оюмча, менин да ушундай
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тагдырга кабылышыма май тоскоол болгон». Тодд

«Мен каннабисти дивертикулит күчөгөндө колдоном, бул мага чыныгы жеңилдик берет,
ашказан оорусуна абдан жардам берет жана курсак булчуңдарынын эс алуусуна жардам
берет. бир аз убакыт!» Давид

«Мен өзүмдүн Crohns үчүн RSO колдоном.Бул мен үчүн керемет болду». Бобби

Жүрөк, кан басымы
«Жүрөк  маанилүү  орган  жана  май  маанилүү  органдарды  жашартат.Оорулуулар  май
колдоно  баштаганда,  алар,  адатта,  жүрөк  дары,  алардын  дозасын  кыскартып,  жана
көпчүлүк  дароо,  алар  аларды  колдонууну  токтото  алат  сезип,  дароо  колдонууну
токтотот.Майы жүрөккө  абдан  пайдалуу,  бирок  менимче,  оорулуу  аларга  жазылган  бул
дарыларды алып жатканда, чындап эле доктурга кайрылышы керек.

Мунай кан басымын жана кээ бир учурларда аритмияны абдан натыйжалуу жөнгө сала
алат.Көбүнчө кан басымын төмөндөтөт, ошондуктан кан басымын түшүрүүчү дарыларды
колдонгондор майга көнгөнгө чейин этият болушу керек.Кан басымы үчүн дары-дармектер
менен майдын айкалышы басымды өтө төмөн түшүрүшү мүмкүн, андыктан кан басымын
текшергич аркылуу кан басымын көзөмөлдөө жакшы идея.Көпчүлүк учурларда бейтаптар
ошондой эле мунай жүрөктүн кагышын бир аз жогорулатат деп табышат.

Бул чөйрө көбүрөөк изилдөөнү талап кылат, ошондуктан бейтаптар май менен баштаганда
алардын  акыл-эсине  карманышы  керек,  бирок  алар  да  дарыгери  менен  байланышта
болушу  керек,  анткени  алар  бул  дарыларды  алууда  кандайдыр  бир  көйгөйлөргө  туш
болушу мүмкүн.Жүрөк  оорулуулар үйүндө же жумушунда электр зымдарын текшериши
керек.Жүрөк электромагниттик импульстарда иштейт, ошондуктан алар электромагниттик
талааларда мүмкүн болушунча алыс болушу керек.

Майын жеп, суппозиторийлерге да колдончумун.Ал эми актуалдуу колдонууга келсек, ал
эч  качан  оорубайт,  бирок  мен  азыр  анын  канчалык  пайдалуу  экенин  айта
албайм.Адаттагыдай  эле,  мен  кара  куурайды  колдонмокмунмүмкүн  болгон  бардык
жолдор.Мен  ошондой  эле  кара  куурайдын  үрөнүн  жана  кара  куурайдын  майын  өз
рационума кошмокмун, уруктар да, май да көптөгөн жүрөк ооруларына абдан пайдалуу
таасири бар экени белгилүү.

Эгерде мен дарыгер болсом жана жүрөккө операция же трансплантация ж.б.у.с. жасасам,
алгач 60 граммдан кем эмес май менен органды жашартууга аракет кылмакмын.Эгерде
60г бейтаптын ден соолугуна жетишерлик абалга алып келбесе, мен дагы эле май бере
бермекмин.JB”

«Мен кан басымым өтө төмөн көрсөткүчкө түшүп калгандыктан, кан басымымды азайтып,
таблеткаларды  ичүүнү  токтоттум.Кан  басымы  таблеткаларын  таштагандан  кийин  кан
басымым нормалдашып калды.Жүрөктүн согушу кадимкидей сезилет жана анчалык деле
тынчсыздандырбайт,  анткени  менин  төрөлгөндөн  бери  жүрөгүм  бир  калыпта  эмес.
Джордж

«2012-жылы  2-апрелде  туулган  күнүмдүн  эртеси  жүрөгүм  кармап  калды.Дарыгер  мага
мунун  баары  артрит  деп  айтууга  аракет  кылды,  бул  бир  гана  инфаркт.Аларга  менин
каннабис  колдонгонум жакпайт,  бул  жерде фармацевт  жана  таблетка  түрткөн  дарыгер
менен натуралист фармацевттин ортосунда чоң сокку болду, менин регуляторум да мени
өлтүрдү,  мен  100% бир  тарабымдан  тосулуп  калдым жана 80% экинчи  жагынан,  мен
майып  болуп  калдым  деп  ойлогом,  өткөн  жумада  сизден  жардам  сурадым,  бир  гана
сооронучум кара куурай болду, дагы эле май издеп жатат, менде артрит бар, бул жесир
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аял дешти жаратуучу, мен бактылуумун, мен ЭРге бардым, алар мага стент койгонумду
айтышты жана экинчисин эмне кылууну күтө тургула, рахмат Рик, сиз абдан жакшы иш
кылып жатасыз жана сизди абдан баалашат.Эй, мен дагы эле ушул жердемин, дагы бир
эскертүү: менин күйөөм доктурга барбайт, ичпейт, тамеки тартпайт, жөн гана ушул жылдар
бою кара куурай колдонушат.Анын кан басымы өспүрүм баладай эле бар,  ден соолугу
чың, Кудай сени жана баарыбызды колдосун, Барби дагы эле (@ O@ ) ооруп жатат. Барби

«Менин жүрөгүмдүн токтоп калган итим дагы деле уланууда жана ал март айынан бери
май ичип жатат.Тынчтык сүйүү жана RSO!!" Дженна

«Менин  кан  басымым 139/99дан  114/80ге  чейин  көтөрүлүп,  эч  качан  мынчалык  төмөн
болгон эмес.Рахмат Рик." Джейсон

С.Саламатсызбы,  менин  суроом  бар.Мага  АРТЕРИАЛДЫК  ФИБРИЛАЦИЯГА  жардам
берген майдын күбөлүктөрү барбы?Жүрөк кагышынын туура эмес түрү.Рахмат!!!!" Мэри

А.Урматтуу  Мэри,  ооба,  албетте.Май  биздин  көрсөтмөлөргө  ылайык  өндүрүлүп,
колдонулуп жатканын текшериңиз жана аны жүрөк дарылары менен айкалыштыруудан
этият болуңуз.JB

«Азыр  мен  баары  менен  өз  окуямды  жана  Жогорку  Кан  басымы  (Гипертония)  менен
болгон узак күрөшүм менен бөлүшөм.25 жашымдан бери мен ар дайым кан басымдын
көтөрүлүшү  менен  ооруп  жүрдүм,  бирок  2008-жылы  же  андан  кийин  мен  өзүмдүн
өмүрүмдү камсыздандыруу акысын өз убагында төлөгөн эмесмин.Мага кайра калыбына
келтирүү үчүн физикалык жардам керек экенин айтышты.Компания мени кан басымымды
өлчөгөн жергиликтүү медайымга жөнөттү.Бул 180/120 болду.Ал мага "жөө басуучу инсульт"
экенимди айтып,  тез  жардам бөлүмүнө барууну сунуштады.Мага ооруканалар жакпайт,
ошондуктан мен үйгө барып, табигый дарылар дисциплинасына кирдим - алардын баары
эч  нерсе  кылган  жок.Эмне  иштегенин,  анын  ичинде  көнүгүүлөрдү  көрүү  үчүн  кан
басымымды тез-тез текшерип турдум.Ал дагы эле абдан бийик жана ошол жерде калды.

Бир жылдан кийин жана кан басымы 180ден ашты, бир досум доктурга көрүнгөнүм жакшы
деди,  мен аны кылдым.Мен бир аз дары-дармек ичип алдым,  бирок ошол эле учурда
менин  башым айланып,  туманга  айлантты.Мен дарыларды таштап,  бир айдын ичинде
тамырларды  тазалоо  үчүн  "кепилденген"  MLM  продуктусун  таптым.Ооба,  мен  төрт
эселенген  дозасын  жасадым  жана  дагы  эле  9  айдан  кийин  катуу  кан  басымы  бар
болчу.Өткөн жылдын октябрь айында менин кан басымым 235/135ке (коркунучтуу түрдө)
көтөрүлдү.жана мен өзүмдү жоголуп бараткандай сездим, ошондуктан мен акыры моюн
сунуп,  оорукананын  тез  жардам  бөлүмүнө  бардым.Алар  мени  байланыштырып,  кан
басымды  150/110  чейин  түшүргөн  эки  дарыны  –  Лизиноприл  менен  Дилтаземди
колдонушту.Дарыны бир айдан кийин бүткүчө ичтим.Мен бир айдан кийин дарыгериме
текшерүүдөн өткөндө, кан басымы дагы эле 160/110дун тегерегинде болчу.Мен дагы эле
"басып бараткан инсульт" болгондуктан абдан капаландым.

Январда мени Колорадодон келген Ааман менен таанышты,  ал каннабис майы менен
атайын иштеген.Ал мага  май MS менен  ооруган бейтаптарга  кереметтерди жасаганын
жана  менин  аялым  ооруганын  айтты.Ал  дагы  мага  кино  көрүүнү  айтты  -Дарыдан
качыпкөптөгөн рактарды айыктыруу үчүн кара куурайдын майын атайын колдонгон.

Аялым сатылып кеткенден кийин жана бир аз ачыкыраак, дагы эле аны кабыл алгысы
келбеди,  ошондуктан  мен  кан  басымыма  кандай  таасир  эткенин  билүү  үчүн  дозамды
алдым.Ааманн  абдан  аз  дозадан  баштап,  менин  толеранттуулукка  чейин  иштөөнү
айтты.Мен күрүч данынын өлчөмү менен баштадым, жана башка дары-дармексиз эртең
менен менин кан басымым 138/90 болду – бул чоң жакшыруу.Мен баштаганда да эски
дарыларым түгөнүп калган болчу.Мен аз дозада уланттым, бирок дозаны эки данга чейин
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көтөрмөйүнчө,  драмалык  эффекттер  болбой  калды.Таң  калыштуусу,  BP  кайра  түшүп
кетти.Мен дагы эле өз денемде эксперименталдык режимдемин жана акыркы бир нече
күндө менин кан басымым нормалдуу болду жана мен жатар алдында 3 дан ичип,  эч
кандай  рецепт  боюнча  дары-дармектерди  колдонбойм.Мен  дагы  эч  кандай  терс
таасирлерди  байкаган  жокмун  жана  аны  "жогорулатуу"  босогосунда  сактап  калууга
ниеттенем.

Медициналык карта алуу үчүн кайрылганымда, дарыгер кан басымы үчүн каннабис майы
менен  дарылануунун  тарыхы  жок  экенин  айтты.Көп  жылдан  бери  муундарым
ооругандыктан, мен дагы эле макулдук ала алдым.Эмне экенин божомолдочу?Дагы бир
чоң терс таасири/пайдасы бар - мындан ары муундар оорубайт.

Көптөр, анын ичинде мен да тамеки тартууну жакшы көрүшпөйм.Иштей албаган жана бул
диспенсацияны  кыянаттык  менен  пайдаланган  "казан  баштар"  өнөр  жайга  кара  көздү
түшүрүштү.Мамлекет  баланы  ваннанын  суусу  менен  бул  сонун  дары  менен  сыртка
ыргытпайт деп үмүттөнөм».

С.Кан басымды көзөмөлдөө үчүн күн сайын канча ичесиз?Джо

А.Көрсөтмөлөргө  ылайык,  жок  дегенде  60  г  дарылоону  алып,  андан  кийин  тейлөө
дозасына чейин түшүрүү дайыма жакшы.JB

«Мен  аны  рак  оорусуна  кабылган  убакта  мен  толук  масштабдуу  кан  анализин
тапшырдым... дарыгерлер менин холестеролумду, кандагы кантты жана кан басымымды
таң калтырышты!Өспүрүмдөр сыяктуу дешти.А мен 49дамын!” Линдси

«Мен 240 кг салмакта болчумун жана диабетке чейин элем.Жыт жана даам сезүү сезими
жоголуп, ылдыйкы буттарда жана буттарда сезгенүү жана шишик, манжалардын учтары
кычышуу.Ошондой эле оор OA бар.6 айга жакын RSO 2 күрүч өзөгүн/суткасына кабыл
алгандан кийин,  диабеттин бардык симптомдору жоголуп,  ОАнын өнөкөт оорусу жок.40
килограммдан ашык арыктады.Майды өзүм жасагам». Рон

«Мен өзүмдүн холестеролумду билбейм, бирок мен бир жумадан кийин күнүнө бирден кем
күрүч жегенден кийин арыктап баштаганымды билем.Экинчи жумада ичимдеги майлар
кетип, терим жоголуп кетти.Үчүнчү жумада бош тери кайра тартылат...» Даниел

«Менин  холестеролум  нормалдуу  көрсөткүчкө  түшүп,  мен  дарыгерлердин  дарыларын
токтоттум.Буга чейин алар өмүрүмдүн аягына чейин дары ичем дешти.Менин кантым да
нормалдуу, мен 126 болчумун, азыр 80-90-жылдар». Хосе

«Мен бир  нече  ай  мурун  кан  анализин  тапшырдым жана доктор  холестерол дарысын
ичпейм  деп  кыйкырып  жатты,  мен  10  ай  мурун  токтоттум.Мен  андан  менин
холестеролумдун деңгээли кандай экенин сурадым, ал акырындап жооп берди, ал жакшы,
бирок  менин  жаман  холестеролум  жакшы  холестеролумдан  жогору,  бирок  ар  дайым
ушундай болгон, ошондуктан менин денем ушундай деп ойлойм. .Мен бир жылдан бери
RSO  менен  жүрөм  жана  30  фунтка  арыктадым  жана  канттын  деңгээли  төмөндөдү,
андыктан тынчсызданган жокмун жана башка бир нече дарыларды токтоттум, ошондуктан
мен май жакшы көрөм. Ал

«Мен интернеттен күбөлөндүрүүлөрдү окуп жатканда абдан ишенчүмүн.Бирок менин эки
досум  аны  үзгүлтүксүз  колдонуп  жүргөндөн  кийин,  мен  алардын  ден  соолугуна
байланыштуу көйгөйлөрүн мурун билчүмүн жана муну көрүп турамалардын жашоосу жана
ден  соолугу  укмуштуудай  жакшыргандыктан,  марихуана  тыюу  салынган  заттардын
тизмесинен чыгарылышын каалайт элем.Ар кимге өз алдынча өсүүгө мүмкүнчүлүк бериш
керек.

- 125 -



Мурда марихуанага абдан каршы болгон кезим болгон, бирок кээ бир досторум менин көз
карашымды  өзгөртүшкөн.Бирөө  узак  убакыт  бою  кан  басымы  жогору  болгон  –  ал
таблеткаларды ичип жүргөн (ал да көптөн бери каршы болгон),  кимдир бирөө аны бир
жумага гана колдонууга көндүргөнгө чейин.Ал жасады жана эффект аны таң калтырды,
анткени кадимки 200 бирдиктен 140 бирдикке чейин төмөндөдү.

Кээ бир башка досум 4 жылдан ашык убакыттан бери тамак жана ашказан оорусу жана
жара  менен  күрөшүп  келген.Бир  нече  жумадан  кийин  марихуананы чай,  тамеки  жана
тамчы катары үзгүлтүксүз ичкенден кийин, ал жакшыраак көрүнөт.Ал жакшыраак уктайт,
мындан ары ага эч кандай таблетканын кереги жок». Alex

Астма, Дем алуу, Өпкө
«Менин ден соолугум эң сонун, астма оорусу жок, ашыкча салмактан арылдым жана күн
сайын өзүмдү жакшы сезем.Ушундай кыла ала турган таблетканы атаңызбы?» Эдвард

«Май үчүн рахмат, ал мага катуу пневмонияны жеңүүгө жардам берди.Мунай NyQuil жана
дарыгердин  антибиотиктери  жасай  албаган  нерсени  жасады.А  мен  бир  түндө  айыгып
кеттим!!!Рик Симпсон менин жашоомо жеңилдик жана айыктыруу кошту жана бул үчүн мен
Рик Симпсондун иши жана анын майы үчүн ар дайым ыраазы болом.Айыктыра бер!” Джо

«Мунайдын буулануусу астма жана башка дем алуу көйгөйлөрүн дарылоодо натыйжалуу
болот  деп  күтсө  болот.Бирок  таң  калыштуусу,  биз  кара  куурай  майы  шамдары  аба
жолдорун  ачууда  абдан  эффективдүү  экенин  таптык.Адатта,  бейтап  суппозиторийди
ичкенден кийин 30 мүнөттүн ичинде өпкөсү ачылгандай сезилет жана дем алуусу бир топ
жеңилдейт.Албетте, башка оорулардай эле, мен үч ай бою стандарттуу 60 г дозасын ичип,
өзүмдү  толугу  менен  дени  сак  сезгенге  чейин  күнүнө  бир  граммдан  калчумун.Анан,
албетте,  мен өмүрүмдүн аягына чейин сактоочу  дозаны алмакмын.Мен майды оозеки,
тамагыма жана көкүрөгүмө жана суппозиторий түрүндө колдонот элем.JB”

«2002-жылы мага өнөкөт эмфизема деген диагноз коюлган.Менде 90 жаштагы оорулуу
адамдын өпкөсү бар деп айтышты.Тамеки чегүүнү токтотуп,  жакшы кара куурайды көп
чеккен.Бүгүнкү күндө өпкөнүн иштеши жакшы.Омуртканын жабыркашы үчүн күн сайын май
колдоно баштадым." Жон

«Мен 21 жылдан бери астма менен ооруйм, 14 жаштан бери тамеки чегем жана ммж.Мен
93-жылы марихуана менен эксперимент кылгандан бери ингаляторду колдонууга туура
келген эмес.Менде дагы эле куткаруучу ингалятор бар, бирок анын кереги жок.Ошондой
эле  менин  булчуң  релаксерлеримди,  800мг  ибупрофенди,  антидепрессанттарды  же
шакыйга  каршы  эки  башка  дарыларды  кабыл  албаңыз.Мен  MMJди  жакшы  көрөм.Бул
менин өмүрүмдү сактап калды». Kari

«Мен RSO менен биринчи жолу бир таблеткадан 1,7 грамм ичкем.Мен түз баса албай
калдым,  өзүмдү  акыл-эси  артта  калгандай  сездим,  бирок  мунун  жыйынтыгында  мен
эртеси катуу пневмониядан айыгып кеттим!!Дагы кылмак белем, lol». Джо

"Мен экзема жана астма үчүн кара куурай майын колдоно баштадым жана баары жок
болду!Мен  мындан  ары  стероиддик  ингаляторлорду  же  стероиддик  кремдерди
колдонбойм.Миллион жылдан кийин эч качан жок болот деп ойлогон эмесмин.ЖЕНИШ
ҮЧҮН КАРАЖЫР!Чынын айтсам, мен дайыма колдонбогула деп айтылган өсүмдүктүн мен
үчүн жаман экенин, чындыгында мен үчүн жакшы экенин билгенге чейин көйгөйлөрүмдөн
жеңилдейм деп ойлогон эмесмин!” Мт

«Мунай өпкө үчүн иштейт!Буулоо да жардам берет.Майды кабыл алгандан кийин алгачкы
5 күндүн ичинде өпкөңүздөн какырыкты чыгара баштайт жана өпкө рагы менен күрөшүп
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жатсаңыз,  шишиктер  кичирейе  башташы  керек,  ал  эми  май  рак  клеткаларын
өлтүрөт.Шишиктердин  60-80%  кандидоз  менен  толтурулган,  андыктан  THC  грибокко
каршы касиеттери бул процесске каннабиноиддер менен бирге иммундук системаңыздагы
химиялык процессти козгоого жардам берет!Каннабис тамекиден айырмаланып өпкөңүздү
ачып, кеңейетденени гомеостаз абалына кайтарып жатканда бронхиалдык түтүктөр.Өпкө
оорулары жана башка көптөгөн оорулары бар көптөгөн адамдар буудай менен кантты
рационунан алып салышы керек, анткени азыркы буудай 95% ГМО жана адам организми
аны  кантип  иштетүүнү  билбейт,  ошондуктан  ал  сактайт  жана  иммундук  реакцияны
жаратышы мүмкүн. дененин кайсы бир бөлүгүндө сезгенүү же гистамин!Ой жүгүртүү үчүн
тамак!» Матай

С.Салам JB, COPD менен ооругандарды май менен дарылаганга учуруңуз болду беле?
Эмфизема?астма?Шон

А.Ооба,  булардын  баары.Менин  COPD  жана  стенокардия  менен  ооруган  биринчи
бейтаптарымдын бири алты тепкичти (алты тепкич эмес,  дем ала албагандыктан араң
басып) баса албай калды.Эки айдан кийин ал кайрадан бадминтон ойноп жатты.Мунай
бардык бул шарттар менен абдан натыйжалуу жана коопсуз жардам берет.Майды жеп,
суппозиторийлерде колдонот элем (алар өпкө ооруларына да жакшы иштейт), майды бир
күндө  бир  нече  жолу  бууландырат  элем (жөтөлдү  күчөтөт,  ошону  кааласаңыз,  бардык
булганууну алып салышыңыз керек).  өпкө,  сен  аны жөтөлүү менен жасайсың),  мен да
майды  тамагыма,  көкүрөгүмө  жана  белиме  жергиликтүү  колдоном.Жакшы  каалоолор
менен, JB

«Менде COPD бар, мен акыркы этапта болчумун жана жөн эле розеткадан сууруп алууну
ойлогом.Мен  бир  айдан  бери кара  куурай майын ичип,  азыр айыгуунун  жолундамын!”
Гордон

«Менин  Gramps  боорукердиктен  пайда  ала  алган  жалгыз  Gramps  эмес  окшойт!
Бул карыя эмфиземаны каннабис майы менен айыктырган.Менин Gramps ошондой эле
каннабис  өсүмдүктүн  эфир  майын  колдонуу  менен  кычкылтек  жана  астма
ингаляторлорунан  (ал  өпкөнүн  рагынын  акыркы  стадиясынан  өлүп  жатса  да)  чыга
алды.Бул  менин  Gramps  өмүрүнүн  акыркы  8  жумасында  колдонгон  жалгыз
дары...Кандайдыр бир жол менен ал антибиотиксиз пневмонияны тээп алды, бирок ал
COPD жана эмфизема жана өпкө рагы менен ооруган.Менин Gramps 100% кычкылтек
деңгээли менен өттү, дем алуу аппараттарынын же кошумча дарылардын ЖАРДАМЫН
талап кылбайт. Линдси

«Мен  өзүм  натыйжаларды  көрдүм:  Балдардын  жана  Чоңдордун  лейкоздору  ~  Боор
оорулары ~ Өнөкөт оору ~ Диабет ~ Семирүү ~ Астма ~ Өнөкөт бронхит ~ ИБС ~ Сезгенүү
~ Артриттик колдорго жергиликтүү түрдө колдонулат - оору бир мүнөттө жок болду.Күйгөн
манжаларга сүйкөп,  оору бир-эки мүнөттө басылды...КЕТТИ Мен теринин баары түшүп
жатат деп ойлодум, ортоңку манжадагы бир гана жери терисин жоготуп койду.Эми ошол
манжалар кайнап жаткан канола майынан чыкканда териси бышкан тооктой аппак болуп
калыптыр!Күйүктөргө  жакшыраак  эч  нерсе  жок.Мен  мындан  ары  ашканада  банканы
сактайм!Рахмат Каннабис!» Дебра

-- Рахмат, Дебра.Күйүктөргө май эмне кыла аларын бир тажрыйба менен айтсам, эстүү
адам ашканада анын банкасын каалашы керек, мен макулмун.Ар бир мештин жанында
май куюлган банка, ачык от, меш ж.б.у.с.Болгону.JB

«70-жылдардын  аягында  жана  80-жылдардын  аралыгында  мен  докторума  (Хашмиге)
барып, жылына кеминде эки жолу (күзүндө жана жазында, аба ар дайым болгон кезде)
бронхитке  каршы  таблеткаларды  алууга  туура  келчү.  нымдуу).Мен  1990-жылы  тамеки
чегүүнү  таштадым  жана  көп  казан  чегип  баштадым  (ошол  кезде  мен  көбүрөөк  өсө
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баштадым жана өзүм үчүн 5 фунтка жакын бүчүр сактап калчумун, азыр май жасап, тамак
жасагандан  улам  көбүрөөк  колдоном.  ал.)  БИРОК  1990-жылдан  бери  мен  бронхит
таблеткалары  үчүн  доктурга  кайрыла  элекмин.БИР  22  ЖЫЛ  БРОНХИТТИ  КАРСЫ
КОРБОЙТ...КАНАБИС  ЧЕКҮҮ  ӨПКӨҢҮЗ  ҮЧҮН  ЖАКШЫ  ЭМЕС  ДЕП  АЙТУУГА  АРАКЕТ
КЫЛБАҢЫЗ...АПАМДАН  СУРА,  АЛ  ЭЧ  КИМ  ҮЧҮН  ЖАЛП  АЙТАБАЙТЫНА  КЕПИЛДИК
БЕРЕМ...” Флейта

«Күнүнө бир грамм RSO бул менин COPD үчүн кабыл алган нерсе жана ал ысык каргыш
сыяктуу  иштейт.Мен  аны  капсула  кылып  жасап,  алты  саат  сайын  250  мг-дан  кабыл
алам.Мен 60 жыл тамеки чектим.Аптекадагы ингаляторлор жөн гана керексиз заттар, алар
аны ого бетер начарлатып жаткан.Дарыгерим акылсыз, анткени ал мага эч кандай даба
жок, мен кычкылтек менен жүрө берем, качан пуферлер иштебей калат деп айтты.Эмнени
айткым келгенин билсең, эшегине мыктары бар таяк менен көтөр.Майды декабрь айында
баштадым.Алсыз жана аянычтуу эмес, кайра кадимки адамдай кыймылдап жатканым таң
калыштуумен  тез  болуп  бараткан  эски  жандык.2011-жылдын  ноябрында  мага  диагноз
коюлган нурланбаган жана химиясыз ашказан рагы үчүн RSO колдонгондон кийин мен бул
дарылоого  мүдүрүлүп  калдым.Мен  ошол  окуядан  "Ирландиялыктардын  ийгилигинин"
далили менен гана аман калдым.Менин жактоочум менин оор абалымды уккан.Ал абдан
туура ойдо, мен бул дүйнөнү таштап кете жаздадым.Ал RSO ж.б.Мага кабарладым, мен
бул жердемин.Менин юристим бул нерселер боюнча менин крокериме караганда алда
канча  билимдүү.Эмнеси  болсо  да,  Рикке  жана  бизге  жардам  берип  жаткан  бардык
адамдарга дагы бир жолу рахмат. Дейл

"Мен COPD үчүн RSO колдоном ...Спирт жана H202 2 күндө жардам бербеген суук тийип
калдым.Мен  эртең  менен  жана  кечинде  бир  чекит  майын  сүйкөп  койсом,  бүгүн  эртең
менен  жок  болуп  кеттиби?Мен  арык  карыган  эриндеримди  сездим,  анда  эч  нерсе
жок...Мен  жинди  болуп  жатамбы???Мен  дааратканага  кирип,  жерди  жарык  менен
каптадым,  акыры  сунуп,  тартып  алгандан  кийин  аны  сындырдым,  ал  айыгып  кеткен
жеринен АЧТЫМ... Мен ага дагы бир чекит койдум жана мен аны эч качан аң-сезимдүү
түрдө караган эмесмин деп ойлойм. дагы... Эң укмуштуудай дары RSO...” Дейл

«Апам  өпкө  рагы  менен  ооруйт.Ал  мен  химиотерапия  жасабайм  деди.Анда  эмнени
колдоносуң дедим?RSO.Ал айтты го?Ал мага шилтемени берди жана ал ошол жерден
эле.Ал 4 айда 60 кг арыктады.Дарыканада дары ичпейт жана азыр жакшынакай болуп,
шаарда ызы-чуу болуп жатат!Мен анын эмфиземасы бар экенин айттымбы?Ал кычкылтек
бактарына  дагы  муктаж  эмес.Бөлүшкөндөрдүн  баарына  рахмат.Рик  --  менин  Fkn
каарманым тамаша эмес!Ж.Б. -- токтобо байке.Бул болот». Билл

«Ж.Б.,  мен  күйөөмө  PT видеосун  көрсөттүм  жана  акыркы  2  жылдан  бери  аны  менен
миңдеген  көрсөтмөлөр  менен  бөлүшүп  келем.Ал  негизинен  мунайдын  бардыгына
макул.Өткөн  дем  алыш  күндөрү  бизде  кызуу  талкуу  болду.Кара  куурай  тамеки  тартуу
темасы  кантип  пайда  болгонун  да  билбейм...Мен  аны  чекпейм  же  чекгим  келбейт.Ал
ырастайт (жана мен муну кайдан укканын билбейм, ал өзүн тарбиялай турган эч нерсе
окубайт!)  өпкөдө ышталганда жана дем алганда аммиак бөлүнүп чыгат, ошондуктан ал
ошол учурда уулуу деп ырастайт... Мен Бул тууралуу эч качан уккан эмесмин жана ал үчүн
кайтып келген эмес.Ой?» Пам

-- Тамеки тартуу өпкөңүз үчүн эң жакшы нерсе эмес.Тамеки чегүү кара куурайдын ден-
соолукка пайдалуу жактары бар, ал ар кандай терс таасирлерди оңой эле жеңет, бирок
майды ичкен жакшы.Эгер кимдир бирөө майды эс алуу же башка медициналык максаттар
үчүн буулоону кааласа,  бул аларга  байланыштуу болушу керек.Майды буулантуу  өпкө
ооруларын,  анын  ичинде  ракты  дарылоо протоколунун  бир  бөлүгү  болуп  саналат,  сиз
бейтаптардын  өпкөсүндө  болбошу  керек  болгон  нерселердин  баарын  жөтөлүшүн
каалайсыз.Менин көз карашым боюнча, кара куурай тамеки зыян келтирсе, майды жеп
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аны оңдоого болот, анда көйгөй так кайда? JB

«Апамдын өпкө өпкөнүн фиброзы бар... Эгер ал 70 кг арыктаса, трансплантацияланышы
мүмкүн,  бирок  көнүгүү  жасоо  үчүн  дем  ала  албасаңыз,  бул  дээрлик  мүмкүн
эмес...Изилдөөлөрүмдүн негизинде аны айыктырса болоруна ишенем, бирок дарыгерлер
эмес, жана бизде убакыт азайып баратат...Бул тууралуу кимдир бирөө менен сүйлөшкүм
келет...Мен ушундай эле абалы менен ооруган адамдардын видеосун көрдүм, алар RSOну
колдонушкан  ...Апамды  сактап  калуу  үчүн  баарын  кылам...Дарыгерлер  ага  "үй-бүлөң
менен  убакыт  өткөр"  деген  сөздү  айтышты,  бирок  мен  анын дүйнөгө  бере  турган  көп
нерсеси  бар  экенин  билем,  ал  болгону  55  жашта  жана  жүрөгү  толгон  керемет  айым.
Анжела

-- Анжела, майга алчы, ал арыктап кетет, май да ошол өпкөнүн абалын оңдойт.Аны жеп,
суппозиторийлерде колдонсун, ошондой эле майды күнүнө бир нече жолу бууландырсын,
өпкөсүнө кирбеген нерсени жөтөлүшүн каалайсың.JB

«Мага  2009-жылы  идиопатиялык  перитонеалдык  фиброз  деген  диагноз  коюлган.  Мен
реанимацияга  акыркы  этапта  кирдим.  Кан  басымы  223  130дан  жогору,  бөйрөк
жетишсиздиги 90%, аорта агып, жүрөк 140-40. Талдар ашказанымдын дубалынын артына
жыйылып, денемдин бардык органдарына басым жасап, катуу оорутту. Мен аман калдым.
Кийинки  12  айда  химиотерапиянын  бир  түрү  иштебей  калды.  Анан  мен  Рик  Симпсон
майын баштадым. Колумдан келбегендиктен мага белек кылышты. Дагы 6 ай акырындык
мененмай  алып  жатканда  химиодон  баш  тартуу.  Күтүлбөгөн  жерден  токтоп  калсам
иммундук  системам  бузулат.  Жада  калса  май  менен.  Тез  алдыга  жана  көп  нерсени
таштап. Эки ай мурун менин дарыгерлерим айтты; алар менин денемде идиопатиялык
жипчелердин изин таба алышпайт. Менин ашказаныма жана ичегиме химиотерапия эмне
кылганы  менен  дагы  эле  көйгөйлөрүм  бар,  бирок  бул  да  туруктуу  түрдө  чечилүүдө.
Дарыгерлер муну медициналык керемет деп аташат. Мен Рик Симпсон майын колдонуу
жөнүндө айтсам, алар билишет жана жакшы жазып алышат. I. Ошондой эле жашылчадан
жасалган  глицерин  тундурмасын  жасап,  кабыл  алыңыз.  Менин  башкы  дарыгерим
каннабисти терминалдык диагнозумдун биринчи айында сунуштады. Ал чындыгында бул
ал билген жалгыз үмүт экенин айтты. Бул жооп берүү үчүн өтө көп майда-чүйдөсүнө чейин
бар. Мен бул жардам берет деген үмүттөбүз." Энох

«Өмүрүмдү астма оорусунан сактап  калды.Мен бул жөнүндө айтып бергеним үчүн көп
жылдар бою күлүп жүрдүм - тамеки астмага кантип жардам берет, дешет алар?Кантип
билбейм,  мен  илимпоз  эмесмин,  бирок  ал  иштеген  жана  ошонун  аркасында  жашап
жатам». Давид

«Бул дары-дармектин жолунда көптөгөн адамдар тоскоол болууда.Алар өздөрүнө жана
алардын  үй-бүлөлөрүнө  мынчалык  оңой  күрөш  же  алдын  алуу  үчүн  муктаж  экенин
билишсе кана.Эгер алар бул дары-дармектин көптөгөн кереметтүү таасирлери жөнүндө
чыныгы чындыкты билгенде, үй-бүлө мүчөлөрү аларга эмне деп айтышарын билишсе.Май
жокто өздөрү да канча азапты, азапты баштан өткөрүшкөнүн билишсе кана.Менимче, алар
алда канча тезирээк иш-аракет кылышат жана менимче, алар акыры ага каршы эмес, бир
нерсе кылышат.Мынчалык көп колдонулуучу дарыга акылсыз же маалыматы жок  адам
гана каршы тура алат.JB”

«2011-жылдын аягында мага ашказан рагы диагнозу коюлгандан бери, мен COPD үчүн да
RSO боюнча туруктуу болдум... Ал кам көргөн башка нерселер укмуш... Көрүү, угуу жана
тери  көпчүлүк  75тердей  эмес...Варикоздук  веналар  жок  дегенде  50%  азайып
кетти...Кыздар ушуну каалашат...Бул мени жөн гана ден соолукта сезет...” Дейл

«Көбүрөөк  аялдар  анын  карылыкка  каршы  касиетке  ээ  экенин  түшүнүшкөндө,  алар
парламентти  басып  алышат.Күлкүнүчтүү."  Лупус
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-- Алар сөзсүз аткарышат, Лупус, буга мен эч күмөнүм жок.JB

«Мен аны колдондум жана бардык дары-дармектерден баш тарттым, ошондой эле COPD
менен күрөшүп жатам.Менин артритим мени ушунчалык көп дары ичкендиктен, дем алуум
начарлады.5 жылдан ашык кычкылтек менен жүрдүм жана баардык ооруткан дарыларды
алгандан кийин дем алуум жакшы болду.Дагы эле артрит бар, бирок жашоо азыр жашоого
татыктуу ». Laurel

"Бул менин апамдын белиндеги жай өскөн тери рагын өлтүрдү, ал өмүрүнүн көп бөлүгүн
башынан өткөргөн ...Дагы айтышым керек!Бул биз билген көптөгөн адамдарга ар кандай
оорулар  менен  жардам  берди  жана  азыр  анын  COPD  менен  абдан  жардам  берип
жатканын көрүп жатабыз!Бул керемет өсүмдүк үчүн Кудайга мактоолор болсун!" Bonny

-- Тери рагы кетти, өнөкөт өпкө оорусу жок.Ооба, мен билем, дарыгерлер бул экөөнү тең
дарылоодо көп кыйынчылыктарга туш болушат.Таң калыштуу эмес,  алар тарыхтагы эң
байыркы салттуу дарылардын бири болгон кара куурайды колдоно албаганда, алардын
жумушуна ылайыктуу шаймандары жок.Алар биринчилерден болуп сураш керек.JB

Гепатит
"Геп С жок, кан басымы жогору жана ичеги оорулары жок." Жанет

«Геп С диагнозу коюлган - 2006.Клиникалык сыноо.дүйнө жүзү боюнча 1000ден 1.Albuferon
+  Ribavirin  -  July  2007  -  Дек  2007.Бул  химиялык  коктейлди  баштагандан  кийин  бир
жуманын  ичинде  мен  катуу  ооруп,  морфин  ичип,  арыктап,  исиркектер  ж.б.Сыноонун
аягында  мен  47  килограммга  арыктап,  24-7  катуу  ооруп  жаттым.Мен  47  жашымда
пенсияга чыгууга аргасыз болдум жана эки жыл майыптыгым үчүн компаниям менен, төрт
жыл Канада өкмөтү менен күрөштүм.Мен өткөн жылы клиникалык сыноодогу дары өлүмгө
жана терс таасирлерге байланыштуу токтотулганын кабарлашты.

2012-жылдын жай айында, июнь айында, жута албай, тең салмактуулукту жоготуп, кармай
баштаган.Узун сөздүн кыскасы, мен майыптардын коляскасына отурдум.Бул учурда мен
бардык сканерден, рентген нурларынан жана анализдерге жөнөтүлдүм жана невропатолог
MS деп эсептеди???MRI өзгөчө ...

Үй-бүлөлүк дарыгер, балким, мини инсульт болуп жаткандырмын деди.Экөө тең мени үйгө
аны менен жашоого жөнөтүштү, анткени алар мындан ары сыноолорду жасашпайт!Мен
экөөнү тең иштен кетирдим.Ошондо бир досум мени мырзага айлантты.Өткөн жылдын
август  айында  Рик  Симпсон  экөөбүз  индика  бүчүрүнө  аңчылык  кыла  баштадык.29-
декабрда мен 60 грамм салмак кошкон күнүм эле, ошондой эле ошол түнү акыркы жолу
талма кармап, эртеси эртең менен "Оор май" программасына кирдим.

Мен химиотерапиядан бери эч качан мынчалык жакшы уктаган эмесмин, 1-2 саат убакыт
алдым...Азыр 7-8.Өзүнчө реалдуу эмес.Мен эч кандай дары-дармектерди ичпейм жана ар
бир апийимди, уктатуучу таблеткаларды жана антидепрессанттарды ичип жүрдүм, баары
терс таасирлери менен коштолду.Бул менин оорумду баарынан жакшыраак башкарды.

Мен азыр бүттүм жана өмүр бою сактоо дозасы үчүн кийинки штамм издеп жатам.Мен
иштен  чыгарган  батыш  документтеринен  менин  диагноздорум  төмөнкүдөй  ...Hep  C,
Fibromayalgia,  Raynauds,  IBS,  CFS,  депрессия,  өтө  тынчсыздануу,  MS  ???Мен  дары-
дармексизмин, эч кандай талма жок жана оорумду башкарам ...Муну таблеткалар менен
колдонуп көрүңүз!Күчтүү бол - күрөш." Рой

«Мен карьерамда ийгиликтүү болдум жана сонун жашоого ээ болдум... сонун үй, унаалар,
кайыктар ж.б.Менде Психикалык ден соолук боюнча бакалавр даражасы бар жана ал үчүн
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дагы  эле  28,000.00  карызмын.Мен  чоң  ката  кетирдим...  УЛУУ!Анын  кесепеттерин  мен
тарттым.Мен эч кимден өйдө да, төмөн да эмесмин.Баарыбыздын өзүбүзгө гана таандык
болгон окуя, саякат бар.

Мен ооруну тандаган жокмун.Бирок мен кылдым.Мен SSDде болууну тандаган жокмун,
бирок бул мен колдонууга туура келген вариант болчу.Мен уялбайм, сыймыктанбайм.Мен
айына 980.00 менен жашайм, көптөн азыраак, кээ бирлеринен көп.Даттанбаганга аракет
кылам, бирок наалыйм.Мен тамак-аш маркаларын жана Medicare алам.Мен күчүгүм менен
жалгыз  жашайм.Кээде  өзүмдү  үмүтсүз,  эч  нерсеге  татыксыз  жана  айласыз  сезем.Мен
жакшы көргөн нерселерге кызыгуум жоголуп, күндөр бири-бирине аралашып, көп учурда
төшөктөн тургум келбейт.

Айтор,  мен  да  мээримдүү,  боорукер,  боорукермин  жана  адамдарга  чындап  кам
көрөм.Менде досторума сүйүү жана колдоо көрсөтүүдөн башка сунуш кыла турган нерсем
жок,  бирок  менден  уурдап  кеткендердин  көбүнүн  курмандыгы  болуп,  мени  өз
кызыкчылыгына  пайдаландым.Мен  кыйкырып  жаткан  жокмун,  жөн  эле  айтылып  жатат.
Мен күн  сайын өнөкөт оору жана чарчоо азап.Күн сайын мен төшөктөн туруп,  турууга
себеп  табууга  мажбурлашым  керек.Көбүнчө  муну  менин  күчүгүм  кылат.Бирок  менин
досторум  укмуш!А  балким,  алар  менин  алардын  айынан  ойгонгонумду  билишпесе
керек.Ооба, мен депрессиядамын.Оору, өнөкөт оору сага ушундай кылат.

Мен  гипер,  бир  аз  жиндимин...бирок  менмин,  АЛЛАХ  керексиз  нерселерди  жасаган
эмес.Мен  муну  сага  айтып  жатам,  муну  сага  айтып  жатам…..Мен  алкоголдук
ичимдиктерди,  таблеткаларды,  дарыларды  колдонуп  көрдүм…..Мага  төмөнкүлөр
жазылган: Оксикотин, Викодин, Занакс, Нейронтин, Серокел, Прозак, көптөгөн сезгенүүгө
каршы дарылар, Celebrex, Лирика, Трамадол, Провингил, Риталин жана дагы канчасын
унутуп калганымды бир Кудай билет.

МЕН МЕДИЦИНАЛЫК МАРИХУАНА Оорулуумун.Неге?Ооба,  мен бийик  болгум келгени
үчүн  эмес.
Мен  камкорчум  менен  мен  үчүн  иштеген  дары-дармектер  боюнча  иштеп  жатам.Бул
процесс.Мен таш бараңга алгым келбейт.Тунук ойлонуп, оорудан арылгым келет.Мындан
ары боорума зыян келтиргим келбейт.Мен гепатит С менен ооруйм жана көп жылдан бери
бар.Ошентип,  ошол  рецепттердин  баары...  жакшы,  алар  дагы  зыян  келтирет.Мен  Рик
Симпсон майын ичип жатам жана сезгенүүнү азайтууга жардам берген жана эс алууга
жардам берген дары-дармектерди колдоном.Ооругандыктан сейрек уктайм.Бирок, менин
камкорчум менен иштөө жакшы уктоого мүмкүндүк берет!Мен кара куурайдын пайдалуу
жактарын  ачып,  боорукер,  мээримдүү  жана  боорукер  адамдардын  жардамы  менен
оорудан  чыгуунун  жолун  таап  жатам!Мен  рецепт  боюнча  жазылган  дарылардын
курмандыгы болушум керек эмес.

Демек, салттуу эмес медицинага көз карашы жабык болгондор, өкүм чыгаруудан мурун
өзүңөрдү үйрөтүшүбүз керек.Мен билем, силердин көбүңөр терс көрүнүштөрдү гана көрө
алышат.түшүнөмүношол.Жана балким, медициналык марихуана сиз үчүн эмес… жана бул
жакшы.Ал эми кадимки медицинанын мындан ары зыянын каалабагандар үчүн... жакшы,
сураныч... биздин чечимибизди колдоп, өкүм чыгарганга чейин өзүңүздү тарбиялаңыз.Мен
таш  бараңчу  эмесмин,  мен  ооруп  жаткан  адаммын...  жана  мен  кара  куурайдын  көп
колдонулушунун пайдасын көрүп жатам.

Мен ММ коомчулугунда мээримдүү, боорукер жана чындап кам көргөн адамдарды көрдүм
жана  мен  абдан  батасын  алдым.Мен  ошондой  эле  баксы  үчүн  жамааттын  мүчөлөрү
келтирген  зыянды көрдүм  ...  жана  көчө  жүрүм-турумунан  башка  эч  нерсе  бербейт.Бул
идеалдуу  дүйнө  эмес.
PS Мен муну жазгандан корком.Бирок коомубуздун кызыкчылыгы үчүн... Мен аны ошол
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жакка чыгарып жатам.Тынчтык». Кэти

«Мунай  Крон  оорусуна  жардам  берет.Ичегиңиздеги  сезгенүүнү  токтотот.Менде  шишик
пайда  болуп,  боорумдун  1/3  бөлүгүн  жана  өт  башымдын  майын  билгиче  алып
салышты.Азыр мунай менин геп С жана операцияларым үчүн химиодон кийинки бардык
жаман нерселерди айыктырды.Мен 18 килограммга арыктадым жана өзүмдү жакшы сезип
жатам». Мишель

«Менде  35  жыл  бою  С  гепатиясы  бар.Интерферон  инъекцияларынан  жана  башка
коркунучтуу дарылоодон өттү.Кийинки жылы гемангиоманы жана боорумдун 1/3 бөлүгүн
алып салышты.А менин өт баштыкчам бар эле, алар алып салышты.Мен 3 жылдан бери
май  колдоном.Дагы  деле  вирус  жок,  боор  калыбына  келет  жана  май  кандагы  кантты
нормалдуу кармап турат.Май айынан бери 45 килограммга жакын арыктадым.Майды кант
диабети менен ооруган жараларга да сүйкөм, баары айыгып кетишти.Эч кандай тырыгы
жок». Мишель

«Мен өзүмдүн версиямды жасайм, эң жакшы бүчүр, ооруну басаңдатуучу жана дагы бир
нече психоактивдүү THC жана кээ бир жакшы CBD номерлери.Ооруну басаңдатуучу 90мг
морфин токтото алган жок.Менин майым 3 мүнөттө ооруну токтотот.Морфин сыяктуу 20
эмес.Ал  эми  морфин  сыяктуу  2  саат  эмес,  4  саатка  созулат.Бирок  версияңыз  башка
функцияларды кошот деп макул болуңуз.Бирок бул мен үчүн жакшыраак иштейт, мен RSO
да аракет кылдым.Мен өзүмдүн бир бөлүгүмдү тилдин астына тиш чукугучка салып, 5
сааттан ашык оорутпай бийлей алам.Бардык муктаж болгондор үчүн жакшы дары менин
оюм». Джим

«Бул менин жолдошумдун өмүрүн сактап калды.Гек С дарылоо аны өлтүрүп жатты.Тамак
иче албадым, 70 кг арыктадым, кусадан 5 скрипт, бири да иштебеди.Кудайга шүгүр, биз
Аризона штатында жашайбыз жана менде 24 сааттын ичинде бизге жардам берген камкор
адамдар болгон.Ал  тамак-ашты азайтып,  дарылоону  бүтүрө  алды.Hep  C  акысыз жана
аппетит  үчүн  тамчыларды  колдонот.Баңгизаттар  жакшы  нерселерди  өлтүрдү.Дарылоо
учурунда  тамактануу  маанилүү.Бул  иштейт  жана  биз  көптөгөн  пайдалуу  улуу
адамдарыбызга ыраазыбыз.Каннабис, Аризона жана жакшы адамдар үчүн Кудайга шүгүр
». Джули

"G'day Rick, жөн гана рахмат айткым келет.Мен хеп с-дан боор циррозум бар, мен 6 унция
чемдогтан  бир  аз  май  жасадым,  бирок  4  литр  изопропил-спирт  колдондум.Бул  абдан
күчтүү!Менде күрүчтүн данындай кесим бар эле,  Кудайым, мен булуттун үстүндө сүзүп
жүрдүм...күлкүнүчтүү.Мен жөн гана  суммамды тууралашым керек.Эмнеси болсо  да,  18
айдан ашык убакыттан бери биринчи жолу боор ооруп жатат, менде оору жок.Бул майды
алгандын  1-күнүнөн  кийин  болгон.Бул,  чынында  эле,  Кудайдын  Адамга  берген
белеги...Австралиядан баталар...:-))" Найджел

«Жакшы  кабар.Атамдын  боор  ферменттери  нормалдуу  жана  ал  10  жылдан  ашык
убакыттан бери HEP C менен ооруйт.Ал 2,5 айдан бери РСО алып жатат, доктор HEP C
жок деп айткан жок, бирок анын боор ферменттери нормалдуу, бул жакшыруу!Ал эми атам
акыркы 1-2 он жылдыкта геп С менен катуу ичкен, анын боору ок тийип,  азыр айыгып
калды!» Роджер

«Сизде рак  оорусу жок болсо да,  денеңизди алдын алуу жөнүндө ойлонуңуз.Күнүмдүк
колдонулуучу аз  өлчөмдө RSO жутуу  менен.Сиз  денеңизге  ар кандай жаман вирустар
жана мүчүлүштүктөр менен күрөшүүгө мүмкүнчүлүк берип жатасыз.Мен каннабистин жана
анын  бардык  дарылык  касиеттеринен  улам  15  жылдан  бери  "биринчи  медициналык
дарыгерди"  көрө  элекмин.Мага  эмнеси  болсо  да.RSO  -  мен  эң  биринчи  керектүү
нерселердин бири.Баса, 3 жолу белимди сындырдым.Омурткалары жана дисктери L-4төн
S-2ге чейин алмаштырылган.Омуртканын омурткасына кайра жабыш керек болчужамбаш
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аймагы...  менин  AC муунумду  алып  салыш керек  болчу.Боор  рагы  жана  геп  С  менен
күрөшүү.Мен  өзүмдү  100%  кара  куурай  менен  дарылайм.RSO  менин  арсеналымдагы
курал гана». Рик

«Мен бул рак үчүн гана эмес, билем, мен геп с менен ооруп, төрт ай май ичип жүрдүм.Геп
С жок, боор жаңыдай, врачтар таң калышты.Бул белегиңиз үчүн рахмат, Рик, сиз чындап
эле өмүрдү сактап калдыңыз. Джейсон

"Геп  С  жана  каннабис  майы:  Менин  тууганымда  геп  С  бар,  аны  '13-майында  эле
билдим.Операция учурунда/кийин кир ооруканадан келишим түзүлгөн.Аны аягына чейин
коркутту.Чындап эле анын акылы бузулду.Ошол замат майга кирди жана ал май ичүүнү
токтоткон убакыттын ичинде ошол убактан бери майга кирди!Жана бул жөнүндө чындап
түртүп жатты.Ал интерферон жасайт деп ойлоп (буга терс таасирлерин карап көрүңүз!
Ужас!Ал эми аны айыктырбайт!!!),  өлүм жана "келээрки жылы бул жерде жок" жөнүндө
сөз.Акыл ушунчалык күчтүү.

Анын боорунун номерлери кайда экенин билүү үчүн 5 жолу кан анализин тапшырган.'13-
майдан бери анын саны 108ден 63кө чейин төмөндөдү (нормалдуу диапазон 0 - 41)!Бул
укмуштуудай жаңылык!Ал айдын үстүндө жана акырындык менен кеч күздө жана азыркы
убакка чейин анын маанайы көтөрүлдү.

Мен сизге майдын үстүндө болуу эмне кыла баштаганын көрсөтөм, андан кийин ал андан
чыгып  кетти,  анан  кайра  ага  чыныгы  суктануу  менен  жана  көрсөтмөлөрдү  ээрчип
киришти.Бул сан ALT (нормалдуу диапазон 0-63) / жана AST (нормалдуу диапазон 0-41)
болуп саналат.Бул ферменттер үчүн боорду текшерет: '13-май: 99/93, '13-июль: 84/79 (тез
төмөндөйт!Жакшы кабар).'13 август: 108/99!(Жакшы эмес.Сиз 4 жумадан көрө аласыз, ал
толугу  менен  майды  токтотуп,  абдан  депрессияга  кабылган).Nov  '13:  87/78!(108  аны
коркутту!хахаха!кайра майга).'14-февраль: 72/63!!!(Дээрлик үйгө!).

Бул сандар керемет!Муну дүйнөгө айтыңыз, эгер сизде же сиз сүйгөн адамыңызда Hep C
бар болсо, аларды тез арада кара куурай майынан алыңыз.Интерферонго ЖОК деп айт!
Мен анын 2014-жылдын май айына чейин нормалдуу диапазондо болушун күтөм (диагноз
коюлган күндөн тартып 1 жыл гана)!Андан кийин өмүр бою сактоо дозасы." Кэти

Балдар
«Джейден жакшы иштеп жатат, биз аны 22 таблеткадан 8 таблеткага түшүрдүк.Ал эми биз
аны күнүнө 10дон 1 топамакс чейин түшүрөбүз.Бул укмуштуудай, CBDге чейин биз аны 1
топамакстан алып салмакпыз жана ал бир жума бою бир саат кармайт.Ал абдан бактылуу
болуп,  ар  кандай  үндөрдү  чыгарууну  жана  көз  менен  байланышты  жакшыраак
түшүнөт.Ушул  жумада  ал  1  жолу  кармады,  ал  болгону  1  мүнөткө  созулду  жана  мен
валиумду колдонуунун кереги жок болчу.Кудайга ыраазычылык.Жакынкы бир нече күндүн
ичинде  биз  Джейденди  акыркы  топамакс  таблеткасын  алып  салабыз,  бул  4  жылда
биринчи  жолу  таблеткасыз  болот.Жайданды  бул  таштандыдан  алып  чыккандан  кийин
жакшылык кылса экен деп дуба кыл.Рахмат."

«Мен бул май жөнүндө 3 ай мурун интернеттен безетки жана розацеяга каршы дары издеп
жүрүп билдим.Бул ошол замат тазаланды!Кокос майына изо майын кошуп,  күнүнө бир
жолу бетиме жана моюнума колдоном.Жолдошум мен 15 жашка кичүү көрүнөм дейт!Бул
маалыматты  бөлүшүү  үчүн  чоң  рахмат.Баарыңарды  Кудай  колдосун.Ишиңизди  уланта
бериңиз”. Toni

«Менин  кош  бойлуулуктун  23,6  жумасында  төрөлгөн  эгиз  балдарым  бар,  алардын
салмагы бир килограммдан бир аз ашты.Алар керемет жана тирүү болуу үчүн бактылуу!
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Алар  азыр  2  жашта  жана  бардык  терапияларына  карабастан  (кесиптик,  сүйлөө,
физикалык,  өнүгүү  жумалык)  өнүгүүсү  болжол менен 1  жылга  артта  калууда.Мен  кара
куурай майы көптөгөн ооруларды, анын ичинде рак жана мээ жаракаттарын айыктырат
деп окугам ...Менин суроом - кара куурай майы менин керемет балдарымдын өнүгүшүнө
жардам бере алабы?!?Эгер ошондой болсо,  мен күнүгө  канча башкарам?Жардамыңыз
үчүн чоң рахмат!” Дженна

-- Урматтуу Дженна, күнүнө үч жолу аз дозадан (0,005 - 0,01г) баштаңыз.Дарыгерлер эмне
кылып  жатканын  билишсе,  балдар  биринчи  күндөн  баштап  майга  кириши  керек
болчу.Көрөрүңүзгө ишенемабдан жакын арада зор жакшыртуулар.Мен алардын рационуна
кара куурай уруктарын жана кара куурайдын майын кошот элем, ошондой эле алардын
ванналарына бир чай кашык кара куурай майы менен кара куурай майынын аралашмасын
кошот  элем  -  бул  алардын  терисине  жакшы  жардам  берет  жана  экземалар  менен
исиркектерди жок кылат.JB

-Саламатсызбы, кызыма алган шприцтин ичинде канча грамм май бар деп ойлоп жаттым
эле? Мари -- Бир грамм болжол менен 0,9 мл.JB

«Акырында  мен  Кэшинин  апасы  менен  байланыштым,  ал  мага  радиацияга  барууну
сунуштады,  мен  да  бардым,  анткени  мунай  али  кире  элек  жана  аба  жетпей
жаткан.Ошентип, ал 4 жолу нурланууну дарылоодон өттү жана ал азайып, акыры кайра
дем ала алат.Майды токтотпойм дагы эле күнүнө бир граммдан берип турам.Ошентип,
азыр  ал  иштей  баштайт  деп  үмүттөнөбүз  ...Мен  билем,  балдар,  силер  радиация  жок
дейсиңер,  бирок  мен  эмне  кылышым  керек  эле?Радиация  болбогондо  ал  азыр  өлүп
калмак...Анткени шишик анын кекиртегине чейин өсүп кеткен...” Мари

--  Салам Мари,  сен  эмне  кылышың  керек  болсо,  ошону  кылдың.Кийинки  алты  айдын
ичинде 120-180 г жогорку сорттогу май зыянды жоюуга тийиш.Оорулууга күнүнө беш-он
грамм  май  жегенди  жакшы  көрөм,  бирок  баары  бир  аны  кайтара  албайбыз.Жакшы
каалоолор менен, JB

«Ооба, ал болгону 7 айлык.Күнүнө 10 грамм бала үчүн өтө эле көп окшойт, анткени ал
күнүнө 1 граммды көтөрө албай кыйналат».Мари

-- Мен билем, Мари.Бейтапты көрбөй, майдын сапатын билбестен, интернет аркылуу бул
кеңешти берүү чындап эле кыйын.Сиз эмне кылышыңыз керек болсо, ошону жасадыңыз,
мен ага макулмун.Менин айтайын дегеним, ал келтирилген зыянды жоюу үчүн азыр көп
май жешине ынаныңыз.JB

«Салам, кызымдын шишигине май сайсам болобу?Кайра чоңоюп жаткандыктан, шишиги
астыңкы  эринде  жана  эки  жаагынын  ички  жагында...Жакшы  жаңылык,  ал  акырында
гидроморфинден чыгып калды жана ал кайра өсө баштаса дагы, оорубайт ...Ошентип,
мен алардын эмчек рагы менен ооругандарга май сайышканын көрдүм жана бул мени
Кейлиге  да  ушундай  кылышым  керекпи  деп  ойлоду.Андай  болсо,  мен  ага  канча  укол
сайышым керек жана дагы эле ага түтүкчөсүн беремби?»Мари

--  Салам  Мари,  мен  аны  актуалдуу  түрдө  колдонот  элем,  бул  жетиштүү  болушу
керек.Настойка жакшы натыйжа берет, же түз ага.Зарыл болбосо, шишиктин аймагына өтө
көп  сайбайт  элем.Албетте,  канчалык  көп  май  аласың  жана  шишикке  канчалык  жакын
болсо,  ошончолук  жакшы,  бирок  бул  учурда  актуалдуу  колдонуу  эмне  кылат  деп
ойлойм.Сураныч,  сүрөткө  же  видеого  тартып,  жакшы  каалоолорду  айтып
коюңуз.Джиндрих

«Менин  оюмча,  май  Кейлиге  иштебейт.Кайра  чоңоюп  баратат...Жакында  бул  акыркы
жолкудай  болуп  калат,  шишик  анын  дем  алышына  тоскоол  болот...Ал  азыр  күнүнө  2
граммдан  ашык  ичет,  бирок  өзгөрүүсүз...Ал  күнүнө  5-10  граммды  көтөрө  алган  жок,
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анткени ал күнүнө 2 граммды да көтөрө албайт ...анан дагы 2 кундо 200$ турат, бир кунго
5  граммга  мумкунчулук  жок,  дагы  2  кызыбыз  бар,  биз  дагы  багышыбыз  керек...Биз
коркунучтуу түш менен жашап жатабыз…”

-- Ооба, жогото турган эч нерсең жок, дозасын кайтарып, ийне сайып башта.Ал бат эле
кичирейип  кетет,  андыктан  эмне  кылып  жатканыңызды  билсеңиз,  убакытты  текке
кетирбеңиз, мен ишенем.Жакшы каалоолор менен, JB

«Мага  инъекцияны кантип  жасоо  керек,  майды  эмне  менен  аралаштыруу  керек  жана
башкалар  боюнча  көбүрөөк  көрсөтмө  керек  болот?...Мүмкүн  болсо,  мага  бардык
көрсөтмөлөрдү жазып берсеңиз, мен абдан жакшы болмокмун».

-- Чынын айтсам, мен муну эч качан жасаган эмесмин - сен дагы эле менин көрсөтмөмдү
каалайсыңбы?JB

"Ооба ...Сиз муну сынап көргөн адамды билесизби? ”

--  Майды эритпей  эле,  шишиктин  жанына саймакмын.Май  агып  кетиши үчүн  шприцти
жылытуу керек.Анан колуңдан келишинче сайып, жарым грамм дейсиңби, ким билет.Же
азыраак  менен  баштаңыз.Бирок,  дагы  бир  жолу  -  дарыгер  идеалдуу  жагдайда  муну
кылышы керек,муну экөөбүз тең билебиз.JB

"Макул...Кайлинин  дарыгерлери  анын  майлуу  экенин  билишпейт...Менде  медайымдар
дарыларды  алып  салыш  үчүн  берген  ийнелерим  бар...Эгерде  мен  анын  шишигинин
жанына бир аз ийне сайсам, дагы эле анын түтүкчөсүнө беришим керекпи?

--  Аракет  кылып  көрүңүз,  анын  кандай  жооп  кайтарарын  көрүп,  экөөнү
бириктириңиз.Менимче, күнүнө бир жолу инъекция жасаса жакшы болот, бирок бул онлайн
кеңешиңизди  берүү  абдан  кыйын.Анын  майы  канчалык  көп  болсо,  ошончолук  жакшы
болот, кээ бир бейтаптар бүтүндөй бир түтүктү алып, үч төрт күн укташкан, бирок алардын
шишиги капсулдалып калган, мен чындыгында эмне дээримди билбейм.JB

"Робунол май менен дарыланып жатканда берилиши мүмкүнбү?Анткени анын какырыгы
чындап  эле  начар,  эгер  Робунолду  бербесем,  ал  былжырына  муунуп  калат  деп
ойлойм.Бирок мен май шишигин кичирейтпейби деп корком...”

-- Май анын былжырына кам көрөт, ошондуктан мен ага Робунолду бербейт элем.JB

"Али  боло  элек,  мен  жакшы  сорттогу  май  албасам  керек,  анткени  эч  нерсе  иштебей
жатат..."
-- Бул да мүмкүн.JB

«Кызым жума күнү таңкы саат төрттө каза болду».

-- Мари, сен колуңдан келгендин баарын кылдың.Джиндрих

«МЭЭДЕГИ ШИШИ МЕНЕН 4 ЖАШТА.Ооба, дагы бир жолу мен ЭМНЕ ҮЧҮН каннабис
майы  ракты  өлтүрөт  деп  унчукпайм.Төмөндө  жүлүнүнө  оролгон  мээ  шишиги  менен
ооруган 4 жаштагы баланын апасынын жаңыртуусу келтирилген.Мындан 6 жума мурун
Р.жашоого  2  ай  берилди.Ал  шишиктен  белинен  ылдый  шал  болуп  калган.Мурунку
билдирүүсүндө  апам  сол  бутун  бир  аз  кыймылдатып  жатканын  айткан.Төмөнкү
жаңыртууну мен азыр эле алдым.==

Эй Корри,  кандайсың?Бул жерде баары жакшы !!Р.жакшы иштеп жатат  окшойт!Жакшы
тамактануу менен салмагын сактап, бир аз ооруган С.мен жана физиотерапевт бул анын
тулкусунун алсыз булчуңдары деп ойлойм!!Ал жайлуу уктап, коляскасында бир нече саат
отура алат.Мен баары туура багытта бара жатканын абдан жакшы сезип жатам !!
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Ал бир убакта 3 саат отурат жана оору абдан аз!!Ал түндө ойгонушу мүмкүн, бизден аны
тоголоктоп же бутуна массаж жасашыбызды суранышы мүмкүн,  бирок ошол.Ал шишик
болгон  жердин  ооруп  жатканына  нааразы  эмес  жана  эч  нерседен  чочуган  жерин
көрбөйбүз!!!Мен  ага  дозасын  бергенден  кийин  3  сааттай  конуп  калат  жана  4  сааттай
уктайт.Биз дагы эле күнүнө 1  граммга жетүүнүн үстүндө иштеп жатабыз,  бирок  жарым
жолдон  өттүк!!!Биз  сиз  менен  ошол  убакта  таанышканыбызга  абдан  бактылуубуз!!Мен
чындап эле ушундай болушу керек деп ишенем !!Р.22-апрелге анын MRI пландалган!!!Элге
ыйман берсин.КАННАБИС РАКТЫ ӨЛТҮРТ”. Корри Йелланд

«Аналар майды жеш керек,  бул  аларга  да,  балдарына да жакшы болмок.Бул  дарыны
тамеки  тартуу  дээрлик  эффективдүү  эмес,  дарылык  эффектилердин  90%  түтүнгө
кетет.Эгер сиз  менден балдарга майды дары катары колдонуу керекпи деп сурасаңыз,
ооба, такыр, эң жакшы күн сайын деп жооп берем.Балага дары катары дагы эмне бергим
келет?JB”

«Баламдын  белине  чай  дарагынын  майына  канна  майы  аралаштырылган  массаж
жасадым.Ал  астыңкы  ооруга  нааразы  болгон.Ошентип,  дары  чыкты.Ал  эки  мүнөттүн
ичинде иштеди.Анын айтымында, оору таптакыр жок.Ал кайра сыртка чыгып, тракторлору
менен курулуш иштерин жүргүзүп жатат». Хосе

«Кызым эпилепсия менен ооруйт, биринчи жолу 13 жашында кармаган.Ал азыр 31 жашта
жана учурда дары-дармектин 5 түрүн ичип жатат, аны күнүнө 3 маал чоң дозада ичет.Ал
ошондой эле 2000-жылы апрелде алган VNS имплантаты (вагалдык нерв стимулятору)
бар.Ошол кезде анын талмасы катуу болгондуктан, ал иштебей турган адам болгондуктан,
коляскага байланууга туура келген.Мен VNSти моюнга алышым керекбул менен абдан
жардам берди!Бирок анын дагы эле талмасы бар жана ошол жана бардык дарылардын
ортосунда ал жашоого мүмкүн эмес.Анын штапельдери, тигиштери жана сынган сөөктөрү
кимдир бирөө менен күрөшүүгө туура келбейт.

Эмнеси болсо да,  сиз  сүрөттү  аласыз деп  үмүттөнөм.Уулум да,  агам да марихуананы
биполярдык жана оору үчүн колдонушат.Алар менден бир нече жолу сурашты, мен аны
талма үчүн колдонууга байланыштуу кандайдыр бир изилдөөлөрдү карап көрдүмбү.Мен
акыры аны изилдей баштадым, ошондо мен Феникстин көз жашын таптым.Мен майдын
ага жардам берерине такыр ишенбейм,  бирок  өткөн жекшембиде бүт  дененин оорушу
жана  массалык  уйкусуздук  үчүн  аны  өзүм  ала  баштадым.Бул  мага  айта  алгандан  да
көбүрөөк жардам берди!

Бирок  изилдөөмдө  мен  Джейсон  менен  Джейдендин  окуясын  да  кезиктирдим.Менин
оюмча, сиз аны жакшы билесиз деп ойлойм, бирок бир адам уулдарынын талмаларын
жогорку CBD тундурмасы менен дарылайт.Мен да муну изилдей баштадым жана кызым
үчүн сынап көрүүнү чечтим.Ал биринчи дозасын 2012-жылдын 30-декабрында жекшемби
күнү алган.Бүгүнкү күндө мен ага күнүнө 5 жолу 1/2 тамчыдан берип жатам.Бир жумага
жетпеген убакыттын ичинде ал күн сайын бир нече талма кармап, акыркы эки күндө бир
дагы кармады!Мен баарын жазып жатам жана менин максатым - аны дары-дармектерден
жана  тундурма  менен  алуу.Эгерде  менин  документтерим  кандайдыр  бир  жол  менен
жардам берсе, мен аны сизге кубаныч менен жөнөтөм.Рик Симпсон экөөңүздөрдүн жасап
жаткан ишиңиздерге абдан ыраазымын!Рахмат." Кейси

-- Салам Кейси, кабарыңыз үчүн рахмат.Бул абдан мүнөздүү, адамдар майга отурганда
талма  көп  болбойт.Ал  биздин  сайттагы  көрсөтмөлөргө  ылайык  дарыланса  жакшы
болмок.Албетте,  документация  сонун  болот,  ошондой  эле  Youtube  клиптери  же  ушул
сыяктуу нерселер.Эң жакшы каалоолор менен, Джиндрих”

С.Алар муну баштоого мүмкүн болгон курак барбы?Уулум 3 жашта, экземасы начар, бул
жерде жылдын жакшы бөлүгү суук болот». Roxanne
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--  Роксанна,  бул  майды  балдарга,  жада  калса  жаңы  төрөлгөн  ымыркайларга  берүү
таптакыр  коопсуз,  айрыкча  кара  куурайдын  майы  же  ши  майы  менен  аралаштырып
колдонууда.Кара куурай урукунун майын май менен аралаштыруу жакшы стратегия (1%
май жакшы болот, бирок 20-30% идеалдуу болмок), андан кийин күн сайын ваннага бир
нече тамчы кошуп коюу.Ал бүт денеге жука пленка калтырат жана бул,  адатта,  зарыл
болгон  нерсе  (же  жок  дегенде  тейлөө  үчүн).Сүрөттөрдү  жана  видеолорду  тартыңыз,
жакшыртуу абдан тез башталат.Кычыштыруу жана кыжырдануу секунддар же мүнөттөр
ичинде жок болот, ал эми экзема бир жума же андан көп убакыттын ичинде жок болушу
керек.Жакшы каалоолор менен, JB

«RSO менин аутист балам үчүн эң мыкты терапия болду, ал үйгө топтолгон, анткени мени
сабап,  үйүм  талкаланган.Мен  диеталарды,  хелациондук  терапияны,  гипербарикалык
кычкылтекти,  метил  b  12  инъекциясын  жана  көптөгөн  фармацевтикалык  өлтүрүүчү
дарыларды колдонуп көрдүм жана эч нерсе кара куурай майынан жакшы натыйжа берген
жок.

Телефон  чалып,  жашы  жете  элек  балага  карта  береби  деп  сурасаңыз,  жашы  жете
электерге  медициналык  карта  алуу  кыйын.Кыйынчылыкка  кабылган  ата-энелер  үчүн,
балаңыз ачууланып турганда телефон чалып, кырдаал канчалык олуттуу экенин өз көзү
менен угушу үчүн.Ал дубалдарын тешип, кыйкырып жатканда чалайын дегенге чейин 3
жолу четке кагылдым...анан ага карта беребиз дешти». Робин

"Рахмат  Рик  Симпсон  майы  ...Мен  сага  ыраазычылыгымды  билдире  албадым!Курч
лимфобластикалык лейкоз менен ооруган менин жети жаштагы кичинекей кызыма мындан
ары да күч-кубат бересиз!Ойлойлу дагы эмне?!Майды капсула түрүндө ичкенден кийин
бир  жумадан  кийин  ремиссияга  өттү!!!(Анын  дарыгери  сунуштаган  лейкоз  оорусуна
каннабисти мыйзамдуу түрдө колдонуу үчүн OMMP картасы бар)

Кичинекей  кызыбыздын  денесин  жашоого  толтурбоо  мүмкүнчүлүгүн  бергениңиз  үчүн
рахмат.Ага ырыскы бергениңиз үчүн рахмат...кадимки балдардын курсагы ооруганда!Анын
жүзүн жылмаюу жана жогорку дозада стероиддик дарылоонун узак ай бою бир да эрибей
калышына жол бергениңиз үчүн рахмат.

Биз үчүн Рик Симпсон майын колдонуунун бирден-бир зыяны...Өмүрүндө эч качан болуп
көрбөгөн  жек  көрүндү  биологиялык  атасы  макул  эмес  жана  аны  камкордукка  алууну
каалайт.Бирок мен сизде болгон айыктыруучу күчтөрүңүзгө ишенем жана мен биз үчүн
жана  медициналык  марихуана  үчүн  бийик  туруп,  бул  менин  кичинекей  кыздарымды
дарылоонун эң маанилүү бөлүгү экендиги үчүн күрөшөм. Эрин

"Дүйшөмбү  күнү  Brave  Mykayla  лабораторияларын  анын  химиотерапиясын  улантууга
жетишээрлик  даражада  экенин  текшерүү  үчүн  текшерди  (ал  4-июндан  бери
нейтрофилдердин аздыгынан улам кечигип жатат) ...Менин өкүнүчтүүсү,  алар дагы эле
абдан төмөн.

Мен  ал  үчүн  тынчсызданам...анын  денеси...анын  ден  соолугу...анын  келечеги...анын
саламаттыгы.Мен ага эң жакшылык каалайм жана анын денесин ушунчалык начар абалда
көргөндө  жүрөгүм  эзилет.Баарыңар  жылмаюуларды  жана  энергиялуу  жарым-жартылай
дени сак бактылуу 8 жаштагы баланы көрөсүңөр (бул укмуштуудай, мен буга бактылуу
боло алмак эмесмин), бирок чындыгында анын лабораторияларын көргөндө...жана анын
денесине химия эмне кылып жатат,  сен мен сезген сезимди сезмексиң.Жүзүмдөн боёк
түшүп, талкаланган жүрөгүмдүн кичинекей бөлүкчөлөрү урайт...тамагымда шишик пайда
болду...менин көзүмдөн жаш чыгып, шишип кетет.Ал ушунчалык сулуу...ал абдан бактылуу
жана дени сак  көрүнөт  ...анын рак  оорусу жок...Ал рак  менен күрөшүү  үчүн  эң  мыкты
табигый дарыга ээ...Мен буга чыдай албайм жана бул ага эмне кылып жатат.Мен мунун
тез арада аткарылышын каалайм ...бирок Гавайиге кетээрден бир күн мурун биз анын
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дарылоону  2014-жылдын  13-ноябрында  аяктаганбыз.Мен  ойлогондон  8  ай  эрте  бүтүп
калганына  абдан  ыраазы  болдум,  бирок  чындыгында...1,5  жылдан  ашык  убакыт  бою
химиотерапияны күн сайын кабыл алууну элестете аласызбы?!Жана ага чейин 10 ай бою
жума сайын интенсивдүү химиотерапия?!

Тейлөөчү  химиотерапия  бизге  химиотерапиянын  жеңилирээк  мезгили  катары
түшүндүрүлгөн...жана  бул  такыр  эле  оңой  болгон  жок.Алардын  айтымында,  алардын
нейтрофилдердин саны вирус менен күрөшүүдө узак убакыт бою төмөн бойдон калышы
мүмкүн ...бирок мен аны вирус жуктурбай мамлекеттик мектепке жөнөтүшүм керек?!Бул
мүмкүн эмес болот ...алар бизге анын вирусу бар экенин айтышты *бирок анын эч кандай
белгилери жок ...анын сиңдиси катуу ооруп калыптыр* жана 20 күндөн кийин дагы эле
саны аз.

Сураныч, достор, кайраттуу Микайладан бул узакка созулган аз саноо мезгилине себеп
болгон нерселердин баарын жеңүүгө күч табышы үчүн сыйынгыла.Сураныч, кудай анын
денесин айыктырып, химиотерапияны эч кандай терс таасирлери же узак мөөнөттүү терс
таасирлери менен көтөрүүгө күч-кубат берсин.Мен үчүн аны кудай сактасын...Мен анын
сулуу  жылмаюусуз  жана  жылуу  сооротуучу  кучагысыз  бир  күндү  элестете  алмак
эмесмин.Кийинки  жуманын  шейшемби  күнү  лабораторияларды  дагы  бир  жолу
текшеребиз... жана мен баарыңарды жаңыртып турам.тынчтык сүйүүсү." Кайрат апа

-- Бул окуу мага кандай таасир эткенин айтып берүү кыйын.Анан ошол уу Микайланы эмне
кылып  жатканын  элестетүү  кыйын.Коомубуздун  эң  жогорку  тепкичтериндеги  ач  көздүк
жана коррупциядан башка эч кандай себеп жок.

Микайла  узак  мөөнөткө  орду  толгус  зыян  келтире  турган  уу  эмес,  анын  иммунитетин
көтөрө турган дары керек.Муну анын дарыгерлери чындап эле билишпейби?Эч себепсиз
ууну  ичүү  үчүн  алар  кандай  квалификацияга  ээ?Балдарга  уу  берип  пайда  көргөн
бандиттердин да өлтүрүүгө лицензиясы барбы?Аларга ким берди?

Кечээ биз аялдарды ишке тартуу жөнүндө сүйлөштүк.Мына сага себеп.Врачтар өз ишин
талаптагыдай аткарбаса, иш жүзүндө ушундай көрүнөт.Ал эми аны өзгөртүү аялдардын
колунда.Балдарыңызды өмүр бою коргойсуз,  андыктан эмне кылуу керек болсо,  ошону
кылыңыз.Азыр аракет кылыңыз, күтпөңүз, ар бир күн маанилүү.JB

"Билесиң...Өткөн  күнү  Микайланы  дарыгерлерге  алып  келдик,  алар  кадимки
лабораторияларды иштетишти...Анын гемоглобининин деңгээли өтө төмөн болгон 5,2 (бул
сиздин денеңиздин иштеши үчүн техникалык жактан араң жетет...Доктур бизге мындай деп
айтты:  орточо  бала  ушунча  денгээлде  ЖАУАП  БЕРБЕЙТ)  Микайла  ал  дубалдардан
секирип, гипер, керебетине секиргени үчүн кыйынчылыкка кабылды, сүйлөөчү, жылмайып,
бактылуу!!!Дарыгерлер  эмнеге  таң  калышты...жакшы  док  эмне  айырмасы  барМикайла
менен башка балдарыңдын ортосунда...ал кара куурай бар!!!

Албетте,  доктурлар  бул  сыяктуу  нерселерди  эч  качан  кара  куурай  деп
эсептешпейт  ...бирок  алар  керек.Дарыгерлер,  медициналык  изилдөөчүлөр  жана
фармацевтика  биздин  расаны  керексиз  азаптарга  дуушар  кылып  жатышат  жана  бул
кыйратуучу.Кимдир бирөө кандайдыр бир себеп менен айыгып кете албаса да...алардын
жашоо сапатын  каннабис  менен  бир  топ  жакшыртса  болот.Чоң  атаң  анын рактын  өтө
өрчүп, бүт денесине жайылып кеткендигинин далили...бирок кара куурай ага эмне кылды!

Микайла  наристе  кезинде  чоң  энеси  рак  оорусунан  каза  болгон...абдан  тез  жана
агрессивдүү  рак.Ал  кара  куурай  колдонгон  эмес.Алар  аны  хоспистин  үйүнө  киргизип,
морфинге толтурушту...Чындыгында, бул анын оорубашы жана өлүм процессин тездетүү
үчүн  болгон.Бул  таш  боор  ...адаттан  тыш  ...  жана  мааниси  ...жана  бул  СТАНДАРТЫ
МЕДИЦИНАЛЫК ДАРЫЛОО болуп калат.Мен эч качан өлгүмчө морфин тамчылатып азап
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чегип  калгым  келбейт.Бул  таш  боор...Бул  бузукулуктун  жоюлушу  үчүн  мен  күн  сайын
тиленип жатам». Кайраттуу Микайла

"Менин  акыркы  эки  билдирүүм  көптөгөн  суроолорду  жана  "далил"  үчүн  бир  нече
талаптарды  жаратты  ...Мен  сиз  менен  каннабис  менен  иммундук  системанын  рак
оорусунун  (лейкемия/лимфома)  ортосундагы  бардык  илим  менен  бөлүшкүм  келет.Бул
маалымат  Jurkat  лейкоз  клетка  линияларына  мүнөздүү...Бул  CD4+  т-клеткалык  курч
лимфобластикалык лейкоз...ТАК Мыкайланын лейкозунун тукуму.

Эр  жүрөк  Микайла  рактын  спецификалык  түрү  каннабистин  натыйжалуу  дарылоонун
артында  өтө  көп  далилденген  илимге  ээ,  анткени  илимпоздор  иммундук  системанын
клеткаларында апоптозду (клетканын өлүмүн) пайда кылган СПЕКТИК cb2 рецептору бар
экенин аныкташкан.

THC  үч  түрдүү  механизм  аркылуу  Jurkat  (t-клетка  курч  лимфобластикалык  лейкоз)
клеткаларында апоптозду жаратат.(1) THC CB1 жана CB2 менен байланышат жана серин
пальмитойлтрансферазасы  менен  керамид  синтезине  алып  келет.(2)  Керамид
митохондрияга кирип, цитохром с цитозолго агып чыгышына алып келет.(3) Цитохром с
Апаф-1,  каспас  9  менен  биригип,  апоптозоманы түзөт.(4)  Апоптосома  3  прокаспазаны
активдүү каспаза 3кө айлантат, натыйжада апоптоз пайда болот.THC ошондой эле тышкы
жолду (каспаз 8  жана 10)  активдештирет жана Raf/Mek/Erk жолун бөгөттөйт.Клетканын
жашоо  жолун  бөгөт  коюу  Баддын  дефосфорлануусуна  жана  бул  Bcl-2  протеининин
митохондрияга көчүрүлүшүнө, андан соң апоптозго алып келет. Кайраттуу Микайла

--  Ал  майга  канчалык  көп  кирсе,  ошончолук  жакшы,  айрыкча  ал  дагы  деле  керексиз
дарыланууларды эске алса жана башынан өтүшү керек.Гавайиге эң жакшы каалоолор, эр
жүрөк  Микайла,  сиздин  кыялыңыз  орундалганын  көрүү  абдан  жакшы.Майдын  бир  аз
жардамы менен.JB

«Бул түтүн балдарга же апаларга ЭМЕС... келесоо апалар жана балдарыңызга эмне деп
жатасыз?Май же нада!Айрыкча балдарга!” Naia

--  Мен  мынчалык  радикалдуу  болбойт  элем,  тамеки  чегүү  же  буулантуу  да  пайдалуу
таасири бар,  мисалы,  кош бойлуу аялдардын жүрөк  айлануусуна каршы.Балага зыяны
тийбейт.JB

«Тамеки  анчалык  деле  чоң  эмес...  өзгөчө  аллергияга  жакын  болсоң...  жөн  эле  айтып
кой.Мен түтүнгө чыдай албайм!Ошондой эле,  балдар качан токтош керек  экенин биле
алышпайт ... кант, кофеин, тамак-аш ж.б.Сен аларга жол көрсөтүүчү болушуң керек.Мен
кара  куурай  тамеки  тартууну  өспүрүмдөр  үчүн  сонун  идея  деп  эсептебейм.Жөн  эле
айтып.Мен  көргөн  көз  карашым  боюнча.Ошондой  эле  мектептеги  жумуштан  жана
маанилүү маселелерден алагды кылышы мүмкүн». Naia

-- Мектептен, маанилүү маселелерден да алаксып кетчүмүн, бизде кара куурай таптакыр
жок  болчу.Болгону  мага  айланадан  жакшынакай  кызды  көрүү  гана  керек  болчу,  бул
мектептеги жумуш жана башкалар үчүн маанилүү, бирок мен үчүн эмес.

Балдарыңыз канча чай ичерин көзөмөлдөсөңүз, анда, албетте, кара куурайдын көлөмүн
көзөмөлдөңүзалар алып же жутуп жатышат.Ошого ийгилик.Бул курулай аракет, бирок мен
ишенем, бул көптөгөн адамдарды жакынкы бир нече жыл бою алар кара куурай канчалык
коопсуз экендигин жана аны ашыкча дозалап колдонуу мүмкүн эмес экенин түшүнмөйүнчө
алек болот.

Анда кимдир бирөө  анын канчалык  көп  жегенине  кызыкдар?мен жок.Элестеткиле,  бир
күндө  канча  чыны чай  же  кофе ичкени мага  баары бир.Эмнеге мен?Бул менин  ишим
эмес.Жана  бул  өмүрдү  сактап  калуучу  жана  профилактикалык  дары-дармектин  канча
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бөлүгүн жегени эч кимдин иши эмес.

Канчалык көп майыңыз болсо, ошончолук ден-соолук үчүн жакшы болот.Бул чындап эле
колдонулуучу жалгыз эреже.Бардык курактагы адамдарга,  анын ичинде балдарга жана
кош  бойлуу  энелерге.Эгер  бул  идея  сизге  жакпаса,  андан  арылыңыз,  аны  менен
жашаганды үйрөнүңүз,  бул сиз  кыла турган эң  жакшы нерсе.Кара куурайды эч кандай
жөнгө салуу иштебейт, аны баары бир жөнгө салуу мүмкүн эмес.Мындан тышкары, аны
жөнгө салуу үчүн эч кандай реалдуу себеп жок.JB

«Мен кош бойлуу кезимдин 4 жумасына чейин тамеки чектим.Менин доктурум да ар бир
барган сайын наркологиялык текшерүүдөн өтчү.Ошентип,  ал менин тамеки чеккенимди
түшүндү.Ымыркай төрөлгөндө, ал дени сак, 10,6 фунт болуп төрөлгөн жана THC үчүн терс
тесттен өткөн.Мен дагы эмчек эмизем жана дагы эле бүчүрдү колдонууну улантам.Жана
ойлосоңуз, ал ар бир чакырым ташта мыкты.Бул мээнин бузулушуна таптакыр карама-
каршы  келет.Мээге  каннабиноиддер  ден  соолуктун  моторун  өнүктүрүү  үчүн  керек,
ошондуктан жек көрүүдөн баш тартыңыз. Несса

«Уулум 8 фунт 1 унция болуп төрөлдү.Анын мөөнөтү 5 күндөн ашты.Булар кош бойлуу
кезде тамеки чегүү, аз салмак жана мөөнөтүнөн мурда төрөлүү менен байланышкан эң
негизги  эки  “коопсуздук”.Уулум  9  айга  жакындап  калды,  анын  когнитивдик  өнүгүүсүн,
кыймыл-аракетин  жана  тилин  баалоо  үчүн  жаңы  эле  бейли  баа  берди.Ал  бардык
категориялар боюнча жогорку орточо жана абдан жогору балл алган.Андыктан тантырак
сөздөрүңдү алып, аны эшегиңден чыгарып сал." Эшли

«Бул жерде кылмышкерлер өкмөт болуп саналат...Менде склероз бар, менин уулум да...
анын мээсине 26 жолу укол сайып турушу керек, анын мээсинин нервдериндеги ооруну
жок кылуу үчүн...

Менин  3  неберем  бар,  «БАҢГЕЗ»  эмес,  МЕНИН  УУЛУМ  ЭМЕС,  ОЗ  КЛАССЫНЫН
ЖОГОРКУ бүтүрүүчүсү, акыл-эстүүлүгүнө жараша класс жетекчи болуп айлык алган.Анын
бөйрөктөрү  иштебей,  жоон  ичеги  иштебей,  ооруганы  ушунчалык  катуу  болгондуктан
кыймылдабай  калган.Ал  өмүрүндө  MS  оорусуна  чалдыкканга  чейин  анда-санда  гана
баңгизатын колдонгон эмес жана ичимдик ичкен эмес.

Жеңеси  аны  кечки  тамакка  конокко  конокко  конгондо  казанга  нанга  салып  койду,  ага
белгисиз...Бөйрөктөрү кайра иштей баштады, титирөө басаңдап, тундурманы ичкенде түнү
менен уктай баштады.Ал титирөөнү басат жана түнкүсүн уктай алат...Мээсиндеги нерв
ооругандыктан ал дагы эле жума сайын мээсине 26 ийне сайышы керек...

Бул  укмуштуудай  дарыны  соттой  турган  сен  кимсиң...??????Айтмакчы,  мен  гепатит  В
вакцинасын алганга чейин бир балам бар болчу, ал MS акысыз, бирок вакцина алгандан
кийин бир жуманын ичинде мен көз айнек алуум керек болчу, анан 2 жуманын ичинде сол
көзүм  такыр  көрбөй  калды.  ...Мен  17  жашта  элем,  сокур  болуп  бараткам.Корктуңбу?
Ооба...Бул дары болбосо, мен дагы эле коляскада отурмакмын...

Бул  ооруну  эч  кимге  каалабайт  элем...бирок  сен  башка  жерден  чечим  чыгарышың
керек...Эмне үчүн КУДАЙ бул дарыны планетага койду деп ойлойсуз?Же Кудай жаңылды
деп ойлойсузбу?

Балдарыңыз  эч  качан  менин  үй-бүлөмдүн  башына  түшпөйт  деп  ишенем...сенин  көз
алдыңда балаң өлүп жатканын көрүп...Сүрөттү алыңыз, мырза... Харпер корооңузда бир
өсүмдүк  өстүрүүнү  кылмышка айландырган...Мен  анын үй-бүлөсү  эч  качан  MS же рак
менен  ооруган  эмес  деп  ойлойм  ...же  RCMP  да.Дары  компанияларынын  ордуна
мыйзамдар элдин пайдасына өзгөрө турган мезгил келди». Laurel

"Ошентип менин кызым ушул аптада кара куурайдан эң терең эмоционалдык айыктыруу
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тажрыйбасына  ээ  болду.Анын  эмоционалдуу  темпераменти  бар  деп  айтуу  одоно  сөз
болот.Ал тубаса кемтик менен төрөлгөн, аны менен бирге өтө кыйынчылыктар бар.Анын
купуялыгын урматтагандыктан, мен анын майда-чүйдөсүнө чейин айтпай эле коёюн, бирок
бул өтө эле ашкере дейли.Ал эми аны менен жашоо менин дүйнөмдү дүрбөлөңгө салган
кыйынчылык.Анын  физикалык  кыйынчылыктарынын  бири  -  шакый.Алар  келгенде  ал
чындап эле  жасай алат,  жөн эле  жаткырып,  жабууларын жамынып,  уктайт.Бул  чындап
жардам берген жалгыз нерсе.

Ошентип, бир нече ай мурун мен ага каннабис майы кошулган вафельди сынап көрүүгө
мажбур кылдым жана 15 мүнөттүн ичинде анын шакыйлары жок болду.Ошентип,  ушул
жумада, мен бир түнү эрте уктачумун, ал кийинчерээк шакый болуп калышы мүмкүн деп
ойлоду,  анткени  ал  алардын  келе  жатканын  сезди  ...Ошон  үчүн  мен  ага  керебетинин
жанында кармаш үчүн, ичине вафли салынган кичинекей идиш бердим, эгер мен уктап
жатканымда бир  идиш күйүп  жатканын сезсе,  бирди алып  кетсин.Ооба,  ал  ошол  түнү
төртүн алды.Алар бири-бирине жабышып,  ал баарын алып кетти.Жана анын башынан
өткөн.Жана жарымы.

Ал  эртеси  күнү,  түнү  жана  эртеси  эртең  менен  көп  уктады.Мен  анын  кандайдыр  бир
тажрыйбага ээ болгонун билчүмүн...  Мен анын ойлору менен айланып жатканын көрүп,
анын башынан бир нерсе өтүп жатканын билдим.Менин кызым башынан өткөргөн 180ге
даяр эмес болчу.Ал бактылуу,  таттуу,  боорукер жана жанында болуу кубанычтуу.Ырас,
мен да кырдаалдын тегерегинде чоң өзгөрүүлөрдү жасап жатам.Бирок бул эртеси эле,
андыктан кара куурайдан өзгөрүү канчалык таң калыштуу болгонун танууга болбойт.Мен
аны мынчалык көп алып кетүүгө эч кандай мүмкүнчүлүк жок.Ал буга каршы болмок.А мен
чынымды айтсам муну ойлогон эмесмин.Жөн гана таазим кылгым келет.Мен аны менен
жипте жүргөнүмдү айтсам, тамашалашкан жокмун.«Кырсыктын» айынан биз үчүн болгон
нөөмөт жана ачылыш кокустук эмес.Мен ага эч качан дары ичүүгө бир бөтөлкө эч нерсе
берген эмесмин.Ошол түнү кылгандарым – бул керемет».

«Акырында  менин  таттуу  балам  химия  жана  радиациянын  терс  таасирлери  менен
күрөшүү жана анын жаңы шишиктердин пайда болушуна жол бербөө үчүн кара куурайды
колдонуп  жатканын  жарыялоого  абдан  кубанычтамын!Бул  дары  ага  абдан  жардам
берди.Бул  дарыны  алганга  чейин  ал  тынымсыз  кусуп,  тамак  иччү  эмес,  ал  абдан
летаргиялык жана кыжырданчу...азыр ал жеп жатат, тамагын азайтып жатат, салмак кошуп
жатат  жана  анын  айланасында  жүргөндөрдүн  баары  анын  канчалык  бактылуу  экенин
билет».

--  Ооба,  денесинде  уу  болбосо,  бала  жакшы  болмок.Чынында  эле  химиялык  жана
радиацияны май менен бирге колдонуунун мааниси жок, бул пациенттин тамырына ууну
айдап  жатканда  антидот  берген  сыяктуу.Жакшы  натыйжа  үчүн  гана  май.Врачтар  муну
билиши керек, керексиз учурда балдарга уу берүү туура эмес экенин түшүнүү анчалык
деле кыйын эмес.JB

С.Мен 29 жаштамын жалгыз бой энемин.Уулум азыр 8 жашта жана орточо аутизм менен
жашайт.Мен өзүмдү бул дүйнөдө эч нерсеге алмаштырбайт элем, анын жашоосун бир аз
жеңилдеткенден башка.Кызык элем, сизден башка ата-энеңиз келип май сураган жокпу?
Же  аутизм/Аспергер  менен  ийгиликке  жеткен  окуялар  барбы?Эгерде  мен  бул  жолду
тандасам,  мен  кандай  дозаны  карайт  элем?Мен  бардык  маалыматты  баалайм!
Рахмат.Капаланган апа менен кичинекей баладан.

А.Мен  ага  муну  окуганда  Рик:  "Май  иштей  турган  жалгыз  нерсе"  деди.Майды  кантип
өндүрүү жана колдонуу керектиги боюнча нускама жана башка маалымат биздин сайтта
жана ал жердеги китептерде.Мен буга чейин бир нече аутист балдарга жардам бергем
жана  бул  дары  алар  үчүн  кереметтерди  жаратат.Балдар  бул  дарыны  ичкенди  жакшы
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көрүшөт, алар бейкалыс эмес, алар “туура эмес кылып жатканын” билишпейт жана ата-
энелер  өздөрүнө  бир  аз  убакыт  болгондо  бул  дарыны  абдан  жактырышат.Эң  жакшы
натыйжага жетүү үчүн, адаттагыдай эле, мен 60 граммдык стандарттуу дарылоо менен
баштамакмын, таблеткасыз, андан кийин мен баланы узак жана бейпил өмүрүнүн калган
бөлүгүндө анын тандоосу боюнча бир өлчөмдө кармап турмакмын.Ал эми видеодогу бала
так ошондой кылышы керек, эгер жок болсомүмкүн.Жакшы каалоолор менен, JB

"Мэри Джейн кош бойлуу  кезимде мага көп  жардам берди жана эки  балама эч качан
таасир эткен эмес." Саманта

«Салам Рик, жакында биз менин сол эмчегимде орто жана жогорку коркунучтуу шишик
бар экенин билдик.Мен 34 жаштамын,  ал эми кызым болгону 1/2 жашта -  мен коркуп
кеттим!Мен дагы кызым төрөлгөндөн кийин төрөттөн кийинки депрессиядан жабыркадым -
ошондуктан мунун баары өтө эле ашыкча сезилди.Бирок, бактыга жараша, мен Түштүк
Африкада жашайм, ал жерде дагы эле мыйзамсыз болсо да,  кара куурай (же биз бул
жерде деп атагандай) бул жерде көп өсөт жана алгылыктуу баага татыктуу отоо чөптөрдү
кармоо оңой.

Мен дароо эле май жасоого кириштим - калыстар тобу дагы эле көкүрөгүмдөгү шишиктин
бар экенине көңүл бурбайт, анткени мен кийинки текшерүүгө 2 айдан кийин гана барам -
бирок  төрөттөн  кийинки  депрессия  бир  айдан  кийин  эле  өтүп  кетти.  май.Мен  өзүмдү
күчтүү, мотивациялуу сезип жатам жана күнүмдүк нерселерге жете алам – бул жакында
эле кыял  болчу!Түштүк  Африкада  биз  көбүнчө  Sativa  штаммдарын  же  аралаш сатива
штаммдарын алабыз.Мен жөн гана өзүмдүн окуям жөнүндө айткым келди,  анткени ал
жакта көптөгөн адамдар депрессияга кабылып, аларга терс таасирин тийгизген жагымсыз
дары-дармектерди колдонушат, ал эми чындыгында, май эч кандай жагымсыз жагы жок
эле оңой эле оңдоого жардам берет окшойт.  эффекттер!Мен өзүмдү кайра мурункудай
сезип жатам жана бул СОНУН!Ишиңизди мындан ары да уланта бериңиз, мен бул тарапка
кабар таратам!Сүйөм, Келли"

-- Бул улуу күбөлөндүрүү үчүн рахмат, Келли.Бул башка көптөгөн энелерге жардам бере
аларына ишенем.Менин көз  карашым боюнча,  энелер кош бойлуу кезинде майдын аз
өлчөмдө  ичиши  керек  жана  эгер  алар  баласына  эң  жакшысын  бергиси  келсе,  аны
төрөлгөндөн кийин дагы колдоно бериши керек.Бул талаштуу көрүнүшү мүмкүн, бирок эне
менен анын баласына май сыяктуу табигый нерседен башка дагы кандай дары бергиң
келет?JB

«Мен кош бойлуу кезимде тамеки чегип, тамактандым жана уулум мен көргөн эң акылдуу
жана  ден  соолугу  чың  балдардын  бири.Эртең  мененки  ооруну  жана  башым  ооруган
таблеткаларды ичүүгө аракет кылдым, бирок эч нерсе жардам берген жок.Менин шишегим
тынымсыз чымчылып, денем ооруп калчу (балким, мен төрөгөндө анын бою 10 фунт 23
дюйм  болчу,  ошондуктан  бул  өсүүнү  токтотот  деген  скептиктердин  бардыгы  үчүн,  сиз
абдан жаңылып жатасыз.) Мен таттуу тамактарды жеп же ичип жүрдүм. кичинекей дем
алуу мен дээрлик тез жардам алмакмын.Бул эң коопсуз дары экенине макул болушум
керек». Сара

«Экинчи  баламдын  боюна  бүтүшүм  кыйноо  болду!Мен  1-триместрдин  аягында  20  кг
арыктап, күн сайын кусуп, аппетит жок болчу.Мен аны жоготуп жатканымда шек жок.Мен
тамеки  чегүүгө  аракет  кылдым  жана  өзүмдү  күнөөлүү  сездим!Бирок  бул  анын  өмүрүн
сактап  калды ...Мен  мурункудан  да  жакшы тамактанып,  эс  алып  жаттым!Ал  дени  сак
бактылуу жана абдан сулуу!Азыр 9 жашта, ден соолугуна такыр көйгөй жок». Дженнифер

«Эне тамакты токтото албайт.Бул түйүлдүктүн өнүгүп келе жатканына кандай таасир этет?
Бул түйүлдүккө  абдан  зыян.Анан  кантип  энени  тамак-ашты азайта  аласың?Сиз  зыяны
азыраак  болгон дарыны колдоносуз.Каннабис.Дарыгерлер колдоно турган башка жүрөк
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айланууга  каршы  дарылардын  терс  таасирлери  бар.Кара  куурайдын  бир  гана  терс
таасири - бул жакшылык жана уйку сезими». Герш

С.Келинчегим 7 айлык боюнда бар болгондуктан бели катуу ооруп жатат, ал муну нервдин
чыйрыгуусу деп сүрөттөйт, бул абдан оорутуучу.Мен сиздин сайтка жана бул жерден карап
аракет  кылдым.RSO ооруга  олуттуу  жардам береби?Бул тема боюнча  мурунку  темага
шилтемеңиз барбы?Кодеин ичип коюшса балага зыяны тийет деп кооптонуп жатам

А.Майдын  кичинекей  дозаларын  жутуп,  майды  анын  аркасына  жергиликтүү  түрдө
сүйкөңүз.Ага  май  менен  кара  куурайдын  майын  аралаштырып  массаж  жасаңыз.Ооба,
кодеин балага зыян келтириши мүмкүн.Май балага эч кандай зыян келтире албайт жана
зыян келтирбейт.JB

«Уулум октябрь айында биопсиядан мурун шишикти алып салгандан кийин синовиалдык
саркома  деген  диагноз  коюшкан.Рак  дагы  эле  бар  экенин  жана  ага  жайылып  кетиши
мүмкүн  экенин  айтышканрактын  агрессивдүү  түрүнө  байланыштуу  өпкө.Эң  акыркы
сыноолордун жыйынтыгында, алар таң калыштуу эч кандай из таба алышпайт.Каннабис
майы диагноз койгондон кийин мен аны дароо эле баштадым." Аманда

«РСО  менен  дарыланып  жаткан  эң  жаш  адам  ким?Педиатриялык  дарылоо  протоколу
барбы?Биз  буга  чейин  чоң  эненин  пикирине  ишенип,  чоң  атамды  айыктыра  алган
жокпуз.Менин ашказанынын белгисиз көйгөйлөрү бар 2 жашар балам бар (ооба, ал бир
жылдан  ашык  убакыттан  бери "медициналык"  дарыланууда  жана  бардык  таблеткалар,
кремдер, лосьондор жана Big Pharma дарылары ийгиликсиз болуп калды.Алар азыр белок
синдромуна  ыктап  жатышат.25  фунт  салмактагы  бала  175  фунт  салмактагы  эркектин
дозасын көтөрө албайт, андыктан аны педиатрия үчүн сунуштайсызбы?" Сара

--  Кош  бойлуу  энелер  майды  колдонуп,  анан  төрөгөндө  дозасын  көбөйтүш
керек.Төрөлгөндөн кийин, энелер баланын оптималдуу өнүгүүсүнө ынануу үчүн майдын аз
дозасын жеш керек.

Демек, менден сурасаңыз, менин эң кичүү пациентим минус сегиз айлык болчу жана дагы
деле жакшы иштеп жатат,  ал өз бакчасында эң жакшы өнүккөн бала жана башкаларга
караганда эрте сүйлөй баштады.Аны апасы төрөткө чейин колдонгон, ал эми балага да
гексавакцин менен эмдөөдөн кийин анын денесинен коркунучтуу химиялык заттар мүмкүн
болушунча тез чыгып кетүүсү үчүн берилген.

Каннабис майы бардык курактагы адамдар үчүн коопсуз дары болуп саналат.Эгерде сизде
муну  түшүнүүдө  кыйынчылык  болсо,  майдын  экзема  же  жалаяк  исиркектерине  эмне
болорун  карап  көрүңүз,  анан  кайра  келип,  балаңызга  эч  качан  кара  куурай  бербей
турганыңызды айтыңыз.Менден уга турган нерсе - баласына кара куурайды дары катары
бербеген  ата-эне  же  туура  эмес  маалыматка  ээ,  же  алар  башкалардын  азап  чегип
жатканын көргөн психопатиялык садисттер.

Майдын  тиш  оорусуна  канчалык  эффективдүү  экенин  билесизби?Балага  тиштердин
өсүүсүнө  байланыштуу  оору  менен  күрөшүү  үчүн  май  бере  аласызбы?Мен.Эч
тартынбастан.

Балдар  үчүн  доза,  негизинен,  чоңдор  үчүн,  сиз  олуттуу  нерсе  менен  мамиле  кылып
жаткандай эле.Күнүнө үч жолу минускулдук дозадан баштаңыз, пациентти көнүктүрүңүз,
дозаны  ар  бир  төрт  күн  сайын  же  ыңгайлуу  болушунча  көбөйтүңүз  жана  ар  дайым
пациентке  мүмкүн  болушунча  тезирээк  дары-дармектерди  киргизүүгө  аракет  кылыңыз.
алардын комфорт зонасында.JB

«Эгерде сиз балалуу болсоңуз жана «сунушталган» эмдөөлөрдү алуудан баш тартсаңыз,
анда  сиз  жашаган  мамлекет  балаңызды  сизден  күч  менен  тартып  алганга  даяр
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болуңуз.Бул кооптуу темп менен тез-тез болуп жатат.Аны Google'дан таап, штатыңыздын
"талаптарын"  карап  көрүңүз.  Социалдык  кызматкерлер  күн  сайын  көбүрөөк  “Кудай
комплексин” көрсөтүп жатышат жана алар ар бир бала үчүн эмне жакшы экенин ар бир
ата-энеге караганда жакшыраак билишет деп эсептешет.Бул маселе боюнча үй-бүлөлүк
дарыгериңиз менен сүйлөшкөндө да этият болуңуз». Өрдөк тумшук

«Мен  эки  адамды  билем,  алардын  балдары  эч  качан  эмдөөдөн  өтпөгөн.Экөө  тең
хиропрактика.Балдардын  бири  жеке  менчик  мектепте  окуйт.Менин  оюмча,  эгер  сиз
мектепте окусаңыз, анда бул маанилүү эмес.Анык эмес.” Лоринда

«Мен  рак  менен  ооруган  кичинекей  балдарды  жана  ымыркайларды  көрөм,  алар
дарыланганга чейин жакшы көрүнөт, операциядан жана химиотерапиядан кийин алар өлүп
бараткандай  көрүнөт  жана  көп  учурда  өлүшөт.Бул  май  ушунча  дарыланып  жатканда,
адамдар кантип азап чегип, эрте өлүп калганы менин жүрөгүмдү оорутат.Мен май ичип
жатканыма  бир  жума  болду,  өзүмдү  жакшы  сезип  жатам,  бөйрөктөгү  шишигимди
кичирейтип жатат деп ишенем,  менде азырынча эч кандай далил жок,  бирок  жакында
болом. Lannah

"Бир медайымдын досу аны 3-этаптагы жалаяк исиркектерде колдонгон, бир түнү жок!"
Алиса

--  Балдар  кара  куурай  колдонбошу  керек  деп  ойлогондор  үчүн.Дагы  кандай  дары
болмокМиңдеген жылдар бою колдонулуп келе жаткан эң байыркы, эң коопсуз табигый
дары болбосо, аларга берүүнү каалайсызбы?Же балдарыңыз эч себепсиз эле экземадан
жана исиркектерден жапа чегип жатканын көрөсүзбү?Бул жакшы нерсе эмес, мен айтаар
элем.Айрыкча, бардык бул тери көйгөйлөрүн ушундай жөнөкөй чечим бар.

Балдарыңызга  бир  тамчы  май  берсеңиз,  алар  оорубай  турганда,  балдарыңыз  ооруп
кыйкырып жатканын көрүү туурабы?Хм?JB

"Админ 8  жашар өлүү үчүн  үйүнө жөнөтүлгөн балага кандай доза берүү керек  экенин
айтып бере аласызбы?" Рикардо

-- Кичинекей дозадан баштаңыз, баланын кандай жооп кайтарарын байкаңыз, андан кийин
дозаны  бала  кабыл  алышы  мүмкүн  болушунча  тезирээк  көбөйтүңүз.Бир  күндө  үч
жолу.Көбүнчө  алар  өлүү  үчүн  үйгө  жөнөтүлгөндө  таблеткаларга  толуп  калат,  андыктан
адегенде  аларды  детоксикациялоону  каалайсыз,  анткени  өз  ара  аракеттенүү  эмне
болорун билбейсиз, эреже катары, бул өлүмгө алып келген химиялык заттар менен болгон
өз ара аракеттенүү абдан жакшы эмес.Бирок май иштей башташы үчүн үстөлдү тазалоого
аракет кылгандыктан.

Же болбосо, жогото турган эч нерсеңиз жок болсо, анда сиз дагы көп сандагы май менен
баштай  аласыз  жана  бейтапты  ушундай  жол  менен  көзөмөлдөнгөн  кома  абалына
келтирсеңиз  болот.Мен  ошондой  кылмакмын,  бирок  кайсыл  дарылоону  тандайт  ата-
энеден көз каранды.

Мен билем, агрессивдүү ооруларга агрессивдүү мамиле кылуу керек.Жана мен ошондой
эле билем, жалпысынан, сиз пациентке канчалык көп май кийсеңиз жана аны канчалык
тез жасасаңыз,  ийгилик жана аман калуу мүмкүнчүлүгү ошончолук жакшы болот.Бирок,
мен ошондой эле дозалап көрсөтмөлөр бир себеп менен айтылганын билем.

Эгерде менин  балам болсо,  мен ага  май толтурмакмын,  мен билем,  бала  анда  сүзүп
баратат жана мен ага эч кандай доктурду жолотпойм.Бирок бул менмин жана мен эмне
кылышты билем.Жакшы каалоолор менен, JB

"Макул, мен азыр чыгып жатам.Доктор Дэйв аны Лирика кийгизип, анын шишик оорусун
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дарылоо  үчүн  койду.Акыркы  эки  күндөн  бери  (жана  начарлап  кетти),  Дэйв
галлюцинацияланып жатат.Ошол сыяктуу эле, ал жөн эле: "Кызыл чачтуу жигит бул жерге
жеткирбеши керек" деди. Мен: «Эмне?» десем, Дэйв мындай деп жооп берди: «Ой, капа
болбо, мен анын бул жерде жок экенине ишенем». Мен аны менен жаңы эле сүйлөштүм,
ал бир нерсе болуп жатканын түшүнгөнүн айтты, анткени ал көзүнүн кыры менен караса,
биздин  терезенин  сыртында  токойду  көрө  алат.WTF!!!Ал  бир  нече  убакыттан  бери
каннабис майын ичип жүргөн жана эч качан мындай нерсе болгон эмес.Лирикада бир
жумадан аз убакыт өтүп, ал дээрлик бардык моторун башкара албай калган жана азыр
галлюцинацияланып  жатат.Мен  жөн  гана  кара  куурай  майын  шишик  оорусуна  (DMSO
менен)  койдум  жана  оору  токтоду.Мен  докторду  чакырдым  жана  ДҮЙШӨГҮ  КҮНҮ
БИРИНЧИ  ИШТЕ  Дэйвди  алып  келем.BTW,  мен  жаңы  эле  Lyrica  сайтын  текшердим,
"анормалдуу ой жүгүртүү" жана "галлюцинациялар" терс таасирлердин бири." Ким

"Спенсер баарына укмуштуудай жума болду!!Ал биринчи жолу аталаш бир тууганы менен
таанышып, Грузиядан келген таякеси менен таежеси менен таанышты!!Ал Сара жеңеси
менен толук СҮЙҮП калган, ал тургай аны менден же атамдан да тандап алган!!Эң жакшы
жери анын жеңесинин кучагында КОЛУНА ЖАНА ТҮСҮНДӨ КАРАНДА ТУТУП турганын
көргөнү  болду!Ал  тургай,  оң  колунан  сол  колуна,  которууну  жасады  !!Ал  бутунун
манжалары  менен  тактык  менен  жыгач  машинаны  сырдаган!Жакында  анын  видеосун
жүктөөгө аракет кылам!Ал жаңы сөздөрдү айтууну улантат, жана жөн гана толугу менен
сүйкүмдүү!Биз  анын  бутуна  көп  колдоо  көрсөтүп,  салмагын  көтөрө  алдык!Ал  өзүнүн
тротуарында  эң  сонун  убакытты  өткөрдү...Баламдын  ушундай  кылганын  көргөндө
жүрөгүмдү  эзген  кубанычты  айтып  бере  албайм.Чоң  балдар  менен  ойноп  жүргөндө
жүзүндөгү  таза  кубаныч...Алардын  баары  велосипед  жана  скутер  тээп  жүрүштү,  анын
колунан келгени эңсеп карап турду...Мен анын жүзүнөн кошулгусу келген каалоону көрүп,
эмне үчүн алар менен чуркап барып ойной албасын түшүнбөй турдум...Анан анын аталаш
агасы Жейсон алтын жүрөгү менен аны ээрчий баштады да,  башка балдарга тезирээк
айдашса  жакшы  болмок,  болбосо  полиция  аларды  кармап  калат  деп,  Спенсерди
сейилдөөчүсү менен артынан сүйрөп, сирена чыгара баштады.башкалары аттанып, ары-
бери басып жүрүштү.Эгер анын жүзүн көрө алсаңыз... акыры, ал балдардын бири болду!
Бул  менин  жүрөгүмдү  миллиарддаган  бөлүктөргө  бөлүп  жарды,  анан  анын  көздөрүн
жымыңдап,  үнүнүн  күлкүсү  менен  кайра  кайра  бириктирди.Узак  убакыттын  эң  мыкты
аптасы.Спенсер чоң бала болушу керек, мен аны жакшы көрөм!Мени Спенсер деп атаган
бул кичинекей керемет үчүн катуураак түртүп, күрөшүп, көпкө чейин тиленгим келет."

"Ал  эми  анын  шишиктери  жогорку  THC  каннабис  майын  колдонуу  менен  кичирейип
жатат !!Спенсер Лома Линда онкологиясы тарабынан терминалдык деп табылган.Бирок,
акыркы  MRI  шишик  өлчөмдөрүнүн  азайгандыгын  көрсөттү  !!Жогорку  THC  мунай  анын
жалгыз дары!Жогорку CBD тундурмасы анын колунун иштешин жакшыртат, анын мээсине
жана омурткасына операция учурунда талкаланган нервдерди айыктырат. Suzetta

«Мунайдын мага эмне кылганына дагы деле ишене албайм.Диабет, бөйрөктүн бузулушу,
артрит, sciatica, жыртылган тарамыштар, семирүү баары жок болуп, кээ бир нейрогенездер
сөзсүз  болгон.Андан  тышкары,  мен  азыр  бала  болсом,  менде  ADHD  бар  деп
айтышмак.Мен маньяк  өзүн-өзү  кыйратуучу желмогуз  болчумун.Мен сабакка  баргандан
кийин мектепти бузууга көбүрөөк убакыт өткөрдүм.Мен ата-энемди тозокко салдым.Мен
казан тамеки тарта баштаганга чейин.Мектепте орто эсеп менен 30 жаштан 80ден, атүгүл
90го чейин бир нече предметтер боюнча өттүм.Жана мындан ары вандализм жок.Кызык,
алар идиш балдар үчүн жаман деп ойлошот.Мен макул болбошум керек болчу». Петир

«Биз 6 жаштагы уулубузду мээнин AA3 шишиги жана сейрек кездешүүчү генетикалык оору
менен дарылап жатабыз.Дарыгерлер эч нерсе сунуштай алышпайт жана анын бир нече ай
гана  өмүрү  бар  экенин  айтышты.Азырынча  эч  кандай  талма  жана  кийинки  MRI  бизге
көбүрөөк  маалымат берет.Акыркы текшерүүдөн кийин,  мээнин шишигинен башка,  анын
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ден  соолугу  МЫНААР.Ал  химиотерапиядан,  радиациядан  жана  операциядан  өткөн
эмес.ГАНА май!!!” Пенне

«OMG, мен бул жерде көзүм агып отуруп, жаңы келген телефон чалуудагы жаңылыктарды
кабыл алууга аракет кылып жатам.2 жума мурун мен 5 жашар кызы жаңы эле ооруп калган
ата менен сүйлөштүм.**** 4-стадиядагы жогорку коркунучтуу нейробластома (Балдардын
рагы)  диагнозу  коюлган  -  начар  прогноз  (MYCN  Amplified).Аларга  эч  кандай  үмүт  жок
экенин,  аны  үйгө  алып  кетүүгө  жана  аны  менен  акыркы  күндөрүн  өткөрүүнү,  анын
убактысы  аз  экенин  айтышты.Атам  мени  чакырганда  абдан  капа  болгонун  түшүнсө
болот.Биз  аны  туура  багытка  көрсөттүк  жана  алар  мед  боюнча  ****  баштады.Алар
ооруканадагы  онкологдор  менен  жолугушууну  жаңы  эле  бүтүрүштү.****  шишик  маркер
заара  анализи  ТОЛУГУ  МЕНЕН  НОРМАЛДЫК!!!Ал  80ден  өтүп,  кийинки  жумада  90го
көтөрүлүп,  азыр  8,7ге  түштү.(2  жана  9  ортосунда  нормалдуу).Туура  айтасыз,  РАКТЫН
БЕЛГИСИ ЖОК.2 жуманын ичинде бул бала айыккыс/катуу оорудан ден соолугунун так
эсебине өттү.Онколог буга чейин мындайды көрүшпөгөнүн айтты». Корри

«Менин  11  жаштагы  уулум  акыркы  10  айдан  бери  химиотерапиядан  өттү  (жана  ошол
убакта ал дагы 6 жума бою радиация болгон) жана биз ага акыркы 4 айдан бери май
берип жатабыз жана бул чындап эле көп жагынан жардам берди. .” Анжела

«Мунай  менин  өмүрүмдү  сактап  калды.Сөзмө-сөз.Менде  катуу  жүрөк  жетишсиздиги,
остеопороз,  остеоартрит,  борпоң  байламта  синдрому  жана  аймактык  оору  синдрому
бар.Башка эч кандай дары ичпейм, ден соолугум жакшырып баратат.Менин 11 жаштагы
аутист/эпилепсия менен ооруган уулум бир нече айдан бери дары ичкен жок жана Риктин
май  жөнүндө  билимине  байланыштуу  жакшы  иштеп  жатат.Биздин  өмүрүбүздү  сактап
калганыңыз үчүн рахмат». Мария

«Мен анын бир нече нерсени жасаганын байкадым, анткени балам таш ыргытып же башка
нерседен улам башын урганда,  май бир күндүн ичинде аны таркатат!Ал  ошондой эле
безетки  же  чыйкан,  атүгүл  кистадан  калган  теридеги  тешиктерди  жабуу  үчүн  иштейт
окшойт.Кээде  бетиме  чыйкан  чыгат,  алар  ихтаммолдун  майы менен  агып  кетет,  бирок
кээде тешик калып калат.Мен жакында эле тешикке кара куурай майын сала баштадым
жана анын диаметри бир миллиметрге жакын чоң тешикче жабылганын билбейсиңби!Ал
эми азыр бул аймак менин терим менен жуурулушуп калды!Ал жасай элек жалгыз нерсе -
бул менин теримдин бир аз караңгы болгон аймагын солгундатуу,  бирок  бул үчүн мен
колдоно турган башка нерселер бар.Мен териге мөөр басып койгонуна кубанычтамын!”
Mahndisa

«Эң  жакын  досум  аны  уулуна  берип,  анын  талмасы  токтоду.Кечир  досум  сенден
шектенгеним үчүн.Сиз балаңыз үчүн эмне жакшы экенин билдиңиз жана туура айттыңыз».
Мэри

«Менин  теримдин  астына  эмне  бар  экенин  билесиңби?Бул  ата-энелер  бөйрөктүн
жетишсиздиги, комага, өнүгүүнүн артта калышына жана, балким, өлүмгө дуушар болушу
мүмкүн.Бирок,  мүмкүн  болгон  терс  таасири  "жогорку"  болгондо,  баары  айнып
калышат.Ушунчалык  жаман  мээни  жууп  алышкан.Өлүм  кандайдыр  бир  жол  менен
алгылыктуу терс таасири, андан жогору.Көбүнчө булар билимдүү, акылдуу адамдар.Бул
укмуштуудай». Мисси

«Дагы эле, балдардын дарыларында THC керек.Жүгөрү же чайды кандай жөнгө салсаңыз,
кара куурайды да ошондой эле жөнгө салыңыз.Мына ушулардын баары зарыл.Эч кандай
кошумча салыктар, атайын лицензиялар, эч нерсе жок.Мына ушундай гана рационалдуу
жол.30%  THC  косметикасы  эң  жакшы  иштейт,  жөн  гана  "кара  куурайды  кантип  жөнгө
салуу" жөнүндө ойлонуп баштаганда муну унутпаңыз. “Аны жөнгө салууга” аракет кылуу
да убакытты жана күчтү текке кетирет. Мен айтаар элем, бизде ашыкча жөнгө салынган.JB
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Суппозиторийлер
"Рик Симпсон майы (RSO) кошулган шамдар PMS менен байланышкан көйгөйлөрү бар
бардык аялдар үчүн,  ошондой эле геморрой,  Крон,  ичеги жана ичеги оорулары менен
жабыркагандар үчүн бата.Алар ошондой эле сасык тумоо менен күрөшүү үчүн эмес, дем
алуу  жана  өпкө  шарттары  үчүн  сонун.Алар  денеде  узакка  созулган  абдан  жагымдуу
сезимди  жаратат.Алгачкы  олку-солкулуктарды  жеңгенден  кийин  аларды  кабыл  алууну
жактырбагандарды көргөн жокмун».JB

"Салам  JB,  мен  мунун  эч  кимге  пайдалуу  экенин  билбейм,  андыктан  сизге  калыстык
кылууга уруксат берем.Мен жакында ичеги-карындын өтүшүп кетүүсүнөн жабыркадым, ал
эч качан толук диагноз коюлган эмес.Ички, өтө оорутуу шишик, бирок ичегилерди бүтөп
койгон.Эң начар учурда мен ооругандыктан отура албай, жада калса тура албай калдым
жана  жеңилдетүү  үчүн  капталыма  жатып  алчумун.GP  экспресс  кан  анализинен  рак
оорусун жокко чыгарды окшойт, бирок мага бир нече жумадан кийин консультант менен
жолугушуудан  башка  эч  нерсе  жардам  бере  алган  жок.Мен  акылсыздык  менен
дарыканадагы үймөктөрдү дарылоону сынап көрдүм, алар бир аз тынчтандыруудан кийин
абалды начарлатты.

Мындан бир ай мурун мен eBayден суппозиторийдин формасын сатып алгам, ошондуктан
аны сынап көрүүнү чечтим.Мен кокос майын (бөлмө температурасында катуу) RSO менен
аралаштырдым  жана  бир  нече  тамчы  чай  дарагынын  майын  коштум.Тынчтандыруучу
дароо болду жана 24 сааттын ичинде мен жакшырганын сездим, белгилүү бир айыктыруу
сезими жана шишик азайды.7 күндүн ичинде мен нормалдуу болуп, толугу менен айыгып
кеттим, шамдарды колдонууну токтоттум.Бул бир аз эрте болду жана дагы 7 күндөн кийин
шишик  кайра  келди.Мен  кайра  суппозиторийлерди  колдонууга  кирдим  жана  бул  жолу
шишик  кеткенден  кийин  14  күн  (мүмкүн  болушунча  узак)  уландым.Мен  муну  айтканда
манжаларым кайчылашып кетти, бирок бул иштеди окшойт жана май мени адиске көрүнүү
үчүн  күтүү  учурунда  коркунучтуу,  азаптуу  окуядан  куткарды.Муздаткычта  май  куюлган
түтүкчө жок болгондо, өзүмдү абдан алсыз сезем.

Ооруну басаңдатып, өзүмдү тез айыктырганым үчүн, адис дарыгердин баалуу убактысын
үнөмдөө үчүн мен мыйзам бузуучу кылмышкер болсом керек!Кандай кызык дүйнө!» М

Суппозиторийлерди кантип жасоо керек?
Какао майын эритип, май кошуп, 100г эриген какао майына болжол менен 1-2г май кошуп,
баштоо үчүн.Андан кийин ар бир суппозиторийдеги майдын болжол менен 0,33 г бейтап
колдонгонго чейин дозаны ар бир төрт күн сайын көбөйтүү керек.Балдар үчүн 1г (жалпы
салмак) суппозиторийлер, чоңдор үчүн 2г, кын оорулары үчүн 3г (шарлар).0,01-0,02 г май
башталгычтар  үчүн  жакшы  иштейт.Эгерде  сиз  кимдир  бирөөнү  супподо  0,05  г  менен
баштасаңыз,  алар  да  аны  анча  сезбей  калышы  мүмкүн,  бирок  кичине  дозадан
баштаганыңыз жакшы (мурда кара куурайды эч качан көрбөгөндөр үчүн ж.б.).Чыныгы RSO
абдан күчтүү  жана сиз  эч  качаноорулуунун кандай жооп кайтарарын так  билиңиз  (кан
басымы  ж.б.),  бирок  суппозиторийлер  адамдарды  майга  көнүктүрүүнүн  жакшы  жолу
болмок.

Суппозиторийлердин  эң  кызыгы,  алар  20  мүнөттүн  ичинде  өпкөнү  ачып,  дем  алууну
жеңилдеткендей сезилет - COPD же астма ж.Бейтаптар ошондой эле псориаз, жогорку кан
басымы, Crohn, PMS карышмаларды дарылоо үчүн колдонушкан.

Суппозиторийлерге башка табигый майларды да кошсоңуз болот, бул сиз аларды эмнеге
жана кандай  максатта  каалап  жатканыңызга  жараша болот.Жөн  гана  кээ  бир  табигый
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медицина сайттарына барып,  ар  кандай эфир майлары эмне кылаарын окуп  чыгыңыз
жана керектүү деп эсептегениңизче эксперимент кыла аласыз.

Ошондой эле суппозиторийлер май жей албаган же кандайдыр бир себептерден улам
ашказанында  кармай  албаган  бейтаптарды  дарылоонун  эң  сонун  жолу.Менин  оюмча,
эффекти боюнча карасак,  майды суппозиторийлерге алуу -  кара куурайдын эң жакшы
жана жагымдуу жолу.Башында күлкүлүү угулат, мойнума алам, бирок аракет кылгандар
макул.Балким, бул чакраларды ылдыйдан өйдө ачат, ким билет, бирок бул, албетте, сонун
сезилет.

Аялдар суппозиторийлерди жакшы көрүшөт – алар ошондой эле ар кандай бактериялык
жана вирустук инфекцияларга, “микробиологиялык маалымат менен өнөктөш алмашууга”,
презервативдерге жана аларга колдонулган майлоочу майларга аллергияга ж.б. жардам
берет.Мунай  гормоналдык  дисбаланстарды  (деңгээлдерин)  канчалык  эффективдүү
алаарын айттымбы?Жакшы каалоолор менен, JB

«RSO  менен  суппозиторийлерди  кындын  бардык  түрлөрү  үчүн,  анын  ичинде  ачыткы
инфекциялары,  HPV,  кондиломалар,  герпес  жана  башка  көптөгөн  оорулар  же
инфекциялар үчүн колдонсо болот.Айрыкча, май колдонулса, алар оңой эле кам көрүүгө
болот.JB”

"RSO кара  куурай майы суппозиторийлери аналдык  же кындын көйгөйлөрү,  геморрой,
Крон, ичеги же ичеги көйгөйлөрү, лейкоз, өпкө оорулары, анын ичинде астма, мээ шишиги,
кан басымы, гормоналдык балансты көзөмөлдөө жана башкалар үчүн сонун иштейт.JB”

"Сиз мага кара куурай майын кош бойлуу кезде колдонуу коопсузбу деген кеңеш бере
аласызбы?Мен  таба  турган  көп  маалымат  жок.Менин  досума  жаңы  эле  анын  киндик
кистасы  бар  экенин  айтышты,  ал  кандын  уюп  калышына  алып  келип,  баласы  өлүп
калышы мүмкүн.Мен кара куурай майынын таасирин жана анын жакшы жактарын көрдүм,
кош бойлуу кезде анын коопсуз экенине ишенбейм." Кристин

-- Урматтуу Кристин, албетте, аны колдонуу коопсуз, кара куурай кош бойлуу кезде жана
толгоодо да кылымдар бою колдонулуп келген.Ар биринде 0,01-0,06 г май бар шамдарды
жасоону сунуштайм (100 г какао майына 1-2 г майдан баштаңыз).Киста адатта бир нече
жуманын ичинде жок болот.Күнүнө үч жолу, эч кандай кам санабаңыз, май балага зыяны
жок.Жакшы каалоолор менен, JB

"Шакыйдын  азабын  тартасыңбы?Каннабис  майынан  бир  күрүчтүн  өлчөмүн  алыңыз,
акаRSO,  жана  бир  нече  көзүн  кысып  кармап.Мындан  артык  эч  нерсе  жок,  мен  сага
айтайын!” Сара

--  Сонун  кеңеш,  Сара.Бул  чынында эле  иштейт.Мен  аны суппозиторийлерде колдонуп
көрүүнү сунуш кылам, дароо жеңилдетүү үчүн, ошондой эле күн сайын диний түрдө кабыл
алсаңыз,  профилактикалык  каражат  катары  иштейт.Мигрень  ушунчалык  алсыратышы
мүмкүн.(Джиндрих мени шамдар боюнча үйрөттү жана ал бардык жагынан туура эле.)"
Трейси

"Мен каалаган нерсемди алдым, рахмат.Күчтүүлүгүнө карабай май дары экенин моюнга
алышыңды  кааладым.Дарылык  касиетке  ээ  болуу  үчүн  майдын  95-98%  болушу  шарт
эмес.Мүмкүн болгон эң жогорку пайыз болбосо, бул жөн эле "кызыл" эмес.Мен үчүн кара
куурай  жаман  болушу  мүмкүн  деген  туура  эмес  маалымат  алуу  үчүн  бул  жерге  көп
адамдардын  кайрылышы  зыяндуу  көрүнөт.Бул  ыйык  чөп  жана,  албетте,  кандай  түрдө
болбосун баалуулугу бар.

Бир аз жылытылган майы бар майланган шприцти (албетте ийнесиз) ичегилердин ичине
киргизип койсо болот деп ойлойм.Тике ошол жерден атып сал.Суюлтуу чоң аймактарда

- 148 -



актуалдуу колдонмолор үчүн көбүрөөк мааниге ээ окшойт. Блэйк

-- Эгер сиз ошону кааласаңыз, анда сиз дагы эле ойду сагынып жатасыз, Блейк.45% THC
майы эң  мыкты өтө  күчтүү  жана седативдик  95-98% THC RSO менен  салыштырганда
жаман болуп саналат жана ал эч качан бирдей же окшош эффекттерге ээ болбойт.Сиз
уккуңуз келген нерсеби?

Эми өз оюңузду дагы да жакшыраак далилдегиңиз келсе, көтөн чучугуңузга май сүйкөп
коюңуз,  ошондо  сиз  аны  кантип  туура  колдонуу  боюнча  практикалык  тажрыйбага  ээ
болосуз.Май тез эле көрсөтүп берет,  эмне үчүн суппозиторий түрүндө колдонуу жакшы
жана бул жакшы кеңешке караганда угуу жакшы.Эгер сиз  дагы эле кыйытма ала элек
болсоңуз, май клей сыяктуу иштей алат.Эксперименттен ырахат алыңыз, башкалар жаңы
баштагандардын  катасын  кайталабашы  үчүн  бул  тууралуу  видео  тартыңыз.Жакшы
каалоолор менен, JB

«Боор кан менен камсыз кылуунун көбүн тамак сиңирүү системасынан алат, ошондуктан
ал  белокторду,  башка  азыктарды  жана  уулуу  заттарды  андан  ары  иштете
алат.Ошондуктан,  Симпсон  майын  жутуу  боорго,  андан  кийин  кан  менен  камсыздоого
жана дененин калган бөлүгүнө ишенимдүү жана тез жеткирет.Мындан тышкары, майдын
бир  бөлүгү  сиздин  каныңыздагы  дарыны  толуктоо  үчүн  түздөн-түз  жоон  ичегиге
барат.Жолуңуз ачык болсун!" Steve

«Байке, кара куурай майынан жасалган суппозиторий акыры менин ашказанымдын катуу
ооруганынан арылтты!Мен да таш бараңга алганымды сезген жокмун!(Мен муну менен
тандоону  артык  көрөм)  Акыры  мен  оорубай  уктай  алдым  жана  абдан  жакшы  болуп
ойгондум.Бир  досум  мага  каннабис  майынын  ар  кандай  башкаруу  ыкмалары  үчүн
биожеткиликтүүлүгүн түшүндүргөн макала берди.Бул узун жана илимий, бирок мен баарын
окуп чыктым.

Оозеки  кабыл  алганда  ашказан  кислоталары  сиңирүү  ылдамдыгын  азайтат.Адамдар
майды  жутканда  чындап  эле  "жогорку"  же  "таш  баскан"  сезимди  сезишет  жана  өз
кезегинде  алар  май  "чындап  иштеп  жатат"  деп  ойлошот.Бирок  оозеки  жол  менен,  ал
чындыгында жогорку  ылдамдыкта сиңирилбейт,  ал жөн гана психоактивдүү жол менен
сезилет.

Мен каннабис майын оозеки түрдө 2 жылга жакын убакыттан бери ичип келем жана мен
жакшы айыктым.Бут (сөзмө-сөз),  2 күн суппозиторийлерди сынап көргөндөн кийин,  мен
ынандым!Мен  ушунчалык  жакшы  сезип!Муундарымдагы  азыраак  сезгенүү,  анча  катуу
эмес,  нерв  ооруу  жана  булчуңдардын  спазмы  абдан  жакшы  жана  ашказан  оорубайт!
Акыры!Оору  жана  өнөкөт  оору  коркунучтуу.Мен  азыр  бул  майга  ого  бетер  позитивдүү
мамиле жасап жатам.Мен чындап эле аны менен кандайдыр бир үмүт керек болчу.Мен ал
колунан  келгендин  баарын  жасады  деп  ойлой  баштадым,  азыр  мен  андан  үмүттөнүп
жатам».

"Тек ичеги жолдун биожеткиликтүүлүгү сиңирилиши жана биринчи өтүү метаболизминин
төмөн  болушуна  байланыштуу  оозеки  жолго  караганда  болжол  менен  эки  эсе  жогору
болгон." Микки

-- Көптөгөн шарттарга ылайыктуу.Мен аларды CRде популярдуу кылдым жана миңдеген
адамдар аларды чоң ийгилик менен колдонуп жатышат.Ошентип, куттуктайм, Микки.;) JB

«Суппозиторийлер  менен  бир  топ  чоң  дозаларды  ичсе,  терс  психоактивдүү  реакция
болбойт  окшойт.Ректалдык  жол аркылуу  сиңирүү  үчүн  каныктыруу  ылдамдыгы барбы?
Мааниси, чоңураак дозадагы шамдарды жасап, айыгууну тездете аламбы? Микки

-- Дозасын оозеки колдонуудагыдай эле этият болуңуз.Тажрыйбасыз адамдар үчүн суппа
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күнүнө 5 мг чейин, 10 мг тегерегинде, адатта, абдан жакшы жол берилет.Жогорку дозалар
менен сиз пациенттин кандай жооп кайтарарын эч качан биле албайсыз, андыктан дозаны
акырындык  менен  көбөйтүү  керек.Бирок  толеранттуулукту  бекемдегенден  кийин,  эркин
эксперимент кыла аласыз.Мен лично 0,3-0,5 г май кошулган суппустарды жакшы көрөм,
бирок бул башкалардын көбү үчүн өтө эле көп болот, андыктан эмне кылып жатканыңызды
билбей туруп, эки күндүк уктоого же ушуга окшогон нерселерге каршы болбосоңуз, аракет
кылбаңыз.;) JB

"Мен анын эмне үчүн бир аз коркуп жатканын түшүнөм, анткени май сизди сездириши
мүмкүн,айрыкча, буга чейин эч качан башынан өткөрбөгөн болсоңуз.Апам 62 жашта эле,
биз аны май менен баштаганда, ал мурда марихуана чекпеген болчу.Ал абдан алсырап,
башы айланып, бир аз тамак иче албай калды, БИРОК бул майдын терс таасири.Биз азыр
суппозиторийлерди жасайбыз жана айырма укмуш.Ал азыр толук граммды 3 капсулга бир
күндө  иче  алат.Ал  киргенде  дагы  эле  сезет,  бирок  оозеки  кабыл  алгандагыдай  оор
эмес.Биз ошондой эле кара куурай уругу майын бирдей катышта аралаштырабыз жана
азыркыга чейин жакшы иштейт.Мен кандайдыр бир мааниге ээ болдум деп үмүттөнөм."
Nikkita

«Салам JB, апам өпкөнүн рагы (3-этап) менен ооруйт, мен ага майды түртүп жатам, азыр
анын 10-күнү жана биз күнүнө 1 граммга жетип жатабыз.Туура айттыңыз, ал көнүп калган
жана күндүз Zombie эффекттери жакшыраак, ал түнкүсүн 10-12 саат уктайт.Мен да апам
менен суппозиторийлерди жасашым керекпи?Рахмат." Рио Э

--  Ооба,  Рио,  эмне  үчүн?Ал  аларды кабыл  алуудан  ырахат  алат,  алар  денеде  абдан
жагымдуу сезимди жаратат.Ал оозеки кабыл алуу үчүн колдонулган дозасы,  аны какао
майы  менен  аралаштырыңыз.Ал  мүмкүн  болсо,  аны  кошумча  катары  дозалардын
ортосунда же оозеки дозанын ордуна, ага чейин кабыл алат.Ректалдык же вагиналдык жол
менен аялдар бул жагынан эркектерге караганда бир аз артыкчылыкка ээ.

Жана  эгер  айымдар  май  кошулган  суппозиторийлердин  этек  кирге  чейинки  жана
гормоналдык көйгөйлөргө канчалык жардам бере аларын билишсе, анда алардын баары
аларды ичмек, буга мен эч кандай шек санабайм.

Ошондой  эле,  курамында  0,005-0,01  г  майы  бар  шамчалар  жаңы  баштагандар  үчүн
дарылоону  баштоонун  эң  сонун  жолу  болуп  саналат,  бейтаптар,  адатта,  майдын  аз
дозалары бар суппозиторийлерди көп жешпейт жана алар тажрыйбадан абдан ырахат
алышат.Бирок, биз билгендей, суппозиторийлерди кабыл алуу көбүнчө майды колдонууга
караганда бир топ талаштуу тема болуп саналат.

Ошентсе да,  чындык,  геморрой эртеби-кечпи сизди кармап калат жана алар болгондо,
бир-эки кара куурай майын ичкенге сүйүнөсүз,  мен сизге  кепилдик  бере алам.Анткени
жеңилдетүү  дароо  болот  жана  мага  ишениңиз,  мындай  жагдайларда  суппозиторийди
кабыл албай тургандар аз гана адамдар.Кара куурайга болгон терс көз караштар үчүн,
геморрой аларды тез эле сорттоп алат.JB

"Сиз гормоналдык көйгөйлөрдү айттыңыз ...Мен эстрогель ичип жатам, анткени менин чоң
операциямдын гормоналдык себеби жок.Буга жардам береби?" Элизабет

"Албетте...Мен 55темин жана аны күн сайын колдоном». Кристи

Азыктандыруучу түтүктөр
«Мен апамды дарылап жатам.Ал тамак рагы менен ооруйт жана аны тамактандыруучу
түтүк аркылуу удаа-удаа берип келет.Бир аз жылытып кокос майы менен аралаштырыңыз!
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Түтүк эч качан бүтөлгөн эмес!” Steve

«Балам жутпай калганда, аны тамактандыруучу түтүкчө аркылуу берип жатам - чыныдагы
майга абдан ысык суу куям, анан ал тарап кетет, андан кийин муздак сууну (өтө көп эмес)
кошом,  ошондуктан  суу  өтө  ысык  эмес,  андан  кийин  түтүккө  куюп.Бул  абдан  жакшы
иштеген, бирок кээде май түтүктү бир аз сызат, бирок ал эч качан тосулган эмес.Анын
сыры абдан жылуу болуп турганда аны төгүп коюунун сыры». Анжела

«Кимде кимдир-бирөөгө кара куурай майын тамактандыруучу түтүк аркылуу кантип берүү
керектиги  жөнүндө  кандайдыр  бир  идея  барбы?Коюу  болбошу  үчүн  зайтун  майына
аралаштырдым, бирок түтүкчө бүтүп калат деп корком.Идеялар барбы? Steven

-- Стивен, ар дайым суюлтулган майды кантип колдонуунун жолун табуу эң жакшы, бул эң
жакшы  жол.Жол  таппай  калганда,  оорулуунун  тамак-ашына  аралаштырып,  ошентип
жесин.Ооба,  ал  түтүктү  жабышы  мүмкүн,  атап  айтканда,  май  коюу  консистенцияда
болсо.Кээ  бир  майлар коюу,  кээ  бирлери көбүрөөк  агып турат.Бирок  сиз  аларды дене
температурасына чейин ысытканыңызда, алар түтүктү бүтөлбөш үчүн жетиштүү көлөмдө
болушу керек.

Дагы бир жолу - какао майы кошулган суппозиторийлерде пациенттерге берүү.Ошентсе
да,  май  жеп,  мүмкүн  болушунча,  бул  дарыны  алуу  үчүн  артыкчылыктуу  жолу  болуп
саналат.Майды колдонуунун көптөгөн жолдору бар жана ал көбүнчө жекече, ошондуктан
пациентке эң ылайыктуу жолду табууга аракет кылыңыз.Жакшы каалоолор менен, JB

«Мен билем, бул коркунучтуу угулат,  бирок илешкектүү нерселерди киргизгенден кийин
аны жууш үчүн, же жалпы эле тыгындарды тазалоо үчүн түтүк аркылуу бир аз кока-кола
жакшы иштейт.Эски RN күтүү режими." Эллен

Хирургия, химия же май?
"Мен RSO иче алсам, сиз эч качан менин көкүрөктөрүмдү албайсыз!!" Chloe

"Эмчек рагы "пайыз коркунучу" деген ойдун өзү толугу менен калп.Чындыгында, ар бир
адамдын денесинде рак  микро  шишиктери бар,  анын ичинде менде да бар.Рак  –  бул
кокустан чагылган тийгендей эле “ала турган” оору эмес.Бул D витаминин, тамактанууну,
суперфуддорду,  жашылча  ширелерин  жана  ракты  пайда  кылуучу  химиялык  заттардан
жана  радиациядан  сактанууну  камтыган  жашоо  образын  тандоо  аркылуу  күн  сайын,
тамактануу  менен  "башкаруу"  же  "болтурбоо"  керек  болгон  нерсе.  Ошентип,  дарыгер
сизде рак оорусуна чалдыгып калуу "шансы" бар деп айтканда, ал сиз ракты башкара
албайсыз деп айтып жатат жана бул ачыктан-ачык калп.Башка сөз менен айтканда, рак
оорусу."

--  Рак  менен ооруп  калуу "шансы"  болгондо,  жөн эле  майга  кириңиз.Бул  ден-соолукка
пайдалуураак жана коопсуз вариант.JB

«Ракты же башка олуттуу ооруну өрт чыккандай карагыла.Өрт канчалык чоң болсо, аны
өчүрүүгө ошончолук көп күч керек.Демек, өзүңүздүн үйүңүз өрттөнүп жатса, жүз чака сууну
(RSO) же бир стакан сууну (майдын башка түрлөрүн) колдоносузбу?Же профессионал өрт
өчүргүчтөрдүн  келип,  сизге  жардам  беришин  каалайсызбы?Мен  ошону  каалайт  элем,
бирок  азыркы  өрт  өчүрүүчүлөргө,  б.а.  доктурларга  ошол  өрттөрдү  өчүрүү  үчүн  сууну
колдонууга да уруксат жок жана алар ушунча ондогон жылдар бою акылга салып, мээни
жууп, кара куурайды колдонбогондон кийин аны кантип колдонууну билишпейт. дары.

Шаардагы чоң өрткө кимдир бирөө адис өрт өчүрүүчүлөрдү жиберип, аларга сууну, б.а. өрт
менен күрөшүүнүн эң негизги жана салттуу түрүн колдонбой койгону сизге акылга сыябы?
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Мага эмес.Бирок ошентсе да бийликтегилер бүгүнкү медицина системасына так ушундай
кылышты.

Өрт  көп,  суу  жок,  б.а.  өз  ишин  мыкты  кыла  албаган  өрт  өчүргүчтөр/врачтар  үчүн  көп
кошумча жумуш.Андай болбошу керек, менимче.Алардын иши үчүн эң жакшы жабдуулар
жана  эң  жакшы  куралдар  болушу  керек,  туурабы?Мен  алардын  менеджери/өкмөтүнүн
ордунда болсом ушундай кылмакмын.Муну мындай кароонун бир жаман жери барбы?Мен
андай эмес деп ойлойм». JB

"Муну окуп жаткан ар бир аял үчүн бул сизге варианттар бар экенин билүүгө жардам берет
деп  үмүттөнөм",  -  деди  Жоли  айым.
-- Эгер Джоли айым кош мастэктомия рактын алдын алуунун эң жакшы жолу деп эсептесе,
анда мен буга таптакыр макул эмес экенимди айтайын.Эгер мен анын ордунда болсом,
майды жеп, күн сайын шектүү жерлерге сүртмөкмүн, бул анын башынан өткөргөндөн алда
канча коопсуз вариант.Ал эми күлкүлүү жери, ал баары бир май жей турган болду, анткени
ал керек болот.

Мисалы, операцияга чейин жана андан кийин ал канча томографиядан өтүшү керек эле?
Бир  КТ  200-500  өпкө  рентген  нуруна  барабар  же  барабар  болушу  мүмкүн  жана
нурлануунун  таасири  топтолгон.Ошентип,  чындыгында,  "алдын  алуу  хирургиясы"  анын
алдын алуунун ордуна рак оорусуна алып келет.О жакшы.

Сиз  өтө  көп  сарптасаңыз  жана  келечегиңизди  болжолдоо  үчүн  ген  тестин  жасаганда
аласыз.Жанагы шылуундар ага эмчек рагы менен ооруй турганын айтышкан, ошондуктан
ал "иштеди" жана эми ал эмчексиз жашайт, ал жөнүндө депрессия болот, ал ар дайым ал
жөнүндө  ойлоно  берет,  ал  башка  көптөгөн  ооруларга  кабылат.  бул  жана  ал  алуу
ыктымалдыгы  жогорубаары  бир  башка  жерде  рак,  жана  ал  дарыгерлер  ага  эмне
кылгандан кийин жана алар айткан бардык BS кийин болушу мүмкүн.

Чынында эле үйдө отуруп алып май жеп, эч нерсеге кам санабай эле койгон жакшы.Же
жок дегенде мен ошондой деп ойлойм.Келсе келет, эмнеге жыйырма жылдан кийин боло
турган  нерсеге  тынчсызданып,  эң  жогорку  деңгээлдеги  жөнөкөй  коррупция,  уурулуктан
башка себепсиз көкүрөгүңдү кесип салдың.JB

"Мен JB жөнүндө туура деп эсептейм!2005-жылы оң эмчегимди алып салгам, эгер мен
РСО жөнүндө билгенимде эч качан мындай операция жасамак эмесмин.Сиз билгендей,
менде азыр өпкө рагы бар жана мен RSO баруунун жалгыз жолу деп эсептейм. Bonnie

"Чындыгында, JB, мен 1-стадиядагы эмчек рагына каршы гистерэктомия жасаткам, мен
азыр  өкүнөм.Эгер  мен  РСО  жөнүндө  билсем,  анда  мен  эч  кандай  операция  жасамак
эмесмин  же  нурланмакмын!Плюс  радиация  протокол  болчу!!!!!Менде  РСОго  ИШЕНИМ
ушунчалык көп болгондуктан, кийинки маммограммамды жокко чыгардым.Мен кеңешчиме
акыркы жолу жолугуп, рак индустриясын бүтүргөнүмдү айтам, анткени мен дабасын билем
деп ишенем, мен ооруканадагы жазууларга РИК СИМПСОН ФЕНИКС ТЕЙРС деп жазам.:)
Жардамыңыз  жана  берилгендигиңиз  үчүн  рахмат  айта  албайм.Менин  рактан  берген
кайрымдуулуктарым  азыр  Феникстин  көз  жашына  кетет.мен  бактылуумун!!!ТЫНЧТЫК,
досум.:)” Тина

«Мүмкүн рак  оорусу менен өз  өмүрүңдү тобокелге салбоо үчүн мастэктомия менен өз
өмүрүңдү  тобокелге  салуу  өтө  акылсыздык.Анан  бул  сканерлөө  менен  рак  оорусуна
чалдыгышы  мүмкүн!Ушунун  баарын  сканерлөөдөн  кийин  өпкөңүздө  рак  болуп  калса,
өзүңүздү  кандай  дудук  сезет  элеңиз?Же  операциядан  кыйындап  каза  болдубу?Рак
диагнозу коюлгандан кийин мастэктомия, кара куурай майы менен бирге мен соттобойм,
бирок  аны  раксыз  жасоо  рак  оорусуна  чалдыгуу  сыяктуу  эле  коркунучтуу.Жөнөкөй
логика». Карла
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«Тилекке каршы, мен аялдардын муну дайыма «алдын алуу» катары көрүшөт. Жана алар
мындан коркушат, анткени бул алардын жалгыз варианты деп эсептешет.Биз жакшыраак
билебиз бирок  кудай сактасын дагы канча адам бул бок  оорусуна кабылышы керек?!!
Биздин өкмөттөр пайдасыз.Эгерде бизде кара куурай эркин колдонуу үчүн болсо,  көбү
жогорудагы айымдын абалында  болмок  эмес.Абдан  өкүнүчтүү  жана  чындыгында  мени
ачуулантат." Грузия

«Демек, ал өзүн союп, муну алдын алуу чарасы деп атадыбы?Бул жинди...Анын үстүнө,
генетика  андай  иштебейт.Баарыбызда  бардык  нерсеге  гендер  бар...Белгилүү  бир
гендердин активдешүүсүнө түрткү болгон биздин АЙРАМ.Алар "бул үй-бүлөдө иштейт" деп
айтканда,  бул,  чынында  эле,  ошол  эле  генетикалык  триггерлерди  пайда  кылган  бир
муундан кийинки муунга өтүп жаткан адаттардын белгиси.Бул жөн эле генетикалык окуя
эмес.Бул таптакыр сабатсыздык...” Алистер

"Дарыгер кимдир бирөөнү эмне кылууга көндүрө алат ...Элди уккула, генетикалык скрининг
"Ох,  сенде ал ген бар,  ошондуктан рак оорусуна чалдыгып калуу шансы 87%" дегенге
караганда татаалыраак. Бул жерде көпчүлүк билбеген дагы бир чындык: ар бир адамдын
рак  клеткалары бар;  маанилүү  дене  түзүлүшүн  сактоо  жана  экологиялык  токсиндерди
азайтуу  -  ден соолукту  сактоо үчүн  ар кимдин эң жакшы шарты...Бул өтө эле ашыкча
көрүнөт.Дарыгер менен бейтаптын мамилесине олуттуу кыянаттык кылуу." Джек

"Бред Питт азыр урук безинин рагынын алдын алуу үчүн анын топторун кесип алдыбы деп
ойлойм." Майк

"ЖБ,  муну  сени  жана  Рик  менен  бөлүшкүм  келди.Ал  айтып  жаткан  май  таблеткасы
РСО.Бул сизди кызыктырышы мүмкүн деп ойлодум.Менин дагы сага сүрөттөрүм бар.Бул
кызматкер жана табигый дары колдонуучу тарабынан жөнөтүлгөн». Рик

"Макул,  мен муну дүйнөгө биринчи жолу айтып жатам,  андыктан кичине басып кетсем
кечирип  коюңуз.
Мен эндометриоздун оор түрү менен ооруйм.Бул эндометрий деп аталган жатындын ичин
каптаган  кыртыш  жатындын  сыртында  өсө  баштаган  оору.Көбүнчө  жумурткаларды,
ичегилерди  жана  жамбаштын  капталындагы  башка  органдарды  жана  ткандарды
каптоо.элеэндометрия  этек  кир  учурунда  реакцияга  кирет,  ошондой  эле  жатындын
сыртына  жылып  кеткен  эндометрий  да  реакция  кылат.Ар  бир  этек  кир  келгенде
коюуланып, бузулуп, кан кетет.Көчүрүлгөн кыртыштын денеден чыгууга мүмкүнчүлүгү жок,
камалып  калат.Бул  өз  кезегинде  курчап  турган  ткандардын  кыжырдануусуна  жана
сезгенишине  алып  келет,  акыры  тыртык  ткандарга  жана  адгезияларга  (органдарды
бириктирген анормалдуу ткань) айланат.

Бул коркунучтуу терс таасирлерин алып келет.Pain Кб дайыма күнүмдүк кусуу.Дисменорея,
оорутуу этек кир,  адатта бүт циклге созулушу мүмкүн.Кандын көп кетиши,  тукумсуздук,
чарчоо,  жүрөк  айлануу,  ич  катуу  ж.б.Азыр  эндометроз  үчүн  заманбап  медициналык
жардам, негизинен,  гормондор жана оор ооруну дары-дармектер болуп саналат.Сиздин
оордугуна  жана  дарылоо  пландарына  жараша,  абдан  сунушталган  жана  натыйжалуу
дарылоо гистерэктомия болуп саналат.

Мен  болгону  21демин.Мен  ар  дайым  күнүмдүк  азап  менен  күрөшүп  келем  жана
келечектеги  үй-бүлө  жана  чың  ден  соолук.Бул  күнүмдүк  жашоого  ушунчалык  терс
таасирин тийгизет,  мен кээде төшөктөн араң турам.Мен гормондорду жана мени катуу
ооруткан көптөгөн дарыларды колдонуп көрдүм.Азырынча эч нерсе иштеген жок...бир ай
мурда чейин.Ээси жана жаратуучусу же КӨӨ (чөптүн дарысы) мени "май таблеткасы" деп
аталган сонун дары менен тааныштырды. Диетамды өзгөртүү менен бирге,  өткөн айда
мен чоң жакшырды көрдүм.Мен 8 саат уктадым, бул мен үчүн тыюу салынган!Мен оорунун
олуттуу төмөндөшүн көрдүм, аз же такыр жок.Жүрөгүм айнуу азыр толугу менен жок болду
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жана  дарыгерлеримден  алган  ооруну  басаңдатуучу  дарылардын  таасиринен
айырмаланып,  мен  азыр  эч  кандай  көйгөйсүз  сиңирип,  жей  алам.  Чынын  айтсам,  15
жашымдан бери өзүмдү мынчалык жакшы сезе элекмин!”

«Ооруканада кимдир бирөө мени темир үстөлдүн үстүнө оюп салгандан көрө,  табигый
себептерден  өлгөндү  жакшы  көрөм.Хирургдар  дайыма  эле  100%  ийгиликке  жетише
беришпейт,  менин  досум  Марги  гистерэктомиядан  каза  болду,  операция  столунда
кансырап кетти ». DeYoung

«Эжелеримдин өтүндөгү таштарга кам көрчүмүн.Ал май иче баштаганда эле коркунучтуу
кол  салуулар  токтоду.Эч  качан  башка  операция  болгон  эмес  жана  операцияны жокко
чыгарган!!!!Менин ден соолугум да 180ге жетти». Келли

«19  ай  мурун  жоон  ичегимдеги  рак  шишигин  алып  салгандан  кийин,  Рак  клиникасы
ооруканадан чыккан күнү телефон чалган.Химия жана нурлануу кийинки жумада башталат
-  стандарттуу  протокол  алар  айтышты.Болуптур  мен  деди!!!Каннабис  майы  менин
стандарттык протоколдун версиясы болот.Өткөн айда бир жылдык текшерүү.КАН ТАЗА -
менин хирургум айткан КТ Сканирлөөнүн жыйынтыгы, Цитата,  Герри - жоон ичегиң так
эмес». Gerry

"Салам  JB,  менин  медициналык  шашылыш  суроом  бар.Менин  атам  жыгылып,  башын
сүзүп  алган  жана  анын  мээсинде  эмес,  сырткы  кабыкчасында  кан  уюп  калган.Ал
ооруканадан  чыгарылып,  баш  оорусуна  иштебегендиктен,  ооруну  басуучу  дарыларды
токтотту.Дарыгерлер уюган кандын көлөмү азаят деп үмүттөнүшүүдө, антпесе операция
жасоого  аракет  кылышат...Ал  кан  басымы  үчүн  Коверсил  2,5  мг,  простата  безинин
кеңейиши үчүн Фломакстра алат,  ошондой эле белгилүү бир маанидеги гаммофазияны
пайда кылган тромбоциттердин жетишсиздигинен кандын абалы бар.Ал 80 жашта жана эч
качан РСОну сынап көргөн эмес.Бир жылдан бери муздаткычта контейнерде отурганына
карабай  менде  бар...Уюган  кандын  бул  түрүн  азайтуу  боюнча  тажрыйбаңыз  барбы?
Ооруган жерлерге баштын бетине сүйкөп коюунун пайдасы барбы же жутуу эң жакшыбы?
Мен  сиздин  электрондук  китебиңизди  бүгүн  сөзсүз  сатып  алам,  бирок  кандайдыр  бир
ЖЕКЕ  кеңеш  абдан  ыраазы  болот  ...Мен  RSOну  кокос  майы  же  зайтун  майы  менен
аралаштырам,  анткени  ал  италиялык  болгондуктан,  ичүү  жана/же  актуалдуу  колдонуу
үчүн.Менин оюмча, мен билгим келген эң негизги нерсе -- RSO жутуудан кандын уюшуна
терс таасир этиши мүмкүнбү?Бардык жерде шишиктерди азайтуу боюнча көп нерселер
бар, бирок мен мээнин сырткы кабыкчасында уюган кандын бир да нерсесин таба албай
жатам???!!!Сураныч, жардам бериңиз." Росс

-- Салам Росс, бул сиз үчүн электрондук китеп.Мунай кандын уюшуна да жардам берет,
жеңил.Ал  кулагандан  кийин  дароо  анын  системасында  кара  куурай  болушу  керек
болчу.Эми аны ошончолук тезирээк ала аласызийгиликке жетүү мүмкүнчүлүгү ошончолук
жакшы.Каалабаган терс таасирлерди болтурбоо үчүн,  аны май менен баштаганда, мен
дарыларды  экиге  кыскартмакмын,  андан  кийин  сиз  айткандай,  ички  жана
жергиликтүү.Майы бар  суппозиторий  жакшы иштейт  -  суппозиторийлер  өпкө  жана  мээ
ооруларына жакшы жардам берет. JB

«Мен болжол менен жарым унцияны 60 мл зайтун майы менен аралаштырдым (канчалык
сапаттуу  жасаганын билбейм).Ал жакка барды,  ал өлүм жылып кеткендей көрүндү (ал
мага аны башына актуалдуу түрдө колдонууга уруксат берет).Мен пиппетте 0,5 мл сынап
көрдүм, мен дагы эле иштеп жатам, бирок мен жеңилмин.Мен анын башына жок дегенде
эки  эсеге  сыйпап  койдум.Жарым  сааттан  кийин  баары  кирип  кетти  деп  жыйынтык
чыгарып, сүлгү менен башын сүрттү....Мен алып келген ышталган лосось балыгын жедик,
анан мен нан менен сүткө чыгып, анын башка балдары менен телефондон чырылдаганын
угуп  кайттым,  алар  да  анын  кадимки  абалына  келгенине  кубанышты  окшойт.Ядаяда,
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ишиңиз үчүн рахмат!...Росс

«Мен  4  жолу  рактан  аман  калган  адаммын,  менин  акыркы  диагнозум  4-стадиядагы
Агрессивдүү  эмчек  рагы  болгон,  андыктан  2014-жылдын  февраль  айында  кош
мастэктомиядан  өттүм.  Бул жолу  химиотерапия жана  радиациядан баш тарттым жана
өзүмдү айыктырыш үчүн THC жана CBS майларын колдондум. Мен азыр 2 жылдан бери
ремиссиядамын. Ооба, бал ал иштейт. Эгерде кандайдыр бир суроолоруңуз болсо, мага
жазыңыз.  Мен  сага  жардам  бере  алам  деп  ойлойм.  Буга  чейин  радиация  жана
химиотерапиядан  3  жолу  өттүм,  бул  жолу  андан  баш  тарттым  жана  альтернативалуу
ыкмаларымды колдондум. Бул жолу мен эң сонун жашоого ээ болдум. Дайыма ооруп,
кускусу келбейт. Менин оорумдун деңгээли THC жана CBD майлары жана концентраттары
менен  көзөмөлдөнөт.  Бул  жолу  фармацевтика  эмес.  Эч  кандай  опиоиддер.  Кудайга
ыраазычылык." Тина

«Мен бир  аз  мурун  бир  мырза  менен  тааныштым,  ал  мага  жетимишинчи  жылдардын
башында өкмөттө иштеген атайын долбоорлордун директору экенин айтты.Ал мага ошол
кезде  медициналык  кара  куурай  майын  изилдешкенин  айтып,  аны  таштап
салышкан.НЕГЕ?Анткени ал иштеди!!Ооба, ал "күчтөр жашоодо акча жок экенин билишет,
бир  гана  өлөт"  деди.  Баарыбызга  белгилүү  болгондой,  биздин  өлкөдө  жана  АКШда
саясатчылар  химиялык  лабораторияларга  жана  дары-дармек  компанияларына
инвестиция  салышат.Узакка  созулган  талкуудан  кийин  ал  мага  өзү  жана  анын  бүт
командасы ошондон бери кара куурай майын ичип жүргөнүн айтты жана бул жакшы мырза
алтымыштын  башында  окшойт,  чындыгында  ал  жетимиштин  аягында  жана  сонун
көрүнөт  !!Анын  командасынын  башка  мүчөлөрү  дагы  эле  жашап  жатышат,  азыр  бул
жөнүндө ойлонуш керек !!Эй, сен да билесиңби, биздин планетада жашаган эң кары адам
131 жашта,  өмүр бою медициналык кара куурай майында болгон жана дагы деле күн
сайын  фермасын  иштетип  келет...  Биз  ишенишибиз  керек  болгон  адамдар  тарабынан
чыккынчылык кылып жатышат! !” Брайан

PMS, менопауза
"Бул,  айрыкча,  кара  куурай  жана  кара  куурай  майы  эң  жакшы  нерсе.Кара  куурайдан
жакшыраак  жардам  бере  турган  эч  нерсе  таба  албайсыз.Бул  гормоналдык  балансты
калыбына келтирүүгө жана агрессиядан, маанайдын өзгөрүүсүнөн,  ж.б.Ал ошондой эле
айыз алдындагы ооруну жана карышууларды, ыңгайсыз сезимдерди, тынчсызданууларды,
ж.б.

Эгерде  мен  аялдын  денесиндеги  PMS  менен  байланышкан  гормоналдык
дисбаланстардан  улам  өзүн  кызыктай  алып  бара  баштаганын  көрсөм,  мен  ага  кара
куурайды  дароо  бардык  жолдор  менен  же  формада  же  формада  бермекмин.Мен  эч
кимдин  кереги  жок  азап  чегишинин  себебин  көрбөй  турам.Башкасын  айтпаганда  да,
кимдир бирөө азап тартканда, анын айланасындагылардын баары азап тартат, муну этек
кири  келген  аялга  кабылган  ар  бир  адам  ырастай  алат.Мен  ага  майды  жеп,
суппозиторийде колдонууну суранат элем жана анын курсагына жана белине актуалдуу
колдонууну четке какпайм.Бул ага жагат, анткени ал ооруну кетирет жана анын терисин
ошол бөлүктөрүндө жакшыртат.Ал «жалгыз эмес» экенин жана кимдир бирөөнүн камын
көрүшү үчүн мен аны менен бирге май чегип алчумун.Кара куурай менен, этек кир бардык
катышкан адамдар үчүн капалантуучу жана жагымсыз тажрыйба болбошу керек.JB”

"Кара куурай майы менин менопаузадагы дарым жана апамды 1985-жылы кабыл алган
энелик  бездин  рагына  каршы  профилактикалык  дарым.Эгер  май  жөнүндө  билгенимде
апам  мени  көрмөкчоңоюп,  балалуу  бол!Бул  менин  менопауза  симптомдорун
айыктырды.48  сааттын  ичинде  иштеген!Мен  кайра  жашай  алам!Мен  бул  маалыматты
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бардык  жерде  бөлүшөм.Дары  ар  бир  адам  үчүн  жеткиликтүү  болушу  керек!Кабарды
таратып, адамдардын ден соолугун чыңдаганы үчүн Рикке рахмат!” Шелаг

«Гормондорумду иштеткендиктен, мен 50 фунтка арыктап кеттим - мен аны дароо сезип
турам -  көбүнчө  күнү-түнү  улана  турган  ысык  жаркылоолор болбойт.Мен  37  жашымда
ооруп калганда, мен да дароо менопаузага кириптер болдум жана оору ар бир гормон
менен аралашып кетти.Мен ооруп калгандан бери 100 кг салмак кошуп, бир аз колдонуу
менен 50 салмактан арылгам. Джоан

«Мен Риктин баракчасына бир топ убакыттан бери көз салып жүрөм жана ал жерден алган
маалыматымдын аркасында менин астма жана өтө оор менопаузадан улам өтө оор түнкү
тердөө жана ысык кызаруулар азыр жок.Ишиңизди уланта бериңиз”. Lize

«Менде  рак  жана  уйку  апноэ  бар.Мен  укмуштай  уктап  эле  тим  болбостон,  ысыктан
ойгонбойм.Бул бата». Стефани

"Дагы кимдир бирөө мунай менопауза симптомдорун жеңилдетүү үчүн чындап эле жакшы
деп  билдирдиби?Май  ичип  жатканда  ысык  чагымдарым  жана  түнкү  тердөөм  дээрлик
жоголуп кетти». Гилл

С.Каргыш тийсин, Ж.Б.... ал эстрогенге каршы атууларга чейин сонун кылып жатты.Алар
аны  өлүмгө  дуушар  кылышат.
А.Сюрприз, сюрприз, Валери."Дарыгерлерден алыс болгула" деген тилекке каршы, учурда
оюндун  эрежеси.Биз  муну  жыргап  айтып  жаткан  жокпуз,  бул  чындык.Медициналык
эксперттер кийлигишип, аны кээ бир керексиз альтернативалуу жана эксперименталдык
химиялык  дары-дармектер  менен  бузумайынча,  бейтаптар  майга  жакшы  мамиле
жасашат.Ошондуктан, дарыгерлер бул дарыны туура колдонууну үйрөнмөйүнчө, алардан
алыс болуу эң коопсуз (албетте, жагдайлар жол берсе).Ал эмдөөнүн кереги жок, мурунку
медициналык  дарылоодон  келтирилген  зыянды  жоюу  жана  абалын  көзөмөлдөө  үчүн
мүмкүн  болушунча  тезирээк  май  ичиши керек.Эгер  май  жардам  бербесе,  анда  башка
нерсе жардам бериши күмөн.JB

Дене салмагын жөнгө салуу
«Кара  куурай  майы  дененин  салмагын  жөнгө  салат  жана  сөзсүз  түрдө  ден-соолукка
салмак  кошот!Бул  ошондой  эле  керексиз  тамак-ашты  эңсебеңиз.Бул,  чынында  эле,
укмуштуудай дары.Бул арыктоо үчүн жалгыз ЧЫНДЫК дары». Рик

"Мен дагы арыктап жатам --- Мен барып кур сатып алышым керек.:) Мен таразага кадам
таштадым  жана  мен  азыр  139#  болдум  --  Мектептен  бери  мындай  салмакты  көрө
элекмин.Мен таң калдым жана адамдар арыктоо канчалык байкаларлык экенин айтып
беришет.Менин да аппетитим дээрлик жок жана мен адатта мурда эч качан таштабаган
майлуу таттууларды бергиси келгеним таң калыштуу.Кызык.Мен өтө көп май же башка
нерсе ичип жатам деп бир нано секунд тынчсыздандым, бирок бул менин денем айыгып
жатканын  тез  түшүндүм...  ал  жакка  жетпей  турган  нерселерди  төгүп,  диетамды
органикалык тамакка канчалык  алмаштырсам,  ал ошончолук  ден-соолукка ээ  болот.Эч
кандай диета, ашыкча көнүгүү, жөн гана ат минүү, багбанчылык жана эне болуу.Мен бул
РСОнун табигый терс таасири деп ойлойм.:)” Хизер

«Мен  2  айдан  бери  май  ичип  жүрөм,  арыктаганын  да  байкап  жатам...Рецепт  боюнча
жазылган дарылардан толугу менен...Кан басымын түшүрүүчү таблеткаларды колдонууну
токтотту...жаңы  эле  кан  басымымды  өлчөдүм  (май  ичкенден  бери  2  айда  таблетка
жок)...натыйжалары 124/80 отурганда тамырдын кагышы 79...OMG...бул жөн эле укмуш!!!
Жакында кан тапшыруу иштери бүткөрүлөт,  анан мен БАРДЫК көрүшү үчүн КЕРЕМЕТ
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сандарды билдирем... Рахмат сага РС, менин ЖАШЫЛ периштем.” Suzanne

"Жакшы иш Сюзанна !!Мен бир жылдан ашык убакыттан бери күн сайын кара куурай жеп
келем жана орто мектептеги салмакты сактоо менин аскердик карьерамда рецепт боюнча
дары ичип  жүргөндө  эч  качан  мынчалык  оңой  болгон  эмес!Кара  куурай  менен  иштөө
канчалык жеңил экенин жакшы көрөм!!!" Тэмми

«Мен  май  тамеки  тарткандан  кийин  кандагы  канттын  тез  төмөндөп  кеткенин
байкадым.Жана мен бүчүргө караганда май көбүрөөк чегип жатам жана бир аз арыктап,
тамак сиңирүү системасы чындап эле тынчып калды». Мишель

«Мен бир аздан бери майдын үстүндө жүрөм.Бул чындыгында кандагы кантты нормалдуу
кармоого жардам берет, бирок менде көйгөй бар.Менин жаңы ооруну башкаруу дарыгери
заара жасап, оң чыкты.Мен ага инсулинди колдонбоо үчүн колдоном деп айттым.Ал эгер
мен  позитивдүү  тестти  уланта  берсем,  ал  мени  башка  ооруткан  дарыларымды кесип
салат деди.Мен азыр 40  кг арыктадым жана кандагы кант азыр нормалдуу жана өзүмдү
жакшы сезем.Дарыларымды алып салышса,  кайра салмак кошуп алам, анткени белим
менен  тизем  начарлап,  көнүгүү  кыла  албайм.Мен  азыр  Орегондо  жашайм,  ал  жерде
диспансерлердин айынан май алуу оңой.Врачыма эмне айтарымды билбейм.Мен алар
менен бирге болдум.VA менин дарыларымдан баш тартат жана биз менен дайыма ооруп
жаткан ооруну каалабайт.Кандай баш аламандык». Мишель

"Менин хиропрактикум, азыр мени RSO жөнүндө угуп жатат.Эми мен 5 айдын ичинде эч
кандай көнүгүүсүз 65 кг арыктагандыктан, өзүмдү инсулин менен атууну токтотуңуз, эми
таблеткаларымдын 1/2  өлчөмүндө болсун.Жакында буларды да ташташат.Мен ага  Рик
жана  анын  окуясы  жөнүндө  айтып  бергенимде  анын  жүрөгү  ачылды.Ал  башка
пациенттерин  сурады,  ал  кымбаттуу  адам,  мен  ага  РСО  жөнүндө  айтканымды  эске
салдым, ал үчүн!lol Ал жакты, ошондуктан ty ty ty, уланта бергиле, баарыбыз!” Dave

«Мен өзүмдүн диетамды жана үзгүлтүксүз көнүгүүлөрдү көрүп, арыктоо үчүн кара куурай
майын  жеп  келем.Буга  чейин  8  жумада  мен  8  кг  арыктадым.бул  таасирдүүбү?Мен
азырынча так  айта албайм,  бирок  мен сизге  кабарлайм.Мен 6  ай  бою аны күн  сайын
аткарууга милдеттендим.Мен эч качан ачка эмес экенимди байкадым жана таттууларды
каалабайм (жакшы шоколаддан башкасы) жана таттуу нерсе жесем, аз гана өлчөмдө жей
алам.Муну  жарыялаганыңыз  үчүн  рахмат.Башкалар  ушинтип  мунайдан  пайда  көрүп
жатышканын көргүм келет?» Робин

«Салам  JB.Бул  билдирүү  сизди  жакшы  деп  эсептейт  деп  үмүттөнөм.Мен  жөн  гана
күнүмдүк кошумча катары кара куурай майы менен болгон тажрыйбамды бөлүшөм деп
ойлогом.Кара куурай майынын пайдасын жана анын адам денеси үчүн эмне кыла аларын
Рик  Симпсон  жана  өзүңүз  билгенге  чейин,  менде болгон  көйгөйлөр  менен  бирге  келе
жаткан медициналык көйгөйлөрдү баштан өткөрдүм.

Мен  оң  тиземди  кыйратып,  жыгач  кесүү  кырсыгынан  катуу  ОА  менен  өнөкөт  ооруп
калдым.Бул жаракаттан улам мен мындан ары толук иштей албай калдым.Мен да ОА
менен оң ийин, колум жана колум бракиалдык плексустан оң ийинге чейин ооруп, бир жыл
бою оң колум шал болуп  калды.Мен манжалардын учунда кычышуу,  ошондой эле эки
астыңкы  бутумда  сезгенүү  жана  шишик  сезилди.Менин  дарыгерим  манжаларым
кычышуудан 6 ай мурун эскерткен эле, эгерде мен жашоо образымды өзгөртпөсөм, анда
мен кант диабети менен ооруп калам деп.

Ал кезде мен 260 кг салмакта болчумун.Мен да жыт жана даам сезүү сезимимди жоготуп
алдым.Мунун баары кант диабети менен ооругандын белгилери болгон.Дарыгер кандагы
кантты текшергенден кийин 1-10дон 6,5 жолу жакшы экенин айтты.6 ай мурун май иче
баштадым.Эртең менен жана жатар алдында күрүчтүн даны.Менин салмагым азыр 203
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фунт,  манжалардын  учунда  кычышуу  жок,  жыт  сезүүм  калыбына  келип,  дагы  бир
нерселердин  даамын сезе  алам.Бутумдагы  жана  буттарымдагы  шишик  жана  сезгенүү,
ошондой эле О.А.Бул дарылык өсүмдүк тууралуу чындыкты бүт адамзатка таратканыңыз
үчүн чоң рахмат.Сиз жана Рик бизге муктаж болгондорго чыныгы Кудайдын бергенисиз.

О!Кызым биздин үй-бүлөдө май шары деп белгилүү болгон нерсени жасайт (кичинекей
кесим нанга тоголок  доза)  май тоголоктору  түгөнүп  калды.Мен өзүм жасаганга жалкоо
болуп, акылсыздык кылып, дозамды бир жумадай токтоттум.Мен кайра 217 фунтка чейин
жеттим.Мен май ичип кайра баштаганда, менин салмагым кайра 203lbs түшүп кетти жана
төмөндөп жатат.Менин боюм 5'8 дюйм, андыктан бул мени никеге чейинки салмагым 175
фунтка алып келер-келбесин жакында билем.Мен ушунчалык толкунданып жатам.Сабак
алган.Эч качан май ичүүнү токтотпоңуз.Жашоо керемет!Чоң рахмат." Рон

«Уулум Крон оорусуна Симпсон майын колдонот, бирок ал арыктоого жардам берет деп
уккам.Андай  болсо  кантип?"  Кристал
--  Ооба,  болот,  майын  жеп,  ашыкча  салмактан  арыласың,  ал  эми  салмагың  азыраак
болсо.Менден  эмне  үчүн  деп  сураба,  кантип  бул  мүмкүн  деп  сураба,  мен  жоопту
билбейм.Бул жөн эле болот.Мен май менен өзүм 50 килограммга арыктадым жана мага
ишенем, мен Риктин айтканын жокко чыгаруу үчүн болгон күчүмдү жумшадым.Бирок мен
ишке  ашпай  калдым  жана  май  булчуңдарымды дагы  өстүрдү.Бул  кызык  жана  ишенүү
кыйын болду,  мен  моюнга  алам.Бирок  мен  бир  тамчы тердебей,  көнүгүү  жасабай  эле
арыктаганыма каршы эмесмин.Чынында,  бул  абдан  жагымдуу  болду  жана  мен  майды
колдонуунун  бирден-бир  көрүнүктүү  терс  таасири  катары  келген  жакшы  уйкуга  каршы
болгон жокмун.JB

"Эй  Рик,  мен  чындап  эле  менин  өмүрүмдү  сактап  калганыңыз  үчүн  рахмат  айткым
келди.Мен  17  жаштамын  Делиден,  Индиядан.Мен  чындап  эле  ашыкча  салмакта
болчумун.Ал эми өткөн май айынан баштап,  мен RSO колдоно баштаганда,  10 айдын
ичинде 40 кг (88 фунт) арыктадым.Менин агам да 23 кг, апам андан бери 15 кг арыктады,
себеби  мен  аларга  караганда  майды  көп  жегеним  үчүн,  бир  грамм  жесем  да  такыр
ашпайм.

Ошентип, майды канчалык көп жана тез жесеңиз, натыйжасы ошончолук тез жана жакшы
болот.Бул дүйнөдөгү эң чоң оорулардын бири болгон семирүүнү айыктыра аларын ар бир
адам билүүсүн каалайм.

Бизге  керектүү  болгон  сайын  маалымат  берип  турган  JBге  рахмат.Силер  экөөңөр  тең
менин  каармандарыңар  жана  мен  силерге  ыраазычылыгымды  айта  албайм».  Шобхит
жана Шашанк

Тынчсыздануу, паранойя

«Чынчыл, бирок туура эмес кеңеш кандай зыян келтириши мүмкүн экендигинин мисалы:
кимдир  бирөө  жогорку  деңгээлге  нааразы  болуп,  CITICOLINE  ичүүнү  айтышкан.
CITICOLINE - бул канды суюлтуучу дары, ал эми кеңеш берген адам канды суюлтуучу
дарыга чыдай албаган адамдан башкасы жакшы. Кеңеш берген адам жакшы ниет кылып,
бирок  бул  маанилүү  маалыматты  ачыкка  чыгара  алган  жок.  Жардам  бергиси  келген
көптөгөн жакшы ниеттүү адамдар бар экенин билем, бирок Өмүргө да, өлүмгө да таасирин
тийгизе турган маалыматтарды берүүдөн САК БОЛГУЛА. Айтмакчы, бийикти азайтуунун
оңой  жолу  –  оозуңузга  бир  нече  калемпирди  ыргытуу...  коопсуз,  арзан  жана
эффективдүү». Гари

«Цитиколин  жөнүндө  билүү  абдан  жакшы,  анткени  мен  варфаринди  да  кабыл  алам.
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Куркума сыяктуу, ал дагы каныңызды суюлтат." Рэнди

«Цитохолин  метастаздык  клеткалардын  өздөрүнүн  кан  менен  камсыз  болушуна  себеп
болот/жардам берет. Рак оорусуна анча жакшы эмес». Джим

«Кечээ мен бир аялга дары ичип баштадым.Бул анын биринчи күндөн берки отчету.Жөн
гана укмуш!Мына менин биринчи күнүм тууралуу отчетум:

Кечээ эртең менен эриним экзема менен ойгонуп, май сүйкөп койдум.Чагуусу 10 мүнөттө
токтоду.Оору 30 мүнөттө жок болду.Шишик бир нече сааттын ичинде азайган.Эринимдеги
ыйлаакчалар бүгүн жарымы жок болуп калды – алардын айыгышы үчүн адатта 2 жума
талап  кылынат.Эринимдеги  майдын  бууларын  дем  алып.Бир  нече  жумадан  бери  оң
синусумдун  ооруганы  токтоп  калганын  байкадым.Ошондо  менин  мурдум  токтоп
калды.Кечээтен бери бир гана жолу чүчкүрдүм.Менин чарчоом адаттагыдай терең эмес
экенин байкадым.Байкадым, өзүмдү жайбаракат сезип, тынчсызданган чеким жок болуп
кетти.

Кечинде дененин оорушу азайганын байкадым - адатта кечинде денем ушунчалык катуу
ооруп,  бир  жерде  отура  албайм  (буттун  нервинин  жана  булчуңдардын  оорушу,
тизе/далы/чыканак/билек/бармактын оорушу бир кыйла азайган).Ошондой эле, мен ар бир
дозасы менен абдан жарык жаркырап алуу.Мен иштөөдө же көңүл топтоодо эч кандай
кыйынчылыкка кабылбайм жана айдоодон тартынбайм.Мен бүгүн эртең менен Citicoline
ичүүнү унутуп калсам да, менин оюм абдан ачык.Мен Крейзенге жарым данга барабар
май куюп, аны ушундай алып жатам».

«Мен кара куурай майын 2012-жылы декабрда жалпы тоник катары баштадым.Мен 2-тип
менен кыйналдымучурда кант диабети.Менин кандагы канттарым 300дө болчу, бул жерде
100  нормалдуу.Мен  Метформинди  ичип  коюшту,  аны  кабыл  алган  сайын  ооруп
калдым.Мен кант диабети боюнча башка дарыга өтүүнү сурандым жана метформинди
чечип, Янувияны коюшту.Дары-дармектер менен гана кандагы канттын деңгээли бир аз
төмөндөдү.Менин  номерлерим  күндүн  көпчүлүк  бөлүгүндө  100дө  болчу.Мен  майды
режимиме кошкондо, сандарым нормадан бир аз жогору болуп калды.Андан кийин Янувия
уйку безинин рагын пайда кылганы аныкталган.Мен бул дарыны токтоткум келип, доктурга
кайра Metformin  алуусун сурандым.Ал макул болду.Албетте,  Metformin,  мен аны кабыл
алган сайын ооруп жаттым.

Майга  көнүү  мен  үчүн  бир  топ  сыноо  болду.Мен  марихуана  берген  бийикти  жек
көрдүм.Мен  майды  колдонгонго  чейин  35  жылдан  ашык  марихуана  колдонгон
эмесмин.Мен майды төөнөгүчтүн башындагы тамчы менен баштадым, ал тургай бул өтө
эле көп  болду.Корри Йелландын сунушу менен майдын жогорку  деңгээлин басаңдатуу
үчүн Цитиколинди ала баштадым.Бул жакшы иштеди жана мен бул жолдо бир жылдан
ашык  жүрдүм.2013-жылы  май  айында  өт  баштыгыма  шашылыш  операция
жасалды.Майсыз  ооруканада  5  күн  жаттым.Магнийим  аз  экени  ошондо  билинди.Алар
мени  ооруканада  кошумча  магний  менен  баштады.Үйгө  келгенден  кийин  май  куюп
баштадым.Бир  жума  бою  магний  кошулмаларын  ичип  жүргөндөн  кийин,  мен  майдын
абдан жагымдуу жогорулугун сездим.Бул менин тажрыйбам бойдон калды.Мен жогорку
басаңдатуу үчүн Citicoline колдонууну токтото алдык.Мен анда майдын дозасын күнүнө 1
данга  чейин  көтөрө  алдым.Менде  кандагы  канттын  деңгээли  көп  боло  баштады.Мен
Метформинди күнүмдүк режимимден алып салдым.

Майдын  дозасын  күнүнө  1  дан  күрүчкө  чейин  көбөйткөндөн  бери  менин  канттарым
нормалдуу  болуп  калды.Менин  a1c  бир  жыл  мурун  7,2ден  6,1ге  жана  1/2ге  чейин
төмөндөдү.Менин MDменин фармацевтимдей таң калды.Мен алар менен ийгилигимдин
себебин бөлүшө албайм, анткени мен мунай мыйзамсыз болгон мамлекетте жашайм.Бул
окуянын  кызыктуу  жагы,  операцияга  шашылганда  мен  анестезиолог  менен  жекече
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сүйлөшүүнү  сурандым.Мен  май  коопсуз  процедурадан  өтүүгө  тоскоол  болот  деп
корктум.Анестезиолог менин май алып жатканыма такыр кабатыр болбой, эгер бир нерсе
болсо операциямды жеңилдете турганын айтты, анткени менин кан тамырларым кеңейип,
дем алуум жеңилдейт деп айтты.Ушунун баарында Ааман менин жанымда болду.Ал ар
дайым  мага  керектүү  жоопторду  ала  бербейт,  бирок  мага  суроо  берип,  денем  менен
интуицияма  ишенүүнү  буйруду.Бул  мен  үчүн  оңой  болгон  жок,  бирок  биз  акыры  чоң
ийгиликке  жеттик,  анда  менин  2-типтеги  диабетим  жөн  эле  май  менен  ийгиликтүү
дарыланып жатат.Азыр 2014-жылдын май айы.Урматтоо менен, Алиса»

«Ооба, мен башка майлар кошулган кара куурай майына жуунам.Оору жана тынчсыздануу
менен жардам берүү үчүн ваннаны ким ойлогон эле.Күлкүнүчтүү." Tonya

«Мен аны 13 күндөн бери ичип жатам жана депрессиямдан ары чымчым нерв ооруу жок
болду, менде нормалдуу уйку цикли пайда болду жана эч кандай ачуулануу, депрессия,
тынчсыздануу  же  Ирактан  келген  PTSD  таасирлерин  сезген  жокмун.Мунун  максаты
Ирактагы жарылуудан чыккан фосфордун түтүнү менен өпкөмдөгү тешиктерге жана уулуу
бөлүкчөлөрдү  жутууга,  ошондой  эле  мен  дуушар  болгон  азайып  кеткен  урандын  рак
оорусуна байланыштуу.Ирактан үч жылдан кийин менде базалдык клеткалык карцинома
пайда боло баштады. Жеремия

"Рахмат!Мен  досторум  менен  майдын  бир  нече  партиясын  жасадым  жана  башка
досторума  шприцтерди  колдондум.Мен  айырманы  абдан  сезип  жатам!Менин  PTSD
азайып, оору азайып, муундарым WD-40 чачырагандай сезилет.Тынчсыздануу күчөгөндө
майын бир аз чекем, ал жок болот.Болбосо, мен үч жума бою күнүнө үч жолу дозалап
жатам.Мен акыркы үч жылдагыга караганда ушул үч жумада көбүрөөк жөө бастым!Phoenix
Tears'та баарыңыздарга менин сүйүүм жана суктануу!Сизге мистер Симпсон, өмүрүмдүн
аягына  чейин  рахмат.Мен  азыр  ооруканада  жаткандын  ордуна  ырахат  ала  аларымды
билем». Fred

«Ооруну  басаңдап,  муундарым  WD-40  чачыраткандай  сезилетби?Virgin  кокос  майы
коопсузураак" Хантер

"Мен  органикалык  таза  кокос  майын RSO менен  кесүү  үчүн  колдоном.Бул  жакшыраак
сиңирүүгө мүмкүндүк берет, ошондой эле майдын бардык нерсеге, анын ичинде тиштерге
жабышуусунан сактайт.Мен аны ууларды чыгаруу үчүн да колдоном, бир аш кашык оозума
20 мүнөт чайкап, таштандыга түкүрөм. Fred

«Өмүрүмдүн  учурунда  ден  соолугум  начар  болуп,  аябай  кыйналдым.Мен  өзүмдү-өзүм
өлтүрдүм, анткени жашоо абдан чөктүрдү.Анан мен мүдүрүлүп калдым "Дарыдан качып.”
Ошондон бери менин жашоом үйрөнгөн маалыматты колдонуудан улам жакшырды.Менин
ден  соолугум  азыр  жакшы  жана  мен  оптимисттик  маанайдамын,  анткени  каннабис
денемди зыяндан коргой турганын билем.Ошондон бери менде өз жанын кыюу жөнүндө
ойлогон  жокмун  жана  каннабис  майынын  ар  кандай  дарылык  касиеттери  жөнүндө
көбүрөөк билген сайын жашоом жакшырып баратат». Петир

"Менин  тынчсыздануум  кандайча  көзөмөлдөнөт  ...Мен  өнөкөт  болчумун...  Кадимкидей
сезилесиң, эгер кадимки бактылуу жана көп жашаган болсо... Рахмат, Рик». Buddy

Депрессия

«Менде  травмалык  стресстен  кийинки  бузулуу  бар  жана  кара  куурай  мага  эс  алууга,
тамактанууга,  уктоого,  көңүл  бурууга,  көңүл  бурууга  жардам  берет.Мен  мындан  ары
клиникалык  депрессияда  эмесмин...жана  башкалар...Мен  антидепрессанттарды,
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маанайды турукташтыруучуларды, маанайды көтөрүүчүлөрдү, уктатуучу дарыларды ичип
жүрдүм...Мен  аларды  тыкылдатпайм  ...Мага  терс  таасирлери  жакпайт...жана  кара
куурайдын айынан мага алардын кереги жок...Адамдар АЛЛАХ берген ӨСҮМДҮКТҮ, кара
куурайды...  анын көптөгөн колдонулуштары жана дарылык кереметтери жөнүндө билим
алышын чындап тилейм...жөн эле...” Але

«Бул  чынында  эле  укмуштуудай  дары.Мен  жутуп  алуу  үчүн  дозамды  капсулага
салдым.Менин оору жана PTSD белгилери менен жардам берет.Мен талма, Крон оорусу,
абстиненттик симптомдор ж.Кээ бир диспансерлер алып жүрүшөт». Үмүт

«Мен  башкалар  үчүн  сүйлөй  албайм,  бирок  мен  үчүн  бул  биполярдык  бузулуу,  кеч
дискинезия,  кеч  дистония,  олуттуу  депрессия,  өнөкөт  оору,  PTSD,  кайгы  жана
тынчсыздануу  симптомдорун башкаруу.Сентябрдан бери мен уулуу (фармацевтикалык)
жокмун  жана  айыгып,  өзүн  жакшы сезип  жатам.Бул  керемет  даба.Менин ит  май жана
актуалдуу, ошондой эле дээрлик рак эркин болуп саналат.Бул өсүмдүк айлана-чөйрөнү,
адамдардын  өмүрүн  жана  экономиканы  сактап  калуу  үчүн  Кудай  тарабынан
жаратылган.Коомго маалымат бериш керек”. Кэти

"Мен жөн гана рахмат айткым келет, Рик. Мен 50 жыл бою депрессия менен азап тарттым,
8 күндөн бери май ичип, кайра төрөлгөндөй болуп жатам. Сизге чоң рахмат!" Sue

Көптөгөн склероз (MS)
"Жөн эле тез жаңыртуу, Джиндрих ...Аялы [59] уйкуга жана жалпы ден-соолукка жардам
берүү үчүн күнүнө бир доза май күрүчтүн дан өлчөмүн колдонуп жатат жана салмагы 30
фунтка төмөн турукташканга чейин арыктаган.Ал мен сыяктуу  эле майды колдонуудан
сонун тажрыйба алып жатат.Математикалык көндүмдөрдүн жана MS менен теориялык ой
жүгүртүүнүн жоготуулары көп учурларда тескери болду жана мен жаш кезимдегидей эле
башымда  негизги  математиканы  иштеп  жатам.Бул  колдонуунун  биринчи  жылында  биз
жашоодогу  негизги  максаттарга  жетиштик  жана  ага  жетиштик.Рик  жана  сага  рахмат,
досум.О, Бетти,  Голден Ретривер мурдагыдан да жакшыраак,  ден соолугу чың, ал эми
Веттер дагы эле толугу менен баш тартууда. Марк

«Менин жакшы досум, MS менен ооруган жогорку класстагы адам MS оорусун жеңилдетүү
үчүн марихуананы колдонот.Ал муну менен ант берет». Рон

«Жумуштагы бир улуу досум жубайынын MS менен ооруганын жана анын канчалык жаман
экенин айтып берди.Ал ага араң тийип,  ал дайыма ооруп жүрчү.Мен ага май жөнүндө
айттым, анткени алар аракет кылган башка эч нерсе болгон жок.Алар аракет кылышкан
жана  ал  иштеп  жатат!Ал  өзүн  жакшыраак  сезет  жана  ал  мүмкүнчындыгында  анын
буттарын сезип (ал мурун сезе алган эмес) ал азыр полдун жылуу же жылуу эместигин
айта алат жана алар абдан катуу.Эй май легалдаштырмайынча мыйзамсыз сатып ала
берет,  анткени  ал  иштейт.МСти  башка  эч  нерсе  айыктырбайт,  алар  аз  жерден  баш
тартышты...Каннабис  майы  аларга  жашоого  жаңы  көз  карашты  жана  биргелешип
келечекке чоң үмүт берди.Мен бул медициналык керемет жөнүндө сөздү жайылта берем!
Рахмат Рик, эгер Феникс Тэйрс болбогондо, мен бул маалыматты эч кимге бермекмин».
(Онтариодон)

"Кутман таң Рик,  мен сени Фейсбуктан  ээрчип келем.Мен сизден көп  нерсени билдим
жана сиздин эмгегиңизди жана берилгендигиңизди баалайм.Менин марихуананы дарылык
максатта колдонуунун себеби менин көп склерозум үчүн гана болгон.Бирок  мен башка
ооруларга,  анын  ичинде  MS жана  рак  ооруларына  пайдасын тапкан  изилдөөм менен,
эгерде мен башкаларга маалымат берүү үчүн өзүмдүн милдетимди аткарбасам, анда мен
өз милдетимди толук аткарбайм деп чечтим.Мен Арканзастын элин 2014-жылы кийинки
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шайлоодо медициналык марихуанага ооба деп добуш берүүгө көндүрүү үчүн пайдалуу
жактоочу  болом  деп  үмүттөнөм.Биз  быйыл  абдан  жакындап  калдык.дагы  бир  жолу
рахмат.Урматтоо менен, Нэнси"

«Биз Симпсон майы жана актуалдуу ыйык майлар биздин версиябыздан MS пациентинен,
теринин псориазынан, рак менен ооругандан баштап бардыгын айыктырганын, ал тургай
инсульт менен ооруган бейтапка бир нече сөздөрдү жана сүйлөмдөрдү сүйлөөгө жардам
бергенин көрдүк. инсульт!Баарыңар үчүн рахмат!” -- Рахмат, Майкл, бирок мен эч кимдин
RSOнун  "өз  версиясын"  жасаганын  көргүм  келбейт.Сураныч,  мүмкүн  болушунча
нускамаларды аткарыңыз.Адаттагыдай эле,  кимдир бирөөнүн өмүрү коркунучта болушу
мүмкүн жана сиз ар дайым бейтаптарды мүмкүн болушунча бул дарыны эң күчтүү түрү
менен камсыз кылууну каалайсыз.JB

«Ал жерде ар кандай далилдер жана далилдер бар, изилдегиле.Мен MS менен ооруган
бир адамды билем, ал көп жылдар бою ооруп жүрөт.Май менен дарылайт, мендей басып,
иштей алат.Анан мен MS менен ооруган бир кишини билем, ал докторлор менен заманбап
медицинанын айткандарынын баарын жасап жатат.Жана ал майыптар коляскасында жана
анын денеси иштебей жатат». Jeff

«Менде дагы MS бар жана 13 сценарийимди албай калдым.Жумасына 108 таблетка жана
3 ийне...Мен азыр каннабисти гана колдоном." Жон

«Беш  жума  мурун  мага  чыгыштагы  MS менен  ооруган  бир  аял  телефон  чалдыАл  15
жылдан  бери  коляскада  отурат.Ал  эч  кандай  жакшырбаш  үчүн,  талаштуу  CCSVI
терапиясын,  анын  ичинде  ойлогондун  баарын  сынап  көрдү.Биз  ага  туура  багытты
көрсөтүп, май ала баштады.Анын мага акыркы телефон чалуусу мындай болду: “Салам
Корри.Мен жөн гана менин коляскам гаражда экенин билдиргим келет». (Ошондуктан мен
ал бузулду деп ойлоп жатам, анткени 5 эле жума болду).«Мен турдум жана басып жатам!
Мен таң калдым.Мен көз  карандылыгымдан  арылдым жана бир  күндүк  дүкөндөн үйгө
келдим.Корри, мен 3 жылдан бери дүкөнгө бара албайм”. Ошол учурда ал ыйлап: "Корри,
сен менин жашоомду мага кайтарып бердиң" деди. Корри

Таблеткалар, тамеки жана детоксикация
«Эгер сиз тамекини таштоону кааласаңыз, Рик Симпсон майын колдонуңуз.Жөн гана алып
салуу аркылуу уктап.Ошол эле протокол жана башка оорулардын дозасы, жөн гана биздин
сайттагы көрсөтмөлөрдү аткарыңыз.Туура  өндүрүлгөн жана колдонулган RSO ошондой
эле  башка  бардык  башка  түрдөгү  заттар  үчүн  иштейт,  мисалы,  героин,  кокаин,  спирт,
морфин, өтө көз каранды жана күчтүү фармацевтика ж.б.JB”

«Мен сизге жана ар бир өстүрүүчүгө, дистрибьюторго жана саясий кызматтын ээлерине
бул керемет майды коомчулукка жеткирүү үчүн жеке ыраазычылык билдиргим келет.Мен
кыскача айтып коёюн, мен коркунучтуу спазмдардан, жүрөк айлануудан жана ушул жана
башка  жагымдуу  симптомдордон  улам  көптөн  бери  апийимге  көз  каранды  болуп
келем.Мен  өзүмдүн  ден  соолугум  менен  болгон  айыгышкан  күрөштөн  кийин  кайра
күрөшүүнү чечтим.Таблеткалар оорутканга такыр жардам берген жок, алар мени ичүүдөн
сакташ үчүн болду.Тамеки тартуучу дары жакшы болчу, бирок майдын мага кылганына эч
нерсе жетпейт.Ушунчалык ыраазылыкка толбой муну жазуу мен үчүн абдан кыйынМен көз
жашым менен көрө албайм.

Мен май менен толугу менен зыянсыздандыруу менен күрөшүп келдим!Буга чейин мен
муну бир нече жолу жасоого туура келген жана барган сайын начарлай баштады, бирок
бул жолу менде эч кандай көйгөй болгон жок.Дененин конвульсиясы жок, тери кычышпайт,
тер жок...апийимдерден арылуу кадимки коркунучтуу түштөрдүн бири да эмес.Мен мунай
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керемет деп ойлойм!Бул менин өмүрүмдү сактап калды!

Опиаттарды  таштагандан  бери  мен  диетамды  негизинен  глютенсиз  кылып
өзгөрттүм.Буудай  көйгөй  жаратат,  бирок  башка  дандар  көйгөй  жаратпайт.Бирок  менин
диетамдын чоң бөлүгү - бул май пастилкалар.Алар менен мен иштей алам, иштей алам,
ойлоно  алам,  мен  каалаган  нерселердин  бардыгын  жасай  алам,  анын  ордуна  дары
чеккенимден алда канча көп энергия жана сергектик менен.

Мен муну кыскача айтайын дедим, чындыгында, мен бул кереметтүү майды жана анын
мен үчүн жасаган бардык иштерин мактап китеп жазууну ойлонуп жатам.Ошентип,  мен
сизге  терең  ыраазычылык  жана  сүйүү  менен  Рик  Симпсонго  ыраазычылык
билдирем.Махало, Лоис»

"Мен апийимдерге аллергиям бар экенин көрүп... (Эң аз уулуу???) Мен кара куурай ичем,
сураныч." Хизер

«Эгер сиз өзгөчө апийимдерди колдонгон болсоңуз, анда 1+1=3 дегенди билдире турган
«синергетика» болорун түшүнүшүңүз керек, анткени апийим менен кабыл алынган май сиз
жөн эле кабыл алганга караганда көбүрөөк таасир этет. же башкасы, алар бири-биринин
таасирин күчөтөт, андыктан сизге адаттагыдай көп ооруну басуучу каражаттардын кереги
жок болот.Дары-дармектердин көлөмүн азайтуу жөнүндө дарыгериңиз менен сүйлөшүңүз,
сиз өзүңүзгө зыян келтирбестен көпчүлүк таблеткалар менен муздак үндүк иче албайсыз».
Джим

«Жолдошум экөөбүз жыл башында майга аралашканбыз.Ал өпкө эмболиясы менен ооруп,
2-типтеги кант диабети деген диагноз коюлган.Биз күнүнө эки жолу гана пин тамчысын
ичип жатабыз, анткени бизде болгону ушул.Айтмакчы, көрсөтмөлөрдү аткаруу оңой жана
абдан жакшы болду.Мен жасай алсам,  кимдир бирөө жасай алат.Нафтаны Канададагы
Home  Hdw  сайтынан  сатып  алса  болот  жана  жытсыз  боёк  суюлтуучу  катары
белгиленген.Ал боюнча MSDS сураңыз.

Мен дагы деле билбейм, бул күйөөмө жардам берип жатабы же жокпу, балким дагы эле
эки КТнын кесепеттерин айыктыраттыр?Мен менен бул абдан кыска убакыттын ичинде
укмуштуудай өзгөрдү.Менин лактозаны көтөрө албастыгым айыгып кетти (эгер мен май
таштасам, ал кайра келет), бирок ал азыр такыр жок.Менин жыттарга болгон аллергиямда
да  байкаларлык  өзгөрүү  болду.Эсимде,  менде  өнөкөт  синус  инфекциясы  бар  болчу,
антибиотиктер  эч  нерсе  кылган  жок  жана  мен  бир  нече  жыл  мурун  алардан  баш
тарттым.Менин синустарым тазаланып,  дем ала алам деп айтууга  кубанычтамын!Мага
дагы эле жыт таасир этет, бирок жыт болгон нерсеге жакын эмес.

Бул маалыматты коомчулукка жеткиргениңиз үчүн  Рик  менен Джейбге рахмат жана өз
окуяларын жазып, бөлүшүп жаткандардын баарына рахмат.Мен муну чатырдын чокусунан
кыйкырып алсам болмок, бирок мен камалып калмакмын ;-)) Кара куурайды курчап турган
ушундай  стигма  бар  жана  адамдар  (бул  жерде)  уккусу  келбейт.Өкүнүчтүүсү,  мен  көп
нерсени билем, бул жардам бере алат." Клемми

«Лиза, мен сага айтып коюшум керек, мен көргөн көптөгөн күбөлүктөрдө жана даректүү
тасмаларда бул адамдардын кээ бирлери белгилүү бир оору үчүн май ичип башташкан
жана  алар  пайда  алып,  башка  оорулардан  да  айыгышкан.  май  колдонуудан  мурун
билишет.

Мисалы, сиз кант диабети үчүн майды ичип алсаңыз дейли, анан майды колдонгондон
кийин холестериниңиздин деңгээли нормалдуу болуп калганын, териңиздеги исиркектер
же  экзема  тазаланып,  геморройуңуз  күтүлбөгөн  жерден  сизде  пайда  болгон  кызыктай
шишик  менен  жоголуп  кеткенин  байкайлы.  синус  инфекциясы  күтүлбөгөн  жерден
тазаланат.Мен изилдөөмдө муну көп көрөм.
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Ошондой эле, көп адамдар ашыкча салмактан арылышат, же нормалдуу салмакка кайтып
келишет, көп учурда диета кармабай эле салмактан баш тартышат.Эгерде сиз чийки кара
куурайдын ширесин ичип жатсаңыз, анда салмак жана ден-соолук боюнча натыйжалар ого
бетер айкын болот.

Мен  Рик  Симпсондун  өсүмдүккө  негизделген  диетаны  үгүттөгөнүн  билем.Мен  башка
көптөгөн  изилдөөлөрдө,  медициналык  кара  куурайды  колдонуудан  тышкары,  өсүмдүк
диетасына өтүүнүн ден-соолукка көптөгөн пайдалары бар экенин, көбүнчө бул адамдар
өмүр  бою  берилгендигин  жана  мактап,  өсүмдүк  диетасына  өтүүнү  үгүттөгөнүн  көрүп
жатам. алардын өмүрүн түзмө-түз сактап калышты». Донна

"Салам Джиндрих, тынчсызданганым үчүн кечиресиз, бирок Брэд бүгүн мени бир нерсе
боюнча  оңдоп  койду,  балким,  сиз  оңдоп  коюңуз.Анын  кант  диабети  боюнча  кандагы
канттын  көрсөткүчтөрү  кийинки  күнү  эле  эмес,  нормалдашуу  үчүн  7-10  күндү  талап
кылды ...дагы эле укмуш.Бул дагы мага анын электрондук почтасынын калганын башка
жакка жөнөтүү мүмкүнчүлүгүн берет, менимче, сиз аны PTга да жайгаштыргыңыз келет:

«Менин сол колумда 5 жолу теринин рагы бар, мен билем, алар бир нече жылдар бою
сууга түшүп жатканда колумду терезенин четине илип койгондун натыйжасында пайда
болгон.Мен аларды 24/7 май менен жаап койдум жана чоңунан башкасынын баары жок
болду.Чоңу  араң  эле  байкалат,  бирок  мен  дагы  эле  бир  аз  көтөрүлгөн  жерди  сезем,
ошондуктан мен ага күн сайын май куюп турам.Ал абдан жакын болгондуктан, жуманын
аягында  жок  болот  деп  ойлойм.Эсиңизде  болсун,  мен  буга  чейин  бир  нече  жолу
тоңдурулганмын  жана  алар  дайыма  кайтып  келишкен,  бул  жолу  алар  болбойт  деп
ишенем, эгер ошондой болсо, мен эмне кылышты так билем.Сага жана Рик, Дейл.

-- Рахмат, Дейл, силер эмне кылууну так билгениңерди билүү жакшы.JB

«Мен  майды  ооруткан  дарыларды  жана  тамекини  таштоо  үчүн  ичтим...Жана  мен
ийгиликтүүмүн!Бир айдан ашык убакыт өттү! Рэнди

--  Куттуктайм,  Рэнди.Майды  колдонуу  менен,  акырында  баары  кыйын  болгон  жок,
туурабы?JB

«Кээ бир адамдар жөн эле сабатсыз жана коркушат.Рик Симпсондун айынан мен өзүм
ооруну басаңдатуучу дарыларды бир кыйла азайтып алдым, демек, мен эртең менен 60
мг  OxyContin  3,  жатар алдында 3  жана  аларды 8 жылдан ашык убакыттан бери ичип
жүрдүм ...Бул сорду!

Эми  май баштагандан  бери  мен  эртең  менен  1  жана  кечки  1  гана  ичем!Жок  дегенде
керемет жөнүндө айтчы, мен аны ушундай көрөм!Дарыгерлер мага эч качан түшө албайм
же  аларды  ичүүнү  токтото  албайм  дешти.Бала  "Рик  Симпсонду"  аткарды,  мен
дарыгерлердин туура эмес экенин далилдейм,

Мен муну жасап жатам жана ошол каргыш тийген уулуу таблеткаларды ичкенге караганда
өзүмдү жакшы сезип жатам!Мен OxyContinдин ушунчалык жогорку дозасын ичип жатсам
да,  мен  дагы  эле  күнү-түнү  ооруп  жаттым,  уктабай,  тамак  жебей  жаттым...Бүгүн  мен
оорубайм, нормалдуу уктап, көбүрөөк тамактанып жатам!Жана мен бул таблеткалардан
арылууга болгон умтулуумду токтотпойм, мен бир ай бою май ичкенимде, мен таптакыр
жок болот деп үмүттөнөм!Мага ийгилик каалайм!» Нэнси

"Адамдарга  апийимдерден  ар  кандай  түрдөгү  жана  тез  арылууга  жардам  берип
келем ...RSO менен...плюс уктатуучу таблеткалар жана башкалар.Эч кандай алып салуу
менен, эч кандай карышуу.Мыкты.Бир досум, бул уктап, таза тургандай, эч нерсеге каалоо
жок  деди.Алар  мен  уккан  сайын  эртең  менен  гризли  аюу  менен  күрөшкөндөй  сонун
сезишет.Алар  кайрадан  жаш  жана  дени  сак  сезишет.Бул  Detox  көйгөйлөрүнүн  баарын
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чечүү үчүн бизге "RSO Detox Center" керек.Баарына тынчтык." Рон

«Салам Джиндрих, май кошунамдын жарылып кеткен урук безин сактап калды.Бир жарым
жумадан  бери  заарасы  кан  болуп,  чыдагыс  ооруга  чалдыкты.Дарыгер  мындай  ооруга
жардам бере турган эч нерсе жазып бере албастыгын айтып, кан токтобосо, урук безин
алып салаардан үч күн мурун берген.РСО бир нече сааттын ичинде ооруп,  3-4 күндүн
ичинде кан заарасын толугу менен токтоткон.Азыр эки жума болду, ал жакшы.Мен дагы
эле анын үстүнөн күбөлөндүрүү иштерин жүргүзүп жатам, бирок ал жасагандан бир аз
коркуп жатат (анын сөзү... "Видео тартсам келип алып кетишет") жана ал чындык жөнүндө
көп деле билбейт. РСОнун күчү, андыктан май анын жигиттигин сактап калганына бир аз
шектенүүдө,  лол.Мен  күбө  болгонумдан,  май  трюк  жасаган,  бирок  бул  100%
документтештирилген эмес,  мен аны биринчи көргөндө алып салгысы келгенин билем
жана  бир  нече  күндөн  кийин  майды  жегенден  кийин  жакшы  болуп,  аны  жергиликтүү
колдонуу менен, жана асуппозиторийтүн капкагы, лол, бирок ал муну моюнга албайт.Мен
ага азыр да күнүгө  айтам:  “Досум,  мен сенин жаңгагыңды сактап  калдым!”  lol  Эмнеси
болсо да, мен сага анын кандай өткөнүн айткым келди жана эгер мен аны күбөлөндүрө
алсам, сага кабарлайм." Steve

«Биз  Кэшини  метадон,  фентанил,  Клонапин,  Версед,  Ативан  жана  Оксикодондон  эки
жумага жетпеген убакытта май менен ажырата алдык!Эч кандай белгилери/симптомдору
жок.Бул укмуштуудай иштейт! ” Kalli

«2012-жылдын август айында менин уулум «Пнут» кармай баштады, катаплексия, ашыкча
суу агып,  күн  сайын суюктукту  соруп,  жалпы чарчоо башталды.Анын акыл-эс жөндөмү
биздин көз алдыбызда тез эле төмөндөп кетти.Бир жыл мурун ал футбол, футбол ойногон
жана  скаут  болгон.Жалпысынан  алганда,  ал  2012-жылдын  августуна  чейин  кадимки
кичинекей бала болгон.

2013-жылдын  март  айына  өтүп,  акыры  ага  Niemann  Pick  түрү  С  деген  диагноз
коюлган.NPC  -  бул  терминалдык  оору,  ал  эң  негизги  терминдер  менен  лизосомалык
сактоо  көйгөйү  болуп  саналат.Мен  муну  мээнин  бузулушу  катары  карайм.Дарыгерлер
бизге ар бир талма дарысын беришти, клоназепам, тегретол, Дилантин, ламиктал, кеппра,
шашылыш кластерлер үчүн диастат гели ж.б. ЭЧ НЕРСЕ иштеген жок.(Бардык нерсе бизге
жалган үмүт берип, абалды ого бетер начарлатуу болду.Ал иштебей калган сайын, доктур
дозасын көбөйтөт.Мен аларды күнөөлөбөйм, анткени алар ушуну билишет.) Ал диванга
жатып  алчу,  балким андан  жылмайып  алаарсың,  балким.Ал  ошол жерде жатып  алып,
аккан.Ал  кыймылдай  алган  жок.Ал  абдан  активдүү  кичинекей  баладан  зомбиге
айланган.Биз ага коляска, эпилепсияга каршы кызматтык ит алып беришибиз керек болчу
жана ал хосписке жаткырылды.

2014-жылдын январь айында чыныгы досуна айланган чыныгы бейтааныш бир адам "С
байке" келип, бизге Рик Симпсон майы түрүндөгү жардамды сунуштады.Биз телефондо
бир  жарым  саат  сүйлөштүк  жана  ал  бүтүндөй  өсүмдүк  медицинасына  абдан  ынтызар
болчу жана ал Риктин майы башкаларга жардам берүүдөгү өзүнүн иштери аркылуу эмне
кылганына чындап ишенгендиктен, ал бизге жардам берүүгө аргасыз болгонун сезди.Анын
жүрөгүнүн боорукердиги аркылуу ал бизге абдан керек болгон дарыларды алуунун жолун
тапты.

31-январда уулубуз ойгонгондо 15тен кем эмес талма кармаган, мунун баары Клоназепам
менен  Диастатта  да  болгон.Ал  кээ  бир  күндөрүн  башкаларга  караганда  жакшыраак
өткөрдү,  кээ  бир  күндөрү  талма  жана  коркуу  сезимине  толду.Эгер  сиз  ата-эне/жакын
адамыңыз болбосоңуз,  анда сиз  өзүңүздү  кандай караңгы жерде сезип  жатканыңызды
түшүнбөйсүз.

Ал  1-февралда  Рик  майынын  биринчи  дозасын  алган.Ошол  күнү  ал  болгону  3  жолу
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кармаган.Ал  бир  нече  айдан  кийин  биринчи  жолу  керебетке  отуруп,  толук  сүйлөмдү
айтты.Мен  өзүмчө  ойлондум.Бирок  баары бир  сүйүнүп  кеттим.4-күнү  ал  аялымды бир
нече  айдан  кийин  биринчи  жолу  "апа"  деп  атады.Ошол  күнү  кубаныч  жана  көз  жаш
жөнүндө  сүйлөш.Эртеси,  5-күнү,  ал  такыр  кармаган  жок.Бул  постко  карата  биз  2  гана
талма менен 58 күн өттүк жана бул сырткы факторлорго байланыштуу болушу мүмкүн.

Бүгүнкү күндө биздин бала көбүрөөк сүйлөйт, активдүү, бир нече президенттердин атын
атай алат, өзүнүн атайын велосипедин өзү тебе алат.Биздин көз алдыбызда болуп өткөн
окуялар  кереметтен  башка  эч  нерсе  эмес.Мен  эң  динчил  адам  эмесмин,  бирок  мен
Кудайга ишенем.Мен чындап эле ал "байке S" бизге жөнөткөн деп ишенем.Мен ал Рикке
муну кантип  кылууну  көрсөттү  жана ал сизге  JB сөздү айтууга  жетекчилик  кылды деп
ишенем.

Мунун баары үчүн, уулубузду мага, бизге кайтарууга жардам бергени үчүн.Жубайымды эң
терең депрессиядан алып чыгып, үй-бүлөмө жардам бергени үчүн.Рик Симпсон, JB жана
"Байке S", мен түбөлүк карызмын.Рахмат!!!" Кевин

Наркомания
«Мен жакында эле айыккыс ооруга чалдыккан морфинге көз каранды рак менен ооруган
бейтаптын морфинди «СУУК ТҮРКИЯ» ӨЧҮП кеткенин байкадым.Морфинди өчүргөндөн
кийин ал ачка болуп калды; ич катуу болбой калды; абдан жакшы уктап, анын ооруу алда
канча жакшыраак башкарылган.Ал дагы бир жолу ырааттуу болуп калды.УКМУШ.Эгерде
мен  бул  180  градуска  өзгөрүүнү  өзүм  көрбөсөм,  мен  эч  качан  ишенмек  эмесмин.Мен
мурда эч качан марихуананы жактаган эмесмин, бирок бул жеке байкоом мени ишеничтүү
кылды». Дженис

«Мен РСОну 3  ай  ичип  жүргөндө  бир  нерсени байкадым,  ал  менин  ичкиликке  болгон
кумарымдан дээрлик арылган.Мурда ар күнү кечинде эки жолу ичип жүрчүмүн, бирок азыр
сейрек ичгим келет, ичкенимде анчалык деле ичпейм, шымымдын да кененирээк болуп
калганын байкадым.Мен 10 кг арыктадым.Мен азыраак кыла турган бир гана нерсе - спирт
ичимдиктерин ичүү.

Мен дагы эле баягыдай эле жейм жана дагы эле аралаш жаңгактарды, печеньелерди ж.б.
тиштеп  алам.  Түнкүсүн  нан  жегенде,  мен  майга  чейинкиге  караганда  көбүрөөк  жеп
калышым мүмкүн.Ооба, май ачка калтырышы мүмкүн.

Ошентип  же  алкоголдун  жетишсиздигинен  же  майдын  айынан  3  айда  10  кг
арыктадым.Мен чындыгында ашыкча салмактуу эмес элем, боюм 5' 10 дюйм жана болжол
менен 198 фунт болчу.Кичинекей кезимде мен дайыма 186 кг салмакта болчумун.Азыр
акыркы жолу текшергенимде 187 фунтка түшүп калдым.Кандай болгон күндө да май же
спирттин  аздыгы  арыктап  калышыма  себеп  болду.Жөн  гана  кубанычтуу  терс  таасир."
Скотт

«Опиаттар  мени  ич  катууга,  жүрөк  айлантууга,  эффективдүү  жеңилдетүү  үчүн  туура
дозаны  алуу  кыйынга  турат.Алар  мени  "жүрөктүү"  кылып,  унаа  айдаганды  кооптуу
кылышат.Марихуана эмес.Айткандары жетиштүү”. Fred

«15  жылдык  апийимдик  көз  карандылыктан  май  менен  айыгат.Рик  болбосо,  мен  аны
сынамак эмесмин.Ошентип, мен ага жашоом үчүн чындап милдеттүү экенимди айтышым
керек, ошондуктан мен азыр анын эң чоң колдоочуларынын биримин.Мен дайыма тамеки
чегет элем, бирок бул эч качан таблетка ичип жүргөндө кыйналганымды азайткан жок.Мен
жөн гана көп жолу өлгүм келди, анткени мен жашоомду башкара албай калдым.РСОнун
аркасында айта алам.Мен морфин,  окси,  перк,  вик  же субоксон ЭМЕСмин...  бул мени
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баарынан  арылтты!!!!!Анан  мен  40  жаштамын  жана  кайра  20  жаштамын.Мурда  күнүгө
эртең менен сезип жүргөн артритим азыр ЖОК.10 жолу ичимден май алып, жашоом кайра
башталды.Канчалык ыраазы экенимди сөз менен жеткире албайм.Эгерде сиз таблетка
ичип жатсаңыз, бир жума уктаганга чейин майыңызды түнү менен ичиңиз, анда мен ошол
жолго бармакмын." Ребекка

"Кара куурай мени 15 жылдан ашык убакыт мурун 30 жылдан ашык көз карандылыктан
кийин Бензодон алып салды, ансыз мен азыр деле өлүп калмакмын..." Фил.

«Мен кимдир-бирөөнү билем, аларды субоксондон арылтуу үчүн кара куурай колдонгон.
Каннабис ага абдан жардам берип жатат.Ал айтат, оору менен жардам берет.Бирок, менин
оюмча,  таблеткалардын  көпчүлүгү  үчүн  көз  карандылыкты  пайда  кылган  бөлүгү  -  бул
"жогорку" бөлүгү ... анда кара куурай "жогорку" эмес... сабырдуулук ашыкча чарчоо сезими
жок болот.ТОлеранттылык – бул ачкыч». Эрин

"Мен бардык ооруну басаңдатуучу дары-дармектерди таштадым жана азыр иштей алам -
жаратылыштын күчүнө көбүрөөк адамдар ишенсе экен!" Sue

«Менин жүлүн нервим 2000-жылы сынган жана көп жылдар бою мен андан майып болуп
калам деген идеяны кабыл алып, каннабис жеп көрүүнү чечкенге чейин дээрлик он жыл
бою Оксиконтинге тыгылып калгам.Азыр менин МРТны салыштырып жатып, дарыгерлер
нервдеги  миелин  кантип  айыгып,  тырык  ткандарын  төгүп  баштаганына  таң
калышты.Акыркы эки жылда менин позам жакшырып, кыймыл аракетим жакшырып, талма
кармай баштады». Анн

С.Метадон жөнүндө эмне айтууга болот?RSO метадондон арылууга жардам береби?Бул
таптакыр жок кылуу эң кыйын дары.Мен бир нече жолу ар кандай нерселер менен аракет
кылдым!Акчаны  алуу  ушунчалык  узакка  созулгандыктан,  аны  мынчалык  узакка  чечүү
мүмкүн эмес!Атүгүл Алабамадагы Брэдфорд Рехаб аны детокстоо эң кыйын экенин айтты!
Аарон

-- Аарон, метадондук көз карандылык - бул май үчүн бир кесим торт, айрыкча ал биздин
көрсөтмөлөр  боюнча  өндүрүлүп,  колдонулганда.4-стадиядагы  рак  менен  ооруган
бейтаптарыбызды  элестетиңиз  -  алар  адатта  сиз  элестете  ала  турган  эң  жаман
нерселердин коктейлинде болушат, бирок алар адатта эч нерсе ичпей калышат.алар бир
же эки жумада алып жатышты.Ошентип,  дагы бир жолу,  ошол жакшы нерселер менен
салыштырганда, метадон май үчүн бир кесим торт болуп саналат.Мен бул жөнүндө көп
жылдар бою көз карандылык боюнча эксперттерге айтып келем, алар ишенгиси келбейт
жана мен аларга жөн гана көрсөтүшүм үчүн эч качан келишкен жок.JB

«Мен инимдин героинге болгон көз карандылыгы үчүн кара куурайды колдонгом.Ал жумуш
учурунда  өлтүрүлгөн,  бирок  биз  өлгөнгө  чейин  кара  куурайдан  сонун  натыйжаларды
көрдүк ». Лаура

--  Туура колдонулган RSO адамга белгилүү болгон бардык заттарга көз  карандылыкты
жеңүү  үчүн  колдонулушу  мүмкүн.Бейтапка  көз  карандылыкты  пайда  кылуучу
дарыларды/таблеткаларды алууну токтотуу үчүн, адатта, бир же эки жума талап кылынат
жана  адатта,  олуттуу  алып  салуу  белгилери  байкалбайт.Бул  жакшы,  атап  айтканда,
бейтаптар жана аларды карагандар үчүн.JB

«Менин көз карашым боюнча, бардык учкучтар бир күн конгондо май жеш керек.Ошентип,
алар жакшы эс алып,  жакшы уктап,  эртеси кайра жакшы иштей алышат.Ошондой эле,
алар  радиациялык  оорудан  жана  учкучтардын  ден  соолугуна  байланыштуу  ондогон
көйгөйлөрдөн кантип сактанышат?

Мен  THC  тестине  макулмун,  бул  адамдын  ден  соолугуна  жоопкерчиликтүү  же
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жоопкерсиздигин  аныктоонун  жакшы  жолу.Биринчи  ден  соолук.Мен  үчүн  алардын
тутумунда THC жок адамдар жөн гана өз өмүрү менен оюндарды ойноп жатышат.Же алар
айлана-чөйрөнүн  булганышынан,  Фукусимадан  жана  химтрайлдан  баш  тартуу
синдромунан  жапа  чегишет.Билип  турган  жакшы  нерсе,  мунай  буга  да  жардам  бере
алат.JB”

«Мен героинге көз карандымын.Мен консультация борборумдан бир күнү, экинчиси өлүп
калган  адамдарды көрөм,  ар  бир  жума сайын каннабистен  же BHO же марихуанадан
эмес,  xanax  жана  бензодиазипендерден,  валий  жана  башка  рецепт  боюнча  жазылган
дарылардан.Мунун  баары мыйзамсыз  сатылып алынган!Тарыхта  кара  куурай  эч  кимге
зыян келтирген жана өлтүргөн эмес.Саясий партиялар шлюз теориясын жана шизофрения
теориясын айтып чыкканда.Силер түшүнбөйсүңөр, булар ачык эле калп айтып жатышат!
Шизофрения  менен  ооруган  кара  куурай  чеккендер  шизофрения  оорусуна
чалдыккан.Жана, кыязы, аны аныкталбаган маселени дарылоо үчүн колдонушкан.Ал эми
шлюз  -  бул  нонсенс.МАРИХУАНАДА  СИЗДИ  КАТУУ  БАҢГИЗАТТАРДЫ  КҮМӨТКӨН  ЭЧ
НЕРСЕ ЖОК!Чыныгы "шлюз" бул мыйзамсыз дилерлер, алар "эгер сизге отоо чөп жакса,
анда муну жакшы көрөсүз" деп башка баңги затын сунушташат, анткени алар отоо чөп
кимдир  бирөөнү  күн  сайын  же  саат  сайын  жүздөгөн  доллар  коротпой  турганын
билишет.Бирок  героин  же  кокаин  сизди  анын  эшигин  күнүнө  7  жолу  каккылайт.Биздин
чоңойо  турган  убак.Көзүбүздү  ачкыла,  өкмөт  бизге  аларга  жана  алардын  калпына
караганда көбүрөөк муктаж экенин түшүнгүлө”. Че

«Мен  30  жылдан  ашык  убакыт  мурун  ичкилик  ичкенимден  улам  төшөгүмдү  айлантып
алуудан коркконумда, уктаар алдында дароо бир чайкап алаарымды билдим жана бул
мага жардам берди деп ойлойм. ооруп калуудан жана же менин асылып калуумду, эгерде
мен андай соккуга кабылбасам, анчалык деле жаман кылбадым». Скотт

"THC  кан  мээ  тосмосунан  өтүп,  алкоголдук  ичимдиктерге  жана  башка  баңги  заттарга
болгон көз карандылыктын амигдаласын оңдойт ...Бул, адатта, алкоголдук ичимдиктерди
жана  апийимди  кыянаттык  менен  пайдалануудан  улам  начарлаган  адамдын  өзүнүн
когнитивдик жөндөмүн калыбына келтирүүгө жана өз алдынча кыянаттыктарын токтотууга
алып келет. Роберт

«Мен муну байкадым.Мен азыр такыр ичпейм.Же каалооңуз бар». Бритни

"Абдан туура.Мен муну башынан өткөрдүм.Боорумду талкалаган уулуу ууну ичүүгө такыр
каалоом  жок.Бүткүл  маданият  мен  андан  алыстаган  сайын  таң  калыштуу  болуп
баратат.Айланасында  турган  адамдар  тамагына  уулуу  сийдик  куюп  жатышат.Бул  мага
кызык.:) Бирок, чөптөрдү колдонуу абдан чоң бакыт.Укмуштуудай сезилет, ЖОК!!!” Камуч

"Кимде  же  кайсы  жаныбарларда  эндоканнабиноиддик  система  бар  экенин  кайдан
билесиз?Ал эми эндоканнабиноид эмнени билдирет? Trisha

«Бардык  жаныбарлардын  эндоканнабиноиддик  системасы  бар,  курт-кумурскаларды
кошпогондо.Каннабиноидрецепторлор  биздин  териде,  мээде,  иммундук  системада,
ичегилерде,  боордо,  омурткада,  кабыргаларда,  лейкоциттерде  жана  жилик  чучугунда
(саңгактын клеткалары) ж.б.600 миллиондон ашык жылдык эндоканнабиноиддик система
болбосо,  "өздүк  клеткалар  айдоочусу  жок  унаадай  иштешмек".  Доктор  Гай,  GW
Pharmaceuticals  компаниясынын  Аткаруучу  Төрагасы,  Лондон,  Улуу  Британия.Ал
денебиздеги  бардык  функцияларды  жөнгө  салат.Омега  май  кислоталары  (3,  6,  9)
эндоканнабиноиддерди түзөт, ошондуктан алар биз үчүн маанилүү.Каннабис майы (RSO)
негизинен  эндоканнабиноиддер  тутумун  күчтөндүрөт,  ошондуктан  ал  ден-соолукка
байланыштуу бардык көйгөйлөрдү айыктыра алат. Рик

- 168 -



Жашоонун сапаты
«Кара  куурай  майынын  жүздөгөн  дарылык  касиети  бар  экенин  билгенден  кийин  гүлгө
ашык болосуң.Чынында, мен кара куурай майы мынчалык күчтүү экенине ишенген жана
али сүйө элек адамды жолуктурган эмесмин». Петир

«Мунайга чейин алдыңкы 3 тепкичтен араң түшсөм, азыр 4 сааттык велосипед тээп жүрө
алам.Бул жөн гана жакшыра берет ». Петир

"Бул маалымат үчүн рахмат!Мен RSO менен PTSDден өзүмдүн паника чабуулдарымды
дарыладым жана ошол эле натыйжаларды таптым.Лайма оорусу да безгекти туураган
дагы бир оору болуп саналат,  аны көптөгөн адамдар качандыр бир кезде жуккан кене
чагып алганын билишпейт.Келгиле,  бул постторду МИЛЛИОНДОР көрсүн!!!Келгиле,  бул
Фейсбукту бир жолу жакшы колдонолу!!!!” Linnea

«Инимдин  тиши  начар  болуп,  ооруп  калыптыр.Ошентип,  май  сүйкөңүз  дедим,  ал  эки
жумадан кийин дагы деле оорубайт, азыр инфекция жок окшойт деди.Баргыла, RSO дагы
жардамга!!!!!" Steve

«Эй,  сен  муну уккан белең,  билбейм,  бирок  мен май ДА АЙЫГАТ,  тагыраак  айтканда,
менин  эки  алдыңкы  тишимдеги  чоң  көңдөйүмдү  айыктыра  баштаганын  билдим.  Мага
кокусунан май тийип калыптыр,  көңдөйдүн тешиги майга толгон жана бир нече күндөн
кийин көңдөйдүн кичирейгенин жана азыр анын жарымыдай болуп калганын байкадым!
Буга чейин кимдир бирөө муну айткан беле?RSO тиш пастасы чындап эле жакшы идея
окшойт!Көңдөйлөрдү айыктыруу кыйын жана мен ишенем, ар бир адам тиштерин жулуп
алгандан кийин аларды айыктырышат!Май менен болгон кырсыкка кубанычтамын. Ким

«Каннабис  майы  эмне  кылбайт?Бул  тиштер  жөнүндө  угуу  үчүн  сонун  жаңылык.Шона
банда  өлүк  тиш  жулуп  алган  инфекциялуу  ириңден  оозунда  некроз  болгон.Некрозду
айыктыруу үчүн дарыгерге же тиш доктурга барууга акчасы жок болчу.Анын ордуна ал ар
дайым  RSO  коюп,  тиш  доктурга  эч  качан  барбашы  керек  болчу,  антибиотиктерге  же
сезгенүүгө каршы дарыларга муктаж болгон эмес жана аны таза кармоо үчүн эч кандай
атайын каражаттарды колдонуунун кереги жок болчу.Мунун баары Рик Симпсон майынын
аркасында некроз токтоп, анын кайрадан кызгылт тиштери пайда болду!

Мен дагы байкадым, кара куурай майын баштагандан бери КӨҢҮЛҮМ ЖОК.Мурда менин
оозум ушунчалык кычкыл жана көңдөйлөргө толгондуктан, эгерде менде чирий/көңдөйлөр
болбосо, кызыктай көрүндүм.Шон дагы бул тууралуу өткөн күнү айтып жаткан.

Мен  мунай  жөнүндө  күбөлөндүрүүлөрдү  укканды  жакшы  көрөм!ЭМНЕНИ  ОҢДОЙ
АЛБАЙТ?Жиндрич  Байерге  бул  адамдын  тиштери  тууралуу  күбөлөндүрүүлөрү  менен
бөлүшкөнүңүз үчүн рахмат, мага адамдардын жалпы ооруларды дарылоо же гомеостазды
сактоо боюнча тажрыйбалары менен бөлүшүүсү жагат. LinZy

"Мен күн сайын бир дозаны алуу менен рак алдындагы полиптерден арылдым." Донна

«Кара куурай аялдын жашоо циклинде кандай роль ойной алат?Апам бактылуу болсо,
баардыгы  бактылуу  болот”  деп  мен  билем.Ал  эми  май  циклдин  кайсы  баскычында
болбосун аялды бактылуу кыла алат.JB”

«Кайсы  учурларда  мунай  жардам  бере  алган  жок?Аларда  үлгү  барбы,  же  дагы
сынообусебептерин түшүнүү керек?» Дэнни

--  Мунайдын  доктурлар  биринчи  жолу  бузуп  салганын  оңдоодо  көйгөйлөрү  бар,  мен
ойлогон жалгыз үлгү ушул.JB

«Менин сүйлөшкөн кызым чиркейдин чакканына өтө аллергиясы бар жана кечээ кечинде
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анын ийбадатканасында чиркей болгон... абдан чоң болду, ансыз деле мен тишке тиштүү
лента алып, кара куурайдын жалбырактарынан жасаган РСОну коюуну сунуштадым.Бүгүн
эртең менен ойгонгондо бүдүрчө такыр жоголуп кетиптир».

--  Рахмат,  Жимми.Бул маалымат  көп  адамдарга жардам берет деп  ишенем.Бул  жерде
чиркей  мезгили.Жана  май  репеллент  катары  иштейт  да,  аракет  кылып
көрүңүз.Көйгөйлөрдү май менен чечүү оңой болсо да,  алдын алуу дайыма жакшы.Май
кычыштырган,  күйгүзгөн  же  ооруткан  нерсеге  колдонсо  болот.Майды  канчалык  тез
колдонсоңуз, көйгөйлөр ошончолук тез жоюлат.Аны эсте.JB

«RSO менин чоң талмамды толугу  менен токтотту.Мен эч качан жасалма баңги затын
колдонбойм,  күйөөм  өтүп  кеткенге  чейин  билсем  кана.Ал  Ходжкиндин  лимфомасынан
өтүп кеткен.Балким, ал дагы эле ушул жерде болмок.Ошол кезде бизге 70% айыккан деп
айтышкан.Ал эки жылга жетпеген убакытта жок болду." Келли

"Бир фармацевт мага бул бир топ шылдың экенин айтты!!Мен атамдан ушул май айында
рактан айрылдым, анын Кливленд клиникасында жана Гоуга ооруканасында эң мыкты эки
дарыгери бар болчу!!Менин атам болгону 62 жашта ал менин китебимде дагы эле наристе
болчу!!Мага  менин  атамдын  атам  рак  менен  ооруп  жатканын  далилдеңиз.Атам  менен
кайын журтумдан айрылып калгандан кийин билдим». Тэмми

"Албетте,  фармацевт сизге бул шылдың экенин айтат,  анткени эгер дүйнө кара куурай
майы ракты айыктырганын билсе, ал жумушсуз калды." Мони

"Сиздин чечкиндүүлүгүңүзгө таң калдым JB.Эгер кимдир бирөө менден далилди "талап"
кылса, мен аларга кайда барышымды айтмакмын, бирок бул Youtube болмок эмес!Ошол
эле  учурда,  эгерде  кимдир  бирөө  муну  өзү  изилдебесе  жана  негизги  маалымат
каражаттарына  байланып  калса,  алар  фактыларды  билишпейт  жана  менимче,  бул
болбогон  нерсе  деп  эсептешет.JB  жана  Риктеги  жоокер!PSФармацевтиңизге  айтыңыз,
анын "индустриясы" бир топ шылуун экен!!" Горд

«Мен  аны  оору,  уйку,  өнөкөт  тамак  сиңирүү  маселеси,  жүрөк  айлануу,
тынчсыздануу/депрессия  үчүн  колдондум.Мен  ооруну  басаңдатуучу,  булчуң
релаксациялоочу,  эметикалык,  уктатуучу  таблеткалардан  жана  транктерден  ийгиликтүү
арылдым.MMJ менин өмүрүмдү сактап  калды.MMJдин айынан мен өзүмдүн жашоомду
кайтарып алдым, доктурумдун үрөйү учту». Мээрим

«Майды үзгүлтүксүз ичкенде, менин досум 4 ай бою шакый оорусуна чалдыккан жок, биз
азайганда алар кайра келип, ал күн сайын көп май ала албайт, бирок ал айына 2-4төн
нөлгө  чейин  барчу.  RSO,  ошол  убакта  ал  Norco,  Baclofen,  prozac  өнөкөт  чарчоо  үчүн
кеткен, атүгүл калкан безинин дарыларын да таштаган, бирок деңгээли бир нече айдан
кийин  оңоло  элек,  ал  багынган  жок  жана  ал  өзүн  жакшы  сезип  жаткандыктан,  мен
Левотироксинди кубаттаган жокмун, мен анын калкан бези RSO ырааттуу колдонуу менен
нормалдашабы, мага абдан кызык, бизге материал үчүн ырааттуу булак керек!Жеке мен
RSO аркылуу ооруну басаңдатуучу жана булчуң релаксаторлордон алысмын. Уитни

"Мен катаал угууну жек көрөм, эгерде алар Кливленддеги эки мыкты дарыгер болсо, анда
эмне болду?Салттуу  Рак  дарылоо ЭМЕС!Химия,  ИШТЕБЕЙТ,  радиация,  ЭМЕС...  жана
сиздин  фармацевт,  дагы эмне дейт?РСОну мыйзамдуу түрдө таратып жатканда андан
кайра сураңыз.Атаңыздын жаткан жери жайлуу  болсун,  сизге  жана үй-бүлөңүзгө  көңүл
айтабыз.Критикалык изилдөө жүргүзүү үчүн дагы бир өлүмдү күтпөңүз...баталар». Laurie

"Мен аны чекмек эмесмин, бирок 1990-жылдан бери болгон коркунучтуу мигренден арыла
алсам, май же башка бир нерсени колдонуп көрмөкмүн." Ребека

-- Канчалык тез май ичсең, шакыйдан ошончолук тез арыласың, Ребека.Бул ушунчалык
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жөнөкөй.JB

«Ооба, мен простатит оорусу бар 63 жаштагы кишиге май бердим.Май ага бир нече күндүн
ичинде жардам берди, ал эч кандай көйгөйсүз сийип кете алган ...май чейин күн сайын
катетер коюу керек болчу, оору жана коркунучтуу жол-жобосу.Тынчтык». Juergen

«Мен табиятымдан скептикмин, бирок анын Женнифердин кыска убакыттын ичинде эмне
кылганын көргөндөн кийин,  мен толугу  менен САТЫЛЫП кеттим.Ал 30 жашта.карыган,
бирок 70 жаштагы депрессияга окшоп жүрдү.Дарыгердин бир гана кеңеши хирургиялык
операция  болгон,  ал  ар  кандай  жеңилдик  үчүн  жасай  турган,  бирок  медициналык
камсыздандыруусу жок.Ал жөн гана ушундай жашоо керек экенин кабыл алган.

Анын апасы болгондуктан, анын кыйналганын көрүп жүрөгүм эзилип кетти.Анын балдары
да азап тартышкан, анткени алардын апасынын чыдамкайлыгы, кубаты жок болчу.Экинчи
кызым лицензиясы бар массажист жана анын оорусун жеңилдетүү үчүн тырышчаактык
менен иштеген.Массаж жардам берди, бирок абдан кыска убакытка гана.

Бул май кудайдын бергени болду!!Женни азыр жылмайып койду (биз муну көптөн бери
көрө  элекпиз)..Мен  анын  сезимин  сурасам,  ал:  «Апа,  мен  мынчалык  жакшы  сезгеним
эсимде жок» дейт.

Мүмкүн болушунча көбүрөөк  материал алууну жана бул майды мүмкүн болушунча көп
сактоону пландап жатам (алар түбөлүккө калат дешет).Жолдошум экөөбүз аны кечинде үй
жумуштары бүткөндөн кийин колдоно баштайбыз, ошондуктан биздин курактагы көптөгөн
ооруларды алдын алабыз.МЕН САТЫЛДЫМ...РАХМАТ РИК СИМПСОН.!!!“ Tonda

«Жаңы диагноз коюлган простата менен ооруган, 60тын тегерегинде, аңчы типтеги.Бир
грамм май бердим, ачык эле мойнума алам.Ал бүгүн телефон чалып, дагы май алайын
деди.Ал өзүн жакшы сезип жатканын, май алууда эч кандай көйгөйлөр жок экенин,  ал
жакшыраак  болуп  жатканын  ж.б.Ал  ошондой  эле  1-күндөн  баштап  эле  "айкын
натыйжаларды"  сезгенин  айтты.Ал  ушинтип  айтканда  мен  күлүп,  сүйүнүп  кеттим.Жана
мен ага дагы бир аз берүү үчүн кубанычта болом - мындай окуялар мага абдан жагат.JB”

«Мен  простата  бези  менен  байланышкан  көйгөйлөр  2  жумалык  май  ичкенден  кийин
жоголуп кеткенин билдим...Майды өзүм жасайм.Мен азыр THC деңгээли көтөрүлүшү керек
экенине ишенем ...Менде бир нече штаммдар бар.Алардын баары иштейт, мен аларды
бириктирем.Менин урологум рентген жана УЗИ анализинин жыйынтыгын көрүп, шок жана
коркуу  маанайда  болчу...Мен  бардыгын  өстүрүүчү  чатыр  сатып  алууга,  өзүңүздүн
өсүмдүкүңүздү  жасоого  чакырам,  анда  сиздин  мүнөзүңүздүн  бир  бөлүгү  болот...Сиз
акырында  өзүңүздүн  адамыңыз  менен  таанышууга  мүмкүнчүлүк  аласыз...Жана
кемчиликсиз  айыгат.Жана  силкинүүдөн  жана  башкадан  эмес.Жөн  гана  BUDS.Тушумду
туура  жана  өз  убагында  жыйнап  алуу...Бул  май  жөн  гана  асмандагы  дары  болуп
саналат.Чындыгында...Мен муну азыр билем». Гаги

«Мен 16 жашымдан бери шакый менен жабыркадым.Мен азыр 56 жаштамын.Мага жана
менин  кластердик  шакыйымды дарылоочу  жалгыз  дарылоо  бул  дары.Мен  түнү  жатар
алдында күрүчтүн 1/4 данын алам.Дары түзмө-түз бардык кластердик жана кластердик
эмес шакыйларды жок кылат.Мен түгөнгөндө мигрень кайра келет.Мен шакыйга каршы
бардык  дарыларды  сынап  көрдүм  жана  алардын  бири  да  дарыдай  жакшы  натыйжа
бербейт.Мен  кодеин  мээси  же  кандайдыр бир  терс  таасирлери  менен  жабыркабашым
керек.Бул мага Кудайдын жибергени болду».

«Шакыйдым башталгандан бери май ичкенден 30-45 мүнөттөн кийин айыгып кеттим.Оору
жок.Жүрөк айлануу/кусуу жок.Жарык/үн сезгичтиги жок.кетти!RSO - бара турган жол.Бир
СҮЙҮҮ." Аллен
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"Бул менин лупус, фибромилагия, шакый, тынчсыздануу менен жардам берет.Мен ансыз
жашай алмак эмесмин.Бардык таблеткаларды ичкенде өзүмдү жаман сездим.Бул дары
мени күн сайын куткарат». Джессика

«Ошондой  эле  менин  теримдеги  лупусумду  тазалайт!Дарыгерлерим  мага  эч  качан
айтышкан эмес, алар бир гана стероиддерди жазып беришкен.Бирок бул бүдүрчөлөрдү
тынчтандырып, алар эч кандай терс таасирин тийгизбей кеттитаасирлери." Холли

"Мен  кокос  майынын  базасындагы  майды  баш  сөөгүмдүн,  храмдарымдын  жана
маңдайымдын түбүнө шакыйга колдоном...секунданын ичинде иштейт." Ширли

«Менде  шизофрения  бар  жана  мен  медициналык  кара  куурайды  менин  абалыма
байланыштуу  тынчсыздануу  жана  уйкусуздук  сыяктуу  терс  таасирлери  үчүн
колдоном.Дары иштейт,  мен тез-тез  дарылап баштагандан бери уктай баштадым,  буга
чейин уктай албай калдым.Менин көптөгөн белгилерим уйку жетишсиз болгондо пайда
болот.Мен кара куурай ичип жүргөндө үндөрдү эч качан сезген эмесмин, бул мени алардан
коргоп жатканын сезем...” Хосе

-- Мен макулмун, Хосе, уйкунун жетишсиздиги көптөгөн психикалык оорулардын себеби
болуп саналат.Логикалык жактан алганда, адам уктабай калганда, май жегенден кийин он
сааттык сергитерлик уйкудан кийин өзүн жакшы сезбейт.JB

«Мен Лайманы каннабис майы менен дарылап жатам.Негизинен азыр Бартонелла.Ансыз
уктай  албай,  тамак  жей  албай,  ансыз  тынымсыз  тердеп  жаттым.Мен  башка  көптөгөн
жагымсыз  нерселер  бар  экенине  ишенем,  бирок  мен  муну  билип  алыш  үчүн  баргым
келбейт!Кошумчалай турган болсом,  мен биринчи жумада же андан көп убакыт өттүм,
бирок андан кийин ал жерден жылмакай сүзүп кеттим!!! Мэгги

«РСО ЖАНА БАЛГА АЛЕРГИЯ.Мен бир досумду көргөнү бардым.Ал тамакка суук тийип,
бир топ антибиотиктер менен доктурдан кайтып келди.Ошентип, кечээ мен ага бир тамчы
май бердим,  ал  мойнуна  жана  тамагына  бир  аз  сүйкөп,  жатып  калды.Көбүнчө  ал  көп
сүйлөйт, кээде сүйлөп баштаганда такыр дем алабы деп ойлоп кетем, бул жолу ал мен
көргөн эң тынчы болду.

Эртең менен ага чай кайнатып бергем, экинчисине бал салып койгонум үчүн ак чыны алып
кел дедим.Анын балга аллергиясы бар, анын бир тамчысы дароо медициналык жардамды
талап кылган массалык аллергиялык реакцияны жаратышы мүмкүн.Жарым сааттан кийин
мен анын бөлмөсүндөгү  абалына көз  чаптырсам,  ашкана раковинасынын үстүндөгү  ак
чөйчөктү  жана  төшөгүнүн  жанында  үч  кашык  бал  менен  экинчисин  көрдүм.Бактыга
жараша,  ал  денесинде  эч  нерсе  сезген  жок,  тамагын  тырмап  алган  жок  (бул  көбүнчө
аллергиялык реакциянын башталышынын белгиси).Ошентип мен ага дагы бир чоң тамчы
май  бердим.Ал  дагы  эле  төшөктө  жатат,  кино  көрүп,  бактылуу  жылмайып,  бул  анын
жашоосундагы эң жакшы "оорулуу мезгили" экенин айтат.

Мен үчүн, бул туура өндүрүлгөн RSOнун бардык түрдөгү аллергияга канчалык натыйжалуу
экендигинин дагы бир ырастоосу.Ошондой эле ооруканада бир чыны бал менен чай ичип
аман калабы же жокпу деп отура бербей, ушул жерде отуруп алганыма кубанычтамын.JB”

"Тишимдеги ириңди 2 күндө чечтим, кетти!!" Susanna

«Мен  бул  чындыктарды  окуп  эле  ачууланып  кетем,  анткени  алар  чындык  экенин
билем.Мен биполярдык  оорудан жана тынчсыздануу  жана  катуу  жүрөк  айлануу  менен
жабыркап жатам, бирок мен штат аркылуу медициналык картамды кармап турсам да.Мен
тамеки чеке албайм, анткени азыркы учурда көпчүлүк жумуштар баңги затын текшерип,
туш келди.Каннабис мээмди эс алдырат жана кайра дем ала тургандай сезүүгө мүмкүндүк
берет.
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Мен өкмөттү аларда болгон же бизден тартып алууга аракет кылып жаткан бардык нерсе
үчүн жана бул ачуулануу жана тынчсыздануу менен өзүмдү туура дарыламай эле жек
көрөм.Мен психикалык абалым үчүн корком.Мен толугу  менен байланып калдым жана
мындан өкмөт эмес, мен гана жапа чегем».

--  Мен  бул  сезимди  жакшы  түшүнөм,  Аманда.Кара  куурай  чай  сыяктуу  эле  жөнгө
салынышы керек.JB

«Бул мага жашоомдо болуп көрбөгөндөй жакшы сезип, жакшы уктадым.Менде эпилепсия,
фибромиалгиянын сейрек кездешүүчү түрү,  белимде дегенеративдик диск оорусунун 2-
фазасы  жана  бир  топ  тамак  сиңирүү  көйгөйлөрү  бар.Мен  аны  биротоло  колдонууга
мүмкүнчүлүгүм  болгондо,  мен  учурдагы  симптомдорумду  азайткан  бардык  дары-
дармектеримди таштайм деп үмүттөнөм. Angel

"Атам каза болуп калды, айыгып кетсем болот эле, жүрөгүм 2 жылдай болду, муну билсем
кана". Анн

"Ошол эле, бирок менин апам болчу.Кандай сезимде экениңди бил." Роберт

"Мен рак менен ооруп жатканда бул май менен куткарылып калган адамдан, адамдар
ойгонушу керек !!Мен бир күндө 52 таблетка ичип жаттым!Мени өлтүрүп кете жаздаган
дарылоолорду  жасап  жатып!Менин  бир  досум  май  алып,  мага  алып  келди!Мен  100%
каршы болчумун!!Амал жок деп ойлогом турмого камайт!!Ал аны Google Рик Симпсонго
көрсөтмөлөр менен калтырган.

Бир нече күндөр өттү,  мен катуу ооруп жаттым жана бул дарылоонун терс таасирлери
жөнүндө ойлонбогонго аракет кылып жаттым.Кийинки нерсе 11 сааттан кийин болгонун
билем!!!Wow!!Мен  акырындык  менен  дарылоону  токтоттум,  бул  дарылардын  дээрлик
бардыгын алып салуу үчүн азыраак жана азыраак дары ичтим жана мен май баштадым !!
Каргыш, мен бир жылдан бери мынчалык жакшы сезген эмесмин!Мен досума чалдым, ал
күрөшүп жатты, бирок мага көбүрөөк май ала алды!Мен бул иштеген тирүү далилмин !!
Колумдан келсе дагы деле болмокмун, бирок бул каржылык нерсе!О, мен дагы эле рак
менен  ооруйм,  бирок  анчалык  деле  жаман  эмес  жана  эч  кандай  сканерден  өткөргөн
жокмун.Менде  BRCA гени  бар,  ошондуктан  ар  дайым  рак  менен  ооруйм,  бирок  ушул
майдын айынан мен тирүүмүн!Рахмат." Celiia

«Рэй  Питтин  диссертациясына  ал  көп  жылдык  изилдөөлөрдөн  кийин  толук  жеткен:
ашказан  кислотасын  алуу  үчүн  кант,  крахмал,  тузду  колдонуу  салыштырмалуу  жогору
болушу  керек,  протеин  көп  болушу  керек,  бирок  4:1  пропорциясында  болушу  керек.
углеводдор,  тойбогон  майлар  кереги  жок  жана  андан  тышкары  митохондрияга  зыян
келтирет,  кофеин протеиндерди же майларды каннибалдуу кылуунун клеткалык стресс
циклин токтотот жана ал тойбогон майларды эстрогенге айландыруу үчүн ароматазаны
колдонууну  токтотот.Прогестерон  туура  клеткалык  зат  алмашуунун  негизги  коргоочу
гормону  жана  Е  витамини  организмдеги  тойбогон  майлардын  кычкылданышын  алдын
алат.Рэй  Пит  менен  Рик  Симпсондун  биргелешип  иштөөсү  белгилүү  тарыхта  иштелип
чыккан эң чоң понци-схеманы кыйратмак». Эндрю

"Менин  ИБСма  жардам  берет  жана  мендеги  жоон  ичеги  оорусуна  каршы  табигый
антиспазмотикалык каражат катары иштейт.Доктор мага бергиси келген таблеткалардан
жакшыраак,  рецепттин  этикеткасында  бул  дарыны  колдонуу  менен  убакыттын  өтүшү
менен табигый тамак сиңирүүсүнө тоскоол болушу мүмкүн жана мен тамак сиңирүү үчүн
ага  көз  каранды  болушум  мүмкүнбү?Ага  көз  карандыбы?Бирок  доктор  пайдасы
тобокелдиктерден жогору экенин аныктадыбы?смх!?Жок, рахмат!" Мари

«Бул жерде мен жеке өзүм күнүнө 1,5 өлчөмүндөгү күрүчтүн дан өлчөмүн колдонуп көрдүм
- ракты айыктыруу үчүн бир граммга жакын эч нерсе жок.
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1 - менин кан басымымды 189/99дан 145/84кө түшүрдү, бул укмуш.

2 - 3-даражадагы күйүктө айыктырылган инфекция 2 жолу гана колдонулат!

3 -  шишип кеткен лимфа түйүндөрү бир айдан ашык шишип кеткенден кийин кадимки
абалына келүү үчүн 3 күн талап кылынды.

4 - менин 14 жаштагы жана мурун рагы бар итиме абдан жардам берет, мен анын мурдуна
микро туман жана зайтун майын чачам - ошондой эле ага энергия, бүргө менен күрөшүү
жана артрит менен жардам берет

5 - Мен ашыкча салмактан арыла элекмин, бирок бир айдын ичинде 4-5 кг салмакка чейин
өзгөргөн жокмун, бирок ал көтөрүлөт деп үмүттөнөм.

6 - Уйкуга жардам берүүчү каражаттарды колдонбоңуз, жеңил уйкуга кетиңиз

7 - кыпчылып калган нервди эс алуу менен айыктырды, бирок эч кандай дары-дармек
колдонбогон  ооруну  тийгизди.
Бул майды жакшы көрөм ...чындап эле өмүр куткаруучу». Аман калуу

"Рик  Симпсон  менин  жашоомду  биротоло  өзгөрттү.Кара  куурай  жөнүндө  билем  деп
ойлогонумдун  баары  калп  эле.Мен  2012-жылдын  октябрынан  бери  RSOдамын  жана
жашоомдо  өзүмдү  жакшы  сезе  элекмин.Менин  метаболизмим
барнормалдаштырылган.Мен  кан  басымы  көтөрүлгөн  таблеткаларды  жугуздум.Менин
ашказаным  орто  мектептен  бери  биринчи  жолу  нормалдуу  иштеп  жатат.Баары  Рик
Симпсонго рахмат.Мен аракет кылбай эле 30  кг  таштадым жана аракет  кылсам кайра
көтөрө албадым.Күнүнө 1-2 граммдан ичем.Мен мунай сатып алып, аны оорулууларга Рик
Симпсон жолу менен бекер таратам жана маркум атам Соломон Марсдендин урматына
муну улантам.RSO бул чыныгы медицина жана аны тааныбаган ар бир доктор мектепке
кайра барышы керек. Вильгельм

"Мени эки полярдык тынчсыздануу жана уйку көйгөйлөрү үчүн бардык дарылардан алып
салды !!! Доза маанилүү жана туура алуу үчүн бир аз аракет талап кылынат!!" Кара

«Мен Паркинсонду пайда кылган дары-дармектерди алууга аргасыз болдум, бирок менин
чыныгы кудайым берген дары мага кант диабетинин өлтүрүүчү таасирин жеңүүгө жардам
берди.RSO бул сөзсүз түрдө даба.Рахмат Рик!» Давид

«Менде  Паркинсон  бар...  Ал  эми  ичеги-карын  рагынын  4-стадиясынан  өттүм.Аны  Рик
Симпсон майы менен айыктырган.Жалпы баасы 2000,00дон төмөн.Кадимки онкологиялык
оорулуу  медициналык  мекемеге  200,000.00  жакын  берет.Алардын  мунун  чыгышын
каалабаганынын себеби бар  жана оорукана фармацевтикалык  компанияларга  таандык
жана  башкарылат.КАНАБИС  МАЙЫ  ИШТЕЙТ!!!Дарыгерлерим  фармацевтикалык
компаниялардан коркуп, бул тууралуу айтуудан да баш тартышты! Ли

"Ооба.Бул Паркинсон оорусуна жардам берет.Аны колдонгон адамдын видеосу бар жана
жакшы жакка өзгөрүүнү көрө аласыз.Менин чоң таежем Паркинсон оорусу менен ооруйт
жана ага жаңы эле мээ шишиги деген диагноз коюшкан.Ал Огайодан Пенсильванияга чоң
атам менен жашоого көчүп баратат жана биз аны тез арада мунай иштетүүгө киришип
жатабыз ». Дарлен

Уйку, уйкусуздук
"Ооба, уйкусуздук. Жаман болсо, азыр таштай уктап калдым». Лаура

«Мен эң сонун уктайм.Мен эки жумага жакын убакыттан бери RSO колдонуп жатам жана
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менин көрсөткүчтөрүм жакшы, өзүмдү ден соолугумду сезип жатам жана уйку керемет.Бир
нече  шишиктин  көлөмүн  текшерүү  үчүн  3  жумада  үй  жаныбарларын  сканерлөө...Мен
ишенем». Лаура

"Аарын: Мен бир аз чоң кесек жеп койдум окшойт...бирок бул жаман нерсе эмес!Бул жөн
эле, балким, уктоого убакыт болуп саналат.

-- Уйку кандай болду, Аарын?JB

Арин:  Керемет!Мен дагы эле эс алып жатам!Бул менин депрессия жана тынчсыздануу
менен жардам берип жатканын көрүп жатам.Май мени күлдүрүп коёт, лол.

Бул жерде дагы бир бейтап бар эле, мен май жасоону көрсөтүп жаткан элем, анын да
тынчсыздануусу бар.Ал да күлүп жатты.Бул сонун болгон.

Мен  акыркы  2  күндө  күнүнө  4  жолу  күрүчтүн  өлчөмүндө  жеп  жатам,  мен  дарыларды
азыраак ичкенге туура келди жана азыраак ооруп жатам.

-- Оор ооруну дарылоо ушундай болуш керек го?Оорулуу уктап жатат, сергип ойгонот, өзү
жөнүндө жана бардык кырдаалдын акылсыздыгы жөнүндө көп күлөт, стресс, тынчсыздануу
же химиялык дарылардын терс таасирин сезбейт.Жеке мен муну абдан каалайт элем.JB

«Мен бир  нече  шартта  кара  куурай майын ичип  жатам жана  мен  эч  качан  мынчалык
жакшы  уктап  көргөн  эмесмин....Рик  Симпсон  жана  Дж.Б  бул  өсүмдүктүн  укмуштуудай
экенин билдиргени үчүн рахмат!!Жөн эле кылгыла элдер жана өзүңөр көргүлө!!Бул сиз
кыла турган жалгыз жолЧыныгы ыймандуу бол, мага ишен!”Val

-- Рахмат, Вал.Бул май эмне кыла алат менен жеке тажрыйбасын эч нерседен кем эмес
экени  чындык.Бир  жолу,  мисалы,  күйүк  же  чиркей  чакканда,  кычышуу  жана  оору
секунданын ичинде басылат, ар ким сизге эмне кааларын айтып бере алат,  бирок май
дагы эле эң мыкты дары болуп кала берет.Анан бир нерсе болуп калса, үйдө бир чака
алгың келет.

Биз айткан сөзгө ишенбеш керек, жөн эле май жасап, күйүк, тери рагы, диабет жарасы
менен  ооруган  адамды  табыңыз,  андан  кийин  аны  сыртка  сүйкөп,  эмне  болорун
байкаңыз.Андан кийин майды жутканыңызда денеңиздин ичинде да ушундай болоорун
унутпаңыз, чындыгында сиз билишиңиз керек болгон бардык нерсе ушул.JB

Медициналык кара куурай боюнча эч кандай изилдөө жүргүзүлгөн эмес деп ойлогондор
үчүн.Бүгүнкү күндө кара куурайды мыйзамдуу кылуу үчүн жетиштүү маалымат бар, анын
медициналык баалуулугу жок жана анын таасири илимий жактан далилденбегендиги жөн
гана калп.Кара куурай медицинада колдонулбайт, анткени ал натыйжасыз, анын негизги
көйгөйү - анын ушунчалык эффективдүү (жана арзан) болушунда.JB

«Учурда мен  кара  куурай  психозду/шизофренияны пайда кыла  алабы же жокпу  деген
суроону талкуулап жатам.Анткени алар, цитата келтиришет, "көп казан тамеки чеккен жана
азыр ар кандай психикалык ден соолук көйгөйлөрү бар чоң кишилерди билишет". Сизге
ушинтип айткан адам сиз дагы эмне дейт элеңиз?Талкуу менин ата-эненин баласына кара
куурайдын пайдасы жөнүндө айтып жаткан мультфильминдеги лайк баскычын басуумдан
улам келип чыкты!!”

--  Кэти,  мен  аларга  Риктин  китебин  окугула  дейт  элем.Майды  жегенде
психозду/шизофренияны айыктырат,  ал  эми  аны  айыктырганда  логикалык  жактан  аны
пайда кылбайт.Болгону бул шарт үчүн туура штаммды же штаммдарды жана майларды же
майларды же алардын комбинацияларын табуу керек.Мунун баары чындыгында.JB

«Канчалык тынчтандыруучу болсо,  ошончолук жакшы.Мен аны кечинде жатар алдында

- 175 -



колдоном, ал жакшы иштейт.Мен азыр 8 саат түз уктайм.Эс алуу мен үчүн эң сонун нерсе
болду.80% жана андан жогорку күчкө көнүү үчүн бир аз убакыт талап кылынат, бирок сиз
ошол жерге жетесиз.Көрсөтүлгөндөй 0,01 мл менен баштап, андан ары улантыңыз.Мен
баштоо  үчүн  0,025  аракет  кылдым...кийинки  жолу  мен  0,01  мл  гана  алдым.0,025  мл
диванга 10 саатка отургузду.Сак болуңуз, бирок аны алууну унутпаңыз.Мен айткандай, түн
мен үчүн эң туура убакыт.Күндүз иштеп, түнкүсүн эс ала алат." Жон

«Менде MS бар жана мен дайыма оорудан кыйналып жатам, бардык жерде, анын ичинде
өтө  катуу  баш оору.Мен буттарымдын титирөөсүн  жана  башкасын алам.Мен  дагы эле
ооруга жардам бере турган эч нерсе ала албай жатам.Мен баңгизатка көз каранды болгум
келбегендиктен, мени күчтүү бир нерсеге кийгизүүгө жол бербейм.Ошентип мен кыйналып
жатам !!Балким, мен муну сынап көрөм, мен уйку кандай экенин унутуп калдым, тынымсыз
өйдө." Донна

-- Донна, майды сынап көр, ал сени сөзсүз уктайт.JB

«Мен бир  нече  шартта  кара  куурай майын ичип жүрөм жана  мен  эч  качан мынчалык
жакшы уктап көргөн эмесмин....Рик Симпсонго жана Дж.Бге бул өсүмдүк ойго келгендин
баарын кереметтейт деген кабарды алганыңыз үчүн рахмат!!Жөн эле кылгыла элдер жана
өзүңөр  көргүлө!!Мына  ушундай  жол  менен  сен  чыныгы  ыймандуу  боло  аласың,  мага
ишен!!” Val

«Күйөөмө май берип жатам, ал көп ичкен жок, аны аябай чарчатып жатат.Ал күндүн көбүн
уктайт.Мен аны бир-эки күнгө алып салайын деп жатам, ал кандай өзгөрүүлөрдү жасай
турганын  көрүш  үчүн  ...Анда  балким,  ага  бир  аз  күрүчтүн  1/2  данынан  бериңиз  (жок
дегенде  биз  муну  окуганбыз),  балким,  биз  аны  тез  эле  сүзүп  алганбыз».  Glioblastoma
Fighter

--  Джейсон,  уйкусу  жакшы,  сен  бейтаптын  мүмкүн  болушунча  уктап  калышын
каалайсың.Седативдик  таасири  бир  нече  жумадан  кийин  жоголот,  бирок  бул,
тескерисинче, эч кандай жагымсыз нерсе эмес.Жакшы каалоолор менен, JB

С: Бүгүн ак халатчандар эки жума жашай турганын жана ал үчүн эч нерсе кыла албай
турганын  айтышкан.Жакында  баары  үчүн  жакшы  жаңылык  болот  деп  үмүттөнөм.Аны
тамеки чегүүнү токтотууга жана диетаны өзгөртүүгө жана анын иммундук системасына
каршы күрөшүүгө мүмкүнчүлүк берүү үчүн аракет кылуу.Рик менен Дж.Б сизге билимиңиз
жана бизге чыныгы айыктырганыңыз үчүн рахмат.

А: Дэйв, тамеки тартсын, майды жесе айырмасы жок.Ошондой эле ал көп уктайт, андыктан
баары бир тамеки тартпайт.Азыр диетаны өзгөртүүгө келсек, аны негиздүү түрдө өзгөртүш
керек, бирок кескин түрдө эмес, өзү каалагандай жей берсин.Сөзсүз колбаса эмес, акылга
сыярлык  нерсе.Анын  денесинин  рН  деңгээлин  жогорулатып,  күн  сайын  эки  алманын
үрөнүн жеп туруңуз.Эң негизгиси,  ага  мүмкүн болушунча тезирээк  май алуу.Дагы деле
мүмкүнчүлүк бар.Эң жакшы натыйжага жетүү үчүн май, шам, буулантуу жана актуалдуу
колдонууну айкалыштырыңыз.Ал жетпесе да, акырына чейин эң жогорку сапатта жашайт
жана бул да абдан маанилүү.Мен ишенем, бул эки жумадан ашык убакыт болот, бирок
көрөбүз.Дарыгерлер мунай пайда болгондо,  алардын божомолдору менен дайыма эле
туура боло бербейт.Жакшы каалоолор менен, JB

«Мен абдан катуу уктайм жана адаттагыдан узак.Тургандан кийин мен өзүмдү абдан эс
алып, тамеки чегүүдөгүдөй эс алам». Терри

«Мен жакшы уктап,  түш көрөм, бирок чарчап ойгоном.Келүү үчүн бир нече саат талап
кылынат, андан кийин ал көпкө созулат.Мен аны күн сайын кечинде колдоном.Бул менин
артрит оорусунан арылтып, уктайм». Кэтрин
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«Менде  рак  жана  уйку  апноэ  бар.Мен  укмуштай  уктап  эле  тим  болбостон,  ысыктан
ойгонбойм.Бул бата». Стефани

"Бул бактылуу өлүп жаткандай сезилет!" Мал

«Ансыз менин акылым Нью-Йорктогу тыгынга окшош.Аны менен -  ал кадимки деңгээлде
иштеп, аны Zen бакчасынын абалына жеткирет." Андрис

«Мен 20 жылдан бери уйкунун бузулушунан жабыркап келем, RSO майы биринчи жолу
уктоого жардам берди жана ойгонгондо оорубайм!Эй!» Bonnie

«Менде грыжа бар,  ал  нервимди басып,  белимден  сол бутумдун манжаларыма чейин
катуу ооруйт.Мен төшөктөн туруп, баса алгыдай болсун деп төрт саат сайын 3 ибупрофен
ичип  жаттым.Мен  оору  жана  сезгенүү  үчүн  дээрлик  эки  жума  мурун  май  алып
баштады.Мага  азыр  ибупрофендин  кереги  жок,  мен  мурда  болуп  көрбөгөндөй  жакшы
уктайм,  менин  кесиптештерим  менин  жакшы  маанайым  жана  жалпы  бактылуулугум
тууралуу пикирлерин айтышты.МЕН ЖАКШЫ СЕЗИП!" Дженнифер

«Менин 14 жаштагы Пит майын рак оорусуна каршы 4 жумадан бери берип жатам.Ал
кээде  бир  аз  "кыйрыгып",  ашыкча  бергенимде  мас  болуп  калат,  бирок  кыжаалаттыгы
кеткенде күчүктөй уктап калат.Ал ветеринардык дарыларды алуудан баш тартты,  анын
ордуна  май  алдык.Азырынча  алгачкы  күндөр,  бирок  мен  анын  жүрүшүн  жазып
жатам.Майга  көнүп,  аппетит  кайра  пайда  болгонго  бир  жумадай  убакыт  кетти.Мен
кызганып жатам, анткени биз бул этапта анын майын гана ала алабыз.

«Менде социалдык фобия (жакшыраак социалдык тынчсыздануунун бузулушу), депрессия
жана уйкусуздук бар.Майды эч качан алган эмесмин, анткени мен аны жашаган жерден
таппайм, өзүм да иштетип, казып ала албайм...бирок мен он жолу тамеки тарттым, мен
биринчи жолу тамеки чектим, мен биринчи жолу чарчаганымда уктай алам деп ойлогом,
менде "өмүр бою депрессияга учурабаган ай" болгон, эч качан мынчалык бактылуу сезген
эмесмин (депрессия жок) жана ал үчүн эң күчтүү дары-дармектерди (мени башка ден-
соолук  көйгөйлөрүнө  алып  баруучу)  кабыл  алуу  менен  бирге,  менин  социалдык
тынчсыздануум (фобия) бир топ азайды жана мен муну сезүү үчүн "жогорку"  болуунун
кереги  жок  болчу,  эгерде  Мен  1  же  2  күн  мурун  тамеки  чегип,  сыртка  чыгып,  башка
адамдар менен сүйлөшүүгө, коомдук жайда калууга туура келчү (бул оору мүмкүн эмес),
АЗЫР МЕН УШУНДАЙ БОЛОТ,  кайра "кадимки адам"  катары тирүү сездим,  эч  кандай
дары андай  кылган  эмес.Маселе мыйзамдарга,  чөптүн  артыкчылыктуулугуна,  ошондой
эле коомдук алдын ала түшүнүккө жана өсүмдүк жөнүндө билбегендикке байланыштуу,
менмындан ары аны тамеки да тарта албайм, “бийик болгум келбейт”, жөн гана жашоону
чектеген  көйгөйлөрсүз  кайра  жашагым  келет.Мага  окшоп  кандайдыр  бир  фобия  жана
башка оорулар менен жашаган көптөгөн анонимдүү адамдар бар, менимче, мунай чечим
болушу мүмкүн ». Пабло

"Сиз Риктен жана же ДжейБден сурасаңыз болот, биз 20-30% sativa болгон продуктуну
колдонуу  тынчсыздануу  менен  байланышкан  маселелерди  чечүү  үчүн  эң  жакшы
комбинациялардын бири экенин таптык." Брюстер

--  Биз  дал  ушул  себептерден  улам  20%  THC  же  андан  көп  индикатордук  сатива
кайчылаштары менен иштегенди жакшы көрөбүз.Эң мыкты майлардын таасири өтө күчтүү
жана  тынчтандыруучу,  бирок  эйфорикалык  жана  андан  да  жакшы  афродизиак.Сиз
бейтапка ушундай таасири бар дары бергенде, алар аны кабыл алуудан ырахат аларына
ишене  аласыз.Ким  келбейт?Сиз  жакшы  уктайсыз,  жакшы  эс  алып,  эйфориялуу  жана
кимдир бирөөнү бактылуу кылуу каалоосу менен ойгонасыз.Бул кимге жакпайт?JB

«Куттуктайбыз,  бул  жакшы  жаңылык!Бул  көп  нерселер  үчүн  абдан
натыйжалуу ...Байкемдин өпкөсүндө грейпфруттун чоңдугундай шишик бар экен.Алар ага

- 177 -



6  ай  өмүр  беришкен...Негизинен  аны  көкүрөккө  жана  далыга  сүйкөчү,  анткени  аны
жегенден кийин уктатып койгон...күлкүнүчтүү.Бул дарылоо аны жаңгактын өлчөмүнө чейин
кичирейтип... дээрлик жок болду...жана бир жарым жыл өттү...врач таң калды, бирок дагы
эле  химиотерапияны  буйруду...Ошол  эле  түнү  таякем  инфаркт  болду...  ал  бир  нече
инфаркт болуп, рактан эмес, андан каза болду... химиотерапия өтө катаал...Табигый дары-
дармектерди колдонуңуз, ошондо баары жакшы болот!” Даг

"INDICA жакшы жол менен тынчтандыруучу!Уктап жатканда көздүн жана тамактын кургап
калышынан фторидсиз таза сууну көп ичсеңиз (мен сыгып лимон кошом).Акыры туура
кабыл  алуу  үчүн  эки  ай  максималдуу  дозалоо  талап  кылынды,  ошондуктан  түнү  бою
уктап,  сергип  ойгондум!Мындан  ары  оору  жок!Мен  өзүмдүкүмдү  жасаган  бактылуу
ыймандуумун!” Linnea

«Седативдүү,  эшегиңизди  уктатыңыз.Эч  оорубайт,  оорубайт,  жөн  гана  ден-соолукка
жагымдуу сапар». Жон

«Мен RSO жөнүндө күн сайын жана ал адамдар/жаныбарлар үчүн эмне кылганын билүү
үчүн ыраазымын.Эгерде бул май алардын айтканын кылса, аны эң бийик тоодон бакырыш
керек - тынчтандырбай.Мен бул боюнча жеке тажрыйбага ээ эмесмин, бирок мен же мени
кызыктырган  бирөө  бизге  керек  болсо,  албетте,  болмок.
Ал  ортодо  мүмкүн  болушунча  көп  постторду  окуйм."Рахмат  Рик  Симпсон  -  мени  таш
бараңга алды, сонун болду, досум" деген постту окуй элекмин. Дебби

--  Колдооңуз үчүн рахмат, Дебби, мен ишенем, сиз так ушул нерсени айта турган пост
жазасыз.Алар  үчүн  туура  РСОнун  туура  дозасын  ичкенде  денедеги  сезимди  "абдан
салкын" деп гана айтууга болот. Же абдан сонун.Же, балким, укмуштуудай сонун.Бул эң
жагымдуу сезимдердин бири, бул абдан табигый, тынчтандыруучу жана тынчтандыруучу.

Биз  айткандай,  эң  жакшы  майлар  ичкенде  абдан  тынчтандыруучу,  бирок  эйфориялык
таасирге ээ.Ошентип жакшы уктап,  анан жаш баладай күлүп  ойгоносуң.Ал эми жакшы
уктап,  күлүп  ойгонгондо,  жакшы уктап,  күлүп  ойгонбогонго  караганда,  өзүңүздү  жакшы
сезип,  эс  алып  каласыз.Ал  эми  өзүңүздү  жакшы  сезип,  эс  алганыңызда,  денеңиз
логикалык  жактан  айыгып,  жакшыраак  иштей  баштайт.Ар  дайым  кара  куурай
медицинасындай эле ракета илими жок.JB

"Уктап  жатабы ??Майга  бир  жума  болуп,  анын  көбүн  уктап  калдым.Мен  Риктин  дене
кантип  айыгат  дегенин  окудум,  бул  нормалдуубу?Бул  мен  колдонгон  майдын  жакшы
экенин далилдейби?" Шарон

"Эч кандай көйгөй жок... :) Мен андан абдан сонун уктайм.Мен аны жука даарат кагазынын
ичине салып, топко тоголоктоп, таблетка сыяктуу жарып же нанга тоголоктоп жаттым.Анан
бирөө  tp  коркунучтуу  деди,  ошондуктан  мен  башкалар  эмне  кылып  жатканын  билгим
келди.;)  Рахмат достор.@jb Менде эч кандай көйгөй жок, бирок мен ойгонгондо жакшы
уйку жана бир аз жайлоону эске албаганда." Кристина

"ПТСД,  уйкунун  бузулушу,  белдин  ооруусу  (парашют кырсыгынан  улам),  тынчсыздануу
жана бөйрөк оорусу менен ооруган аскер ардагери катары, RSO - мен кара куурай иче
алган жалгыз ыкмалардын / формалардын бири.Акыры, мен түнү менен уктайм, сапаттуу
уйкудан  улам  20+  килограммга  арыктап  кеттим,  жана  кечээки  күнгө  чейин  менин  эки
жылдык  бөйрөк  лабораторияларым  жакшырды.Лабораториям  абдан  жакшырды,  кан
басымым өтө төмөн болгондуктан, дарылардын дозасын азайтышым керек.Түнкүсүн RSO
кабыл алуу менин жашоо сапатымды жакшыртат. Корвин

«Менин агам катуу ачуулануу менен ооруйт жана ага чек арадагы инсандык бузулуу деген
диагноз  коюлган.Ал  каннабис  гүлдөрүнүн  күнүмдүк  режими,  ошондой  эле  үзүндүлөр
аркылуу  айтылгандай,  бир  тыйынды  чаап  алат,  муну  менен  ал  өзүнүн  маанайын  тең
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салмактап, кадимкидей бактылуу өмүр сүрө алат жана анда-санда эпизоддордон башка эч
ким жок. идеалдуу, бирок мен жеке айта алам, кара куурайсыз иним такыр башка жерде
болмок.

...Мен каннабисти керектөөдөн улам паранойядан жапа чеккен адамдар анын табигый
акыл-эсти  ачуу  жөндөмдүүлүгүнө  туруштук  бере  албагандыктан  жана  сиздин  аң-
сезимиңизди  түшүнүү  сезиминен  улам  жапа  чегишет  деп  ишенем.Мен  каннабисти
колдонуу  менен  байланышкан  паранойиянын  көбү  плацебо  болуп  саналат  жана  кара
куурайга  тыюу  салуу  доорундагы  Reefer  Madness  пропагандасынан  келип  чыккан  деп
ойлойм. Кори

«Аралаш...Бул  кээ  бирлерине  жардам  берет,  бирок  башкалары  начарлап  кеткендей
болду.Бул,  албетте,  менин тынчсыздануу менен жардам берет!Менин булчуңдарымдын
чыйрыгышына  себеп  болгон  өтө  стресстик  жумушум  бар  болчу...Мунун  баары  май
алгандан кийин кетти.Мени боштондукка алып, мен мындан ары ал бок жумуштун кереги
жок экенин түшүнүп, жумуштан кеттим». Хизер

"Мен эки полярдуумун жана RSO майын алган сайын, жөн эле айтканда, мен мындан ары
Би-полярдуу эмесмин, бул жакшы сезим." Жусуп

«Мен PTSD жана тынчсыздануу менен ооруган ардагермин.Кол салууларды көзөмөлдөө
үчүн мен мындан ары xanax колдонбойм.Мен дагы эле аны басаңдатуучу ssri алам, бирок
бир аз май куюлуп жатканын сезсем, түтүктү же вейпти сүйрөп кетсеңиз, мен жакшымын».
JR

"Ооба, эгер туура кабыл алынса, ал PTSD жана бир аз маниакалык жүрүм-турум жана
дүрбөлөңдүн бузулушу үчүн маанайды стабилизатор катары көрсөтөт." Дженнифер

«Ооба,  абдан  абдан  ошондой.Фабри  оорусунда  да,  нейрофиброматоздо  да,
тынчсызданууну пайда кылган нервдердин көп зыяны бар.Жашоого таптакыр башка көз
карашым  бар.Марихуана  менин  жашоомду  өзгөрттү  жана  тирүү  болуу  кандай  сонун
экенин көрсөттү». Джеймс

«Мен жашоомдо эч качан психикалык жактан жакшы болгон эмесмин.Мен эки жылдан
бери RSO колдонуп жатам жана мен бардык дары-дармектеримди таштадым жана анда-
санда май керек.Мен бир нече чекиттерди алам, мен өзүмдү такыр эки полярдуу эместей
сезип жатам ... жана мен муну менен ушунча убакыт азап тарттым...Бул менин өмүрүмдү
сактап калды деп ишенем жана башка көптөгөн ооруларга жардам берди ...Өсүү жана
өзүмдүн ЧЫНЫГЫ медицинамды жасоо үчүн билимге жана жөндөмгө ээ болгонум үчүн
өзүмдү бактылуу сезем.

Мен  эки  жыл  мурун  ушул  июнда  баштаган  жана  мен  бир  күндө  65  мг  гана  кабыл
алдым.Мен көк сырдын штамын колдондум, ал басымдуу жана CBDде жогору жана THCде
төмөн.Мен ошондой эле күчтүү болгон жана мени бир аз тынчсыздандырган sativa такын
сынап көрдүм, ошондуктан мен индикатордук такка кайтып бардым жана ал кереметтерди
жасады ...Мен  аны 30  күн  бою  күн  сайын алып  жүрдүм,  эми  өзүмдү  бир  аз  алсырап
баштаганда гана  ичүүгө  туура  келет...Бул  менин  күйөөмдүн  кант  диабетине  да  жакшы
жардам берди, атамдын талмасы жана менин досумдун рак оорусу жеңилдеп жатат ...Бул
менин жашоомдо чындап чоң иштерди жасады.Ийгилик  жана сиз  үчүн жакшы иштеген
штамм табасыз деп үмүттөнөм." Сара

«Так  эле.Бул  мага  тынчсыздануу  жана  PTSD  менен  жардам  берген  жалгыз
нерсе.Депрессияга  каршы  рецепт  боюнча  жазылган  4  дарыдан  (он  жыл  бою  ар  бир
антидепрессант менен эксперимент жасап,  алсыздандырчу терс таасирлери жок бирин
таба алган жокмун) өзүмдү эмчектен чыгардым жана мындан ары алкоголдук ичимдиктер
менен өз алдынча дарыланбай калдым.Мен 2007-жылы жаман автокырсыктан кийин көп
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жылдар бою тынчсыздануу жана PTSD менен жабыркадым.Мен 4 жыл машина айдаган
эмесмин.Эми Homecare Agency үчүн айдоо жумушуна кайтыңыздагы бир жолу жана менин
өмүрүмдү ушул өсүмдүккө милдеттүүмүн». Донна

«Бул өнөкөт оору менен коштолгон депрессияга абдан жардам берет.Мен орто мектепте
калууга  көңүлүмдү  топтой  албадым,  бирок  кара  куурайдын  жардамы  менен  мен
колледжде 6 айдын ичинде Gr.9-12ге чейин "жогоруладым".Эмне үчүн менде көп жылдар
бою зомбулук менен физикалык зомбулуктан улам PTSD жок экенин билбейм, бирок мен
каннабисти үзгүлтүксүз колдонгонумдан башка, балким, мунун да кандайдыр бир тиешеси
бар.Булар эсептейби?» Laurie

"Ооба.Мен  ADHD,  PTSD,  депрессия  менен  жабыркадым.Азыр  майдын  айынан  дары
ичпейм”. Джериса

«Тынчсыздануу,  паника  чабуулдары  жана  депрессия.Гүлдөр  майга  караганда
көбүрөөк.Тамеки  тартуу  Indica  гүлдөрү  мен  жакшы  чабуулдун  ортосунда  болсом,
тынчсызданууну ого бетер күчөтөт.Бирок, май куюлган дарылар эч качан мындай кылган
эмес.Май кандай штаммдан алынбасын». Сара

«Атам ветеринар жана PTSD менен жабыркайт.Май жана бүчүр ага бир тонна жардам
берет!» Дженни

«Бул  менин  кызымдын  тынчсыздануу  оорусуна  жардам  берет.Жыштыгын  жана
интенсивдүүлүгүн азайтат." Suzanne

«Менде  биполярдык  бузулуу,  PTSD  (1991-жылы  Кувейтте  согушуу)  бар  жана
тынчсыздануу  жана  уйкусуздуктан  жабыркайм.Каннабис  бул  симптомдордун  баарына
жардам  берди  жана  дарыгерлер  мага  бул  симптомдорду  начарлатат  деп  айтышса  да
(бука-хоккей)  бул  мага  өзүмдү  көзөмөлдөп  турууга  жардам  бергенин  жана  өтө  оор
учурларда башкалардын көп жаракат алышынын алдын алганын билем. .Мен аны менен
ант берем». Адриан

"Албетте, би-полярды турукташтырууга жардам берет, дарыгерден алган дары-дармектер
же сизди өлтүрөт же жыныстык жашооңузга зыян келтирет." Эндрю

«Мен  индиканы  PTSD  жана  тынчсыздануу  маселелерим  үчүн  оору  жана  sativa  үчүн
колдоном.Мен  эки  штаммдын  аралашмасы  менин  көйгөйлөрүмдү  тең  салмактап,
гиперактивдүүлүгүмдү басаңдатып, өзүмө коркунуч туудурган деңгээлге чейин жайлатат
деп таптым. Стюарт

«Учурда  биз  акырындык  менен  анын  психотроптук  дары-дармектерин  эки  полярдуу
азайтуу  боюнча  иштеп  жатабыз.Анын  дарыгерлери  буга  каршы.Мен  анын  акыл-эсин
"булчук"  кылып  жазып  берген  дарыларды  көрүп  турам.Биз  буга  чейин  RSO  менен
укмуштуудай ийгиликтерге жетиштик, ошондуктан азыр муну карап жатабыз.

Менин  күйөөм  манияга  басым  жасаган  эки  полярдуу.Ал  көп  жылдар  бою  алкоголдук
ичимдиктерди өз алдынча дарылап жүргөн,  бирок 4 жыл мурун эсине келгенде,  мания
менен күрөшкөн.Тынчсыздандырган ар түрдүүлүгү гана манияны сактайт.Бирок бул дагы
аны Альцгеймер оорусуна чалдыктырат.Алкоголдук ичимдиктер менен өзүн-өзү дарылоо
көп  жылдар  бою  жардам  берген,  бирок  алкоголизм  менен  күрөшүүгө  туура  келген
маселе.Азыр  биз  дарыларга  тажап  калдык.Ошондуктан  мен  дагы  бир  жолу  маселени
өзүбүздүн колго алайын деп жатам.

Дарылардан анын жашоо сапаты начар.Күнүнө анын көптөгөн таблеткаларынын бирин
азайтуу  гана  айырмачылыкты  жаратат  (жөн  эле  азайта  баштадым,  ошондуктан
маниакалдык  чабуулдан  коркуп,  акырындык  менен  болушу  керек).Ал  2,5  айга  жакын
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убакыттан  бери  RSOда  башка  маселелер  боюнча  эң  сонун  натыйжаларга  ээ
болду.Ошентип, мен анын дарыларын акырындык менен азайтып жатам.Бул башка ден-
соолук маселесине кол салууга мүмкүндүк берди!» Дебора

«Мен аны 12 ай химиялык заттарга болгон көз карандылыктан арылгам.Бул мага уктоого
гана  жардам бербестен,  менде  PTSD,  депрессия,  тынчсыздануу  жана  башка  көптөгөн
психикалык ден-соолук маселелери сыяктуу "окуу китебинен" баш тартуунун симптомдору
менен жардам берди.Мен THC жана дары-дармектер менин акыл-эсим менен психикалык
ден  соолугумду  дарылоодо  чогуу  сакташкандыгы  менен  бөлүшүүгө  аракет  кылдым.
Chantelle

"Алкоголизм / Баңгизатты кыянаттык менен пайдалануу маселелери мындай медициналык
мыйзамдары  бар  мамлекеттерде"  квалификациялуу  шарттар  "  деп  эсептелиши
керек.Медициналык марихуана көптөгөн аракечтердин өмүрүн сактап калды». Джим

"Бир күндүк баасы беш айга жакын күрүч даны менин тынчсыздануу жана депрессиямды
айыктырды...  Майды  ичкениме  2  жылдай  болуп  калды,  бирок  симптомдору  кайтпай
калды." Даниел

«Мен  май  ичкенден  кийин  бир  жуманын  ичинде  антидепрессанттардан  жана
апийимдерден  баш тарттым.Мен  ойлойм,  мраморлорумду  жоготуп  алуу  коркунучу  бар
болчу.Феникстин көз жашы үчүн Кудайга шүгүр". Эди

"Депрессияма  жардам  берет  жана  катуу  майып  болгондуктан,  мен  кыймыл-аракеттин
жетишсиздигинен жана ооругандыктан бир аз депрессия менен жабыркап жатам." Рик

«Уулум төрөлгөндөн кийин менде этек кир болуп,  кош айтышуудан кийинки депрессия
болуп, ата-энемден ажырадым.Каннабис Кудай жиберген !!" Лорен

«Бул акыркы бир нече жылда менин стрессим жана тынчсыздануумдан арылууга жардам
берди,  чындыгында  ал  бир  топ  убакытка  чейин  жок  болот.Эч  бир  дары-дармектер
ушундай таасир эткен эмес...» Стюарт

«Түнкүсүн уктаардан 1 саат мурун ичсе, тынчсыздануу жана паника чабуулдарынан улам
уйкунун  жоголушуна  каршы  жардам  берет.Бул  жеңилдик,  айлар  бою  уйкусуздукту
башынан өткөргөн ар бир адам анын канчалык сарптаарын билет.Бул ошондой эле күндүн
жакшы бөлүгүндө жакшы тынч маанайда сактайт." Kat

"Мага  шакый  баш  ооруу,  обсессивдүү  компульсивдүү  бузулуу,  тынчсыздануу,  өзүнө
ишенбөөчүлүк,  кемчилик  комплекси  менен  жардам  берди,  бардыгын  жыйынтыктап,
депрессияга кабылган адамды 3 жумада айыктырды." Ридди

"Өнөкөт стресс көйгөйлөрү, бул жогорку bpти жаратат.Менин стресс деңгээлим дароо кара
куурай  аркылуу  басылды.Vaping  жаман  учурларды жеңүүгө  жардам  берет.Мен  жегенге
гана  карай  бара  жатам  жана  бул  ыкманын  кемчилиги  менин  системамдын  сиңишин
күтүшүм керек.Мен жарым саат чыдамкайлык менен күтө алгыдай машыгып калдым жана
эгер бул өзгөчө стресске учураса, мен бууланткычыма кайтып барам. ” Энди

"Менин белим жана нервим жабыркады жана кара куурай мага уктап, күнүмдү өткөрүүгө
жардам берген жалгыз дары!" Лесли

"Бул мага түн ичинде эс алууга жардам берет, ошондуктан жумушка эрте ойгонуп кетем."
Мт

Сейрек кездешүүчү же жалпы эмес оорулар жана оорулар
"Рик  Симпсон  майы  сизди  ойгонуп,  дагы  эмнени  айыктырганын  көрүү  үчүн
толкундантат.Мен бул нерсеге аябай берилип кеттим». Наталья
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С.Салам Рик/Дж.Б,  сиз сейрек кездешүүчү порфирия оорусу жөнүндө уккансызбы?Эгер
ошондой  болсо,  сиз  RSO  менен  эч  кимди  дарыладыңызбы  жана  натыйжасы  кандай
болду?

А.Жок  менде  жок.Бирок  мен  бул  жөнүндө  окугандарыма  караганда,  мен  майдын  аны
айыктырууга же аны көзөмөлгө алууга жардам бербешинин себебин көргөн жокмун.Бул
сейрек  кездешүүчү  жана,  албетте,  өтө  жагымсыз  абалдын  симптомдору  менен  сөзсүз
жардам берет.

Сайтыбыздагы  протоколду  аткармакмын,  майды  жеп,  суппозиторийлерде  колдончумун
(ошол жол менен канга кирип кетет).Мен майды тери оорулары үчүн тундурма же сальф
түрүндө колдонмокмун (ал кычышууну жана башка ыңгайсыздыкты кетирет).

Мен эки-үч айда жок дегенде 60 грамм жемекмин, эч кандай химикат колдонбойм, жөн
гана Рик Симпсондун көрсөтмөлөрүн аткармакмын.Эгерде 60 грамм аны айыктырбаса же
көзөмөлгө албаса, мен дагы 120 грамм жемекмин.Эгер бул канааттандырарлык натыйжа
бербесе,  анда мен ичимдеги майды бир күндө бир эки үч грамм же андан да көп иче
баштамакмын жана мүмкүн болушунча тезирээк жеп алмакмын. .Неге?Анткени май сизге
жардам бербесе,  башка эч нерсе таба албайсыз.Ошондой эле,  агрессивдүү ооруларга
агрессивдүү мамиле кылуу керек.Жакшы каалоолор менен, JB

«Бул одоно көрүнүш болушу мүмкүн, бирок мен муну баары бир айтышым керек жана мен
акыл-эстүү эмесмин.Ошентип, менде май үчүн керектүү нерселердин баары жок, бирок
бала  кадамдары  ошол  жакка  жетет.Бирок  менде  бул  геморрой  бар  болчу,  ал  дайыма
кайтып келет.Менин уч балам 5,3,1 жашта биринчи баламда геморрой жок экинчи балам
бир гана геморройум учунчу кудугум бир геморрой болду ал кетип кайра келет кетип кайра
келет.Мен күн астында баарын сатып алдым, эч нерсе болгон жок.Ошентип, мен эмне деп
айттым.Мен  1/8  чай  кашык  киф  1/4  чай  кашык  кокос  майы  бир  чымчым  кургатылган
лаванда  жана  бир  чымчым  кургатылган  ромашка  жана  жалбыздын  эки  жалбырагын
алдым.Мен мунун баарын бириктирдим.Мен аны кечээ бир жолу колдондум, секунданын
ичинде мен оорубай калдым, бүгүн эртең менен ал өчүп калган шардай сезилди.Мен аны
кайра  колдондум,  кийинки  бир-эки  күндөн  кийин  ал  толугу  менен  жок  болот  деп
ишенем.Эмнеси болсо да, менин оюмча, мен аны үйдөн өкмөттүн версиясына караганда
тезирээк  жана  ден-соолукка  пайдалуу  нерсе  менен  дарылап,  акчаны  үнөмдөгөн  жана
анын  далили  кара  куурай  жинди  айыктыруучу  күчкө  ээ  жана  эгер  мен  май  колдонуп
жатсам, ал жок болмок.Дагы үч жашар балам жүк ташуучу унаадан кулап кетти, менде эч
кандай  мазь,  пероксид  жок  болчу,  биз  бара  жатканбыз.Ошентип,  мен  камчымды
камчылап, анын тизесине бир чаптым, эртең менен котур бир ай мурун болгон сыяктуу
көрүндү.Неоспорин менен коштошуп, менин тыйынымды сактап кал!Тынчтык сүйүү жана
каннабис." Мони

"Урматтуу.Рик Симпсон, адегенде менин үй-бүлөм сени укмуш деп эсептейт деп айтайын
жана биз сага жакыныраак болушубузду каалайбыз жана укмуштуудай ишиңерге жардам
бере алабыз.Мен 14 жылдан бери политеисттик энелик синдромунан жана артриттен улам
өнөкөт  оору  үчүн  медициналык  кара  куурайды  колдонуп  келем.10  жыл  дарыканада
уулангандыктан,  мен  дагы  ооруп,  90  фунтка  салмак  кошуп,  доктор  жазып  берген
Фентинолго көз каранды болуп калдым.Мен майды 7 жума мурун баштадым, мен айта
алам,  кереметтер  болуп  жатат!Алты  жуманын  ичинде  кандагы  кантымдын  деңгээли
таблеткалардын кереги жок болуп калды, мен эч кандай күч-аракет жумшабастан 28 кг
арыктадым.Мен  өзүмдү  мурункудан  да  жакшы  сезсем  да,  ооруп  баратам  деп  коркуп
баштадым!Көптөгөн анализдерден кийин дарыгерлер баштарын тырмап, бул керемет деп
айтышты!Азыр  жаңы  миомалар,  шишиктер  же  массалар  гана  жок,  бирок  мурунку
миомалар ж.б. КАЙТТЫ!Бул оорунун эч кандай белгиси жок!Мен дагы эле бөйрөктөн да
кеткенби, жокпу, текшерип жатам, бирок алар да жок болорун жүрөгүмдө билем.Рахмат
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Рик Симпсон, сен Теңирдин ишин аткарып жатасың, Кудай сага батасын берсин, ал менде
болсо, баракчаңды табуу менен». Энни

"Жакшы кабар JB & RICK!!!Бүгүн тесттин жыйынтыгын алуу үчүн дарыгерлерге бардым!
Менин  калкан  безим  22  жыл  бою иштебей,  дарыланып  бүтүп  калды!Мен  бир  ай  бою
RSOну  толук  убакытта  гана  ичип  келем,  ошондой  эле  тамагыма  тундурманы  сүйкөп,
RSOну буулап да берем!Мен бул жөнүндө абдан кубанычтамын!Ал чынында эле сонун
дарыгер,  ал  ошол  жерде болгон  жана  мунун  бардыгында  мени колдогон  жана  жакшы
билет, МЕН ЧЫНдыгында RSO OIL КОЛДОНУП ЖАТАМ!Ал дарыгер болгондуктан, ал дагы
эле менин калкан безимде кандайдыр бир түйүндөр бар-жогун текшергиси келет!Ультра үн
жөнүндө  кандай  ойдосуз?Мен  ар  дайым  бул  майды сыймыктануу  менен  кабыл  алып,
калган күндөрүмдө бул туура сезилип жатат, бул туура!Рецепт боюнча жазылган дарылар
ЖАМАН!Менде дагы көптөгөн ден соолук көйгөйлөрү бар, мен учурда ушул керемет май
менен дарылап жатам!

Чиари мээнин 1-түрүнүн бузулушу, ошондой эле менде катуу карпалдык туннел бар жана
башка көптөгөн нерселер бар!Мен азыр 45  жаштамын,  мурункудай эч нерсеге  урунуп,
кыйналганымды сезбейм!Мен дагы 7 ай мурун мээге операция жасатканымды айттымбы,
операция болгондон бери дарылардан боор иштебей калгандыктан эч кандай баңгизат
колдонгон  эмесмин!Бул  майдын  АЛЛАХтан  экенине  мен  чындыгында  далилмин!Мунун
баары  биз  дары  катары  ичишибиз  керек!JB  жана  Рикке  чын  жүрөктөн  кылган  бардык
нерсеңиз үчүн рахмат!Калкан безинин дарылары жок, ЯЙ!!!!!!!!" Маржене

--  Куттуктайм,  Маржене.УЗИге  келсек,  жоопту  сиз  билесиз  деп  ойлойм.Канчалык  аз
сканерлесеңиз, ошончолук жакшы, мен муну айта алам.Мен жеке өзүм 22 жылдан бери
мунай жөнүндө айтпаган эч кимдин жанына бармак эмесмин, бирок ал адамдардын дагы
деле сизге айта турган сөзү бар деп ойлосоңуз, алар менен сүйлөшүңүз, тактап айтканда,
алардын айткандары сизди чындап кызыктырса медицина жөнүндө.Бирок ушуну менен
гана  сүйлөшүүгө  уруксат  бермекмин,  эгер  алар  сизди  өздөрү  каалаган  таблеткаларды
ичүүгө көндүрө алышса, алар сизге зыян келтире алышпайт.Мыктыкаалоо айтып, 22 жыл
туура  эмес  кеңеш  бергендерден  алыс  болуңуз.Алардын  “дарылоосунан”  аман
калганыңызга бактылуу болуңуз, башкалардын бактысы болгон эмес.JB

«Менде да гипотиреоз (Грейвс оорусу) бар.Биз муну 17 жыл мурун кош бойлуу болуп,
кызымды  15  жумалык  мөөнөттө  төрөгөндө  ачканбыз  (мен  жалпысынан  14
фармацевтикада,  анын ичинде белимдеги катуу өнүккөн дегенеративдик диск оорусуна
каршы 3 наркотикалык ооруну дарылап жүрдүм жана омурткамдын үстүнкү бөлүгүндөгү
сколиоз / гипертиреоз. (Грейвс оорусу) / Диабет (II тип) / Көк склера / Псориаз жана Экзема
/  Гипертония  /  Бөйрөк  көйгөйлөрү  /  Тынчсыз  буттун  синдрому  (мен  бул  ооруну  башка
дарылардын  терс  таасири  катары  жакшы  көрдүм)  /  Холестериндин  жогору  деңгээли  /
ашыкча салмак (арыктап кеттим) Дары-дармектин коктейлинен баш тарткандан бери 100
фунт ~ өткөн жайда) **МЕН ДИЕТА ЭМЕСМИН** жана ар дайым ден-соолукка пайдалуу
тамактандым,  анын  ичинде  кызыл  эт  ~  органикалык  жашылчалар  ж.б.күнүмдүк  шире
ж.б.16 жылдан бери тынымсыз таблеткалар пайда болгон фармацевтика, азыр күн сайын
НӨЛ таблеткаларды түзөт!!!!

Мен Риктин атайын көрсөтмөлөрүнө ылайык,  өз үйүмдө жасалган Рик Симпсон майын
күнүнө болжол менен төрттөн бир жарым граммга чейин алам ~ ** МЕН КОМЕНТАРИЙ
КЕРЕК...КАЙТАЛАП  КОЙБО,  БАШТАЛГАН  МАТЕРИАЛДАРЫНЫЗДЫН  САПАТЫНА
АРЗАНБЫЗ  >  СИЗ  ИЧЕГЕН  МАЙЫНЫЗ  АЧЫН  ЖАНА  янтарь  түсү  болушу  керек  >>
БЕТКЕСИ ЭМЕС АЛ ДАРЫ ЖЕГЕНГЕ САПАТТУУ ЭМЕС**” Мишел

"Кара куурай майын кутурманы дарылоо үчүн колдонсо болобу?" Aami

--  Аами,  ооба,  бирок  бул,  балким,  оорулууну  бир  нече  убакытка,  майдын  өтө  жогорку
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дозалары менен комага коюуну талап кылат, айрыкча өнүккөн учурларда.JB

«Кечээ ооруканадан суу чечек менен ооруган досума бир аз май бердим.Мен бул кишиге
зайтун майын бир аз ысытып, аны РСОго аралаштырып, анан ал адам колдонуп жүргөн
кремге аралаштырууну сунуштадым.Ал киши мага мындай деп билдирүү жөнөттү: «Питер,
мен  сага  ошол  кереметтүү  май  үчүн  канчалык  ыраазы  экенимди  айта  албайм!ЫЙЫК
БОК.Жалган  сөз  жок:  менде  болгон  эң  жаман  "көп",  "жер  нөлү"  биринчи  болуп  пайда
болду, ал мен ооруп жүргөн убакта эң чоң жана эң жийиркеничтүү бойдон калды - жаңы
эле кургап,  котур ТАЗА чыгып кетти.  май колдонгондон кийин эки сааттын ичинде.Мен
конвертмин!Ыйык  тозок!Мен  аны  баш  териме  жана  денемдеги  эң  начар  тактарга
колдондум - чачым бир аз майлуу көрүнөт,  бирок мен өзүмдү ушунчалык жакшы сезип
жатам.Бул  чынында  эле  укмуш.WOW!Чындыкка  кимдир  бирөөнү  ынандыруу  үчүн  көп
нерсенин кереги жок». Петир

-- Рахмат, Питер, молодец.Кара куурай уругу майы жана RSO да сонун иштейт.Рынокто
көп  зайтун  майы  зайтундан  өндүрүлгөн  эмес,  дүйнө  жүзү  боюнча  өндүрүлгөн  жана
сатылган бардык "зайтун майы" үчүн дүйнөдө зайтун жетишсиз, ошондуктан кара куурай
уругу  майын  сатып  алганыңызда  алдамчылыкка  кабылуу  мүмкүнчүлүгүңүз  азыраак
болот.  .Мындан  тышкары,  ал  териге  кирип,  кыртыштын  бир  жарым  дюймуна  чейин
тереңдейт, бул да айыктыруу үчүн эң сонун.Жана зайтун майындай майлуу эмес.JB

«Эгер  дислексия  тизмеде  жок  болсо,  балким,  ошондой  болушу  керек.Мен  башка
нерселерден айыгып кеткенге чейин 100 эсе жакшы жазуу жөндөмүн байкадым.2-типтеги
кант  диабетинен  айыгуунун  коркунучтуу  терс  таасири:  артрит,  sciatica,  семирүү  же
дислексия болбойт.Хахаха!!” Петир

«Бул ракты айыктыруучу же башка нерсе эмес,  бирок мен Рикке бир жылдан бери оң
согончогумда аксап жатканымды билдиргим келди.Анын эмне болуп жатканын билбейм
жана доктор мага дары берерин билем, мен ичкенди ыңгайсыз сезип жатам, ошондуктан
мен жөн эле ооруну чечтим.Биз жакында эле RSO менен Чарльз аттуу досубуз аркылуу
тааныштык жана биз аны жасай баштадык.Акыркы эки күндөн бери мен майды бир нече
жолу/күн ичтим, бүгүн эртең менен ойгонуп, аксап жаткан жокмун.Жолдошум аны дароо
байкады.Ал  мунай  өзүнүн  сыйкырдуу  болушу  керек  экенин  белгиледи!Рахмат  Рик
Симпсон![:)] Мен өзүмдү жакшы сезип жатам!" Х

-- Урматтуу Н, жакшы кабарыңыз үчүн рахмат, биз алар жөнүндө укканды ар дайым жакшы
көрөбүз.Мен майды кара куурайдын майы же зайтун майы менен аралаштырып, тундурма
жасап, майды жер бетине да колдончумун.Албетте, майды жеп алуу чыныгы айыктыруу
ачкычы  жана  майды  кантип  колдонуу  керектиги  боюнча  бардык  көрсөтмөлөр  биздин
сайтта.Жакшы каалоолор менен, JB

«Алты күн мурун мен боор рагы жана кант диабети менен ооруган эки кишиге жардам
бергем.Бир досу, химиотерапия, оозу күйүп, эриндери күйүп кеткен.225 килограмм болчу,
азыр 139, тамак иче албай, уктай албай, абдан чарчадым.Ооба, ал менден РСО жөнүндө
көп сурап жатат.Мен аны дайыма тарбиялап келем.Мен аны менен 6 ай болду.Бирок анын
эки бөлөсү 6 ай мурун каза болгондон кийин экөө тең Рак,  1 Боор мээси.Жана калкан
безинин рагы.Мен эки үй-бүлө менен тең сүйлөшөм, алар РСОну сынап көргүсү келди,
бирок  алар  өкмөт  үйлөрүн  тартып  алат  же  түрмөгө  камат  деп  коркушту.Экөө  тең  көз
жумду.RIPБир туугандар.

Бирок  бул  кишилер  6  күндөн  бери  РСОдо  жүрүшөт,  мен  ага  убада  кылгандай,  аны
текшерүүгө  бардым.Ал  кайра  жегенине  таң  калып,  тамакты  токтото  албай  турганын
айтты.Бул  жакшы нерсе.Анткени  май  баштаганда  сөөк  болчу.Оорулуу  көрүндү.Бирок  6
күндөн кийин...оозу ооруп кетти.Ал: "Туура айттың, мен өзүмдү абдан жакшы сезип жатам"
деди. Ал кайрадан энергияга ээ, көп.Ал абдан жакшы көрүндү, көп түстүү.RSO.Дагы бир
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жолу  рахмат  Рик  Симпсон.Дагы  бир  нече  бактылуу  рак  бейтаптары.Жашоо  жана
фантастикалык сезим.Тынчтык, сүйүү жана каннабис айыктырат" Рон

«Менин  кароочумда  Лупус  жана  денеси  сымап  менен  уулануу  деген  диагноз  коюлган
бейтап бар.Анын үй майын колдонуу менен бир жылдай убакыт өткөндөн кийин, сымап
менен  уулануу  толугу  менен  жок  болду  жана  Лупус  жок  болуп  калды.Чачтын
фолликулдары анын  ийгилигинин  жаңыртуулары үчүн  анын  денесинде  так  эмне  жана
канча  уу  бар  экенин  билүү  үчүн  ар  бир  2  жумада  алынып  турат.Табигый  жол  менен
айыктыра турган нерсе чынында эле таң калыштуу.Бул бир аз кымбатка турат, бирок ден-
соолукка пайдалуу жана жашоого татыктуу! Джесси

«Мага алгачкы миелоиддик фиброз диагнозу коюлду, жардам берген дары-дармектерди
ичип  жүрдүм,  бирок  оорунун  күчөшүнөн  жана  табиттин  жоктугунан  жана  кандын
көрсөткүчүнүн  төмөндөшүнөн,  көк  боордун  көлөмү  чоңоюп,  уйкусуздуктан  улам
канааттанган жокмун.Бул дарыны бир жыл ичип,  эч кандай фундаменталдуу өзгөрүүнү
сезбегенден кийин, мен RSO менен аракет кылууну чечтим, майга болгону 1 ай болду,
менин оорум жок, аппетит кайтып келди, кандын саны көбөйүп жатат, таштай уктап жатат.
Aguae

«Мен аны медициналык аномалиямды дарылоо үчүн колдоном... Менин аймагымдагы бир
нече  ооруканалар  бул  мүмкүн  эмес  деп  айтышат...бирок  РСО  укмуштуудай...  Мен
денемдеги VP шунттан баш тартып жатам, менде тутумдаштыргыч ткандын оорусу жана
башка сейрек кездешүүчү ткандардын оорусу бар. көйгөйлөр... 36 күндүн ичинде 4 мээге
операция  жасалды  жана  мен  наркотиктерди  толтуруудан  баш  тарттым……бир  гана
медициналык марихуана,  РСО жана дем алуу...  Мен өмүрүмдө эч качан мынчалык тез
айыгып  көргөн  эмесмин...  Лабораториям  денемдин  ушунчалык  бузулганын  көрсөттү.
чындыгында жаман эмес….” Кэти

«Кара  куурай  майы  менин  PCOS  (поликистикалык  энелик  синдрому)  менен
айыктырат.Менин симптомдорумдун көбү көзөмөлдөнөт.Мен ал үчүн колдонгон 7 дары-
дармектин  баарын  өчүрдүм.Менде  болгон  перифериялык  нейропатия  жоголуп,  сезим
кайра  бутума  келди.Менин  метаболикалык  синдромум  көзөмөлдөнөт.Мен  130  кг
салмактан арылам.

PCOS жана метаболикалык синдромдун көптөгөн симптомдору жок болот: Гормондор тең
салмактуу (тестостерон 180де өтө жогору, азыр 40ка чейин).Менин инсулин каршылыгым
(кандагы  кант)  көзөмөлдө.Лептинге  каршылык  (тоюп  калганыңызды билдирген  гормон)
көзөмөлдөнөт.15 жыл амменорея (этек кирдин жоктугу)  жана ановуляция (овуляциянын
жоктугу) болгондон кийин ай сайын келет.Диабеттик нерв оорусу кетти.

Менин  аппетитим  көзөмөлдөнөт.Май  кантка  көз  карандылыктан  арылууга  жардам
берди.Бир жылда 120 фунт арыктаган (айына 10 фунт) - PCOS симптомдору семирүүнү,
дененин  үстүнкү  семирүүнү  жана  арыктоо  кыйынчылыгын  камтыйт.Колтугумдагы,
билегимдеги  кисталар  жок  болуп  кетти.Артрит  сейрек  ооруйт  жана  ал  ооруса,  бул
көбүрөөк майга убакыт келди дегенди билдирет.

Hidradenitis  Suppurativa (деформацияланган фолликулдар, цистикалык безеткилер,  кара
чекиттер)  көзөмөлдөнөт/басаңдатылат.Acanthosis  nigricans  (теридеги  кара  тактар,  орой
тери,  тери  тегдери)  жок.Висцералдык  май  дароо  жоголот  (жүрөктүн  жана  боордун
айланасындагы  коркунучтуу  май).Азыраак  безетки,  кисталар  жана  түкчөлөр.Беттин
жакшыраак өңү (кичинекей тешикчелер, көздүн айланасындагы кара тегерекчелер кеткен.)
Хирсутизм  (аялдардын  бетиндеги,  мойнундагы,  көкүрөктөгү,  аркадагы  жана
ашказанындагы  керексиз  чачтар.)азайды,  бирок  кеткен  жок.Тереңирээк  жана  түнү  бою
уктаганыңыз жакшы.Мындан ары Heels Spurs жана Plantar Fasciitis ооруу жок.Мындан ары
баш оорулары Интракраниалдык гипертония басаңдады, булчуңдардын жана нервдердин

- 185 -



оорушу, ийиндердеги, моюндагы жана баштын артындагы басым кескин азайды.Дайыма
баш айлануу жана баш айлануу сыяктуу Vertigo симптомдору жок.Маанайдын өзгөрүшү
көзөмөлдөнөт.Мындан ары геморрой болбойт.

Өнөкөт ангина (кислотадан улам кайталануучу тамак оору)  айыгып, жок болот.(кислота
рефлюкс, бирок тамак-аш күн сайын ага таасир этет).Мезгилдик аллергиялар (мурундун
агышы/  бүтүшү,  эртең  менен  ашыкча  какырыктын  чыгышы,  көздүн  кычышуусу)
жоголот.Тамак-аш  аллергиясы  азайды  (кокустан  креветкаларды  жедим,  реакциясы
демейдегиден жайыраак  болду,  бирок  дагы эле бенадрилди ичүүгө  туура келди).Артка
ооруну  басаңдатуу.Триггер  манжа  кетти.Ачуусуз  ичеги  синдрому  IBS  симптомдору
көзөмөлгө  алынат.Кан  басымы төмөндөдү.Карпалдык  туннелге  операция  жасаткандагы
тырык толугу менен айыгып кетти.

Мен  каннабис  майы  менен  кокос  майын  айкалыштыруу  менен  бир  нече  күйүктү
айыктым.Жигитим колун катуу күйгүзүп алган, май колдонгондон бир күн өткөндөн кийин
эч  кандай  белги  болгон  эмес.Менин  холестерол  дагы  эле  жогору.Мен
детоксикация/герксинг  мезгилинен  өттүм,  анда  мен  майдан  баш тартууга  туура  келди,
болбосо андан да жаман болот.Мен кайра ошол эле дозага чейин иштеп жатам.Менин үй-
бүлөмдө алсыз  боорлор иштейт  жана  PCOS кандидоз  альбиканс менен байланышкан
жана  ачыткы  боор  аркылуу  ашыкча  иштетилип  жатса,  көптөгөн  адамдар  герксгеймер
реакциясы  менен  күрөшүүгө  туура  келет.Мен  дагы  органикалык  тамак-ашка  өтүп,
тазаланган  кантты  жегенден  баш  тарттым,  бул  да  детокстун  бир  бөлүгү  болушу
мүмкүн.Май менин холестеролумга эч кандай таасир этпейт окшойт, бирок мен канчалык
көп  изилдөө  жүргүзсөм,  ошончолук  көп  холестерин  адамдар  ойлогондой  жаман  эмес
экенин жана сезгенүү бар эле холестерол болоорун көрөм.Бул организмдин ага каршы
коргонуу механизми.Ошондуктан мен тынчсызданбайм." Aamann аркылуу

«Менин балам сейрек кездешүүчү бөйрөк оорусуна чалдыккан FSGS, ал акыркы 2 жылдан
бери дары колдонуп келет.Анын канында альбумин ар дайым төмөн болгон (белок заарага
төгүлүп,  кандагы альбуминдин деңгээлин төмөндөтөт).Дарыны колдонууга киришкенден
бери  (КРде  күрүчтүн  1/4  данын)  анын  кан  айлануусу  ушунчалык  жакшыргандыктан,
нефрологу  таң  калып  жатат.Акыркы  жыйынтыктар  "нормалдуу"  адамдын  альбумин
деңгээлин көрсөттү.Нефролог: "Мен эмне кылып жатканыңды билбейм, бирок уланта бер"
деди.  Бөйрөк  оорусунун бул түрү менен оорулуу диагноз коюлгандан кийин 8  жылдын
ичинде трансплантацияны күтө алат.Уулум 2 жашында диагноз коюшкан, азыр 25те.Анын
эки бөйрөгү дагы эле бар жана экөө тең бөйрөк оорусу жок "ден соолугу чың" адамдай
иштешет.Нефролог  башын тырмап жатат.Биз  ошондой эле натуропатты көрүп  жатабыз
жана акыркы 17 жылда ушундай кылдык.Ал дагы абдан чоң жардам берди, бирок МЕН
БИЛЕМ, бул дары альбуминдин чыгышын оңдоду.Муну менен айыктыра турган көптөгөн
оорулар бар жана мен бул дары мага да, уулума да жардам бергенине чындап ишенем
жана билем.Рахмат!!"

«Уулубузда  Ниман  Пик  С түрү  бар  жана  биз  1-февралдан  бери Риктин  май  ыкмасын
колдонуп жатабыз.Ойгоо кезинде биз күнүнө 15+ орточо талмадан өтүп, акыркы 56 күндө
ал  уктап  жатканда  сансыз  2  гана  грандга  жеттик.Биз  азыр  кичинекей  фокалдык
талмаларды  баштан  өткөрө  баштадык.Жаңы  май  жасап,  штаммдарды  алмаштырууну
сунуштай аласызбы? Кевин

-- Ооба, Кевин.

"Башка жогорку THC штаммына жабышып жатасызбы же Harlequin сыяктуу жогорку CBD
штаммын Кенди Куш сыяктуу дагы бир жогорку THC штаммына аралаштыруу туурабы?"

--  Мен  эки  өзүнчө  май  жасамакмын,  мен  RSO-ну  CBD  менен  суюлтууну
каалабайм.Канчалык күчтүү жана тынчтандыруучу болсо, ошончолук жакшы дары катары
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иштейт.JB

"Сиз муну бир аз убакыттан бери жасап жүргөнүңүздөн кийин, жогорку CBD майларына
караганда, жогорку THC майларын колдонууну сунуштайсызбы?Мен Шарлотта желесинин
жолуна  баргым  келбейт,  анткени  биз  колдонгон  жогорку  THC  штаммында  сонун
натыйжаларды көрдүк.Бирок мен Арлекинге кызыгып жатам.ЖеБул CWге өтө окшошбу?"

--  Дагы,  Кевин,  мен  RSOну  эң  күчтүү  жана  седативдик  индикатордун  басымдуу
штаммынан жасамакмын.Андан кийин,  балким,  мен өзүнчө  жогорку  CBD майын жасап
бермекмин, анан пациентке алар үчүн эң ылайыктуу нерсени тандап алмакмын.Идеалдуу
учурда бейтаптар майлардын жүздөгөн түрлөрүн тандай алышат.Шарап дүкөнүндөгүдөй
эле  –  ар  бир  адам  өзүнө  жаккан  нерсени  жакшы көрөт  жана  кайсы  шарапты  жакшы
көрөрүн айтууга эч кандай жол жок.

Көрүүнү калыбына келтирүү
«Мен  бир  нече  түн  мурун  бир  партия»  кара  куурай  майы  жана  бир  партия  май
жасадым.Мээсинин шишиги бар бейтапка май берип жүрдүм, майды ичерден мурун көзү
көрбөй кала жаздады, майды бир ай ичкенден кийин анын көрүүсү толук калыбына келип
калды.Сиз  сары  май  менен  бирдей  натыйжаларды  алмак  эмес.Майдан  дарылык
натыйжаларды аласыз,  бирок  май  -  бул  дарылардын  кыйла  концентрацияланган  түрү
жана ал дээрлик бардык нерсеге жардам берет, бул укмуштуудай. Дион

«Оозеки кабыл алуу апамдын көрүүсүн калыбына келтирүүдө.Анын сол көзү мыйзамдуу
түрдө  сокур.Жараат  алып,  линзасыз  калып,  бир  нече  операциядан  кийин  глаукома
оорусуна  чалдыкты.Ал  бир  жарым  жылдан  бери  РСОдо  иштейт  -  аны  күн  сайын
колдонот.Ал  көзүнө  бир  аз  макияж  жасамайынча,  көзүнүн  канчалык  жакшы  көрүп
жатканын эч качан байкаган эмес.Ал 40 жылдан бери ал көзүн көрбөй калгандыктан, көзүн
жумуп туруп көзгө макияж жасоону өзү үйрөткөн.Бул анын жакшы көзүн жабуунун бирден-
бир жолу болгон, аны такыр сокур кылып калтырган.Ооба, акыркы жолу ал жакшы көзүн
жапканда, ал чындыгында көрө баштады жана сокур көзү менен көңүлүн бура баштады.Ал
кээде  гана макияж жасайт,  андыктан  анын көрүүсү  канча  убакыттан кийин  кайра  келе
баштаганын  так  билбейт,  бирок  бир  жылдан  ашык  майда  жүргөндөн  кийин  азыр
сүрөттөрдү, түстөрдү чыгарып, ал тургай кээ бир нерселерди окуй алат. анын жаман көзү!
Мен  бир  мүшөк  Лейс  чипсы  кармап  турдум,  ал  үстөлдүн  аркы  өйүзүнөн  лайктарды
окучу.Ал жаңы линза алса, анын көрүүсү толук калыбына келет деп ойлойт.Жаңы линза
алуу  үчүн  ал  органдардын  донорлорунун  тизмесине  киргизилиши  керек  -  Мен  анын
камсыздандыруусу ушул сыяктуу нерсени камтый тургандыгына ишенбейм - Бул май ага
керемет тартуулады - бир кезде караңгылык болгон жерде көрүү керемети !Ошондуктан
мен айтаар элем, ТАМЧЫ КЕРЕК ЖОК - Жөн гана туруктуу камсыз кылуу!Эми дабаңызды
отургузууга киришиңиз!Ооба, анын ГЛАУКОМАГА ДА ДАЛИЛИ ЖОК!» Линдси

«Мен  глаукома  үчүн  канна  майын  колдоном  жана  ал  10  мүнөттүн  ичинде  иштей
баштайт.Көзүмдөгү жумуртка сезими жоголуп,  тумандаган кош көзүмдү тазалайт.Мен эч
качан денем ооруган эмес, андыктан ал ооруга жардам береби же жокпу билбейм, бирок
мен ишенем.Мен 47 жаштамын, ооруган жокмун, балким мен канна майын мурунтан эле
колдонуп жүргөндүктөн.Мага мындан ары Wellbutrin же Adderall керек эмес, кара куурай
менин  депрессиямды  жана  ADD/ADHDди  айыктырды.Бул  да  менин  тынчсыздануума
жардам берет, дарыгер мени Клонопинге киргизгиси келген.Хахаха вау." Ребекка

«Бүгүн менин атам макулярдык дегенерация менен жабыркап, эки көзү тең дээрлик сокур
болуп  калган,  акыркы  6  ай  бою  Феникстин  көз  жашын  ичкен  соң  кайра  доктурга
кайрылды.Бүгүн дарыгерлер таң калышты, анткени анын көрүүсү начарлай баштаган.Нерв
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учтары кайра кошула баштады жана ал бүгүн ОҢ КӨЗҮН 20/20 менен сынады.КАНАБИС
АЙЫГАТ.Мен  ага  Рик  Симпсондон  үйрөнгөн  Феникстин  көз  жашын  бергем.Бул  абдан
жакшы күн.Бул каннабистин күчүн далилдейт." Грегг

«Макул, менимче, биздин окурмандарыбыздын көбү кара куурай майы ракты айыктырат,
өзгөчө  туура  өндүрүлүп,  туура  колдонулганда  жана  пациент  Рик  Симпсондун
көрсөтмөлөрүн аткарганда көнүп калышты.Андан кийин сиз менин кант диабети, артрит,
Крон,  MS  жана  башка  ар  кандай  оорулар  жөнүндө  айтып  жатканымды  көрдүңүз.Кээ
бирөөлөр  муну  жеңип  алышкан  жана  май  чындап  эле  дары  экенин  билишет  же  жок
дегенде ушундай көрүнөт, айрымдары андай эмес.Андан кийин биз күйүктөрдү дарылоону
жана эски тырыктарды кетирүүнү ойлоп таптык -- далилдөө үчүн жөнөкөй, муну көпчүлүк
жасаган.Андан  кийин  биз  май  таз  тактардагы  чачты  кайра  өстүрөт  дедик  -  жана
аныкылат.Андан  кийин  биз  эректильдик  дисфункцияларды  айттык  жана  көптөр  мунун
үстүнөн деп ойлошкон.Бирок бул күбөлүктү окуганга чейин күтө тур:

«Менин 2 ата-энем бар, алардын көрсөтмөлөрү кассетага алынышы керек!Апам өзүнүн
сайтын кайра сокур көзүнө алып жатат, (майдан кийин) ал азыр жакшы көзүн жумуп турса
да түстөрдү жана формаларды көрө алат жана атам кант диабетинен айыкты. Линдси

--  Рахмат,  Линдси Банн Роджерс,  бул биздин күнүбүздү жасады.Болгону,  анын көрүүсү
мындан да жакшырып баратат деп айта алам, ошондой эле майды суппозиторийлерде да
колдонууну сунуштайт элем.Көз оорулары үчүн суппозиторийлер?Албетте.JB”

«Мен бир жылдан ашык убакыттан бери рак оорусуна каршы RSO ичип келем... бул менин
шишиктеримди  кичирейтип  гана  тим  болбостон,  көрүүм  -650дөн  -400гө  чейин
жакшырды.Көз  дарыгерим  көрүүм  канчалык  жакшырганына  ишене  алган  жок.Азыр  эки
жолу көз айнегимди алмаштырууга туура келди». Дебби

Жаныбарлар - Күбөлөр
«Биздин  бука  мастифибизди  айыктырды.Ага  11  ай  мурун  гемангиосаркома  диагнозу
коюлгандан  кийин  4  ай  жашоого  берилген!Рик  Симпсон  менен  кара  куурай  майын
тапканыбызга абдан кубанычтамын! Аманда

«Менде дарылык  каннабис  жөнүндө эч  кандай түшүнүк  жок  болчу.Биздин  14  жаштагы
итибиз абдан тил алчаак жана стейкти жерге коюп, бөлмөдөн чыгып кетсеңиз болот, сиз
макул  демейинче  ал  ага  тийбейт.Оттун  жанында  бир  нече  мүнөт  жумшартып  жаткан
каймак май бар эле,  Чаңдуу ит  анын жакшы экенин билсе керек,  анткени ал көп жеп
койду!Бул бир отурганда 30 күчтүү адам дозасы болгон.Айрыкча анын буттары бошоңдоп,
жарым комага түшүп калганда, өзүмдү абдан жаман сездим.Мен аны менен бирге болуп,
кийинки эки күн оозуна канттуу сууну шприц менен куюп жаттым, анан ал ойгонуп, жашыл
кусуп,  чоң жашыл бок жасап,  чайкап, ошондон бери жаңы иттей болуп калды.Ал күчүк
сыяктуу эле.Адегенде мен муну тирүү болгонум үчүн бактылуу деп койгом, бирок андан да
көп  болду.Кимдир  бирөө  аны заводдук  абалга  келтиргендей  болду.Бул  бизди дарылык
касиеттерин изилдөөгө жана Рик Симпсондун окуясын ачканга түрткү берди». Адам

"Кээ бир балдардын лимфомасы Т-клетка CLCT-1 рагы КЕТТИ!

Биз ветеринарга үч жума сайын CBCs үчүн кальцийдин деңгээлин өлчөө үчүн жана FNA
рактын т-клеткалары үчүн кызыл-ак кандын санын көзөмөлдөө үчүн гана барабыз.Ал эми
жазылган дарыларга муктаж эмес, бирок биз аны өмүр бою күн сайын ракты айыктырган
Рик Симпсон майы менен кармайбыз.Биз ыраазы үй-бүлөбүз». Кээ бир бала

«Менин итим остеосаркома (сөөк рагы) менен ооруйт.Мен анын бутун бир жума мурун
кестим, ал бир жумадан кийин химиотерапияга киришет.Анын рак оорусу менен, адатта,
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өпкөгө жайылып, иттердин 95% бир жылдын ичинде өпкө рагынан өлөт.Эгер бул сиздин
итиңиз болсо, майды азыр баштайсызбы жана дагы эле химиотерапия жасайсызбы же
химиотерапиясыз жана түз майсызбы?Адамдар үчүн сиз күрүч данынан баштайсыз,  70
фунт  ит  менен,  анын  үчтөн  күнүнө  эки  жолудан  баштайсызбы?Муну  окуганыңыз  үчүн
рахмат жана жообуңузду чыдамсыздык менен күтөм." Эда

«Эда, май биздин баалуу ит Софини сактап калды.Ал өлүп жаткан.Итиңизге тезирээк май
бериңиз ...Химия аны өлтүрөт.Сиз менен сыйынуу...” Брюстер

«Итимдин  кулагындагы  шишикти  РСО менен  дарыладым...Бул  ЗОР болгон  жана  азыр
КЕТТИ!!!!" Андреа

«Менин  итимде  шишик  бар  болчу,  аны  ветеринар  операция  кылгысы  келген  эмес!!Ал
улам-улам ачылып, инфекция жуккан.Мен RSO майымды коко майы менен аралаштырып
колдондум жана шишик жоголмоюнча күн сайын сыртка сүйкөп турдум.Баламдын ичинде
да, сыртында да өсүү жок!!” Борис

«Бизде 10, 9 жана 8 жаштагы үч түктүү бөбөк бар, мен аларды профилактикалык чара
катары  РСО  менен  күн  сайын  дарылап  турам.Мен  ошондой  эле  алардын  ар  кандай
жараларын жана актуалдуу тактарын ийгиликтүү дарыладым.Рахмат Рик!» Virginia

«Мен жакында эле досторумдун ити тууралуу абдан сонун жаңылык алдым, аны менен
бөлүшкүм  келди!Бир  нече  ай  мурун  анын  питбулу  Максимустун  арткы  буттарынын
биринде шишик бар болчу, ал көзөмөлдөн чыгып бараткан.Ветеринар досума анын бутун
кесип салыш үчүн 3 миңден ашык акча төлөш керек, болбосо ал жайылып, бир жылдын
ичинде өлүп калаарын айтты.Бул болжол менен 4 ай мурун болгон.Ошондо мен анын
пландаштырылган  операциясы  тууралуу  абалын  көргөндө,  мен  ага  кат  жазып,  анын
ордуна каннабис майы менен тамактандырууну сунуштагам.Ал ампутация сыяктуу кескин
жана  кайтарылгыс  нерсени  жасаардан  мурун  табигый  дарылоону  сынап  көрөм  деп
ойлоду.Бактыга  жараша,  анын  (жана  Максимус)  Калифорнияда  жашагандыктан,  анын
каннабис картасы бар болчу.Ошентип,  ал каннабис диспансерине барып,  бир аз  алып
кетти.Ал  1  тамчыдан  буурчактай  болгон  май  менен  күнүнө  эки  жолу  тамак  менен
тамактандырды.Ошол  замат  ал  анын  азыраак  ооруп  жатканын  байкап,  өзүн  бир  топ
ыңгайлуу сезгенин айтты.Мындан тышкары, анын тамактануу адаттары кайра кадимкидей
болуп  калды.Бир  нече  жумадан  кийин  ал  аксабай  чуркай  алат,  ошондуктан  ал
операциясын  токтотуп,  табигый  дарылоо  менен  карманды.Ал  бүгүн  эле  ветеринардык
текшерүүдөн  үйгө  келди  жана  анын  шишиги  ТОЛУГУ  МЕНЕН  КЕТИП  кеткенин
билди.Артында  шишиктин  изи  да  калган  эмес.Ветеринар  аны  кантип  айыктырганын
айтканда чындап таң калды.

FYI: Бул мен билем, каннабис майы сактап калган үчүнчү ит.Мен да куткарылып калган
көптөгөн  адамдарды  билем.Эгер  сиз  дагы  эле  кара  куурай  ракты  айыктырбайт  деп
ойлосоңуз, анда сиз көңүл бура элексиз.Мен чындыкты көп жылдардан бери билем жана
каннабис майы сактай албаган адамбы, жаныбары эч кимди таба алган жокмун». Лара

«Менин  кошунам  бар,  ал  итине  дары-дармек  берип,  бир  айдын  ичинде  шишиктерди
ийгиликтүү  алып  салган.Уланта  бер,  ооба,  өтө  аз  дозалар,  анткени  Рик  алардын
метаболизми абдан жогору, ошондуктан алар бизден алда канча тезирээк жакшырат. Кови

«Ооба, бул сиздин итиңизге жардам берет.Менин итим талма кармады, бирок мен аны
майлап баштагандан кийин бир да жолу эмес!" Шелаг

«Биз аны сүйүктүү бассет иттердин глаукомасын дарылоо үчүн колдонуп жатабыз.Ал 12
жашта жана анын көз басымы 60тан 70ке чейин болгон жана алар 80ге жеткенде көздү
алып салууга туура келиши мүмкүн дешти, ошондуктан биз акыркы бир нече айда майды
колдоно баштадык жана анын акыркы көз басымы 8 гана өлчөнөт! !!Бул нормалдуу көз
басымынын  деңгээлинен  төмөн  жана  көз  доктур  анын  глаукоманы  дарылоодо  жакшы
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документтештирилгенине  макул.Биз  ага  күн  сайын бир  аз  гана  төөнөгүч  башын берип
турабыз жана андан чоңураак нерсенин баары ал чындап эле таш бараңга алынат, бирок
жөн гана жакшы уктап жатат жана ал ойгонгондо көзүнүн жакшырганын көрө аласыз.Май
ошондой эле мага абдан жек көргөн Варфариндин кан суюлтуучу дарыларынан арылууга
жардам берди, ошондой эле аны күн сайын кабыл алып, эч качан жакшы сезилбейм жана
мүмкүн болгон жерде ГМО акысыз диетаны жана жалпы жакшы тамактануу жана көнүгүү
менен  айкалыштыруу  жана  мен чындап  эле жаңы адаммын.Бул  кереметтүү  майга  күч
жана Рикке жана ушул укмуштуудай айыктыруучу өсүмдүккө ыраазычылык билдиребиз."
декан

"Сизге  эң  муктаж  болгон  адамдарга  берилгендигиңиз  үчүн  Ж.Б.  жана  Рик  Симпсонду
КУДАЙ БАКТАСЫН.Колумдан келишинче,  муктаж болгон адамдарга жардам берүү үчүн
мен  өзүм  жасайм.Кызым  итинин  шишиги  үчүн  бир  аз  кырктырып  жасады.Төрт  күн
колдонуунун  айтымында,  ал  кулап  кете  жаздагандай  көрүндү.Мен  дагы  эле  акыркы
жыйынтыктарды күтүп жатам.ХИМИКтин алдында КУДАЙ!» Грег

“Укмуш окуя!Мен RSO жасап, ден соолукту сактоо үчүн алам, анткени менин үй-бүлөмдө
рак  көп  болгон.Мен  аны  иттериме  бере  баштадым,  алардын  экөөнүн  тең  кичинекей
шишиктери бар, ал эми менин Шетланддык овчарка иттеримде кантин лупусунун бир түрү
болгон  Discoid  Lupus  бар.Бул  укмуш!Бир нече  жуманын ичинде  иттин  шишиги  70% га
кыскарды, ал эми башка лупус менен ооруган ит укмуштуудай иштеп жатат!Анын кызарып,
шишип, ооруган мурду жылдардан бери биринчи жолу айыгып жатат!Мен рецепттерди,
стероиддерди, диетаны колдонуп көрдүм жана эч нерсе жардам берген жок.RSO менин
итимдин лупусунан айыктырат, мен анын адамдарга да жардам бере аларын билем!♥♥♥
"Эшли

«Жаныбарларды  айыктырган  АР  БИР  АДАМГА  батасын  берсин!!Мен  эки  итимди  тең
рактан айыктым.Биринде жатын рагы.Экинчи жагынан тери рагы.Экөө тең толугу менен
айыгат.Ал  эми  сол  колумдун  3-даражадагы  чоң  күйүктөрүн  РСО  менен  да
айыктырам.BLESS UP RS & JB!!!!!!” Гоблин

«Итим  аксап  жаткандыктан  ветеринарга  алып  бардым.Доктур  рентген  нурларын  алып,
мага  көрсөттү  (мен  анын  ийниндеги  массаны  көрдүм)  жана  эки  жумадай  болгонун
айтты.Алар ага көп ооруткан дарыларды беришкен жана бул анын катуу ооруп, менимче,
ал бир нерселерди көрүп, угуп жаткан.

Кандай болгон күндө да менин бир досум THC майы менен момпосуй соргучтарды жасайт,
ошондуктан мен ооруткан дарыларды токтотуп,  ага ар бир 4 саат сайын соргучтун 1/4
бөлүгүн берип турдум,  ал эң сонун кылды,  ал тургай кайра жей баштады.Узун сөздүн
кыскасы, аны 2 жумадан кийин кайра алып кетишти, кайра рентгенге түшүштү жана ал жок
болуп кетти, доктур мындайды мурда эч качан көрбөгөнүн айтты...сүрөтүн чыгарам...МАЙ
ЧЫНДАП ИШТЕЙТ...NO BULLSH___” Тэмми

«Сен жана сенин билимиң болбосо, мен досторуңа жана башка муктаж болгон адамдарга
жардам бере алмак эмесмин.Аларга кантип жардам бергениңди көргөндө ичиңде кандай
сонун сезим пайда болот.Маалыматты жайылта бер, мен.Бул менин итимдин артритине
да жардам берет.2 күндүн ичинде аксап жатканын токтотту». Кристалл

«Итим Эллинин бетиндеги рак шишигин алып салдым.Ал менин эң жакын досум болуп
калат.Рикти сүрөттөө үчүн үч сөз ... өзүмчүл эмес прогрессивдүү лидер.

«Рик билгендей, биз RSOну өзүбүз менен бирге иттерибизде жана аттарыбызда колдонуп
келебиз.Бизге  жаныбарлар  адамдарга  караганда  көбүрөөк  жооп  беришет.Биз  муну
алардын рецепторлорунун саны менен гана байланыштырбастан, алар чындап бейкүнөө
бейтаптар. Брюстер
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«Мен итим көнүп калганга чейин, түнү менен күнүнө бир күрүч данынын жарымы менен
баштадым.Билиңиз,  бул  иттин  уйкусун  келтирет  жана  бул  аларды  уятка  калтырышы
мүмкүн, бирок JB айткандай, алар ага тез жооп беришет.Мен анын шишигин түздөн-түз
шишигин  дарыладым,  ошондой эле күнүнө  2  жолу оозеки  берип  жаттым,  ал  бир  айга
жетпеген убакытта иштеди, шишик жоголуп кетти.Ийгиликтер!" Феникс

«Эң жакшы жолу - аны тилине сүртүү - кээ бир иттер даамын жакшы көрүшөт - бул аларды
тынчтандырат жана заараны кармай албай калышы мүмкүн, андыктан алар жакшы деп
кабатыр  болбогула.Иттер  үчүн  чийки  эт  жана  сөөк  диетасы  да  идеалдуу  жана  рак
оорусуна каршы жардам берет.Гомеопатиялык ветеринарды да табыңыз." Уитни

«Менин  эки  итим тең  күн  сайын май  алышат  (тейлөө).Эгерде  бул  иттер  үчүн  кооптуу
болсо, анда 1,5 грамм май жеген иттин буга чейин эч кандай тажрыйбасы жок уктоо жана
керебетке  сийип  кетүүдөн  башка  олуттуу  терс  таасирлери  болмок.Мен  май  менен
дарылаган  5  иттин  ар  бири  көбүрөөк  энергияга  ээ  болуп,  дарылоого  оң  жооп
кайтарды.Алардын жаш курагы 4 айдан 10 жашка чейин болгон жана кесилгенден рак
оорусуна чейин дарыланышкан.Бул менин иттерим ала турган жалгыз дары, мен Holistic
Vet колдоном, ал менин артымда аларды дарылап жатат.

Мен  ар  бир  итти  (20  фунттан  80  фунтка  чейин)  бир  дозада  1/4  дан  күрүч  менен
баштадым.Адамдар сыяктуу эле, алардын баары ар кандай толеранттуулукка ээ, бирок
мен  андан  азыраак  дозадан  баштоонун  кереги  жок  экенин  көрдүм.Эң  жаманы,  алар
көтөрүлүп  кетишет,  эгер  алар  ыңгайсыз  болуп  көрүнсө,  алар  менен  жаткыла,  алар  эс
алышат, анткени сен эс алып, алар уктап калышат.Анан алар ойгонгондо энергияга толуп
калышат,  бул  ар  бир  итке  дал  келген.Дозалары тез  эле,  ар  бир  эки  күн  көбөйтүлүшү
мүмкүн.

Эгерде  иттер  алардын башынан  өткөргөндөрүн  жактырышпаса,  анда  алар  мен  койгон
тамагын же тамакты алышпайт.Алар жүзүм данынын экстрактысын жеп, аны идиштерине
калтырып  жегенге  эч  кандай  кыйынчылыгы  жоктой  сезилет,  бирок  майы бар  тамак  эч
качан артта калбайт». Джей

"Бир нече жыл мурун мен"Рик Симпсон майына" көбүрөөк шилтемелерди көрө баштадым
жана каннабисти  көптөн  бери колдонуучу  болгондуктан,  мен  көбүрөөк  кызыкчумун.Бул
убакыттын  ичинде  биз  Голден  ретриверибиздин  кан  менен  төрөлгөн  рак  оорусунан
ажырап  калдык.Ал биздин  ветеринардын диагнозунан  3  жумадан  кийин  каза  болду.Эң
жакшысы жаман Fast Рак.

Бул убакыттын ичинде мен жубайым экөөбүз RSO жасап, колдонуп баштадык, менин көп
склерозумду жана анын жүлүн нервинин бузулушун көзөмөлдөөчү каражат катары.Биздин
досторубуздун  бири  Голден  Ретриверкүтүлбөгөн  жерден  катуу  ооруп,  гемангиосаркома
диагнозу коюлуп, ветеринардык дарыгерге эң көп 2 жума жашашы керек болчу.Мен ээлери
менен кеңешип, биз ит Беттиге RSO менен күнүнө болжол менен бир “күрүч данынын”
өлчөмүн тамак-аш менен кошо баштадык.

3-5 күндүн ичинде ал бир гана ЖҮГҮРҮП тим болбостон, чуркап, кайра ойной баштады.Ал
күнү  бою жергиликтүү  топурак  жолдордо өзүнүн  мастери Тоо  велосипедин  кууп  жүрөт
жана  мурда  болуп  көрбөгөндөй  ден-соолукта  көрүнөт.Ветеринарга  кайра  барганда,
адегенде ал өзүнүн мурунку диагнозунан улам түшүнбөй калды жана ал туура диагноз
койгон башка жаныбарлар сыяктуу эле тез өлөт деп күткөн.Андан кийин ал дароо жүзүн
ачып, анын абалына АЧЫК туура эмес диагноз койгонун жарыялады, бирок анын РСО
менен  дарыланганы  жөнүндө  айтылгандан  кийин,  ал  бул  идеяны  четке  кагып,  анын
натыйжалуулугуна  эч  кандай  медициналык  далил  жок  экенин  айтты.Анын  чыныгы
«Медицина  кереметине»  ишенүүдөн  баш  тартуусу  анын  Катуу  баштуу  ишенбегендер
коомуна [Дарыгерлер] мүчөлүгүнүн далили.
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RSO  менин  MSке  чоң  таасирин  тийгиздиМен  үзгүлтүксүз  тестирлөө  менен
далилденгендей, мен оорулардын жүрүшүнө көз салуу үчүн кылам [компьютердик оюндар,
бир  эле  оюн,  ошол  эле  версия,  башка  жыл,  чындыгында  муну  тезирээк  жана  так
аткарам].Медицина  кызматкерлери  15  жылдан  бери  ичип  келген  бардык
фармацевтикалык дарыларды толугу менен таштагандан кийин, арыктап, мурдагыдан да
ден  соолугум  чың  болуп  калды.А  балким,  түздөн-түз  натыйжасы  эместир,  бирок  мен
РСОнун жардамы менен күч алдым, 50 ЖЫЛ тамеки чегип жүрүп, акыры, 60 күн мурун
акыркы тамекемди өчүрүп,  күл салгычтарды ыргытып жибердим.Мен бул факты менен
абдан сыймыктанам жана RSO мага күнүмдүк жин-перилерим менен күрөшүү үчүн берген
күч үчүн ыраазымын.Бирок дүйнө азыр көбүрөөк сасыйт!!!!!Ошондой эле, айына болжол
менен 250 доллар тамекиге сарпталган, азыр жогорку сапаттагы тамак-аш азыктары жана
LIFE  жакшыраак  баа  үчүн  колдонулушу  мүмкүн.Рахмат  Рик  жана  JB.Сиз  менин  үй-
бүлөмдүн жашоосун жакшы жакка өзгөрттүңүз!!!!!Сиздин китебиңиз жакты!!!” Марк

"Менин мышыгым өнөкөт сезгенүү ЖИТСти дарылоо үчүн күнүнө 2-3 жолу 1/4 -1/3 дан
күрүчүн алды, анда бир нече раунд суюктуктар, антибиотиктер жана дарылар иче албай,
аны чийки диетага киргизип койгон жана ал ичкен эмес. кайра пайда болот.Албетте, рак
үчүн сиз  жогорку  дозаны колдоносуз.Көбүнчө мен аларга катуу таасир этпеген дозаны
табууга аракет кылам - бул аларга эч качан зыян келтирбейт, бирок үй ээси уйкучулукту,
заараны  кармабоочулукту,  балким,  бир  аз  мас  болгонду  байкайт.Албетте,  ракта  сизге
баары бир – жөн гана аларды мүмкүн болушунча тезирээк акырындык менен жогорураак
дозаларга чейин иштетиңиз.

Бул "багуу" үчүн - мисалы, глаукомадан көзүн алып салган (жана КЕРЕМЕТ кылып жаткан)
менин итим анын башка көзү глаукома болуп калуу коркунучу бар, ошондуктан мен ага
күнүнө жок дегенде эки жолу май тамызып, жакшы натыйжа таптым. заара кармап калууга
алып келбеген доза ж.б. бирок ал дагы эле май алып жатат.Мен ага оорудан улам көздүн
алдында көбүрөөк ичтим.Мен чындап эле май ага операциядан кийинки кадимки оорукчу
дарыларга караганда көбүрөөк жардам бергендей сезилип жатат - 1-2-күнү ал 1-2 дозада
ветеринардык ооруну дарылоочу дарыларды ичип, андан кийин мен РСОго гана бардым,
операциядан кийинки күнү ал буга чейин эле. кайрадан топ ойногусу келген жана бактылуу
кыз болгон.Хлоя чындыгында менин мышыгымды жек көргөн мышыгымдан айырмаланып,
бармагымдан RSO жалайт.КҮЛКҮНҮЧТҮҮ (…)

Мен RSO жаныбарларда тынчсызданууну пайда кылат деп таппайм - жарык сезгичтиги
жогорку дозаларда байкалат.

Мен RSOну паромдо да  колдондум -  ал абдан карып,  бир күнү абдан  алсыз ойгонду,
балким инсульт болгондур.Мен аны уктатуу үчүн күнү бою RSO аз дозаларын бердим -
ошол күнү кечинде ал ойгонуп жаткандай көрүндү - башын чайкап, менин иттерим кара
куурай жегендей кылып, мен аны жөн эле уктап койдум, анын денеси эмне болот деп
ойлодум. жок дегенде, ал ооруп же кыйналып жаткан жок - менде ал ойгонот деген жарым
ой бар болчу -  тилекке каршы,  ал өтүп кетти,  бирок  анын акыркы күнгө чейин жашоо
сапаты сонун болду, ошондуктан мен RSO ага акыркы күндү эң сонун өткөрдү деп ойлойм.
мүмкүн.Мен анын оорубаганын жана тынч уктаганын билем, ал өтө эле көп эмес экенин
билем, анткени ал эртең менен жана түштөн кийин дозаланган,  андан кийин эч нерсе
болгон эмес жана мен аны кечинде текшерген элем, ал жөн эле уктап жаткан - ал ойгоно
алмак, бирок ал жөн эле уктагысы келди». Уитни

--  Акырына чейин жашоонун эң жакшы сапаты,  бул да май аралашканда чоң мааниге
ээ.Рахмат, JB

«Бул суроого буга  чейин жооп бергениңизге  ишенем.Салмагы 135  фунт  болгон англис
мастиф  итине  сунушталган  доза  кандай?Анын  жамбаш  аймагында  абдан  чоң  өсүш
бар.Чынын айтсам 3-топ кап окшойт.Ал болжол менен 12 жашта жана мен RSO дарылоо
бул өсүштү көтөрө аларын билгим келет.Рахмат!"
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-- Жанетта, бул негизинен ар дайым бирдей, сиз күнүнө үч жолу кичине дозадан (жарым
күрүч же андан азыраак, 1-2-5 мг) баштайсыз, пациенттин кандай жооп кайтарганын көрүп,
андан кийин ар бир төрт жолу дозаны көбөйтөсүз. күн же сиз итке/пацилге май берген
сайын.Андан  кийин  сиз  аларды  100%  айыкканга  чейин  күнүнө  бир  граммдан  кармап
турасыз, андан кийин алар тейлөө дозасын жей беришиңиз керек.JB

«Кечээ  менин  8  жаштагы  Хлоя,  стерилденген  Хилер  түлкү  терьер  ургаачысынын  бир
көзүнөн глаукома деген диагноз коюлган.Анын 1 көзүндөгү басым абдан жогору болгон
жана ал биротоло сокур болуп калышы мүмкүн.Биз шашылыш түрдө IV суюктуктар жана
маннитол менен дарыландык,  ал бир нече дары ичип жатат.Кысым бир аз төмөндөдү,
бирок анча деле эмес, жана ал азыр жарым сокур жашоого көнүүдөн ырахат албайт.Мен
аны RSO менен дарылагым келет, анткени бул менин досум жана менин жеке оорум үчүн
укмуштуудай болду жана мен мунайга ишенем жана бул жердеги адамдар айтып жаткан
окуялар  укмуштуудай.Мен  Хлонун  экинчи  көзүнүн  глаукома  менен  ооруп  калышын
каалабайм жана жабыркаган көздү колумдан келгендин баарын айыктыргым келет.Мен
көптөгөн үй жаныбарларына май жардам бергенин түшүнөм жана Хлоя анын көрүүсүн
калыбына келтирсе, ал тургай жабыр тарткан көздүн кандайдыр бир көрүнүшүн калыбына
келтирсе,  мен  абдан  бактылуу  болмокмун  ...Кандайдыр  бир  жардам  же  кеңеш  үчүн
рахмат!” Уитни

--  Уитни,  жөн  эле  майга  ал.Кээ  бир  майлар  башкаларга  караганда  глаукома  үчүн
жакшы.Канчалык эффективдүү болорун билүүнүн эң оңой жолу - бул дозаны ичип, эртең
менен анын көзүн карап көрүү.Алар таза болсо,  башка штаммдарды же штаммдардын
айкалышын издеңиз.Эгер сизде аларды тазалоо үчүн көп нерселер бар болсо, анда бул
көздүн ички басымын төмөндөтүү үчүн жакшы штамм.Жакшы каалоолор менен, JB

"Рахмат JB!Кечээ мен укмуштуудай прогресске жетишип жатабыз деп ойлогом, көзүм таза
болчу (мен бир күн бою алардан көздүн карегин чыгардым) жана кареги толук кеңейген
эмес жана экинчи көздүн карегине дал келбесе да, мен ал жарыкка жооп берип жатат деп
ойлогом,  бирок  бүгүн  эртең  менен  кайра  эле  булуттуу  көрүнөт.Балким,  кечээкидей
жаркыраган  жарыкта  ал  жакшыраак  көрүнөөр...  Сиз  канча  жана  канча  жолу  мен  аны
дозалап алууну сунуштайсыз?Буга чейин мен буурчактын өлчөмүн өтө аз дозада жасап
келем, ал болгону 30# жана бул ага таасир этет окшойт, бул иттер ар дайым сабактарды
жана жалбырактарды же тарамдарды жегенди, түтүн тартканды жакшы көрүшчү. майы да
ага бир аз таасир этет окшойт, эгер ал сабактарды жесе, бул мени тынчсыздандырбайт,
мен бул "иштеп жатат" дегенди сезип жатам. Уитни

-- Уитни, мен ага күнүнө эки-үч жолу жакшы нерсе менен берип турчумун.Ага канчалык көп
кирсеңиз, ошончолук жакшы.Ал бир-эки күн уктаса да, ким ойлойт.Бир аз кара куурайдан
пайда болгон кома зыян келтирбейт.JB

"Мага жакшы угулат!Мен муну бүгүн кылам.Ал кечээ да абдан зонк болгон.Мындай тез
жооп үчүн рахмат JB! ” Уитни

«Менин досторумдун 1/2 карышкыр 1/2 хаски гашты жегенди жакшы көрүшчү жана анын
бөлмөсүндө казан өсүмдүгү болгондо почка аны кайтарчу.Андан кутулуу үчүн алар ага
пара  берүүгө  аргасыз  болушкан.Мен  ойлогондон  да  жапайы  жаныбарлар  кара  куурай
жегичтер болгон деп ойлойм ». Петир

"Менин  бостон  терьерим/пагым меники  уурдап  кетет,  эгер  мен  жашырбасам!!LOL...  ал
кутулуп кеткенде бобблдун башына окшош." Сара

«Менин  чуңкурум  да  чөптү  жакшы  көрөт!Мен  кыркып  жатам,  ал  ошол  жерде
жалбырактарды сурап жатат...” Обон

"Менин хаским май куюлган кекстеримди уурдап кетет...Мен анын кандай таасир этерин
билет деп ишенеманын үстүндө да бар...Балким, күчүк кезинде ага бардык запастарымды
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чайнап бергеним үчүнбү». Брайан

"Жаныбарлар эмнеге муктаж экенин билишет жана алар керек болгон нерсени колдонот -
акылдуу!" Шери

"Кичине дозалардан баштаңыз, бирок өтө көп жана алар булчуңдарды башкара алышат."
Зак

«Менин итим кечээ бир өсүмдүктүн бир бөлүгүн жеди, анткени ал тооктун кечки майын
жегенден кийин ашказанына жардам берерин түшүндү жана анын бир тутамын жеп, бир
топ ары-бери басып жүрүп, кийин кусуп, анан жайлуу эс алды.Анын кускусу эмне болгонун
билиңиз -- идиш жалбырактары.Акылдуу ит." Донна

"Бул  70-жылдары  FDA  биринчи  жолу  каннабис  рак  клеткаларын  өлтүргөн  деп
билдирди ...Мен билем, менин мышыгымдын ашказан рагы жок болуп калды окшойт, ал
азыр жакшы тамактанып, салмак кошуп, жаңы мышыктай чуркап жатат...” Тони

«Мен 19 жаштагы мышыгыма 2011-жылдын декабрынан бери декарбоксилденген кара
куурай берип келем.Ал абдан летаргиялык, тезек агып, мышыктын карылык белгилерин
байкаган...Ветеринарда иштеген бир таанышым ага 1/4 аспирин, 1/4 т метамуцил берүүнү
сунуштады ...бир нече күн кылып, анан кара куурайды сынап көрүүнү чечтим ...Мен анын
нымдуу тамагына эки күндө бир аздан чачып турам...ал дагы деле биз менен!!!” Лори

«Ооба, мен июнь айында мышыгымды рак оорусунан айыктым, ветеринар аны кой деп
айтканда.Аны  жөн  эле  май  менен  тойгузуп,  10  күндүн  ичинде  өлүмгө  дуушар  болгон
шишик жок болду!Ветеринар муну керемет деп айтты!» Чарли

"Менде анын мышыгынын шишигин дарылаган кардарым бар эле, ошол эле нерсе болду -
ал дароо эле чыгып, артында жалтыраган жаңы териден башка эч нерсе калтырган жок."
Sita

«Силер  майды  мышыкка  жейсиңер,  адам  ушунудай  эле  ...>ЖЕГЕН!Мен  14  жаштагы
мышыгымдын оозундагы шишиктен айыктым, ага бир жарым жума каннабис майын жеп…
анда ПУФ!...>КЕТТИ!Менин ветеринарым: "Кереметтер болот" деди.

--  Туура  айтты,  Чарли,  мунайдын  жанында  кереметтер  күтүлбөгөн  жерден  көп
болот.Рахмат жана сизге жана сиздин мышыкыңызга эң жакшы каалоолор.JB

"Менин 12 жаштагы лабораториямда шишиктин өсүп жатканы жана артрит менен бир эле
көйгөй болгон, ал Симпсон майын 6+ айдан бери ичип келген жана ал дээрлик 20 фунтка
арыктаган  (ал  ашыкча  салмактанган)  жана  өзүн  абдан  жакшы  сезип,  ары-бери  өтүү
оңой.Анын шишиктери да жок!Ал азыр канча алып жатканын билбейм, бирок анын өлчөмү
3 дан ашык күрүч ». Андреа

"JB, биз анын бир нече партиясын жасадык, анткени биз аны ар бир 2 ай сайын жаңы
партиясын жасап жатабыз, анткени ал күнүнө 1 кк.Биз 2 түрдүү штамм колдондук.Учурда
ал менин мышыгымдын рагын айыктырган ошол эле партияны колдонуп жатат». Чарли

"Рик, мен сага рахмат айтышым керек.Менин 14 жаштагы сүйүктүү мышыгыма 1-июнда
сквамуоздук  карцинома  диагнозу  коюлган.Мен  аны  РСО  менен  БИР  ЖУМАДА
айыктырдым!Ветеринар бул керемет дейт.Мен аны 8-июнда кайра жанына алып бардым,
ал менден бул мышыкпы деп сурады, анткени анын оозундагы шишик дээрлик жок болуп
калган жана ал мени кайра басып коюшу үчүн келгенимди күткөн.Азыр ал дээрлик толугу
менен айыгып калды.Мен аны абдан жакшы көрөм жана кантип АКЫСЫЗ дарыны туура
жасоо керектигин айтып бергениңиз үчүн рахмат айтууга туура келди!”

«Менин  мышыгыма  өткөн  июнь  айында  рактын  «тез  өсүп  жаткан,  агрессивдүү,
дарыланууга  болбой  турган,  операцияга  болбой  турган»  түрү,  анын  септумасындагы

- 194 -



сквамоздуу клеткалык карцинома деген диагноз коюлган.Ага максимум 1-3  ай берилди
жана  менин  ветеринарым  акырындык  менен  "аны  азыр  коё  бер"  деп  сунуштады.Мен
ыйлап,  ойлонуп,  анын өлүмүн көрө албайм деп чечтим.Мен интернетке кирдим,  ракты
айыктыруучу  көптөгөн  дарылар бар  экенин билдим.Ага бир катар  кошумчаларды бере
баштады,  ж.б.Ал  жакшы  эле,  бирок  рак  дагы  эле  өсүп,  анын  дем  алуусу  таасир
эткен.Шишик  акыры  мурдунун  аркы  тарабында  чоңоюп,  декабрда  ал  ылдыйлай
баштаган.Мен ойлодум, макул, азыр убакыт келди.

Анан  кара  куурайдын  ракты  кантип  жок  кыла  аларын  билдим.Кыскасы,  Тед  декабрь
айынан  бери  РСОну  алып  жатат.Ал  мышык  болгондуктан,  башында  туура  кичинекей
дозаны алуу бир аз болгон.Жана адамдан алда канча кичине.Ал бир топ жакшы уктап
жатат, уктап жатканда дем алуусу жакшырат, мурункудай болбосо да табити кайра пайда
болду.Мунун баары жүрүп жаткан саякат жана анын аягы кандай болорун билбейм.

Бирок, шишик өтө жай болсо да, тегиздеп бара жаткансыйт.Менин оюмча, эгер бул өтө
жаман рак болбогондо, балким, бир нече ай мурун айыгып кетмек.Менин ветеринарым
анын  кандай  экенине  кубанып,  суктанууда.Ошентип,  мен  аны  күн  сайын  кабыл  алып
жатам  жана  ал  күндөрдүн  көбү  жакшы  күндөр  болуп  жаткандай  сезилгенине
кубанычтамын.Анын максималдуу мөөнөтү өткөн жылдын сентябрында болчу, ошондуктан
ал жакшы иштеп жатат ». Anne-Marie

"Ой!!!!Менде да каннабис мышык бар.Жогорку сорттогу кара куурай майы мени союш үчүн
ветеринарларга 4800 доллардан куткарды ...Айтайын дегеним...шишик алып салуу үчүн
менин мышыктын кулагына операция жаса.Каннабис Kitties n Cannines үчүн ура!" LinZy

"RSO-ish заты 40 фунт иттин өмүрүн сактап калды -- RSO менен окшош этилден алынган
май"  кошунамдын  антифризин  ичип  алган  менин  итимди  сактап  калуу  үчүн
колдонулган.Ветеринар телефон аркылуу анын бүтүп калганын, өтө кеч болуп калганын
жана эвтанизден өтүү үчүн 40 мүнөттүк жолго чыдабай турганын айтты жана мага аны
ыңгайлуу кылууну сунушташты.

Менин ишенимдүү шеригимдин оозунан көбүк чыгып, тез-тез талма болуп,  катуу ысып,
тамагы  шишип,  араң  дем  ала  албай,  эсине  кирип-чыгып  жатты.  Сөзсүз  өлөт,  суроо
жок.Анын бул дүйнөдөн кетишин жеңилдеткенге аракет кылып, бир чай кашык сары майга
1/2  грамм  майды  ысытып,  сөөмөйүм  менен  анын  кекиртегине  тыгып,  шишип  кеткен
тамагын  түртүп  койдум.Он  мүнөттүн  ичинде  анын  оозунан  көбүк  чыкпай,  дене  табы
көтөрүлүп, кадимкидей дем алып, бардык конвульсиялар жана талмалар токтоду.

Ал сууну чыдамсыздык менен ичип, анан 12 саат уктап жатып, ойгонгондон кийин бир нече
мүнөттүн ичинде чуркоо жана ойноо сыяктуу эң сонун абалда ойгонду.Мен ветеринарыма
айтып, окуяны изилдөөдө жарыялоосун сурандым, ал кара куурай иттерге уулуу экенин
айтып, баш тартты!» Алан

«Менин  итим  бар,  аны  менен  да  ушундай  болгон.Анын  көкүрөгүндө  софтболдун
өлчөмүндөгү  шишик  бар  болчу,  анын  көкүрөгүндөгү  бардык  тери  сезгенип  кеткен.Бул
жерде кыйналып жашай берсем 3 ветврач 6 жума берди.Бири аны өлтүрүүгө даяр болгон
ийнеге бок тыгылган.Мен аны үйгө алып келдим, дарыланып баштагандан кийин 3 күндөн
кийин чыгып кетти.Эки күндөн кийин ал өзүнө кайтып келип, бактылуу болду». Rich

«Биз аны талмасы бар 14 жаштагы чихуауага колдонобуз.Бир нече ай мурун биз ал көпкө
чыдабайт деп ойлодук, ошондуктан мен эмнеге май сынап көрбөйсүң деп ойлодум?Бир
күндүн ичинде ал жаңы иттей болуп калды!Ал жакшыраак тамактанып жаткандыктан, өзүн
кыжырдантып, ойногусу келип жатты!Бул нерсе чындап эле көп нерсеге жардам берет!”
Минди

«Биз абдан чоң адам тебелеп кеткен күчүктү алдык.Ал оюнчук чихуауа,  анын астыңкы
жарымын толугу  менен  жаап  турган  төрт  дюймдан  төрт  дюймга  чейинки  жиптери бар
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болчу.Ал аябай жаман болуп, үшүп баштады, ошондуктан мен көз жашын агызганга аракет
кылуу ага көп зыян келтирбейт деп чечтим.

Мен ага биринчи дозасын бергенде, ал башын араң кыймылдата алган.Бирок мен бир
жумадан кийин күнүнө үч жолу көз жашын төккөндөн кийин,  ал бактылуу, ден-соолукта
жана  жыпар  жыттуу  кичинекей  жамбаш  экенин  айтууга  абдан  кубанычтамын.Бизге
чындыкты ачып бергени үчүн Рик менен Ж.Б.Жубайым экөөбүз көз жашым аны сактап
калды деп ишенебиз.

Мен  бир  фунтка  жетпеген  оюнчук  чихуахуаны  бир  грамм  РСО  менен  күнүнө  3  жолу
дозалап  жатканымды  унутпайлы.Бул  салмагы  бир  килограммга  жетпеген  жана  300
фунттан ашкан бала тепкенинен улам өлүм алдында турган күчүккө күнүнө 3 грамм.Эгер
кара куурай чындап эле уулуу болсо, каймана дагы деле биз менен бирге болуп, чөптүн
түтүнүнө секирип, чуркамак эмес». Жашыя

«Мен аны иттериме колдоном.Бирок биз өзүбүзгө колдонгондон бир аз азыраак.Менин 12
жашым барал чуркашты жана анын жамбашын алып салыш керек  болчу,  алмаштыруу
эмес...алынып салынды!4 жума ичинде...Операциядан тырык жок,  басып баратат,  дагы
эле аксап, бирок жакшы айланып баратат жана мен ооруткан дарылардын ордуна майды
колдондум... сонун болду! Долли

"Биздин  13  жаштагы  кызыбызга  артрит  менен  артрит  менен  жардам  берүү  үчүн
бердик ...сюрприз, биз бир эле ит эмес, 4 күчүк да алдык.Эч кандай жол менен ал дагы
эле литрге ээ болушу керек болчу, жана баары ден-соолукта жана мыкты иштеп жатышат!
RSOну сүй!” Джули

«Менин итимдин тери оорусу бар болчу (анын жүндөрүн жулуп алган исиркектер) жана
кулагы  кайра  жаралган.Менде  РСО  жок  болчу,  бирок  ага  досум  жасаган  тундурманы
бердим.Анын  жүндөрү  кайра  өсүп,  кулак  инфекциясы  тазаланды.Эгерде  тундурма
ушундай  жакшы  иштесе,  мен  аны  RSO  менен  толук  айыктыра  алам  деп  ойлоп
жатам.Ошентип,  мен  айтат  элем,  ооба,  RSO  адамдардагыдай  эле  иттин  рагына  да
иштейт.Рик жана сага да батасын берсин, Ж.Б.

--  Рахмат,  Бетте.Сиздин  оюңуз  логикалуу  жана  туура.Жаныбарлардын  метаболизми
тезирээк  болот,  ошондуктан  май  адамдарды айыктырганга  караганда  аларды тезирээк
айыктырат.Май менен мал айыктыруу ырахат, алар аны жакшы көрүшөт.JB

«Мен да өзүмдүн ээнбаштарымды жакшы көрөм.Кызыккандар үчүн Smokey дагы деле биз
менен.4-стадиядагы  массалык  клетка  бейбашты  токтото  албайт.Айрыкча,  ал  майдын
үстүндө жүргөндө.Азыр жашоо үчүн.Чоң урмат». Bocaj

«Мен аны иттериме колдоном.Бизге караганда бир аз азыраак.Менде 12 жашар кыз бар,
аны  чуркашты,  жамбашын  алып  салышты.Алмаштырылган  эмес...  алынып  салынды!4
жума ичинде...Операциядан тырыгы жок,  басып баратат,  дагы эле аксап,  бирок жакшы
айланып кетет, мен ооруткан дарылардын ордуна май колдондум...Бул сонун иштеди!(...)
Менде 9 жаштагы Ротти бар, ал жүрөк курттары, коркунучтуу аллергиясы бар, энергиясы
өтө  төмөн  жана  куйругундагы  чачтары  түшүп  жатат.Аны  бүгүн  баштап...Жаңы  эле  3
шишиги  бар  10  жаштагы  Чихуахуаны  куткарып  калдым  жана  бул  аны  оңдоп  кетерин
билем!!!” Долли

«Итибиз мурдунан чоң жыртык менен кирип келди.Биз фермада жашагандыктан,  анын
кантип  болгонун  билбейбиз.Тазаланган  жараат  жана  RSO менен  толтурулган  кесип.Ал
уйкуга кетти.Жараат толугу менен айыгып кетти.Ооба, сууну көп иччү.Рик үчүн дагы бир!!"
Bee

«RSO  OIL  Dog  печеньеси  жана  анын  бутундагы  рак  жараларына  жергиликтүү  май
кошулган, ал бир доллардын жарымына барабар болгон.Ал ордунан туруп ыйлап, титиреп
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ыйлап баштады.Мен RSO иштей турганын билчүмүн...Эртеси күнү ал ыйлаган жок жана
титиреп туруп, бир нече күндөн кийин кичинекей курбусу Наггет, келемиш терьери менен
короодо  чуркап  жүрдү.Бул  6  ай  мурун  болгон.Ал  азыр  12  жашта  эмес,  6  жаштагы
иттей.Бул акыркы 2 жылда мен күбө болгон көптөгөн окуялардын бири.

Менин  окуям  узунураак...RSO  менин  өмүрүмдү  сактап  калды.Мындан  ары  опиаттар
жок.Жана көбүнчө аз ооруйт.Рахмат Рик Симпсон...Силерге тынчтык болсун” Рон

«Менин дагы бир досумду дарылап жүргөн,  ал артында чоң шишиги бар Джек Рассел
терьери. 'Доктор Джей муну миң жолу көргөнүн жана бир жолу байкалган эркек ит үчүн
жакшы эмес экенин айтты.Ооба, мен ага RSO тамчыларын бере баштадым, ошондой эле
шишикке RSO койдум.Мен ал бир нече күндөн кийин жок болот деп ойлогом.Мен бир эле
шишикти досумдун итинен көргөн элем.Ал бир нече күндөн кийин өтүп кетти.

Ооба, Наггеттин иши жакшы, шишик териге тегиз жана түсү жок.Бул чындап жаман кара,
кочкул кызыл жана канап жаткан көрүндү.Бир сутканын ичинде шишиктин жаракасынын
жарымы эки күндөн кийин толугу менен кетип,  кан токтоп,  кабык болуп калган.Бул эки
жума мурун болгон.Ал 1/2 га күнү жана аны жакшы кабыл алууда.Алгачкы күндөрү көп
уктаган, азыр келип, жалап, жакшы.Тербелген буттары жок, Наггет сонун кылып жатат.Мен
Рак оорусун убагында кармадым деп ишенем.шишик тез кичирейип жатат жана ал жаңы
ит.Кайра абдан ойноок.Дагы бир жолу рахмат Рик С." Рон

«Менин  оюмча,  негизги  адамдардын  мээси  чайкалып  калды,  фармацевтикалык
компаниялар  дагыкөпчүлүк  эл  өз  колунан  жеп,  ач  көз  адамдар.Алар  каннабисти
ооруканада же батыш медицинасынын доктору аркылуу эч качан колдонушпайт.Патент
ала  албаса,  фармацевтикалык  компанияларга  акча  таба  албайт.Бактыга  жараша,  мен
Калифорнияда жашайм, ал жерде кабыл алынып, кабыл алынган.

Мен өткөн айда RSO биринчи партиясын жасадым.Мен аны эки итимдин экөөнө тең берип
келем,  анткени  экөөнүн  тең  кичинекей  шишиктери  бар,  ошондой  эле  менин  Шетланд
овчаркасында  ит  лупус  түрү  бар.Бир  эки  жуманын  ичинде  шишиктердин  бири  50% га
кыскарып гана  тим болбостон,  экөө  тең  күндүз  көбүрөөк  энергияга ээ  болуп,  түнкүсүн
жакшы укташат.Ал  тургай,  бул  менин  Шетланд  овчаркама  лупус  менен  жардам  берип
жаткандай көрүнөт.Мен аларга RSO өлчөмүндөгү күрүчтүн кичинекей данын берем.Мен
дагы RSOну түздөн-түз анын мурдуна койдум, анткени лупус аны жеп жатат.Бир жуманын
ичинде анын мурду эң аз дегенде 4 жыл ичинде эң сонун көрүнөт!

Мен жакында эле RSO менен бетке крем жасадым, Рик өзүнүн китебинде бул тууралуу
айтканы эсимде.Мен аны сүйөм!Менин терим күн сайын жылмакай жана жылмакай болуп
көрүнөт.Алтургай алдын алуу үчүн өзүм оозеки кабыл алам.

Мен жакында тарамыш кабыгымдагы залалсыз гигант клеткалуу шишигимдин тарамышын
алып  салышты.Бул  апельсиндин  өлчөмү  болчу  жана  менин  шишкебекке
оролгон.Дарыгерим  бул  өтө  сейрек  кездешүүчү  шишик  экенин  жана  эмне  үчүн  пайда
болгонун билбей турганын айтты.Операцияга чейин үч жумадай май ичтим.Мен шишикти
өлчөө менен акыркы патологиялык отчетту алуу үчүн чыдай албайм.Мен чындап эле ал
RSO'дан кыскарган деп ойлойм!

Өмүрүңдү  ушул  максатка  арнаганың  үчүн  рахмат  Рик,  биз  чогуу  өзгөрүү  жасай
аларыбызды  билем.Өздөрүн  «айыктырып»  жаткан  адамдар  бардык  медициналык
документтерин  чогултуп,  кабар  таратуулары  керек.Менин  оюмча,  эгерде  жакшы
документтер  менен жетиштүү  далилдер болсо,  биз  бир  күнү РСОнун ракты өлтүрүүчү
артыкчылыктарын далилдеп, ынандыра алабыз.

Дагы бир жолу рахмат Рик.Мага адамгерчиликке ишенген сендей адамдар.Ишенимиңди
жана чечкиндүүлүгүңдү уланта бер жана сенин кумарланууң көптөрдү айыктырганын жана
көп адамдардын арасынан ыймандууларды жаратканын бил.Сен сулуу." Эшли
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«Китепке кошумчалай турган дагы бир окуя!Менин жылкым тайгаланып жыгылып (мен
эмне болгонун түшүнгөн жокмун) эки тиштерин тытып кетти.Атка минүү оңой эмес, ороп-
тазалоо, чындыгында, бул бекерчилик!Эң кымбат орогучтарды сатып алсаңыз болот, алар
дагы эле тайгаланып, жарага жабышып калат.4 күн бою анын шактарын ороп, мен баш
тарттым.Жараты  жумшартуу  үчүн  суу  түтүкчөсүнө  чылап  жатып  анын  жарасынын
таңгычтарын  сыйрып  салууга  аргасыз  болгонум  да  жардам  берген  жок.Ал  да,  мен  да
бактылуу  эмесмин,  байкуш!!Мен  эң  көп  нерсени  айыктыра  турган  жалгыз  нерсеге
кайрылдым...RSO!Бизде  уктаганга  жардам  берүү  үчүн  жергиликтүү  же  түтүкчөбүздө
колдонгон  "калдык"  RSO  банкы  бар.Мен  ошол  банканы  кармадым  да,  хоксту  көздөй
жөнөдүм!!Мен  анын  жараларын  май  менен  сүйкөп  койдум.Аларды  ороп,  жакшылыкка
үмүттөндү.Эртең менен таң калып, таңгактар дүңгүрөгөн полдо (сюрприз болгон жок) жана
менин биринчи оюмча, бул RSOну ысырап кылуу болду!Бирок андан аркы текшерүүдөн
кийин  РСО  дагы  эле  жараларга  жабышып,  чайыр  сыяктуу  затка  чейин  катууланып,
чымындарга жана жараларды жабууга тоскоол болгон.Мен аны калтырдым.Кайра ороого
же башка нерсеге аракет кылган жок.Кийинки күнү... ошол эле нерсе.

Бул, жок эле дегенде, 4 күн мурун, мен анын hocks боюнча эч нерсе кайра керек болчу,
анткени мунай ушунчалык сонун band-жардамчы кылган!

Бүгүн анын жаракат алганынын 3-жумасы, мен анын шлангдарын шлангым менен сүздүм
жана астындагы жаңы айыккан/тазаланган терини ачып, эски RSOну тиштен түшүрүү үчүн
жакшы  1/2  саат  кетти.Мен  RSOга  кайра  кайрылдым,  дагы  4  күн  бизге  эмне  берерин
көрөбүз.Мен сүрөттөрдү жүктөйм жана бөлүшөм.

Рахмат Рик -- Сиз RSO биринчи партиясын жасап жатканда, ал ат дүйнөсүнө да толуп
кетет деп ойлодуңуз беле?Сен укмушсуң!!” Хизер

-- Рахмат, Хизер.Май башка жаныбарлар үчүн кереметтүү болгондой эле, аттар үчүн да
кереметтүү.Ар бир ат ээсинин жылкысы үчүн бир чака май болушу керек.Сиз алардын
кандай экенин билесиз - алар сизди кандай таң калтырарын эч качан билбейсиз.JB

«Менин итим сөөк рагы менен ооруган.Ветеринар мага айткан бардык дарылоодон баш
тарттым, жада калса анын далысын жана бутун алып салдым.Мага анын 2 жумасы бар
экенин айтышты жана көп ооруткан дарыларды беришти.Алар аны ушунчалык оорутуп,
бок көрүп жаткан.

Досума чалып,  майдан  соргучтарды алды.Мен  аны оорутканы үчүн  берип  жаттым,  ал
абдан жакшы болду.Мурда баса албайт болчу.

Ооба, бир айдан кийин дарыгер дагы эле бул жерде экенине ишене албай, дагы рентгенге
түшүп,  РАК  КЕТИП  КЕТТИ...Кааласаңыз,  рентгенге  чейинки  жана  кийинки  сүрөттөрдү
алып, сизге жарыялайм.Бул чыныгы КҮРӨӨ РАКТЫ ӨЛТҮРТ...” Тэмми

«Ж.Б.,  былтыр мага жылкымдын 3 ай жашашы керек  деп айтышкан,  аны кара куурай
тирүү сактап калды, бирок мен тоок болгондуктан, RSO даярдоо үчүн жалбырактарын гана
азыктандырдым.Мен  муну  кылмак  элем,  анан  8-класстан  бери  менин  курбум  болгон
Жанни Херер мага бул жерде кимдир бирөө мени менен бирге болмоюнча антпейм деп
убада берди, анткени мен гермитмин жана бул жакты.Эмнеси болсо да жалбырактары бир
шишиктен башкасынын баарын жок кылды жана анын меланомасы бар экенин эч качан
биле албайсың.Ал 2011-жылдын июль айында өлүшү керек болчу.Ал ден-соолукта жана
бактылуу,  бирок  күнүгө  эртең  менен  тамактандырганга  казаным  жок  болсо,
ачууланат.Кудайга  шүгүр,  мен  өзүмдүн  аймагымда  ага  продуктыларды  тартуулаган
камкорчуларды билем!Мен бир аз мактанып, Джек Херер өзүнүн акыркы кайра каралып
чыккан  китебинде  эркиндик  үчүн  күрөшкөн  адам  болгонум  үчүн  мага  ыраазычылык
билдиргенин айтайын, мен 40 жылдан ашык убакыттан бери кара куурайдын жакшылыгы
жөнүндө айтып келем!Биз күрөштө жеңебиз, менимче, бул көз алдында болушу мүмкүн!
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Үмүт үмүт!» ДжоАнн

--  Жакшы,  ЖоЭнн.Анын  ачуусун  келтирбеңиз  жана  ал  үчүн  RSO  жасабаңыз,  бул
көрүнгөндөй  кыйын  же  коркунучтуу  эмес  жана  сиз  бир-эки  унция  айтып,  өзүңүздүн
ишенимиңизди ушундай жол менен бекемдөөгө аракет кылсаңыз болот.Жакшы каалоолор
менен, JB

"Менин мышыгым үчүн ушундай эле жыйынтык!!!Бирок мен дагы эле шишикти операция
жолу  менен  алып  салгам.Бул  3-4  жыл  мурун  болгон.Эч  кандай  шишик  кайра  пайда
болбойт!Ал 16 жаштаthкийинки айда туулган күнү!Мен кечеден да "отоо" көп бар экенин
билчүмүн! Райан

"Менин 16 жаштагы мышыктын көзүндөгү ракты айыктым." Дан

С.Урматтуу достор, бул сизди жакшы табат деп үмүттөнөбүз.Мен өзүмдүн 8 жаштагы 40 кг
салмактагы итимдин денесинин оң жагында өсүп жаткан шишиктерге каршы РСО берип
жатам.Бүгүн анын биринчи дарылануу күнү,  ал нокаут болуп,  уктап  жатат.Мен ага  бир
күрүчтүн өлчөмүн бердим.Бул ашыкчабы?Сиз канча убакытка жана канча жолу ага май
берүүнү сунуштайсыз?Мен өзүм майлуумун.Убакыттын өтүшү менен “жогоркуга” көбүрөөк
көнүп баратам. Мен кийинки айда операция болушум керек жана мен ооруп, айыгып кетүү
үчүн RSO колдонууну пландап жатам.Эгер мен аны иштете алсам, анда мен өмүрүмдүн
аягына чейин ал жерде болом.Баракелде жана Чоң Рахмат

А.Кэтрин, эгер мүмкүн болсо, күнүнө 180 грамм май (же андан көп) үч дозада жегенче
операцияны кийинкиге калтырмакмын.Итке анын жарымын бериңиз, эгер ал азыр алган
нерсесине  ынгайсыз  деп  ойлосоңуз.Уйку  -  айыктыруу  процессинин  бир  бөлүгү,  бул
кооптонуунун  кереги  жок  жана  бул  майдын  тынчтандыруучу  касиетке  ээ  экендигинин
белгиси, бул сиз каалаган нерсе.Канчалык күчтүү жана тынчтандыруучу болсо, ошончолук
жакшы.Жакшы каалоолор менен, JB

"Салам  Джиндрих!Мен  9-июлда  сиз  менен  менин  уулумдун  (1,5  жашта)  оң  бутунун
артында (диаметри болжол менен 1 дюйм) чыгып турган шишик бар экендиги жөнүндө
сүйлөштүм.Күнүнө 3 жолу РСО бере баштадым, 1 жумадан кийин шишик араң көрүндү.2
жумадан кийин ал жок болду!Мен ага күнүнө 3 жолу дозасын берүүнү уланттым, анын
эжеси да тейлөө дозасын алып жатат.Экөө тең абдан бактылуу жана алардын жана менин
үй-бүлөмдүн атынан мен Рикке жана сизге эң маанилүү маалыматты бергениңиз үчүн чоң
рахмат айткым келет!Каннабис ракты айыктырат!”

"Сизге менин итим сөөк рагы менен ооруганынын жаңыртылганын жөнөтүп жатам.1-июнь
жети ай болду, акыркы рентген өпкөсүнө тараган жок.Алар бутундагы шишиктин жанынан
бүтүн сынган жерди табышты, алар муну эмне кылууну билишпейт.Адатта, тыныгуу бар
бул иттер, сиз аларды түшүрүшүңүз керек.Алар Zometa деп аталган дарынын ай сайын
берилүүчү инфузиялары аны сактап турат,  ошондуктан алар аны соттук  териштирүүдө
улантат, ал эми ал Zometa ай сайын инфузиясын алат деген тыянакка келишти.Бирок Рак
тараган жок жана алар 7 ай мурун болгон шишикти ала алышпайт.Жөн эле билгиңиз келет
деп ойлодум.Бул агрессивдүү рак, адатта, диагноз коюлгандан кийин 4-6 айдын ичинде
иттин өмүрүн алат.Мына, ал 7 ай, рак тараган жок.Бүтүлбөгөн сынык, бирок дагы деле эч
нерсе болбогондой басып баратат». Линда

«9 жумадан кийин менин итимдеги тери рагы ТОЛУГУ МЕНЕН жоголуп кетти!!Азыр анын
өмүрүнүн аягына чейин тейлөө дозасы.Бул менимче,  азыр ал үчүн бир гана ыңгайлуу
эмес, ошондой эле узак жашоо болот.BLESSINGS RS & JB!!>;-)” Жашыл

«Менин  итим  башында  төөнөгүчтүн  башынын  өлчөмүн  жакшы  көрсөттү,  андан  кийин
күрүчтүн 1-2 даана өлчөмүн алганга чейин чоңойду.Анын салмагы 80 фунт.Өкүнүчтүүсү,
мен ала турган майдын пайызы жетиштүү эмес (82%), бул анын табитин жакшыртса да,
артритке жардам берип, пальтосун жана терисин жакшыртса да, мурундун рак оорусуна
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чалдыккан мурдуна жардам берген жок.Эгерде бул жерде кимдир бирөө WA штатында
болсо жана 90+% майы болсо, мен ал үчүн кубаныч менен кайрымдуулук кылам». Аман
калуу

-- Майды анын мурдуна да сүйкөп көрүңүз, эгер ал сизди тиштебесе, Q-учтун же ушул
сыяктуу нерселердин жардамы менен мурдун көтөрүүгө аракет кылыңыз.Сиз ошондой эле
майды бир  саатка  жакын  130°Cельсийде  орнотулган  мешке  салып,  ошону  менен  аны
көбүрөөк  концентрациялуу/күчтүү  кылганга  аракет  кылсаңыз  болот.Же  сабыр  кылып,
майга көбүрөөк убакыт бер». JB

«Менин  итим  3  жума  жашашы  керек  болчу.Анын  таза  кандуу  питбулдун  денесинде
массалык  клеткалык  шишик...3  жумадан  кийин  шишик  ISO/RSO  боюнча  кичирейип
жатат.Мен ант берем.Ал бир нече жолу заара кылып, мас абалында иш кылган, бирок мен
мунун жакшы экенин билчүмүн.Ал дагы эле анын үстүндө.Алар жок болуп кетсе да, мен
аны дагы эле дары кылам.Сени жакшы көрөм, Джейб жана Рик." Bocaj

«Менин 14 жаштагы Пит майын рак оорусуна каршы 4 жумадан бери берип жатам.Мен ага
ашыкча бергенимде ал кээде бир аз "кыйрыгып", мас болуп калат, бирок таасири өткөндө
күчүктөй уктап калат.Ал ветеринардык дарыларды алуудан баш тартты, анын ордуна май
алдык.Азырынча алгачкы күндөр,  бирок  мен анын жүрүшүн  жазып  жатам.Майга  көнүп,
аппетит кайра пайда болгонго бир жумадай убакыт кетти.Мен кызганам, анткени биз анын
майын ушул этапта гана ала алабыз.Баарынын сонун окуяларын сүйгүлө!” Janine

"Итиңиздин терс таасирлери барбы?Менин итим да аны кийгизгиси келет.Ал бигл». Мари

«Эч  кандай  терс  таасирлери.Ал,  иттер  чөп  же  кандайдыр  бир  нерсени  чайнаганда,
тамакты тазалаш үчүн кылган.Эч ким (үй жаныбарларын кошкондо) терс терс таасирлерин
берген  эч  нерсеге  өзүн  өзү  дарылабайт.Биз  жөн  эле  ушундай  иштөө  үчүн  курулган
эмеспиз». Tielman

«Итимдин өмүрүн стероиддер иштебей калган автоиммундук оорудан сактап калды.Терс
таасирлери жок!” Жон

"Мен  RSO  алган  иттин  эффекттерин  биринчи  колумдан  көрдүм  ...Алгачкы  бир  нече
күндөрдө  Руби  (12  жаштагы  ит)  дагы  эле  ооруп,  бир  аз  титиреп,  тынчсыздандырган
симптомдор бар болчу, эгерде сиз бул темага ишенбесеңиз, бирок мен сизди ишендире
алам: дарылоого 1 ай болду жана ит өмүргө толуп секирип жатат. чуркап тепкичке секирүү
керебетке жана отургучтарга толгон энергия ар дайым абдан ойноок.Мурда көздөрү суу
болуп,  боз  жабындысы  бар  болчу,  азыр  алар  толугу  менен  кадимки  абалына
келди.Рубиндин бутунун ички жагында бир топ чоң өсүү бар болчу, ал көп жылдар бою
ошол жерде болчу,  эми май жегенден кийин ал түшүп кала жаздады!!!Рик Симпсондун
аркасында ххх бул майга батасын берди, ал чындап эле иштейт, эмне үчүн андай эмес
деп айтууга эч кандай күбөлүктөр жок ..?" Бретт

«Бүгүн менин итимди RSO (Рик Симпсон майы) менен дарылоонун 3-күнү, ал кара куурай
концентраты болгон көптөгөн олуттуу ооруларды дарылоо үчүн.Ал 13 жашта жана 7ге
жакынай мурун, ал катуу былжыр, катуу былжыр жана бир нече күн летаргиялык себеп
болгон бир нерсе алды.Интернеттен карап көрдүм, "питомниктердин жөтөлү же иттерге
суук тийди"  деди,  ошондуктан мен бул жерде антибиотиктерди ичип алып,  аны курска
баштадым.Такыр жардам берген жок, ветеринарга алып бардык.

Албетте,  алар  кан,  рентген  жана  былжыр  скрининг  жасагысы  келген.Ветеринардык
эсептерде болжол менен 500, мен баш тарттым, ошондуктан биз ага кенен антибиотиктен
баштадык, ал дагы бир айдын ичинде тийген жок.Аны кайра ичине алып, дагы эки күчтүү
антибиотик алды, аларга бир ай динге кирди.Ага да тийген жок!

Ошентип,  ветеринар  фунгицид  дарыны колдонуп  көрдү...ДАГЫ  ООРУНА  ТИЙБЕЙТ!!13
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жаштагы итке эмнеге сарптоо туура экенин аныктоо кыйын...Ошентип, мен анын денесин
калыбына келтирүү үчүн бир ай мурун бардык дары-дармектерди токтоттум жана аны 3
күн мурун, жалпысынан 6 дозадан RSO менен баштадым жана ал таптакыр жаңы ит!

Сөөгү  жок,  жөтөлү  жок,  анын  ичимдиктери  бар  жана  жалпысынан  биз  КОРКУНУЧТУУ
жакшырды көрдүк.Укмуштуудай.Менин жеке тажрыйбамдан бул укмуштуудай сюрреалдык
дары экенин тастыктай алам.Сизге чын жүрөктөн рахмат!” Аман калуу

«Менин мушкерим түтүндү кармоо үчүн мени издеп жатат.Ал биздин жыпар жыттуу заттын
үстүндө туруп, ызы-чууларды кармоого аракет кылып жатып кармалды...ал бардык түтүн
достук эмес экенин үйрөнүп жатат.Сиздин итиңиз жакын арада майдын майын көрөт деп
үмүттөнөм !!" Август

«Менин  13  жашар,  14  жаштагы  Голден  Ретривер  (50%  Голден  Ретривер  50%  жаңы
Фэндленд)  бар  жана  ал  абдан  катуу  ыйлачу,  анткени  анын  жамбаштары  катуу  ооруп
калган, анткени анын артрит (эски ит + жыгач полу) жана менин Атасы менен агасы аны
ветеринарларга алып баруудан баш тартышты, ошондуктан мен анын ордуна итиме 40
долларлык  баштык  сатып  алчумун,  ал  ооруп  баштаганда,  мен  аны  бир  аз  түтүн
булатчумун,  ал  күчүкдөй  болуп  калды.Ыңгайсыз,  ызылдаган  жок,  анын  басып  же  бир
нерсе кылууда эч кандай кыйынчылыгы жок жана тынч уктайт.

Бул мезгилде анын да шишиги болгон.Акыры мен атамды ветеринарларга алып барууга
көндүрдүм (эгер аны койобуз дедим, бирок биз жолугушууну белгилегенге чейин VETS
корутундусун  алгым  келет)  биз  ал  жакка  жетип,  ал  менин  итимди  текшерип
жатат.Жолугушуунун аягында ал өзүнүн жашында көргөн эң соо ит экенин айтты!

Анын МИОРОЙ артрити бар жана ал андан да жаман эмес экенин жана анын шишигинин
бейсболдун  өлчөмүндө  экенин  билбей  турганын  айтты?Ооба,  ал  азыр  сагызгандын
өлчөмү  болчу!Анын  айтымында,  артритке  каршы дары анын  мазмунун  сактап  калууга
жардам  бериши  керек,  ал  30  күндүк  рецепт  үчүн  150  долларды  түздү  жана  ал  SHIT
кылды.Ал  тургай,  дары-дармектер  татыктуубу  деп  аны  тамеки  тартпай  койдум.Жок.Ал
аларды алуу үчүн күрөшүп, ичи катып, дайыма ооруп жатты!

Чөп менен, ал түз эле мага келип отуруп, эмне алып жатканын билип, аны жакшы көрчү!
Анын шишигинин жоголушуна жардам берди, анын артритинин дээрлик эч нерсеси жок
экенине ынандым, мен аны эч качан тамеки тартууга аргасыз болдум, анткени бул мен
аны  тамеки  чеккенге  чейинки  сандын  жарымына  жакын  жерде  да  тынчын
албайт.Марихуана - бул кереметтүү өсүмдүк жана менин иттеримдин өмүрүн узун жана
ден-соолукка пайдалуу кылды!Кызым үчүн баарын кылмакмын!Ал менин сыймыгым жана
кубанычым!” Бетани

«Менин  итим 13  жаштагы  бельгиялык  овчарка.Бир  нече  жыл  мурун  анын капталында
кичинекей шишик пайда болгон.Ал бир нече ай мурун күтүлбөгөн жерден кооптуу темп
менен  өсө  баштады.Тилекке  каршы,  ага  рак  диагнозу  коюлган...жана  бир  кесек  гана
эмес.Текшерүүдө ал көп болгон.Анын башка көйгөйлөрү да бар болчу...Негизинен артрит
жана жамбаштын дисфазиясы.Операция мүмкүн эмес болчу, анткени анестезиядан аман
калышы  күмөн  болчу.Мен  анын  кыйналганын  көрүп  чыдай  албадым...  араң  басып,
тамактанбай калыптыр.Мен ага акыркы аракет катары кара куурай майын берип көрүүнү
чечтим.Мен шеригим Пэт  экөөбүз ага бир аз өлчөмдөгү (күрүчтүн данындай) печеньеге
бердик.Бул ага чындап таасир этти...ал бутуна туруксуз болуп, бир нече саат уктаган.

Биз  кийинки  бир  нече  күндүн  ичинде  дозасын  өзгөртүп,  анын  аппетити  дароо
жакшырганын байкадык.Ал дагы бир топ жеңил кыймылдай баштады жана анын маанайы
бир  топ  жаркыраган.Күн  өткөн  сайын  биз  анын  дозасын  акырындап  көбөйттүк.3  жума
болду  мен  аны  баягы  ит  экенин  араң  тааныдым.Ал  бактылуу!Куйругун  шыйпаңдатып,
ойноок, жеп, эң жакшысы шишикти биз май баштаганга чейинки жарым өлчөмүндө!!!!Мен
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анын дарылануусун улантам (биз өзүбүздүн май менен камсыз кылуу бактыбыз бар) жана
сиздерди  кабардар  кылып  турам.Мен  бул  шишиктердин  толугу  менен  жок  болушун
күтөм!!!!!!!" Джози

«Мен кичинекей помераниямды майга баштадым, анткени анын трахеясы түшүп калган
жана тубаса жүрөк кемтиги бар.Ал жайдан бери үзгүлтүксүз дары иче элек жана жайдан
бери  биринчи  жолу  эптеп  жөтөлгөн  жок  (ал  тынымсыз  жөтөлүп,  жада  калса  дарыгер
берген дары-дармектерин да оозун тиштеп алчу).Анын энергиясы көбүрөөк жана дары-
дармек ичип жүргөндөгүгө караганда жакшыраак иштеп жатат ». Карен

"Менин  итимде  да  бүдүрчөлөр  бар,  мен  ага  май  бердим,  бирок  менимче,  ал  абдан
титиреп, уйкусу келип, мас болуп калгандай сезилди, ал Ротвейлер 135 фунт, ошондуктан
мен  ага  берип  жаткан  сумманы  өзгөртүшүм  керек.  .Бирок  бул  ага  жардам  берерине
ишенем». Петир

С.Саламатсызбы, жөн эле актуалдуу RSO арткы буттарынын бири сынып, эми жаңы эле
ампутацияланган бака үчүн ылайыктуубу?Мүмкүн,  сөөккө бир аз  чайкоо бул кичинекей
балага  жардам берет?Же,  балким,  мындай кичинекей  жандык  үчүн  өтө  күчтүү?Рахмат
жана кабарды чыгарганыңыз үчүн Кудай батасын берсин!

А.Мен баканын майы менен эч качан дарылаган эмес экенимди моюнга алышым керек,
бирок мен ага көз карашым менен май канчалык көп болсо, ошончолук тезирээк.Мен анын
тамак-ашына  да  салып  койчумун.Эң  жаман  сценарий  –  байкуш  баканын  таш  бараңга
алынышы.Чоң келишим.Жакшы каалоолор менен, JB

«Менин бир досум бар болчу,  анын ити глаукома менен ооруп,  «эксперимент» кылып,
анын итин  бир  жумага  каннабис  берип,  анын  көзүнүн  басымын текшерди...  ветеринар
мындай тездик менен басымдын төмөндөшүн эч качан көрбөгөнүн айтты... Ага бир жумага
эч нерсе бербеди да, аны кабыл алды... ветврач анын эмне кылып жатканын сурагандан
кийин, басым абдан жогору болгондуктан, анын көрүүсү начарлап кетти...ал ветеринарга
"эксперимент"  жөнүндө  жооп  бергенде,  анын  ветеринары  аны  кара  куурай  менен
дарылоону улантууга үндөгөн !!!!!" Гаррет

«Карыган  итиме көп  жолу  кара  куурай  бердим.Бул  ооруга  абдан  жардам берип,  анын
акыркы күндөрүн жеңилдетти.Мен аны коюп койгон күнү мен ага стейк бердим, аны күндү
сууруп алсын деп,  кара куурайдан жасалган бир-эки ит тамак-ашы бар.Ал мени менен
акыркы жолу ырахаттанып, убагы келгенде тынч болчу». Саманта

«Менин жаныбарларым жана мен белгисиз Багдар, коркунучтуу жаралар, каннабис менен
күрөшүп  жатабыз.Менин  үй  жаныбарларымды таш айкелдей ташташканы менен,  алар
мендей болуп жакшырып баратышат.Эмнеси болсо да бул коркунучтуу, ветеринарлар же
доктурлар муну аныктай алышкан жок ». -- Суук болуп өлгөндөн көрө, аскага айкел болуп
таш бараңга алган жакшы.Менин билгеним ушул, ЖоЭнн.lol, JB

«Мен  эч  качан  майларга  көп  көңүл  бурчу  эмесмин.Анан  мен  тундурманы  колдонуп
көрдүм ... ыйык блять моля ...Мен аны итиме берем, ал 12 жашта жана бул ага чындап эле
жардам берет, ал ойнойт жана ал өзүнүн эски өзүнө окшош.Глюкозаминди сынап көрдүм,
бирок ооруганына да тийбейт...Мен аны итке берем деп эч качан ойлогон эмесмин, бул
жердеги  башкалардын  кылганын  көргөнгө  чейин...бирок  ооба  май  аябай  жакшы
экен...баарынарга рахмат, эгер менин итим сага рахмат айтса, мен ал... тынчтык берерине
ишенем. .” Kary

«Мен  биздин  Ферретти  уйку  безинин  рак  оорусунан  айыктырдым.Карагылачы,  сиздин
"түктүү  үй-бүлөңүз"  сизге  керек.Мына  Гүл  дарыланып  жатканда,  ал  бул  жерде  бир  аз
алаксып, тынч уктоого даяр...!» Hempy
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"Менин эки итимдин биринде кара куурай майынан улам эпилепсия жок." Чарльз

«Менде Ротвейлер бар жана Рождестводо анын ашказандын рагы бар экенин айтышкан,
бирок  эч  нерсе  болгон  эмес.алар  кыла  алмак  жана  анын  эң  көп  жашашына  2  ай
калды.Ошентип, мен аны өзүм жасаган майга сынап көрдүм.Аны 2 жума мурун сканерден
өткөргөн.Рак баары жок болуп кетти." Ian

«Мен  аны  13  жаштагы  лабораторияма  берем.Анан  ал  2  жашындай  топту  кубалайт».
Стефани

"Менин питбулумдун меланомасын айыктым." Брэндон

"Менин Ротвейлеримди 2-операциядан кийин ветеринардан алып кеттим," калган ракты
биз биринчи жолу ала алган жокпуз." Мен ага бир айдан бери РСО берип жатам, ошондой
эле кесилген  жерге  кара  куурай  бальзамын сүйкөп  жатам.Эмне экенин  божомолдочу?
Хирург "КӨРҮНГӨН РАК ЖОК" көрдү.Лабораториянын жыйынтыгын тактоо үчүн күтүшүм
керек, бирок мен өзүмдүн 100 фунт кереметим бар деп айткым келет. Joni

«Менин  жеңемдин  мышыгында  Паркинсондун  мышык  формасы  бар  болчу.Weed  аны
тынчтандырып, спазмын токтоткон жана жашоосун узарткан жана жакшырткан бир гана
нерсе жөнүндө болду.Анын өлүмүнө себеп болуу же ага уулуу болуу дегенден алыс!Баса,
менин аталаш агам аны эпилепсия оорусунан сакташ үчүн колдонуп жүргөн!Адамдарга да,
жаныбарларга да эффективдүү дары!» Enñio

"Быштак же этти азыраак жегенден баштаңыз!Менин чиригеним 100 фунт жана жарым
күрүч жетиштүү!Бир күрүчтүн чоңдугу аны 4-6 саатка отургузуп коёт». Грег

"Менин итим бир айга барабар мейкиндик тортторун жеди, эч кандай зыяны жок, өтө узак
уйкудан башка." Нед

"Мынча чын.Биздин сүйүктүү төрт буттуу үй-бүлө мүчөлөрүбүздүн биринин чыканагынын
астынан беш жыл бою терисинде шишик бар болчу.Кайсы жыл сайын чоңоюп жатты.Ал 11
жашка  чыкканда.  карыганда  ал  жамбаштын  диплазиясынын  белгилерин  көрсөтө
баштады.Анын боорун жана бөйрөгүн кыйрата турган ооруткан дарыларды толтургандан
көрө.Биз  анын  тамак-ашына  же  даамдуу  тамак  катары  re-vape  бүчүрлөрүн  чачып
баштадык.Ал  жеңил  тосттордун  даамын  жакшы  көрчү.Андан  кийин  ал  активдүү  боло
баштады.Бир нече жыл бою аны кайра  сейирленген кара куурай менен диний жактан
дарылагандан кийин, анын чыканагындагы шишиги азайып, териге айланып калган.Ал 14
жашка чейин жашаган.Ал бизге мээримдүү көздөрү менен караган жок.Ал чуркаган жана
секире алган ит  боло албай калганга чейин.Ошентип,  биз  он жылдан ашык убакыттан
бери  чогуу  иштеген  боорукер  жана  мээримдүү  үй-бүлөлүк  ветеринар  аркылуу  анын
азабын токтотуу  үчүн  эң  оор  чечим кабыл алдык.Рождество  майрамына бир  нече күн
калганда ветеринар жана анын аялы үйүбүзгө өтүп бара жатып, бизге жардам берүү үчүн
келишти.*көз жаш* Жалпысынан кара куурай көп азаптарга даба.Ал биздин сүйүүбүздөн
жана чыныгы ыйыктыкка болгон сүйүүбүздөн улам карыган... КАННАБИС.

«Ооба, мен билем, менин итим апрель айынын аягында өлдү, биз чогуу кылган акыркы
нерсемде аны менен чөп чегип, акыры ооруп калды.Ал тынч уктап кетти”. Морганна

"Билгеним  жакшы.Бул  адамдын  үй  жаныбарларына  да,  омурткага  да  иштейт  деп
ойлойсуңбу? Бренда

— Сиздин үй жаныбарыңыз барбы? Колин

«Бул  үй  жаныбарларынын  бирин  кайдан  алсам  болот?Алар  кызыктуу  угулат.Мен
багбанчылыкка үйрөткүм келет.Алар ушуну жасоого акылдуубу, сиздин оюңузча?» Саша
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"Ооба, ал адамдардын үй жаныбарларына да иштейт.Бул үчүн рахмат - бул мени күлдүрдү
». JB

«Мен бир көзүнүн үстү  өскөн  коёнума казан  бүчүрлөрүн  (аз  өлчөмдө)  колдондум.Өсүү
кетип, ал өзүнүн көз карашын сактап калды.Бир ай гана дарыланып, баары ачык болду.
(Ветеринар көзөмөлүндө).Азыр менде мээ көйгөйлөрү жана талмалары бар улуу Дания
бар.Мен лупус үчүн тамеки тартам (жок,  эч кандай доктор скрипт,  жөн гана марихуана
жана  доктор  билет)  жана  улуу  Дания  менин  жанымдагы  диванда  уктап  жатат.Анын
кармаган дарылары жана менин үйүмдө болушу менен (мен аны 6 жума мурун багып
алганмын) мен жанымда болсом, ал 5 1/2 жумадан бери кармаган эмес жана ал салмак
кошуп,  жакшыраак басып,  жөн эле жеңилдеп жатат.  .Мен ошондой эле анын күнүмдүк
режимине 2 аш кашык кокос майын коштум жана ал өзүнүн кыймылдуулугу жана оорусу
боюнча өзгөчө прогрессти көрсөтүп жатат ». Тумандуу

«Менин 9 жаштагы мушкеримдин белинде чоңдугу «аткыч» мрамордой болгон шишик бар
болчу... стол тенниси тобундай чоң эмес.Мен аны оозеки RSO 3xday баштадым.Ал дозаны
жакшы көтөрдү жана шишик акыры териден чыгып, тешик калтырып кетти.толугу менен
жабылганга чейин RSO жана антибиотиктерди улантуу режими.Ал эч кандай шишик жана
эч  кандай терс  таасирлери менен  жаңы эле жакшы.Бирок  менин Доберманым RSOну
жакшы көтөрбөйт жана кыйла азыраак дозаларды кабыл алышы керек.Бирок ал да андан
айыкты». Карен

«Мен карыган итимди кулагына түтүн үйлөп дарылап берчүмүн.Ал аны жакшы көрчү жана
начар жамбаш жана артрит менен ооруган 21 жаштагы итке (адам жылдары) караганда
күчүк сыяктуу иш кылган». Gina

"Кара куурай майы менин немис овчарка итимди көк боордун рагына кабылганда сактап
калды, ал азыр 9 жашта жана ремиссияда жана жакшы иштеп жатат." Пабыл

«Менин 6 жаштагы эркек баламда артрит катуу ооруп калды.Аны кайра иштетүү үчүн 3
жума кетти.Мен 3 итке жумасына эки жолу профилактикалык доза берем...Менде эч качан
ветеринардык  эсеп  жок...Мен аларды күн  сайын туу  чокусунда  көрөм...Каннабис  майы
биздин  диетанын зарыл  бөлүгү,  мен  үчүн  ...Мен  ал  өсүмдүккө  суктанам...ар  дайым...»
Учкун

Корутунду 

«Джиндрих  Байер:  СИЗ  ЭКОНОМИКАНЫ  КАРАЖАТСЫЗ  РАЦИОНАЛУУ  ЖҮРГҮЗӨ
АЛБАЙСЫЗ.

Рик Симпсон: Туура!

JB:Муну жөн эле жасоо мүмкүн эмес.

Жөнөкөй  мисал...  Эгерде  биз  медицинага  кармансак.Чехия  кант  диабети  менен
ооругандарга гана бир миллиард доллар коротот.Алардын саны 800 000!

[Азыр JB, JAKA-музыкант, кара куурай активисти, DIABETIC - Рик менен ага сол жакта
отурган ...]

Майдын  кант  диабети  үчүн  эмне  болорун  өзүңүз  билесиз.ЭГЕР  КҮНҮНӨ  4  ГРАММА
ТАМАКТАНСАҢЫЗ СИЗГЕ ИНСУЛИНДИН ТАҢ КЕРЕК БОЛБОЙТ.

Ал эми биз жыл сайын миллиард доллар коротобуз...ал эми акча Чехиядан чыгып, бир
жакка кетет...Жана эч качан кайтып келбейт!

[Ишенбей күлүп...]
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Жана бул диабет гана!Андан кийин, Рик айткандай, күйүүчү май кошуңуз ... Макул [Мен
сага берем ...балким...], бардык унаалар эмес, баары эмес... Бирок 50% болсо... Эгер [жөн
эле] бардык тракторлор ошол [КАРАЖАН Отун] менен иштесе... Эмне үчүн?

Анан тамак-аштын баасы арзандайт, логикага ылайык...Анткени жүк ташуучу/трактордун
күйүүчү  майына  бир  литр  бензин  үчүн  €1,  2,  3  евро  төлөбөсөңүз...  Ошондо  логикага
ылайык,  тамак-аш  арзаныраак  болушу  мүмкүн.
Элде акча жок...

Мамлекет элдин жеп, аман калышын камсыз кылышы керек.Алар өлөт деп эмес...

РS:Ал гана эмес, дыйкандар өздөрүнүн жашоосун улантуу үчүн бул өсүмдүктү өстүрүүгө
укуктуу.Тарыхта  бул  өсүмдүк  малга  сонун  тоют  катары  колдонулганы белгилүү  болгон,
алар  уруктарынан  кара  куурайдын  майын  алып  чыккандан  кийин,  бул  үрөн  торттору
жаныбарларга  берилет.Бул  планетадагы  эң  мыкты  жаныбарлардын  жеми!Демек,  бул
алардын малын дарылоо үчүн дары-дармек менен камсыз кылуу менен чектелбестен,
аларды мал үчүн азык-түлүк булагы менен да камсыз кылмак.

Жана Джиндрих айткандай...Кайсы бир өлкө үчүн, кара куурай колдонбостон экономиканы
башкарууга аракет кылуу ...  Же кандайдыр бир фермер үчүн бул кесип менен иштөөгө
аракет кылуу жана кара куурай өстүрүүгө уруксат берилбеши үчүн,пайдасыздык менен
машыгуу гана болмок'!Дыйкандарга бул өсүмдүктү өстүрүү укугу керек.Ал эми ар ким өз
талаптарын камсыз кылууга бирдей укуктуу болушу керек.Баарыбызга ушундай эркиндик
керек...

JB:Сиз  туура  эмес  тамактанган  жана  антибиотиктер  сайылган  жаныбарлардын  этин
жегенди  жакшы  көрөсүзбү  же  кара  куурай  менен  азыктанган  жана  антибиотиктерди
таптакыр талап кылбаган жаныбарлардын этин жейсизби?

Кара куурайдын уруктары менен азыктанган жана ден соолугу чың тооктун этин жегенди
жакшы  көрөсүзбү  -  бул  жаман  шарттардан  жапа  чекпейт  -  же  өнөр  жай  продуктусун
жегенди көрөсүзбү?Сазан же [б.а.] Омега-3, 6, 9га бай балык жегенди жакшы көрөсүзбү,
анткени ал кара куурайдын уругу менен азыктанат - же майдаланган жалбырактарды же
өлгөн  жаныбарларды  жегенди  жакшы  көрөсүзбү?Ушунчалык  эле  жөнөкөй...
ЭКОНОМИКА...  Сиз  өтө  көп  төлөп  жатасыз  жана  акча  өлкөдөн  чыгып  жатат.Сиз  бул
жерден акчаны каалайсыз.ЖАНА ЭМНЕ ЭҢ ЖАКШЫ – АКЧАНЫ КОРОТБОЙТ...[анда] СИЗ
АКЧА  ТАБАШЫҢЫЗ  КЕРЕК  ЭМЕС...”  (денКаннабис  манифестидокументалдык,Youtube
сайтында жеткиликтүү)

«Рик  Симпсон  мунайынын  айланасында  болуп  жаткандардын  көбүн  кыскача  айтып
берейин.Көрсөтмөлөр адамдарга A, B, C жана D деп айтылат.Эл аларды окуп, сурашат -
эгер мен А кылбасам, Б, С жана Д иштейби?Эгерде мен Б кылбасам, A, C жана D иштей
береби?С кылбасам, А, Б жана Д иштейби?Эгер мен D жасабасам, А, В жана С иштейби?
Эгер мен A, B, C жана D-ди башкача кылсам, ал дагы эле чыныгы нерсени чыгарабы?

Жалпы жооп: жок, болбойт.Эгер сиз RSO чыгаргыңыз келсе, нускамаларды аткарыңызРак
оорусун дарылоодо: Рик Симпсон протоколукатка электрондук китеп.Эгер сиз дагы бир
нерсе чыгаргыңыз келсе, анда башка көрсөтмөлөрдү аткарыңыз.Бирок сиз майдын башка
түрүн чыгарып, дарылоо натыйжасыз болуп, бейтаптын керексиз өлүмү менен аяктаганда
бизди жоопкерчиликке тартпаңыз.

Эгер  сиз  A,  B,  C  жана  D  кылсаңыз,  май  эң  жакшы  иштейт,  ошондуктан  көрсөтмөлөр
бар.Эгер  андай  кылбасаңыз,  ал  иштебей  калышы  мүмкүн.Бул  ушунчалык  жөнөкөй,
туурабы?Эгер сизге дары керек болсо, жеке сиз эмнени алгыңыз келет?Мынчалык жакшы
иштегени далилденген бир нерсеби же белгисиз медициналык сапаттары бар дагы бир
нерсе,  май  жасаган  адам  өзүнүн  гипотезасын  же  «ыкмасын»  далилдеп  же  жокко
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чыгарышы үчүнбү?» JB
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